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  ( ,  ,  ,   რაიმე საშუალებით ელექტრონული მექანიკური ფოტოკოპირება ჩანაწერი ან
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         ,მინდა მივუძღვნა ჩემი წვლილი ამ წიგნში დედაჩემისა და მამაჩემის ხსოვნას
,  ,    ,    ,   რომლებიც სავარაუდოდ დღესაც ჩვენთან იქნებოდნენ რომ ვიცოდე ის რაც ახლა

.   ,       , ვიცი მხოლოდ იმედი მაქვს რომ ეს ინფორმაცია ხელს შეუშლის სხვა ოჯახებს გაიარონ
,    .ის რაც ჩვენმა უნდა გაუძლოს

     /  ამ კრებულის მიზანია მედიცინაში კანაფის ზეთების ექსტრაქტების გამოყენების
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დევიზი
”       /თქვენ არ შეგიძლიათ რაციონალურად მართოთ ეკონომიკა კანაფის კანაფის

,    .    –   გარეშე ეს შეუძლებელი მისიაა იგივე ეხება მედიცინას კანაფის გარეშე
     ,  ,  მედიცინას კარგად და რაციონალურად ვერ გააკეთებ უბრალოდ საქმეს

  .  ,   ,  ,  “.საუკეთესოდ ვერ გააკეთებ არა იმიტომ რომ მე ვამბობ არამედ იმიტომ რომ ასეა
ჯბ

  RSO?რატომ ჰქვია
       RSO .     ჯეკ ჰეერმა მას რიკ სიმპსონის ზეთი ან უწოდა რიკს არ სურდა მისი სახელის
       ,   ასე დარქმევა და გარკვეული დრო დამჭირდა მის დასარწმუნებლად რომ ეს

  .   ,    ნამდვილად კარგი იდეაა ხრიკი იმაში მდგომარეობს რომ არსებობს ბევრი
/          კანაფის კანაფის ზეთი და არსებობს ზეთის ან ექსტრაქტის წარმოების მრავალი გზა

        და ბევრი პაციენტი მოტყუებული იქნა დაბალი ხარისხის ზეთების ან
 .ექსტრაქტების შესაძენად

RSO    ,    იწარმოება კონკრეტული მეთოდით კონკრეტული მასალებისგან და
 ,       – RSO.RSO   BHOკონკრეტული გზით ამიტომ მას უნდა ეწოდოს რაც არის არ არის

(   ),  RSO     ბუტანის თაფლის ზეთი არის დეკარბოქსილირებული და ძალიან ძლიერი
 .  RSO   95-98%  THC,  1-2%  CBD    და სედატიური საუკეთესო არის და არის ძალიან

  .      ძლიერი და სედატიური სხვა სახის ექსტრაქციების უმეტესობა უბრალოდ არ
 ,       გამოიმუშავებს ზეთს რომელიც ისეთივე ძლიერია სამკურნალოდ და ხშირად

    .   ისინი სათანადოდ არც კი დეკარბოქსილირებულია ჩვენ ჩვეულებრივ ვამუშავებთ
        დიდი რაოდენობით კანაფის და რიკის მეთოდი ძალიან ეფექტური და

   .  გამარტივებულია დიდი რაოდენობით გადამუშავებისთვის თქვენ შეგიძლიათ
         , გადაამუშავოთ ერთი ფუნტი კანაფი და მიიღოთ ზეთი ძალიან მოკლე დროში იმ

 ,     აღჭურვილობის გამოყენებით რომელიც მარტივია მსოფლიოს უმეტეს
.  ,       ,  ნაწილში საქმე იმაშია რომ წამალი რაც შეიძლება სწრაფად დამზადდეს რათა
   .JB”პაციენტს არ მოუწიოს ლოდინი

   RSO-  ,  .   ,  რიკმა არ დაუწყო ს დარქმევა სხვებმა გააკეთეს ეს კარგი ტერმინია რადგან ის
       .მიჰყავს ხალხს რიკის ინფორმაციამდე მეთოდებისა და მასალების შესახებ რიკს

  ,    ,   სამართლიანად აწუხებს ადამიანები რომლებიც უწოდებენ ზეთს რომელიც არ
        არის დამზადებული მისი მეთოდების მიხედვით და ურჩევს საწყისი მასალას

Phoenix  Tears-   RSO-  .  ,    ის ან ს წარმოებისთვის მან იცის რა მუშაობდა პაციენტების
      ,   მკურნალობაში მის დიდ გამოცდილებაში და სურს დარწმუნდეს რომ ძალიან
   ,   ,     , დაავადებულმა ადამიანებმა მიიღეს ის რაც მან იცის რომ მუშაობს და არა ის რაც

„   “  ...“ .შეიძლება იყოს კარგი იგივე სახელით მეთიუ

”        . .-  … მე სამუდამოდ მადლობელი ვარ რიკ სიმპსონისა და ჯ ბ ის პოვნისთვის შეცვალა
 ”ჩემი ცხოვრებალორი

„       ,    ...   რიკისა და მისი ვიდეოს გარეშე ვერ ვიცოდი რომ ის კურნავს კიბოს თუმცა მე ვარ
    27 ,  ,    მომხმარებელი და მწარმოებელი დაახლოებით წელია არ ვიცოდი რომ მას ეს

 ...      .  ..   თვისებები ჰქონდა ახლა რიკ სიმპსონის წყალობით ვაკეთებ და მისი
       გამბედაობისა და გულწრფელობის გარეშე ჩვენ ყველანი ვიცხოვრებდით ამის

  ...   ,   RSO    ...შესახებ სიბნელეში ამიტომ ვფიქრობ რომ კარგი სახელია ზეთისთვის
 RSO    RS    ...   მაგრამ უნდა იყოს ინსტრუქციების მიხედვით არა ზოგიერთი

  ,     ...     სხვაადამიანის წარმოდგენა იმაზე თუ რა არის საუკეთესო თუ ის არ არის
 -  . გატეხილი არ გაასწორო პეტრე

„   ,     როდესაც დისპანსერში ვმუშაობდი ჩვენ ვამუშავებდით დიდი რაოდენობით
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...    ...  ! , კანაფის ჩვენ ვსაუბრობთ ასობით ფუნტზე თითო მოპოვებაზე გასაოცარია თუ
 CO2   n  .      რამდენი ან ტიპის ბუტანი გადიხართ მე გავიფიქრე და ყველაფერი ჯერ ბუშტ

 ,    .  BHO    ჰეშად გადავაქციე შემდეგ კი ამოვიღე თუმცა რეალურად უფრო დაბალია
THC- ,  RSO    , ,     ში ვიდრე თუ თქვენ ეწევით მას გინდათ რომ რაც შეიძლება სუფთა იყოს

 .    ,    თქვენი ფილტვებისთვის თუ თქვენ მას მიირთმევთ თქვენს ორგანიზმს შეუძლია
   .  უპრობლემოდ გაუმკლავდეს მცენარეულ ნივთიერებებს ნაფტას მეთოდი

 ,     .  საუკეთესოდ მუშაობს თუ მას სახლში ამზადებთ მოხმარებისთვის ბევრ ადამიანს
       ,  არ აქვს წვდომა ლაბორატორიაზე ან სამედიცინო ხარისხის ბუტანზე რათა

 BHO-      ჩაატაროს ს ექსტრაქცია და ვაკუუმური გაწმენდა ნებისმიერი
.        ,მინარევებისაგან რიკის მეთოდმა იმუშავა ჩემზე და უამრავ სხვა ადამიანზე

,      ,   !” ვთვლი რომ არ არის საჭირო რაიმეს გამოსწორება რაც უნაკლოდ მუშაობს ლი

„    !!! ,   ,   ,   არ მაინტერესებს რა ჰქვია გთხოვთ დაარქვით მას როგორც გინდათ მაგრამ ნუ
   ,    გადააგდებთ რიკის მსგავს ადამიანს რომელმაც ათასობით სიცოცხლე გადაარჩინა

      .   და მთელი სიცოცხლე დაუთმო ამ სიტყვის გავრცელებას უბრალოდ არ არის
!!” სწორი დონა

”      ,    ,   ,მე მას მუდმივად ვეძახი კანაფის ზეთს რადგან ეს არის ის რაც არის ლექსიკონში
    .    ,  უბრალოდ კანაფის კიდევ ერთი სიტყვა ეს ძველი მოდური ტერმინია მაგრამ მაინც

 .     “. სწორი ტერმინია ჩვენ ყველამ ვიცით რაზე ლაპარაკობს დიონი

”     .  ბუტანის ექსტრაქტები არ არის დეკარბოქსილირებული ძალიან დაბალ
 .   ISO  99-     ტემპერატურაზე გამოდის მე ვიყენებ ს და სასოწარკვეთილი ვიყავი და

 91   ISO.       .გამოვიყენე პროცენტიანი კარგად მუშაობდა და ეს მხოლოდ მე ვარ მე
     93    ,დავიწყე ამის გაკეთება ჯერ კიდევ წელს დენატურალიზებული ალკოჰოლით

    ,     -  .  მაგრამ ეს მხოლოდ მე ვარ რადგან მე ვარ ერთ ერთი მრავალიდან სანამ მთელი
   ,   ,     ,თქვენი გამხსნელი მოხარშული იქნება მე ვიტყოდი რომ ეს უფრო უსაფრთხოა

 ,    .ვიდრე ის რასაც ადამიანები მიირთმევენ ლანჩზე

   ,     .ამ წამალმა სიცოცხლე გადამარჩინა როცა სასიკვდილო სარეცელზე ვიყავი ზეთი
     ,  ISO-    გაჩუქდა და იგი მზადდებოდა როგორც ნაფტასგან ასევე სგან და სანამ ყველა

  ,    .გამხსნელი მოხარშული იყო ვერასოდეს გაიგებდი განსხვავებას გმადლობთ
  ,      ყველას ცოდნის გაზიარებისთვის ეს ფასდაუდებელია და მეცნიერება არის

 ,   .  ,  THC კვლევების სერია რომელიც მეორდება არაერთხელ მე მესმის რომ ძირითადად
        ,  ახშობს კიბოს უჯრედებს და აჩერებს სხვა კიბოს უჯრედებს სიკვდილს მაგრამ არ

  ,       THCa-აზიანებს ჯანსაღ უჯრედებს სანამ თქვენ მიიღებთ ძლიერ ზეთს ით
 THC-  ,   THC- . .გაცხელებული მდე გადაქცევამდე რაც ააქტიურებს ს სითბოთი

   ,    .ჩემი კითხვაა როგორ გავიგო როდის არის სრულად დეკარბოქსილირებული ბობი
  Willow  Creek  Springs  Ca-    Youtube-     და ენი ში არის ჩემი ის ვიდეო და მაჩვენებს მას

,   ,   3    .    შემდეგ რაც მითხრეს რომ კვირა მქონდა დარჩენილი ორი წლის შემდეგ მე
     ,   ,    ,ვამბობ გილოცავთ აღდგომას და ჩემი მჯერა რომ ყველამ ავადმყოფმა თუ არა

   ,    .  უნდა მიიღოს ეს წამალი როგორც პროფილაქტიკური საშუალება თქვენ არ
 ,      . .”გჭირდებათ ლოდინი რომ დაავადდეთ კიბოთი ან სხვა დაავადებებით სიყვარული

ბობ

--     ,  ,  .    კარგად და კარგად ახსნილი ბობ გმადლობთ უმარტივესი გზაა ზეთის ჩასმა
      130°C-   უჟანგავი ფოლადის თასში და შედგით ღუმელში ზე დაახლოებით ერთი

   .     საათის ან მეტის განმავლობაში ან სანამ ზეთის ზედაპირზე აბსოლუტურად
   .     არანაირი აქტივობა არ იქნება საუკეთესო სურვილებით და გილოცავთ აღდგომის

 .ბრწყინვალე დღესასწაულს ჯბ

”BHO  RSO   ,     ,და ორი განსხვავებული სამყაროა როდესაც საქმე ეხება განკურნებას
 RSO–     ,    კარგი ს პოვნა თითქმის შეუძლებელია დისპანსერებში მე ბევრჯერ ვცადე

  -      .  მათი დაინტერესება ზოგს ძალიან აინტერესებს სხვები არა საკუთარი თავის
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  ,     დამზადება საკმარისად მარტივია ჩემი პირველი პარტიიდან ალკოჰოლი
    ,    Pyrex-  გამოვცალე ჩემი სატვირთო მანქანის კაპოტზე მზიან დღეს ის ტორტის

.       .ჭურჭელში ამ პირველმა მცირე პარტიამ შეცვალა ჩემი ცხოვრება

   RSO- ,  BHO- ,    ,   მე ვაკეთებ როგორც ს ასევე ს ისინი არ არიან შედარება თუ ავად ხართ
    ---    RICK SIMPSON   -  RSOდა გსურთ გახდეთ უკეთესი უნდა აიღოთ ტიპის ზეთი

     .     მარტივია და არ საჭიროებს შეკეთებას მაინც გამოიყენეთ კარგი კვირტის მასალა და
  .  ,  ,    მიიღებთ კარგ წამალს მე ვფიქრობ რომ ტემპები რომლებიც გამოიყენება ამ ორის

,     .   RSO-შესაქმნელად არის განსხვავების მთავარი მიზეზი სითბო ააქტიურებს ს
 “. სამკურნალო თვისებებს მაიკლ

„    .     THCმაგია ტრიქომის გლობულურ თავშია სხვაგან არსად არ არსებობს
.   THC-    მცენარეზე მცენარე აწარმოებს ს მისი რეპროდუქციული ნაწილების
.     ,  ,   დასაცავად რაც უფრო უახლოვდებით იმ ნაწილებს კვირტებს მით მეტი

.      .    ტრიქომია ამიტომ კვირტებს აქვთ ყველაზე მეტი წამალი ეს მეცნიერებაა და არა
.    ,     სპეკულაცია კიდევ ერთხელ მადლობა რიკს რომ შთამაგონა საუკეთესო ზეთის

.    .” დამზადებისთვის მშვენიერი გამჭვირვალე ქარვის ზეთი ტონი

"    RSO     ." ეს ცნობილია როგორც ჩემი სოციალური მედიის კამპანიის გამო ჯბ

 THC   CBD ?მაღალი თუ მაღალი ზეთი
”    .    4    მე რაღაცნაირად დაბნეული ვარ ჩემს მეგობარს აქვს სტადიის თირკმლის კიბო და

 .    CBD   THC ?CBD კიბო ფილტვებში უმჯობესია მივცეთ მაღალი ზეთი ან ზეთი ზეთს
  THC-  ?          18%აქვს მხოლოდ ის კვალი მე მივიღე მას ათი გრამიანი მილი და მას აქვს

CBD  1% -   THC.   ?” და ზე ნაკლები არასწორ გზას ვაპირებ რიჩარდ

-- " ,    ,     RSO."დიახ ეს ასე არ არის თქვენ უნდა მიიღოთ რეალური მაიკები

--  95-98% THC   18% CBD,  ? ,   ,   არ არის არა უთხარი ვინც მოგაწოდა შეწყვიტოს ამის
.  CBD      ,გაკეთება მაღალი მარკეტინგული აჟიოტაჟი მოკლავს ბევრ უეჭველ პაციენტს
 ,   .      როგორც ჩანს ეს სამწუხაროა რატომ არ შეუძლიათ მათ უბრალოდ დაიცვან

,   ?  CBD  ინსტრუქციები რომლებიც ნამდვილად მუშაობს მაღალი ზეთების გამოყენება
 ,         ,ძალიან შეზღუდულია ისინი არც თუ ისე კარგად მუშაობენ კანის პირობებშიც კი

   ,        CBDმე ნამდვილად არ მესმის რატომ არის ყველა ასე გულგრილი ამ
. ,     ,    სისულელეზე დიახ ის ასევე ძლიერი წამალია მაგრამ მისი გამოყენება

   RSO-  .ნამდვილად შეზღუდულია რეალურ სთან შედარებით

95-98% THC, 1-2% CBD,      ;  უკიდურესად ძლიერი და სედატიური და ეიფორიული ეს
       ,   .  არის თქვენი საუკეთესო ზეთი და ეს არის ის რაც საუკეთესოდ იმუშავებს ჯერ ეს

.   ,         სცადე როდესაც ამას გააკეთებთ თქვენ არ შეეხებით ან ახლოს არ მიხვალთ იმ
 CBD       .RSOმაღალი ზეთთან და გეცოდინებათ განსხვავება და არავინ მოგაშორებთ
.პირველი ჯბ

„      ,    20%  THC,თუ ჩვენ ვაკეთებთ ზეთს კონკრეტული შტამიდან რომელიც შეიცავს
    98% ?   .” როგორ არის შესაძლებელი მისგან მიღება არ მესმის ეს აღმართი

--      ,    თუ კარგად გაიფილტრება და ადუღდება საკმაოდ მარტივად მიიღებთ
 95%-  .98%      დაახლოებით იან ზეთს მოითხოვს ცოტა მეტ უნარს ან განსაკუთრებულად

 .    ,  ,  კარგ დაძაბულობას ნუ გაამახვილებთ ზედმეტად ციფრებზე დარწმუნდით რომ
      .   ზეთი რაც შეიძლება ძლიერი და დამამშვიდებელი იყოს თქვენ ასევე შეგიძლიათ

 ,    .    ხელახლა აორთქლდეთ რომ უფრო ძლიერი გახადოთ მთელი ეს ინფორმაცია რიკ
  .სიმპსონის პროტოკოლშიაელექტრონული წიგნი ჯბ

„      ,     მე მქონდა ძალიან დიდი ლიპომა მკლავზე რომლის ამოღებაც ჩემს ექიმს
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.     2  3-    სურდა დაახლოებით ერთი თვის შემდეგ ან ჯერ ზეთის ადგილობრივად წასმის
,      !      შემდეგ ის უკვე ერთ ცალი ზომაა მე ასევე მაქვს სქოლიოზი და დისკის

       დეგენერაციული დაავადება და მყისვე შვებას ვიღებ ადგილობრივი გამოყენებისას
 ,   !   !!” ნებისმიერ დროს როცა ტკივილი მაქვს ეს უბრალოდ მაბნევს ჯილ

„       ,  ჩემს ქმარს ჰქონდა მცირე სიმსივნური დაზიანება შუბლზე რომელიც მთლიანად
      “. გაქრა ზეთის წასმის შემდეგ ერთი თვის შემდეგ ჯინა

”    .” ეს მცენარე ნამდვილად საჩუქარია ჩელე

„      ,    ძალიან მომწონს ეს გვერდი და ინფორმაცია რომლის სწავლაც შემიძლია
. ,    ,   , მისგან თუმცა ძალიან სამწუხაროა იმის მოსმენა რომ სხვა კანაბინოიდები გარდა

THC- ,   .      CBD-ისა მეორადად ჩაითვლება ეს გოგონა და მისი მშობლები ს
  .   .   THC,   მეორეხარისხოვნად არ თვლიან მან სიცოცხლე მისცა არ იყო რომელმაც ეს

,   CBD. ,     .   გააკეთა იყო გთხოვთ თავი დაანებოთ მასზე ჩხუბს თქვენ ხელს უშლით
   CBD  ,     ხალხს სცადონ მაღალი შტამები როდესაც მათ ნამდვილად შეუძლიათ

.  THC         დახმარება მაღალი არ არის პასუხი ყველაფერზე და ამიტომ არის ერთზე მეტი
 .”  კანაბინოიდი მცენარეში თინა ბაბკოკი

„ . .        ,  ჯ ბ მ უპასუხა ფილტვის კიბოზე და არა დრევეტის სინდრომზე არავინ არაფერზე
.       ცდება კიბოს შესახებ პაციენტის მოხსენებები და სამეცნიერო კვლევები

,  THC  ,   .   ,მიუთითებენ რომ არის ის რაც კლავს კიბოს არსებობს გარკვეული კვლევები
 ,   CBD    ,  რომლებიც ამბობენ რომ სასარგებლოა ზოგიერთი ტიპის კიბოსთვის მაგრამ

 THC-    .    ცოტაა თან ჩატარებულ კვლევებთან შედარებით ახლა კრუნჩხვები და სხვა
  CBD  ,  . ” პირობები მაღალი არის ის რასაც ეძებთ კელინი

--    ,  ,    ,  კელინი და თინა ზეთები რომლებსაც ჩვენ ვიყენებთ მოქმედებს
.      ,  გულყრებზეც პაციენტები კი შეუდარებლად უკეთეს შედეგს მიიღებდნენ თუ

        გამოიყენებდნენ რეალურს და ცდილობდნენ განკურნონ მიზეზი და არა მხოლოდ
.სიმპტომები

   CBD- ,        ,მე არ ვამცირებ ს ის თავისთავად მართლაც ძლიერი წამალია და ვფიქრობ
 , ,     . .  რომ შესანიშნავია მაგალითად ბავშვებისთვის საღეჭი რეზინის და ა შ მაგრამ თუ

  ,      RSO   გსურთ რეალური ძალა გჭირდებათ ყველაზე სასტიკად ძლიერი და ბევრი
THC.       ,   უბრალოდ სცადეთ ის კანის დაავადებებზე და ნახეთ დამწვრობა ან ჭრილობა

    RSO-     უფრო სწრაფად შეხორცდება რეალური ით თუ მისი დაბალი ხარისხის
 CBD .    ,     მაღალი ვერსიით ჩემი თვალით მაქვს ნანახი არ მჭირდება ჩემთვის მაღალი

CBD  .     ,ზეთების ექსპერიმენტები საუკეთესო მინდა როგორც საკუთარი თავისთვის
  .  CBD    ასევე ჩემი პაციენტებისთვის მაღალი ზეთების უმეტესობა მეორადი

,         ხარისხისაა როდესაც შევადარებთ საუკეთესო და ყველაზე ძლიერ და სედატიურ
RSO-  95-98% THC- .ს ით

    ,      თქვენი მთავარი პრობლემა ის არის რომ თქვენ შეიძინეთ ერთი კანაბინოიდური
,   Big  Pharma ,      თეორია რომელსაც უბიძგებს რათა მათ შეძლონ კანაფის წამლებით

.      მოგება თქვენ ნამდვილად არ გინდათ წამლებიერთ კანაბინოიდებზე
,        დაფუძნებული თქვენ გსურთ ყველაზე ძლიერი და დამამშვიდებელი ზეთი

 .საუკეთესო შედეგისთვის

        ,თქვენ შეგიძლიათ მცენარეები თავად გაზარდოთ და ზეთიც თავად გააკეთოთ
       თქვენ ნამდვილად არ გჭირდებათ მისი ყიდვა დიდი ფარმაცევტული

,      კომპანიებისგან რომლებიც შეეცდებიან უზარმაზარი ფასი დააყენონ
  ,   . .დეკარბოქსილირებულ კანაფის ფისზე მათი სიხარბის გარდა

 ,  ,       -შეიძლება და სავარაუდოდ დაგჭირდებათ კილოგრამები ზეთი ერთ დღეს
    -      ?თქვენთვის ან თქვენი ოჯახისთვის რამდენის გადახდა გსურთ თითო გრამზე

  ,         მამალი ძალიან ბევრია თუ მცენარეები გაშენებულია ღია ცის ქვეშ და ფართო
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.  ,   ,  .100%მასშტაბით ასე რომ არანაირი სპეციალური გადასახადები არაფერი მსგავსი
        ,  ლეგალიზაცია ერთადერთი გზაა გასავლელი და ეს უნდა გაკეთდეს ახლა არ

 ,       არსებობს მიზეზი რომ ასობით მილიონი პაციენტი დაზარალდეს მთელ
.   ;     ,   მსოფლიოში თავისუფლად იკამათეთ ამაზე მაგრამ ეს არის ის რაც შეგიძლიათ

  .  , JBგააკეთოთ ამის შესახებ საუკეთესო სურვილებით

„      ,    წელიწადში ამდენი კანაფის მოხმარებას ვერ ვხვდები მაგრამ მცდელობისას არ
 “. მოვერიდები სიკვდილს სუზი

” ,    ,    ,     გთხოვთ განაგრძეთ ახსნა ისე როგორც თქვენ გაქვთ მე ვიღებ შენიშვნებს და
      ,     ვსწავლობ რაც შეიძლება მეტს თქვენგან იმის შესახებ თუ რა არის კარგი რისთვის

  ,          და ასე შემდეგ მინდა ვიყო მზად და მომზადებული ჩემთვის სწორი ცოდნით და
...     THC-   ,  , ჩემი თუ არ მითხარით მაღალი ის საჭიროების შესახებ მე ვიფიქრებდი რომ

  ,    .” ნებისმიერი კარგი იყო მადლობელი ვარ ყველა ინფორმაციისთვის ვიკი

„   ,   THC-    ,  რიკი ყოველთვის ამტკიცებდა რომ ის მაღალი დონე აუცილებელია რომ
  ,  ,      მოგცეთ საუკეთესო შანსი ცხადია სწორედ ამით ჰქონდა მას საუკეთესო

.   ,   CBD    ,  შედეგები არის ბევრი რამ რისთვისაც შეიძლება უკეთესი იყოს ის
    ,  ADHD-   ჩვეულებრივ გამოიყენება ბავშვებში დრევეტის სინდრომის ისა და მძიმე

  ,      ობსესიურ კომპულსიური აშლილობისთვის რადგან ბევრ ადამიანს ჯერ კიდევ
  .THC   ,   .   ,ეშინია ბავშვების გაზრდის არის ის რაც გაზრდის მე ვიპოვე ადამიანები

   THC    რომლებიც იყენებენ მაღალი ზეთს ადამიანების უმრავლესობის
,       ,   ,სამკურნალოდ მაგრამ თუ პაციენტი არ რეაგირებს ისე როგორც იმედოვნებდა

   CBD-     .ისინი გადაერთნენ მაღალ ზე და ეს უკეთესად მუშაობდა

,       .  ვფიქრობ ყველა განსხვავებულია და ყველა კიბო განსხვავებულია მაგრამ სანამ
     ,     ყველა საჭირო კვლევის დაშვება არ მოხდება ალბათ ჯობია რიკის მეთოდს

.  THC,     . ,  მივყვეთ მაღალი დომინანტი ინდიკა პროტოკოლის შემდეგ ნათქვამია რომ
        4 , თუ ისინი დაიწყებენ მცირე დოზებს და გაორმაგდებიან ყოველ დღეში პაციენტს

       შეუძლია სწრაფად დაამყაროს ტოლერანტობა და მძიმე ძილიანობა შემცირდება
  .    95-98% THC- ,  ზეთის მიღების შემდეგ რიკის ზეთი შეიცავს ს მაგრამ ფსიქოაქტიური

   .ეფექტები ზიანს არ მოგაყენებთ

       ,   ,  და როდესაც ვცდილობ გადავწყვიტო ვისი მეთოდი უნდა მივყვე არ მჯერა რომ
      ,   .  ვინმეს ქონდა ამ წამლის უფრო მეტი გამოცდილება ვიდრე რიკს მე ვნახე

    ,    ,  ჰოლანდიური მეთოდი და უბრალოდ ვიფიქრე თუ ვინმე კვდება რატომ ამცირებ
?” წამალს ნიკ

 ,      CBD   ,   მას შემდეგ რაც მე გავიგე მაღალი ზეთების შესახებ რომლებიც ხელს
 ,   ,      უწყობენ კრუნჩხვებს ყოველთვის ვფიქრობდი რომ თუ ეს მშობლები შვილს

 ,     ,  მისცემდნენ ჰიბრიდულ მაგრამ დომინირებულ ინდიკა ზეთს ბავშვი
.  ,  CBD    გამოჯანმრთელდებოდა მე ვიცი რომ ზეთები აკონტროლებენ კრუნჩხვებს და

 ,     ,  ,ძალიან მიხარია რომ რაღაც შეუძლია დაეხმაროს ბავშვებს როგორიცაა შარლოტა
  ,   ,  THC  მაგრამ წარმოიდგინეთ განკურნება რაც შეიძლება მოხდეს თუ და მცენარეში

    .  ,   THC-არსებული კანაბინოიდების სხვა სპექტრი მიეცემათ ასე რომ თქვენს შვილს ის
  ,     .  ,   გამო ბევრს სძინავს მისი სხეული მოერგება დოზას მე ვფიქრობ რომ სრული

       “. მცენარე ყველაზე სასარგებლოა და არც ერთი გამორჩეული კანაბინოიდი სარა

„     ,  მედია აგრძელებს ფოკუსირებას კანაბინოიდების გამიჯვნაზე მაგრამ
,    THC   CBD     დადასტურებულია რომ ორივე და კლავს კიბოს და ამცირებს

.   ,    ,სიმსივნეებს რიკ სიმპსონის ზეთი რომელიც დამზადებულია კანაფის ინდიკასგან
 ,          არის წამალი რომელიც კურნავს ლენდონს და მამაცი მაიკაილას და ბევრ სხვას და

   .     , ყველას შეუძლია მისი დამზადება ნუ მისცემთ მედიას უფლებას დაფიქრდეთ რომ
   ,    CBD!THC   უნდა დაელოდოთ ამ განკურნებას ან გამოყოთ მუშაობს ჩვენს

 . ენდოკანაბინოიდულ სისტემასთანაც ჰანანი
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”     ,   ,   მე ვიპოვე რამდენიმე საიტი ინტერნეტში რომლებიც აცხადებენ რომ ყიდიან
 CBD   THC-  .     ,  მაღალი ზეთს ის გარეშე მე ვარ იღბლიანი და ჯანმრთელი მაგრამ

      .   მაინტერესებს ღირდა თუ არა ეს ფული პრევენციისთვის ერთი არის ნამდვილი
 .  ,   50- . ?” სამეცნიერო ზეთი ისინი აცხადებენ რომ გაგზავნიან ვე ვინმე მაიკ

„      ,   ნამდვილი სამეცნიერო ზეთი მიიღება სამრეწველო კანაფიდან რომელსაც არ
  THC.    CBD    RSO-   ALS-გააჩნია არსებითი ჩემი ნაბიჯიდედა იღებს ზეთს და ს მისი
.CBD   ,   ,   ისთვის ზეთს აქვს სარგებელი მაგრამ მე ვფიქრობ რომ სხვა კანაბინოიდების
,    ,  . ” გარეშე ის არც ისე ეფექტურია თუ საერთოდ ჯენიფერი

„        სხვადასხვა შტამების და ზეთების ნარევების დამზადებისა და გამოყენების
 ,   CBD  Only     გამოცდილებიდან მივხვდი რომ ტიპი არაეფექტურია ან ნაკლებად

.   ,   THC-     ეფექტური რაც მაიძულებს ვიფიქრო რომ ის მცირე პროცენტი მაინც უნდა
,   CBD      ,დარჩეს რათა ეფექტური იყოს ჯანმრთელობის ნებისმიერ საკითხზე

  .” რომელსაც ის მკურნალობს მდიდარი

„      ,   ხშირად ეს პროდუქტები არ აკმაყოფილებენ მოლოდინს განსაკუთრებით შიდა
 .    RSO-  (გამოყენების კუთხით როდესაც შევადარებთ რეალურ ს ანუ

      დეკარბოქსილირებულ უკიდურესად ძლიერ და სედატიურ კანაფის ფისს
 95% THC- ), CBD    დაახლოებით ით პროდუქტები უმეტეს შემთხვევაში ფერმკრთალი

.       იქნება ისინი მშვენივრად იმუშავებენ კანის დაავადებებზე და კოსმეტიკურ
  ,  .  ,  საშუალებებში აქტუალურ გამოყენებაზე მაგალითად შიდა გამოყენებისას ისინი

   ,   RSO,  ბევრად ნაკლებად ეფექტური იქნება ვიდრე რეალური უმეტეს შემთხვევაში
.ისევ

CBD        ზეთები უბრალოდ განსხვავებული პროდუქტია და ისინი არ აკმაყოფილებენ
 RSO-  .  RSO-  ,  CBD  რეალური ს კრიტერიუმებს რეალურ სთან შედარებით ზეთები

      . .ძალიან ხშირად მხოლოდ ძვირადღირებული ცრუ იმედი იქნება სამწუხაროდ

 ,  ,   ,     ,ასე რომ ისევ როგორც ყოველთვის შეძლებისდაგვარად აწარმოე შენი ზეთი
       , ყოველთვის იმუშავე ყველაზე მძლავრ და დამამშვიდებელ კვირტის მასალით რაც

.      შეგიძლია უკიდურესად ძლიერი და დამამშვიდებელი ინდიკა დომინანტური
 20% THC       შტამები ან მეტით მუშაობს საუკეთესოდ და უზრუნველყოფს საუკეთესო

.    .   მოსავალს მხოლოდ საუკეთესო მუშაობს საუკეთესოდ გაითვალისწინეთ ეს და
   .    არავის მისცეთ უფლება მოგატყუოთ შესაძლოა თქვენი სიცოცხლე საფრთხეში

,  .        იყოს ფრთხილად იყავით ძალიან ხშირად გაქვთ მხოლოდ ერთი შანსი და მეორეს
 ,    .არ მიიღებთ არ დაგავიწყდეთ ამის შესახებ

  ,   /   უბიძგეთ თქვენს კანონმდებლებს დაკანონონ კანაფის კანაფის მცენარის მოყვანა
 ,   ,     THC.  და გადამუშავება მიუხედავად იმისა თუ რამდენი აქვს სთხოვეთ მათ

   ,     დაარეგულირონ ის დაახლოებით ისევე როგორც არეგულირებენ სიმინდის ან
.THC    .   ,  , ჩაის და ფისი იცავს მცენარეებს და მე ვფიქრობ რომ მცენარეები რომლებსაც

       ,შეუძლიათ გამოიმუშავონ ასეთი უკიდურესად უსაფრთხო და ეფექტური წამალი
  . ?" იმსახურებენ საუკეთესო დაცვას Მეთანხმები ჯბ

 Გვერდითი მოვლენები
„    ,   8 .  ჩემი ტელეფონის კალენდარს დავხედე როდის იყო თებერვალი პარასკევი ღამე

  ,     . ,    .იყო და თქვა რომ ორშაბათის დილამდე ეძინა ჰაჰა დალოცე მისი გული გრამის
 ,  .    .” პირდაპირ ზევით ამას მესმის აკურთხეთ დალოცეთ დალოცეთ იგი მარანდა

„     ,   „ “  როდესაც პირველად დავიწყე ზეთის მიღება მქონდა საშინელი გვერდითი
,      !!! !!!  მოვლენები უნდა მეჭამა ნახევარი კოლოფი დონატი Ჰაჰაჰა ვისურვებდი კიდევ

,  !     , მქონოდა მშვენივრად მეძინა ყოველ დღე მოუთმენლად ველოდებოდი ღამეს რომ
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.   7:00 ,   9:30  დამეძინა ზეთს ვიღებდი საათზე დავიძინებდი დაახლოებით საათზე და
 8:30 . !!!” ვიძინებდი საათამდე მშვენიერი ტომ

„ ,        ,ირონიულია რომ ყოველდღიურად გვესმის ამდენი ამბავი ადამიანების შესახებ
   ,   ,რომლებიც იღებენ კანაფის კონცენტრატს საშინელებათა ისტორიების

,      ,დამოკიდებულების გვერდითი ეფექტების ან დაკავშირებული სიკვდილის გარეშე
     ,მაგრამ ადგილობრივი კანონმდებლები ებრძვიან მარიხუანას კულტივაციას

   „  “. გამოყენებას და რეალიზაციას საზოგადოების ინტერესებისთვის უსაფრთხოების
“,     Big Pharma-   „Booze-Baron-შეშფოთება რომელიც ფარავს მათ ერთგულებას ს და ის
 ,       -ფინანსური მოსყიდვისთვის რათა შეზღუდოს კანაფის ინდუსტრიის ზრდა აშშ

...“ ში რაფაელი

„      .   ,მამაჩემისთვის ზეთის მიცემა ამ კვირაში დავიწყე პროსტატის მოწინავე კიბო
    .    რომელიც გავრცელდა ძვლების ზოგიერთ ლაქაზე ჯერჯერობით ბევრს სძინავს და

 .      .   მადაც დაუბრუნდა ყელის ტკივილის გამო ის არაფერს ჭამდა ასევე მისი ზოგიერთი
       !შფოთვა გადაიქცა ერთი შეხედვით მხიარულ მოვლენებად მის თავში

     ,ის კვლავ ღებულობს ტკივილგამაყუჩებელ საშუალებებს საავადმყოფოში
    ,    რომლებიც სასარგებლოა მწვავე ტკივილის დროს სანამ ყველაფერი კონტროლს არ

. ,      .   მოექცევა თუმცა ექიმებმა არ იციან ზეთის შესახებ ჩვენ მივუთითეთ ზეთის
   ,    მედიკამენტებთან შერწყმის იდეაზეც კი მაგრამ ექიმები დაბრუნდნენ ამაზრზენი

  .  ,    ,გვერდითი ეფექტების შეთხზვით მინდოდა მეკითხა რომ გვეჩვენებინა კვლევები
      ,   მაგრამ არ მინდა საფრთხე შეუქმნას მამის გათავისუფლებას რადგან ჩვენ

,   „ “  ,     ვიყავითმონიშნულია როგორც რთული იმისთვის რომ კითხვის ნიშნის ქვეშ
   ,     .დადგეს ზედმეტი მედიკამენტების საჭიროება რაც მას აუარესებს და აუარესებს

        .ჩემს ყველაზე უარეს მტერს არ ვუსურვებ საავადმყოფოში კიბოს მკურნალობას მე
  ,     ,  მოვისმინე საშინელებათა ისტორიები მაგრამ რაღაც დონეზე ვფიქრობდი რომ
    .   ,ყველაფერი სხვაგვარად იქნებოდა მამის შემთხვევაში გულწრფელად იმედი მაქვს

   . ” რომ არ არის გვიან ედმუნდი

-- ,       , ედმუნდ ისინი მართალი იყვნენ შესაძლო გვერდითი ეფექტების შესახებ მაგრამ
   ,      ეს გამოწვეული იქნებოდა ქიმიკატებით რომლებსაც მათ აძლევდნენ და არა

.          ,ზეთით რაც უფრო მალე დაბრუნდებით სახლში და შეავსებთ მას ზეთით სავსე
   .      , მით უკეთესი იქნება შანსი არასდროს არ არის გვიან ზეთით დაწყება ერთადერთი

,      ,    .   საკითხია არ არის თუ არა გვიან რომ დაავადებას გაუსწრო მაგრამ ეს პირდაპირ
 ,        .კავშირშია იმაზე თუ რამდენ ზეთს შეძლებთ მასში და რამდენად სწრაფად

   ,          ამით მე არ ვამბობ რომ პროტოკოლი არ უნდა დაიცვა ან დიდი დოზებით უნდა
.  ,      დაიწყო მიიყვანეთ სახლში მიჰყევით პროტოკოლს და საუკეთესოს იმედი

.გვქონდეს ჯბ

„  ,      „გამარჯობა ჯინდრიჩ მინდა გაგიზიაროთ ზეთის ზოგიერთი გვერდითი
“.         ეფექტი ჯერ ცოტა ხანია ვაკეთებ საკუთარს და ასევე ვყიდულობ დისპანსერში

(   !),       როგორც ჩემი უკეთესია არ მაქვს რაიმე განსაკუთრებული მდგომარეობა ან
,  2012   30 - ,  …დაავადება ალბათ წლიდან მივირთმევდი მლ ს ასე რომ

–     ...      !  ალკოჰოლის დალევა აღარ შემიძლია ერთი ჭიქა ღვინო და გამოვედი მე არ
  ,      ვცდილობდი სასმელის შეწყვეტას მაგრამ ნამდვილად ჩემი სხეული უარყოფს მას

     !!მთლიანად და ძალიან სასიამოვნოა გონების დაჭერა

--      ...     ჩემი თვალების ირისი მთლიანად მწვანეა აღარ არის პატარა ყავისფერი
 -  (   ,     წერტილები აქეთ იქით თუ ირიდოლოგია იცით ეს პატარა წერტილები ორგანოს

    ),    გაუმართაობის ან თუნდაც დაავადების მანიშნებელია ამიტომ ნათელი თვალები
  !დიდ ჯანმრთელობას ნიშნავს
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--     10       იგივე ეფექტი ჩემი წლის მწყემსი ძაღლისთვის ნათელი თვალები და ბევრი
!(     6 ).    ენერგია მას მიღებული აქვს დაახლოებით დოზა ზეთი და ყველა მოულოდნელი

 !!      ,  გვერდითი ეფექტი გმადლობთ თქვენ და რიკს თქვენი ძალისხმევისთვის რათა
   .  , "გაუზიაროთ ეს წამალი მსოფლიოს დიდი სიყვარული ესტელ

.     ,    ქ არის ჰოსტელი კალიფორნიაში ან კოლორადოში სადაც შემიძლია ლეგალურად
       ? .გავხდე რეზიდენტი და მივიღო ზეთი ჩემი კიბოს განსაკურნებლად მადლობა

.   ,   .  ,   ა ეს კარგი კითხვაა დევიდ კარპენტერ როგორც მითხრეს მხოლოდ მოტელის
      .    მისამართი გჭირდება და მერე ექიმმა კანაფი დაგიწეროს ამიტომ არ მგონია საჭირო

   .     იყოს სადმე ზედმეტი გადასახადი მაგრამ თუ ვინმე საქმიანი აზროვნებით
 ,    ,     კითხულობს ამას ნება მომეცით გითხრათ რომ ბევრ ადამიანს მთელი
       მსოფლიოდან არ ექნება წინააღმდეგი გაფრინდეს კოლორადოში ან კალიფორნიაში
 .       ,  მკურნალობის მისაღებად ეს არ არის გამოსავალი ყველასთვის და მათ ვისაც

  ,     ,     ფული არ აქვთ არ ექნებათ ეს შანსი მაგრამ ეს აუცილებლად დაეხმარებოდა
,      .ბევრს ვინც მოგვიანებით დაეხმარებოდა ან შეეძლო სხვებს ჯბ

 ,      როდესაც პაციენტები რომლებმაც მიიღეს ქიმიოთერაპია დაიწყებენ ზეთის
,  ,     ,   გამოყენებას პირველი რაც ზეთმა უნდა გააკეთოს არის სხეულის

.  ,   ,  ,  120-150   ,   დეტოქსიკაცია ასე რომ ხანდახან სჭირდება ვთქვათ გრ ზეთი სანამ ის
   .      თავად დაიწყებს კიბოს შეტევას ქიმიოთერაპიის მიღება ნამდვილად არ არის კარგი

,   ,     ,  იდეა განსაკუთრებით მაშინ როდესაც ის აბსოლუტურად არასაჭიროა იმის
,       გათვალისწინებით რომ სამედიცინო სისტემამ ათეულობით წლის განმავლობაში

 ,    .იცის კანაფის როგორც კიბოს სამკურნალო საშუალება ჯბ

„      .    გასულ კვირას დავწერე ზეთზე ღებინების შესახებ საბოლოოდ გავჩერდი და ისევ
   .    . ,  იგივე პარტიას ვიყენებ ზეთს ახლა თავს მშვენივრად ვგრძნობ ვფიქრობ ყველა

    .    ,ფარმაცევტულ წამალს ვხსნიდი ჩემი სისტემიდან ეს იყო სავალალო გამოცდილება
    . ” მაგრამ დეტოქსი არასოდეს არის სახალისო რობინ

„   ,    ,    .დარწმუნებით არ ვიცი მაგრამ ჩემი ვარაუდი იქნება რომ ძალიან მალე აიღე არის
 ,         ისეთი რამ როგორიცაა ზედმეტად აწევა და ამან შეიძლება ზოგიერთ ადამიანს

 .     .(  ,ღებინება გამოიწვიოს ეს მე პირადი გამოცდილებიდან ვიცი უბრალოდ მივხვდი
   .   .)“ რომ რაღაც დამამცირებლად ჟღერდა ასე არ ვგულისხმობდი თინა

” ,        ,    თინა მეც ვფიქრობდი ამაზე და ბევრი კითხვა გამიჩნდა რატომ ვიყავი ასე
.      ,   ცუდად მე ნამდვილად მჯერაიყო დეტოქსიკაცია იმის გამო რაც დამემართა გასულ

.   ,   "  "  ,  დეკემბერში ჩემმა ონკოლოგმა მითხრა რომ ფინალურ სტადიაში ვიყავი ზეთი
   IV     .ამომეწურა და ზომეტას სპირალი გავიკეთე ძვლების გასამაგრებლად თურმე

       ზეთი მუშაობდა როგორც ალერგიის აბი და მიხსნიდა ზომეტას
.  ,  ,  , ეფექტისგან ზეთიდან გამორთვა ანორექსიული გავხდი ძალიან მტკიოდა რადგან

    ,    ზომეტა ძვლებში მიდიოდა და ღებინებდა შემცივდა და საავადმყოფოში
.გადაიყვანეს

        ,  იმ შემთხვევის შემდეგ ინდური სტილის ჯდომაც კი არ შემეძლო რადგან სახსრები
   .    ,   ,და თეძოები ძალიან მტკივა როდესაც დავიწყე ისევ ზეთი თავიდან კარგად ვიყავი

    .      მაგრამ შემდეგ თანდათან ავად გავხდი მერე ძალიან ცუდად გავხდი და როცა
     ,   დღეების განმავლობაში ვღებინებდი და საშინლად ვღებინებდი რაღაც უცნაური

,      6     მოხდა ყველა სახსარი გამიწმინდა და თვის შემდეგ სახსრების ტკივილი აღარ
.   .   ,     მაქვს ისევ მოქნილი ვარ მე მხოლოდ მჯერა რომ ზეთმა ამოიღო ჩემი სახსრებიდან

 ,        .ის სისულელე რომელიც შეიძლება შენთან დარჩეს ერთი წლის განმავლობაში
რობინ

„  ,      ძალიან მნიშვნელოვანია რაც შეიძლება მალე მივიღოთ ტერმინალურ
.     / ,პაციენტში ტერმინალური პაციენტების უმეტესობას ჩაუტარდა ქიმიო გამოსხივება
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  . . ,     ტკივილგამაყუჩებლები და ა შ დარწმუნდით რომ ის სწორად არის დამზადებული
             ,და რაც შეიძლება მალე დაიწყეთ მისი მიღება და მე არ შევწყვეტ მის მიღებას მანამ

    !” სანამ კიბო მთლიანად არ გაქრება ბონი

„    ,  „   “,    ,  როდესაც შენი ექიმები გეტყვიან შენ ტერმინალი ხარ არ გინდა სცადო ის რაც
?  ...      ?არსებობს Იფიქრე ამაზე ასეთი დიაგნოზის შემდეგ რა გაქვთ დასაკარგი მყავს

,    ...    ...   ?”დისშვილი რომელიც დღეს ცოცხალია ამ ზეთის გამო მეტის თქმა მჭირდება
კეროლ

”     .   . ” ეს მე ვარ მისი დისშვილი ეს ნამდვილად მუშაობდა ჯოანი

„   , 5000    .ნახევრად მარათონი გავიარე დოლარი შევაგროვე კიბოს კვლევისთვის ვერც
 ,        ....  კი ვიცოდი რომ უკვე არსებობდა წამალი და არ მომცემდნენ ორჯერ მართლაც

  .  ;   ძლიერი ქიმიოთერაპია გამიკეთეს ღვიძლი გამიფუჭეს მათ თირკმელები
.      .გამიფუჭეს გასული წლის აპრილში გამომიგზავნეს სასიკვდილოდ სახლში მათ

,     .  ,   ,   ,თქვეს რომ ექვსი კვირა არ ვიცოცხლებ და აი მე ვარ დღეს ჯერ კიდევ ცოცხალი
  PhoenixTears.ca    ,  რადგან აღმოვაჩინე და რიკ სიმპსონმა მაჩვენა როგორ გამეკეთებინა

 ,    .ჩემი წამალი რათა დღეს აქ ვიყო

      .   :  ჩვენ ყველას უნდა ვუთხრათ ამ წამლის შესახებ ყველამ უნდა იცოდეს არსებობს
   ,   ნამდვილი სამედიცინო მარიხუანას პროდუქტები რომლებიც დაგეხმარებათ
      .  იცხოვროთ და დაეხმაროთ თქვენს მეგობრებს იცხოვრონ კიბოსთან ყველამ უნდა

:     .  ,   იცოდეს არავინ უნდა მოკვდეს კიბოთი არის განკურნება ყოველთვის იყო
.  ...      .განკურნება ისინი უბრალოდ დიდი ფარმა არ მოგვცემს ამის საშუალებას როგორ

?!     .  ბედავდნენ კიბოს კვლევა მრავალმილიარდ დოლარიანი ინდუსტრიაა და რას
?     . !აკეთებენ ჩემნაირ ადამიანებს კლავენ თავიანთი ნარკოტიკებით სისულელეა
 !Phoenix Tears  !  . !” არსებობს წამალი ზეთი მუშაობს უთხარი ყველას გთხოვთ ჯოანი

”   ,        ,გამარჯობა რიკ სიმპსონ მე მჯერა ზეთის და ამჟამად ვიყენებ მას დედაჩემისთვის
  ,    ,  ,     2რომელსაც კიბო აქვს მაგრამ მე მაქვს შეკითხვა თქვენ ამბობთ რომ ის სამ თვეში

  ,       .  უნცია უნდა მოიხმაროთ მაგრამ დედაჩემი ძალიან სუსტია ამის გამო დაავადება
       ,    და მიიღება მხოლოდ უნციაში და დაახლოებით სამი თვეა მაგრამ მაინც ვიღებ და

      ,      მინდა ვიცოდე იგივე ეფექტი აქვს თუ არა რადგან თქვით სამ თვეში უნდა
.   ,  . ” იყოს გთხოვთ მიპასუხოთ შეტყობინებაზე რადგან ვნერვიულობ ესმერალდა

„    ,      .ძალიან ნუ ინერვიულებ იმაზე თუ რამდენი აიღო მან აქამდე უბრალოდ
 ,    . ,     ,გააგრძელე ეცადე რომ ცოტა მეტი ჭამოს უთხარი რომ ჭამოს იმაზე დიდი ნაჭერი

  ,    ,  -    ვიდრე აქამდე ჰქონდა როცა ღამით დაიძინებს ნელ ნელა უფრო მეტის ჭამას
. ,          შეძლებს დარწმუნდით რომ ის ჭამს უფრო დიდ დოზას ღამით და უფრო სწრაფად

 .      გამოიმუშავებს ტოლერანტობას მამაჩემმა იგივე გააკეთა პირველი სამი თვის
.    ,      განმავლობაში მას დიდი დრო დასჭირდა სანამ მას შეეძლო დღეში ნახევარი

       ,      1/4 გრამზე მეტი ჭამა და კიბო ქრება მაშინაც კი როდესაც ის ძლივს ჭამდა გრამს
 - (  ).       10  დღეში სიმსივნე მცირდებოდა ახლა ის დღეში ერთ გრამამდეა და თვეში ას
  . !" გრამზე მეტი შეჭამა Წარმატებები ხოსე

„  ,    ,     გამარჯობა ყველას მე მყავს მეგობარი რომელიც ცდილობს განკურნოს ლაიმის
    CO-  (  70-80% THC დაავადების ქრონიკული შემთხვევა სუფთა ით დაახლოებით და

   ),   დამზადებულია ორგანული მარცვლეულის სპირტით რომელიც შეძენილია
 ,    .   ძალიან ცნობილი კერძო ნავთობის მწარმოებლისგან როდესაც მან მიაღწია

 3/4     3,5   ,    დაახლოებით გრამს დღეში დაახლოებით კვირის წინ მას დაეწყო მადის
,        (ნაკლებობა პერიოდული გულისრევა და ძალიან რბილი განავალი თითქმის

)  3-   -       ,დიარეა დღეში ჯერ მაინც ეს ახლაც ხდება და საერთოდ არ გაუმჯობესებულა
  ,  .მაგრამ არც გაუარესებულა რაც კარგია

 ,    ,      ყოველ დილით უკვე ერთი თვეა მისი სხეული ფაქტიურად ყველაფერს მსხვილ
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 ,   ,       ნაწლავში ყრის როგორც ჩანს და სუნი შეიძლება აღმოჩნდეს სახლის მეორე
 (  TMI- !). ..   ,  1/2-  3/4-ბოლოში ბოდიში სთვის თითქმის ქიმიკატის მსგავსად დოზის დან

     .    -მდე გაზრდიდან დაახლოებით ერთი კვირის შემდეგ სუნი ისეთი უცნაურია
    !!ნაღვლის სუნიც კი არ აქვს

     (  1,5 )    ,    ის ახლა ერთ გრამზეა დღეში ბოლო კვირა და ისევ ასეა თუ ცოტა უარესი
.           არა არანაირი სხვა პრობლემა ან პრობლემა არ არის და ის რეალურად სწრაფად

    ,    10+   კურნავს და ბევრად უკეთესად მუშაობს ვიდრე ბოლო წლის განმავლობაში
,     . . ,  ანტიბიოტიკებით მცენარეული პროტოკოლებით და ა შ ჯერჯერობით მისი

    ...  !!ჯანმრთელობის გაუმჯობესება უკიდურესად დრამატული იყო უკეთესობისკენ
       , არის ეს ტოქსიკური სუნიანი განავალი ლაიმის ბაქტერიების მოკვლის დეტოქსის

   ?   ,     ან სხვა რამის შედეგად მე რეალურად მაინტერესებდა შეიძლება თუ არა მას
      ,   , ჰქონდეს მსხვილი ნაწლავის კიბო ან სხვა კიბო რომელზეც ზეთი ზრუნავს რამაც

       .  შეიძლება გამოიწვიოს საშინელი სუნი და ხშირი რბილი განავალი რაიმე რჩევა
??  ?”არსებობს ეს ნორმალურია

„   ,    .   ...(   ეს არის ის რასაც უნდა ველოდოთ როცა ზეთზე ხარ თუ სწორად არის
)     .  დამზადებული სხეული აკეთებს ძირითად დეტოქსიკაციას მისი აღწერის

 ...  ,     ,    უმარტივესი გზაა ყველაფერი რაც თქვენს ორგანიზმში შედის რაც წამალს არ
,      .  ,   მოსწონს ის იპოვის ნარჩენების გამოდევნის გზას ისე ჟღერს თითქოს თქვენმა

   ,   ,  ,პროვაიდერმა იცის რას აკეთებს რადგან ეს სიმპტომები რომლებზეც კითხულობთ
     .      3გვემართება ყველა ჩვენგანს ან ჩვენს პაციენტს ასეთი სიმპტომი მე და ცოლს

   .თვეზე მეტ ხანს გაგრძელდა

,   ,    THC  CBD .ერთადერთი რაც მაწუხებს არის პროდუქტზე და რაოდენობა როდესაც
 ,     93-97% THC  1.34-  1.59% CBD-ჩვენ ვაწარმოებთ ჩვენ ვიღებთ საშუალოდ და დან ს

.        შორის ამის მიღწევა შესაძლებელია მხოლოდ გამხსნელის შეცვლით ან აღნიშნული
  .პროდუქტის დეკარბოქსილირების შეცვლით

--    ,    დიეტას დაუმატეთ კანაფის თესლები ისინი ძალიან სწრაფად დაარეგულირებენ
.    ,     .განავალს როდესაც ის ძალიან ადუღდება თქვენ უნდა დაამატოთ რაიმე მყარი და

  . ,      .  ,ეს არის თესლი დარწმუნდით რომ ის არ იღებს ქიმიურ აბებს სუნი დეტოქსიურია
 . ” სანერვიულო არაფერია ჯბ

"   :    - ."გვერდითი მოვლენები მოიცავს მულტფილმების ყურებას მთელი შაბათ კვირას
მეთიუ

 / ?რომელი შტამები ჯიშები
„     .      ,  ამ საკითხზე რიჩარდთან ერთად ვარ გაქვთ თუ არა იმ შტამების სია რომლებიც

  ?     დადასტურებულია მოქმედების შესახებ რომელ კარგ სათესლე კომპანიებს უნდა
?     .   ,   შეუკვეთოთ მე მხოლოდ რამდენიმე თესლი შევუკვეთე რა არის ის რაც უნდა

  ?THC,  CBD,    ? ,   ვეძიო კარგ ჯიშში ინდიკა სატივას წინააღმდეგ შტამს რომელიც მე
,  THC  18-23%  CBD 0,7-1,0%. Ciscoშევუკვეთე აქვს დონე და

--  ,     ,  Cisco,      ვისურვებდი რომ ასეთი სია მოგაწოდოთ მაგრამ არ შემიძლია და არც
 ,       ,  მალე მოვახერხე სანამ არ შევძლებთ ყველა საჭირო კვლევის გაკეთებას რომ ამის
 . ,    :     თქმა შეგვეძლოს აი რა მივწერე რიჩარდს მე ნამდვილად არ შემიძლია

 ,        დავასახელო შტამი თქვენ ყოველთვის უნდა სცადოთ და ნახოთ რა
   .      .ტკივილგამაყუჩებელი ეფექტი აქვს მას არ ვიცი რა გამოიყენა ამ პაციენტმა თეთრი

,    ,    ,ქვრივი რომელსაც რიკი ზრდიდა შესანიშნავი ტკივილგამაყუჩებელი იყო
  ,   ,     .  ,  ევროპელ თეთრ ქვრივს როგორც ჩანს ასეთი ეფექტი არ აქვს ასე რომ როგორც

,         ყოველთვის ყველაზე ძლიერი და დამამშვიდებელი და დივან ჩამკეტი ინდიკა
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( )   20%  THC   ,    დომინანტური შტამები ან მეტით საუკეთესო შედეგისთვის აურიეთ
  .     ,ზეთები რამდენიმე შტამიდან მოძებნეთ მართლაც სასტიკად ძლიერი შტამები

    .რომლებიც რამდენიმე ჩასუნთქვის შემდეგ დაგამუხტავთ საუკეთესო
, JBსურვილებით

"      ?" მამრ მცენარეს აქვს რაიმე სასარგებლო კომპონენტი ბილ

--       ახალგაზრდა მამრობითი მცენარეები მდიდრებისთვის რბილი ტანსაცმლის
 .    ,   ბოჭკოსთვის გამოიყენებოდა მამრობით წამალს არ გავაკეთებდი ზოგს ალერგია

     .  ექნება მტვერზე და შეიძლება უბედურება მოიტანოს შეგიძლიათ წვენიან
   (     გამოიყენეთ ისინი ჩაისთვის თუ ისინი ჯანმრთელია და ორგანულად

).      .გაიზარდა მაგრამ საუკეთესო წამალს მცენარეებისგან ვერ მიიღებთ ჯბ

.         .ქ არის თუ არა ავღანური კუში ნავთობის დასამზადებლად შესაფერისი ნივთი მე
        ,  დავამზადე ზეთი ქუჩის ნივთებისგან და ბოლო ორი კვირაა ვიყენებდი რადგან

  ,       ძილის პრობლემები მქონდა ახლა ბავშვივით მძინავს და დილით კარგად
 .   ,      დასვენებული ვიღვიძებ პრობლემა ის არის რომ ძნელია კარგი ნივთების შოვნა

,    AK,     ლონდონში ამიტომაც შევუკვეთე უბრალოდ თქვენი აზრი მჭირდება
.  ახლა Დიდი მადლობა

.     .     , ა ჯიშის სახელს ნამდვილად ვერ დავასახელებ თუ ის ძლიერია და გძინავს კარგი
  . ,      წამალი უნდა გამოიღოს მოგეხსენებათ ჩვენ გირჩევთ ყველაზე ძლიერ და ყველაზე

  (  20% THC  )   დამამშვიდებელ შტამებს სასურველია და მეტით და საუკეთესო ზეთები
       ,წარმოიქმნება რამდენიმე ძალიან ძლიერი და სედატიური შტამების კომბინაციით

     ,   ამიტომ შევეცდები რამდენიმე სედატიური შტამი შევიკვეთო თუ ყველაფერი
,    .    შესაძლებელია ეს იდეალური იქნებოდა მაგრამ ერთჯერადი შტამების ზეთებსაც

   ,    ,   კი შეუძლიათ სასწაულების მოხდენა მხოლოდ იმას ვამბობ რომ საუკეთესო
,   ,     .ზეთები როგორც წესი რამდენიმე შტამების კომბინაციით იწარმოება საუკეთესო

, JBსურვილებით

„    ,       არის კარგი მიზეზი იმისა რომ რიკ სიმპსონი გირჩევთ გამოიყენოთ მხოლოდ
  THC .     ,  მაღალი დონის ინდიკასგან ინდიკა არის სედატიური საშუალება რომელიც

    ,    .  ხელს უწყობს დასვენებას და ძილს ორივე აუცილებელია სამკურნალოდ სატივა
     .    ენერგიას აძლევს და ამაღლებს თქვენს წნევას ზოგიერთ შემთხვევაში ეს შეიძლება

        ,საშიში იყოს მაღალი წნევის ან დაზიანებული სისტემების მქონე ადამიანებისთვის
   ,  ,   .     .ამიტომ სანამ რჩევას მოგცემთ გთხოვთ გაეცნოთ თემას არ გინდა ვინმეს ავნო

    (  ,   )ადამიანების უმეტესობისთვის სტენის რჩევა სატივა დილით ინდიკა ძილის წინ
,    ,  ,     80=90% .კარგია თუ ჰიბრიდს იყენებთ დარწმუნდით რომ ის მინიმუმ ინდიკაა

." Წარმატებები გარი

"C:   .....       (  გამარჯობა ჯინდრიჩ მე ახალი ვარ რიკ სიმპსონის სამკურნალოდ მე მაქვს
)...      ...   ,   კიბო მე ვეკუთვნი კანაფის მყიდველთა კლუბს აქ ასე რომ ჯიშების ცოტა

  .  ,     არჩევანი მაქვს შესასყიდი უბრალოდ მაინტერესებს რა იქნება ჩემი საუკეთესო
  ?   არჩევანი ინდიკა სამკურნალოდ ნებისმიერი წინადადება ძალიან

. .დასაფასებელია Გმადლობთ

JB:   C,      ,  გამარჯობა მიიღეთ ყველაზე ძლიერი სედატიური ინდიკა სასურველია
 .    ,    3-4   რამდენიმე შტამი თუ თქვენ გაქვთ არჩევანი მე ვიყიდი უნციას თითოეული

  /      .ყველაზე მძიმე შტამებიდან კვირტებიდან და გავაკეთებ ზეთს ერთი ფუნტიდან

C: , ...    ?კარგი გმადლობთ რას გულისხმობ ყველაზე მძიმეში

JB:  ,  ,  ყველაზე დამამშვიდებელი სუპერ ძილიანი ნოკაუტის ეფექტით

C: ,     .უკაცრავად მაგრამ ეს ყველაფერი ჩემთვის ახალია
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:   . ,    ,ჯბ არაა პრობლემა უკიდურესად თითქმის ნარკოტიკულად დამამშვიდებელი
 .ძალიან მძიმე

: გ კარგი

. .:      ,  ,  ,ჯ ბ იხმარე ეს სიტყვები და უთხარი მევენახეებს რომ გაიგებენ რაზეც ვსაუბრობ
.იმედია

: ,   ,  .    .გ ვიცი რომ აქვთ კუში ჰაშის ხეობა სხვა სახელები არ მახსოვს

JB:         .ისევ წაიყვანეთ თქვენთან გამოცდილი ვინმე და სცადეთ ეს თქვენთვის

: გ კარგი

JB:      ,   , 20% THC და იყიდეთ ყველაზე ძლიერი სედატიური შტამები რაც მათ აქვთ ან
.მეტი

C:  ....   ,  კარგი დიდი მადლობა ყველაფრისთვის რასაც აკეთებ

JB: , C.მოგესალმებით

C:    ...  ,     და მადლობა რიკსაც თქვენ ბიჭებო ფაქტიურად გადაარჩინე ჩემი სიცოცხლე
.აქამდე

JB:    . ,      მე მას შენზე მოვუყევი გთხოვთ მიჰყევით ყველა ინსტრუქციას ჩვენს საიტზე
 .    ,საუკეთესო შედეგისთვის მიიღეთ ზეთი რეკომენდირებულის მიხედვით

   pH (  ,    . .),  გაზარდეთ თქვენი სხეულის ლიმონის წვენი საზამთრო და ა შ მიირთვით
   ,      CT  ორი ვაშლის თესლი ყოველდღე თავი აარიდეთ ექიმებს და და

,   .    რენტგენოგრაფიებს თუ გსურთ სიცოცხლე ისინი ოსტატურად გელაპარაკებიან მათ
 " "      სასიკვდილო დამტკიცებულ მკურნალობაზე და შესაძლოა ჩვენმა პაციენტებმა

  ,     .გაითვალისწინეს მათი რჩევა შეწყვიტეს ზეთის გამოყენება და გარდაიცვალა

C:  ...   .გავაკეთებ მადლობა კიდევ ერთხელ

(   )ოთხი საათის შემდეგ

C:  .   .   Indica OG Kush-  ჰეი ჯინდრიჩ მადლობა ადრე დახმარებისთვის მე მივიღე ისა და
Hash  Truffle-  .  ,     ,   ის ნაზავი როგორც ჩანს კლუბში მყოფი ხალხი ფიქრობდა რომ ეს

   .საუკეთესო იყო წამლის დასამზადებლად

JB: .  .კარგი კარგად ჟღერს

C:  :-)...  ,  ,     ?კარგი ასე რომ როგორ ფიქრობთ ეს კარგი იქნება წამლის დასამზადებლად

. .:    ,        ჯ ბ რეალურად არაფერს ვფიქრობ თუ თავად არ ვნახავ და არ ვცდი
.     ,      მასალას სახელები კარგად და ნაცნობად ჟღერს მაგრამ მე ნამდვილად არ ვიცი

      .რამდენად ძლიერია კვირტები და რა მიიღეთ სინამდვილეში
C:  ,  .   6   ...   აჰ კარგი წამლებს დაახლოებით კვირაა ვიკეთებ ჩემში ცვლილებები

... ,   ,  . ,   . ,საოცარია ყველა ვინც მიცნობს გაოგნებულია აბა კიდევ ერთხელ იცით
,    ,      ,ჯინდრიჩ მე გავიცანი ქალი რომელსაც ზუსტად იგივე სიმსივნე დაუდგინეს

 ,   3  .    ,    როგორც მე ჩემგან დღის შემდეგ ჩვენ ერთი ასაკის ვართ კიბოს იგივე სტადია
,   .   ,   გვქონდა ყველაფერი იდენტურია მე შემომთავაზეს რადიაცია ისევე როგორც

.   ,     .  მას მე ვუთხარი არანაირად რიკ სიმფსონის მკურნალობას ვაკეთებ მან აირჩია
. ,   4     ,  რადიაცია ჯინდრიჩ ის დღის წინ გარდაიცვალა რადიაციისგან საშინელი

,   .   55   ,  ,დამწვრობისგან რომელიც დაინფიცირდა ის მხოლოდ წლის იყო ძლიერი
 " " .   ,    მაგრამ განკურნებამ მოკლა უფრო მეტად მარწმუნებს რომ სწორად ვაკეთებ ჩემს

.არჩევანს

- 15 -



JB:    .   ,   მე ვიცი ასეთი ისტორიები ნამდვილად სამარცხვინოა ის რასაც ისინი აკეთებენ
.  , C.     “.პაციენტებისთვის საუკეთესო სურვილებით შენ იცი რა უნდა გააკეთო

„ ,        :ვფიქრობ კარგი გზა ზეთების ხარისხს შორის განსხვავების ასახსნელად იქნება

95-98% THC  95-98%     .უდრის სრული განკურნებისა და გადარჩენის შანსს

80% THC  80%     უდრის სრული განკურნებისა და გადარჩენის შანსს

70% THC  70%     უდრის სრული განკურნებისა და გადარჩენის შანსს

60% THC  60%     .  . .უდრის სრული განკურნებისა და გადარჩენის შანსს და ა შ

,  100% THC       100% ,თუმცა არ არის სრული განკურნებისა და გადარჩენის შანსები
    .რადგან ეს ზეთისგან განსხვავებული ნივთიერებაა

       ,   როდესაც პაციენტი ზეთთან ერთად იყენებს ქიმიას და რადიაციას ან ადრე
   ,      ,  გავლილი აქვს ეს მკურნალობა გაყავით პროცენტები ორზე ან სამზე შესაძლოა

  ,      ,  ოთხზე ან ხუთზე ასეთ შემთხვევებში თქვენ უბრალოდ არასოდეს იცით ექნება თუ
     . .     2არა ზეთს საკმარისი ძალა მის დასაჭრელად ასეთმა პაციენტებმა უნდა მიირთვან

 3-    (120-180    ).ან ჯერ მეტი ზეთი გრ ექვსი თვის განმავლობაში

    ,  ,     ეს ნახსენებია მხოლოდ ახსნის მიზნით ასე რომ ხალხი უკეთ გაიგებს ზეთის
  THC  .     ,ხარისხისა და შემცველობის მნიშვნელობას მთავარი კრიტერიუმი ის არის

        რომ ზეთებმა უნდა გამოიწვიონ ძალიან ძლიერი და დამამშვიდებელი ეფექტი
.    ,   შეყვანისას საუკეთესო ზეთები უკიდურესად დამამშვიდებელია მაგრამ ეიფორია

(  ,   ,      ,ასე რომ თქვენ მიირთმევთ მათ იძინებთ და იღვიძებთ რამდენიმე საათის შემდეგ
 ).ბავშვურად კიცინით

        როდესაც კარგად გაფილტრავთ თქვენს ზეთს და ადუღების პროცესის ბოლოს
    (     დაუმატებთ რამდენიმე წვეთ წყალს და ამიტომ მასში ზედმეტი მცენარეული

  ),    ,     მასალები არ არის ასევე დიდი შანსია რომ თქვენნამდვილად მოეწონება ზეთის
.  ,    - ,     გემო ასე რომ ისევ და ისევ დარწმუნდით რომ თქვენი ზეთი ყოველთვის ძლიერი

    .და დამამშვიდებელია მკურნალობის საუკეთესო შედეგისთვის მიჰყევით
    ,     ინსტრუქციას ზეთის წარმოებისა და გამოყენებისას ამ გზით თქვენ შეგიძლიათ

 ,     .დარწმუნებული იყოთ რომ მაქსიმუმი გააკეთეთ პაციენტისთვის საუკეთესო
, JB"სურვილებით

”  ,     95 .” არ მჯერა რომ ეს უნდა იყოს პროცენტი მდიდარი

--     95%  THC,  ,     95%  THCარ უნდა იყოს მდიდარი მაგრამ ზეთები დაახლოებით
          ყველაზე ძლიერია და რაც უფრო ძლიერი და დამამშვიდებელია ზეთი მით უკეთ

  .     მოქმედებს როგორც წამალი თქვენ ყოველთვის შეგიძლიათ მიიღოთ ნაკლები
      ,    უფრო ძლიერი ზეთი და ის უკეთესად იმუშავებს ვიდრე დაბალი ხარისხის

.    .ზეთი ეს მართლაც ასე მარტივია ჯბ

„     -  .    ,სტანდარტები და ხარისხის კონტროლი დიახ მაგრამ მხოლოდ იმ შემთხვევაში
      .  ”  თუ რიკი დაამტკიცებს აღნიშნულ სტანდარტებს და კკ სარჩელი

--       ,  .ჩვენ არასდროს ვიყავით ხარისხის კონტროლის წინააღმდეგი სუ მაგრამ
 ,       რეალობა ისაა რომ ხარისხის კონტროლი შეუძლებელია მსოფლიოს უმეტეს

  ,        ნაწილში იმის გამო რომ კანაფი უკანონოა და ლაბორატორიებს არ შეუძლიათ მისი
.        ტესტირება ჩვენ ნამდვილად ვმუშაობთ ადამიანებთან მთელი მსოფლიოდან და არა

 - .     მხოლოდ აშშ დან ტესტირება ხელმისაწვდომია რამდენიმე ქვეყანაში ამ
,       .  დროისთვის ძალიან ცოტა ადამიანს აქვს მასზე წვდომა ჩვენი პაციენტების

  ,       უმეტესობა იბრძვის იმისათვის რომ იპოვონ საკმარისი ფული გამხსნელისა და
  ,       ბრინჯის გაზქურის მისაღებად ამიტომ რაც უფრო დაბალია მათთვის ბარიერი მით

- 16 -



.უკეთესი

  ,    ,    რა თქმა უნდა ჩვენ შეგვიძლია ყველაფერი გავართულოთ მაგრამ არ გვინდა ამის
.     .   გაკეთება ჩვენ გვსურს შევინარჩუნოთ ეს მარტივი თუ დაიცავთ მარტივ

,      .   ინსტრუქციებს თქვენ მიიღებთ ძალიან კარგი ხარისხის ზეთს რასაც თქვენ ჩადებთ
 ,     .  ,    არის ის რაც იქნება საბოლოო პროდუქტში ასე რომ თუ მას ჯანსაღი

 ,     ,  მცენარეებისგან ამზადებთ დიდი ალბათობით გამოიმუშავებთ ზეთს რომელიც
   ,        .კარგი იქნება და პესტიციდს ჰერბიციდს და ვინ იცის კიდევ რა უფასო იქნება ჯბ

  გარე წინააღმდეგ შიდა
„ ,    ,     ,  THCჯეფ საქმე ის არის რომ პოპულარული რწმენის საწინააღმდეგოდ

.CBD     ამშვიდებს ბლოკავს ანანდამიდის ათვისებას და
.  ,   95-98%  THC   ნერვიულობთ გამოცდილებიდან ვიცით რომ ზეთების დამზადება

      .   შესაძლებელია და ისინი შეიძლება იყოს ძალიან დამამშვიდებელი მაგრამ მე არ
  ,     ,      მაქვს საკმარისი შედეგი რომ შევძლო იმის თქმა თუ რა ხდის მათ ასე

;   ,       დამამშვიდებელს გარდა ამისა თითოეული პარტია განსხვავებულია და ჩვენ არ
  ,       შეგვიძლია მისი რეპროდუცირება ამიტომ ჩვენ არ ვაქცევთ ყურადღებას დიდ
  ,    ,  .ტესტირებას ამ მომენტში ასევე იმ გარემოებების გამო რომელშიც ვცხოვრობთ

 ,        ჩვენ გვსურს რომ ზეთები იყოს რაც შეიძლება ძლიერი და
/ ,   .  დამამშვიდებელი ჩაკეტილი მკურნალობის საუკეთესო შედეგებისთვის რაც უფრო

  ,   .CBD-   მეტი ნარკოტიკული საშუალებაა მით უკეთესი ის მაღალი შემცველობის
 ,   ,    , შტამების უმეტესობა რაც ჩვენ ვნახეთ არ მიუახლოვდა იმ ეფექტს რომლებთანაც

  ,      ,   .” ჩვენ გვსურს მუშაობა ამიტომ ჩვენ მათ დიდად არ გირჩევთ სულ ეს არის ჯბ

„  ,   35          ,მას შემდეგ რაც წლის ასაკში ჩემი ცოლი კიბოთი დავკარგე და ჩემი ძმა
        რომელიც ელოდება ღვიძლის გადანერგვას ბოლო ხუთი წლის განმავლობაში კიბოს

,    RSO-  .     გამო მე ვეძებ ს დისპანსერებში ვაშინგტონის შტატში მისი ფასი მერყეობს
100$/ -  30 - . -  . . RSO     7% THC-გრ დან გ მდე ერთ ერთ ე წ ადგილს ჰქონდა ზეთი უღმერთო

  CBD- ,   ?   30  .   ზე მაღალი ებით ღირს კი ეს ეს იყო გრამი ზეთი ასდოლარიანი გრამი ზეთი
90-   ,   92%.    ზე მაღლა იყო მგონი როგორია სამივე ფსიქოაქტიური ქიმიური

  ? .” ნივთიერების სრულყოფილი ბალანსი მადლობა ჰიტ

-- ,  RSO   95-98% THC, , ჰით საუკეთესო არის დაახლოებით ჩვეულებრივ დაახლოებით
1%  CBD      ,   და უკიდურესად ძლიერი და დამამშვიდებელი აქცენტი კეთდება

    (  ,     სიტყვებზე ძლიერი და სედატიური დივანზე ჩაკეტვა ის ძალიან მოგიძინებთ და
 . .  ,      მოდუნდებათ მიღებისას თუ არა სცადეთ სხვა პარტია და შეინახეთ ენერგიული

  ).ზეთი ადგილობრივი გამოყენებისთვის

   "  CBD"  7% THC- ,    რაც შეეხება იმ მაღალი ზეთებს ით ყოველ შემთხვევაში ახლა თქვენ
,      -   იცით რატომ ვართ წინააღმდეგი ასეთი ზეთების ამჟამად მოწოდებული მაღალი

CBD   ,    ,   ზეთები სინონიმებია იმისა რასაც ჩვენ ნაგავს ვუწოდებთ რადგან ჩვენ ვიცით
   .     განსხვავება მაღალი ხარისხის შორის ზეთი და ძირითადად ყველაფერი

.     დანარჩენი ნამდვილად საუკეთესოაუბრალოდ შეძლებისდაგვარად გააკეთე შენი
.   ,       ზეთი აიღეთ კვირტი დისპანსერებიდან იყიდეთ საუკეთესო რაც აქვთ და მერე

 ,   .      ,გააკეთეთ ზეთი მართლა არაფერია მე თვითონ არავისგან არ ვიყიდი ზეთს
  .     ყოველთვის ჩემსას ვაკეთებდი თქვენ გინდათ იყოთ საკუთარი ხარისხის

,      .   კონტროლი არ გინდათ ვინმეზე იყოთ დამოკიდებული თუ თქვენ შეგიძლიათ
    ,   .მოამზადოთ ფინჯანი ყავა ან მოხიტო შეგიძლიათ ზეთიც მოამზადოთ ჯბ

„   5 ,    ,    „96%მე ვიცი ლაბორატორია რომლებმაც ყველამ შეაერთა არასოდეს მინახავს
THC“  …  .    5   .ზეთი არავინ ათასობით ტესტი ბოლო წლის განმავლობაში ახლოს
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 -   ,      არაფერია მაშინაც კი როცა ლაბორატორიის პროფესიონალები მთელი ძალით
  ...   ,     ცდილობენ ნიმუშის მონიშვნას ყველაზე სუფთა რაც მათ შეუძლიათ მიიღონ

 88%+.    ,    არის და ესენი არიან პროფესიონალები რომლებსაც აქვთ ამომწურავი
.” რესურსი ფილ

--     ,       ეს მხოლოდ იმას ადასტურებს რომ მათ არ გამოსცადეს ყველაზე ძლიერი
,   ,  .ზეთები რაც შეიძლება გამოვიდეს სხვა არაფერი ჯბ

" ,   ,   ?!?!" ოჰ ამდენი ურთიერთგამომრიცხავი კომენტარი ასე დაბნეული ვარ დიანა

--  ,  ,    .  მოვუსმენდი მათ ვინც იცის რას აკეთებს და ამბობს თქვენზეა დამოკიდებული
 .ვინ არის ჯბ

”   ,    JB.      ეს კარგი აზრია რასაც აკეთებ მე პირადად დავეყრდნობოდი შენს პოსტს და
. ,      (რჩევას გასაგებია რომ ნაფტა ყველაზე სასურველია ალკოჰოლისგან

). ,    ,    განსხვავებით ვფიქრობ დამაბნეველი ნაწილი არის ის რომ რიკის ვებსაიტზე და
     indica,   ,  მის წიგნში რეკომენდაცია იქნა გამოყენებული მაგრამ ცნობილია რომ

   CBD      ,   ინდიკას უფრო მაღალი შემცველობა აქვს და თქვენ ზემოთ ამბობთ რომ ამ
   .    .ორს შორის საზღვარი გაქრა ჩემნაირი ერისკაცისთვის ეს დამაბნეველია ინდიკა

 .THC  CBD  . .   . .  ,   სატივას წინააღმდეგ წინააღმდეგ და ა შ და ა შ ასე რომ თუ ადამიანმა
   20% THC,      ?   უნდა აირჩიოს მინიმუმ მაშინ არ უნდა აირჩიოს სატივა ან არის იდეა

 ,  THC    20% THC (  აირჩიოს ინდიკა მაგრამ მაღალი დონით მინიმუმ მიუხედავად მისი
CBD )? , ,     შემცველობისა გთხოვთ მირჩიოთ რომ ჩემნაირ დამწყებს შეეძლოს ოჯახის

 ?“ წევრების დახმარება ჯიოტი

--  ,   ,      ,  დიახ ინდიკა კი მაგრამ ყველაზე ძლიერი და დამამშვიდებელი თუ
.  CD      შესაძლებელია მაღალი პროპაგანდის გამოყენება დაიწყო დაბალი ხარისხის

 .  ,      95-98%ზეთების დასაყენებლად გარდა ამისა ჩვენს იდეალურ ზეთებს ექნებათ
THC.  ,   ,       CBD- .ასე რომ კიდევ ერთხელ იქ არ არის იმდენი ადგილი სთვის ჩვენთვის

 "   "  ,  "სიტყვები ძლიერი და დამამშვიდებელი უფრო მნიშვნელოვანია ვიდრე მაღალი
CBD". ჯბ

„ ,  ,     ?  3  კარგი გთხოვთ სიცილის გარეშე გამოვიტანოთ დაძაბულობა დილის საათზე
  . ." ჰაბის სიცილი ბერდება Ლოლ ეკალი

„   ,    THC     მე წავიკითხე კვლევები სადაც სუფთა ინ ვიტრო შეჰყავთ ავთვისებიანი
   .      CBD-უჯრედებისთვის და ისინი აპოპტიზირებენ მე არ მინახავს ასეთი კვლევა

. ,   CBD     ,   სთვის მეჩვენება რომ მიდგომა არის უფრო მეტი ვიდრე ხალხის
    THC-  კანაბინოიდული მედიკამენტების კაპიტალიზაციის საშუალება ის მიმართ

       ხალხის უსაფუძვლო შიშზე თამაშით და კანაფის სარგებლობის ხელშეწყობით
„ ,  ,    THC“-  .  საშინელი ნარკოტიკული მაღალი გამომწვევი ის გარეშე ფულის

      გამომუშავება ან კანაფის ზეთის აპრობირებული ეფექტურობის გამომუშავება
CBD- ,    ,  ,   ,ის როგორც სასწაულის პოპულარიზაციისას რაც მადლობა ღმერთს

 THC-  ,      საშინელი ის საპირისპიროა არის რეფერალური სიგიჟისა და თაღლითობის
 .   ,   CBD-    ,  ,სუნის გამოყენება მე არ ვამბობ რომ ს არ აქვს სარგებელი მაგალითად

,   ,  THC   ადგილობრივად მაგრამ კვლევიდან ცხადია რომ არის ყველაზე სამკურნალო
.    CBD-    .საშუალება აკრძალვის მომხრეები და ზე ფოკუსირება დიდი ზიანია როგორ

   ,   ?ახსნით კვლევის ფოკუსირებას ნაერთზე რომელიც არასრულფასოვანია
“. სისულელეა კორი

” ,  CBD-      დიახ ს ნამდვილად შეუძლია მეტასტაზური კიბოს წინააღმდეგ
.  ,     Rick  Simpson  Oil-  ,ბრძოლა განსაკუთრებით მაშინ როდესაც ის არის ის ნაწილი

   95-98%  THC- .  ,   CBD-რომელიც უნდა შეიცავდეს ს ეს გეუბნებათ რომ ების
    ,   .  მნიშვნელობა ალბათ არც ისე დიდია როგორც წარმოდგენილია მაგრამ იმედი

- 18 -



,        RSO-ვიქონიოთ რომ ერთ დღეს მედიცინის მეცნიერები დაიწყებენ ს
.        ტესტირებასაც თუ ისინი მიჰყვებიან ჩვენს მითითებებს ზეთის წარმოებისა და

 ,     ,  .გამოყენების შესახებ მათ ექნებათ ისეთივე შესანიშნავი შედეგი როგორც ჩვენ თუ
, ,  .   “. არა კარგი არ გააკეთებენ ეს ისეთივე მარტივია ჯბ

  რიკ სიმპსონის პროტოკოლი
„    ,    დაიწყეთ ადამიანები მცირე დოზებით ზომით მშრალი მოკლემარცვლოვანი

   .  ,    ,ბრინჯის ნახევარი მარცვლის ზომით მიუხედავად იმისა რომ ზეთი უვნებელია
,   ,    .მათთვის ვინც მკურნალობას იწყებს ნაკლები უკეთესია ვიდრე მეტი დასაწყისში

         ,მიიღეთ ამ საოცარი ნივთიერების მხოლოდ მცირე ნაჭერი ყოველ რვა საათში
         შემდეგ გაზარდეთ დოზა ყოველ ოთხ დღეში რეგულარულად და მალე თქვენი

 .   ,      ტოლერანტობა გაიზრდება თუ ადამიანი ამბობს რომ მან არ იგრძნო მისი ეფექტები
      ,  ,    ან რომ ისინი მხოლოდ ოდნავ გრძნობდნენ მათ მე ჩავთვლი რომ ეს კარგი დოზაა

.        დამწყებთათვის თქვენ უბრალოდ გსურთ მიიღოთ წამლის მცირე ნაწილი მათ
,    .სისტემაში რათა მათ დაიწყონ შეგუება

      ,   თქვენ არასოდეს იცით ზუსტად როგორ უპასუხებს ადამიანი ასე რომ გააგრძელეთ
       ,     ნელა და გაზარდეთ მათი დოზა ყოველ ოთხ დღეში სანამ პაციენტს არ შესწევს
    24   .  ,    სულ ერთი გრამი ყოველ საათში ერთხელ მას შემდეგ რაც პაციენტი მიეჩვია

 ,       ,ზეთის გამოყენებას ამის მისაღწევად საუკეთესო საშუალებაა მიიღოს დოზები
        ,რომლებიც უდრის დაახლოებით გრამის მესამედს ყოველ რვა საათში ერთხელ

    .  ,   როდესაც ისინი მიეჩვივნენ მის გამოყენებას მიუხედავად ამისა მინდა შევახსენო
,   ,       ,მათ ვისაც აქვს სირთულეები რომ მათი დოზა შეიძლება გაიზარდოს უფრო ნელა

   ,      მაგრამ საუკეთესო შედეგის მისაღწევად ის უნდა იქნას მიღებული რაც შეიძლება
.სწრაფად

   ,    ,   ეს არის დოზირების ინსტრუქციები რომლებსაც რიკი გვირჩევს თუ პაციენტს
    .   შეუძლია საკმარისად სწრაფად გაზარდოს ტოლერანტობა თუ ამ პროტოკოლს

,        ,   8დაიცავთ ბევრ პაციენტს შეუძლია სამ კვირაში მიაღწიოს იმ დონეს რომ ყოველ
    .  ,  საათში ერთხელ მიიღოს გრამი მესამედი მაგრამ საშუალოდ პაციენტების

 4-5   ,       უმეტესობას კვირა სჭირდება სანამ მათ შეუძლიათ მიიღონ ეს რაოდენობა
 ,         თითო დოზაზე რის შემდეგაც მათ შეუძლიათ გააგრძელონ დღეში ერთი გრამი
,         მიღება სანამ არ განიკურნებიან ან მათი მდგომარეობა არ იქნება

.კონტროლირებადი

      ,    რიკს მოსწონს ამ წამლის მიწოდება პლასტმასის შპრიცებში რომლებსაც არ აქვთ
,     ,   ნემსები სამაგიეროდ არის მხოლოდ პატარა ხვრელი რომლითაც ზეთი შეიძლება

.  ,        გაიწუროს მისი თქმით ზეთის ამ გზით მიწოდება პაციენტს უადვილებს დოზის
       .გაზომვას და ხელს უშლის უცხო ნივთიერებების წამლის დაბინძურებას

    ,     უმარტივესი გზა უმრავლესობისთვის იმის გასაგებად თუ რა რაოდენობა უნდა
,      .მიიღონ არის მისი შედარება მოკლემარცვლიან მშრალ ბრინჯთან დამწყებთათვის

    -      დოზა უნდა იყოს ბრინჯის ერთ ერთი მარცვლის ზომის დაახლოებით ნახევარი ან
    ,     ინჩის სიგრძის დაახლოებით ერთი მერვედი ეს რაოდენობა უდრის წვეთის

 .  ,  ,    დაახლოებით მეოთხედს ზოგიერთ შემთხვევაში მათ ვისაც ძალიან დაბალი
 ,  ,      ,ტოლერანტობა აქვთ შეიძლება აღმოაჩინონ რომ ეს შეიძლება იყოს ძალიან ბევრი

   ,   ,  რათა თავიდანვე კომფორტულად გაუმკლავდნენ ასე რომ საჭიროების
,     .შემთხვევაში მათ შეუძლიათ დაიწყონ უფრო ნაკლებით

       ,   ,ამ ზომის დოზები უნდა იქნას მიღებული დღეში სამჯერ დილით ადრე
      შუადღისას და დაახლოებით ერთი საათით ადრე პაციენტის

.     დასაძინებლად დამწყებთათვის მხოლოდ უნდა გამოწუროს პლასტმასის
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         შპრიციდან ნახევარი მარცვლის მშრალი ბრინჯის ექვივალენტი და ეს არის მათი
.  ,        დოზა მიუხედავად იმისა რომ საუბარია ძალიან მცირე რაოდენობაზე და ის

    ,    ,  არანაირ ზიანს არ აყენებს პაციენტს მისი პოტენციალიდან გამომდინარე ეს
    .ნივთიერება პატივისცემით უნდა იქნას გამოყენებული

    ,   ,  ამ დოზის ოთხი დღის შემდეგ ის გაორმაგებულია დოზებამდე რომელიც უდრის
  ,  ,    ბრინჯის მარცვლის ზომას ან დოზებს რომლებიც დაახლოებით მეოთხედი ინჩის

  . ,    ,   სიგრძისაა შპრიციდან გამოწურვისას შემდეგ ოთხი დღის შემდეგ დოზა კვლავ
      ,     გაორმაგდება და ეს გრძელდება ყოველ ოთხ დღეში სანამ პაციენტს არ შესწევს

     .   თექვსმეტი მარცვლის ბრინჯის ექვივალენტი თითო დოზაზე ეს რაოდენობა უდრის
      ,   ზეთის დაახლოებით რვადან ცხრა წვეთს თითო დოზაზე რაც დაახლოებით გრმის

 .მესამედს შეადგენს

       ,  ,   , ერთი მლ არის ოდნავ მეტი წონით ერთ გრამზე ასე რომ თუ პაციენტებს სურთ მათ
     .  ,  შეუძლიათ გამოიყენონ ეს გაზომვა დოზის დასადგენად ამ დროს პაციენტები

   ,      ჩვეულებრივ აგრძელებენ ამ დოზირებას სანამ არ მიაღწევენ სასურველ ეფექტს
   .  ,თავიანთ სამედიცინო მდგომარეობასთან დაკავშირებით იქნებიან პაციენტები

      ,   რომლებიც ვერ შეძლებენ დოზის ასე სწრაფად გაზრდას მაგრამ რიკი მოუწოდებს
     ,      მათ მიიღონ ის რაც შეიძლება სწრაფად რათა ზეთმა შეძლოს მათი ტანჯვის

.  ,   ,      შემსუბუქება გარდა ამისა იქნებიან ისეთებიც ვინც ამ წამლის უფრო სწრაფად
       ,   მიღებას შეძლებს და რიკს ამის პრობლემა არ აქვს სანამ პაციენტს კომფორტულად
   ,    ,     გრძნობს მისი სწრაფად მიღება ეს უბრალოდ ნიშნავს რომ ისინი ბევრად უფრო
 .სწრაფად განიკურნება

,   ,      სინამდვილეში რიკი გრძნობს რომ პაციენტები უნდა დარჩნენ საკუთარ
 ,      .   კომფორტის ზონაში როდესაც საქმე ეხება ამ წამლის გამოყენებას მაგრამ ის მაინც

,          ფიქრობს რომ მძიმე მდგომარეობის მქონე ადამიანს არ უნდა ეთამაშოს ამ
 ,       ,   ნივთიერებით თამაში რადგან თუ ის სათანადოდ არ მიიღება შესაძლოა ვერ

 ,   .დაძლიოს მდგომარეობა რომლის მკურნალობასაც აპირებდნენ

 ,      ,  იმის გამო რომ ეს წამალი ძალიან უსაფრთხოა გამოსაყენებლად ჩვენ ჩვეულებრივ
   ,  ,     არ ვზომავთ დოზებს ზუსტად მაგრამ მათთვის ვისაც უყვარს ზუსტი გაზომვები და

   ,   0,01   აქვს საკმარისი სიზუსტის სასწორები დაიწყეთ დაახლოებით გ სამჯერ დღეში
   . ,   ,  0,02 -პირველი ოთხი დღის განმავლობაში შემდეგ თუ შეგიძლიათ გააორმაგეთ გ

   ,  0,04 -    , 0,08მდე ოთხი დღის განმავლობაში შემდეგ გ მდე ოთხი დღის განმავლობაში
-    ,  0,16     0,32  .  გ მდე ოთხი დღის განმავლობაში გ და შემდეგ გრამი ეს იქნება

   ,      დოზირების იდეალური განრიგი მათთვის ვისაც შეუძლია სწრაფად მიიღოს ეს
.ნივთიერება

        როდესაც თქვენ შეგიძლიათ მიიღოთ ინდიკა კვირტის მაღალი ხარისხის შტამები
,      .   სამუშაოდ წარმოებული ზეთი იქნება უკიდურესად დამამშვიდებელი ეს არის ის

,    ,     „  ეფექტი რომელსაც ზეთი ექნება თუ თქვენ აწარმოებთ ნამდვილ რიკ სიმპსონის
“    .     ზეთს და სანერვიულო არაფერია პაციენტებს უბრალოდ იძინებენ და საბოლოოდ

 .     ,  ისინი გაიღვიძებენ ზოგიერთმა შეიძლება თავიდან იგრძნოს ქვები მაგრამ
  ,   ,     ,  დაუზიანებელი დარჩება და როგორც წესი ადგომიდან ერთი საათის შემდეგ ეს

 .      , ძილიანობა ქრება თუ ზეთი დამზადებულია სატივას კანაფის ჯიშებისგან ველით
    .   ,  ,უბედურებას და ხანგრძლივ ენერგიულ სატივას თქვენ არ გინდათ რომ ადამიანები

     ,   რომლებსაც კიბოს მსგავსი სერიოზული დაავადებები აქვთ ცდილობდნენ ზეთის
        , მიღებას ამ ეფექტით და პაციენტი ვერ მიიღებს სამკურნალო სარგებელს რომელსაც

  .        კარგი ინდიკა შეუძლია ყველას არ მოსწონს სიმაღლის დგომა და ამ ნივთიერების
     .   ,ზედმეტად ქოშირება არ არის მედიცინაში აზრი მაგრამ ზოგიერთ შემთხვევაში

    ,    როდესაც პაციენტის სიცოცხლეს საფრთხე ემუქრება უფრო დიდი დოზების მიცემა
   ,    .შეიძლება იყოს ერთადერთი რამ რაც მათ სიცოცხლეს გადაარჩენს
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 ,      .   საქმე იმაშია რომ პაციენტს წამალი დღეში სამჯერ მივიღოთ პაციენტს შეუძლია ის
      .  უბრალოდ თითზე დაადოს და შემდეგ კბილებზე გადაფხეკით შემდეგ დალიეთ

        .  ცივი წყალი ან ჩაი და ისინი საკმაოდ ადვილად გადაყლაპავთ ზოგიერთი შტამი
 ,      ,   აწარმოებს ექსტრაქტს რომელსაც არ აქვს სასიამოვნო გემო მაგრამ მასთან
 .      გამკლავება მარტივია უბრალოდ დაასხით პაციენტების დოზა პურის პატარა

  ,      .  ნაჭერზე და გადაკეცეთ შემდეგ ჩადეთ პირში და დალიეთ წყალი იგივე შეიძლება
      .   ,გაკეთდეს ბანანის ან სხვა სახის ხილის გამოყენებით იდეა მდგომარეობს იმაში

      ,    რომ ზეთი რაც შეიძლება სწრაფად მივიღოთ პაციენტში მაგრამ რიკს მაინც უყვარს
 ,     .იმის დანახვა რომ ისინი რჩებიან კომფორტის ზონაში

        ყველა ადამიანი განსხვავებულია და ჩვენი ტოლერანტობა ამ მედიკამენტის მიმართ
  ,    ,   განსხვავდება ადამიანიდან ადამიანში ასე რომ დარწმუნდით რომ პაციენტს

   ,    .  კომფორტულად გრძნობს ის რაოდენობა რომელსაც ის იღებს ბევრი სერიოზული
,       ,მდგომარეობით მნიშვნელოვანია პაციენტებისთვის ამ წამლის სწრაფად მიღება

     .   ,რათა მათ ჰქონდეთ გადარჩენის უკეთესი შანსი როგორც უკვე აღვნიშნე
 ,    ,     ,მიუხედავად იმისა რომ ზეთი უვნებელია ძალიან ბევრი მიღების შემთხვევაში

     .  -  ხშირად პაციენტებს არ მოსწონთ ეს გამოცდილება ამიტომ ნელ ნელა დაამუშავეთ
 ;       .მათი დოზა ამ გზით ისინი კომფორტული გახდებიან მისი გამოყენებისას

 ,    ,     და მაინც როგორც გვსურს ვთქვათ აგრესიულ დაავადებებს აგრესიულად უნდა
,   ,      ,  ვუმკურნალო ასე რომ თუ რამე სიცოცხლისთვის სახიფათო მქონია იმდენ

 ,     . ,   ,ექსტრაქტს მივიღებ რაც შემეძლო უმოკლეს დროში ვფიქრობ მომზადება ჯდება
 ,   ,       ასე რომ ვისაც შეუძლია უნდა დაიწყონ ზეთის ეფექტებთან შეგუება რაც

 ,    ,    ,   შეიძლება მალე რადგან მაშინ ეცოდინებათ რა უნდა ელოდონ თუ ოდესმე
    .დასჭირდებათ უფრო დიდი დოზების მიღება

     სტანდარტული მკურნალობა თქვენი სხეულის ჯანმრთელობის კარგ
   60    , მდგომარეობაში დასაბრუნებლად არის გრამი მაღალი ხარისხის ზეთი რომელიც

  . ,     ,  მიიღება სამ თვეში მათთვის ვინც მიიღო ქიმიოთერაპია და რადიაცია კარგი იდეაა
120-  180      . ,  60  -  დან გრამამდე ზეთი რაც შეიძლება მალე ჩვეულებრივ გ ს შეუძლია

  ,  ,   განკურნოს სერიოზული კიბო მაგრამ მათთვის ვინც დაზიანებულია სამედიცინო
,   ,       სისტემით ხშირად მეტია საჭირო რათა თავიდან აიცილოს კიბოს დაბრუნება და ამ

  .მკურნალობამ დატოვა ზიანი

 ,      ,   მას შემდეგ რაც პაციენტი კვლავ ჯანმრთელი გახდება შეგიძლიათ დოზა
       ,    დააბრუნოთ თვეში ერთი ან ორი გრამი ან იმდენი რამდენიც პაციენტს სურს

;       .  მიიღოს ჩვენი გადმოსახედიდან რაც მეტი მით უკეთესი არ გამოტოვოთ
 ,     შემანარჩუნებელი დოზები რადგან ისინი მნიშვნელოვანია ჯანმრთელობის
.         შესანარჩუნებლად ერთი გრამი თვეში ან ერთი წვეთი სამუშაო დღის შემდეგ

  ,  ,   ,     საღამოს არ ჟღერს მაგრამ რიკის თქმით ეს უნდა იყოსსაკმარისია თქვენი
  .სხეულის ჯანმრთელობის შესანარჩუნებლად

 ,  ,      ,გარდა ამისა მას მოსწონს რომ პაციენტებმა გამოიყენონ სხვა ბუნებრივი ნივთები
       როგორიცაა ვაშლის თესლი და ხორბლის ბალახი ზეთით მკურნალობასთან

.   ,    ,ერთად ჩემი გამოცდილებიდან გამომდინარე პაციენტებს ასევე ვურჩევდი
   (  ,   ),   მიირთვან კანაფის თესლი და საკმეველი მურა და სვია რადგან მათში შემავალი

     .ზეთი ძალიან მკვებავი და კარგია სხეულისთვის

  ,        რიკი ასევე თვლის რომ პაციენტებმა უნდა შეეცადონ რაც შეიძლება სწრაფად
  pH   ,    აიმაღლონ სხეულის ისეთი პროდუქტების მიღებით როგორიცაა საზამთრო ან

   . .  ,       ლიმონის წვენი და ა შ მისი თქმით ამას უდიდესი მნიშვნელობა აქვს და ამით
     .პაციენტს გადარჩენის ბევრად მეტი შანსი შეუძლია

          პაციენტებმა ასევე უნდა დაიწყონ მეტი უმი ხილისა და ბოსტნეულის ჭამა და
  ,    ,  ნაკლები ხორცის ჭამა განსაკუთრებით გადამუშავებული ჯიშები რომლებიც
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  .      შეიცავს მეტ ტოქსინებს რიკს მტკიცედ სწამს წვენების გამოსაყენებელი მანქანების
   ,   C      გამოყენება და ის თვლის რომ ვიტამინის დიდი დოზები ასევე შეიძლება იყოს

 .დიდი სარგებელი

         ,   ეს არის რიკ სიმპსონის პროტოკოლი და ეს არის მიზეზი იმისა რომ მისი სახელი
  . , ,    მარადიულად იქნება ცნობილი ეს ალბათ ყველა დროის ყველაზე მნიშვნელოვანი

      ,    აღმოჩენაა და არ შეიძლება გადაჭარბებული იყოს იმისა რაც ამ ადამიანმა
.       ,  მოგვცა რა სარგებლობა მოაქვს თანამედროვე მედიცინას და ტექნოლოგიას როცა ის

 ?    ,    .არ მუშაობს თუ გსურთ შედეგების ნახვა სცადეთ რიკის სამკურნალო მეთოდი

   ,     ,   ჩვენ გვაკრიტიკებდნენ იმის გამო რომ ამ ზეთს ვუწოდებთ წამალს მაგრამ სხვა რა
  ,     შეიძლება დავარქვათ ნივთიერებას რომელიც წარმატებით გამოიყენება ამდენი

  ?  ,   ,  სამედიცინო პრობლემის სამკურნალოდ როგორც ჩანს ზოგი ფიქრობს რომ
   ,      სიტყვები განკურნება ნიშნავს იმას რომ ეს ზეთი მარადიულ სიცოცხლეს

,       .   ,   უზრუნველყოფს მაგრამ ეს არ იყო რიკის განზრახვა რა თქმა უნდა ამ წამალს
       შეუძლია თქვენი სიცოცხლის გახანგრძლივება და მისი გამოყენებისას შეიძლება

  ,    .  ,  გაცილებით დიდხანს იცოცხლოთ ამაში ეჭვი არ ეპარება მიუხედავად ამისა ეს არ
,     .ნიშნავს რომ ის მარადიულ სიცოცხლეს უზრუნველყოფს

         ეს ზეთი ჯერ კიდევ არ არის ლეგალურად ხელმისაწვდომი უმრავლესობისთვის და
      ,    ამიტომ ძალიან დიდი დრო დასჭირდება იმის დადგენას თუ რამდენი წლის

  . ,      ,  დამატება შეუძლია მას ჯერჯერობით ჩვენ არ განვიხილავთ ამ წამალს როგორც
    ,     უკვდავების ელექსირს და მტკიცედ გვჯერა რომ ის არ გხდით

.  ,    ,    ტყვიაგამძლეობას მიუხედავად ამისა როგორც რიკი ამბობს თუ ოდესმე ვიპოვით
 ,   ,     უკვდავების გასაღებს ის დარწმუნებულია რომ კანაფი იქნება მთავარი
.ინგრედიენტი

,   ,      გთხოვთ არ იფიქროთ რომ მისი გამოყენებისას ვირუსით ვერ
.     ,   დაინფიცირდებით შეიძლება კვლავ დაგემართოთ ისეთი რამ როგორიც არის

,        გრიპი მაგრამ მისი ეფექტი შეიძლება მნიშვნელოვნად შემცირდეს და გაცილებით
 .     ,  სწრაფად გამოჯანმრთელდებით პანდემიის ან მსგავსი რამის შემთხვევაში თუ

      ,    თქვენ მიირთმევთ ან უკვე მიირთმევთ მშვენიერ ზეთს რომელსაც ამ მცენარის
 ,      .შეუძლია უზრუნველყოს თქვენი გადარჩენის შანსი ნამდვილად გაიზრდება
 ,ჟინდრიხ ბაიერი Phoenix  Tears:  The  Rick  Simpson  Story,   პირველი ორი გამოცემის

ეპილოგი

„ . .,   ,     ,  (  )  ჯ ბ შეკითხვა მაქვს ჩემს ძმას კიბო აქვს სამედიცინო დაწესებულებამ კუჭი
,   ,     ,ამოიღეს შემდეგ ქიმიოთერაპია გაუკეთეს რამაც მეტი სიმსივნე გამოუშვა იქამდე

  ,     ,  .   რომ ვერაფერს ჭამს სითხესაც კი ვერ ჭამს ღებინებს შემდეგ საბოლოოდ მივიღე
 ;    ,      (მას ფისი ჩემმა ახალმა გააკეთა მაგრამ კონსისტენცია ცოტა სქელია იხილეთ

).     .    ,  ფოტო მაგრამ ის აძლევდა და იღებდა ობსტრუქცია არის ზედა ნაწლავზე კიბოს
.    ,     ზრდა მისი პირი ძალიან მშრალია რადგან ძლიერი ტკივილების გამო მორფინსაც
.   ,        იღებს ბოლოს დალია სითხე მაგრამ ორჯერ ღებინება სითხეები და მესამედ არ

 .   2     .  ჰქონდა სისხლი მას ექიმებმა კვირა მისცეს და სახლში აგზავნიან Რა შემიძლია
??? ,  ,    11    ¼   გავაკეთო გთხოვთ დაეხმარეთ მას აქვს გრამი ფისი ფუნტი თეთრი
 . ,   ,    ქვრივის შტამისგან გთხოვთ დამეხმაროთ ვიპოვო სად შემიძლია მივიღო

 RSO,      .რეალური რომელიც აკმაყოფილებს მისთვის ყველა კვალიფიკაციას ის
,  -     .  კალიფორნიაში ლოს ანჯელესშიადა მე ვარ ელ სალვადორში ძალიან მძიმე

       .  .  ”სიტუაციაა და აქედან ბევრი რამის გაკეთება არ მოვახერხე რჩევა გთხოვთ
რიკარდო
--  ,          კარგი რაც უფრო მალე დაიწყებს ზეთის მიღებას მით უფრო მალე

    . ,    გაუმჯობესდება მისი ცხოვრების ხარისხი იმედია უთხარით რომ ეს ფისი
  130°C-  (266°F)    მოათავსოს ღუმელში ზე დაახლოებით ერთი საათის განმავლობაში

    .    ,   და შემდეგ დაიწყოს მისი ჭამა კარგია მცირე დოზებით დაწყება მაგრამ როცა
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  ,       პაციენტები მორფინზე არიან შეგიძლიათ მისცეთ მეტი ზეთი და ნაკლები
.       მორფინი პირველი რამდენიმე დღე შეიძლება რთული იყოს ურთიერთქმედების

.  , JBგამო საუკეთესო სურვილებით

„    ,    უბრალოდ მინდა ყველას გავაგებინო რომ დედაჩემისთვის კულინარიული ზეთის
         4/5 ჩემმა პირველმა პარტიამ დიდი წარმატება მოიპოვა და დაბრუნდა კარგი გრამი

    !   უმაღლესი კლასის კვირტის ერთი უნციადან მთვარეზე ჩემი პირველი
.   ,    ,  მცდელობით და მერწმუნეთ ბიჭებო ეს მართლაც ისეთივე მარტივია როგორც ყავის

!   ...“ მომზადება ჩვენ გვიყვარხარ რიკ მარკ

  საკმეველი და მირო
„      .  , სანკი კანაფის ზეთით მკურნალობის შესანიშნავი დამატებაა როგორც შიდა ასევე

.    ,      აქტუალური თუ თქვენ ცხოვრობთ სადმე სადაც კანაფის ზეთი არ არის
,   ,     ხელმისაწვდომი გაითვალისწინეთ საკმეველი მას ასევე შეუძლია სასწაულების

.      ,  მოხდენა მოძებნეთ ყველაზე ძლიერი და დამამშვიდებელი ტიპები რაც
.”შეგიძლიათ ჯბ

„    ,     მე ვცადე ადგილობრივად საკმეველი რომელიც ტკივილისგან თავის დაღწევას
 .:)“ უწყობს ხელს ქეროლი

„  Frankincense  Young Living Essential Oils-  Rick Simpson's Phoenixგამოვიყენე ზეთი დან
Tears-  .     10  ...  თან ერთად მამაჩემს შეეძლო ტკივილის გარეშე საათი გაეტარებინა მას

-4      ,    “. მე სტადიის კიბო ჰქონდა და ისე დადიოდა თითქოს არაფერი იყო ცუდი შელი

„    .    ,  სანკმეხი შესანიშნავია ამდენი რამისთვის ვიყენებ კანზე მზის ლაქებზე ყოველ
      დღე სახეზე შერეული კიტრით მატონიზირებლად ეთერზეთებით დაბანის

.     65  . !შემდეგ ამიტომაც გამოვიყურები ასე ახალგაზრდა წლისთვის ᲚᲝᲚ
.  .     ,    ხუმრობ ორმოცდაორი ვარ მაგრამ მე მაქვს წესიერი კანი რადგან მასზე არ ვიყენებ
   . პარაბენს ან ქიმიურ ნივთიერებას დანია

„      ,  .  მწვანილის მაღაზიებში ეძებენ მას სხვა სახელით ბოსველია ის ძირითადად
 ,  Advil,  . ” მუშაობს ისევე როგორც მაგრამ უკეთესი შერონმა

„   ,    ,  ,  არსებობს ძველი წამალი რომელიც მოითხოვს საკმეველს მირონს ზეითუნის
  .  !!   ზეთს და კანაფის შუქი მირონზე შაქრიანი დიაბეტით დაავადებულებს

  !” ადგილობრივად და შინაგანად ბრაიან

„ ,    ,    .    ყველაფერს რაც ბუნებაში იზრდება შეუძლია ჩვენზე ზრუნვა ეს არის ყველა ამ
  ,  .    ( ,ნივთის სინთეზური ვერსიები რომლებიც საზიანოა ყველა ეს მცენარე საკმეველი

,  ,  ,    . .),    მირო ლავანდა მიხაკი პიტნა და ა შ განსაკუთრებით ძველმა მცენარეებმა
       თავიანთ ძირძველ ზონებში წლების განმავლობაში გაატარეს თავიანთი დამცავი

      აგენტების სრულყოფაში მტაცებლებისა და გარემოსდაცვითი პრობლემებისგან და
    .  ,  !”ამ ნივთების გამოყენება არ შეიძლება მხოლოდ მკურნალობა მაგრამ განკურნება

ვენდი

„  ,      მან იწინასწარმეტყველა რომ სხვა ათწლეულში სამედიცინო კანაფის
      ,დამტკიცებული გამოყენება ყველა სახის მდგომარეობისთვის იქნება ცენტრალური

  ,   THC–  , რადგან მომზადდება მედიკამენტები რომლებიც მუშაობენ ს მსგავსად მაგრამ
  ,     „ “აქტიური ინგრედიენტის გარეშე რომელიც იწვევს პაციენტებზე მაღალ

.       .ეფექტს მეჩულამი თავისი ინტერესი მხოლოდ კანაფით არ შემოიფარგლება მან
  ,   ,     ჩაატარა კვლევა ლევონაზე ებრაულ სიტყვაზე რომელიც ნიშნავს საკმეველს ან

Boswellia  sacra,      რომელიც საკმელად გამოიყენებოდა იერუსალიმის წმინდა
.       ტაძარში ებრაული უნივერსიტეტის ქიმიკოსმა თავის მაშინდელ დოქტორანტ არიე

  ,      მუსაიფთან ერთად აჩვენა რომ ახლო აღმოსავლური საკმევლის ძირითადი
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       ინგრედიენტი აქვეითებს შფოთვას და აქვს ანტიდეპრესანტის მსგავსი ეფექტი
.თაგვებზე

„    ,    თალმუდში მოიხსენიება ბოსველიის ფისოვანი როგორც ღვინოში ჩასმული
 „  “,     წამალი გრძნობების დასამშვიდებლად რათა სიკვდილით მსჯავრდებულები არ

...  [  ]     ინერვიულონ ის მათი დასკვნები იძლევა ბიოლოგიურ საფუძველს ღრმად
   ფესვგადგმული კულტურული და რელიგიური

“.ტრადიციებისთვის http://www.jpost.com/Health-and-Science/The-world-is-going-to-pot-
352563
--         .კანაფის ზეთი და საკმეველი ძალიან ჰგავს მათ სამკურნალო ეფექტს უბრალოდ

    (boswellia  sacra)    დაამატეთ მაღალი ხარისხის გუნდრუკი თქვენს დიეტას ან
   (150      მიირთვით დღეში სამჯერ მგ სამჯერ დღეში ნაკლებად სერიოზული

  300        დაავადებებისთვის და მგ ან მეტი უფრო სერიოზული დაავადებებისა და
   . .)       ტკივილის დროს და ა შ ან შეგიძლიათ დაიცვას იგივე პროტოკოლი და გამოიყენეთ

 ,  RSO-  .    იგივე დოზები თითქოს ს იყენებდით საკმეველს ასევე შეუძლია დააფიქსიროს
  -         თქვენი სხეული დნმ ის დონიდან მაღლა და ასევე განკურნოს კიბო და მრავალი

 " " .   , .სხვა განუკურნებელი დაავადება ამის ცოდნაც კარგია ვფიქრობ ჯბ

„    ,    .  ძალიან შეწუხებული ვარ გუშინ როცა აქილევსის მყესი გამიფუჭდა მეტი ტახტი
5K-    .     მდე არ შემიძლიაძლივს დადის ვინმეს გაქვთ რაიმე რჩევა სწრაფი

 ?” გამოჯანმრთელების შესახებ ჯენა

--    ,  .   ბევრი ზეთი როგორც ადგილობრივად ასევე შინაგანად დაუმატეთ საკმევლისა და
        / /მიხაკის ზეთი კანაფის ძლიერ ხსნარს ან შეურიეთ შის კარაქს ქოქოსის კანაფის

 .   20-30%  THC   თესლის ზეთს როგორც ყოველთვის სალფები საუკეთესოდ
.  .მუშაობს ისიამოვნეთ მკურნალობით ჯბ

„          IVმე ვიღებ ბოსველიას ფრეანას სუფთა ეთერზეთს ნაღვლის სადინრის კიბოს
,        სტადიისთვის რომელმაც მეტასტაზირება მოახდინა ფილტვებში და ძვლებში და

  2     , ჩემს ღვიძლს თვის შემდეგ ღვიძლი ნორმალურად ფუნქციონირებს ბლოკირების
      9  .  ,   გარეშე და მე შევცვალე ჩემი დიაგნოზი თვის სიცოცხლემდე და სიმსივნეები

     !!     ჩემს ღვიძლზე იკლებს და ერთი კვდება მე ჯერ კიდევ ძალიან მაინტერესებს
 ,      კანაფის ზეთი მაგრამ ასევე ვიკეთებ ქიმიოთერაპიას გავრცელების შესაჩერებლად

 ,        ,  და ვიცი რომ როგორც კი ქიმიოთერაპია დასრულდება შემდეგ თვეში მსურს
    ,   .   ,ძლიერად დაარტყო ჩემს სხეულს ყველაფერი რაც შემიძლია მე ვიყიდე წიგნი

       . ახლა უბრალოდ მჭირდება ზეთის დამზადება და ვინმე დამეხმაროს სარა

"   .    ,  17   1  გაჩერება მისალმების სათქმელად ჯერ კიდევ გრძელდება ივლისს წელი
  ,     1-2  ,    გავიდა მას შემდეგ რაც დავიწყე დღეში მლ ჩემი ცხოვრება მთლიანად

   200   , 9   ,შეიცვალა და თითქმის ფუნტი დავიკელი ზუსტად ფუნტი მაქვს დარჩენილი
   179  CBD-  179  THC-  . .5    87%ჩემს აფთიაქში მაქვს მგ დან მგ მდე ზეთი მლ დღეში და

THC   4%  CBD  1  .   ,    .    ,და მლ დღეში და საკმეველი მირო და წვენი ის მუშაობს ისე
   JB,   ,    !”როგორც თქვენ იცით უბრალოდ მინდოდა გაცნობოთ რომ მე მაინც მივდივარ

ბილ

„       ! ,  ჰაშიმოტოსთვის მე ვიყენებ საკმეველს მირონით და მუშაობს სამწუხაროა რომ მე
   ,  ,   “. ვერ ვიღებ ზეთს იქ სადაც ვცხოვრობ რადგან ეს უკანონოა სინტია

”    3     ,     ,  მე დავიწყე ეს დღის წინ მას შემდეგ რაც გავიგე გოგონას შესახებ რომელიც
          ამცირებდა თავის ტვინის სიმსივნეს მხოლოდ ერთი წვეთი ენაზე ყოველ ორ საათში

.” ერთხელ ლინდსი

„     .    რამდენიმე წელია კაფსულებში ვასხამ საკმეველს მე თვითონ ვიღებდი საკმეველს
   (    )  ,   ჩემი კიბოს სამკურნალოდ არ ქიმიო ან რადიაცია იმ დროს როცა კანაფის ზეთზე

   .     RSO   ,უსაფრთხო წვდომა არ მქონდა როდესაც მე არ მქონდა და შევნიშნე ლაქები
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  ,      Frankincenseრომლებიც იწყებდნენ გაჩენას მხოლოდ რამდენიმე წვეთი წმინდა
         პირდაპირ ჩემს კანზე დავდე და ვუყურე ლაქების გაქრობას რამდენიმე დღის

.     !    განმავლობაში მე აბსოლუტურად გაოგნებული ვიყავი უკვე წლებია ვეუბნები
.      (     CO-ხალხს მე მაინც უნდა გავიკეთო კოლონოსკოპია როდესაც მე ვიღებ დაზღვევას

),   ,      .    ,  ში რათა ვნახო გაქრა თუ არა მთავარი სიმსივნე კირჩხიბი თუ არა მე
 ,  ,     ( ). გავაგრძელებ იმას რასაც ვაკეთებ როგორც ჩემმა ონკოლოგმა მირჩია უვადოდ ის
! ” გაოცებულია ლიზა

„          ჩემი ძაღლის საკვებში დღეში ორჯერ ვასხამ საკმევლის ფისს რამდენიმე თვის
     “. განმავლობაში და გრეიფრუტის ზომის სიმსივნე გაქრა კარენ

,,  - ,          სანკმელი ამბობენ რომ ის ამცირებს სიმსივნეებს და ანელებს თუ არა აჩერებს
 .   ,     ,   ,  კიბოს პროგრესირებას მე ვიცი რომ ის ამცირებს სიმსივნეებს მე მინახავს რომ

     !” გოლფის ბურთის ზომის სიმსივნეები არაფრის მომტანია თამარა

"         ,ეს ჩემი მეთოდოლოგიის განუყოფელ ნაწილად გავხადე რამდენიმე წლის წინ
    ,    .კოპაიბასა და ლიმონის ზეთებთან ერთად შედეგები აბსოლუტურად საოცარია

 JB ." გმადლობთ გაზიარებისთვის მარკო
„ -    ,    -  , ერთ ერთი მიზეზი მაინც ისაა რომ ვიდეოებსა და ბლოგ პოსტებში ეუბნებიან რომ

     -   საკმევლის ზეთი შეიცავს ბოსველის მჟავას ანტისიმსივნურ აქტიურ ინგრედიენტს
  .          , კვამლის რეზინის ფისში მაგრამ ეს ასე არ არის და მარტივი მიზეზი ის არის რომ

   .      .ბოსველის მჟავა ძალიან ბევრია ზედმეტად მძიმე მოლეკულა რომ იყოს აქროლადი
         საკმევლის რეზინის ფისში ნაპოვნია რამდენიმე ბოსველის მჟავა და მათ აქვთ

  450-500 .  ,    -  ,მოლეკულური წონა დიაპაზონში თუმცა აქროლად მოლეკულებს მათ
  ,  -      300-რომლებსაც შეუძლიათ აორთქლება ყველას აქვს მოლეკულური წონა ზე

.დაბალი
--   ,          ამიტომ გირჩევთ რომ დაღეჭოთ საკმეველი და მურაბის ფისი და არ მიიღოთ

,   ( / )     ეთერზეთები რომლებიც იმედია სავარაუდოდ იყო საკმეველისა და მირონისგან
. წარმოებული ჯბ

"Frankincense  Oil       !  დამეხმარა მომეცილებინა ბელის დამბლა ერთ კვირაში ქვევით
 ,    ,  " ". საუკეთესო მკურნალობა რაც კი ოდესმე მიმიღია იყო ლეგალური ჯეისონ

”   Frankincense- ,  Ylang  Ylang-    Clary  Sage-  მე ვიყენებდი ს ს და ხანდახან ს ჯასტინზე
      .  ,კრუნჩხვისთვის ოთხი თვის განმავლობაში და ვნახე გაუმჯობესება იმ მომენტში

  ,          როდესაც მე დავიწყე მას ჰქონდა სამი კრუნჩხვები დღეში და ის შემცირდა ერთ
   -    .   ,  დღეში და ხანდახან ორი სამი დღე კრუნჩხვები უფასოა მე წავიკითხე სადაც

   .    ,  ანჟელიკა ასევე ეხმარება კრუნჩხვებს მისი ნევროლოგი ამისთვისაა მაგრამ
      .  ,არანაირი რეალური ცოდნა ან რაიმე სახის პროტოკოლი არომათერაპევტებს

 ,      .   როგორც ჩანს არც ისე კარგად იცნობენ გამოყენებას ეთერზეთები ასევე
 .     კრუნჩხვების კონტროლისთვის ინჰალაცია და განზავებული ადგილობრივი

,   ,  ,    ,    გამოყენება როგორც ჩანს მუშაობს მაგრამ კარგი იქნება თუ რაიმე მითითებას
.    ,      ,მიიღებთ რთულ გზაზე გავიგე რომ ნამდვილად არსებობს ისეთი ზეთები

    ,    რომლებიც თავიდან უნდა იქნას აცილებული ისევე როგორც კაფორის ნაერთებთან
( , , ). ,  )  , როზმარინი ევკალიპტი სპილენძი ლავანდა ესპანური სალბი ან ტუჟონი ისევე

  ." როგორც რამდენიმე სხვა ჯუდი

"     .     ჩვენი არჩევანის სამაშველო საშუალება გულწრფელია მე ვინახავ მას თაროზე და
 MCT   .     Rae  ვიყენებ ზეთით განზავებულად იგივე გადამზიდავი ზეთი იყენებს

 CO-  .პერორალურად სთან ერთად
  -  ,   , , , ცხვირის ქვეშ ერთი ორი ჩასუნთქვა შემდეგ კი ყურების ტაძრების კისრის მაჯის

   .       .და ფეხის ქვედა ნაწილში ეს არის საუკეთესო სამაშველო საშუალება დღემდე
  ,   ;   ." სწრაფი და ეფექტური მაგრამ ყველა გამჟღავნებული არა ყოველ ჯერზე მარკ
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”    Boswellia  serrata-   .    სანკმევლის ზეთი მოდის ს ხეების ფისისაგან ამ ზეთს შეიცავს
  ,      .ზოგიერთი არომათერაპიის ზეთი სუნამოები და გარკვეული სახის საკმეველი

 ,     ,  აიურვედული მედიცინა ინდოეთის ტრადიციული ჯანდაცვის საშუალება ასევე
     .  იყენებს საკმევლის ზეთს რამდენიმე მდგომარეობის სამკურნალოდ დასავლურ

,        მედიცინაში საკმევლის ზეთი ინტერესს იწვევს მისი ანთების საწინააღმდეგო
 ,   -    .თვისებების გამო მემორიალ სლოან კეტერინგის კიბოს ცენტრის მიხედვით

   ,   MSKCC  ,  ზოგიერთი გვერდითი მოვლენა შესაძლებელია მაგრამ აღნიშნავს რომ
,   ,     ,   ,კვერნას როგორც ჩანს ნაკლები უარყოფითი ეფექტი აქვს ვიდრე წამლებს

   ,    რომლებიც მკურნალობენ ანთებით პირობებს როგორიცაა სტეროიდები და
   .არასტეროიდული ანთების საწინააღმდეგო საშუალებები

Physicians' Desktop Reference-  ,  -  ის თანახმად შესაძლებელია კუჭ ნაწლავის გვერდითი
   .     ეფექტები საკმევლის ზეთის მიღებისას ისინი შეიძლება მოიცავდეს კუჭის

,  ,   ,     აშლილობას გულისრევას კუჭის ტკივილს წვის შეგრძნებას ან სისავსის
 .       უსიამოვნო შეგრძნებას საკმევლის ზეთმა ასევე შეიძლება გააუარესოს კუჭის
   .აშლილობა ან კუჭის ტკივილი

        საკმევლის ზეთს აქვს სისხლის გამათხელებელი ეფექტი და შეიძლება გაზარდოს
  ,    არანორმალური სისხლდენის რისკი როგორც აღნიშნა მერილენდის
  .  ,   ,  უნივერსიტეტის სამედიცინო ცენტრში ეს უპირველეს ყოვლისა აწუხებს

     ,   სისხლდენის დარღვევის მქონე ადამიანებს ან მათ ვინც ღებულობს მედიკამენტებს
   ,     ,ან სხვა სამკურნალო მცენარეებს რომლებსაც აქვთ ანტიკოაგულანტული ეფექტი

 ,  ,  ,     .როგორიცაა ვარფარინი ჰეპარინი იბუპროფენი ასპირინი ან გინკო ბილობა
,       ნებისმიერმა ვისაც აქვს დაგეგმილი ქირურგიული ან სტომატოლოგიური
,      .“ პროცედურა მანამდე უნდა შეწყვიტოს საკმევლის ზეთის მიღება შელი

    საკმევლისა და მიროს ფისების დამუშავება
 ,      (გაყინეთ საკმეველი დააქუცმაცეთ მიქსერით ყინულის კუბურებივით რამდენიმე

   ),      წამით ძალიან მაღალი სიჩქარით შემდეგ ფხვნილს დაასხით ძალიან ცხელი
(100°C)   .     3  ზეითუნის ზეთი კოქტეილივით აურიეთ დაახლოებით წუთის

.         ,განმავლობაში ჩაასხით ზეთის ნაზავი ბოთლში და გააჩერეთ რამდენიმე დღე
      .   გამოაცალეთ ფენები და მიიღეთ თქვენი საკმევლის ექსტრაქტი თუ გაქვთ მირონი

 –   – , ,  დაუმატეთ იგივენაირად დაამუშავეთ გაყინეთ დააქუცმაცეთ დაუმატეთ ცხელი
, , .ზეთი დადგით გამოაცალკევეთ

    ,     .შემდეგ დაამატეთ კანაფის ზეთი საკმევლის მურაბის და ზეითუნის ზეთის მიქსს
    .  -   ასევე შეგიძლიათ მიირთვათ დღეში სამჯერ ცალ ცალკე დავამატებდი კანაფის
   . ზეთს და ფეხებს ვიმასაჟებდი ჯბ

 კანაფის მოწევა
„  28        ,  ,ჩემს წლის მეგობარს დღეს ოპერაცია ჩაუტარდა ძუძუს კიბოსთვის ამბობენ

  ,      .რომ სიმსივნე მოხსნილია მაგრამ მაინც უნდათ ქიმიის გაკეთება ადრე
       ვილაპარაკეთ და ვუთხარი ქიმიაზე უარის თქმა და უბრალოდმიიღეთ

RSO.   ?   Phoenix Tears- , ,   ,მართალი ვარ ამაზე რაც წავიკითხე ზე ვფიქრობ რომ ეს სწორია
      . .” მაგრამ მსურს თქვენი დახმარება ამაზე პასუხის გაცემაში მადლობა ჯასტინ

-- , .    .   .  კარგი ჯასტინ არანაირი ქიმიო ან სკანირება ოპერაცია ზედმეტი იყო მიეცით მას
120-180          გრამი ზეთის ჭამა მომდევნო ექვსი თვის განმავლობაში და მიჰყევით ჩვენს

 .საიტზე მითითებებს ჯბ
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” ,      ...  წარმოიდგინეთ რომ ცდილობთ ხალხს ასწავლოთ შარვლის ტარება როგორც ჩანს
.  ,       ადვილია რა მოხდება თუ ადამიანები ყოველდღე მოგწერენ მესიჯებს და

,    ?( )    გეკითხებიან როგორ ჩაიცვათ შარვალი დამამძიმებელი ეს დაფქული ღორის
!       ,    ,  დღეა თუ შარვალს ჩავიცმევ და ეს სწორად გაკეთდება ეს არის გზა რომელსაც

  .     ,   ვაპირებ სხვას ვაჩვენო მე შეიძლება გავიცინო იმ ადამიანებს რომლებსაც სურთ
     : „ ,  ,   ,თავიანთი შარვლის უკუღმა ჩაცმა და თქვან ჰეი კარგად უხდებათ რა თქმა უნდა

     ,     !(   მაგრამ ეს არ ცვლის იმ ფაქტს რომ ისინი უკუღმა არიან ეს მუშაობდა კრის
).  JB          ,კროსისთვის უბრალოდ გვეუბნება რა მუშაობს და არ გვეტყვის სხვა გზას

     .    რადგან სხვა გზების საჭიროება არ არის მიჰყევით ინსტრუქციებს ან იარეთ
 ,    JB- ,  ,   შარვლით უკან მაგრამ არ გაბრაზდეთ ზე როცა მიხვდებით რომ ის უბრალოდ
    !     გაჩვენებთ ამის გასაკეთებლად სწორ გზას ჩვენ არ ვცდილობთ წიგნში ტექსტის

,     !” შეცვლას უბრალოდ მივდივართ სხვა წიგნების საკვლევად ჩადი

--  ,  ,       ,   .RSOგმადლობთ ჩად ეს შესანიშნავი ახსნა იყო და დიახ მართალი ხართ
      ,  მედიცინის მთელი ეს საკითხი იმდენად შეურაცხმყოფელი მარტივია რომ
   .     ,რეალურად უფრო ართულებს მას ხალხისთვის ძალიან მარტივია ამის დაჯერება

,           კერძოდ როდესაც მათ თავად არ შეუძლიათ წამლის გამოცდა და მხოლოდ ამის
  .შესახებ უნდა წაიკითხონ

    ,    და მთელი საქმე იმაში მდგომარეობს რომ ხალხის სიცოცხლე
.  ,    ,   ,საფრთხეშია პირადად ველაპარაკები სახეებში ტკივილს ვხედავ ნუ მკითხავთ

    .     რას მიზამს ამდენი წლის შემდეგ ჩემთვის აქ იმპროვიზაციისთვის დიდი ადგილი
 ,         .   არ არის ხანგრძლივი ბიბოპ სოლოების ან ფრი ჯაზის დრო არ არის ეს არის მყარი

        .  ძველი თორმეტ ბარიანი ბლუზი და მისი სიგრძე თორმეტი ზოლია რიკმა მოგვცა
,   ,       მითითებები რომ მივყვეთ მაგრამ ყველას სურს ბორბლის ხელახლა გამოგონება

      .ეგოს პრობლემების ან სხვა ადამიანური სისუსტეების გამო

   ,       მე მხოლოდ ამაზე ვამბობ რომ ჯერ ბრინჯის გაზქურის და გულშემატკივარს
.  RSO,       (  )დაეუფლეთ ჯერ შემდეგ კანაფის წამლის ყველა სხვა ნაკლებად ძლიერი

.     .    ფორმა იმიტომ რომ პოტენციას აქვს მნიშვნელობა რაც უფრო ძლიერი და
 ,    .   დამამშვიდებელია ზეთი მით უკეთესი პაციენტისთვის თქვენ არ გჭირდებათ

  ,       ,ტესტირება შინაგან პირობებზე სცადეთ ის ჯერ კანის დაავადებებზე და უყურეთ
     ,    უფრო სწრაფად განიკურნება თუ არა რეალური ძალიან ძლიერი და

 RSO-  95-98%  THC-    ,   დამამშვიდებელი ით ით ან სხვა რამით ამან უნდა
.  ,   ,     ,   გიპასუხოთ მაშინ იცოდეთ რომ იგივე რაც ხდება თქვენს კანზე ხდება თქვენს

,    .სხეულში როდესაც იღებთ ამ წამალს

   ,      როგორც კი ამას გააკეთებთ ძირითადად დაკარგავთ ინტერესს კანაფის წამლის
   .  ,    ნაკლებად ძლიერი ფორმების მიმართ არა იმიტომ რომ ზოგიერთ შემთხვევაში მათ

  ,  ,      არ შეუძლიათ დახმარება არამედ იმიტომ რომ რატომ იფრინოთ მეორე ან მესამე
,         კლასი როდესაც შეგიძლიათ პირველი კლასის ფრენა იმავე ფულით და

     ,  ?გადაარჩინოთ სიცოცხლე უფრო სწრაფად და საიმედოდ ამავე დროს

RSO   ,    ,    არის პრემიუმ მედიცინა და როგორც მე ვუყურებ დანარჩენი არ არის პრემიუმ
.     ,     წამალი და მე მინდა პრემიუმ წამალი რატომ მინდა განზავებული წამალი

 ?       ,  რეალურის ნაცვლად რაც უფრო ძლიერია სედატიური და ძლიერი ზეთი მით
    -    . ” უკეთესად მოქმედებს როგორც წამალი და ეს არასოდეს შეიცვლება ჯბ

”  RSO  95-98% THC     .საუკეთესო არის და უკიდურესად ძლიერი და სედატიური ამის
   (  ,  ,   ,  გარდა სხვა ყველაფერი ნედლი კანაფი წვენები საკვები პროდუქტები მაღალი

CBD  ,   BHO,  ,  ,  ,ზეთები არადეკარბოქსილირებული ნაყენები სალათები ნახარშები
)       .  მაცერატები არის კანაფის წამლის ნაკლებად ძლიერი ფორმა კანაფის წამლის

   ,    ,    ყველა ფორმა გარკვეულწილად სასარგებლოა რა თქმა უნდა მაგრამ ნუ დადებთ
     “. ფსონს კანაფის წამლის ნაკლებად ძლიერ ფორმებზე ჯბ
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 , ,   კანის მდგომარეობა დამწვრობა ეგზემა და
. .ა შ

„    -3     .კვირას დილით მივიღე მე ხარისხის მდუღარე ზეთის დამწვრობა თითებზე დიდი
   . ,    RSO ბუშტუკები და ძალიან მტკივნეული გამახსენდა რომ წაკითხული საოცარია

 ,   .  ,   დამწვრობის სამკურნალოდ ამიტომ ვცადე ომგ ხალხნო დამწვრობა მთლიანად
  40  .   .   გაქრება მხოლოდ საათში არანაირი ნიშანი საერთოდ მე მივმართე კარგი

RSO ,      .  12რაოდენობით ბლისტერებზე ახალი ალოე ვერას ფილე და ბინტი გაიმეორეთ
 .    -3 .    .“ საათის შემდეგ არ არის საჭირო მე განაცხადი შენ როკ რიკ სიმფსონ ბობი

„     (   )  პირველად მე გავაკეთე ზეთი ქოქოსის ზეთში გაჟღენთილი ხანდაზმული
   .   ,მეზობლის ზურგის ადგილობრივი სამკურნალოდ მას ჰქონდა წყლულები

   .   ,  რომლებიც ძლიერ ქავილს განიცდიდა საწოლის ბუშტუკები გამორიცხულია ასე
 ,  ,    ,      იყო სკაბები რწყილები სქელი და სხვა რადგან ზურგის გარდა სხვაგან არ

        .   დაზარალდა და მის საწოლზე ცხოველთა აქტივობის ნიშნები არ არის იცი რა ქნა
 ???      ,   მისმა შვილმა მან მის ლეიბს ძლიერად შეასხურა ქიმიკატები რათა თავიდან

  .      მოეცილებინა არარსებული ბაგები მე მივეცი მას ახალი ლეიბი მკაფიო
,      ,    ,    ინსტრუქციით რომ ის არ უნდა შეისხუროს ის ჩემია მასზე სანამ მას ეს

.        სჭირდება სისხლმდენი წყლულების გამო საავადმყოფოში მოუწია წასვლა და იქ
        ???ყოფნისას ზურგის პრობლემა გამოთქვა და იცით რა უთხრეს ექიმებმა დაიბანეთ

    .    . ,   ,  თმა და სხეული ტილების გამო მას არ აქვს ტილები მაშ როგორ ფიქრობ ვის
  ? ? .   ,  მოვუსმენ მის დასახმარებლად Ექიმები არა მე დავამზადე ზეთი ვუმკურნალე მის

      “. ზურგს და იქ გაუმჯობესება და გამოჯანმრთელება მიმდინარეობს მიშელ

„          ჩემი რძალი ღრმად წვავდა ღორის ხორცს და ძირითადად თითებს ასველებდა
       ,  მდუღარე ცხელ ზეთში პირველ მუწუკამდე და ისინი თეთრდებოდა როგორც

 .   RSO      მოხარშული ქათამი ჩვენ დავდეთ მათზე და ტკივილი გაქრა დაახლოებით
 ,      2-  RSO- .   ერთ წუთში მან დაფარა ისინი დღეში ჯერ ით ისინი ძალიან სწრაფად

        გამოჯანმრთელდნენ მხოლოდ რამდენიმე დღეში და კანის დაკარგვა ან ნაწიბური
  . ,      საერთოდ არ ყოფილა გასაოცარია რომ ახლა ცოტას ვინახავთ სამზარეულოს
,   ,     (  )მაცივარში ასე რომ თუ ვინმე დაიწვება განსაკუთრებით ბავშვები

  RSO- ,       ,დაუყოვნებლივ გამოვიყენებთ ს არ არის საჭირო ასეთი ტკივილის განცდა
   ,   . .” როცა ბუნებრივი მცენარე გვყავს რომელიც მას მოუვლის დებრა

”     .  ,  , გამოიყენა ძლიერი მზის დამწვრობის დროს მშვენივრად მუშაობდა მე ვნახე რომ
      .  ერთ კვირაზე ნაკლებ დროში განკურნა დანის ჭრილობა ის კურნავს

.         ჰალიტოზსაც მე ვიყენებ მას დაახლოებით ექვსი თვის განმავლობაში და კრუნჩხვის
  .  ,   წამლები მთლიანად მომეხსნა როცა გამოვიქეცი მცირე გულყრა

. ,      ,    მქონდა გამიმართლა რომ შემიძლია ასეთი წამლის მიღება ასევე გირჩევთ მის
   “. გამოყენებას ნერვის ტკივილის დროს ჯეკ

„    ,      სათბობად შეშის ღუმელს ვიყენებ ამიტომ მაჯაზე დამწვრობამ თან ახლდა უფრო
 .     ,   ცივ თვეებში შარშან შემოდგომაზე ღრმა მწველი ჩავატარე ჯერ არ

.   RSO  ,   ,  გამოფხიზლებულა მანამდე მომცეს ზეთი წაისვით ხელი დავფარე
       ,  ,   დამწვრობა და ორ დღეში ეს უბანი იყო ვარდისფერი სუფთა ბუშტუკების ან
 !100%-  !” დამწვრობის გარეშე ით გავყიდი ჟანინი

„         .რამდენიმე წლის წინ თავის გაპარსვის შემდეგ მივიღე კარგი დამწვრობა დღის
     14   .შემდეგ კოლორადოს მზეზე ვიყავი დაახლოებით საათის განმავლობაში ადრე
    .   მივიღე მზისგან დამწვრობა ჩემს თავზე პირველად გამოჯანმრთელებას თვეები

      .   ,  დასჭირდა და მთელი დრო ჟონავდა და მტკიოდა ამ ბოლო დროს კანაფით
      .3   გაჟღენთილი ლოსიონი ჩემს ეპიკურად დამწვარ თავზე წავისვი დღის შემდეგ
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      .   ერთხელ გაიწმინდა კანი და შემდეგ სრულად განიკურნა კანაფი მზის დამწვრობის
!” ადამიანებისთვის ნატი

"   .  ,     ?Მე მაქვს შეკითხვა იცნობთ ვინმეს ვინც ამას გამოიყენებს ზინჯის სამკურნალოდ
    ,   ,    მე მათ საკმაოდ ხშირად ვიღებ განსაკუთრებით მაშინ როცა სტრესია და

 . ." უბრალოდ მაინტერესებს Გმადლობთ ტრინა

-      ,     უბრალოდ წაისვით ზეთი მტკივნეულ ლაქებზე ნედლად ან ნაყენში და
  ,  .პაციენტმაც მიირთვით ზეთი საუკეთესო შედეგისთვის ჯბ

„     ,   ,   .სახსრები თითებზე და ვოილაზე მემება ზეთი წაისვი ტკივილი გაქრა გასულ
   ,     3   ,კვირას დამწვრობის ლულაზე დავიწვი მაჯის შიდა მხარეს ინჩი შავი

 .   , ,   , ბუშტუკოვანი კანი მცირე რაოდენობით ზეთი ბინტი ორი დღის შემდეგ საოცარი
 .  ,  ,     ვარდისფერი კანი ისევ წაისვით იგივე ორი დღის შემდეგ და

... !!!" გამოჯანმრთელდა Გმადლობთ ჟანინი

"  ,        ,   დილა შოტლანდიელი ელაპარაკე ჩემს დას წუხელ და ის ამბობს რომ ყველა
!!!!     .:)  ,   გამოჯანმრთელდა წამალმა განკურნა მისი ჭინჭრის ციება ამბობს რომ თავს

 .   100%  შესანიშნავად გრძნობს უბრალოდ მინდოდა დარწმუნებული ვყოფილიყავი
 .    .”სანამ დაგიწერდი დიდი მადლობა თქვენი დახმარებისთვის

„         ჩემი შვილიც ისევე როგორც მე ადგილობრივად ვიყენებდი ზოსტერის გაჩენის
 .         პირველივე მომენტიდან ახალი არ არისგაჩნდა ზონდი და სხვა სიმპტომები არ

. ." გამოვლენილა სასწაული მატია

”   RSO       .მე გამოვიყენე სტილის ზეთი ჩემს სახეზე ჯადოქრულ მეჭეჭაზე ორი
      !” აპლიკაცია დაფარულია ზოლებით და ის თითქმის გაქრა ლესლი

„   2 .    “. ასევე ამოვიღე მეჭეჭი მთელი ცხოვრება ფეხზე მყავდა მიშელ

„       დამწვრობისა და ჭრილობებისთვის კანაფის გაჟღენთილი ზეითუნის ზეთი
     .   გამოვიყენე და ისინი განიკურნება რამდენიმე დღეში არასოდეს მინახავს მსგავსი

.  ,   RSO   .   რამ მე ვიცი რომ უკეთესი იქნება კანაფს იყენებდნენ ყველაფრის
,    . ” სამკურნალოდ სანამ ჩვენი მთავრობა გაუმაძღრებოდა დავით

„       .   2-  ზეთი გავაცხელე და ავურიე სახის კრემის ქილაში ვიყენებ დღეში ჯერ და
 2   .   ,    დაახლოებით თვეა ვხმარობ ღრმა ღრმა მუწუკები რომლებსაც ადრე ვიღებდი

(  ,  ,      ,   თქვენ იცით როგორია მათ მხოლოდ ერთი კვირა სჭირდებათ რომ ზედაპირზე
  !)   .   ამოვიდნენ და უზარმაზარია აღარ არის იმ მუწუკებიდან ნაწიბურებიც

.   ,     !   ,  ქრებოდა მე კი ვხედავ რომ კანი იწყებს დაჭიმვას სასაცილოა ეს პოსტი რადგან
   !       დღეს ნამდვილად შევამჩნიე შედეგები ეს ზეთი საოცარია და სახის კრემი მხოლოდ

-   .  ." ერთ ერთია მრავალი გამოყენებისგან მადლობა რიკ ჯენიფერი

”          მე დავიწვი გამონაბოლქვი მილზე საკმაოდ კარგად და ჩავასხი ყურძნის თესლის
         ექსტრაქტით გაჟღენთილი კანაფის ზეთი და ის განიკურნა ერთ კვირაზე ნაკლებ

          !”დროში და თითქმის არ იყო ტკივილი ან გაღიზიანება და ნაწიბურების გარეშე
დანიელ

„       .   დამწვრობისას გამოვიყენე და ვერ გეტყვით სად დამწვა არანაირი შეშინება და
 . .      არანაირი ნიშნები გასაოცარია დამწვრობა ერთი კვირა მქონდა და არ
.        .   მომშუშდა ზეთი გამოვიყენე და ოთხ დღეში ახალი კანი მაქვს ერთი კვირის შემდეგ

   .  . ” ვერ გეტყვით სად დამწვა გასაოცარი რამ კლიფორდი

„ , ,    RSO- .   !” დიახ დიახ მე განვკურნე დამწვრობა თ და არანაირი ნაწიბურები ერინი

„         .ტკივილი ფაქტიურად მყისიერად ქრება და ანთება ქრება ერთ დღეში ერთი
        ,  დამწვრობა უკვე ვიმკურნალე რამდენიმე თვის წინ და მეორე მაქვს რომელსაც
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 .      ახლა ვმკურნალობ ის აჩქარებს გამოჯანმრთელების დროს კვირებითა და
.         კვირებით რამდენად მძიმეა დამწვრობა და არანაირი შიში და მგრძნობელობა იმის

,     .     შესახებ თუ სად ვიყავი დამწვარი ზეთს ვიყენებ ყველაფერზე და ვგულისხმობ
.       ,     ყველაფერს მე ასევე ცოტა ხნის წინ გავაკეთე პარტია რომელიც არ იყო ისეთი

,    ,    ხარისხის რასაც ოდესმე ვჭამდი ამიტომ მკაცრად გამოიყენება
.  ,  OMGosh,   .   RSO-ადგილობრივად გავიკეთე სახის საოცარი შედეგი მე ვიყენებ ს

  “.ყოველი წარმოსახვითი დაავადებისთვის

„    ,    ბევრი მეშინია კანის მდგომარეობიდან რომ მაძლევდნენ საშინელ მედიკამენტებს
 6   .  !  თითქმის თვის განმავლობაში ოჰ სიურპრიზი მკურნალობიდან რამდენიმე

    .   .    ,კვირაში ჩემი კანი ისევ ცუდია ეს კარგია იცოდე საშინლად ვიყავი მათზე წამლები
- ,   ,  ,   ,   გუნება განწყობილი მშრალი კანი ოფლიანობა ღმერთო ჩემო ეს საშინელება

.   . იყო აღარ ვნახავ ექიმს ნიკი

„     ,   ,   ,მე გამოვიყენე ზეთი კანის ინფექციების თავის ტკივილის კოღოს ნაკბენის
,     .   1-სოკოების ძილისა და უბრალოდ დასვენებისთვის ძალიან სასარგებლოა

ზექ   ." პირველადი დახმარების ჩანთა სილვია

„  ,    60-       ძვირფასო სერ მე ვარ იანი წლების ძველი ჰიპი და ვცხოვრობ ჩრდილოეთ
.8-9    Train Wreck-   White Widow-კალიფორნიაში წელია ვაწარმოებთ სხვადასხვა ისა და

   . ,    ის ჰიბერტიზირებას შესანიშნავი შედეგებით დავინახე რომ რიკმა ასევე გამოიყენა
White Widow.     ,   ,მე ამჟამად ვეხმარები ჰოსპისის პაციენტს სახელად ჯეისონს რედინგში

.     / ?   MRSA-კალიფორნიაში გამოჯანმრთელების პერიოდში ვინ იყო არის კვდება ს
  ,       ბოლო სტადიების შედეგად ჩემი ძველი ექიმის ექიმ რონალდ სენდის

...    ,     მითითებით მე მას დავიწყე ნაყენებით რომლებსაც ვამზადებდი და ვაძლევდი
,   ,       ნამცხვრებს როგორც წყლისგან ისე ბუჩქის მოპოვებამდე და მხოლოდ კარაქის

   .ექსტრაქციამდე ოთხი თვის წინ

    ,    ,კიდევ ერთი მზარდი ძმა მეგობარმა რომელთანაც ვესწრები ერთიანობის ეკლესიას
       .   "JOYშემომაქცია თქვენს ვებსაიტზე სულ რაღაც სამი კვირის წინ ჯეისონმა დაიწყო

GREASE"-          .  ზე და მან გაიარა თავისი პირველი მილი და ახლა მეორეზეა ერთი თვის
       ,    ...წინ მისი ბურთები ძალიან დიდი ნესვის ზომის იყო ვიდრე რბილი ბურთი მას

,        "  ", შემდეგ რაც ჭამდა ჩემს ცომეულს და მიირთმევდა პირდაპირ ჯადოსნურ ცხიმს ის
       დღითიდღე უმჯობესდება და მისი გონადები თითქმის უბრუნდება ნორმალურ

... ,  MRSA-    ???ზომას ამბობენ რომ ს განკურნება არ აქვს

      ,    ჯეისონს ზურგზე ძალიან მძიმე დიდი წყლულები ჰქონდა რადგან მას არ შეუძლია
   .   ,     გვერდზე ან მუცელზე დაწოლა ახლა ის მეუბნება რომ ისინი იკლებს და როდესაც

      ,   ,  ჩვენი ექიმი სხვა გუნდთან ერთად გამოჩნდა ქალაქში ყველა ვერ მიხვდა რატომ არ
   .      /  მოკვდა ან რატომ უმჯობესდებოდა მე ჯერ არ მითქვამს ექიმს ჩემი ჩვენი კანაფის
  ,     ...  ზეთით მკურნალობის შესახებ მაგრამ მალე ნებისმიერ დღეს ძალიან მინდა

 ,       ექიმისგან ნებართვა რომ მისი წყლულები ვიმკურნალო ახლა ადგილობრივად
,   ???     MRSA  ,ზეთით არ მეთანხმებით თუ ჩვენ შეგვიძლია შევაჩეროთ პაციენტში

     ,   რომელსაც მხოლოდ რამდენიმე თვე დარჩა სიცოცხლე უბრალოდ დაფიქრდით
,          იმაზე თუ რა შეიძლება ან რა უნდა ვუთხრა ამ სამედიცინო

.   , ”საზოგადოებას მშვიდობა და პატივისცემა კრეიგ

„     30   ,   ჩემს ქმარს ჰქონდა დამწვრობის წლიანი ნაწიბური რომელიც კანის
 ...  , ,     გადანერგვას საჭიროებდა ამიტომ ვიფიქრე აჰა კიდევ ერთი ადგილი ამ საოცარი

 . ,    ,   პროდუქტის ექსპერიმენტებისთვის ისე მას არ ჰქონდა რწმენა რომ ის ყველაფერს
...     ,    გააკეთებს რამდენიმე განაცხადის შემდეგ ის მორფირებულია ახლა მას აქვს

,    .  ,      30  პიგმენტი სადაც არ იყო თმის ზრდა სადაც არცერთი არ გაიზარდა წლის
. განმავლობაში რებეკა

„          მეორე ხარისხის დამწვრობა მქონდა მთელ სახეზე და ხელებზე სახლში ხანძრის
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.    -      შედეგად კაკაოს კარაქში შერეულ რსო ს ვსვავ მთელი ერთი თვის განმავლობაში
  ,   . ,   და ძლივს გეტყვით რომ ოდესმე დამწვა გასაოცარია რამდენად სწრაფად მუშაობს
    ,    .” ის და ის საუკეთესო ტკივილგამაყუჩებელია რაც კი ოდესმე მქონია ამერიკელი

„   ,       .სკალპზე ხალი მქონდა რომელმაც ცოტა ხნის წინ ქავილი დაიწყო რამდენიმე
        !დღის განმავლობაში დღეში ერთხელ ვისვამდი და ხალი ფაქტობრივად მცირდება

 . ” ისაუბრეთ საოცარზე ამანდა

„         ,  ჩემი კანაბალმი შეჩერებული იყო ქოქოსის ზეთშიც და ძალიან დამეხმარა როცა
 “. ალოპეცია მქონდა მატი

„    2+      MRSAჩემს შეყვარებულს ჰქონდა წელიწადზე მეტი ხნის განმავლობაში
    ,    -  ინფექცია და სცადა მრავალი ანტიბიოტიკი მათ შორის ერთ ერთი ყველაზე

,  .     ძლიერი უშედეგოდ ჩვენ გამოვიყენეთ აორთქლების შლანგიდან შედედებული
 ,           ზეთი ბანდაში რომელიც ღია ცის ქვეშ დგას და ის გაქრა ტკივილით მაშინვე

.     .შეწყდა მისი ცხოვრების ხარისხი ბევრად უკეთესია

2      ,      წელი საეჭვო მუწუკი მქონდა ზურგზე რომელმაც ფერი იცვალა და ძალიან
     .RSO     მტკიოდა და ძალიან მეეჭვებოდა რა იყო გამოვიყენე ბანდაჟზე და ის

.   ,     Run from the Cure.  , გაქრა ჩვენ ვცადეთ ეს რადგან ვნახეთ რიკის ვიდეო მე მჯერა რომ
        ამ მესიჯის გავრცელება მონუმენტური მნიშვნელობისაა და მზად ვარ აქტიურობისა
       , და ჩვენი სოციალური მედიის და მაუწყებლობის საშუალებით გავაგრძელო რათა

  .” დაგეხმაროთ მესიჯის გავრცელებაში რობერტ

„         .მე მაქვს ფიბრომიალგია და წამლები არ ათავისუფლებს ჩემს ტკივილს მაგრამ
 . ” ზეთი ასეა დონა

"   ...  ...      Მე ვარ მეოცნებე ასწორებს პოდაგრას მან უნდა მოიტანოს იინი და იანი
,      ,    წონასწორობაში რადგან ადრე მეგონა ბედნიერი ვიყავი მაგრამ ბოლო დროს

  ,    ...ვხვდები ბედნიერების გრძნობას რომელიც შიგნიდან მომდინარეობს მადლობა
 . ” რიკ სიმპსონს ირვინგი

„  ,   *****    3   გამარჯობა კორი მე ვაძლევ წამალს უკვე დაახლოებით კვირაა მისი ფეხის
,     ,     -ჩიყვისთვის ის ინვალიდის ეტლიდან გადავიდა რომ შეძლო კიბეებზე ასვლა

   2   .   -  .   ჩაშვება და წავიდა საათიანი ლაშქრობისთვის შაბათ კვირას ეს არ არის
 ...   .  მხოლოდ კიბოსთვის ის უბრალოდ კურნავს სურათები უნდა

...  .    გადამეღო უზარმაზარი განსხვავება რეგულარული მედიკამენტები მას არ
.   3    .ეხებოდა წამლების მიღებამდე კვირით ადრე ინვალიდის ეტლში

„       .   დამწვრობისას გამოვიყენე და ვერ გეტყვით სად დამწვა არანაირი შეშინება და
 . .      არანაირი ნიშნები გასაოცარია დამწვრობა ერთი კვირა მქონდა და არ
.        .   მომშუშდა ზეთი გამოვიყენე და ოთხ დღეში ახალი კანი მაქვს ერთი კვირის შემდეგ

   .  . ” ვერ გეტყვით სად დამწვა გასაოცარი რამ კლიფორდი

” , ,    RSO-    !” დიახ დიახ მე განვკურნე დამწვრობა ით და ნაწიბურების გარეშე ერინი

„         .  ტკივილი ფაქტიურად მყისიერად ქრება და ანთება ქრება ერთ დღეში მე უკვე
        ,  განვკურნე ერთი დამწვრობა რამდენიმე თვის წინ და მაქვს მეორე რომელსაც ახლა

.        ვმკურნალობ ის აჩქარებს შეხორცების დროს კვირებითა და კვირებით იმის
,           მოლოდინში თუ რამდენად მძიმეა დამწვრობა და არ არის ნაწიბური და არ არის

  ,    .   მგრძნობელობა იმის შესახებ თუ სად ვიყავი დამწვარი ზეთს ვიყენებ ყველაფერზე
  .და ვგულისხმობ ყველაფერს

**    ,      ,   ახლახანს გავაკეთე პარტია რომელიც არ იყო ისეთი ხარისხის რასაც ოდესმე
,       .OMGosh,ვჭამდი ამიტომ მკაცრად გამოიყენებაადგილობრივად და გაიკეთა სახის

 .   RSO-   საოცარი შედეგები მე ვიყენებ ს თითოეული წარმოსახვითი
**“ დაავადებისთვის მიშელ
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„ ,    18   .     გავაკეთე გავუკეთე ჩემს წლის შვილს ახლა არანაირი კიბოს ნიშანი არ
.    .“ არის დიდი მადლობა რიკ სიმპსონს ამანდა

„    .      გამოვიყენე ღია ჭრილობების მოსაშუშებლად მე ცოტა ხნის წინ გამოვიყენე ჩემი
 ,   .    დიაბეტური წყლული რომელიც გავხსენი განიკურნა იმაზე უკეთ ვიდრე

.     .  ვიმედოვნებდი ასევე განიკურნა კატის ნაკაწრები ღამით სხვა ნაკაწრები
.    ,   ,   ღამით წაუსვით ზეთი ნაკაწრის ნახევარზე დაფარული ზოლებით მეორე დღეს

      .დამუშავებული მხარე დაიხურა დამუშავებული ღია ინფექციის გამოვლენით ეს
       .”წამალი უნდა იყოს ყოველი პირველი დახმარების ნაკრების შემადგენლობაში

ჯარედი

„11    (   30   )    წლის ასაკიდან ახლა თითქმის წლის ვარ კანზე ერთგვარი სოკო
,   ,    .   უვითარდება ძირითადად კისერზე მკერდზე და ზურგზე ეს წითელი მრგვალი

        ,  ლაქები ყოველწლიურად ჩნდება ჩემს კანზე და მე მივიღე ყველაფერი რაც საჭიროა
   .   ჩემი კანის მდგომარეობის სამკურნალოდ დერმატოლოგების მიერ დანიშნულ

 5-6        5  მედიკამენტებს დღე სჭირდება ამ ლაქების მოსაშორებლად და კიდევ დღე მათ
 .სრულად აღმოსაფხვრელად

  ,       , მეორე დღეს შევამჩნიე რომ ეს ლაქები კიდევ ერთხელ იწყებდა გამოჩენას მაგრამ
    ...     !!!ამჯერად გადავწყვიტე კანაფის ზეთი დამესხა და ეს მართლაც ჯადოსნური იყო

  2-     .   !  მე მხოლოდ ჯერ გავიკეთე და ლაქები გაქრა თვალებს არ ვუჯერებდი აღარ არის
      !   ჩემთვის აბები და კრემები და სპეციალური შამპუნები ახლა დავამზადე ქოქოსის

        ,  ზეთი კანაფის ზეთით გაჟღენთილი და კიდევ ერთი კვირა გავაგრძელებ რომ
   .   RS  &  JB   ლაქები ხელახლა არ გამოჩნდეს დიდი მადლობა დახმარებისთვის და

,   . ” ინფორმაციისთვის სამუდამოდ მადლობელი ვიქნები იოანა

         ?იმოქმედებს თუ არა ზეთი თვალის მახლობლად პაპილომებზე ან კანის ლაქებზე
შონ

-- , ,   ,     ,  -კი შონ ოღონდ ფრთხილად იყავი რომ ზეთი თვალში არ ჩაგიგდო თორემ ერთი
   .    ,  .ორი საათი ცუდად დაიწვება ეს არ აზიანებს თვალს მაგრამ უსიამოვნოა ჯბ

„2002    .     წელს საშინელ ავარიაში მოვხვდი ჭრილობები მქონდა მთელს და დავკარგე
  .      მკლავის ძვლის ნაწილი კანისა და ძვლის გადანერგვის შემდეგ კინაღამ

    . ,   გამოვჯანმრთელდი და მკლავში დამემართა ინფექცია აღმოჩნდა რომ ძვლის
      .     ინფექცია იყო და ყველაფერი თავიდან უნდა დაეწყო ამის გამო ნებისმიერ დროს მე

 /  (   )   მივიღებ ჭრილობებს დამწვრობას მე შემდუღებელი ვარ ისინი ყოველთვის
.       დაინფიცირდებიან გასულ წელს მე მივიღე საშინელი დამწვრობა ორთქლის

  .     ხაზისგან მუცელზე მუშაობისას მისი სისუფთავის შენარჩუნებით და ზეთის
        !გამოყენებით იგი განიკურნა მხოლოდ ერთი შეხებით ერთი კვირის განმავლობაში

      4-6 .  ჩემი პატარა შედუღების დამწვრობა შეიძლება გაგრძელდეს კვირა ჩემი ზეთით
.  ,   !” აღარ ხრახნიანი ნეოსპორინი მე ვიყენებ ზეთს კრის

„       .   2-  ზეთი გავაცხელე და ავურიე სახის კრემის ქილაში ვიყენებ დღეში ჯერ და
 2   .   ,    დაახლოებით თვეა ვხმარობ ღრმა ღრმა მუწუკები რომლებსაც ადრე ვიღებდი

(  ,  ,      ,   თქვენ იცით როგორია მათ მხოლოდ ერთი კვირა სჭირდებათ რომ ზედაპირზე
  !)   .   ამოვიდნენ და უზარმაზარია აღარ არის იმ მუწუკებიდან ნაწიბურებიც

.   ,     !     ქრებოდა მე კი ვხედავ რომ კანი იწყებს დაჭიმვას ეს ზეთი საოცარია და სახის
  -   !“ კრემი მხოლოდ ერთ ერთია მრავალი გამოყენებისგან ჯენიფერი

”      ,     მე დავასრულე ჩემი უფროსისთვის მუშაობა ტყეში სადაც იყო შხამიანი მუხის
,          ,   გროვა რომელიც უნდა გადაეტანა და დაწვეს და წარმოდგენა არ მქონდა რომ იქ

.  ,   ,    .   ,იყო ასე რომ რა თქმა უნდა მე დავიჭირე შხამიანი მუხა ჩემმა უფროსმა დაინახა
    ,      რომ ის ცელულიტის ზღვარზე იყო შემდეგ დამიბრუნდა რიკ სიმფსონის ზეთით

 .      მკურნალობის დასაწყებად რამდენიმე დღეში ჩემმა მკლავმა ერთი შეჩერება
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,    .   ,    დაიწყო მან ასევე დაიწყო უკუღმა თქვენ ვერ მეტყვით რომ ეს მცენარე ვერაფერს
!” მკურნალობს ჰარი

„   …      5  …  მკლავზე შხამიანი სურო გამონაყარი და დამწვრობა გაქრა წუთში არც
,   ,   …    RSO–   მუწუკები არც გამონაყარი არც ტკივილი მე ვიყენებ ს ერთი მარცვალი

 …  5 !!!    !!!“ ქოქოსის ზეთით გაქრა წუთში მე მიყვარს ჩემი ზეთი ესტელ

„   3      -4   ეს ზეთი წლის წინ გამოვიყენე პროსტატის მე სტადიის კიბოს
.        RSO-მოსაკლავად თავიდან ჰორმონული თერაპია გამოვიყენე და შემდეგ გავიგე ს

. .     ,   შესახებ Მუშაობს მე პირადად ვიცნობ ათობით ადამიანს რომლებიც მას
    .   ყოველდღიურად იყენებენ მრავალი დაავადების დროს ეს უდიდესი დახმარებაა

 ,    ,    კიბოს პაციენტებისთვის მაგრამ მე ვფიქრობ რომ ჩემი ყველაზე
    ,    გასაოცარიაგამოცხადება კურნავდა ვიღაცის მძიმე ფსორიაზს რომ მათ ჰქონდათ

 90%-  .  1/4-  1/2     6  სხეულის ზე მეტი დღეში დან გრამ ზეთის მიღებით კვირის
,       ,  განმავლობაში ამ ადამიანმა ფაქტიურად განიკურნა ის მდგომარეობა რომელიც

  .     ,  მას ბავშვობიდან აწუხებდა მე შემიძლია საათობით გავაგრძელო ის რაც მინახავს
  . ,       ,  ამ ზეთის კეთებას დაინახავთ გონება ღიად შეინახეთ და მოიქეცით ისე როგორც

 ,  “. რიკი ბრძანებს არ ინანებთ დენ

"       ..." ართრიტული ფსორიაზი ერთ თვეზე ნაკლებ დროში ჯულიანა

„     ,     ...   ჩემი ფსორიაზი გაქრა მას შემდეგ რაც დავიწყე ზეთის ჭამა ზეთის მხოლოდ
      -   , ადგილობრივი გამოყენება არც ისე დამეხმარა ჩემსას მთლიანად არ გაქრა სანამ
   .   .  პერორალურად დავიწყებდი მის გამოყენებას ჯერ არ დაბრუნებულა ახლა ვიღებ

 ,   ,   ,     შემანარჩუნებელ დოზას ასე რომ იმედი მაქვს რომ ეს საკმარისი იქნება
  .  4      ფსორიაზის თავიდან ასაცილებლად თითქმის თვეა ამის არანაირი ნიშანი არ

.  ,        მქონია ექიმებმა მითხრეს რომ ის არასოდეს გაქრებოდა მთლიანად და რომ
 ,    " "  ,     ერთადერთი დრო როდესაც ის გაირკვეოდა იყო როდესაც მე ნამდვილად ავად

        . ...  ვიყავი და ჩემს იმუნურ სისტემას სხვა რამ ჰქონდა საბრძოლველი ისე მე არ
    ! ” ვგრძნობ ავად და სისულელე გაქრა ლინდსი

„     .  7  .ასევე განიკურნა ტენდონიტი რამდენიმე დღეში თუნდაც თვის ტრავმა უბრალოდ
       RSO  დღეში ერთხელ შეიზილეთ ცოტაოდენი ქოთნის კარაქი ან მტკივნეულ

.  .   RSO -3   ადგილას საოცარი სისასტიკე მე გამოვიყენე მე ხარისხის დამწვრობის დროს
 - ,      40  გასულ კვირა სამშაბათს დამწვრობის ნიშნები არ არის საათის მკურნალობის
.   ,   ,   .შემდეგ რა თქმა უნდა ვისურვებდი გამომეყენებინა ის როგორც კი მოხდებოდა ეს

       “. გადამარჩენდა საათობით დიდ ტკივილს და მასზე ყინულის დაჭერას ბობი

„   Run from the Cure-    -მეგობარმა დამიჯდა ის საყურებლად დაახლოებით ორწელიწად
   ,      .ნახევრის წინ და ფიქრობდა რომ ეს შეიძლება დამეხმაროს ჩემს ფსორიაზს ზეთი

  -    -   ,   ერთად გავაკეთეთ პირველად ორივესთვის სამ კვირაში ჩემი დაფების
 .      .      ფსორიაზი გაქრა მას შემდეგ ვაკეთებ ზეთს და ვჭამ თუ მე ყოველ დღე ვჭამ და

     ,   ღამით ზეთს ადგილობრივად ვისვამ ცალკეულ ლაქებზე რომლებიც შემთხვევით
,       .წარმოიქმნება ფსორიაზი ძალიან კონტროლირებადი და თითქმის უხილავია ამ

 ,         გამოცდილების გამო მე ორი ფეხით გადავხტი და ახლა ვფლობ პირველ სრულად
    სახელმწიფო ლიცენზირებულ სამედიცინო მარიხუანას ბიზნესს

.      ,  კოლორადოში ჩემი ბიზნესის დაწყებიდან ერთი წლის შემდეგ მამაჩემს მელანომის
IV     -      სტადიის დიაგნოზი დაუსვეს ის გავრცელდა მის ფილტვებში და

.   3-  12      ,  ღვიძლში ონკოლოგმა მას დან თვემდე ვადა მისცა და უთხრა რომ
  .     RSO   მოემზადებინათ ჰოსპისის მოვლისთვის მე მაშინვე დავიწყე მას რეჟიმი და

     . .    !ხუთი თვის შემდეგ მისი კიბო გაქრა Წავიდა ყველაზე მარტივი რამ მსოფლიოში
 ,      !” გმადლობთ რიკ ამ საოცარი წამლის სამყაროს ხელახლა გაცნობისთვის ერიკა

„   ?   ,  .რას არ ეშველება ჩემი სწავლის წყალობით შესაძლებლობები უსაზღვროა სახეზე
    .      მაქვს ლოყის მარჯვენა მხარეს კისტა ზეთის მიღებიდან ხუთი დღის შემდეგ კისტა
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 .      სწრაფად იკუმშება ზეთი მზადდებოდა ყინვაგამძლე ფოთლებისა და პატარა
,      .   2კვირტისგან რომელიც გაჟღენთილი იყო მუდამ გამჭვირვალეში ნარევი იდგა

 .       კვირის განმავლობაში ზეთის მიღების პირველ ღამეს ჩემს კისტას ჩხვლეტის
 .    .  .  შეგრძნება ჰქონდა ხუთი დღის შემდეგ წავიდა ზეთი მუშაობს ძალიან ბევრი

       .მტკიცებულება არსებობს და მეცნიერება ამ ყველაფრის უკან გასაოცარია არსებობს
 ,       ქიმიური ნაერთები რომლებიც რეაგირებენ ნერვულ სისტემაში არსებულ ყველა

 ,    .    ,   ჩვენს რეცეპტორზე ეს ბუნების ნამუშევარია საოცარი ნაწილი ის არის რომ ეს
   . .  ,   ყველაფერი ერთ მცენარეშია ნაპოვნი კანაფი დროა დავინახოთ რამდენად შორს

  .  .” შეიძლება წავიდეს ადამიანი დროა განვითარება ჯერემი

„     (   )  პირველად მე გავაკეთე ზეთი ქოქოსის ზეთში გაჟღენთილი ხანდაზმული
   .   ,მეზობლის ზურგის ადგილობრივი სამკურნალოდ მას ჰქონდა წყლულები

   .   ,  რომლებიც ძლიერ ქავილს განიცდიდა საწოლის ბუშტუკები გამორიცხულია ასე
 ,  ,    ,      იყო სკაბები გაქცევა სქელი და სხვა რადგან ზურგის გარდა სხვაგან არ

        .   დაზარალდა და მის საწოლზე ცხოველთა აქტივობის ნიშნები არ არის იცი რა ქნა
 ???     ,   მისმა შვილმა მან მატრასს ძლიერად შეასხურა ქიმიკატი რათა თავიდან

  .      მოეცილებინა არარსებული ბუშტუკები მე მივეცი მას ახალი ლეიბი მკაფიო
,      .   ინსტრუქციით რომ ის არ უნდა დაასხუროს სისხლმდენი წყლულების გამო

         საავადმყოფოში მოუწია წასვლა და იქ ყოფნისას ზურგის პრობლემა გამოთქვა და
   ???      ,   იცით რა უთხრეს ექიმებმა დაიბანეთ თმა და სხეული ტილების გამო მას არ აქვს

. ,   ,     ? ? .ტილები მაშ როგორ ფიქრობ ვის მოვუსმენ მის დასახმარებლად Ექიმები არა მე
 ,        დავამზადე ზეთი ვუმკურნალე მის ზურგს და იქ გაუმჯობესება და

 “. გამოჯანმრთელება მიმდინარეობს მიქელე

„  20     .   -  ,თითქმის წლის წინ დამემართა ჰერპესის ვირუსი მე ვარ ერთ ერთი მათგანი
    5-6-  .   , ვინც ამ დღეებში წელიწადში ჯერ ავადდება როგორც თქვენ წარმოიდგინეთ ეს

   .      ჩემთვის ადვილი არ იყო მაინტერესებს თუ თქვენგაქვთ რაიმე შემოთავაზება ან
  ,     ?იცით სხვების შესახებ რომლებმაც მიაღწიეს წარმატებას კანაფის მკურნალობაში

,   ."Გმადლობთ რომ დრო დაგვითმეთ

--     (    )   უბრალოდ წაუსვით ზეთი ან ნაყენი ან ზეთში ჰერპესის აფეთქების
.  .   ადგილებში გაიმეორეთ საჭიროებისამებრ ასევე მიზანშეწონილია მიირთვათ

 60   ,     მინიმუმ გრამი მკურნალობა ზოგჯერ ჰერპესის ვირუსი მთლიანად
.           . .  ქრება ეპიდემიები არ იქნება ისეთი ხშირი და არ გექნებათ ტკივილი და ა შ თუ

  .      ზეთის სამკურნალოდ გამოიყენებთ ზეთი მუშაობს ყველა ტიპის ჰერპესზე და
 ,      .ვერაფერს ნახავთ რაც ზეთზე უკეთ მოქმედებს ჰერპესზე საუკეთესო

, JBსურვილებით

„       ,    ჩემი ყოფილი ცოლი ვირუსისგან თავისუფალია მას შემდეგ რაც მას დოზირება
!!!      .   DARE-გავაკეთე მისი ექიმი იყო და არის გაოგნებული ის იყო ის

      ...“ კურსდამთავრებული და ახლა რამდენიმე მცენარეს ინახავს თავისთვის თომას

”  ,        ,   დილა შოტლანდიელი ელაპარაკე ჩემს დას წუხელ და ის ამბობს რომ ყველა
!!!     .  :)  ,   განიკურნა წამალმა განკურნა მისი ჭინჭრის ციება ამბობს რომ თავს

 .   100%  შესანიშნავად გრძნობს უბრალოდ მინდოდა დარწმუნებული ვყოფილიყავი
 .    .”სანამ დაგიწერდი დიდი მადლობა თქვენი დახმარებისთვის

,,          ,  გოგონას ჭინჭრის ციება სხვა რამ დაემართა და არასდროს უთქვამს ოჯახს რა
. ,  : „   ,  ,  იყო აი ახლახან გამომიგზავნა კიდევ ერთხელ გამარჯობა გუშინ გავიგე რომ ჩემს
      ,     დას ჰქონდა ფარისებრი ჯირკვალი ერთი წლის წინ მაგრამ ჩვენს ოჯახს არ

.  ,   ,      უთქვამს როგორც ჩანს ექიმმა უთხრა რომ თვალს ადევნებდნენ და თუ
,   .      გაიზრდებოდა ოპერაციას გაუკეთებდნენ ის არ იყო საკმარისად დიდი ბიოფსიის

.  ,        მისაღებად ყოველ შემთხვევაში მას ექიმთან ვიზიტი ჰქონდა გასულ კვირას და
,   .  ,    .  აღმოაჩინა რომ სიმსივნე შეჩერდა იგი თვლის რომ წამალმა შეაჩერა ზრდა არ არის
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  ?      ,    ეს მშვენიერი ამბავი ის აგრძელებს მის მიღებას იმ იმედით რომ მისი შემდეგი
 ,    .   ,დანიშვნა დაამტკიცებს რომ ზეთი კლავს სიმსივნეებს უფრო მეტს შეგატყობინებთ
  . ” როდესაც ეს მოხდება შოტლანდიელი

„        გასულ გაზაფხულზე ოდესღაც ნიკაპის მარცხენა მხარეს წითელი კვალი
.   ,   ,   . ,შევნიშნე მე უარვყავი ეს როგორც მხოლოდ წყლული რომელიც მალე გაივლის ისე

     ,  ,  ;   ,ეს ასე არ მოხდა და მერე სანამ გავიგებდი მეორე გამოჩნდა არ არის მიმაგრებული
     .  მაგრამ გარკვეულწილად სწორი ხაზით პირველი ნიშნიდან მე წავისვი

   ,     ,პოლისპორინი და სხვა კრემები რომლებიც აღმოვაჩინე მედიცინის კარადაში
      .  ,   მაგრამ არაფერი შეუცვლია მის ფერს ან გარეგნობას იმ დროისთვის როდესაც მე

     ,    ,  დავუკავშირდი და ჩემს ექიმის კაბინეტში შევედი უფრო მეტი იყო მაგრამ
    .   .ზოგიერთ სფეროში დაიწყო განსხვავებული სახე უფრო ლაქებიანი ჩანდა როცა

  ,     .   ჩემმა ექიმმა გამომხედა სახეზე დაბნეული სახე ჰქონდა მომდევნო ორი თვის
       .განმავლობაში მან დანიშნა სხვადასხვა ანტიბიოტიკი კრემები და აბები

     ,   ,    .მთელი ამ ხნის განმავლობაში ის ამბობდა არ მგონია რომ ეს კიბოა არამგონია
 .   ,   ,   კიბო იყოს თუმცა უცნაურად მეჩვენებოდა რომ მეუბნებოდა არ ინერვიულო

  ,       ,შემდგომი შეხვედრების შესახებ უბრალოდ ჩადი მის კაბინეტში ყოველ კვირას
      ,       როგორც მან მითხრა და ის მაშინვე მნახავდა და მის პირად კაბინეტში და არა

 .  .  ,    ,    ,საგამოცდო ოთახში დრო იმის თქმა რომ ცოტა მეშინოდა ეს იყო შემცირებული
   .     რადგან ეს არსად მიდიოდა არაერთხელ ვკითხე მას დერმატოლოგთან ვიზიტის
,    :  „      შესახებ რაზეც მან მიპასუხა ჩვენ გავიკეთებთ ბიოფსიას და შემდეგ მიგიყვანთ

,       “…  „დერმატოლოგთან თუ წინააღმდეგი არ ხართ ჰალიფაქსში მგზავრობისას მე
.   ,  -  ,   ,      წავალ გულის ცემაში ვუთხარი რომ გამეგო რა იყო ეს ნიშნები ჩემს
.         სახეზე გავიდა დრო და მე ჰალიფაქსისგან არ მსმენია დერმატოლოგთან რაიმე

 .    …    ,   შეხვედრის შესახებ ისევ ვკითხე ჩემს ექიმს შემდეგ მან თქვა რომ იყო
,      ,    , დერმატოლოგი რომელიც გარდაიცვალა ჰალიფაქსში და ის ვინც იქ იყო ძალიან

 ,    ,     ,   დაკავებული იყო რაც იმას ნიშნავს რომ რამდენიმე თვე იქნებოდა სანამ მის
 .   ...  ...სანახავად შევიდოდი დრო თითქოს მიათრევდა არაფერი ხდებოდა

 ,     ,  ,    მას შემდეგ რაც ექიმმა მომცა წამლები გადავწყვიტე საქმე ჩემს ხელში
.       RSO-  (Rickგადამეღო მე გავაკეთე რამდენიმე შეკითხვა და მოვახერხე ს მიღება

Simpson Oil)    ,    .ან მარტივად რომ ვთქვათ კარგად დამზადებული კანაფის ზეთი ზეთის
  .      გამოყენების ინსტრუქციას მივყევი რამდენიმე ზოლზე დავდე და ღამით სახეზე

 .    .კვალი დავფარე ზოგს ყოველ საღამოს ვჭამდი

,    ,   ,    ყველაფერი რაც მე წავიკითხე ვერ დაგიშავებს მაგრამ შეიძლება ფეხზე
,    . ,     დაგაგდოს თუ თავიდან ბევრს მიიღებ ისე რამდენჯერმე ცოტა ზედმეტად ავიღე და
    . ,  ,  რამდენიმე დღე ვერ მოვახერხე მუშაობა თუმცა რასაც გავაკეთებდი ღამით ზეთის

   ,    .გამოყენებას ისე ძლიერად ვაგრძელებდი როგორც მედაკარგვის გარეშე შეეძლო მე
,     .  ,     ვხედავდი რომ ეს სხვაობას ქმნიდა დარწმუნებული ვარ რომ ეს უფრო სწრაფად

,       ,  იმუშავებდა დრო რომ გამომენახა იმ ოდენობის კორექტირებისთვის რომელსაც
,         ვიღებდი რათა არ ყოფილიყო რაიმე გვერდითი რეაქცია ჩემს მოტორულ

.ფუნქციაზე ლოლ

       -   მთლიანობაში ეს ყველაფერი მუშაობს და ჩემს ექიმთან ერთ ერთ ბოლო ვიზიტზე
 :  „    ,   “.   მან თქვა არ გამოიყურება ისეთი აგრესიული როგორც იყო ამან ბევრად

  ,     ,   უკეთესად მეგრძნო თავი ისევე როგორც ბიოფსიის მოხსენებამ როდესაც ის
,      !   ,დაბრუნდა რომ ქსოვილის ნიმუში არ იყო ავთვისებიანი თამამად შემიძლია ვთქვა

 ,  ,  ,    .რომ ზეთმა როგორც ჩანს გაწმინდა ის რაც ჩემს ნიკაპზე იყო

     ,   " "  უმეტესწილად არ არის მზარდი წითელი ნიშნები მხოლოდ ჩრდილები რაც
.    . ,    იყო ერთ კვირაში მივდივარ დერმატოლოგთან იმედია მას შეუძლია მოჰფინოს

  ,       ,    .  შუქი იმის შესახებ თუ რა არის ან იყო ის რაც მე მქონდა მინდა ვიცოდე
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 .  ,   დანამდვილებით სიმშვიდისთვის აუცილებლად გავაგრძელებ როცა მეტი
 .  …      ინფორმაცია მექნება ამ დროისთვის მე მინდა გამოვუგზავნო დიდი მადლობა

,   !” მათ ვინც დამეხმარა განკურნებაში ბილ

.        ?ქ მაინტერესებდა რსო შველის თუ არა დედაჩემის დამწვრობას რადიაციისგან მან
  " "     გადაწყვიტა გაეგრძელებინა ჩვეულებრივი მკურნალობა და ახლა მას
,     ,   .გულმკერდი სხვა სიტყვების ნაკლებობის გარეშე აქვს გაფუჭებული მტკივა

  . ,       ,  RSO-მხოლოდ მისი ყურება მახსოვს რომ ან შენ ან რიკმა ერთხელ დაიწვა მგონი ს
   ,     . ,მომზადებისას და აჩვენე სურათები თუ როგორ მუშაობს ზეთი დამწვრობაზეც მაშ

    ?ეს რაიმე კარგს მოიტანს მისთვის

.        .   ,  ა მკერდზე და ზურგზე შეიზილეთ ზეთი ან კანაფის მარილი რა თქმა უნდა მან
           უნდა შეჭამოს ზეთი და თავი აარიდოს ექიმებს და ყველა სხვა სახის არასაჭირო

.დაზიანებას ჯბ

„  (72)        დედაჩემს აქვს მტკივნეული დაბზარული კანი თითის წვერებზე უკვე
 2  ...  .  :  " ,   დაახლოებით წელია ძალიან მტკივნეულია ექიმი ამბობს დიახ ეს ასაკთან

 ."  !!!     ერთად მოდის დუფუსი ზეთი ძალიან მცირე რაოდენობით შევურიეთ
...  ,  ...  !   აკვაფორს ერთი მკურნალობა ღამით წავიდა მისი მტკივნეული ბზარები

       ! !”განიკურნა და აგრძელებს კარგ მდგომარეობას უკვე კვირაზე მეტია საოცარი
დოლი

„      .2012   ზეთი გამოვიყენე ახალ ღია ქირურგიულ ჭრილობაზე წლის სექტემბერში
  2    .     სახიდან ამოიღეს ბაზალური კარცინომის სიმსივნე ერთი დიდი იყო და იყო
 ,    . ,     მკვებავი სიმსივნე რომელიც მას ავრცელებდა ასევე ჩემს ლოყაზე შიდა სიმსივნე
 .      ,  გამიჭრეს ბიოფსიისთვის სახლში რომ მივედი და ჭრილობა გავხსენი სახეზე

 .კრატერი მქონდა

 4         .  პირველი დღე შევურიე შის კარაქი და ზეთი და ვიყენებდი მე გადავედი
    .    , ,პირდაპირ ზეთზე და არ გავჩერებულვარ როდესაც მივედი პოსტზე პაემანზე ექიმი
 ,      ,რომელიც ფიქრობდა რომ პლასტიკური ქირურგიის გაკეთებას ვაპირებდი

   .   ,  გაოცებული იყო ჩემი განკურნებით გადავწყვიტე სიმართლე მეთქვა რომ რეცეპტი
 ,    .   Rick  Simpson  &  Phoenixარ გამომიყენებია კანაფის ზეთით განვკურნე მან გაიგო

Tears-  ,     ,     .ის შესახებ არ განმიკითხა და თქვა რომ კარგი საქმე გამეგრძელებინა ერთ
   ,     თვეში მივდივარ მეორე ოპერაციაზე სამოქმედო გეგმა ამ ჭრილობის

...   .   ?  Post  op  !მოსაშუშებლად კანაფის ზეთი ვუთხრა ამ ქირურგს ჩემს პაემანზე
  .” -სიყვარულში და სინათლეში პეტი ჯო

--  ,     ,    .  პეტი ოპერაცია არ იქნება საჭირო თუ ზეთს გააგრძელებ ან საჭიროების
   60  - ,      შემთხვევაში გადადეთ კიდევ გ ით მაგრამ თავი შეიკავეთ ქირურგიისა და

,    .    ექიმებისგან თუ ეს შესაძლებელია ეს ხშირ შემთხვევაში მკურნალობის
  .წარმატების სავალალო წინაპირობაა ჯბ

„RSO-      .    მ ჩემი ფსორიაზი თითქმის არ არსებობდა მე ვიღებ შემანარჩუნებელ დოზას
      ,     უკვე სამი წელია და ჩემი კანი გამჭვირვალეა ჩემი გონება ნათელია და არასდროს

 . ” ვყოფილვარ ჯანმრთელი ერიკა

„     ,      მე მინახავს ვინმე ჩემთან ახლობელმა როგორ იყენებდა რიკის ზეთს ცუდ
,        დამწვრობაზე რომელიც დატოვებდა უსიამოვნო ნაწიბურს და ზეთის წასმიდან

          “. ერთ კვირაში ის გაქრა და ნაწიბურის ან დამწვრობის კვალი არ იყო ჯენისი

„      .     ,ჩვენ ახლა ჩემი ქალიშვილი გვყავს ზეთზე მას აქვს ფსორიაზი ორივე იდაყვზე
   .   .წინამხრებზე და ერთ მუხლზე სურათები თავიდანვე გადაიღო ჯერჯერობით

   .  ,    მშრალი ქერცლიანი ადგილები გაქრა კანი წითელია მაგრამ გლუვიაწეული და
 .     .ანთებულის ნაცვლად გარედან მცირე უბნები მთლიანად გაწმენდილია ჩვენ

 ,    .     დარწმუნებული ვართ რომ ეს იმუშავებს ჩვენ ვიღებთ სურათებს ყოველ მეორე
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    .     დღეს ან როცა შესამჩნევი გაუმჯობესებაა ეს ყველაფერი ერთ კვირაზე ნაკლებ
   .     დროში ზეთის ადგილობრივი გამოყენებისას დიდი მადლობა ამ წამლის შესახებ

,       .ინფორმირებულობისთვის რომელიც საბოლოოდ განკურნავს ერებს რიკსა და ჯბ მე
     ,   .  ყოველდღე ვაზიარებ პოსტებს და ვეუბნები ყველას ვინც მოისმენს ის იწყებს

“. ჩაძირვას რონ

.    ??ქ მოქმედებს ეს ნარევები აკნეზე

. ,       .    ა ჯენიფერ ზეთი მუშაობს კანის ყველა სახის დაავადებებზე ეს ნიშნავს აკნეს
.  , JBჩათვლით საუკეთესო სურვილებით

”(   )  3        შევიტყვე ზეთის შესახებ თვის წინ ვეძებდი ინტერნეტში აკნეს და როზაცეას
 .   !    სამკურნალო საშუალებას ეს მყისიერად გაირკვეს ქოქოსის ზეთს ვამატებ იზო

,       .   , ზეთს რომ გამოვიყენო სახეზე და კისერზე დღეში ერთხელ ჩემი ქმარი ამბობს რომ
 15    !    მე წლით ახალგაზრდა გამოვიყურები დიდი მადლობა ამ ინფორმაციის

.   .   “. გაზიარებისთვის Ღმერთმა დაგლოცოთ ყველა გააგრძელე კარგი საქმე ტონი

„ ,     -   .  ვფიცავ ამიტომაც გამოვიყურები ჩემს და ძმებზე ბევრად ახალგაზრდა მე ვარ
  4- .  ,        20ყველაზე უფროსი დან ყველა ამბობს რომ ჩემს უმცროს დასზე სულ მცირე

  “. წლით უმცროსი გამოვიყურები მერი

„     .    23   ,ის მოქმედებს სახეზე ჩაზრდილ თმაზეც გამოვიყენე ის ჩემს წლის შვილზე
 2 .  ." -წარმატებით აპლიკაციაში ᲔᲠᲗᲐᲓᲔᲠᲗᲘ ᲡᲘᲧᲕᲐᲠᲣᲚᲘ პეტი ჯო

„ . .,     ,    ,ჯ ბ გაქვთ რაიმე სამეცნიერო მტკიცებულება ან უბრალოდ ადამიანები
 ,      ?რომლებიც აცხადებენ რომ ოდესმე ყოფილან ალერგიული მარიხუანაზე ეს

?   ,     ,  შესაძლებელია მე ძალიან ვფიქრობ რომ ეს არის ტრიქომები რომლებიც
 ,  ,  ,   ,აღიზიანებს ადამიანს რადგან მორთვისას როგორც წესი ქავილი გაქვთ ხელებზე

  .     ,   როგორც შეხების საიზოლაციო მაგრამ მე მითხრეს ორმა ადამიანმა რომ მათ
,         ,მიაჩნიათ რომ ალერგია აქვთ მარიხუანაზე და იფეთქებენ ჭინჭრის ციებაზე
   ,     .  როდესაც ისინი ირგვლივ არიან ან კვამლი მათ მახლობლად აფეთქდება მაგრამ მე

     ,     მსურს ორივე იყოს ჩემი კვლევის ნაწილი ამიტომ მაინტერესებდა ვინმეს თუ
,         ?”შეესწრო რომ ადამიანი ალერგიული იყო მარიხუანაზე ან თავად განიცადა ეს

-- ,  ,  , ,    შეხედე კანაფი მცენარეა ასე რომ დიახ ზოგიერთ ადამიანს შეიძლება ჰქონდეს
   ,   .    ალერგია მის ზოგიერთ კომპონენტზე რა თქმა უნდა მაგრამ ზეთზე ალერგია ჯერ

   ,     ,    არ გვინახავს და ვფიქრობთ რომ თუ ეს მოხდება ადამიანებს მხოლოდ სხვა
    .    შტამების გამოცდა სხვა ტერპენებით დასჭირდებათ ზეთი გამოიყენება ყველა სახის

 .       ალერგიის სამკურნალოდ მაგრამ ჩვენ შვიდი მილიარდი ვართ და თითოეული
 ,  ,  ,  ,   ჩვენგანი უნიკალურია ასე რომ მე ვიტყოდი რომ დიახ ზოგიერთ ადამიანს ალბათ

     .ექნება ალერგია ზოგიერთი სახის ზეთის მიმართ ჯბ

 .   .  .    ჩარლი დადის არანაირი ტკივილის წამალი მაღლა დგას მისი ნაბიჯები სწორი და
.      .    90ფართოა მას შეუძლია ხტუნვაში სირბილი და თამაში მისი კისერი თითქმის

 .     .   პროცენტით განიკურნა ორი წელია ასე არ გამოიყურებოდა გუშინ მან შეჭამა
,  ,   ,   ,    .ბანანი პიცა ნახევარი სენდვიჩი შემწვარი ბრინჯი იოგურტი და სხვა მას

  .(…)არასოდეს უჭამია ამდენი

     .  50  ჩარლის მარჯვენა მუხლი ყველაზე ცუდი იყო დაახლოებით პროცენტით
.    ,   ,  უკეთესია მარცხენა თითქმის მთლიანად გამოჯანმრთელდა გარდა იმისა რომ

       .  მეორე ღამეს ქავილი გაუჩნდა და ისევ ბუშტუკები გაუჩნდა მაგრამ მთავარი
...         არაფერი ყველაზე დიდი ცვლილება არის ჭრილობა კისერზე და იღლიის

.    ,    .ქვეშ კისერი თითქმის მთლიანად განიკურნა ისევე როგორც მისი მკლავები

      -   .   მე ვიყენებ ზეთის პატარა წვეთს მის გ ტუბში აბაზანების წინ ის ასევე დაეხმარა
 .   ,     .   მუხლის ტკივილს თუ მუხლები სტკივა ის იღებს ამ წვეთს მე არ ვამატებ
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  .   .   .ტილენოლს ან იბუპროფენს ის აკეთებს ხრიკს მალამოსაც თვითონ ვაკეთებ მაქვს
 ,        წყლის მანქანა რომელიც ფილტრავს წყალს და გამოყოფს ტუტე წყალს

.       მჟავესაგან ვინაიდან მჟავე ჟანგბადით გაჯერებული წყალი ძალიან კარგია
   ,       კანისთვის და ასევე ანტიბაქტერიულია მე ვიღებ მჟავე წყალს და ვურევ

  .მეტოცელულოზას მალამოს შესაქმნელად

 ,     .  კონცენტრატს ვამატებ რომ ვაზელინის კონსისტენციას გავს სალბუნი ამით ვასხამ
    .    მის სახვევებს და ვიყენებ ჭრილობებზე მარტო ეს ქმნის წარმოუდგენელ

 ,    .  განსხვავებას ტკივილთან ქავილთან და შეხორცებით მალე გამოგიგზავნით
.     . ,     სურათებს მე მათ ყოველ ცვლილებას ვიღებდი ვფიქრობ ზეთი კიდევ ერთი თვე

,      ,    გაგრძელდება მაგრამ რადგან ეს პირველად გავაკეთე ასე ვარდარწმუნებული არ
.  .      .  ვარ აღფრთოვანებული ვარ მისი მადა არასდროს ყოფილა ასეთი კარგი მან გუშინ

   ,    . უფრო მეტი საჭმელი შეჭამა ვიდრე მთელი წლის განმავლობაში ტრიშა

„    ,   ,     ( .2ჰეი რიკ და მეგობრებო მე მყავს მეგობარი რომელსაც ჰქონდა ეს წყლული დაახ
  4 )   ,  4  ,დუიმი დიამეტრით ინჩი მარცხენა მხრის პირზე რომელიც წელია გრძელდება

 ,  ,   , მტკივნეული ინფექცია ნაოჭების გარეშე მხოლოდ სუფთა ნახვრეტით ზედაპირის
     ,   ქვეშ იგრძნობთ ბეისბოლის ზომის ხისტ ნაწილს რომელიც მგრძნობიარეა

. .შეხებაზე

    8-  7   ,   2მან ადგილობრივად წაისვა ზეთი ჯერ თვის განმავლობაში დაახლოებით
-   .შაბათ კვირას შიდა გამოყენებისას

    ,    ნაწიბუროვანი და ნაწიბუროვანი სიმსივნე გაქრა ღია ჭრილობა ნაწიბუროვანია და
    ,     ჩემი მეგობარი თავს ბედნიერად გრძნობს რომ ქონდა ზეთის გამოყენების

.” შესაძლებლობა რებეკა

„     ,     ... კისერზე მაქვს ამონაყარი ორ ლაქაზე ერთი მკერდში და ერთი მუცელში ბოლო
    ...     სამი კვირის განმავლობაში ჩემი შეკუმშვა კისერზე და მუცელზე თითქმის
...     ...   !!!!!!!” გაქრა ყურის უკან არის ნახევარი ზომა გადადით კანაფის ზეთი შერონმა

"     ...     უბრალოდ ჩემი პატარა ამბის მოყოლა ჩემს მეგობარს მრავალი წელია აწუხებს
  .2      ...ღრმა ვენების თრომბოზი წელია ფეხზე აქვს ჭრილობა მეოთხედის ზომის რიკ

   ,    ,   ,  სიმფსონის ისტორიის ნახვის შემდეგ მე შემომთავაზა ზეთი მან თქვა რომ
 ...  ,     ,   ყველაფერს ეცდება ასე რომ როგორც მწეველი მაინც ვიყავი ზეთის ნაწილი

. ,    .  2   ...2  შევიძინე უთხრა დღეში ორჯერ მიეღო ბრინჯის მარცვალი ზომის კვირა
... ,      ...  გავიდა იღიმოდა დიდი ხანია ეს არ უნახავს ჭრილობა შეკუმშული
??????...   ???    ???...ჰქონდა ახალი კანი იწყება ეს არ შეიძლება იყოს ან

???...    შეიძლება მან კიდევ ორი  ...     კვირა გააგრძელა მერე უფრო დიდი ღიმილით
...  ???...     გამოჩნდა ჭრილობა გაქრა სრულიად ახალი კანი და ტკივილის

...WOWWW...    ,   ...გარეშე ჩვენ ახლა მორწმუნეები ვართ ხილვა არის რწმენა შეინარჩუნე
!” იმედი ჯეისონ

-- ,  ,  ,      , დიახ შეიძლება იყოს ჯეისონ ჰილდებრანდტ შენ ეს ნახე და ახლა იცი როგორ
  ,      მოექცევი პრაქტიკულად ყველაფერს რაც შენ ან შენს მეგობარს
.     ,    შეემთხვევა უბრალოდ წაისვით ზეთი და მიირთვით ეს მართლაც ასე

.    , JBმარტივია მადლობა და საუკეთესო სურვილები

„     .  3   გუშინ სამსახურში ბლენდერზე თითი დავჭრა დილის საათზე გამეღვიძა თითზე
,    ,  ,  .  .ცემა რომ ვცადე ყინული პეროქსიდი ნეოსპორინი არაფერი მუშაობდა ისევ

.  ,      თრთოდა შემდეგ გამახსენდა რომ სმენის ზეთი დაეხმარებოდა უჯრედების
        რეგენერაციას და შეაჩერებდა ტკივილს და განკურნავდა ნაწიბურებს და კანის

,    .       პრობლემებს რატომ არ სცადოთ იგი ამიტომ ავიღე წვეთი და თითის მთელ წვერზე
.1   80%-  .30  .  გავავრცელე წუთში ტკივილი ით გაქრა წუთის განმავლობაში მე შევძელი

    ,    თითის დარტყმა მხოლოდ მცირე ტკივილით მაგრამ რეალური ტკივილის
.  .12        გარეშე გაყიდული ვარ საათის შემდეგ ხელახლა მივმართე და მას შემდეგ
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  . ტკივილი არ მაქვს რებეკა

" ?" სტრიჩმარკები ქარვა

-- .დიახ ჯბ

„  ,      ,   ჰეი რიკ მსურს ჩემი სახელი კონფიდენციალურად შევინარჩუნო თუ ამას
 (    ).    გამოაქვეყნებ რაც წინააღმდეგი არ ვარ ჩემს შეყვარებულს მართლაც უხეში

     ,    ,  აღზრდა ჰქონდა და მიმართა მაჯების მოჭრას როდესაც დეპრესიაში ჩავარდა ეს
     ,     პრობლემა წლებისა და წლების უკან დარჩა მაგრამ მის მაჯაზე საკმაოდ
    .     საზიზღარი ნაწიბურები ჯერ კიდევ რჩება იქ ძალიან შესამჩნევი და საკმაოდ

,    ,     ,  ბუშტუკოვანია ეს არის პირველი რასაც ბევრი ადამიანი შენიშნავს როდესაც
  ,   ,  ,    .პირველად შეხვდება მას მას არაფერი სურს გარდა იმისა რომ თავი დაეღწია მათ

 ,  ,      ?მაშ ასე ჩემი შეკითხვაა დაგეხმარება თუ არა ზეთი ნაწიბურების მოშორებაში ან
    ?   ,    მაინც დაეხმარეთ მათ ნაკლებად შესამჩნევად მე მიყვარს ის რასაც აკეთებ და

   ,     ,ვისურვებდი ვიცოდე ზეთის შესახებ როდესაც ბაბუაჩემი სიმსივნით დაავადდა
    ,   !"შენ გმირი ხარ იმ სიცოცხლისთვის რომლის გადარჩენაშიც დაეხმარე

-      ,    დაიწყეთ ზეთის ადგილობრივად წასმა ნაწიბურებზე ისინი დიდი ალბათობით
   .    ,   PTSD-გაქრება კვირებში ან თვეებში მე მას ზეთზეც მივიღებდი ეს დაგეხმარება ში

  ,    .    ყველა იმ მოგონებიდან რაც მან განიცადა ასევე გააუმჯობესებს მისი ძილის
.    ,     ,  ხარისხს გადაიღეთ ფოტოები და ვიდეო თუ წინააღმდეგი არ ხართ ნაწიბური

  -       .ნამდვილად გაქრება ან მთლიანად ან ძლივს შესამჩნევი იქნება საუკეთესო
, სურვილებით ჯინდრიხ

„       .  , მეც იგივე პრობლემა მაქვს ფეხის ჭრილობებთან დაკავშირებით ჯერ იმიტომ რომ
 .  ,      პრედიაბეტური ვიყავი მაგრამ აღმოვაჩინე რომ ძალიან მგრძნობიარე ვარ კოღოსა

   .         და კოღოს ნაკბენის მიმართ მე მათ ზეთს ვასხამ და ბანდადს ვუსვამ მთელი ღამის
   “. განმავლობაში და ნაკბენები განიკურნება მიშელ

--         ,  რა შეუძლია გააკეთოს ზეთმა კოღოს ან ტკიპის ნაკბენისთვის უბრალოდ
.   ,  ,    , გასაოცარია სცადეთ და ნახავთ რატომ ვამბობთ რომ არავინ დატოვოს სახლი თუ

  .    ,     ზეთი არ აქვს ზეთს იმდენი გამოყენება აქვს რომ მის გარეშე ცხოვრება
.უპასუხისმგებლოა ჯბ

"  ...    ,    80%   ჭამე ზეთი ზეთს ორი თვეა ვიღებ ფსორიაზი თითქმის გამიწმინდა და
    ...   ...“ საერთოდ არ მიწევს წამლის გამოყენება და ართრიტიც წამართვა ჯულიანა

„          გამოვიყენე კანაფის ზეითუნის ზეთის ნაზავი და ერთ კვირაში ჩემი ფსორიაზი
 . ,        გაწმენდა დაიწყო სამწუხაროდ მე უბრალოდ მქონდა ცოტა და არ მქონდა
 ,       ,  საკმარისი იმისათვის რომ უფრო მეტი გამეტანა როგორც შინაგანად ასევე

. ,       RSO,   გარეგნულად დააკვირდით მე კი არ მქონდა ნამდვილი არამედ ზეითუნის
   “. ზეთზე დამზადებული კანაფის ზეთი თეემუ

--  ,      ,  .  ვიმედოვნებთ რომ მალე კიდევ მიიღებთ ზეთს ტემუ უმჯობესია გამოიყენოთ
       ,იგი ადგილობრივად სიმპტომების გასაკონტროლებლად და ასევე ზეთის საჭმელად

      .თქვენ ასევე გსურთ პრობლემის გამომწვევი მიზეზის აღმოფხვრა საუკეთესო
, JBსურვილებით

”        .  ის კარგად მუშაობს კოღოს ნაკბენზე და კბილის ტკივილზეც ჩემი ქალიშვილი
 50-    15 . Deep Woods-   .კოღოებმა ჯერ მაინც დაკბინეს წუთში ის ბაგების სპრეი ვცადე
 ,  ,   ,   ბანანის ქერქი დეზოდორანტი ალოე ვერა დერმაპლასტი და

.      (  ჰიდროკორტიზონი არცერთ მათგანს არ შეუმცირებია შეშუპება ის ალერგიულია
     )    კოღოების ნაკბენებზე და ისინი ცუდად შეშუპებულია და არ ამსუბუქებდა

.    ,   მას სასოწარკვეთილმა გამოვაფხეკი ფისოვანი აორთქლიდან შევურიე ცოტა
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 ,        ქოქოსის ზეთს რათა უფრო ადვილად გავრცელებულიყო და მისი ფეხები ქვევით
„ “.         დავასხი დაახლოებით ნახევარ საათში მთელი შეშუპება შემცირდა და სანამ მას

    ,    ,   ჯერ კიდევ ჰქონდა წითელი წერტილები სადაც ნაკბენები იყო ისინი არ
      .აწუხებდნენ და მე თავიდან ავიცილე ბენდრილის მიცემა

       პირის ღრუში აბსცესი მქონდა ჩამოყალიბებული და დაზიანებული კბილის
        ირგვლივ ადუღებული ფისოვანი ჩავყარე და ისევ დაახლოებით ნახევარ საათში
     ,     შეშუპება დაეცა და შემეძლო მისი განკურნება მას შემდეგ არანაირი პრობლემა არ

.   ,    .   ,ყოფილა ორ დღეში ჩავალაგე თუმცა დარწმუნებული ვარ ახლა შემიძლია ვთქვა
   (     Vapir No2,   ,რომ ფისის შეფუთვა თუ კონუსის შიგნით გაქვთ სადაც ეკრანს ცვლით

   ,  ). .თითქმის სუფთა ჰეშს აგროვებს ასევე კონცენტრირებულს

      ,    მე კი მივწერე ჩემს ქმარს მისაღები ოთახიდან რომ დახმარება მთხოვა
 . ,    საძინებელში მისასვლელად თუმცა სუბლინგვური მედიკამენტები უკეთესად

,  ER- ,     ,  მუშაობს ამიტომაც ში თუ ისინი ეჭვობენ გულის შეტევაზე ნიტროს ასხურებენ
 .    ,     ენის ქვეშ თუმცა ახლა ყველაფერი კარგადაა მე არ მომკვდარა დოზის

,       ...   გადაჭარბება არ გამეღვიძა საშინლად შიმშილით და რაც მთავარია მე არ მომიწია
          ტილენოლის ან ადვილის დიდი რაოდენობით მიღება და კიდევ უფრო მეტი ზიანი

    .მიაყენა ჩემს კუჭსა და ღვიძლს

 ,            მე ვიცი რომ ფისოვანი არ არის ყველაზე ეფექტური გზა და არც კი ვიყავი
,    ,     ,    ,დარწმუნებული იმუშავებდა თუ არა მაგრამ ეს იყო ის რითაც უნდა მემუშავა

   .  ,    რადგან არალეგალურ სახელმწიფოში ვცხოვრობ მე მივხვდი რომ ეს არ
.    ,   მტკიოდა მოუთმენლად ვიცხოვრებ ისეთ სახელმწიფოში სადაც თავისუფლად
       ,შევძლებ ჩემი ორგანული საწყისი მასალის უმაღლესი ხარისხის გაზრდას

        საკუთარი ზეთის დამზადებას და საკუთარი თავის და მთელი ოჯახის
...     2   ,   განკურნებას მათ შორის ჩემი თითქმის წლის ქალიშვილი რომელიც გასულ

  ,      .წელს ჯოჯოხეთში გადიოდა რადგან ვერავინ გაარკვია რა სჭირს მას

 ,       ,     ისინი ფიქრობენ რომ ახლა მას აქვს ცილის აშლილობა მაგრამ ეს არის კიდევ
 ,    ,      ერთი რამ რასაც ისინი ავრცელებენ რადგან მათ წარმოდგენა არ აქვთ

   .    სინამდვილეში რა არის არასწორი ზეთის მიღებამ შეიძლება სიცოცხლე
.  ,      ,  გადაარჩინოს მიუხედავად იმისა რომ მსურს ზუსტი დიაგნოზი მქონდეს რათა

,  ,    ,    , ვიცოდე რას ვმკურნალობ მაგრამ მთავარი ის არის რომ მე უბრალოდ მინდა რომ
         ჩემი ბავშვი თავს უკეთესად გრძნობდეს და თუ ეს ნიშნავს ჩვეულებრივი

 ,    . საზოგადოების გაფუჭებას მაშინ მე ამას გავაკეთებ სარა

„  ,   .   .   (როგორც ჩანს ზეთი ცოცხლდება ის ანათებს გამოყენებისას ხელი დამწვა არ
  lol)    .    გეტყვით როგორ მაგრამ ზეთით განვკურნე მხოლოდ საკმარისი სუფთა ზეთი

 2  ,     დარჩა გამოყენებისთვის შემდეგ გამოყენებული ზეთი ჩასვითქოქოსის
.    .    .  ზეთი ტკივილი საერთოდ არ ქონდა და ბოლოს ნაწიბურების გარეშე არ არის

 ,    ,    პარაფინის გაზები არ არის ინფექციები არ არის ტკივილგამაყუჩებელი
.    ,    .” აბები კიდევ ერთხელ გმადლობთ რიკ რომ ეს გაუზიარე მსოფლიოს კეროლ

„     ,   .     მადლობა არ არის საკმარისი იმისთვის რაც გააკეთე მე აქ ვზივარ ჩემს შხამიან
 .    .   2   ,მუხაზე ზეთით შენს გარეშე არასდროს შევცდი ეს გაგრძელდა თვეზე მეტი

     100%-  ,   როდესაც შეხებოდა ჩემი სხეულის თითქმის ს შარშან რადგან ვიღაცამ
 ,         , ცეცხლი წაუკიდა ასე რომ მე ახლა ყველგან მივიღებ და უარესად ამბობენ რადგან

     .ჩვენ არ ვამყარებთ იმუნიტეტს ამის მიმართ

   .  ,      ერთი დღის წინ გამოჩნდა ასე რომ წუხანდელმა ზეთმა ქავილი საერთოდ არ
.       ,  შეაჩერა თუმცა მე ვხედავ მას ყოველდღიურად კურნავს ნაწიბურებს ამიტომ

 .  ,    24   ,  ,რწმენა მაქვს დღეს დილით პირველი აპლიკაციიდან საათის შემდეგ ვხედავ
        .  ,რომ ის მუშაობდა და კურნავს დაზიანებულ კანს ჩემი ნაკაწრისგან ასე რომ

    ,  ,     1#თუთიის ოქსიდის პასტა ჩემს ზეთზე მე მჯერა რომ შეიძლება ახლახან ვიპოვე
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   .     დამხმარე საშუალება შხამიანი მუხისთვის მე ნამდვილად ვერ ვიტან მომავალ
,  ,      .სეზონს რათა დავინახო იქნებ ზეთი შეხორცდეს ამ საკითხის სიცოცხლისთვის მე

.   ?  ,  , შეგატყობინებთ კარგი არ იქნება კიდევ ერთხელ მადლობა ყველაფრისთვის რასაც
. ” აკეთებ რებეკა

--     .     ზეთს შეუძლია ამის გამოსწორებაც ეს არის ყველა სამედიცინო პრობლემის
  .     ,   განკურნება ან კონტროლი რაც უფრო ადრე იქნება გამოყენებული მით უფრო მალე

 ,   ,   .გამოსწორდება ის რაც უნდა გამოსწორდეს სულ ეს არის ჯბ

"   ...     5  ...მკლავზე შხამიანი სურო გამონაყარი და დამწვრობა ქრება წუთში არანაირი
,  ,  ...   RSO    მუწუკები გამონაყარი ტკივილი მე ვიყენებ ბრინჯის ერთ მარცვალს ცოტა

  ...  5 !!!  !!!” ქოქოსის ზეთთან ერთად წავიდა წუთში ჩემი ზეთი ესტელი

„    ,       სახეზე მომივიდა შხამიანი მუხა მეორე დღის შემდეგ ის შუბლიდან კისერამდე
,    ,     .  იყო დიდი ქავილის ლაქები ნედლი და სისხლდენა ნაკაწრისგან ცოტა ზეთი

   ,    .   ავურიე ცოტა ქოქოსის ზეთს რომ ადვილად გაწურულიყო ჩავიცვი და მყისიერად
   ,      ,  ვიხსნი ქავილს და ტკივილს ერთ საათში სიმსუქნე და ანთება გაქრა მეორე დილას

  ,    .   ,    ის არ ჩანდა თუ მართლა არ შეხედავდი რა თქმა უნდა ამან რამდენიმე წარბი ასწია
     ,    და საბოლოოდ ზოგიერთმა სკეპტიკოსმა დაინახა ის რაზეც მე ყოველთვის

.   !” -ვსაუბრობ კანაფის სამკურნალო ძალა სინდი ლი

„   ,  RSO-    , მინდა ხალხმა იცოდეს რომ მ გაასუფთავა უზარმაზარი ბუშტუკი რომელიც
        ჩემს ქმარს ქუსლზე აეწვა ამდენი ხნის განმავლობაში საწოლში მყოფი

 .      .  , ავადმყოფობის გამო ზეთი გადავუსვი და ერთ კვირაში გაქრა სულ მეშინოდა რომ
    .   .  ეს უფრო სერიოზულ რამეში გადაიზარდა მთელ ქუსლს ფარავდა მადლობა რიკ

 ,  . ” სიმპსონს ყველაფრისთვის რასაც აკეთებ სუზან

„    ,   ,     მე დავამზადე ფუტკრის ცვილის ზეითუნის ზეთის ქოქოსის ზეთისა და ნემსის
,      ,   25+ ზეთი რომელიც კურნავდა ჩემს გახეხილ ფეხის სუნს რომელიც მქონდა წელზე

  ...     ,  მეტი ხნის განმავლობაში ლავანდისა და ციტრუსის ზეთები დავამატე რომ ნემსის
 .    ,     ,სუნი მომეშორებინა და ის უკეთესად მუშაობს ვიდრე ნებისმიერი კანის კრემი

  .      “. რომელიც ოდესმე ვიყიდე ცოლი კი არასოდეს ყოფილა ასე ბედნიერი რობერტ

--     ,  .   ცოტა ზეთს დავამატებდი ნარევში რობერტ ზოგიერთის დამატება არასდროს
,  ,   ,  .   მწყინს გარდა ამისა რა თქმა უნდა უკეთესად იმუშავებს მხოლოდ ზეთს შეუძლია

 , ,       იგივე გააკეთოს მაგალითად კანაფის თესლის ზეთთან შერევისას და ფეხის მასაჟი
    -    ,  კანაფის ძლიერი ხსნარით არის ერთ ერთი ყველაზე სასიამოვნო რამ რაც შეიძლება

  . ,     განიცადოს ამ სამყაროში წარმოგიდგენიათ რამდენად კარგი იქნება თქვენი
,         ფეხებისთვის თუ მათ უბრალოდ ათი წუთის განმავლობაში თბილ გაუზავებელ

 ? ,      ,ზეთში ჩაყრით წარმოგიდგენიათ რამდენად ეფექტური იქნება ეს დამწვრობის
 ,    . .  .დიაბეტური წყლულების კანის კიბოს და ა შ Მე შემიძლია ჯბ

„   ,        ქალებმა რომ იცოდნენ რომ ის ცვლის დაბერებულ კანს და აღადგენს დაზიანებულ
 (    ),    კანს როგორც ამ ადამიანის შემთხვევაში კანაფის ლეგალიზაციის მხარდაჭერა

 !       სახურავზე გაივლიდა მთელი ეკონომიკა აყვავდა ამ საოცარი ბუნებრივი წამლის
        ,    ჩახშობის გამო და ჩვენ ყველა ერთად ვუყურებთ მის ნგრევას როცა უფრო და

       უფრო მეტი ადამიანი ინფორმირებულია და უბრალოდ დაიწყებს მედიკამენტების
.” მიღებას გილ

„  ?  ?” ნაოჭები წავიკითხე ეხმარება ნაოჭებს მარგი

.         ქ ისვამთ სახეზე ნაოჭების სამკურნალოდ თუ იღებთ პერორალურად თუ ორივე
?” ერთად ტონი

.   ,     ა ორივე საუკეთესო შედეგისთვის მაგრამ მხოლოდ აქტუალურ გამოყენებას
   .შეუძლია ბევრი რამის გაკეთება ჯბ
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„   .        მელოტის რეცეპტი მჭირდება ეს არის ერთი წილი კანაფის ზეთი ათი ნაწილი
  ? ,  !      კანაფის თესლის ზეთი Დამეხმარეთ გთხოვთ ჩემს საქმროს თმა ცვივა და მე

    ...   ,  ,  ნამდვილად არ მინდა მისი მიტოვება ჩვენ ტყუპები გვყავს ასე რომ მე მჭირდება
,  ,  “. ის რომ დარჩეს ჰა ჰა ჯენა

--   .   20-30%    ამან შეიძლება იმუშაოს ჩვენ გვსურს ზეთის დამატება კანაფის თესლის
,  96%     ,     ზეთში ალკოჰოლს ან სხვა მატარებლებს მაგრამ ამაზე ნაკლებს ასევე

    .შეუძლია საოცრება მოახდინოს ადგილობრივი გამოყენებისას იდეალურ
,    ,        შემთხვევაში რა თქმა უნდა მას ექნებოდა ზეთის ვედრო და ის პირდაპირ

 .  ,      ,გამოიყენებდა მას იმის გამო რომ განუზავებელი წამალი უკეთესად მოქმედებს
  .  , JBვიდრე განზავებული წამალი საუკეთესო სურვილებით

”  ,         როგორც მექანიკოსი მე გამოვიყენე ზეთი საკმაოდ ცუდ ჭრილობებზე და თქვენ
100%  ...     ,    .მართალი ხართ ის უფრო სწრაფად კურნავს კანს ვიდრე სხვა ყველაფერი
კორი

„      3  2 .  განკურნა ჩემი გენიტალური მეჭეჭები მხოლოდ განაცხადით კვირაში მე მქონდა
     GUM  ,რამდენიმე ძალიან მტკივნეული მკურნალობა საავადმყოფოში კლინიკაში

   .    10   რამაც მხოლოდ გააუარესა ისინი მე ვიყენებდი დაახლოებით მგ თითოეულ
 (   5)   . ,    მეჭეჭზე მე მქონდა ყოველ სამ დღეში დავიბანე მაგრამ თავიდან ავიცილე საპნის

 3     ,     ,გამოყენება დღის განმავლობაში ყოველ ჯერზე სანამ ზეთი არ შეიწოვებოდა
    .    შემდეგ დავიბანე და ხელახლა წავისვი მეჭეჭები უბრალოდ გადაიქცა მკვდარ

,         კანად რომელიც იშლება აბსოლუტურად არანაირი ტკივილის გარეშე და ტოვებს
  .         ?ახალ ჯანსაღ კანს ამის შესახებ ჩემს ექიმს ვუთხარი და მან მატყუარა დამიძახა მე

,   ,     გამიმართლა რომ მყავდა მეგობარი რომელმაც მომიმზადა ზეთი ჩრდილიდან და
 ,     “. კვირტის ფოთოლი რომელიც ჩვეულებრივ ნარჩენი მასალა იქნებოდა მილები

„       .ამჟამად ვარ გაშავებული საზიზღარი ხალიჩის მკურნალობის პროცესში ყოველ
    ,    .3  დილით უხვად ვისვამ პირდაპირ ხალიჩზე შემდეგ ვფარავ ზოლს კვირაში

 ,    . .   ვიზუალურად ვხედავ რომ ხალი იკუმშება Მუშაობს მეც ვჭამ ყოველდღიურად
...    .   ცოტას რა განსხვავებაა ენერგიის დონეში სამკურნალო ნეტარება კანაფის

!!!!!!!” მეშვეობით ბიუ

”    ,       მე თავს დამნაშავედ ვგრძნობ რომ მსურს ეს ჩემს თავზე გამომეცადა მამრობითი
 .” სქესის სიმელოტესთვის რობერტ

--  ,        .ნუ იქნები მუშაობს და ზეთი ალბათ მცირე რაოდენობით მაინც დაგჭირდება რა
 ,       ,    100  თქმა უნდა შეგიძლიათ დადოთ ბევრი და უკეთესი იქნება მაგრამ თუ მლ

      , ,  ,კანაფის თესლის ზეთში გახსენით გრამი ან მეტი ვფიქრობ თქვენც მოგეწონებათ
.          რობერტ ასევე დაამატეთ რამდენიმე მილი თესლის ზეთი და ზეთის ნაზავი თქვენს
    ,  ,  შამპუნს და სხვა კოსმეტიკურ პროდუქტს რომელსაც იყენებთ ასევე მოგეწონებათ

.  ,    .  განსხვავება გადაიღეთ ფოტოები შეგიძლიათ ბევრს დაეხმაროთ ამის მხოლოდ
  ,    ,  .  რამდენიმე ფოტო გვაქვს ზედმეტად არ მიგვიქცევია გასაგებია მაგრამ ეს
 ,        .ნამდვილად მუშაობს სცადეთ და არც ერთი წამით არ შეგრცხვოთ ამის ჯბ

" ...  ...   ,    Ვაღიარებ მოუხერხებელი ვარ ცუდი ჩვევა მაქვს ჩანგალი ჩანგალი ფეხში
.RSO   ,   ,    ,  3ჩავდე პირდაპირ ადგილზე დაფარეთ ბანდაში ტკივილი წამში გაქრება
 .” დღეში განიკურნა ჰეზერი

„        ,  მე მინახავს ზეთის გაცილებით ნაკლებად ძლიერი ბალზამის ვერსია რომელიც
   ,    ანადგურებს ფსორიაზს რამდენიმე დღეში ამცირებს საკვერცხეების შეშუპებას

   20      მენსტრუაციის პირველ დღეს წუთში და ხელს უშლის ნაწიბურების წარმოქმნას
      .და ტკივილს მცირე დამწვრობის დროს დაუყოვნებლივ გამოყენებისას ნამდვილად

    ...“ მაინტერესებს რისი გაკეთება შეუძლია ზეთს ბერესი

10     -     ,წლის ასაკში სპორტსმენის ფეხის ერთ ერთი ყველაზე ცუდი შემთხვევა მქონდა
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,    .    .47   ვისურვებდი რომ ზეთი მქონოდა მაგრამ მე ახლა მაქვს წლის შემდეგ
 .    .” ყველაფერი კარგადაა ყველაზე მეტად ყველაფერს კურნავს დონალდ

„          ჩემი რძალი ღრმად წვავდა ღორის ხორცს და ძირითადად თითებს ასველებდა
       ,  მდუღარე ცხელ ზეთში პირველ მუწუკამდე და ისინი თეთრდებოდა როგორც

 .   RSO      მოხარშული ქათამი ჩვენ დავდეთ მათზე და ტკივილი გაქრა დაახლოებით
 ,      2-  RSO- .   ერთ წუთში მან დაფარა ისინი დღეში ჯერ ით ისინი ძალიან სწრაფად

        გამოჯანმრთელდნენ მხოლოდ რამდენიმე დღეში და კანის დაკარგვა ან ნაწიბური
  .საერთოდ არ ყოფილა

,       ,   ,  გასაოცარია რომ ახლა ცოტას ვინახავთ სამზარეულოს მაცივარში ასე რომ თუ
  (  )    RSO- ,ვინმე დაიწვება განსაკუთრებით ბავშვები დაუყოვნებლივ გამოვიყენებთ ს

     ,     ,არ არის საჭირო ასეთი ტკივილის განცდა როცა ბუნებრივი მცენარე გვყავს
  . .” რომელიც მას მოუვლის დებრა

„     ,   ...  იდაყვზე სიმსივნის მცირე ნაწილი მქონდა ზეთით ვუმკურნალე ერთი კვირის
      ...  ,   შემდეგ ჩემი იდაყვი გლუვია და მუწუკების გარეშე მე ვფიქრობ რომ ისინი
 ,     ,   .მეჭეჭები იყვნენ მაგრამ რადგან ექიმების არ მჯერა დანამდვილებით ვერ გეტყვით

” კარლა

--        ,    ,არ აქვს მნიშვნელობა რა ჭირს თქვენს კანს უბრალოდ წაისვით ზეთი
            გადააფარეთ მას საფენით და ხელახლა წაისვით ზეთი ყოველ ან ორ დღეში ან როცა

 . ,  ,  ,  …ზოლი ჩამოვარდება დამწვრობა მეჭეჭები ეგზემა ფსორიაზი თ   მას ზეთი არ
    ,     .აინტერესებს რა არის და გაასწორებს უბრალოდ დრო და ზეთი მიეცი ჯბ

„   '' ''  ,      ,მე გავაკეთე სარეცხი ზეთისგან რომელიც გავაკეთე და ვთხოვე მეგობარს
         რომელსაც აქვს მძიმე ფსორიაზი თავიდან ფეხებამდე და არ ჰქონდა გადაღებული

 4    ,    .1-  -  სურათი წელზე მეტი ხნის განმავლობაში რომ დაიბანოს თავი ჯერ როცა ის
 ,    ,  ,   ,სხეულს იბანდა მე შოკში ვიყავი ვუყურებდი როგორ აწითლებული

        დაბინძურებული კანი გაფუჭდა და დავინახე გასაოცარი ჯანსაღი კანი ყოველ
,     .      ჯერზე როცა ის სხეულის ნაწილს იწმენდდა მე გადავიღე მისი სურათები იმ ღამეს

 .      ... !და გამოვაქვეყნე მას ახლა სიამოვნებს მისი სურათის გადაღება ყოველდღიურად

  ,        MSრამდენიმე სხვამ მკითხა როგორ ავურიე და გამიხარდა და გამიკვირდა
  ,    , პაციენტები და სხვები რომლებიც დაავადებულნი არიან დაავადებით იყენებდნენ

   ,    ,  ,აბანოებში და ერთმა თქვა რომ ცხოვრებაში პირველად დაიძინა როგორც ბავშვი
 . ტკივილის გარეშე ტრეისი

„           ჩემს მეგობარს სახეზე კისტა ჰქონდა და ზეთის რამდენიმე დღის მიღების შემდეგ
 .        . ” ის გაქრა და ის იღებდა მას და არ იყენებდა ადგილობრივად ჯონათანი

”    ,    .    მე ვიღებ ცოტა მეტს ვიდრე ბრინჯის მარცვლის ზომა მე რეალურად ოდნავ ავწიე
     .     ცხვირი და ჩემი ალერგია საკმაოდ გაქრა მე ვცხოვრობ საავტომობილო სახლში ორ

        .ძაღლთან ერთად და ჩვენ დაბომბეს მეზობელი ხეების ბორცვის მტვერით შარშან
  .       ყოველდღე ვიღებდი ბენდრილს ამ სეზონზე არცერთის მიღება არ მომიწია და

  “. ბევრად უკეთ მეძინება ჯუდი

„   ,     ,  არა სიმსივნით დაავადებული მაგრამ ქუსლზე მქონდა ინფექცია რომელიც
  .      მკურნალობას არ პასუხობდა მე მასზე ჭრილობის მოვლის ტექნიკური სამუშაოც

...    ,    მქონდა მას ინფექცია გავრცელების შესაჩერებლად მაგრამ მაინც არ
.        .   განიკურნა ზეთი წავუსვი და ერთ დღეში სიწითლე ნაკლები იყო მეორე დღე და

 .       !  სიწითლე გაქრა მესამე დღე და ინფექცია ისევ კანს ჰგავს მშვენიერი სამკურნალო
!” ზეთი ტამი

„   ,     .  ,იმ მომენტში ვიყავი როცა სახლიდან არ გამოვდიოდი გამონაყარი გამიჩნდა
 ,      ,  ,  ექიმმა თქვა რომ პერიორალური დერმატიტი იყო და ყველაფერი რაც მომცეს ან არ
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,   .  ,    ,  მუშაობდა ან ავად გამიკეთა მათ თქვეს რომ წარმოდგენა არ ჰქონდათ რა იწვევს
     .   მას ან როგორ დაეღწიათ მისგან სამუდამოდ ვანკუვერში წასვლის შემდეგ

  RSO     .  გადავწყვიტე გამონაყარზე დამეყენებინა და ვნახოთ რა მოხდება მეორე დღეს
  .          ის საკმაოდ გაქრა ზეთს შიგნიდან ვიღებ ახლა და მას შემდეგ აღარ მქონია ეს

 .   .    მტკივნეული გამონაყარი ეს ნივთი საოცარია ახლა ვუყურებ როგორ კურნავს
       ,   ქალბატონს მკერდისა და კუჭის კიბო ამ საოცარი ნივთებით რომელიც თავად

 !!!” ღმერთმა მოგვცა ჩაი

„    - ...       ,ვმუშაობდი აუზსა და სპა კომპანიაში მთელი დღე ღია ფერის კანი ვარ
.     ,    ,  გარეთ რაღაც გიჟური ლაქები მქონდა სახეზე თავზე და მკლავზე რომელიც

   .     ყოველთვის მძღოლის ფანჯრიდან იყო ზეთმა გაასუფთავა ეს ლაქები რამდენიმე
!    0,5    THC- ,   კვირაში ახლა ყოველდღიურად ვჭამ გრამ სუფთა ს რათა დავეხმარო

      .BTWნებისმიერ დაავადებასთან ბრძოლაში და იმუნური სისტემის გაძლიერებას
   !    . ” გრიპის საწინააღმდეგო აცრა არასდროს ბავშვობიდან გრიპი არ ყოფილა ჯეი

„      .  საოცრად მოქმედებს დამწვრობასა და მზის დამწვრობაზე ზეითუნის ზეთით
“. გათხელებული რეიჩელ

„18      .  ,   თვის წინ ფეხი დამიინფიცირდა ოპერაციის გამო მას შემდეგ რაც ექიმმა სცადა
   ,  ,     ყველა ანტიბიოტიკი და პროცედურა მათ იციან რომ ძირითადად უარი თქვეს და

 ,     .   ,  სახლში გამომგზავნეს რომ დაველოდო მის დახურვას მხოლოდ მას შემდეგ რაც
    ,    დავიწყე კანაფის მაღალი დოზით მკურნალობა მე შევძელი რეგენერაცია

!” დაწყებული არიელ

„      ,    ,გამოვიყენე გაციების დროს და ტუჩებზე ბუშტუკებზე იმაზე უკეთ მუშაობდა
  . ,  ,    ვიდრე მე მეგონა ვიცოდი რომ იმუშავებდა მაგრამ გამოჯანმრთელების დრო იყო
 24 .1-2     6 . ღამით საათამდე დღეზე ვფიქრობდი და არა საათზე კევინი

„   4    ,     2  დედაჩემმა ზეთით დღეში მოიშორა ლაქა რომელიც სახეზე თითქმის წელი
!!   ,    ,     რჩებოდა შემდეგ ჩვენ ვთქვით თუ ეს არის ის რისი გაკეთებაც მას შეუძლია გარე

  ,  ,    !” კიბოს ლაქების მიმართ უბრალოდ დაფიქრდით რას აკეთებს იგი შიგნით ქარვა

„     ,     .მარცხნივ მქონდა პატარა მოყავისფრო ლაქა რომელიც სულ უფრო დიდდებოდა
    ,     .  ,  მე ვაჩვენე ჩემი მეგობარი ბიჭი რომელმაც ცოტა ზეთი დაასხა დაიმახსოვრე არ

,   .    ,  ( ) მეგონა რომ რაიმეს მოხდებოდა ოთხი დღის შემდეგ შევამოწმე დამავიწყდა ის
 ,     ,    .მთლიანად გაქრა გარდა პატარა წითელი წერტილისა სადაც ლაქა იყო

,    “. არაფერიმაიორი მაგრამ ამან დამაჯერებლად გამხადა კეროლ

"  JB.      .  გამარჯობა ჩემმა ქალიშვილმა გუშინ ღუმელში ხელი დაწვა ის გარეთ
    ,   .  ,გამოვიდა და ხელზე დამწვრობა მაჩვენა რომელსაც ბუშტუკები ჰქონდა მან თქვა

 .  ,    ,   ,    რომ მტკივა მე ვუთხარი რომ შევიდეს სახლში ზეთი აიღო ბანდაში ჩავიცვა და
 .  ,    .  დამწვრობა დაფაროს მე ვუთხარი რომ ნაწიბურის გარეშე შეხორცდებოდა ის ხუთი

  .  ,     .   ,  წუთის შემდეგ გამოვიდა მან თქვა რომ მამა ტკივილი გაქრა მე ვთქვი დიახ ეს
 ,    .არის ის რაც ზეთმა უნდა გააკეთოს

 ,      ,   ჩემი და რომელიც სკეპტიკურად იყო განწყობილი იმის მიმართ თუ რისი გაკეთება
     ,       შეეძლო ზეთს და არ ეთანხმებოდა იმას რომ მე მას ვიყენებდი ჩემს არჩევან
.     ,    წამლად ის არასოდეს ცდილობდა ჩემზე გასროლას როცა საქმე ზეთს
.  !  ,       ეხებოდა მაგრამ არაუშავს იმის გამო რომ ყველა ჩვენგანი ძალიან დიდი ხნის

 ,    .    განმავლობაში გვატყუებდა გვჯეროდა მათი ტყუილი ჩემს დას აწუხებს ექიმები
 .   .     გართულებული დაავადებით მოკლედ რომ ვთქვათ მან დაიწყო ზეთის მიღება და

    60   .    ბოლო ექვსი თვის განმავლობაში ფუნტი დაიკლო ის ახლა ზეთის ჭეშმარიტი
.     .  ,  მწამს და ღიად უზიარებს ამას ყველას გმადლობთ ყველაფრისთვის რასაც აკეთებთ

 . ” ამ მიზნით რონ

”  ,     ,    RSO   მე ვიცი რომ აქ ბიჭები ყოველთვის ამბობენ რომ გამოიყენე სუფთა და მე ვარ
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   . ,    ,  ამ ნივთების დიდი გულშემატკივარი თუმცა მინდა ხალხს გავაგებინოთ რომ
       შაქრის ფოთლებით დამზადებულმა ქოქოსის ზეთის ნაყენმა მთლიანად შეცვალა

 , 2      .   ჩვენთვის ნეოსპორინი წელია არ მომიწია ამ ნივთის ყიდვა ის მუშაობს უკეთესად
 ,            და სწრაფად და მე შემიძლია ის მთელ ხელებსა და სახეზე დავწურო და არ უნდა

 ,  ,    “. ვიფიქრო იმაზე რომ დაავადდებიან თუ შემთხვევით შეჭამენ მას თინა

-- ,        RSO,  თინა არაფერი მუშაობს უკეთესად და სწრაფად ვიდრე სუფთა მაგრამ ვიცი
  .   ,     რის თქმასაც ცდილობ რა თქმა უნდა კანაფის წამლის ნაკლებად ძლიერმა

   .   ,   ფორმებმაც შეიძლება სასწაულების მოხდენა პრობლემა ის არის რომ წარმატება არ
  ,     RSO.არის ისეთი სანდო როგორც განუზავებელი ყველაზე ძლიერი

      ,კანაფის კოსმეტიკა მალე ჩაანაცვლებს ამჟამად ხელმისაწვდომ კოსმეტიკას
  ,   ,      კერძოდ მას შემდეგ რაც ქალები გაიგებენ თუ რა შეუძლია გააკეთოს ზეთმა მათი

.   ,       სილამაზისთვის კანაფის თესლის ზეთი ქოქოსის ზეთი და შის კარაქი ჩემი
 ,    ,  საყვარელი მატარებელია მაგრამ შეგიძლიათ გამოიყენოთ ის რაც ადგილობრივად

,       .  20-30%პოპულარულია სადაც ისინი ცხოვრობენ და მას ზეთი დაუმატოთ კრემებში
RSO  ,  0.01-1%     საოცრად მოქმედებს მაგრამ ასევე შეიძლება იყოს დიდი სარგებელი

     .ნაკლებად სერიოზული პირობებისა და ყოველდღიური მოვლისთვის ჯბ

 წარმოების რჩევები
"   !!!   . ” არასოდეს გულშემატკივართა გარეშე ეს ნიშნავს არასდროს ჯბ

”      , ,  ზოგიერთი გულშემატკივარი შეიძლება იყოს ძალიან საშიში ამიტომ თუ ვინმემ
  , (    )   არ იცის განსხვავება მე ვარ ელექტროძრავის გადამტვირთავი მათ შეუძლიათ და

  .   ალბათ გაანათებენ გამხსნელს შესაძლებელია მხოლოდ გარკვეული
 .     გულშემატკივრების გამოყენება ვინაიდან ადამიანების უმეტესობამ ვერ გაიგო

,      ,   განსხვავება თუ გულშემატკივარს მთელი დღე უყურებდა ეს კარგი
.  ,     რჩევაა გასათვალისწინებელია ის რომ თუ ვენტილატორის ელექტროძრავა

   ,     ,გაშვებისას წარმოქმნის შიდა ნაპერწკალს რომელსაც ვერ ხედავთ ძრავის გარედან
  .      ,ის აანთებს გამხსნელს შიგნით ძალიან საშიში ადგილია წამლის დასამზადებლად

  ,   !    როგორც დარწმუნებული ვარ უმეტესობამ იცის ამის მიზეზი ყველამ უნდა
...  , , , , იცოდეს ელექტრო ღუმელები განათებები კონცენტრატორები ღუმელები წყლის

,        გამაცხელებლები ნათურები და თქვენს სახლში არსებული თითქმის ყველა
  ,     ,  ,ელექტრომოწყობილობა ქმნის ნაპერწკალს ხედავთ თუ არა ამას ნაპერწკალს

  .     რომელიც ანთებს გამხსნელებს ამ ნაპერწკლებიდან ბევრი ავტომატურად ჩნდება
   !  ,      და ამას ვერასოდეს გაიგებთ მაშინაც კი თუ თქვენ ადრე წარმატებით გააკეთეთ იგი

 ,    ,     ,თქვენს სახლში ის ჰგავს დროის ბომბს რომელიც შეიძლება ბევრჯერ არ აანთოს
     ,   მაგრამ რაღაც მომენტში თქვენ აღმოჩნდებით აფეთქებით რომლისგან თავის

  ,     !   დაღწევა შეუძლებელი იქნება ეს ასე სწრაფად ხდება თქვენს სახლში ყველას
 ! ,  ,    საფრთხე ემუქრება გთხოვთ არასოდეს არასოდეს უგულებელყოთ ეს

.     , , , გაფრთხილება ჯინდრიხ ბაიერმა მოგცათ აქ რჩევა რომელიც ალბათ გადაარჩენს
 ,   .  .” თქვენს სიცოცხლეს თუ ამას დაიცავთ გმადლობთ ჯინდრიჩ ანტონი

”   100  ,       მე გეთანხმები პროცენტით რადგან მეც მივედი იმავე დასკვნამდე გასულ
- .   ,     შაბათ კვირას ასევე მინდა დავამატო რომ ყავის ფილტრის გამოყენება

/      ...   ნაფტას ზეთის დაწურვის მიზნით ასევე საუკეთესო გზაა ყველის ქსოვილის ან
  ,   ,    ,სხვა რამის გამოყენება გარდა ყავის ფილტრისა ნამდვილად მოგცემთ მეტ ზეთს

    ,     ,   მაგრამ იქნება უფრო სუსტი ზეთი შესაძლოა უფრო მწვანე იყოს რაც ამტკიცებს
   . :     თქვენმასში ბევრი მცენარეული მასალაა დასკვნა გამოიყენეთ ნაფტა და ყავის

    ,   .  , ფილტრი და აღარ გაანადგუროთ მასალა როგორც ამბობს რიკი ჩემი აზრით რიკმა
       სრულყოფილად მოახდინა კიბოს სამკურნალო ზეთის დამზადების პროცესი და

  ,   ,    ,    მისი სხვაგვარად დამზადება ვიდრე ის როგორც ის ამბობს დროისა და მასალის
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 . ” უსარგებლო ხარჯვაა მარი

"  JB.    ,    გამარჯობა რა არის უმოკლეს დროში როდესაც შეგიძლიათ დატოვოთ კვირტი
,     ? .”  გასაშრობად თუ ეს სასწრაფოდ გჭირდებათ მადლობა პრისცილა

--     .     5-7   სანამ ძვალი არ გაშრება მაგრამ მე ვიტყოდი მხოლოდ გრამი კვირტის
 ,      , სწრაფად გაშრობას რომელიც მოგცემთ დაახლოებით ერთ გრამ ზეთს საკმარისად

,     ,     ,დასაწყებად და შემდეგ შეგიძლიათ დაასრულოთ როცა ის სწორად გაშრება
  .      დაახლოებით ერთ კვირაში რაც უფრო ნაკლებს ამუშავებთ საწყის მასალას

     .    დამუშავებამდე მით უფრო ნაკლებ ფისს დაკარგავთ ამიტომ უმჯობესია არ მოხდეს
   (  GW   ,საწყისი მასალის დეკარბოქსილირება როგორც აკეთებს უმიზეზოდ

     ,  შეგიძლიათ ზეთის დეკარბოქსილირება ნაკლები პრობლემებით გახურებით რაც
    ).   უნდა გააკეთოთ გამხსნელის ნარჩენების მოსაშორებლად საუკეთესო რამ არის

      ,კვირტის ჩადება თაიგულში დასამუშავებლად პირდაპირ საშრობ ოთახში
  ,  .   ზედმეტი დამუშავების გარეშე შეძლებისდაგვარად რაც უფრო ნაკლებად
   .შეეხებით კვირტს მით უკეთესი ჯბ

„ , ,     ,    ბრაიან ვიცი რომ პირობები არ არის იდეალური მაგრამ მაინც გავაგრძელებ იგივე
 .        სიმღერის სიმღერას კიდევ რა შემიძლია გავაკეთო და რატომ უნდა შევცვალო
    ,      ?მელოდია და დავამცირო ჩვენი სტანდარტები როცა მათი დაწევა საჭირო არ არის

  ,     ,    რა თქმა უნდა იქნება სხვადასხვა ხარისხის ზეთი ზოგი კარგი იქნება
  (60%- ),   (60-90)  ადგილობრივი გამოყენებისთვის მდე ზოგი დასასვენებლად და ზოგი
 (90   ),      95-98%.  THC  სამკურნალოდ და ზემოთ და საუკეთესო ზეთები იქნება და

   ,   .   უკიდურესად ძლიერი და დამამშვიდებელი ეს არის ყველაფერი მაგრამ ახლა ჩვენ
  ,    95-98% THC     უნდა ვასწავლოთ ხალხს რომ არსებობს რაღაც ზეთი და რომ მათ უნდა

      ,  მიმართონ საუკეთესო ხარისხზე და არა უღიმღამო პროდუქტებზე რომლებიც
 ,   .შეიძლება მუშაობდნენ მაგრამ ასევე არა

       , მე პირადად დიდად არ მაინტერესებს ისეთი მედიკამენტების შესწავლა რომლებიც
       ,  შეიძლება ხანდახან მუშაობდეს და ზოგ შემთხვევაში მხოლოდ მაშინ როცა ჩვენს

  ,     .ხელთ გვაქვს წამალი რომელიც იმუშავებს პრაქტიკულად ყველა შემთხვევაში

    ,    ,   ეს ყველაფერი კარგი და სასიამოვნოა მაგრამ თქვენ ნახავთ რომ ადამიანების
 10-20-30%        დაახლოებით ალერგიული იქნება მცენარეულ მასალებზე ან მათ არ

 ,       ,  მოეწონებათ გემო ამიტომ ისინი არ გამოიყენებენ მას სათანადოდ როგორც
.    ,   , წამლად კანაფი ახდენს ნიადაგის დეტოქსიკაციას რომელშიც ის გაიზარდა თქვენ

      .  ,ნამდვილად არ გსურთ ამ მცენარეული მასალების გადაყლაპვა ხანდახან კი
,  ,     ,    კერძოდ როცა იცი სად და როგორ გაიზარდა მცენარე მაგრამ მე თვითონ ძალიან

    ,    ,    ,ფრთხილად ვიქნები ასეთი წვენების დალევა შენ არასოდეს იცი რა არის მასში
   ,      .  ,  ნამდვილად და მე ვიცი რა ქიმიკატებს იყენებენ კანაფის მოსაყვანად ასე რომ მე

    .თვითონ ვიქნები ფრთხილად წვენების რეკომენდაციით

   ,   ,  ,ზეთი უნდა იყოს დეკარბოქსილირებული რომ სწორად იმუშაოს უნდა მოხარშოთ
        ,  თორემ კარგად არ მუშაობს და არ გაივლის ჰემატოენცეფალურ ბარიერს ამიტომ

„  “    . არაფსიქოაქტიური წვენი სრულიად ლოგიკურად ვერასოდეს იმუშავებს როგორც
  95-98% THC- .  ,   დეკარბოქსილირებული ზეთები ით კიდევ ერთხელ სცადეთ ის კანის

   .პირობებზე და ნახეთ განსხვავება

   CBD-  - ,  ,   ,    ძირითადად იგივე ეხება ს ისევ დიახ ის იმუშავებს კერძოდ ხანდახან და
 ,    , ,  ზოგიერთ შემთხვევაში და ასევე შესანიშნავი წამალია მაგალითად როდესაც მას

     ,   ემატება როგორც ინგრედიენტი ბავშვებისთვის საღეჭი რეზინაში მაგრამ გარდა
,          ამისა მე პირველ რიგში ყოველთვის მინდა კანაფის წამლის ყველაზე ძლიერი

 . ?JB”ფორმის გამოყენება არა

„    ,    ,  ჩემი პირადი გამოცდილებიდან გამომდინარე მე არ შემიძლია წვნიანი ეს ძალიან
.          მაწუხებს მე ასევე მაქვს სისხლის შედედების დარღვევა და მძიმე ქლოროფილი არ
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 ,       Kარის მათთვის ვინც ღებულობს მედიკამენტებს სისხლის გასათხელებლად
   . ვიტამინის მაღალი შემცველობის გამო დენა

„ ,    ,        ვირჯინია თქვენ უნდა გესმოდეთ რომ ჩვენ ვნახეთ ბევრი ზეთი და ზეთების
   ,    ,    უმეტესობა არ უახლოვდება იმას რაც ჩვენ გვინდა რომ პაციენტებმა გამოიყენონ

 .„  “  , თავიანთი მდგომარეობისთვის გააკეთე შენი სტრატეგია ერთადერთია რომელსაც
  ,       ,  ნამდვილად აქვს აზრი თქვენ არ გინდათ იყოთ დამოკიდებული ვინმეზე რომ
  ,       დამზადდეს ზეთი თქვენთვის გსურთ იყოთ თქვენი ხარისხის კონტროლი და

       .    გსურთ იცოდეთ რა არის ის და როგორ გაკეთდა არსებობს ძალიან ბევრი თაღლითი
         შემსრულებელი და მათი უმეტესობა არ იძლევა ადეკვატურ ხარისხს და ეს

         სამწუხარო ფაქტია და ამის თავიდან აცილების ერთადერთი გზა არის ხალხს
  ,     .ასწავლოს როგორგააკეთეთ საკუთარი რათა მათ იცოდნენ განსხვავება და

       ხანდახან ზეთის ხარისხში მცირე განსხვავებამ შეიძლება ბევრი ცვლილება
  .     მოახდინოს ვინმეს ცხოვრებაში ამიტომ ჩვენ მუდმივად ვცდილობთ გავაძლიეროთ

   .ზეთის ხარისხი და სიმძლავრე

  ,       ,  როგორც ჩვენ ვუყურებთ თუ ვინმეს შეუძლია ფინჯანი ყავის გაკეთება მათ
  ,    .    შეუძლიათ ზეთის გაკეთება ამაში ნამდვილად არაფერია და ვინც ვერ ამზადებს

 ,  ,   ,  , ზეთს თავისთვის როგორც წესი დახმარება მაინც ესაჭიროება ასე რომ საჭიროების
,      ,   ,  შემთხვევაში ვინმეს ყოველთვის შეუძლია მისი დამზადება გარდა ამისა ასეთ

     95-98% THC RSO.   ადამიანებს უნდა შეეძლოთ აფთიაქიდანაც მიიღონ ან თუნდაც იმ
,   .სამყაროში რომელშიც მინდა ვიცხოვრო ჯბ

„1.)       ,   ძვლის გამომშრალი კვირტები მხოლოდ ხელით გავხეხე საფქვავი არ
.       .გამომიყენებია საწყისი მასალა ძალიან პატარა კვირტებს ჰგავდა დაახლ დიამეტრი

5-  10  - ,       .   დან მმ მდე ასე რომ ძირითადად ფხვნილი არ არის რადგან ახლა მაქვს
 ” ”  ,     ,საკუთარი კულინარიის გამოცდილება სრულიად გეთანხმები ყველა საკითხში

 C  გარდა .     ,  წერტილისა მე მინახავს სპირტით დამზადებული ზეთები რომლებიც
  ,      ჩვეულებრივ გაცილებით მუქია რადგან ალკოჰოლში არსებული წყალი ხსნის

.       ქლოროფილებს მე დავამზადე ჩემი ზეთი ლაბორატორიული ხარისხის სუფთა
 .       ( -ნავთობის ეთერით ეს ზეთი ბევრად უფრო კაშკაშა ფერისაა ოქროსფერ
)    ,    ,   ყავისფერი და აქვს შესანიშნავი გემრიელი პიკანტური გემო ვიდრე სპირტიანი

,     .     ,    ,  ზეთი რომელიც მქონდა შანსი მეცადა ჩემი აზრი აქ არის ის რომ მე მჯერა რომ
      ,    ნაფტა არ შლის იმდენ ტერპენს და ქლოროფილს როგორც ამას ალკოჰოლი

.        ,აკეთებს ის ასევე ადუღდება ბევრად უფრო კონტროლირებადი და მართვადი
 .  ,     ,   ,როგორც ალკოჰოლი ასე რომ ჩემი შეკითხვა აქ არის როგორ ფიქრობთ

,    /      შესაძლებელია რომ ნაფტასთან დაფქვა რეცხვა ისეთი საზიანო არ იყოს კარგი
 ,   / ?ხარისხის ზეთისთვის როგორც ალკოჰოლთან დაფქვა რეცხვა

--     .     ჯერ არ დაფქვათ მასალა მშრალი კვირტის მასალის ნებისმიერი დამუშავება
 THC-      (  გამოიწვევს ისა და სხვა კანაბინოიდების მოშლას მაგიდაზე არსებული

   ,     ). ,   წვრილი მტვერი არის ის რაც ვედროში უნდა დარჩენილიყო დიახ დაფქვა და
 " " ,     -   ნაფტა უკეთესი იქნება ვიდრე დაფქვა და ალკოჰოლი ეს კომბინაცია თითქმის

 ,  ,      გარანტირებული წარუმატებლობაა უბრალოდ ამ გზით კარგ ზეთს ვერ
.გამოიმუშავებ

  ,   ,    -კვირტი ჩადეთ ვედროში დაასველეთ ნაფთით დააქუცმაცეთ ჯოხით ორი სამი
 ,      .  წუთის განმავლობაში დაასხით ზეთის გამხსნელი ნარევი ვედროში თუ კარგი

  ,       ხარისხის მასალით მუშაობთ გააკეთეთ მეორე რეცხვა და პირველი გარეცხვისას
   .      ,მეორე ნაზავი ჩაასხით ვედროში თუ არ იყენებთ მაღალი ხარისხის მასალას

      (  გამოიყენეთ პირველი სარეცხი მხოლოდ შიდა მიზნებისთვის და განაგრძეთ
   ).სამუშაოსთვის უკეთესი მასალის ძიება

    (     , ეთერი აწარმოებს შესანიშნავ ზეთებს ჩვენ უფრო მოგვწონს ქარვის ზეთები ვიდრე
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 ,   ,       მუქი ზეთები მაგრამ გახსოვდეთ რომ ზოგიერთი შტამი აწარმოებს უფრო მუქ
,   ).      ზეთებს ვიდრე სხვები ჩვენ ასევე მოგვწონს ქარვის ზეთები პრაქტიკული

  -     ?    მიზეზების გამო ვის უნდა ქლოროფილის შავი კბილები მაგრამ ჩვენ ამას დიდად
 ,      ,    არ გირჩევთ რადგან საკმაოდ საშიშია ეთერთან მუშაობა ძნელია მისი მიღება

        მსოფლიოს უმეტეს ნაწილში და ჩვენ ძალიან ვზრუნავთ ნავთობის მწარმოებელთა
.      უსაფრთხოებაზე შედარებით დაბალ ტემპერატურაზე ძალიან ადვილად შეუძლია

.  ,      .ბუმი ასე რომ ადამიანების უმეტესობისთვის ნაფტა კარგად იმუშავებს ჩვენ
  ,      .ჩვეულებრივ ვიყენებთ ნაფტას მაგრამ ეთერი იქნება ჩვენი არჩევანის გამხსნელი

  ,    , :გამხსნელების ამჟამინდელი სია რომელსაც ჩვენ პირადად გამოვიყენებდით არის
1. , 2.   , 3.99%  , 4.  ეთერი სუფთა მსუბუქი ნაფტა იზოპროპილის სპირტი საკვები კლასის

 -  99%,      ალკოჰოლი სასურველია მაგრამ ეს ჩვეულებრივ ძნელი მოსაპოვებელია და
 .  96%-   ,  4% ძალიან ძვირია როცა იან ალკოჰოლთან მუშაობთ დანარჩენი ჩვეულებრივ
.10   4%   4dcl,     ,  წყალია ლიტრიდან არის თითქმის ერთი ლიტრი წყალი რომლის

  -   ,    .ადუღება მოგიწევთ და დრო სჭირდება რომ უფრო პროდუქტიულად დახარჯოთ

2.)      60°C    1.5   მე ასევე ვათავსებ საბოლოო თბილ ზეთს საათის განმავლობაში
,     .  , 35ვაკუუმში რათა მთლიანად მოვიშორო გამხსნელის ნარჩენები როგორც მოგწერე
   ...   გრამით შეჭამული ზეთი გავადეკარბოქსილირდი ზეთის გემო

   ,    ,  დეკარბოქსილირებამდე გაცილებით ცხარე იყო უარესს არ ვიტყოდი მაგრამ
  .ბურღულში მართალი ხარ

--    ,    .    როგორც ბოლო დროს ვთქვი ბურღული ნარჩენი წყლისგან იყო და წყალი იქ იყო
   " "   .  შენ მიერ გამოყენებული მეცნიერული დაბალი ტემპერატურის გამო თქვენ მაინც

  ,   ,   ,  გჭირდებათ ზეთის დეკარბოქსილირება ასე რომ ბრინჯის გაზქურა რომელიც
 110°C ,  . ,   , გაითიშება ტემპერატურაზე კარგად მუშაობს ან რა თქმა უნდა საუკეთესო

   -   ,      გამოსაყენებელი იქნება ამაინც მაგრამ კიდევ ერთხელ ბევრს არ აქვს ისინი და არ
        .  იცის როგორ მართოს ისინი და აფეთქების რისკი ყოველთვის არსებობს თუ ვინმე

    გამოიყენებს არასწორად დაპროექტებულ მოწყობილობას გამხსნელის
,       მოსადუღებლად ის შეიძლება აფეთქდეს და გამოიწვიოს სერიოზული დაზიანება

   .      და დაანგრიოს მთელი სახლი მაგრამ თუ ბრინჯის გაზქურის შიგთავსი
          რაღაცნაირად უნდა ეკიდება ხანძარს და პროცესი ტარდებოდა ღია ცის ქვეშ ან

  . ,     ,   კარგად ვენტილირებადი ადგილას მაშინ თუ ვინც აწარმოებს ზეთს პანიკაში არ
,           ,ჩავარდა მას არ უნდა უჭირდეს ხანძრის კონტროლის ქვეშ მოქცევა და დიახ

     .ცეცხლმაქრის ხელთ ყოფნა ყოველთვის კარგი იდეაა

   -   ,  .    რაც შეეხება ვაკუუმს რა თქმა უნდა რატომაც არა თუ თქვენ გაქვთ აღჭურვილობა
     ,        და თუ იცით მისი სწორად გამოყენება არ არის ცუდი იდეა ზეთის ამ გზით

,     100%  ,     დასრულება თუ გსურთ იყოთ დარწმუნებული რომ მასში არ არის
 ,     . ,  გამხსნელის ნარჩენები ან თუ გსურთ დახუროთ ზეთი პირები ვინც წინააღმდეგია

 .        ნავთობქიმიური გამხსნელების ზოგი დიდი წარმატებით იყენებს და მე არ ვარ
. ,  ,    წინააღმდეგი მაგრამ როგორც მოგეხსენებათ ადამიანების უმრავლესობას არ აქვს

           ეს მოწყობილობა და ჩვენს ბევრ პაციენტს არ შეუძლია ან არ შეეძლო ბრინჯის
   ,     , გაზქურის და ვენტილატორის შეძენა ამიტომ ჩვენ არ გირჩევთ ვაკუუმს როგორც

.აუცილებლობას

,          შეხედეთ რამდენად მარტივი და მარტივია რიკის მეთოდი და რამდენ კითხვაზე
    .  ,  ,  გვაქვს ჯერ კიდევ პასუხის გაცემა ახლა წარმოიდგინეთ რა მოხდება როცა ზეთის

    .   წარმოების სხვა მეთოდებზე ინფორმაციას დავამატებთ ეს მხოლოდ მეტ
       დაბნეულობას გამოიწვევს და მომიწევს დღეების და კვირების გატარება

„ “    ,     დაბნეული ადამიანების კითხვებზე პასუხის გასაცემად რასაც მაინც არ ვაპირებ
.დიდხანს

3.)   ,       ,გთხოვთ ამიხსნათ რატომ გვთავაზობთ ზეთის მიღებას პირდაპირ მილიდან
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 ,   ?  ?  პირდაპირ პირში კაფსულების გარეშე შეწოვის პრობლემა ზეთს უმეტესად
  ,      ,  სიგარეტის ქაღალდზე ვჭამ მაგრამ იშვიათად ვიყენებ ზოგიერთ კაფსულას თუ

    .  ,    ,სახლიდან მეტი საათით მიწევს გასვლა გარდა ამისა არ მიყვარს კბილებზე დგომა
  ...რადგან ძნელია ამოღება

--    .   ,     რამდენიმე მიზეზის გამო მთავარი ის არის რომ მიღების ეს მეთოდი
     .  პაციენტებისთვის ყველაზე ეფექტური და მომგებიანი აღმოჩნდა ის აუმჯობესებს

  ,         პირის ღრუს ჰიგიენას რადგან ის ასევე დეზინფექციას უკეთებს პირის ღრუს და
       შემდეგ ეხმარება საჭმლის მომნელებელ ტრაქტში ან ყელის ნებისმიერ

  . . ,    ,  ,   მდგომარეობას და ა შ ფაქტობრივად როცა ყელი მტკივა ვცდილობ ზეთი პირის
     ,    .ღრუში წავუსვა და მერე ვინახო პირში რამდენ ხანსაც გავძლებ უმეტეს

,      (   )   შემთხვევაში გრიპის ან ყელის ტკივილის ან მისი სიმპტომების მოვლა ხდება
.ღამით

  ,         ,როგორც თქვენ ამბობთ ზოგიერთი ზეთი რჩება თქვენს კბილებზე და ენის ქვეშ
        ამიტომ მიღების ეს მეთოდი რეალურად აერთიანებს ზეთის ენისქვეშა დამუშავებას

(ala Sativex        ,  და სხვა ენის ქვეშ მყოფი სპრეები და ნაყენები რომლებსაც ადამიანები
)      . ,   იყენებენ და დამუშავებას კუჭში და ნაწლავები მთავარია ზეთი კუჭში
.  ,         , მოხვდეს ასე რომ თუ თქვენ გაქვთ არც თუ ისე კარგი გემოთი ზეთი შეგიძლიათ
      . .        ჩაყაროთ პურის ნაჭერი ან ბანანი და ა შ აბი და ჩამოიბანეთ წყლით ან ჩაით ან რაც
.   ,  ,    ,   მოგწონთ გაიხეხეთ კბილები ზეთით ვთქვათ ათი წუთის შემდეგ ეს ასევე

   .     დაგეხმარებათ პირის ღრუს ჰიგიენაში ბევრ ზეთს აქვს გემრიელი გემო
(  ,        განსაკუთრებით მაშინ როდესაც საწყისი მასალა არ არის დაფქული და როდესაც

    . ,   ,ალკოჰოლი არ გამოიყენება ზეთის წარმოებისთვის ქლოროფილს როგორც წესი
       ,  ცუდი გემო აქვს და შეიძლება გამოიწვიოს ბევრი დისკომფორტი თუნდაც

  -     , ადგილობრივი გამოყენებისას მუქი ზეთები შეღებავს თქვენს ტანსაცმელს თქვენ
      .)ეს ნამდვილად არ გსურთ და არც გჭირდებათ

 -  )    Big  Pharma- ,     კაფსულები ა უნდა იყიდოთ დან რომლითაც მათ თქვენი ფულით
 , )    , )  უჭერთ მხარს ბ ზოგიერთი ადამიანი ალერგიულია მათზე გ ზოგიერთი იხსნება

   ,  )      ნაწლავებში და არა კუჭში დ დილერები ხშირად სვამენ კაფსულაში ნაკლები
,    ,  )        ზეთი ვიდრე უნდა იყოს ე ისინი არც თუ ისე კარგად მუშაობენ ამდენი

, )    ,    პირობებისთვის ვ ძნელია მათგან ზეთის ამოღება როცა გინდა სახსრის გაკეთება
        ან ზეთის აორთქლება ფილტვის მდგომარეობისთვის ან როცა გსურთ ზეთის

 .   ,     ადგილობრივად გამოყენება მე არ ვამბობ რომ კაფსულების გამოყენება არ
,    ,      შეიძლება მხოლოდ იმას ვამბობ რომ უმჯობესია ზეთის გამოყენება პირდაპირ
 .   ,    მილიდან ისწავლოთ მეტი პრაქტიკის შემდეგ თქვენ შეისწავლით ზეთის

  .      გამოყენებას დისკომფორტის გარეშე მე პირადად მიყვარს ზეთის ჭამა პირდაპირ
 ,       ,  ბრინჯის გაზქურიდან უბრალოდ თითს ვიღებ და ვიღებ იმდენს რამდენსაც
,   . ,     „  “  ვფიქრობ რომ შემიძლია გაითვალისწინეთ რომ ეს ძალიან ზეთს მოიხმარს და

   ,   .   ,ჩვეულებრივ უფრო მეტს იღებთ ვიდრე შპრიციდან როცა ზეთი კარგია
„ “   ,   . ,    ,  ზედოზირება მხოლოდ დაგაძინებთ დიდი საქმეა მაგრამ რა თქმა უნდა ჩემი

     ,   გამოცდილებიდან და შემწყნარებლობით შემიძლია ამის გაკეთება არა დაარ
    ,     გირჩევთ ამას დამწყებთათვის ან მათთვის ვისაც ამდენი გამოცდილება არ

.   , . "აქვს ყველაფერი საუკეთესო შენც სტეფან ჯინდრიჩი

„    ,     ,   თუ თქვენ გაწუხებთ ღირებულება ეს ბევრად უფრო იაფია ვიდრე კიბოს
      ,  წამლების უმეტესი ნაწილის თანაგადახდა და ზოგიერთ წამალს რომელსაც

  ,    .    სახლში იღებთ კიბოსთვის არ არის დაფარული დაზღვევა ჩემს ოჯახში ვინმეს რომ
   ,   . !!!!" დასჭირდეს ეს ზეთი კიბოსთვის მე ვიპოვიდი გზას Წარმატებები ლიზა

-  ,  ,    ,      გეთანხმები ლიზა ზეთი გაცილებით იაფია როცა ყველა დანარჩენ ხარჯს და
 .  ,    , ხარჯს ითვალისწინებს გარდა ამისა ის შეუდარებლად უფრო უსაფრთხოა ვიდრე

  ,    ,   ნებისმიერი სამედიცინო სისტემა რომ აღარაფერი ვთქვათ იმაზე რომ ის მუშაობს
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        , ბევრად უფრო ეფექტურად და საიმედოდ და ნამდვილად უფრო სახალისოა ვიდრე
  .შხამი ან რადიაცია ჯბ

.      THC ?    ?ქ რატომ იწვევს მშრალი მასალის დაფქვა დაკარგვას არის ამას რაიმე ახსნა

.     ?  ,   .ა ოდესმე დაფქვით მართლაც ძლიერი კვირტი თუ გააკეთე უნდა იცოდე რატომ ის
 ,      ,  THC (თეთრი ფხვნილი რომელიც დაფქვის შემდეგ მაგიდის ირგვლივ არის არის ან

)    ,    .  , ტრიქომები და ეს არის ის რაც უნდა დარჩენილიყო ზეთში გარდა ამისა როდესაც
 ,          ,  ის დაფქვა ის მაშინ ძალიან კარგად არის და თქვენ მოაშორებთ ბევრს რისი

     .ამოღება ნამდვილად არ გინდოდათ თქვენს ზეთში

      ,  დაამუშავეთ ძვლის გამომშრალი მთლიანი კვირტები მას შემდეგ რაც დაასველებთ
     ,     , მათ ნაფტათ ან თქვენი არჩევანის გამხსნელით მაგრამ არ შეეხოთ მას ბევრს სანამ

,    ,   ,  დაამუშავებთ რადგან ყოველ ჯერზე როცა შეეხებით ნაწილს
.      დაკარგავთ დაფქული მასალისგან წარმოებული ზეთები საგრძნობლად ნაკლებად

    ,   მძლავრია ვიდრე კვირტებისგან წარმოებული ზეთები რომლებიც დამსხვრეული
   .იყო მათი დატენიანების შემდეგ

        THC-პირველი სწრაფი რეცხვა ყველაზე ძლიერია და აშორებს ხელმისაწვდომი ს
70%- ,    20%-    5%- .  ,  ს მეორე ზოლები დაახლოებით ს და მესამე ს როცა დაფქვავ სამივე

 (  )       .სარეცხი სინამდვილეში ოთხი ზეთში გექნება და ეს არ გინდა ხარისხი
 .რაოდენობაზე მეტი ჯბ

. ,     RSO-   ,    ქ ვიცი რომ თქვენ გირჩევთ ს გაკეთებას თავად მაგრამ დისპანსერს აქვს
        ადგილობრივი და უბრალოდ მაინტერესებდა რა უნდა იყოს მასზე სამართლიანი

?ფასი

.      4-7    , ა ერთი გრამი ზეთის მისაღებად საჭიროა გრამი მაღალი ხარისხის კვირტი ასე
,     "  ".     ,რომ ეს უნდა იყოს სწორი ფასი ნუ განვიხილავთ კანაფის სასაცილო ფასებს

   60    50-100   (  ,  ჩემთვის სწორი ფასი გ დოზისთვის არის აშშ დოლარი ან ნაკლები თუ ის
     ).  ,   ლეგალურად იყო გაშენებული გარეთ დიდი მასშტაბით არ ვამბობ რომ ამჟამად

    .    ,   ვიცი სად ვიშოვო ამ ფასად უმაღლესი კლასის ზეთი ღირს როგორც უმაღლესი
   ,   .კლასის მასალა ღირს იქ სადაც თქვენ ცხოვრობთ ჯბ

„     ,      !უბრალოდ უნდა განვაახლო და გაგაცნობ რომ ჯერ კიდევ ცოცხალი ვარ
        ,  ,მშვენივრად და ჯერ კიდევ ცოცხალია თითქმის ორი წლის შემდეგ რაც მითხრეს

 3  .    !   , რომ თვე დამრჩა არ დაუჯეროთ თქვენს ექიმებს კიდევ ერთხელ გმადლობთ რომ
   !” დამეხმარეთ ჩემი სიცოცხლის გადარჩენაში ლი

დეკარბოქსილაცია

”      ,   RSO-ამჟამად მე ვაკეთებ მთლიან მცენარის დეკარბოქსილირებას ასევე ვამზადებ ს
 / .” და კარაქს ზეთებს ჩერილი

--     .    ნუ დეკარბოქსილირებთ მთელ მცენარეს მოამზადეთ ზეთი სუპერ მშრალი
 (  ,     ,    THC- ,კვირტიდან არ მოჭრათ ძალიან არ შეეხოთ მას ყოველთვის დაკარგავთ ს
 ).  ,    რომელსაც ეძებთ მოამზადეთ ზეთი შემდეგ მოათავსეთ ზეთის

 (  130°     დეკარბოქსილირება შედგით ცელსიუსზე დაყენებულ ელექტრო ღუმელში
   ).    დაახლოებით ერთი საათის განმავლობაში ნუ გააკეთებთ მცენარეებს ზეთში

.       .გადამუშავებამდე რაც უფრო ნაკლებად შეეხებით მათ მით უკეთესი ჯბ

,       266 იმისათვის რომ ნახშირწყალბადის გასუფთავება შედგით ღუმელში გრადუს
 (130  °C)    ,    ფარენჰეიტზე ერთი საათის განმავლობაში თქვენ მიიღებთ მთლიან

  ,         “.დეკარბს მას შემდეგ რაც მთელ გამხსნელს დაწვავთ ბრინჯის ქვაბში ან ქვაბში
რაიანი
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--    .    .  თუმცა ჭურჭელს არ გამოვიყენებდი ერთ დღეს დაწვავთ ზეთს ბრინჯის გაზქურა
,   ,  .გამოირთვება ნამდვილად უკეთესი ვარიანტია მე ვიტყოდი ჯბ

”       სწორი დეკარბოქსილაცია არის ძალიან მნიშვნელოვანი ნაწილი ზეთის
 ,      სრულყოფილ წარმოებაში რადგან ნედლეული მცენარეაუზრუნველყოფს არც თუ

  9-THC   CBD      THCA  ისე სუფთა დელტა და სამაგიეროდ აქვს მჟავები ნიშნავს და
CBDA.   ,   .კარბოქსილის ჯგუფის მოსაშორებლად გათბობა არის პროცედურა გააკეთეთ

  ,      ეს ძალიან ფრთხილად რომ არ დაწვათ თქვენი ღირებული
.     ,  მოლეკულები ქრომატოგრაფიის ჟურნალში ვიპოვე კარგი ჩანაწერი რომელიც

       ,   უნდა იყოს საჭირო ტემპერატურა და დრო ზეთის გასათბობად რადგან ბრინჯის
 ,     .  ქვაბიდან გამომდინარე ტემპერატურა შეიძლება არ იყოს საკმარისი ამიტომ კარგი

,      27   .  122  იდეაა რომ ზეთი გაცხელოთ მინიმუმ წუთის განმავლობაში გრადუსი
.      ცელსიუსი ყოველთვის შეამოწმეთ თქვენი გათბობის ფირფიტის ტემპერატურა

  ,     ციფრული საზომი მოწყობილობით რათა თავიდან აიცილოთ ზეთის
.      გადახურება ქვემოთ მოყვანილ ცხრილში ხედავთ ძირითადი კანაბინოიდების

 ,      ,  დუღილის წერტილებს რომლებსაც არასოდეს არ უნდა მიაღწიოთ წინააღმდეგ
   .   ,   ,შემთხვევაში თქვენ მოხარშეთ ისინი მე დამატებით აღვნიშნავ რომ მართალია ის

     ,     ,რასაც რიკი ამბობდა ყოველთვის თავის ვიდეოებში ზეთის გადახურება კი არა
    .  106,2სამკურნალო ზეთის დასამზადებლად აუცილებელია სითბო მინიმუმ

     გრადუსი ცელსიუსის ტემპერატურა აუცილებელია სწორი დეკარბოქსილირების
      პროცესისთვის დიაგრამაზე მითითებულ დროში დაახლოებით ერთი საათის

.      THCA  CBDA  ,  განმავლობაში თუ თქვენს ზეთს აქვს მხოლოდ და მჟავე ფორმა ეს არც
 ,       CB1  CB2 .ისე ეფექტურია რადგან მჟავები კარგად არ ერგება და რეცეპტორებს ასე
,  ,     ,     ,რომ იზრუნეთ რომ სწორად გააკეთოთ ეს რადგან რიკის ნათქვამი მართალია

      ,მხოლოდ საუკეთესოდ დამზადებულ ზეთს შეუძლია შეასრულოს სამუშაო
  .(…)როდესაც სიცოცხლე დამოკიდებულია

,        ,  დიახ შეხედეთ და ინტერპრეტაცია გაუკეთეთ ამ მეცნიერულ დიაგრამას რათა
,      ,  გაიგოთ რომ დეკარბოქსილაციის პროცესი მიმდინარეობს ყოველთვის როცა

     .  , ბრინჯის ქვაბში აცხელებთ კანაბინოიდების გამხსნელ სითხეს ასე რომ გრაფიკები
,      130   აჩვენებს რომ ძალიან დიდია ტემპერატურის გრადუს ცელსიუსამდე მიყვანა

     საკმარისად დიდი ხნის განმავლობაში მაქსიმალური დეკარბოქსილირების
.     ,    მისაღებად ყველა საკითხია ტემპერატურა და დრო რომ მიაღწიოთ საუკეთესო

.დონეებს

        თუ იყენებთ ციფრული ტემპერატურის საზომ ინსტრუმენტს და დადებთ მას
      ბრინჯის ქვაბში მთელი პროცესის განმავლობაში გამხსნელის აორთქლების

, ,     ,   მიზნით ხედავთ რომ მხოლოდ პროცესის გვიან ფაზაში როდესაც წყლის წვეთები
 .     100-110°C.  მოდის ბოლოს გაზქურის ტემპერატურა დაახლოებით მაგრამ ამ

       დიაპაზონში დრო ძირითადად არ არის საკმარისი დეკარბოქსილირების მთელი
.       პროცესისთვის ამის შემდეგ თქვენ გაათბეთ ზეთი გაცხელებულ ფირფიტაზე

    .      (პატარა ფოლადის ქვაბში უფრო დიდხანს ამდენი ხანი არ არის აქტივობა აღარ
 )    .  გაზის ბუშტები თქვენ გაცხელებთ და დაელოდებით აკონტროლეთ ტემპერატურა

    130     და უმჯობესია არ გადახვიდეთ გრადუს ცელსიუსზე მეტი დაახლოებით
  . ,   THC-    ნახევარი საათის განმავლობაში გახსოვდეთ რომ ს აქვს დუღილის წერტილი

157   C.,   ,  ,    ,  გრადუსი ასე რომ გთხოვთ ნუ გარისკავთ გადახურებით წინააღმდეგ
      ...შემთხვევაში თქვენი სასურველი კანაბინოიდები ორთქლდება და გაქრება

      ბირთვში არ არის მნიშვნელოვანი დეკარბოქსილირების მაქსიმალური ოდენობის
,          მიღება ამიტომ დიდი ხნის შემდეგ თქვენ მიიღებთ საკმარის ზეთს თქვენს

.  ONE    ,   .ორგანიზმში საინტერესოა გრამი დღეში ან მეტი რომელიც უნდა მიიღოთ რა
 ,    ,   ,   თქმა უნდა რამდენი ზეთი გჭირდებათ დამოკიდებულია იმაზე თუ რამდენი

delta9THC   - ,    .არის ზეთში ნიშნავს რამდენად ეფექტური იყო დეკარბოქსილაცია თუ
    ,    დაიცავთ რიკის რეკომენდაციას და დარწმუნდით რომ ზეთი საკმარისად დიდხანს
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 130  -   . , გაცხელეთ გრადუსამდე ყველაფერი კარგად იქნება დამოუკიდებელია რომელ
 “. გამხსნელს იყენებთ სტეფანე

გამხსნელები
„  ( )   ,    ,   გამხსნელზე ნაფტაზე დამაკიდეს მანამ სანამ არ გავარკვიე რომ ზოგიერთი

   (   )    “.ჩვეულებრივი მცენარეული ზეთი კანოლა ან რაფსი მსგავსი გზით იწარმოება
გრემი

„      ,   , , ნაფტა არის ნავთობის ეთერის სავაჭრო სახელი ამიტომ ეცადეთ მოძებნოთ რომ
      ,შინაური ცხოველების ეთერს აქვს მრავალი ინდუსტრიული დანიშნულება

  “. გამწმენდი საღებავების თინერებისთვის ალ

„ ,   THC   CBD  ...    H2O  გახსოვდეთ რომ და არაპოლარულია და ქლოროფილი და არის
...  ,      ...პოლარული ასე რომ საუკეთესო ზეთი მზადდება არაპოლარული გამხსნელით

 ...  .” ის სუფთაა ქლოროფილის გარეშე მაიკლ

”        ,  ჩემმა ქიმიკოსმა მეგობარმა გამიმარტივა მთელი ამბავი და ამიხსნა რატომ
    (     ): შეიძლება იყოს ნაფტა უკეთესი თუმცა ის ფიქრობს არა მნიშვნელოვნად ნაფტა

  ,       არის არაპოლარული გამხსნელი ამიტომ ის უფრო ადვილად და ეფექტურად
   (THC  CBD  გამოიყოფს არაპოლარულ მოლეკულებს და ძირითადად არაპოლარული

)    .მოლეკულებია და ტოვებს პოლარულ მოლეკულებს

  (    )    იზოპროპილის სპირტი და ამ საკითხში ეთერი არის სუსტი პოლარული
,       ,    გამხსნელი ამიტომ ის ძალიან კარგია ამ მიზნისთვის მაგრამ შესაძლოა ცოტათი

   -   JB  ,       ნაკლები ვიდრე ნაფტა რადგან ამბობს რომ მათ გამოსცადეს ორივე და ეს
  . : , ,  :   ,უფრო ძლიერი იყო რედაქტირება ოჰ დიახ კინაღამ დამავიწყდა მან ასევე თქვა

     (  )    ,  რომ არ არსებობს შიში ნაფტას ან იზოს დარჩენის საბოლოო პროდუქტში თუ
    (   ,    დაიცავთ რიკ სიმფსონის რეცეპტს ჩემმა მეგობარმა თქვა რომ არ გამოიყენოთ

 , ,     )    პლასტიკური ვედრო თუმცა მაგრამ მინის ან უჟანგავი ფოლადის და თუ არ ხართ
,   ,  JB   - დარწმუნებული უბრალოდ გააკეთეთ ის რასაც ყოველთვის ამბობს დაამატეთ

   ,    .  წყალი და შედგით ღუმელში რათა მთლიანად აორთქლდეს თუმცა ის
  ,   ,   იზოპროპილის სპირტს გამოიყენებდა რადგან დარწმუნებული ხართ რომ ეს არის

,   ...“ ის რაც უნდა იყოს სანდრა

-- , ,    ,   ,სანდრა მეთოდი რომელიც რიკმა აჩვენა მსოფლიოს არის ყველაზე ძირითადი
  .  ,   გაურთულებელი და ხელმისაწვდომი თითქმის უაზროა როდესაც ადამიანი

  T.  ,      ,   მიჰყვება ინსტრუქციებს მინა კარგია მაგრამ ტყდება და არ გინდა რომ ასე
,  .  ,    .99.9%  iso   ,მოხდეს არასდროს უჟანგავი კარგია რა თქმა უნდა მუშაობს კარგად
      ,   მაგრამ ჩვენ მაინც გამოვიყენებთ მსუბუქ ალიფატურ ნაფტას როდესაც ეს

.  .შესაძლებელია ან ეთერი ჯბ

„   ,      .მე ასევე გირჩევთ ყველაფერი რაც შეიძლება გაცივდეთ ამოღებამდე უმეტესობა
24-48      ,  ,საათის განმავლობაში საყინულეში აყენებს ალკოჰოლს კანაფს

,  ,     .  კონტეინერებს ყველაფერს რაც მოპოვებასთან არის დაკავშირებული ამ გზით
     .   თქვენ მიიღებთ ბევრად უფრო სუფთა პროდუქტს თქვენი მოსავლიანობა დაბალი
,    .     იქნება მაგრამ ამდენი არ დაგჭირდებათ ბოდიშს გიხდით ბეჭდვითი შეცდომის ან

 , MS     , lol. .” გამოტოვებული სიტყვებისთვის ცუდია და წამალი არ მაქვს დალოცე ჩაკ

-- ,    ,      , ჩაკ გაყინვა კარგი და კარგია მაგრამ არ არის აუცილებელი ამის გაკეთება როცა
      .მუშაობ ხარისხიან არაპოლარულ გამხსნელებთან და საწყის მასალასთან გარდა

,      ,    ამისა ჩვენ არ გვიყვარს ხელების გაციება ოთახის ტემპერატურა მშვენივრად
        გვეხმარება და არ შეგვექმნება ართრიტის პრობლემა კვირტის გაყინვის რამდენიმე

   .  ,      ,თვის ან წლის შემდეგ გარდა ამისა ხშირად ზეთი მზადდება ისეთ ადგილებში
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   .  ,  ,     ,სადაც არ არის საყინულეები ასე რომ დიახ შეგიძლიათ გაყინოთ თუ გინდათ
     .მაგრამ ჩვენ თვითონ არ გავაკეთებთ ამას

     ,   მე თვითონ არ მიყვარს გაყინული ბოსტნეული შეძლებისდაგვარად ვერიდები მის
,    ,        ჭამას ამიტომ ვერ ვხვდები რატომ უნდა გავაკეთო გამონაკლისი და გავყინო ის

,     .  ,   ბოსტნეული რომელიც ყველაზე მეტად მომწონს მაგრამ დიახ ეს შეიძლება
,       დაგეხმაროთ როდესაც თქვენ უნდა გამოიყენოთ ალკოჰოლი ზეთის

,  ,     .მოსაპოვებლად ასე რომ მე არ ვარ სრულიად წინააღმდეგი

,      ,    (უბრალოდ ჩვენ თვითონ არ ვიყენებთ ალკოჰოლს როგორც გამხსნელს ან
:        ),     უკეთესი ის არ არის ჩვენი პირველი არჩევანის გამხსნელი მე ვერ ვხედავ ერთ

,        მიზეზს თუ რატომ უნდა გადავიხადო სახელმწიფოს დამატებითი გადასახადი
,    (    ,  გამხსნელზე რომელიც მაინც აორთქლდება თუ არ იყენებთ კატორღს რასაც ჩვენ

 ).      გავაკეთებდით შეძლებისდაგვარად მე შემიძლია ვიყიდო ლიტრი მსუბუქი ნაფტა
 3-4  ,   99%-    დაახლოებით დოლარად ლიტრი იანი ალკოჰოლი გაცილებით ძვირი

          დაჯდება და ნაკლებ ზეთს გამოიმუშავებს და ეს ზეთი სავარაუდოდ არ იქნება
 ,       99,9% . .ისეთივე კარგი როგორც მსუბუქი ნაფთით წარმოებული ზეთები ან იზო

,   ,    ?  მაშ სად არის ალკოჰოლის როგორც გამხსნელის გამოყენების უპირატესობა მე ვერ
    ,      ვხედავ ვერც ერთ რაციონალურ მიზეზს თუ რატომ უნდა მიენიჭოს ალკოჰოლი

      ,  უპირატესობას სუფთა დაბალ დუღილის მსუბუქ ალიფატურ ნაფტას როდესაც
,       ,   გავითვალისწინებთ რომ ზეთში არ არის გამხსნელის ნარჩენი რაზეც უნდა

   .     ინერვიულოთ ზეთის სწორად წარმოებისას როდესაც ის სწორად არ არის
,        .  წარმოებული ზეთში არის ან შეიძლება იყოს გამხსნელის ნარჩენები ოღონდ ნუ

 ,     ,  დაგვაბრალებთ ზეთებს რომლებიც არასწორად იყო წარმოებული ჩვენ
      ნამდვილად ვერ აგვიგებთ პასუხისმგებლობას სხვების მიერ მოწოდებული

  .   .ზეთების ხარისხის ნაკლებობაზე ეს ისეთივე მარტივია ჯბ

„RSO,    ,      ,როდესაც სწორად მზადდება ვერ დაიკავებს გამხსნელის დიდ ნაწილს
 . ,   RSO     ,  რომელსაც იყენებთ ასევე რადგან კურნავს კიბოს და ყველაფერს რასაც

/ ,  .      ,ჭამთ სუნთქავთ იწვევს კიბოს მე არ ვიქნები შეშფოთებული ზედმეტი ნარჩენებით
 .RSO-      თუ საერთოდ ს თავის მხრივ შეუძლია დააფიქსიროს აღნიშნული

/ ,      .უჯრედები დნმ რომლებიც შესაძლოა შეიცვალოს პირველადი მიღებისას თუ
    ,     THCგამხსნელს შეეძლო რაიმე ზიანის მიყენება ზეთში არსებული ფაქტობრივი

     . გამოასწორებს გამხსნელის ნარჩენების მიერ მიყენებულ ზიანს ამანდა

--   . ,      ppmამანდამ სწორად გაიგო მათ ვინც იძულებით შეპყრობილნი არიან რამდენიმე
  ,     ,  გამხსნელის ნარჩენების შესახებ რომელიც შეიძლება დარჩეს ზეთში უნდა

   .    .   უბრალოდ მტვერსასრუტით გაწმინდონ ზეთი სულაც არ არის რთული ვინც ამას არ
,     .აკეთებს მაინც არ უნდა იდარდოს ბევრი

 ,      0.1% (    მაშინაც კი თუ ზეთში იყო გამხსნელის ნარჩენების რაც მაინც ძალიან ბევრი
,     ppm,  ,   იქნება ჩვეულებრივ არის რამდენიმე ასეული შესაძლოა როდესაც ზეთი

      სათანადოდ იწარმოება სუფთა მსუბუქი ნაფტას გამოყენებით დუღილის
  80-100°C),   0.06     60   ,წერტილით დაახლოებით იქნება გ ნარჩენი ზეთის გ დოზაში

 .     .რომელიც შეჭამეს ორი ან სამი თვის განმავლობაში

    ,    ,    მე პირადად დიდად არ მაინტერესებს რა თქმა უნდა ის საკვების ლიმიტებზე
     ,   ბევრად დაბალია და გამხსნელის ნარჩენების რაოდენობაზე რომელიც თქვენ უკვე

 .  ,     მიირთვით საკვებში როგორ ფიქრობთ რითი იწარმოება ყველაზე მეტად
 ? ,     ,მცენარეული ზეთები გამხსნელებთან იგივე ან მსგავსი ნახშირწყალბადებით

  .რომლებსაც ვიყენებთ გამხსნელად

    -     ნება მომეცით უბრალოდ გკითხოთ მართლა ყოველთვის იბანთ ხელებს მანქანაში
 ?  ,      ბენზინის ჩასმისას თუ ასეა განაგრძეთ ფიქრი სათანადოდ წარმოებულ ზეთში
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   .  ,     ,შესაძლო გამხსნელის ნარჩენების შესახებ თუ არა ან თუ გახსოვთ ერთხელ მაინც
   ,  ,     ,როცა ისინი არ გაგირეცხავთ გთხოვთ სხვა რამე მოძებნოთ გასაკეთებელი

     .მართლაც ბევრი სხვა სერიოზული საკითხია საფიქრალი

    ,    ,  გაცილებით მეტი შხამია თითოეულ აბში რომელსაც თქვენ მიირთმევთ ეს
.     -  ,   ?უდავოა და რაც შეეხება ნავთობპროდუქტებს მაგალითად ვიტამინებს იღებთ
,      ?იცოდით რომ მათი უმეტესობა დამზადებულია ნავთობის წარმოებულებისგან

  ,       ,და თუ გგონიათ რომ არასოდეს ჩაისვამთ პირში ნავთობისგან დამზადებულ რამეს
  -    ?    მაშინ გკითხავთ კონკრეტულად რით იხეხავთ კბილებს ხის ნაჭერით თუ კბილის

?        ჯაგრისით და რაც შეეხება სტომატოლოგიური მოვლის სხვა ნივთებს და
,     აქსესუარებს რომლებიც დამზადებულია ნავთობზე დაფუძნებული

?       ?პლასტმასისგან არ იყენებთ ან არ გამოგიყენებიათ რომელიმე მათგანი თუ
  ,       ,   აკეთებთ ან გაქვთ მაშინ კიდევ სხვა რამ არის გასაკეთებელი ვიდრე სწორად

 RSO-    .წარმოებულ ში გამხსნელის ნარჩენების ფიქრი ჯბ

”     …    ,ძალიან მარტივი ახსნა დაუსრულებელ კითხვაზე მე პირადად გამოვიყენე ნაფტა
,      ...    ...იზო ალკოჰოლი და ბუტანი ზეთის დასამზადებლად და ბევრად საუკეთესო

  ... ...      ...ყველაზე სუფთა უძლიერესი და საუკეთესო გემოს ზეთი იყო ნაფთისგან არ
,     …     ,   მესმის რა არ მოსწონთ ხალხს საწვავი საერთოდ არ რჩება როცა სწორად

...  ,  ,    ...  კეთდება და ნაფტა როგორც ჩანს უფრო მეტად აშორებს მცენარეებს ამას ბევრად
  ...    ...( )...“ უფრო სწრაფად აკეთებს ასე უფრო სუფთა ზეთი ოქრო პეტრე

”     .    ,   ეს ხალხი ჩემს ვებსაიტზე მოვიდა ერინის ჯგუფს სძულს მიწა რომელზეც რიკი
.    ,   .     , დადის და ბანდას ატეხენ ყველას ვინც რიკს ახსენებს ჩემთვის ეს არ არის ის რასაც

  .მკურნალები უნდა დგანან

      .   მთელი ნაფტა ჩემთვის არის საბაბი რიკის დასასჯელად რადგან საბოლოოდ ყველამ
,        .  იცის რომ კანაფის ზეთი უარყოფს ნაფტაში არსებულ ტოქსინებს რიკი მხარს

 ,       .უჭერს ნაფტას რადგან ადამიანების უმეტესობისთვის მისი პოვნა მარტივია რიკი
 ,       -   აშკარად აცხადებს რომ მისი უპირატესობა არის ეთერი და მოსწონს

.     -    -   -დისტილატორი ნაფტა აწარმოებს ძლიერ ზეთს ეს არის მთავარი ძლიერ ზეთს
  .    რასაც უარმყოფელები ტოვებენ მარცვლეულის ალკოჰოლი არ გამოიმუშავებს
  -  ,   ,  .     -ძლიერ ზეთს და მათ ვინც რიკს აყრის ეს იციან ნაფტა ხალხის დაბნევის საბაბია

 ,    ,     .    ასე რომ მათ შეუძლიათ თქვან რომ მათი ზეთი უკეთესია სად იყვნენ ეს ხალხი
 -   ? რიკამდე სად იყავი გთხოვ ტომ

„    ,    30 °C-  90 °C-   მსუბუქი ნაფტა არის ფრაქცია რომელიც დუღს დან მდე და შედგება
 5–6  .    90 °C-  200 °C-მოლეკულებისგან ნახშირბადის ატომით მძიმე ნაფტა დუღს დან

   6-12   .  მდე და შედგება ნახშირბადის მოლეკულებისგან ნაფტა ძირითადად
      გამოიყენება როგორც ნედლეული მაღალი ოქტანის ბენზინის წარმოებისთვის

(    ).   კატალიზური რეფორმირების პროცესის მეშვეობით იგი ასევე გამოიყენება
  ,   ,  ბიტუმის სამთო მრეწველობაში როგორც გამხსნელად ნავთობქიმიურ

      ინდუსტრიაში ორთქლის კრეკერებში ოლეფინების წარმოებისთვის და ქიმიურ
  ( ) .  მრეწველობაში გამხსნელების გაწმენდის გამოყენებისთვის მასში დამზადებული

   ,    ჩვეულებრივი პროდუქტებია მსუბუქი სითხე საწვავი ბანაკის ღუმელებისთვის და
  .რამდენიმე გამწმენდი გამხსნელი

„ ,  ,   ...  ,  გამხსნელები ნაფტა ნავთობის დისტილატი ჟღერს ტოქსიკური როგორც
   .    მეთოჯინის ლაბორატორია ან რამე გთხოვთ შეიმუშაოთ წყლით დამუშავების

. ?" მეთოდი Შესაძლებელია ქრისტიან

--      ,      თქვენ არ გამოიმუშავებთ იგივე ნივთიერებას რასაც ჩვენ ვაკეთებთ და ამას
   ,   .ბევრი ზედმეტი სამუშაო დასჭირდება საგრძნობლად უარესი შედეგით ჯბ

"   . ,    .   Ეს ძალიან ცუდია ვისურვებდი რომ ყოფილიყო გზა გამხსნელები და მათი
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   “.ნარჩენები ტოქსიკური და საშიშია ქრისტიან

--    ,    ,    არ არის ნარჩენები რომლებზეც უნდა ინერვიულოთ როცა ზეთი სწორად
.     ?  ,იწარმოება გულწრფელად მიიღებდით ამას როგორც ფაქტს როგორ ფიქრობთ

     ?რითი იწარმოება ყველაზე მეტად მცენარეული ზეთები ჯბ

„   CnH2n+2   .    5  /  6ნაფტას აქვს ქიმიური ფორმულა მსუბუქ ნაფტას აქვს და ან
 ,    C5H12  C6H14,    ნახშირბადის ატომები რაც მცირდება და ასევე ცნობილი როგორც

  .  ,    ,   ,   პენტანი და ჰექსანი ასე რომ რასაც თქვენ ეძებთ არის ნაფტა რომელიც არის
   . პენტანისა და ჰექსანის ნაზავი ვაუტერი

„      .  უბრალოდ მინდოდა გამომექვეყნებინა რაღაც გამხსნელების შესახებ მივედი ჩემს
,        ,  მეგობართან რომელსაც აქვს რამდენიმე დოქტორი და მაგისტრი ქიმიაში და

,        ვკითხე რა შემეძლო გამეკეთებინა ზეთიდან ნაფტას მთლიანად ამოღების
.  : ”  5       , მიზნით მან თქვა აიღეთ მლ იზოპროპილის სპირტი და აურიეთ მას შემდეგ რაც

  .    საბოლოოდ შეწყვეტს ბუშტუკებს აორთქლდება და თან წაიღებს
.      .  ნაფტას ტოქსიკური გამხსნელი შემდეგ ხდება არატოქსიკური გამხსნელი ეს არ

   ,  ,      არის ჩემი ნამდვილი სახელი სირცხვილია რომ ვერ გამოვიყენებ ჩემს რეალურ
      “. ანგარიშს სამსახურიდან გათავისუფლების ან ექთანად დასაქმების შიშით ბობი

„    ,  „  “  „დიდი ბრიტანეთში ნაფტას საპოვნელად მოძებნეთ პანელის წაშლა ან პანელის
 “.   ,     სწრაფი წაშლა ეს არის პროდუქტი რომელიც გამოიყენება მანქანის ძარის

,     .   შეკეთებაში ლითონის გასაწმენდად და ნარჩენების გარეშე სირთულე არის ზუსტი
   ,    ინგრედიენტების დეტალური ჩამონათვალის პოვნა რადგან ისინი შეიძლება
.99,9%     . განსხვავდებოდეს იზოპროპანოლი უნდა იყოს ადვილად მოსაპოვებელი ემ

„     VM&P Naphtha-     ჩვენ მივყვეთ თქვენს პროცესს ს გამოყენებით და ყველაფერი გეგმის
 ,      ,  მიხედვით წარიმართა გარდა პირველი რამდენიმე შპრიცის გაყვანისა რომელიც

   ,  .     ოდნავ მეტი სითხე გამოვიდა ვიდრე ველოდით ორიოდე წვეთი წყალი დავამატე და
     .   /  ისევ ვცადე და როგორც ჩანს კარგია ჩემი ერთადერთი საზრუნავი კითხვა არის
.     .      ?გემო ჯერ კიდევ გამხსნელის გემო აქვს კარგია თუ კიდევ რამე უნდა გავაკეთო ამის

     12   .   ,მიმღებს ზეთის ყოველ მიღებისას დაახლოებით საათი სძინავს ეს ასეა მანამ
    ?   სანამ ის არ გამოიმუშავებს ტოლერანტობას ნებისმიერი დახმარება ძალიან

. ” დასაფასებელია პამელა

--   ,  VM&P      (   MSDSროგორც ჩანს არ არის კარგი გამხსნელი თუმცა ზოგიერთ
 ,       ,    ფურცელში ნათქვამია რომ ეს უნდა იყოს იგივე ნივთიერება რაც ჩვენ გვინდა

).  ,         ,გამოვიყენოთ როგორც ჩანს მძიმე ნაფტაა და თითქოს ბოლომდე არ დუღს და
 ,   .როგორც ჩანს დამატებით მოვლას საჭიროებს

        130° მე დავამატებდი ცოტა წყალს და შევდებდი ელექტრო ღუმელში ცელსიუსზე
 ,  ,      ,რამდენიმე საათით შესაძლოა ღამით ან სანამ გამხსნელი მთლიანად არ გაქრება

 ,       .  ზოგი ამბობს რომ გამხსნელის ნარჩენების ამოღებას ოთხი დღე სჭირდება არ უნდა
  ,         იყოს გამხსნელი გემო თუ ზეთი სათანადოდ არის წარმოებული და ზეთი არ უნდა
 ,      . ,   იყოს გაჟღენთილი ის უფრო ცხიმს უნდა ჰგავდეს დარწმუნდით რომ ზეთი

  ,    ნამდვილად გაფილტრულია სწორად რადგან გამხსნელის ნარჩენები მიდრეკილია
 .მცენარეულ მასალებზე

     ,   უბრალოდ გააკეთეთ თითის ტესტი იმ გამხსნელით რომლის გამოყენებაც
.     ,     30 გსურთ ჩაყარეთ თითი მასში და ნახეთ მთლიანად აორთქლდება თუ არა წამში

  .    ,    , ან უფრო სწრაფად რაც უფრო სწრაფად აორთქლდება არ დატოვებს ფილმს მით
.უკეთესი

       (   თუ ვერ მიიღებთ სუფთა მსუბუქ ალიფატურ ნაფტას ევროპაში მას ბენზინსაც
,   CAS   64742-49-0,    უწოდებენ მოითხოვეთ ნომერი ის იყიდება სხვადასხვა

,    ,   .   სახელებით არა მანქანებში საწვავად არამედ გამხსნელად ან საღებავის
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),    99%     99.9%  გამათხელებელი მე მივიღებდი ან კიდევ უკეთესი იზოპროპილის
 --  ,     .სპირტს როგორც ჩანს შესაძლებელია მსოფლიოს ნებისმიერ წერტილში პოვნა

       (  ,ამ დროისთვის ჩვენ უპირატესობას ანიჭებთ მსუბუქ ალიფატურ დაბალ დუღილს
)  ,        ,ჰიდროგენიზებულ ნაფტას რადგან ის აწარმოებს უკეთეს და ძლიერ ზეთებს

   ,   .  ვიდრე სხვა გამხსნელების უმეტესობა რომლებიც ამჟამად გამოიყენება რაც უფრო
     ,   ნაკლებია მცენარეული მასალა და ქლოროფილი ზეთში მით უკეთესად მოქმედებს

 ,      .    ,როგორც წამალი მით უკეთესი გემოთი და უფრო ძლიერია მთელი ხრიკი არის ის
     .    თუ რამდენად ძლიერი და დამამშვიდებელია ზეთი რაც უფრო ძლიერი და

  .დამამშვიდებელია მით უკეთესი ჯბ

„   -    Tractor Supply-   Home Depot- ,  Lowes-სწორი ნაფტა აშშ ში არ იყიდებაარა ში ან ში ან ში
   .     .  ან თუნდაც შერვინ უილიამსში თუმცა ის მაინც იყიდება კანადაში მე მყავს

,     100°F-    ,  მეგობარი რომელიც გამოხდის მას მდე და ინახავს გამხსნელს რომელიც
  “. გამოდის ზეთის დასამზადებლად სტივ

„     ,      ,თუ თქვენ ცხოვრობთ შეერთებულ შტატებში მაშინ ვერ მიიღებთ სწორ ნაფტას
 ,    - ,      ყველა ნაფტას რომელიც დამზადებულია აშშ ში არ შეიძლება იყოს ნდობა ამ
     .ტიპის გამხსნელების ინგრედიენტებზე თავისუფალი რეგულირების გამო თქვენ

    - ,   VM&P  ვერასდროს მიიღებთ სუფთა ნაფტას აშშ ში თუნდაც შეიძლება სრულიად
         ,შეუსაბამო იყოს ერთი ბოთლიდან მეორემდე და არც კი იყოს რეკლამირებული

 .        როგორც სუფთა კანადაში ამზადებენ სუფთა ნაფტას და ეს არის საუკეთესო
  ISO    ,  გამხსნელი გამოსაყენებლად ან მარცვლეულის ალკოჰოლთან შედარებით არ

      ,    დაუშვათ დიდი შეცდომა და არ დაკარგოთ მედიკამენტები ან კიდევ უფრო უარესი
       დაავადდეთ საკუთარი თავი ან ვინმე სხვა არასწორი გამხსნელის
. ,  ,    - ,  გამოყენებით გაფრთხილდით ნაფტა რომელიც ხელმისაწვდომია აშშ ში ისეთ

  ,    ,  ,ზეთსაც კი გამოიმუშავებს რომელიც სრულიად ისე გამოიყურება როგორც უნდა
    “. მაგრამ მაინც შეიძლება ძალიან დაავადდეთ დევნა

--   ,     ,   ,    ის ფაქტი რომ სუფთა ალიფატური ნაფტა როგორც ჩანს ყველგან არ იყიდება
- ,   ,      CAS  64742-49-0  აშშ ში არ ნიშნავს რომ სუფთა ალიფატური ნაფტა ნომრით და

   60-80°C      .  დუღილის წერტილი დაახლოებით არ არსებობს ან რომ არსებობს არ
  ,     ,  გამოიმუშავებს უკეთეს ზეთს ვიდრე სხვა გამხსნელების უმეტესობა სათანადო

.        ,  99% გამოყენებისას თუ თქვენ არ შეგიძლიათ მიიღოთ სუფთა მსუბუქი ნაფტა ან
  99.9%      .კიდევ უკეთესი იზოპროპილის სპირტი იქნება ჩვენი მეორე არჩევანი

     -      მაგრამ მაინც არ ვიტყოდი უარს მსუბუქ ნაფტას ან მსგავს გამხსნელებს იყენებენ
  ,    მცენარეებიდან ზეთების მოსაპოვებლად ამიტომ მცენარეული ზეთის

     .   მწარმოებლებს შევამოწმებდი და ვნახავდი რას იყენებენ სადაც მე ვცხოვრობ
,        ევროპაში გამხსნელის ყიდვა შემიძლია პრაქტიკულად ყველა ტექნიკის ან

 ,    -    საღებავების მაღაზიაში ეს არის ერთ ერთი ყველაზე გავრცელებული ტექნიკური
,    ,     სითხე რომელიც მახსოვს ბავშვობიდან ვიყენებდით მას ველოსიპედის ჯაჭვების

  . .      .   .გასაწმენდად და ა შ და პრაქტიკულად ყველას ჰქონდა ბოთლი მას სახლში ასე
,        რომ მთელი ეს დაუსრულებელი დებატები გამხსნელების შესახებ ცოტა

 .     ,   სასაცილოდ მეჩვენება როდესაც იყენებთ სწორ მსუბუქ ნაფტას არ არის
 ,    ,    ppm,გამხსნელის ნარჩენები რაც შეიძლება შეშფოთდეს შესაძლოა რამდენიმე

     ,    ისევე როგორც უმეტეს იაფ მცენარეულ ზეთებში რომლებიც ხშირად მზადდება
  ,   .თითქმის იგივე გამხსნელით რასაც ჩვენ გირჩევთ ჯბ

„   .    9x13   ბრინჯის გაზქურები საზიზღარია ელექტრო ცხაური და პირექსის საცხობი
  .     ჭურჭელი უკეთესად მუშაობს ზეთის მოსავალი ბევრად უფრო ადვილია

    .     პირექსიდან და არ არის ტეფლონი ტემპერატურის მოდულაცია ასევე ბევრად უფრო
.      JB.   კონტროლირებადია შენ ღრმად ხარ შენს ეგოში თქვენ გადააწყდებით თქვენზე

 .  .    ,  ჭკვიან ადამიანებს უბრალოდ ასეა ისწავლეთ მათგან იმის ნაცვლად რომ
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    .   JB   დაბლოკოთ მათი ცოდნა თქვენი გონებიდან ყველას აქვს თავსატეხის პატარა
. ნაწილი ჯოდი

-- ,    ,  ,   ,     ჯოდი რა თქმა უნდა პირექსი მშვენიერია მით უმეტეს სანამ არ გატყდება და
   .   ,     მთელ ზეთს არ დაკარგავ თქვენ უნდა გესმოდეთ რომ ეს არის აუცილებელი

,     ,   ინსტრუქციები რომლებიც განკუთვნილია მთელ მსოფლიოში რაც შეიძლება
 .    ,    ნაკლები აღჭურვილობით ბევრს არ აქვს საშუალება ან თუნდაც პოულობს ბრინჯის

  ,    ,   .გაზქურის ზოგიერთ ქვეყანაში ეს არც ისე მარტივია როგორც ყველას ჰგონია

  ,         რა თქმა უნდა ჩვენ შეგვიძლია გაჩვენოთ ზეთის წარმოების ძალიან რთული და
 ,     ,    ძვირადღირებული გზა მაგრამ თქვენ მოგიწევთ დამპირდეთ რომ აქ ყოველდღე

      იჯდებით ერთი წლის განმავლობაში და პასუხობდით მასზე
.         შეკითხვებს ადამიანების უმეტესობას ჯერ არ დაეუფლა ბრინჯის გაზქურას და მათ

    ,    სურთ იმუშაონ სხვა სახის მოპოვებასთან ძირითადად მათი რწმენის საფუძველზე
  ,   " "     .ან იმის გამო რომ ისინი თვლიან რომ რაღაც სხვანაირად უნდა გაკეთდეს

RSO   ,      .  იწარმოება ამ გზით ის გამოცდილია ადამიანებზე და მუშაობს რაც შეეხება
 ,  ,     ,   ,  სხვა მეთოდებს ვფიქრობ რომ წლების განმავლობაში ვცადეთ არ გგონიათ რომ

.    ,       არა მაგრამ მხოლოდ ის ვიცი რომ სხვა მეთოდი არ გამომიცდია ამდენ ადამიანზე
 .  ,    ,   ,ასეთი წარმატებით და გახსოვდეთ რომ ჩვენ ვიწყებთ იქ სადაც სხვები გაჩერდნენ

     ,   ჩვენს ტერმინალის პაციენტებს სჭირდებათ საუკეთესო ზეთი რაც მათ შეუძლიათ
 -    RSO.   .მიიღონ და ეს არის Მოგწონს თუ არა ჯბ

„     ,   , მსუბუქი ალიფატური ნაფტა მშვენივრად მუშაობდა მშვენიერი გემო ჰქონდა ჩემს
   .    ,  ზეთში არ დარჩა გამხსნელი თუ რიკის მითითებებს მიჰყვებით არანაირი

  .” პრობლემა არ გექნებათ რიკი

„   2   -   .   არსებობს ნაფთას ძირითადი კატეგორია მსუბუქი და მძიმე მსუბუქი ნაფტა არ
 ,     (  ).  ,შეიცავს ბენზოლს რასაც გულისხმობდა რაინა არა ჰექსანი მიუხედავად იმისა

      ,     რომ მე არ გირჩევთ თუნდაც მსუბუქ ნაფტას თუ კანაფის ექსტრაქტი არ შეიძლება
    ,   შემოწმდეს ნაფტას ნარჩენებზე წარმოქმნის შემდეგ მისი გამოყენება

,    ,    შესაძლებელია თუ ეს ყველაფერია რაც შეგიძლიათ მიიღოთ
.  ,    გამხსნელისთვის მთავარია დარწმუნდეთ რომ მოხარშეთ ექსტრაქტისქელ ცხიმიან
 --       .მდგომარეობაში ამ დროს ნაფტას უმეტესობა უნდა გაქრეს დისტილაციის
    ,   აღჭურვილობის გამოყენებით არის ყველაზე სუფთა გამხსნელი ზეთის

 ,      დამზადების გზა მაგრამ საშუალო ადამიანების უმეტესობის შესაძლებლობებს
.   . ” აღემატება იმედია ეს ეხმარება მარკო

„ ,     . :  „  ,  რაინა შენთან კამათს არ ვაპირებ ვიკიპედიიდან ნავთობის ეთერი ბენზინის
 ,         სინონიმის მიუხედავად არ უნდა აგვერიოს ბენზოლთან ან ბენზინთან და არც
 ,        ბენზინთან აგვერიოს თუმცა ბევრი ენა ამას ბენზინისგან წარმოშობილ სახელს

,  .  „ “  ( ),“  benzene“  ( )   „benzina“უწოდებს მაგ ბენზინი გერმანული ჰოლანდიური ან
( ).    ,  .,  ,   იტალიური ნავთობის ეთერი არის ალკანების მაგ პენტანის ჰექსანის და

 ,    ,  ,ჰეპტანის ნაზავი ხოლო ბენზოლი არის ციკლური არომატული ნახშირწყალბადი
C6H6. ,        ანალოგიურად ნავთობის ეთერი არ უნდა აგვერიოს ორგანული ნაერთების

,    ,    RO-R'  კლასში რომელსაც ეწოდება ეთერები რომლებიც შეიცავს ფუნქციურ
.     --   ჯგუფს ჩემი გამოცდილება არის მიკრობიოლოგია სადაც ვსწავლობდი ორგანულ
,   /    ...   , ქიმიას ზოგიერთ ბიოქიმიას ზოგიერთ არაორგანულ ქიმიას რა თქმა უნდა ეს

  ,    .      -ყველაფერი არ ვიცი მაგრამ ცოტა ვიცი მსუბუქი ნაფტა არ შეიცავს ბენზოლს
.    .   ,პერიოდს შენს კომენტარს იგნორირებას მოვახდენ ყველასთვის საუკეთესო იქნება

      “. თუ არ გააკეთებთ პრეტენზიებს სამეცნიერო მონაცემების მიღმა მარკო

” ,      Poison!THC  არასწორი ნარჩენი გამხსნელები ყველაზე ხშირად არის ვერ ასწორებს
  .     ,გულის უკმარისობას შხამისგან უმსხვილესი ფარმაცევტული კომპანიები არიან ის

      ,   ვინც უნდა აწარმოოს ეს პროდუქტი ან ადამიანები რომლებმაც გაიარეს
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       .სერტიფიცირების კურსი უსაფრთხოების შესახებ და არა კანაფის ენთუზიასტები
დერეკ

--     ,      .თავისუფლად შეუძლიათ ზეთის დამზადება მე ამის პრობლემა არ მაქვს არ
  ,     ,   არსებობს გამხსნელის ნარჩენები რაზეც თქვენ უნდა ინერვიულოთ თუ ზეთი

 .სწორად იწარმოება ჯბ

„ . .,   ,       ჯ ბ შენ წმინდანი ხარ რომ ყოველდღიურად იტანს ასობით უცნაურ საჩივარსა და
. ,        კითხვას უბრალოდ მინდა მადლობა გადაგიხადოთ აქ ყოფნისთვის და აქტიური

  ,    მხარდაჭერისთვის პროპაგანდის წინააღმდეგ რომელიც ცდილობს ძირი
  .  ,  !” გამოუთხაროს ამ საქმეს სირცხვილი მათ კარგი თქვენ მერილინ

„    ?     რას ისურვებდი აჩუქო მამაშენს საუკეთესო საუკეთესოთა შორის თუ რაღაც
,       ?   მსგავსი მაგრამ უბრალოდ არ აქვს სწორი ეფექტი როდესაც თქვენ ამზადებთ
   ,    წამალს რიკის ინსტრუქციის მიხედვით მკურნალობის დროს წარუმატებლობის

  .    "   "შანსი ძალიან დაბალია როდესაც ზეთს ამზადებთ ექსპერტებისა და მეცნიერების
 ,     .  ინსტრუქციის მიხედვით თქვენ აწარმოებთ სხვა პროდუქტს და ჩვენი

 ,       ,გამოცდილებიდან გამომდინარე შესაძლოა ის არ ასრულებდეს სამუშაოს ისე
  .როგორც ჩვენ გირჩევთ

,  ,        ?  მაშ გინდა გავჩუმდე და მივცე მათ დაბალი ხარისხის ნაგავი ან გირჩევნიათ
/        ,   ჩემგან ჩვენგან ისწავლოთ და იცოდეთ როგორ გააკეთოთ ეს სწორად რათა იგივე

 ,    ?” შედეგები გქონდეთ რაზეც ჩვენი პაციენტები საუბრობენ ჯბ

„  JB.       ,ვეთანხმები ზოგჯერ თქვენ უნდა ახვიდეთ იმავე ინტელექტუალურ დონეზე
     ,   ,  როგორც მათ და გამოიყენოთ იგივე ტაქტიკა როგორც ადამიანები რომელთა

 .     .   მიღწევასაც ცდილობთ იქნება ეს კამათი თუ დრამა ზოგიერთი ადამიანი პასუხობს
   .   .   მხოლოდ დრამასა და კამათს სევდიანი როგორიც არის ადამიანების უმეტესობა ჯერ

   . ” კიდევ უმწიფარია ამ გზით მიცი

”   99%   ,    ,    მე ვიყენებ იზოპროპილის სპირტს ეს არის ის რაც ჩემთვის ყველაზე
  .      , 100%ადვილად ხელმისაწვდომი იყო მე ვიყენებ ჩემი მოსავლის კვირტების კრემს

    ,     ორგანულად გაზრდილი და პესტიციდების გარეშე კარგად მოვლილი და ძვლის
 .     .  მშრალ მდგომარეობაში მეაურიეთ იგი მრავალ ინდიკას შტამებთან მე ვუმკურნალე

  ,    -4     პაციენტს ჰოჯკინის ლიმფომით ის იყო მე სტადიაზე და ზეთის მითითების
 6     !!    მიღებიდან თვეში ის ახლა კიბოსგან თავისუფალია გმადლობთ რიკ სიმპსონს იმ

,   ,     მსხვერპლისთვის რომელიც გაიღეთ რომ ეს ინფორმაცია ყველასთვის
 !    -4    ხელმისაწვდომი ყოფილიყო სულ ახლახან მომმართა მე სტადიის კიბოს სხვა

 ,     -  ,  პაციენტმა დახმარებისთვის მას აქვს სიმსივნე ერთ ერთ თირკმელზე რომელიც
.     უოპერაციოა ლოცვა ზედიზედ ორი დადასტურებული განკურნების

.      . .,   მისაღებად ღმერთმა დაგლოცოთ რიკ სიმპსონი და ჯ ბ განაგრძეთ სიტყვის
        გავრცელება და ხალხის განათლება ამ შესანიშნავი სამკურნალო კანაფის ზეთის

“. Grow Goddessშესახებ

--      .  ,  რამდენიმე ჯიშის შერევა ყოველთვის კარგი იდეაა უბრალოდ შეხედეთ თქვენ არ
,      ,  , იცით კონკრეტულად რისთვის არის კარგი კონკრეტული ჯიში ასე რომ როდესაც

  ,     .  რამდენიმე შტამს ურევთ ბევრად უკეთეს საბანს მიიღებთეფექტი პლიუს ასეთი
    -   " "  ზეთები წაგიყვანთ ბევრად მაღლა ვინც ქოთანს რეკრეაციულად ეწევა მიხვდება
 . ,      რაზეც ვსაუბრობ წარმოიდგინეთ რომ მეგობრებთან ერთად იჯექით და

    .  თითოეულმა მათგანმა წარმოადგინოს საუკეთესო კვირტი რამდენიმე საათში
  .    ,    ბევრს ვერ გააკეთებ და ეს არის ეფექტი რომელიც გჭირდებათ საუკეთესო

,     ,    შედეგისთვის ასე რომ კიდევ ერთხელ შტამების შერევა გზაა
.    , GrowGoddess,  გასავლელი საუკეთესო სურვილებით და გმადლობთ მე ყოველთვის

    ,    ბედნიერი ვარ იმ ადამიანების შესახებ რომლებიც უბრალოდ მიჰყვებიან
   ,   .მითითებებს და იღებენ შედეგებს რაზეც ჩვენ ვსაუბრობთ ჯბ
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”       .მე ვიყენებ იზოპროპილის სპირტს ნულოგრამ ფარენჰეიტის ტემპერატურაზე
       მხოლოდ უჟანგავი ფოლადის კონტეინერებში და ამოსაღებად ეკრანზე დაყენებულ

.          საყელოში შემდეგ ვფილტრავ ყავის სამ დიდ ფილტრს მეორე ტაფაზე ეკრანზე
 .      .  დატანილ საყელოში საბოლოო შედეგები მხოლოდ ტრიქომებია ფილტრში ეს

  ,     C-  . რეცეპტი არის ის რაც მე მივიღე ჰეპ ის დასამარცხებლად მაიკლ

„  JB,      , , გამარჯობა მე მაქვს ბრინჯის ელექტრო გაზქურის პრობლემა ყველაფერი რაც
, 100ºC-  ,        ვნახე მდე იკლებს მე გადავხედე ბაზარზე არსებულ ყველა ბრენდს და მათ
 ,   ,    აქვთ თერმოსტატი რომელიც ითიშება როდესაც შინაარსი ტემპერატურას

.  ?" მიაღწევს Რას მირჩევთ კრისტინა

--  ,    ?   კრისტინა კონკრეტულად რა პრობლემაა ზეთი ყოველთვის შეგიძლიათ
    130°C-  (266°F)    მოათავსოთ ელექტრო ღუმელში დაყენებულ ზე და დატოვოთ იქ

      .დაახლოებით ერთი საათით და ამ გზით დეკარბოქსილირდეთ ჯბ

„   100°C-  ,     !როდესაც ტემპერატურა ს მიაღწევს ბრინჯის ელექტრო გაზქურა ითიშება
   110°C- “. გამხსნელი არ აღწევს ზე კრისტინა

-       ,    ,გამხსნელი ნამდვილად ვერ აღწევს ამ ტემპერატურას რადგან ის ადუღდება
.    ,    ვფიქრობ გააგრძელეთ გამხსნელის ადუღება მანამ სანამ გაზქურა არ გამოირთვება

 (      ).  პირველად ბოლო პარტიას დაამატეთ რამდენიმე წვეთი წყალი შემდეგ გააცივეთ
  .   .და ისევ ჩართეთ სულ ამას ვაკეთებთ ჯბ

„   ,    ?     უბრუნდება და ადუღდება სანამ არ დაბრუნდება მერე ითიშება და ზეთი უკვე
?” მზადაა კრისტინა

--    ,  ,     ,  ჩართეთ ბრინჯის გაზქურა ადუღეთ სანამ პირველად არ გაჩერდება შემდეგ
   ,    ,    დაელოდეთ ხუთი წუთის განმავლობაში სანამ არ გაცივდება კვლავ ჩართეთ და
  .      დაელოდეთ მეორედ გამორთვას შემდეგ ჩაასხით ზეთი უჟანგავი ფოლადის თასში

   130°C (266°F)    და შედგით ღუმელში ტემპერატურაზე ერთი საათის განმავლობაში
    .და თქვენი ზეთი მზად არის ჯბ

--  JB,    .მადლობა შენ გადამარჩინე ჩემი სიცოცხლე კრისტინა

”   ,   .   , თქვენ სუნთქავთ ნაფთას როდესაც ამზადებთ ზეთს თქვენ სუნთქავთ შხამს როცა
 .    ,   .   ასე აკეთებთ მისი სუნი თუ გესმის უკვე მკვდარი ხარ ჩემს ცხოვრებაში ასობითჯერ

   ,      ,შევიგრძენი კოლმენის ბანაკის საწვავის ზიპოს ასანთის საწვავის და ნაფტას სუნი
     რომელიც გამოიყენება ნაწილობრივ საწმენდად და სამრეწველო

...   . . ...    პროგრამებში ჯერ არ მკვდარია Ლოლ სერიოზულად თუ თქვენ იყენებთ სუფთა
 (  )      გამხსნელს დანამატების გარეშე და სათანადოდ მოხარშეთ გამხსნელი წყალთან

,        ,ერთად რომელსაც ბოლოში უფრო მაღალი დუღილის წერტილი აქვს დამატებული
  ,    ,    .  იქნება ეს იზო სპირტი თუ ნაფტა თქვენ ყველაფერს გამოიტანთ თქვენ იღებთ

  ,        იმაზე მეტ ნაფტას რომელიც ატარებს საკუთარ გაზს თქვენს მანქანაში ერთი წლის
,       განმავლობაში ვიდრე მიიღებდით სათანადოდ დამზადებული ზეთის მთელი

  . ცხოვრების განმავლობაში გამოყენებისას მათე

„   Big  Pharm       ერთი მოლეკულური მიდგომა წამლის შემუშავების მიმართ არ არის
 ,   ...   დაფუძნებული ჯანმრთელობაზე შედეგების მეცნიერებაზე ის დაფუძნებულია

       პატენტის მოგებაზე და სრულიად შეცვალა ჩვენი შეხედულება მცენარეულ
.       მედიკამენტებზე მათი უმეტესობა წარმოიქმნება ბუნებრივი ბუფერებით და ერთი

   ,    , ნაერთის იზოლაცია ნაკლებად სავარაუდოა რომ იყოს ისეთივე ჯანსაღი როგორც
   ,   მათი გამოყენება იმ ფორმებში რომელშიც ისინი

.  100%-   ,   ,  წარმოიქმნება ეთნობოტანიკოსები ით მართლები არიან როცა ამბობენ რომ
    ,     / /,  სასარგებლო მცენარის ფორმა არის ის რაც მასში იქნა გამოყვანილი თუნდაც

  ,     მხოლოდ ცხოველთა მკვებავი რომლებიც ავრცელებენ საუკეთესო მცენარეების
  .     თესლს და მტვერს მედიცინაში გამოყენებული მცენარეები ყველაზე ეფექტური
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     იქნება სამედიცინოდ გამოყენებისას ქიმიური კომპონენტების ბუნებრივი
 -     EFA   -  თანაფარდობით გადახედეთ კანაფის თესლის კოეფიციენტებს ისინი

  .    3 EFA ოპტიმალურია ადამიანის ჯანმრთელობისთვის რატომ უნდა ამოიღოთ ტიპის
- ,       (  ერთ ერთი დახვეწოთ და უწოდოთ გასაოცარ დანამატს როდესაც ასევე

 2  ,     )?იგნორირებულია სხვა ტიპი რომელთა კომბინაცია ყველაზე ჯანსაღი ფორმაა ეს
.” სისულელეა ალან

.  JB,       ...( )    ქ გამარჯობა მე ვიპოვე ეს ნაფტა ჩემს უბანში ლინკი არ წერია მსუბუქი
...    ?      ნაფთა ეს მაინც იმუშავებს კიდევ ერთხელ გმადლობთ თქვენი დახმარებისა და
 !სუპერ ინფორმაციისთვის

.       --   MSDS    ა ეს უნდა იყოს მსუბუქი ალიფატური ნაფტა შეამოწმეთ არის თუ არა
    ),  , (სუფთა მსუბუქი ნაფტა დანამატების გარეშე შელიტი ავსტრალიაში ტექნიკური

 )    (ან სამრეწველო ბენზინი ევროპაში ბენზინი,  არაბენზოლი,    და არა მანქანებში
  ).    .საწვავად გამოყენებული სახეობა იგი იყიდება სხვადასხვა სახელწოდებით იგი

   ,  ,   ,გამოიყენება როგორც საღებავის გამათხელებელი გამხსნელი ცხიმის გამწმენდი
       ადრე იყო ძალიან გავრცელებული საყოფაცხოვრებო გამხსნელი ან ტექსტილის

,         გამწმენდი ასევე შეიძლება გამოყენებულ იქნას როგორც სანთებელა სითხე და
. .    60-80°C,   ,  .ა შ დუღილის წერტილი დაახლოებით რაც უფრო დაბალია მით უკეთესი

          ცოტაოდენი წაისვით სუფთა პეტრის ჭურჭელზე ან ჩაასველეთ თითი მასში და თუ
        ,ოცდაათი წამის განმავლობაში აორთქლდება და ცხიმის ნარჩენებს არ დატოვებს

   .  ,    გამოსაყენებლად კარგი უნდა იყოს ბევრი მომწოდებელია მე ვერ გეტყვით
      ,    რომელია საუკეთესო ან რას გირჩევდით ამ მომენტში ამიტომ ჩვენ მხოლოდ ზოგად

 .ინსტრუქციებს ვაძლევთ

CAS  64742-49-0, ,   ,   ,  ნომერი სუფთა ნავთობის დისტილატი დანამატების გარეშე თუ
,        შესაძლებელია და დუღილის წერტილი უნდა იყოს რაც შეიძლება

.     ,  დაბალი გადამამუშავებელი ქარხნების უმეტესობა აწარმოებს მას უბრალოდ
 ,    .ჰკითხეთ მათ რას გირჩევდნენ მცენარეული ექსტრაქტებისთვის

  99%   99,99%       99%მეორე ვარიანტია ან იზოპროპილის სპირტი ან ძალიან ძვირი
  .     საკვები ხარისხის ალკოჰოლი იზოპროპილის სპირტი და საკვების ხარისხის

    ,  ,   , ალკოჰოლი არ არის ისეთივე ეფექტური როგორც გამხსნელი როგორც ნაფტა და
        ,  ისინი აშორებენ უფრო მეტ მცენარეულ მასალებს და ქლოროფილს ზეთში რაც მას

    ,     ,ნაკლებად ძლიერ და გემოვნებიანს ხდის ამიტომ გირჩევთ ნაფტას ყოველთვის
  /  .  ,როცა ეს შესაძლებელია ხელმისაწვდომია გამოიყენოთ საუკეთესო სურვილებით

JB

. ,   " "       ქ რიკ მექსიკაში ნაფტა არის მხოლოდ ნაფტას ტიპის პროდუქტის რამდენიმე
 - .     ,სახელიდან ერთ ერთი საბედისწერო შეცდომის თავიდან აცილების მიზნით

     „ “,   ,გექნებათ თუ არა მეცნიერული სახელწოდება ნაფტას რომელსაც იყენებთ
?გთხოვთ

.       .ა მოძებნეთ სუფთა მსუბუქი ნაფტა დამატებითი ინგრედიენტების გარეშე ეს
 ,   Coleman-  ,    ძირითადად იგივეა რაც ის საწვავი რომელიც შეგიძლიათ იხილოთ

  ,      ქვემოთ მოცემულ ფოტოზე მაგრამ მოძებნეთ ნაფტა ჟანგის საწინააღმდეგო
 ,   Coleman-  .დანამატების გარეშე რომლებიც ემატება ის საწვავს

 ,        თუ გაიგებთ რომ მსუბუქი ალიფატური ნაფტა აკრძალულია თქვენს ქვეყანაში
(  ,  ,  ),   99%    99.9%როგორც იყო მაგალითად ჰონდურასში მოძებნეთ ან უკეთესი

 ,      .99%   იზოპროპილის სპირტი მისი პოვნა ადვილი უნდა იყოს ალკოჰოლი არის
 ,    ,    მესამე გამხსნელი რომელსაც ჩვენ გამოვიყენებდით მაგრამ ჩვენ ყველაფერს

,      ,    გავაკეთებთ რათა თავიდან ავიცილოთ მისი გამოყენება რადგან ის აშორებს
       .ძალიან ბევრ ქლოროფილს და სხვა არასასურველ მცენარეულ მასალებს ზოგს
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     ,    მოსწონს გამხსნელისა და საწყისი მასალის გაყინვა როცა გამხსნელად იყენებენ
   .      ,იზოპროპილის სპირტს ან ალკოჰოლს ჩვენ პირადად არ ვიყენებთ ამ გამხსნელებს

       ,   ,    თუ არ მოგვიწევს და არ მოგვწონს ხელის გაყინვა ასე რომ ჩვენ რეალურად არ
   ,    ,     ვუწყობთ ხელს მის გაყინვას მაგრამ ზოგიერთი ამბობს რომ ეს ხელს უწყობს

  .    ზეთის ხარისხის გაუმჯობესებას როდესაც იყენებთ არაპოლარულ სუფთა
    ,    სინათლის ნაფტას დაბალი დუღილის წერტილით არაფრის გაყინვა არ მოგიწევთ

      .და ინსტრუქციის დაცვით მაინც მიიღებთ კარგ პროდუქტს ჯბ

”   ,       უბრალოდ ბედნიერი ვარ რომ ადამიანები სწავლობენ მის გასაკეთებლად ახალ
,  ,     .” გზებს ეს ნიშნავს რომ ახალი ამბები იქ ჩნდება ალისია

-- ,     .    ,ვიმედოვნებთ რომ ზეთს თქვენზე არ შემოწმდება მე მირჩევნია გამოვიყენო ის
  ,   ,    ,   რაც უკვე დადასტურდა რომ მუშაობს განსაკუთრებით იმ შემთხვევაში თუ მე

  ,      მქონდა ტერმინალური დაავადება როგორც ამას ჩვენი პაციენტების უმეტესობა
.    .აკეთებს საუკეთესო სურვილები ყველა ექსპერიმენტატორს ჯბ

„  ,     NAPTHA-  .  პირველ რიგში რიკ სიმპსონი გვთავაზობს ს გამოყენებას ეს ზოგადად
,         აღიარებულია როგორც არ არის კარგი არჩევანი და ადამიანების უმეტესობა

   ,  Everclear,  .იყენებს მაღალი ხარისხის ალკოჰოლს როგორიცაა როგორც გამხსნელი

,    , 15      მეორე ჩემი შვილი ორი წლისაა თვის ასაკში დაუდგინეს ტვინის და ხერხემლის
  .  8      THC კიბოს ბოლო დიაგნოზი ის თვის განმავლობაში იღებდა მაღალი კანაფის

,         !ზეთს არანაირი ქიმიოთერაპია და რადიაცია და მისი სიმსივნე მიდის
,    ,   !!  ფაქტობრივად მათი უმეტესობა სულ გაქრა მხოლოდ ერთი დარჩა კანაფის ზეთი

!” მუშაობს სუზეტა

" !!!  ,        Ზღაპრული მე ვლოცულობ რომ მას სრული გამოჯანმრთელება აქვს და ასე
.      ,     , ჟღერს რატომ არ შეუძლიათ მას უყურონ მას როგორც წამალს და არა წამალს რომ

?      ,   ,ამაღლდნენ ეს წამალია და მთავრობას არ უნდა რომ გამოჯანმრთელდეთ
  .       .ურჩევნიათ ჩვენი სიკვდილი მეც მქონდა კიბო და ბევრი სამედიცინო პრობლემა ამ

, 2013     .   , ეტაპზე წლის აგვისტოდან კიბო არ დაბრუნებულა მე ნამდვილად მჯერა რომ
   .      ეს არის კიბოს განკურნება რატომ არ შეუძლია ყველას თვალი გაახილოს

!!!“ სიმართლეზე ლინდა

--        მსუბუქი ალიფატური ნაფტათი წარმოებული ზეთები ჩვეულებრივ უფრო
  Everclear-   .    ძლიერია ვიდრე ით წარმოებული ზეთები რაც უფრო ძლიერი და

      .  ,  დამამშვიდებელია ზეთი მით უკეთესად მოქმედებს როგორც წამალი ასე რომ მე
  ,   ,      რომ თქვენ ვიყო გადავხედავ გამხსნელს რომელსაც თქვენ იყენებთ და მის

   .   ნაცვლად გამოვიყენებდი არაპოლარულ გამხსნელს საუკეთესო სურვილებს თქვენ
  , JBდა თქვენს შვილს

Everclear-      .    99.9%ის გამოყენება ზეთს მომწვანო ელფერს აძლევს ახლა ჩვენ ვეძებთ
ISO- ,         . ს რადგან ჩვენ ვერ მივიღებთ მსუბუქ ალიფატურ ნაფტას სუფთა სახით სარა

„    - Everclear 190 proof, 95%  ISO 99%  გაყინეთ თქვენი გამხსნელი და უნდა მოათავსოთ
     . ,  საყინულეში ღამით და გამოიყენოთ საყინულედან გამოტანისთანავე ასევე კარგი

  .      3-5  იდეაა კვირტების გაყინვა თუ სპირტი გაცივებულია საყინულეში და წუთის
   - ,     , განმავლობაში სწრაფად დაიბანთ ორჯერ სანამ ალკოჰოლი ჯერ კიდევ ცივია მას

    ...“ .არ უნდა ჰქონდეს მწვანე ელფერი ხოსე

--       .    რაც ნაკლები მწვანეა მასში მით უკეთესი რაც უფრო ნაკლები მცენარეული
 ,     .   .   მასალაა ზეთში მით უფრო ძლიერია იგი ასეთი აზრი აქვს თუ კვირტისა და

  ,     .გამხსნელის გაყინვას აირჩევთ მე ალბათ ხელთათმანებში ვიმუშავებ როდესაც
      ,    იყენებთ კარგ არაპოლარულ გამხსნელს და კარგ კვირტს არაფრის გაყინვა არ არის

     .საჭირო და მაინც გამოიმუშავებთ დიდ ზეთს ჯბ
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„     ?    ? შემიძლია კარგი ზეთი გავაკეთო ჰაშისგან და გამოიყენო ნაკლები ნაფტა ჯონ

--    .კარგი ზეთი არ გამოგივა ჯბ

” .    .  ,  ?”საინტერესო ბუნებრივია მე პირიქით მეგონა დახმარება გჭირდებათ გთხოვთ
ტილმანი

--   ?   ,     ,   Რა დახმარება ეს არ არის თქვენ არ გააკეთებთ იმას რაზეც ვსაუბრობთ
.         ჰაშიდან შეგიძლია მსუბუქ ნაფტაში გაშალო და გაფილტრო და ჰეშზე უფრო
        95-98%-  THC   ძლიერი იქნება მაგრამ მაინც არ იქნება და მისგან იან ზეთს მაინც არ

.დაამზადებ ჯბ

„  ,     ?  ჯინდრიჩ ბაიერ რას ფიქრობთ ფენიქსის ცრემლებით გამოცხობაზე მომწონს თუ
    ?” LinZyარაქისის კარაქის ფინჯანში ჩავდებ რამე

--  ,     ,     ,  ლინზი მე ჩვეულებრივ ხალხს ვეუბნები რომ ზეთი ზემოდან დააყარონ რისი
 .    ,     . ,   გაკეთებაც სურთ ამ გზით თქვენ ხედავთ როგორ არის ზეთი იქ ის რაც ჩვენ

,   ,       გირჩევთ იმდენად ძლიერია რომ მაინც მოგიწევთ მიკროგრამებში ფიქრი თითო
,   ,   ,     პორციაზე ასე რომ საჭიროების შემთხვევაში უბრალოდ დაასხით წვეთი ზეთი
  .  ,    ,   არაქისის კარაქის თასზე თქვენ იცით რომ ჩვენ გვირჩევნია როცა ხალხი

   ,    შპრიციდან პირდაპირ მიირთმევს ზეთს ამას თავისი უპირატესობები
.      .აქვს საჭმელთან მისი შერევა ყოველთვის აზავებს წამალს ჯბ

”     ,     მაგრამ ნუ დაგმობთ თქვენს ფანკლუბს რადგან გამოცხობა და კარაქის მოპოვება
,        …დადასტურდა რომ არის სამკურნალო და გაცილებით ნაკლებად მორიგი ჩვენ

    , ,    .”ყველანი ერთად ვართ ამ ბრძოლაში გთხოვთ ნუ დაგმობთ სხვების მცდელობას
პამელა

„ ,          პამელას საცხობი და კარაქის ექსტრაქცია არ იძლევა იგივე სამკურნალო და
 ,     PERIOD.   ,რეგენერაციულ თვისებებს როგორც კანაფის ზეთი ის განკურნავს კიბოს

  ,  ,  !  დაიცავს კრონის სიმპტომებს განკურნავს დიაბეტს ლაიმის დაავადებებს კარაქი ან
    ,      საკვები საერთოდ არ იქნება შედარება თუ თქვენ არ გამოიყენებთ ფენიქსის

  , .   ." LinZyცრემლებს თქვენს საკვებში შესაძლოა Მშვიდობა და სიყვარული

„ ,      .   პამელა ნაკლებად ეფექტურ მეთოდს ვერ გირჩევ სწორი ზეთი საუკეთესო
,       .  შედეგისთვის შეეგუეთ მას და შემდეგ გაზარდეთ დოზა საკვები ხშირად

,         . არაპროგნოზირებადია თქვენ ჩვეულებრივ არ იცით რამდენი ზეთია მათში და ა ჯბ

„   ,       .არ ვარ დარწმუნებული მაქვს თუ არა ბრინჯის გაზქურა ან ქვაბი ტემპერატურის
     ,    ,პარამეტრზე ნათქვამია მხოლოდ დაბალი მედ გამარჯობა არის თუ არა საშუალება

  ?” რომ შევამოწმო ტემპერატურა ჯერემი

”   .     2 .ეს იქნება ჭურჭელი ბრინჯის გაზქურას ჩვეულებრივ აქვს პარამეტრი მოხარშეთ
 .”  და გაათბეთ დებ

„        აიღეთ ხორცის თერმომეტრი ან ლაზერული წერტილის თერმომეტრი და
   ,     .შეამოწმეთ ტემპერატურა სხვა საშუალებით როგორიცაა წყალი ან ზეთი როგორც

,    ,    ,   ჩანს თქვენ გაქვთ ქვაბი რომლის გამოყენებაც შესაძლებელია მაგრამ მუდმივად
  ,     . უნდა უყუროთ ტემპერატურებს უკეთესი იქნება ბრინჯის გაზქურის შეძენა ლუკა

"   ?" შეიძლება გამოვიყენოთ არაყი მონიკა

-- ? .კოქტეილებისთვის დიახ ჯბ

"  "  ,   FDA-    .საკვების კლასი უბრალოდ ნიშნავს რომ ს მიერ უსაფრთხოდ ითვლება არც
    .  ,  „  “ თუ ისე მაღალი სტანდარტი იქ ასე რომ მხოლოდ სასურსათო ალკოჰოლის თქმა

  ,  ,  ,    .  არ აუმჯობესებს მას ვიდრე ვთქვათ ნებისმიერ გენერიკულ ალკოჰოლს და თუ
   ,     “. ერთ გამხსნელზე პარანოიდი ხარ ყველა მათგანზე პარანოიული უნდა იყო ბენ
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„        !   ?ჩემს ქვეყანაში იზოპროპილის ან ნაფტას მიღება არ შემიძლია მერე რა ვქნა
   ,       ?” როგორ მივიღო ეს ზეთი რადგან მე თვითონ არ შემიძლია მისი დამზადება აიშა

--   ,       , ,გააკეთე ზეთი იმით რისი პოვნაც შეგიძლია და მერე ხელახლა აორთქლე აიეშა
      .ეს ალბათ საუკეთესო გზა იქნება ასეთ შემთხვევებში ჯბ

„  ,   -   წვენების მოსამზადებლად ორგანული ჰიდრო გაზრდილი კანაფის გარდა
    ,   Jindřich  Bayer  არაფრის გამოყენება ერთადერთი უსაფრთხო გზაა რადგან უფრო

,     ,     მეტია ვიდრე მართალია იმის შესახებ თუ რა შეიძლება იმალებოდეს
.     „ “   ,  მცენარეში ჩვენ ყველას გვაქვს ჩვენი საყვარელი ცხელი თემები რომელთაც

  ,   ,    ეშინიათ და ვუფრთხილდებით მაგრამ მთლიანობაში თუ მივიღებთ უსაფრთხო
,   ( )    პრაქტიკას წავიკითხავთ გაცნობიერებით შეგროვებულ მეცნიერულ მონაცემებს

    ,     და ვენდობით სიფრთხილის შინაგან ხმას ჩვენ შეგვიძლია გონების ფარგლებში
  .შევქმნათ ჩვენი განკურნება

 RSO   ,     როდესაც კეთდება სწორად ლაბორატორიული შედეგები აჩვენებს ზეთში
  .     ,    გამხსნელი არ არის უბრალო და უბრალო ის ადუღდება რათა სწორად გაკეთდეს

 .     ,სწორი გამხსნელი სიამოვნებით ვნახო ონლაინ ხელმისაწვდომი ნაკრები
  ,    ,  ,  ,რომელსაც აქვს ყველაფერი რაც საჭიროა გამხსნელიდან ქვაბიდან ქვაბიდან

/   . .  RSO- ,      საცხობიდან საწვავიდან და ა შ სთვის ასე რომ თქვენ მხოლოდ უნდა
  .  ,     დაამატოთ თქვენი კანაფი მე ვფიქრობ რომ ეს გაამხნევებს კიბოთი

,     .დაავადებულებს რომ ეს საკუთარი თავისთვის მოემზადონ

     ,  მადლობას ვუხდი ღმერთს ჩემი ამჟამინდელი ჯანმრთელობისთვის თუნდაც ჩემი
MRSA  ,  ,    ,  გამწვავების შემთხვევაში მაგრამ ვიცი თუ ყველაზე უარესი მოვა მე მექნება

,        ,  გამბედაობა მივყვე რიკ სიმპსონის და ჯინდრიხ ბაიერის მითითებებს რომ
 ,      გადავარჩინო სიცოცხლე რადგან ძალიან ბევრი მაქვს საცხოვრებელი

(     ,    )   მოსიყვარულე ქმარი და ჩვილი ბიჭი რომელსაც ჩვენ ვაღმერთებთ შიშის ქვეშ
.დაინგრევა

      .   ღმერთმა დალოცოს რიკი და ჯინდრიხი მათი სიძლიერისთვის მე ასევე ვთხოვ
,  ,      ,    ღმერთს დალოცოს ყველა ვინც ამ გზას საკუთარი გზით დადის რადგან ეს არ არის
 ,      . ”  მარტივი გზა მაგრამ ეს არის სწორი გზა განკურნებისთვის პლატიპუსი დედა

--   ,  PlatyPusMom.    ,დიდი მადლობა მსგავსი შეტყობინებები მაძლევს ენერგიას
  ,      გავაგრძელო ეს ხანგრძლივი მაგრამ ძალიან მნიშვნელოვანი ბრძოლა ყველას

,     .   ,   უფლებისთვის გამოიყენოს ეს წამალი თავისუფლად მე არ გავჩერდები სანამ ეს
     ,  .ქარხანა სრულად არ დაკანონდება მთელ მსოფლიოში შემიძლია დაგპირდეთ ჯბ

„   .   გამხსნელების გაწმენდა შესაძლებელია ზოგჯერ ქიმიური მწარმოებლები
     .   ამატებენ სხვა დამაბინძურებლებს საეჭვო მიზეზების გამო ისინი შეიძლება ბევრად

  ,   ,    ,   უფრო საშიში იყოს ვიდრე გამხსნელი და მცირეა ერთგვაროვნება თუ როგორ
  . ,      ,ემატება ისინი გამხსნელებს მათ ვისაც ესმით ზეთის დამზადების სირთულე

     ,  რომელიც შორს არის მხოლოდ გამხსნელების საკითხისგან დებატები
.     ?სასაცილოა რამდენი კომენტარი წაგიკითხავთ ქიმიურ პესტიციდებზე როგორია

  ,    მათი პროცენტული მაჩვენებელი რომელსაც ჩვეულებრივ პოულობთ
  ?   ?გაუსუფთავებელ გამხსნელებთან შედარებით სადაა ეგ დებატები ბევრმა

     .  !ადამიანმა ეს დისკუსია გამხსნელების არჩევამდე შეამცირა ეს სასაცილოა
  ,    ,  ჩაატარეთ საკუთარი გამოკვლევა იყავით სკეპტიკურად განწყობილი იყავით
  ,    ,   ,ცინიკური და მტკიცებულებები რომლებსაც თქვენ აღიარებთ როგორც ფაქტები

.“ სერ პოლ

„     ,     არც აინტერესებდეს აქ ვინმესთან კამათი გამოიყენეთ ვაკუუმ კამერა თუ იყენებთ
    ,    ნავთობქიმიურ გამხსნელებს და ამოიღებთ ნარჩენებს მე გამოვედი ამ

.        ,  პოსტიდან კანაფის ზეთი კურნავს კიბოს და ნაფტა შეიძლება მოიხსნას საკვები
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      ,  მარცვლეულის ალკოჰოლი არ არის ისეთი ძლიერი ზეთი როგორც ნავთობქიმიური
.      (გამხსნელები მე ახლახან დავამზადე ნავთობქიმიური გამხსნელის სუფთა

  )      მსუბუქი ალიფატური ნაფტა და საკვები მარცვლეულის ალკოჰოლის პარტიები
(95%, 190 )       გამძლე და გავტესტე ორივე ზეთი პაციენტებთან დაშედეგები ერთნაირი

  ,      ,  ,იყო და ისევ სუფთა მსუბუქი ნაფტასგან დამზადებული ზეთი ფაქტობრივად
   ,    უფრო ძლიერი და დამამშვიდებელია ვიდრე მარცვლეულის ალკოჰოლის

.  ,      ( ,ზეთი განათავსეთ ასე თუ გსურთ გამოიყენოთ ნავთობქიმიური გამხსნელი ნაფტა
, , )     , ბუტანი ჰექსანი აცეტონი გამოიყენეთ ვაკუუმური კამერა პროცესის ბოლოს რათა

,      !!!  დარწმუნდეთ რომ გაქვთ ყველაზე სუფთა ზეთი მტვერსასრუტით ვაკუუმი
        გავუკეთე კვების ხარისხსაც და ნაფტასგან დამზადებული ზეთზე მეტი დრო
   (     ),  ,დასჭირდა ბოლომდე გაწმენდას მაფინი და ბუშტუკები ვაკუუმ კამერაში ასე რომ

 ,       ,თქვენ მიდით მიიღეთ ნავთობქიმიური გამხსნელი და ნერვიულობთ ნარჩენებზე
        35  psi-  გააკეთეთ რასაც აკეთებენ ინდუსტრია და ჩადეთ ვაკუუმ კამერაში ზე და

  !!    ნახეთ ნარჩენების ამოწოვა შეურაცხყოფის დასასრული და რეალური
!!!!!” გამოცდილება რაიანი

„    ,     . თუ იყენებთ სწორ ნაფტას მაშინ ზეთში ნარჩენები არ დარჩება ლაბორატორიაში
.  ,    ,      ,  გავტესტე კარგი ცოტა ნარჩენი იყო მაგრამ უფრო ნაკლები ვიდრე ის რასაც
   ,   , მიიღებთ გადატვირთული ქალაქის ჰაერიდან ან ბენზინგასამართ სადგურზე როცა

,     ...“ .ავსებ ან რაღაცას ღებავ შენს ბაღში ქუდი

„          ჩვენ უკვე რამდენიმე წელია ვამზადებთ ზეთს და როგორც უმეტესობამ დავიწყეთ
 ,     მარცვლეულის სპირტით მაგრამ დროთა განმავლობაში გამოცდილებამ გვასწავლა

  .   ,  RSO-  უწყლო გამხსნელების გამოყენება სათანადო დამუშავებისას ს ექნება
   100  ppm-     ნარჩენი გამხსნელის დონე ზე და იგივე შეიძლება გაკეთდეს

 ,      ,  მარცვლეულის სპირტით რადგან მხოლოდ ალკოჰოლის გაზომვა ხდება მაგრამ
  ,     , შეუმჩნეველი ის ნაწილია რომ მარცვლეულის ალკოჰოლი ატარებს წყალს ხოლო

 - .   ISO-   RSO   წყალი სიცოცხლეს ჩვენ ვნახეთ ზე დამზადებული და მიკროსკოპის ქვეშ
   ,    ,   ნახვისას სიცოცხლე არ არსებობს მაგრამ ზოგიერთი ზეთი რომელიც გამოდის

,    ,  დისპანსერებიდან რომლებიც დაჟინებით მარცვლეულს ითხოვენ სავსეა ცოცხალი
!ბაქტერიებით

          მე დავხარჯე დიდი დრო და ფული ლაბორატორიებში და ვარ ალბათ ერთადერთი
,         ადამიანი ვინც ლაბორატორიაში აიღო მარცვლეულის სპირტის ზეთი და ჩაატარა

      . ,ტესტირება ნარჩენი გამხსნელებისა და წყლის ნარჩენების დონეზე სინამდვილეში
 ,   ,     ,დარწმუნებული ვარ რომ ასე ვარ რადგან ნამდვილად არ არსებობს ინსტრუმენტი

    .     რომ გაზომოს რამდენი წყალია ზეთში მე მომიწია ექიმთან სამუშაოდ სხვადასხვა
,  ,    „  “ ხელსაწყოებით რათა გაერკვია თუ რამდენი დარჩა თავისუფლად შეკრული და

„  “    ,     მჭიდროდ შეკრული წყალი და მიუხედავად იმისა რომ მან ვერ დაადგინა ზუსტი
,   ,      ,  .  რიცხვი მან თქვა რომ ეს იქნება გაზომილი პროცენტებში არა ნაწილები

.   ,      ,   ,მილიონზე ასე რომ ეს იყო ლაბორატორია და მეცნიერი რომელმაც დამარწმუნა
     .  ,  რომ არასოდეს გამომეყენებინა წყლის შემცველი ზეთი ირონიულია რომ

    ,   ,   გამხსნელი არ არის ისეთი შემაშფოთებელი როგორც წყალი მაგრამ აკეთებს
; 100 ppm-    0,06      მათემატიკას ზე თქვენ მოიხმართ გრამ გამხსნელს ორი ან სამი თვის

,    .  0.06 ,  განმავლობაში სანამ არ დაამარცხებთ დაავადებას ეს გრამი ანუ დაახლოებით
1.2 ,წვეთი

    GI-     .  მე ასევე ვიმუშავე ჩემს სთან ერთად ჩემი მკურნალობის გეგმაზე ჩვენ გავიარეთ
  ISO-  100 ppm-        10-  ნომრები და ს ზე ის ნამდვილად არ იყო შეშფოთებული და ჯერ ამ
        დონეზე მისი შეშფოთება გაიზარდა შესაძლო ფხვიერ ნაწლავებამდე და ცუდ

.    ,      სუნთქვამდე ეს არის ზეთი რომელსაც ვიყენებდი სიცოცხლის გადასარჩენად და
  ,  ,     ,დღეს ვიყენებ მოვლისთვის მაგრამ ახლა როცა დისპანსერებს სურთ ჩვენი ზეთი

          ჩვენ ასევე უნდა გამოვიყენოთ ეთილის სპირტი და ახლა ტესტის ნომრები ცოტათი
,      .  .დაბალია ხოლო დაბრუნების რაოდენობა მნიშვნელოვნად გაიზარდა გაიზარდა
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 ,   ,  ,   Ever Clear-  კიდევ ერთხელ როცა პირველად დავიწყეთ ვიგრძენი რომ ის აღდგენა
  ,    ,      კარგი იდეა იყო ისევე როგორც ვგრძნობდი რომ ეს კარგი არჩევანი იყო

.    ,   „ “ გამხსნელში მეცნიერებამ და კანონმა დაამტკიცა რომ ჩემი გრძნობები არასწორი
;   ,        TTB იყო მეცნიერებამ მაჩვენა რომ წყალი შეიძლება იყოს საზიანო და ქვეყნების

 Ever Clear-   “. მიერ ის დაბრუნება დანაშაულია შონ

„ ,      . .  ,   ,    ვფიქრობ რისი თქმაც რიკი და ჯ ბ ცდილობენ არის ის რომ რიკის ზეთის
         ,მეთოდმა ბევრი ადამიანი გააუმჯობესა და სანამ ჩვენ არ გვექნება მტკიცებულება

    ,  ,  “. რომ მოპოვების სხვა მეთოდიც ეფექტურია მიჰყევით იმას რაც მუშაობს რებეკა

 კიბოდა მტკიცებულებები
„22.4.13         მივიღეთ ჩემი ქმრის სისხლის ბოლო ანალიზის შედეგები და მიუხედავად

,          ,  იმისა რომ ის ებრძოდა ყელის ტკივილს ვირუსს ბოლო რამდენიმე კვირაა ის
  .       ძალიან კარგად მუშაობს ეს ინდიკა კანაფის ზეთის ექსტრაქტი შესანიშნავ საქმეს
  !აკეთებს ლეიკემიის სამკურნალოდ

       მისი ლიმფოციტების რაოდენობა სტაბილურად იკლებს და მისი თრომბოციტები
 ,       ნორმალურ დიაპაზონშია ასე რომ არ ინერვიულოთროგორც ჩვენ ვაგრძელებთ

  ,    Blackberry  Kush- ,  Granddaddy  Purple-  ნავთობის შემდეგ პარტიას ეს არის ის ისა და
Washington  Red-   .    ის ინდიკას ნაზავი კურთხეულია კარგი ვიბრაციებითა და

 ,        სამკურნალო აზრებით რომლებიც შედის ამ კიბოს სამკურნალო წამლის ყოველ
.  .” წვეთში გმადლობთ კანაფის დებრა

”  .   .” მუშაობდა ჩემთვის ცხოვრება ისევ საოცარია ზედ

”    !” ამას უკეთესად ვერ ვიტყოდი პეტრე
"Rick  Simpson  Oil-     ,    ს აქვს სრული სამეცნიერო სანდოობა თუ თქვენ შეწუხდებით

  "  ,   სამეცნიერო ლიტერატურის კითხვაზე რობერტ მელამედი იგივე დოქტორი ბობი

"      Bad-   უჯრედების გადარჩენის გზის დათრგუნვა იწვევს ის დეფოსფორილირებას და
 Bcl-2       ."ამ ცილის გადაადგილებას მიტოქონდრიაში და შემდგომში აპოპტოზამდე
,   ???” მმმ ლეიმანის პირობები გთხოვთ Შანსი

--  : "    ", .ეს ითარგმნება კანაფი კლავს კიბოს უჯრედებს შანსი ჯბ

„    ,     , ბევრი კომენტარიდან და ვიდეოდან რომელიც მე მინახავს კანაფის ზეთზე უნდა
,    ,   ,    ვთქვა რომ კანაფის მცენარე როგორც ჩანს შეიცავს ადამიანის სხეულის

„ “  „ “ “. ნაგულისხმევ ან ოპტიმალურ პარამეტრს რემი

” ,    ,    .ყველაფერს რომელსაც აქვს ხერხემალი აქვს ენდოკანაბინოიდული სისტემა რა
,       სამწუხაროა რომ მოსახლეობის ნახევარი ჯერ კიდევ არ

.       იცის ენდოკანაბინოიდული სისტემა უნდა იყოს თითოეულ სამეცნიერო და
 .   ,       სამედიცინო წიგნში ეს არის ის რაც სკოლებმა უნდა ასწავლონ ჩვენს მომავალ

.      ექიმებს როგორ შეუძლიათ ადამიანებს უბრალოდ სერიოზულად უგულებელყოს
,      .    ეს ეს არის სხეულის ფუნქციონირების ნაწილი ეს არის კორუმპირებული არჩევა
 ,    " "   .  . "და არჩევა თუ რა ნამდვილი მეცნიერება გამოქვეყნდეს ცრუ პრაქტიკაა ლოლ

ქლოე

”  ,     ,  ის მუშაობს რადგან ის არის ძლიერი იმუნომოდულატორი რომელიც აძლიერებს
    .    -  ან აფიქსირებს დაზიანებულ იმუნურ სისტემას ის ასევე აღადგენს დნმ ს ან

 ,    -  მიტოქონდრიულ დაზიანებას რომელიც გამოწვეულია დნმ ის განადგურებით
 ,    ისეთი მედიკამენტებით როგორიცაა საპირისპირო ტრანსკრიპტაზას ინჰიბიტორები

  .      და პროტეაზას ინჰიბიტორები თქვენი სხეულის არაჯანსაღი ცხოვრების წესით ან
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        სხვა მიზეზებით გამოწვეული ზიანის გამოსწორებით და არვ წამლების მიერ
  ,  ,   ,    მიყენებული ზიანის შებრუნებით დიახ შეგიძლიათ თქვათ რომ ის კურნავს

" ".”შიდსებს ჯონ

„  ,    ,   ,  ნებისმიერი დაავადება რომელიც თქვენ გაქვთ შეიძლება დაგეხმაროთ თუ
    .      სრულად არ განიკურნება ეს ზეთი რა შეკითხვაც არ უნდა გქონდეთ რაიმე

 ,     “. დაავადების შესახებ პასუხი ყოველთვის იქნება მტკიცე დიახ ქეთი

”     ,    მან განკურნა ხერხემლის დეგენერაციული დისკები სიმსივნეები და ნერვების
        .”დაზიანება ჩემი მეგობრისთვის და განკურნა კიბოს სიმსივნეები ჩემს ძაღლში

სარა

„    ,     ,მე ვარ სამედიცინო სტუდენტი ვსწავლობ სამედიცინო ფიზიკის მიმართულებას
       რომელიც ძირითადად ეხება კიბოს პაციენტებს სამედიცინო ვიზუალიზაციისა და

 . ,    ,    რადიოთერაპიის მხრიდან ერთადერთი რაც შემიძლია ვთქვა არის ძალიან დიდი
,      .   მადლობა რომ გამაღვიძე ძალიან ცუდი სიზმრიდან მე ვიკვლევ უსაზღვრო

         რაოდენობით ინფორმაციას ყველა შესაძლო კუთხიდან და ეჭვი არ მეპარება ამ
 .    ,    წამლის შესახებ მე ჩავერთე ჩემს კურსში რადგან გულწრფელად მინდოდა

       ,დამეხმარა კიბოთი და ნებისმიერი სხვა დაავადების მქონე ადამიანებისთვის
   ,    რომელთა დახმარებითაც შემეძლო დახმარება მაგრამ მაინც კორუმპირებული

  .  ,    ( ,სამედიცინო სისტემა ჭარბობს როგორც ჩანს ერთადერთი ინტერესი აქ
)        ირლანდიაში არის მომაკვდავი ადამიანების სისხლდენა ქიმიო და რადიოზე ბოლო

 ,       .პენის გაშრობამდე სანამ ფულის გამომუშავების შემდეგ ხვრელში ჩააგდებენ მე
  .     ,ვუყურე ადამიანების სიკვდილს მთელი მათი ავადმყოფობები თანდათან ქრება

          ჯერ კიდევ აბების კოქტეილებს ვჭამ და სხვას და მასთან ერთად მუცელი
.     ,    ?მტკივა როგორ შემიძლია ვიყო სისტემის ნაწილი რომელიც ამას აკეთებს Უკვე

.        ( )    , აღარ შენ სულაც არ ხარ შთაგონება და შენ რიკი ჩემს ცხოვრებას ისე შეეხო რომ
,      ,    ,  ,  ვიცი რომ უნდა მივყვე და დამიჯერე ყველაფერს ვაკეთებ აქ ირლანდიაში რომ

   .        ხალხმა იცოდეს შენი სახელი მე არც კი მჭირდება კომენტარის გაკეთება ამ წამლის
 ,     გასაოცარ შესაძლებლობებზე რადგან ფაქტები თავისთავად საუბრობენ

,    .ყველასთვის ვისაც სურს შეისწავლოს ისინი

,       ,   .იცი წინა დღეს რაღაც წავიკითხე და არ ვიცოდი ამეღო თუ გამეცინა ირლანდიის
  (  ) ,     MS-  წამყვანმა პოლიტიკოსმა მაიკლ მარტინი თქვა რომ კანაფის გამოყენება ს ან

    ,    (კიბოს ან რაიმე დაავადების სამკურნალოდ რამდენადაც მას შეეხებოდა შეხედეთ
)    ,   „     მას არ იყო მხარდაჭერილი რადგან იქარ იყო სამედიცინო მტკიცებულება ან

  .”    ,  კვლევა მის დასამყარებლად რამდენჯერმე მომიწია წაკითხვა სანამ
.    ?   ??ჩაძირულიყო რა პრობლემაა ამ ადგილას არანაირი სამედიცინო მტკიცებულება

,         ,    ...“ვწუხვარ მაგრამ არც კი ვიცი როგორ გავაგრძელო ეს ისე რომ არ გავბრაზდე
ბრენდანი

--   ,   ,    ,    ძვირფასო ბრენდან ძალიან მიხარია რომ ხედავ ზეთს რაც არის და
.    ,     ,  ავრცელებ რაც შეეხება მაიკლ მარტინს ის დაახლოებით ისე ჟღერს როგორც

  ,    .  დანარჩენი პოლიტიკური ტიპები რომლებსაც მე შევხვდი რატომ ვაძლევთ
      ?  ,უფლებას ასეთ კორუმპირებულ სულელებს მართონ ჩვენი სისტემა იმედი მაქვს

 .   ,    ,  როცა ბატონი მარტინი ავადდება კიბოთი რომ ის ივარჯიშებს იმას რასაც ქადაგებს
   .     და თავად მიიღებს ქიმიას მადლობა ბრენდან მხარდაჭერისთვის და გააგრძელე

 .    ,    .კარგი საქმე ეს არის ერთი ბრძოლა რომელსაც ჩვენ გავიმარჯვებთ საუკეთესო
,  სურვილებით რიკ სიმპსონი

„      .კანაბინოიდები აფერხებენ სიმსივნის ზრდას ლაბორატორიულ ცხოველებში ისინი
     ,   ამას აკეთებენ უჯრედის სასიგნალო გზების მოდულირებით რითაც იწვევს

     ,   სიმსივნური უჯრედების ზრდის შეჩერებას და სიკვდილს ასევე სიმსივნის
   .ანგიოგენეზისა და მეტასტაზების ინჰიბირებით
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    ,   კანაბინოიდები შერჩევითი სიმსივნის საწინააღმდეგო ნაერთებია რადგან მათ
     შეუძლიათ მოკლან სიმსივნური უჯრედები მათ არატრანსფორმირებულ

  . ,   კოლეგებზე ზემოქმედების გარეშე სავარაუდოა რომ კანაბინოიდური რეცეპტორები
     განსხვავებულად არეგულირებენ უჯრედების გადარჩენისა და უჯრედების

     .სიკვდილის გზებს სიმსივნურ და არასიმსივნურ უჯრედებში

       კანაბინოიდებს აქვთ წამლის უსაფრთხოების ხელსაყრელი პროფილი და არ
    გამოიმუშავებენ ჩვეულებრივი ქიმიოთერაპიის განზოგადებულ ტოქსიკურ

.      ეფექტებს თუმცა კანაბინოიდების გამოყენება მედიცინაში შემოიფარგლება მათი
 ,     ფსიქოაქტიური ეფექტებით ამიტომ შექმნილია კანაბინოიდებზე დაფუძნებული

,      .  თერაპიები რომლებიც მოკლებულია არასასურველ გვერდით ეფექტებს მანუელ
 --     ,    გუზმანი სხვა სიტყვებით რომ ვთქვათ კანაფის ექსტრაქტები კურნავს

.      . ?  კიბოს ყველაფერი რაც აკლია არის ადამიანური კვლევები რატომ ჰკითხეთ თქვენს
  ,   .მთავრობას და მათ ვინც მათ აკონტროლებს ჯბ

”   …  -4 …  , .” მან განკურნა კიბოსგან ტვინი მე სტადიის ასე რომ დიახ კრისტალი

„ ,     . ,    .  ტანჯა მუშაობს და მე ვჭამე გაჩერდი შეხედე და მოუსმინე გირჩევთ ზეთის
  ,     .   მიღებას მაშინაც კი თუ თქვენ გაქვთ ნულოვანი დაავადება ის დაგიცავთ მათთან

      ,    ერთად მიღებისგან და ბევრად უკეთესად იგრძნობთ თავს ვიდრე ადრე და თქვენი
  .  ,   სხეული მადლობას მოგახსენებთ დახურული გონება როგორიცაა ამერიკის
,       მთავრობა იწვევს ბევრ არასაჭირო სიკვდილს არასასურველი მკურნალობის

,     .    შედეგად როგორიცაა ქიმიოთერაპია და რადიაცია დედაჩემს რომ სურდა ზეთი
,       „ “,გამოეცადა ვიდრე ექიმის დანიშნულებას მიჰყოლოდა ასეთი პრაქტიკისთვის

 ,      .  ,    დარწმუნებული ვარ რომ ის დღეს ჩვენთან იქნებოდა რომ არა ის არ გაივლიდა
 ,        ამდენ ტანჯვას ტკივილს და საბოლოოდ არ დაიხრჩებოდა საკუთარ მრავლობით

  ,       100,000.00სითხეში მას შემდეგ რაც იმავე ექიმებმა პირსახოცი გადააგდეს
    .   დოლარზე მეტი ღირებულების მკურნალობის შემდეგ ქიმიო და რადიაციული
        კლინიკები მხოლოდ ფულადი სახსრებით ზრუნავენ და არა პაციენტის დაზოგვასა

 .    ,   და კომფორტზე არსებობს მბრუნავი კარის მენტალიტეტი სადაც მხოლოდ მდგომი
      ,  ოთახი სავსეა დამსხვრეული და ძირითადად მელოტი პიროვნებებით რომლებიც

   .     ,  ელოდებიან თავის რიგს ნემსისთვის მე მაქვს პრობლემა როგორც შენს ასევე
   .    გამომწერი ექიმის აზროვნებასთან დაკავშირებით განკურნება არ უნდა იყოს

 .    ,    ფულადი მოგება ეს არის სამწუხარო მდგომარეობა რომელიც უნდა შეიცვალოს და
 .       „ “სწრაფად შეიცვალოს პირადად მე თავს ვიკავებ რომელიმე ექიმის პრაქტიკის

 .   ,   ,  ,    ტესტის საგანისაგან მოიქეცი ისე როგორც გრძნობ ტანჯა მაგრამ მე შენ
 .    ,   საუკეთესოს გისურვებ მადლობა რიკ სიმპსონს ყველაფრისთვის რასაც აკეთებ და

.    ;    “. აკეთებ ჩვენ ვიბრძოლებთ კარგ ბრძოლას კანონები ან არა კანონები ლუისი

„ ,     ,      თქმა რომ ის კურნავს კიბოს საკმაოდ საშიში და მოჩვენებითი გადაჭარბებაა
  ,     .სხვაგვარად მართებული წერტილისა რომელიც იმსახურებს მეტ კვლევას მაგრამ

,  ,  .    .     არა არა არა კანაფი არ კურნავს კიბოს ამ დროისთვის კიბოს საბოლოო და
       რეალური განკურნება არ არსებობს და მხოლოდ რამდენიმე ჩაფიქრებული

,       სამედიცინო საკვები და ფსიქოლოგიური ძალისხმევა შეიძლება დაეხმაროს
   .       კიბოსგან სიკვდილის რისკის შემცირებას კანაფი არ კურნავს კიბოს და ეს უნდა

 “. იცოდნენ პაციენტებმა დავიდე

"RSO  , ... , ,  RSO . ” კლავს კიბოს მეგობარო მოწევა არა მაგრამ დიახ კევინი

"  ,  ..." მომეხმარე აქ გთხოვ მეგობარო ჯეფ

 ,  „ “    ,   უპირველეს ყოვლისა კიბო არის ნებისმიერი რამ დაწყებული კისტადან
,   „  “   ,  ,ნეირობლასტომამდე ამიტომ კიბოს კურნავს არის ზოგადი ილუზიური

. ,       არასპეციფიკური შემდეგ კანაფს აქვს ძალიან კარგი ეფექტი უჯრედების
,   ,     გაორმაგებაზე რაცნამდვილად ეხმარება მაგრამ სისტემატურად არ კურნავს
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.   ,        სიმსივნეებს ისევ და ისევ კიბოს ყველა ტიპი განსხვავებულია და კანაფმა აჩვენა
      , გარკვეულწილად დადებითი პასუხი სარძევე ჯირკვლის კიბოს შესახებ რომელიც

  ,       არის კარცინომის ტიპი რომელიც ფართოდ და ძალიან ეფექტურად მკურნალობს
 .  ,      ტრადიციულ მედიცინაშიც როგორც ითქვა მე მთლიანად მომხრე ვარ კანაფის

,    ,     ლეგალიზაციისთვის მაგრამ მიუხედავად იმისა რომ ძალიან ღია ვარ
 ,   ,     ალტერნატიული თერაპიისთვის უნდა აღმოვჩნდე რომ არ ვეთანხმები ამ

 . ” პომპეზურ განცხადებას დავიდე

"  , , !!!" ჯინდრიხ ბაიერ დამეხმარეთ გთხოვთ კევინი

” ,         თქმა რომ კანაფი აჩვენებს დადებით პასუხს გარკვეული ტიპის სიმსივნეებთან
,  ,   .” ბრძოლაში არის პრეტენზია რომელსაც შემიძლია მივიღო დავიდე

- ,   , . ,     დავით მიიღე რაც გინდა არაუშავს დიახ რიკ სიმფსონის ზეთის შესახებ ძალიან
   ,     ცოტა მყარი მონაცემებია ხელმისაწვდომი მაგრამ ეს მხოლოდ სამედიცინო

      .   სისტემის და მათი ფულის ოსტატების კორუფციის გამოა ეს შეიცვლება ძალიან
,        მალე როდესაც კოლორადო და ვაშინგტონი დაიწყებენ თავიანთი მონაცემების

.  ,       მიწოდებას გარდა ამისა ისრაელი და ნიდერლანდები ახლა იწყებენ ნავთობის
,     .გამოცდას ჩეხეთი ალბათ ძალიან მალე შეუერთდება

       რამდენადაც ჩვენ ვიცით და ათასობით პაციენტთან ჩვენი პრაქტიკული
 ,  ,   ,    გამოცდილებიდან გამომდინარე ზეთი როგორც ჩანს მუშაობს ყველა სახის

  ,      კიბოსზე ბევრად უკეთ ვიდრე სამედიცინო სისტემის მიერ გაკეთებული
 .   ,      ნებისმიერი ნივთი თუ მტკიცებულება გინდა გააკეთე ზეთი და იპოვე კანის

        .კიბოთი დაავადებული და უყურე რა მოხდება მასზე ზეთის წასმისას საუკეთესო
, JBსურვილებით

„         თუ თქვენ იცით სიმართლე ზოგიერთი დიდი საქველმოქმედო ორგანიზაციის უკან
 ,    ,     მდიდრების შესახებ დაიწყებთ იმის გააზრებას თუ სად მიდის თქვენი

.      ,   ფული თქვენ ასევე უნდა გადახედოთ ისტორიულ ინფორმაციას როგორიც იყო
1960-  ,  230    იან წლებში როდესაც მილიონ ამერიკელს აწუხებდნენ პოლიომიელიტის

,    ,     sv40   .ვაქცინა მათ არ იცოდნენ რომ მაიმუნის ვირუსი იყო ამ ვაქცინებში შემდეგ
1963       ,  წელს პრეზიდენტმა ნიქსონმა გამოაცხადა ომი კიბოს წინააღმდეგ რადგან მას

,     .  SV40  ,  აცნობეს რომ კიბოს ეპიდემია მოდიოდა იხილეთ მაიმუნებში იყო რომ მათ
     .   30 ამოიღეს ანტისხეულები ამ ვაქცინისთვის კომპანიის მიერ მას შეიძლება წლამდე

   .      დასჭირდეს კიბოს სახით წარმოჩენას ახლა იმ პერიოდში იყო ამერიკის ჯანდაცვის
      ,   პრივატიზაცია და ნიქსონი კერძო ჯანდაცვის პროვაიდერს მიუჯდა რათა ამის

  .   ,     ,გაკეთება მოგების მიზნით სიმართლე ის არის რომ მათ შექმნეს ინდუსტრია
    ,      RSO-სახელწოდებით კიბო და არ სურთ რომ ზოგადად მოსახლეობამ იცოდეს ს

. ” შესახებ მათე

„   ,   ,        შენ თვითონ გააკეთე რიკს ვეკითხებოდით შეგვეძლო თუ არა ეს და ცოტა ხნის
 ,       შემდეგ მივხვდით რადგან ამერიკიდან შორს ვცხოვრობთ და ფინანსური

      ,  100-შეზღუდვების გამო სადმე ვერ ვიმოგზაურებთ მის მისაღებად უბრალოდ ჯერ
 . ,   ,   ვუყურეთ ვიდეოს პრაქტიკულად დაიმახსოვრა იგი იპოვა კანაფი ადგილობრივი

,    ,  ,   ,პროვაიდერისგან იყიდა ბრინჯის გაზქურა ალკოჰოლი თუნდაც თერმომეტრი
  .     .რომ დარწმუნებულიყო ტემპერატურაში იმაზე ადვილი იყო ვიდრე გვეგონა ჩვენ

  .     4  ...  თვითონ გავაკეთეთ ეს ჩემი მეგობარი ბიჭი უკვე დღეა სვამს დაველოდებით და
.        ვნახოთ ჩვენ წავიკითხეთ სამედიცინო ჟურნალები და ვუყურეთ ბევრ დოკუმენტურ
,      (   ფილმს მათი ყველა აღმოჩენა ერთნაირია კლინიკური კვლევები ჩატარებული

UCLA- ,   ...)  -     !  ,  ში ჰარვარდში ზეთი კლავს კიბოს უჯრედებს ასე რომ ჩვენ
  ,       ,გადავწყვიტეთ მისი გაკეთება რადგან ბოლოს და ბოლოს ვერასოდეს შეძლებ ახლა

  !” სანამ არ სცადე იოანა

„ ,   ...     ძვირფასო ჰკითხე მეზობლებს შენს ახლობელს შეიძლება უკვე
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.   ,   ?  “. ჰყავდეს უბრალოდ ისე იკითხე როგორც ასპირინს ითხოვდი აიღე ოცი სენდი

„  ,      ,    ის ფაქტი რომ პლაცებო კურნავს ზოგიერთ ადამიანს არის მიზეზი სამუდამოდ
      .  ,  უარი თქვან წამალზე და შევისწავლოთ პლაცებოს ხელოვნება თუ თქვით რომ

   ,    არასოდეს ჩაატარებთ პლაცებოს კვლევას როცა ეფექტური სამკურნალო
 ,   ,      საშუალება გაქვთ მართალი ხართ ეს მოკლავს თქვენი ავადმყოფის და სასტიკის

. ნახევარს კრისტოფერ

-     , ,    მართლა ავადმყოფი და სასტიკი იქნებოდა კრისტოფერ და ამიტომ მე პირადად
  .    ,    .  ,ამას არ გავაკეთებ სხვებს შეუძლიათ თუ მოინდომებენ მე კი არა მე მინდა

      -  ,სამედიცინო სისტემამ დაიწყოს ზეთის პლაცებოდ გამოყენება თუ დაამტკიცებენ
   ,       (რომ რისი გამოყენებაც სურთ უფრო უსაფრთხო და ეფექტურია ვიდრე ზეთი და

 /  ),    უფრო სახალისო სასიამოვნოა პაციენტისთვის მაშინ მათ შეუძლიათ გააგრძელონ
 .  .  ,   .      და გაყიდონ თუ არა მაშინ არა ეს არის საკმაოდ მარტივი და ძალიან

, .     ,   ?რაციონალური ვფიქრობ და ასე იქნება მომავალში მაინც რატომ უნდა ველოდოთ
ჯბ

„   ? ,    ,კიდევ რაიმე მტკიცებულება რეალური გადამოწმებული მტკიცებულება იმისა
     ?  რომ კანაფი რაიმეს აკეთებს კიბოსთვის ვინმესთვის ანეკდოტური ისტორიები

   . .  ,  მეცნიერულად აბსოლუტურად არაფერს ნიშნავს Ბოდიში მე აღმოვაჩინე რომ
      ,    მტკიცებულება არ არის გამოქვეყნებული და ძალიან მინდა რომ ეს სიმართლე

.       ?იყოს მაგრამ არსებობდა რაიმე სახის რაიმე დამადასტურებელი მტკიცებულება
 ?    ?კლინიკური კვლევები საერთოდ რაიმეს გამოქვეყნება შეგიძლიათ Უბრალოდ

.    .    ,  ...ცნობისმოყვარე მე არ ვარ მოძულე მე შენს გვერდით ვარ მაგრამ ყოველ
...“ შემთხვევაში დიახ

„      ,     იყო მრავალი ჩვენება იმ ადამიანების შესახებ რომლებსაც აქვთ კიბო და
       გამოიყენეს კანაფის ზეთი საკუთარი თავის ან საყვარელი ადამიანის

...  ,  .    " "სამკურნალოდ გააკეთე გამოკვლევა სი თუ თქვენ გჭირდებათ კლინიკური
,     ,   ,   კვლევები თქვენ ვერ მიიღებთ მათ რადგან კომპანიები რომლებიც ატარებენ

,      THC-  კვლევას არ შეუძლიათ ფულის გამომუშავება ის ეფექტურობის
,    .     „ “გამჟღავნებით მისი ბუნებრივი ფორმით ის ჯერ უნდა გადაიზარდოს ქიმიურ

    .     ფორმულაში და ამ გზით გაიყიდოს ეს ყველაფერი ან გამოიყენეთ თქვენი
         ინტუიცია და საღი აზრი და გამოიტანეთ საკუთარი დასკვნები ან უგულებელყოთ
.    !” ჩვენებები მე ვირჩევ მათ დავიჯერო ჩერ

„  ,    ,   ,   ჰეი კიმ მე გამოგიწვევთ დაამტკიცოთ რომ კანაფი როგორც სიცოცხლის
  ,   „ “.  გადამრჩენი არატოქსიკური წამალი არის რიტორიკა წარმატებებს გისურვებთ

.   ,   .  ,    " "ამაში მე ჟღერს ისევე როგორც შენ შემდეგ გადავწყვიტე რომ ამ რიტორიკას
 ,      ...  ,ნახვრეტს ვაკეთებდი რადგან ეს სისულელე უნდა იყოს ბიჭო
.  DEAD WRONG.     ვცდებოდი ვგულისხმობ თქვენ არ შეგიძლიათ უარყოთ სამეცნიერო

100%    .      რკინის მოპირკეთებული ფაქტები მე ვერ შევძელი და არც შენ
.     ,  .AMA  &  Big  Pharma  გააკეთებ ფაქტები ფაქტებია და ეს ფაქტია კიმ არიან

.       კრიმინალები მათ შეგნებულად დაუშვეს ღვთის ამ შესანიშნავი ძღვენის
     !    დემონიზაცია და მოტყუება სუფთა მოგების გამო მათ საშუალება მისცეს შენი

    ,  .  ,    ოჯახის წევრებს ტანჯვა და სიკვდილი კიმ თუ ფიქრობთ რომ ეს პეტრო
,    ,   ,    ქიმიკატები რომლებსაც ისინი ყიდიან არის წამალი უმჯობესია კიდევ ერთხელ

.    „ “,    დაფიქრდეთ გსურს აღმოაჩინო რაღაც რიტორიკა წადი დაელაპარაკე თქვენს
,    ,   ექიმთან გაესაუბრეთ ამერიკის კიბოს საზოგადოებას ესაუბრეთ თქვენი შხამიანი

 . ,  ,  ,   ,  აბების მწარმოებლებს გთხოვთ გაითვალისწინეთ კიმ ყველა აბი რომელსაც
 ,    " "  !  ,    ისინი აცხადებენ რომ არის უსაფრთხო არ არის იპოვე ერთი რომელიც არ არის

,   !      ,ტოქსიკური მხოლოდ ერთი მაგრამ აქ ჩვენ გვაქვს არატოქსიკური ბოსტნეული
     ,  რომელიც აწარმოებს ყველაზე ძლიერ წამალს დედამიწაზე რომელიც

     "დადასტურებულია დაავადების განკურნებაში და ჩვენმა ჯანმრთელობის
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"        სპეციალისტებმა და მთავრობამ მიზანშეწონილად მიიჩნია უარი თქვას ამ
  ,    სიცოცხლის გადამრჩენელ ბოსტნეულზე რომელიც გვაძლევს საშუალებას

   ,      ვიტანჯოთ და მოვკვდეთ ციხეში რათა საზოგადოებაში ყველაფერი კიდევ უფრო
 ...  " " ??? ,   უსაფრთხო იყოს გინდა რიტორიკაზე ვისაუბროთ ვიმედოვნებ რომ ეს პოსტი

   .  , RIP Kim,    ხსნის თქვენს თვალებს ჭეშმარიტებისკენ თუ არა შენთვის და შენი სახის
  ,    "   ".იმედი არ არის თქვენ გაქვთ კლინიკური ენდოკანაბინოიდური დეფიციტი
,  .” შეხედე ეს მართალია დენ

„     ...      . ,დიდი მადლობა რიკ და ჯბ თქვენ გამო ახლა ვიცი სიმართლე ჯანმრთელობა
  ." მშვიდობა და ბედნიერება თინა

„  ,     .   !” რიკ სიმპსონ შენ ისეთი სისულელეებით ხარ სავსე კიბო არ იკურნება ჯეისონ

   .  ,      ჯეისონმა უნდა იმუშაოს მთავრობისთვის მე ვნახე რომ ის მუშაობს ჩემი ორი
.  ”  თვალით მათე

„ ,    Youtube   RSO- ,    .  კრის თუ უყურებ ვიდეოს ზე პროცესი იქ არის მე გამოვიყენებდი
Everclear-   ,    . ,  ს ვიდრე ნაფტას მაგრამ მხოლოდ პირადი რამ მეთიუ ჯეისონი შეიძლება

 ,       ,   მუშაობდეს მთავრობაში ან ის ძალიან ახალგაზრდაა და ფიქრობს რომ ისწავლა
   .     სამყაროში არსებული ყველა მონაცემი მხოლოდ ამის შემდეგ შეუძლია მას

  ,    .  აბსოლუტური განცხადების გაკეთება რაც შეიძლება გაკეთდეს მას უნდა
   .” სცოდნოდა ყოველი იოტა მონაცემები ჯუდი

”    ,   ,   თქვენ ისეთივე ცუდი ხართ როგორც პროპაგანდა რომელიც მოჰყვება
...    ,  , მარიხუანას რასაც თქვენ აკეთებთ ხალხისთვის ყველაფერი შესანიშნავია გარდა

 ,  !     კიბოს განკურნებისა არა სიმპტომების შემსუბუქება და ტკივილის მქონე
  .       ადამიანების დახმარება დიახ მაგრამ თქვენი ექსტრაქტები უხეშია და შორს არის

.    .    ,სისუფთავისგან მე არ ვმუშაობ მთავრობისთვის მე უბრალოდ სისულელე ვიცი
  .  ”   „20     ,   როცა მას ვხედავ ჯეისონი წელია მაქვს ძილის დარღვევა რსო ზეთი

      ! !პირველად დამეხმარა დაძინებაში და გაღვიძებისთანავე მტკივნეული ვარ კაი
,   ?     ,  !” ჯეისონ რატომ ხარ აქ თუ არ გსურთ ამის ცოდნა უბრალოდ დატოვეთ ბონი

"@ !!! ,       STFU- !!!” ჯეისონ დაამტკიცეთ რომ ის არ კურნავს კიბოს ან ს ჯონ

„  ?   ,    მაჩვენე მტკიცებულება და ჯონ სასაცილოა როგორ უნდა დაუბრუნდე ვულგარულ
,   "STFU". ,     ენას როგორიცაა გვიჩვენებს თუ რამდენი ინტელექტი გაქვთ

!   ,   ...“ სინამდვილეში გასაკვირი არ არის რომ ტეხასიდან ხარ ჯეისონ

,    ,    .  ჯეისონ თუ გინდა ასე გააგრძელო მომიწევს ამ საიტიდან აკრძალვა გააკეთე მეტი
   “. კვლევასანამ შენს გადაწყვეტილებას გამოიტან ჯბ

„ , !        !აკრძალე ჯანდაბა შენ მატყუარა ხარ და არაფრის მტკიცებულება არ გაქვს თქვენ
         !აწარმოებთ ცუდ კვლევას და შეწყვიტეთ ამ საწყალი ხალხის ტყუილის თქმა

      !  თქვენი ზეთი უხეშია მოხარშული ბინძური ნაგვის გამო შენ რაღაცნაირად
  !  ,      THC, CBDფულისთვის ხარ ამაში ამიტომ ამიკრძალე რადგან ვიცი სიმართლე და

 . .   ,      და ა შ არ განკურნოთ კიბო თქვენ კიბო ხართ სამედიცინო მარიხუანას
!” საზოგადოებისთვის ჯეისონ

" , ." მშვიდობით ჯეისონ ჯბ

„   .   4 PET ,   .ჩემი ქმარი მართალია მე მაქვს სკანირება რომელიც ამას ადასტურებს როცა
  ,    .  ზეთზე დამძიმებული ვიყავი სიმსივნე სიგიჟემდე მიდიოდა როდესაც მომიწია
 ,    ,   .  დოზის შემცირება ისინი უფრო სტაბილურია ვიდრე მცირდება მე მაქვს

 ,   . ” თვალსაჩინო მტკიცებულება რომ მასალა მუშაობს მარია

„    .  ,     ,ფულის შოვნა ხუმრობად ჟღერს მართლა გგონიათ რომ კანონი ნებას მაძლევს
   ?   .კანაფის გაშენება ზეთის გასაკეთებლად მიიღეთ ნამდვილი ძმაკაცი ლეიკემია
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       .  დამემართა და შენი ნათქვამის ერთი სიტყვაც არ მჯერა თქვენ თაღლითური
,    ,   .მხატვარი რომელიც ლოცულობს ავადმყოფებზე უნდა დააპატიმროთ თუ

 ,    ,     დარწმუნებული ხართ რომ ეს მუშაობს მაშინ ჩაატარეთ რეალური კლინიკური
.     ,   კვლევები უამრავი ქვეყანა მოგცემთ ამის საშუალებას ნუ გამოიყენებთ კოჭლობით

FDA-  !” ს საბაბს სტივენ

-- ,        .  სტივენ რაც უფრო მალე მიიღებ ზეთს მით უკეთესი შენთვის ნუ დამაბრალებთ
    ,  .  ზეთის შესახებ სამეცნიერო კვლევების ნაკლებობას ნამდვილად თუ სამედიცინო

   ,    ,    სისტემამ მართლაც გააკეთა ის რაც უნდა გაეკეთებინა მხოლოდ ეს ოთხმოცი
  ,         ჩვენება იქნებოდა ყველაფერი რაც მათ უნდა ენახათ იმ ათეულობით ან ასობით

  ,   .ათასი კვლევის ჩასატარებლად რაც საჭირო იქნება

          ,  მე და რიკს ნამდვილად არ გვაქვს საშუალება ჩავატაროთ ყველა ეს კვლევა ეს ჩვენს
 ,  ,      ბიუჯეტს აღემატება გარდა ამისა ჩვენ არ შეგვიძლია მათი ჩატარება ლეგალურად

 ,   ,  ,    ,და ისე როგორც ჩვენ გვინდა ასე რომ ახლა ნამდვილად სხვების გადასაწყვეტია
   .  ,   ,  რომ გააკეთონ თავიანთი საქმე რამდენადაც ვიცი არის სახელმწიფოები სადაც

  ,    ,    ნებადართულია სამედიცინო მარიხუანა ჯერ არ ვიცი კვლევა რატომ არ
. ,    ,    ჩაუტარებიათ მაგალითად კანის კიბოს შემთხვევაში ეს გაკეთდება რამდენიმე

,     . ,   ,   თვეში მხოლოდ ზეთის აქტუალური გამოყენებით მაგრამ როგორც ჩანს ეს არ
,       .ხდება ან მე არ ვიცი ასეთი კვლევების შესახებ

     ,  მაგრამ არსებობს მეცნიერული მტკიცებულება იმის დასადასტურებლად რასაც
 :     2006ჩვენ ვამბობთ ეს კვლევა გამოქვეყნდა

წელსhttp://www.ncbi.nlm.nih.gov/pubmed/16908594     და ეს ცოტა ხნის წინ
გამოქვეყნდაhttp://www.ncbi.nlm.nih.gov/pubmed/23764845.

,        ვიმედოვნებ რომ ის დააკმაყოფილებს თქვენს მეცნიერულ მოთხოვნილებებს და
,      ,     ვიმედოვნებ რომ თქვენ მიიღებთ ზეთს მანამ სანამ თქვენს ექიმებს ექნებათ

    ,    შესაძლებლობა მოგკლათ მათი ქიმიური შხამი რაც არასოდეს იქნებოდა
,        ნებადართული თუ იგი სათანადო და ეთიკურ სამედიცინო კვლევაში

.გამოდგებოდა ჯბ

” ,   ,       გმადლობთ რიკ სიმპსონ რომ დაადასტურეთ ჩემი რწმენა კანაფის ზეთის
…  PTSD       შესახებ მაქვს და აღარ ვიღებ წამლებს კანაფის გამოყენების

...  ...   ,  ,  გამო Ნამდვილი რამ ბევრისგან წინააღმდეგობას ვიღებ მაგრამ ვიცი რა მუშაობს
  ...      MO- ...  და სხვებსაც ვაწინაურებ ეს ჯერ კიდევ უკანონოა აქ ში მაგრამ იქნებ

      ...  დავეხმარო ხალხის განათლებას თქვენი ყველა ჩვენების გაზიარებით და იქნებ
 ...“ მალე დაკანონდეს ალე

„ ,  12  ,    PTSD-  ,ვეთანხმები როგორც წლის ვეტერანი რომელიც ახლახან გამოეყო ს გამო
  ,     აღმოვაჩინე საკვები პროდუქტები რომლებიც ფანტასტიკურად მუშაობენ და

      “. მოუთმენლად ველი ზეთის დამზადებას ამ მოსავლის სეზონზე ჯონ

„4      .   ,დღე ახალი სამსახურის შოვნის გარეშე არავითარი გვერდითი მოვლენები
    !    , lol. !ამოღება და ხალხის თავების დაკბენა აქ არის თქვენი კვლევა გაავრცელეთ ჩვენ

 .       გვჭირდება ეს ჩვენ ვალდებულნი ვართ კაცობრიობის წინაშე ვაქციოთ მსოფლიო
 .   .:)“ უკეთეს ადგილად ეს არის დასაწყისი კრისტინა

 :  „    ,  მკვლევარებმა დაასკვნეს აქ მოხსენებული მონაცემები პირველია რომელთაგან
  CB1  ( )    ჩვენ ვიცით კანაბინოიდური რეცეპტორების და ენდოკანაბინოიდების

    PTSD-  .კრიტიკული როლის დემონსტრირება ადამიანებში ის ეტიოლოგიაში როგორც
,    ,    ასეთი ისინი უზრუნველყოფენ საფუძველს რომლითაც განვითარდება და

 PTSD    ,  დადასტურებულია დაუცველობის ინფორმაციული ბიომარკერები ასევე
    რაციონალურიშემდეგი თაობის მტკიცებულებებზე დაფუძნებული მკურნალობის

 PTSD- “.შემუშავება სთვის
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        მაგრამ ნუ მოელით ფედერალური ოფიციალური პირების დახმარებას ამ პროცესის
.2011      წინსვლაში წელს ფედერალურმა ადმინისტრატორებმა დაბლოკეს არიზონას

  FDA-   ,  უნივერსიტეტის მკვლევარები ს მიერ დამტკიცებული პლაცებოზე
   ,   კონტროლირებადი კლინიკური კვლევის ჩატარებაში რათა შეეფასებინათ კანაფის

 PTSD-  50 .გამოყენება ით პაციენტში

 ?     .   . ”მეცნიერული მთლიანობა არა როცა საქმე მარიხუანას ეხება არა შორი გასროლით

--  ,        გთხოვთ ნუ დაგვაბრალებთ კანაფის ზეთის შესახებ სამედიცინო კვლევების
.    ,   ,    ,ნაკლებობას რაც უფრო მალე მიხვდებით რომ დიახ არის ადამიანთა ჯგუფი

        რომელიც ნამდვილად აკონტროლებს ამ სამყაროს და რომ ისინი უბრალოდ
  ,      ყველაფერს გააკეთებენ იმისათვის რომ კანაფის დაბრუნება შეაფერხონ მით

 .    ,      უკეთესი თქვენთვის ეს არ ნიშნავს იმას რომ ჩვენ კანაფის წამალს არ
,    ,      გავაგრძელებთ ეს მხოლოდ იმას ნიშნავს რომ მას საჭირო ან მოსალოდნელზე მეტი

 .დრო დასჭირდება ჯბ

„ ,     15   ,    ,პირველად როცა კანაფის მოწევა წლის ვიყავი ისეთი შეგრძნება მქონდა
       ,თითქოს ჩემმა ტვინმა მოულოდნელად შეიძინა დაკარგული ქიმიური ნივთიერება

  .       რომელიც მანამდე მჭირდებოდა ჩემი შფოთვა და დეპრესია იმდენად უფრო
 ,       .   მართვადი იყო რომ ცოტა ხნით ახალი სიცოცხლე მომცა მე ყოველთვის

    ,      ,მაინტერესებდა რატომ არის უკანონო რაღაც რაც აშკარად ასე კარგი ჩვენთვის
     .    ,მაგრამ ეს არის ჩემი პასუხი მოკლედ გმადლობთ შესანიშნავი სამუშაოსთვის

    . .“ პატივისცემით თქვენ რიკ და ჯ ბ მაილსი

”   ,        მე მყავს მეგობარი რომელიც არის ყოფილი საზღვაო და ერაყის ომის
.   PTSD  .  ,   ვეტერინარი მას აქვს მძიმე შემთხვევა კანაფი ერთადერთია რაც მას ეხმარება

 .  VA      ნორმალურად იცხოვროს არაფერი არასოდეს გაუკეთებია ან მისცა მას არასოდეს
 .       რეალურად დაეხმარა მე და ჩემს მეუღლეს სერიოზული სამედიცინო პრობლემები

.  ,  .    ,  გვაქვს კანაფი ერთადერთია რაც გვეხმარება სწორედ ამ მიზეზის გამოა რომ ჩვენ
  ,       ყველაფერს ვაკეთებთ იმისათვის რომ ეს საოცარი ბალახი აქ აიოვაში
.        დაკანონდეს ბევრი ჩვენი ვეტერინარი დიდ სარგებელს მიიღებს ხარისხიან კანაფზე

  .  ,    თანმიმდევრული ლეგალური წვდომით მე მჯერა რომ ტოტალური ლეგალიზაცია
 . ერთადერთი გზაა ჯასტინ

„            რამდენიმე პირობით ვსვამ კანაფის ზეთს და არასდროს მიძინია ასე კარგად და არც
   .     JB-  მიგრძვნია თავი ასე კარგად გმადლობთ რიკ სიმპსონსა და ს იმ

,       შეტყობინებისთვის რომ ეს მცენარე სასწაულებს აკეთებს ყველაფრის
!!       !!წარმოდგენისთვის უბრალოდ გააკეთეთ ეს ხალხო და თავად ნახეთ ეს

 ,    , !!” ერთადერთი გზაა რომ გახდები ნამდვილი მორწმუნე დამიჯერე ვალ

--  ,  . ,      გმადლობთ ვალ მართალია არაფერი აღემატება პირად გამოცდილებას იმის
,    .   ,   შესახებ თუ რა შეუძლია ზეთს როგორც კი სცადეთ მაგალითად დამწვრობაზე ან

       ,   კოღოს ნაკბენზე და ქავილი და ტკივილი წამებში გაქრება ყველას შეუძლია
,      ,     ,  გითხრათ რაც უნდა და თქვენ გეცოდინებათ რომ მათ შეუძლიათ გითხრან რაც

,     .   .  ,  უნდათ მაგრამ ზეთი მაინც იქნება საუკეთესო წამალია და მოგინდებათ რომ
   ,   .გქონდეთ მისი ვედრო სახლში თუ რამე მოხდა

      ,   , თქვენ არ უნდა ენდოთ ჩვენს ნათქვამ სიტყვას უბრალოდ გააკეთეთ ზეთი იპოვნეთ
,  ,  ,    დამწვარი კანის კიბო დიაბეტური წყლული შემდეგ წაისვით ადგილობრივად და

  .  ,     , ნახეთ რა მოხდება შემდეგ დაიმახსოვრე რომ იგივე მოხდება შენს სხეულში როცა
     ,    .ზეთს მიიღებ და ეს არის ყველაფერი რაც ნამდვილად უნდა იცოდე ჯბ

„  ,    5   ,   გასულ აპრილში ძუძუს კიბოსგან წლის შემდეგ ისევ დამისვეს
.    -4  ,   ,  ,დიაგნოზი ამჯერად ეს იყო მე სტადია ტერმინალი ხერხემლის ნეკნების
 ,    .  ლიმფური კვანძების მკერდისა და მკერდის კვანძებით ძირითადად შემომთავაზეს
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   ,     პალიატიური მზრუნველობა და მითხრეს რომ შეეცდებოდნენ და დამეკავებინათ
 ...      .ზედმეტი ტკივილისგან სახლში წავიდე და მოვაგვარო ჩემი საქმეები ძალიან
       მტკიოდა და სულ უფრო მეტ ტოქსიკურ ტკივილგამაყუჩებლებს უნიშნავდნენ

    ( ,   ძალიან საშინელი გვერდითი ეფექტებით პერკოცეტი ჰიდრომორფონი და
).    .დექსიმეთაზონი მე ვერ ვიმუშავებდი ამათზე

        ,   ,ჩემმა ქმარმა დაიწყო ამ მასალის კითხვა ინტერნეტში და მე რბილად რომ ვთქვა
  ,   ,    სკეპტიკურად განწყობილი ვიყავი მაგრამ მივხვდი რომ ფაქტიურად არაფერი

   .     Whiteმქონდა დასაკარგი მისი მცდელობით ღეჭეთ ძალიან მცირე რაოდენობით
Widow  3   .    ,     ჯერ დღეში გასულ კვირას გავიგე ამბავი რომ ჩემი ძვალი მთლიანად

.   MRI     გაქრა დღეს მითხრესრომ აჩვენებს რბილი ქსოვილების სიმსივნეების
 .        მნიშვნელოვან შემცირებას ახლა არც ისე სკეპტიკურად ვარ განწყობილი და თავს

 ,  “. მშვენივრად ვგრძნობ არანაირი ტკივილი ჯულია

„3  1/2      ,  -3  ,  .წლის წინ დამისვეს მკერდის კიბო მე სტადია აგრესიული გაიკეთა
,         მასტექტომია ქიმიო და რადიაცია და ტესტები უარყოფითი აღმოჩნდა მეტი

. ,        -4კიბოსთვის სამწუხაროდ ჩემმა კიბომ მეტასტაზირება მოახდინა და ამან მე
   .      სტადიაზე აგრესიული მკერდის კიბოსთვის ახლა მქონდა ძვლის კიბო და მქონდა

 ,        მოჩვენებითი მოტეხილობა სადაც კიბო გადამეღო მარცხენა ბარძაყის ძვალში და
     .RSO-   მარცხენა ზედა ფეხი კიბოთი იყო სავსე სთვის სწორი მიმართულების

,      ,     მითითებით მე მივიღე კარგი ამბავი გულმკერდის მუცლისა და მენჯის არეში
 -     .      8  ,  1სკანირებიდან იქ კიბო არ არის ჩემმა წინა სკანირებამ აჩვენა კიბოს ლაქა

 ,  5   2   ,     მარცხენა ფეხზე ხერხემალში და წელის ქვედა არეში მე მალე გავიკეთებ ამ
 /       უბნის სკანირებას რენტგენს და იმედია შევძლებ კიდევ ერთხელ მოგახსენოთ
 .    !    კარგი ამბავი ამან გადაარჩინა ჩემი სიცოცხლე ეს ნამდვილად აჯობა ექიმის

:  „   ,      4   სიტყვებს შენ ტერმინალი ხარ საქმეები მოწესრიგე და ჩვენ თვეს მოგცემთ
“    16  .( ,     სიცოცხლეს და ეს იყო თვის წინ დავამატო რომ ის ახლა ფეხით მოსიარულეს

   ,   3    .  -დახმარებით და სძინავს საწოლში რასაც წელია ვერ ახერხებს მისი ერთ ერთი
   / ,     შემდეგი მიზანია იყოს კარგად მობილური რომ ჩემთან ერთად დაესწროს

 .)“მუსიკალურ ჯემს

„  ,      .  !გამარჯობა ჯინდრიჩ გუშინ დავამთავრე რიკის წიგნის კითხვა Მაგარი რამე
 ,       გულწრფელად გითხრათ მე ნამდვილად არ მჭირდება მეტი მტკიცებულება ზეთის

   !     მართლაც ჯადოსნური ძალის შესახებ მე ასევე ჩავატარე რამდენიმე ექსპერიმენტი
    ,     ! !და ყოველდღე ვხვდები რაღაც ახალს რაც ამ წამალს შეუძლია საოცარი

,  ,      სამწუხაროდ მიუხედავად იმისა რომ დარწმუნებული ვარ და ჩემი შეყვარებულიც
 ,      " " ...რომ დარწმუნებულია დედამისი რატომღაც არ შეუძლია მთლიანად გაუშვას და

    ,     ... მაინც ის არ არის დარწმუნებული ტოვებს თუ არა შიმშილის ქიმიოთერაპიას მე
    ,     მუდმივად ვცდილობ კარგი არგუმენტების გამოტანას მაგრამ მის ნაცვლად ვერ

!      ,   გადავწყვიტე ის არის კიბოთი დაავადებული და ერთადერთია ვისაც შეუძლია
,     .  ,     ,გადაწყვიტოს რა გააკეთოს მის ცხოვრებაში მე ვიცი რომ ის მაინც განიკურნება

     ,     რადგან ჩვენ მასში იმდენ ზეთს ჩავყრით რომ მისი სიკვდილი შეუძლებელი
.   ,       იქნება მაგრამ მაინც ვგრძნობ რომ ძალიან სულელური და საშიშია ამ

 ,   ,     ქიმიკატებთან თამაში განსაკუთრებით მაშინ როცა წვდომა გაქვს ბუნებრივ
,   ,    !  წამალზე რომელიც დადასტურებულია რომ კურნავს კიბოს წავიკითხე თქვენი

     ...  გამოცდილების შესახებ კიბოსთან და სამედიცინო სისტემასთან ძალიან ვწუხვარ
  ...       თქვენი დაკარგვის გამო ახლა კი უკეთ მესმის თქვენი დამოკიდებულება

 . . " " !" ტრადიციული ე წ მედიცინის მიმართ ლუიჯი

--  ,      გამარჯობა ლუიჯი გმადლობთ წიგნთან დაკავშირებით კარგი სიტყვებისთვის და
,     .  ,   სამწუხაროა რომ თქვენ უნდა გაიაროთ მისი არჩევანია რომელ მკურნალობას

,       -   აირჩევს მაგრამ მე არ მივუახლოვდი ქიმიოთერაპიას უბრალოდ წაიკითხე
 ,  ,       ,დედაჩემის ამბავი იქნებ გაიგოს რომ შხამის მიღება არასდროს არის კარგი იდეა
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 ,       .განსაკუთრებით მაშინ როდესაც ის არ არის დასაბუთებული და აუცილებელი მისი
    შანსები მხოლოდ ქიმიოთერაპიის გადარჩენისთვის მნიშვნელოვნად

,     ,    ,   გაუმჯობესდება თუ ის მიიღებს ზეთს მაგრამ კიდევ ერთხელ რატომ მიაყენოს
      ?    .კიდევ უფრო მეტი ზიანი მის ავადმყოფ სხეულს აზრი არ აქვს საერთოდ

 , საუკეთესო სურვილებით ჯინდრიხ

”   ,       ,ეს არის ბრძოლა რომელთანაც ბევრი კარგი ადამიანი უნდა გაუმკლავდეს
 ,   ,      ,    უცოდინარი ექიმი რომელიც ფიქრობს რომ მან იცის მეტი ისე რომ არ წაიწიოს

      ,  ახალი განვითარებადი და არსებული ინფორმაციის შესახებ კანაფის მისი
       კანაბინოიდების და კიბოს მოკვლის უნარი პაციენტისთვის ზიანის მიყენების

.    ,    გარეშე რამდენად გიჟურია ჩვენი გადმოსახედიდან რომ ისინი მოითხოვდნენ
   ,  ?    შხამს რაღაც ასე უსაფრთხოზე რატომ ეს უცოდინრობაა თუ შეშინებულები

?დარბიან

   5     ,     მე მივმართე ექიმს წელიწადში ერთხელ მას შემდეგ რაც ვისწავლე ამ ზეთის
  IBS-      ,      შესახებ ჩემი ისთვის და ეს იყო იმის გამო რისი გაკეთებაც მე თვითონ არ
.   ,    ,  შემეძლო მე გამოვიყენე ზეთი რომ არასოდეს დაინფიცირებულიყავი ნაკერები

     ,  ,  ტანჯვის გარეშე მოვხსენი და ყოველ ჯერზე როცა ვისვამდი ტკივილი მყისიერად
   .    2  1/2-  3  ქრება ანთების მოხსნის გამო იგი სრულად განიკურნა დან თვემდე

    9    ფიზიოთერაპიის ნაცვლად და დაახლოებით თვიდან ერთ წლამდე
.        სამკურნალოდ მე საკუთარი თვალით მინახავს არაერთხელ და ამას ვერავინ

“. წამართმევს კოვეი

„        .   ,ექიმები არ არიან მეცნიერები და არც მეცნიერებას ეწევიან თუ ამას გააკეთებდნენ
 ,       .ისინი მოითხოვდნენ რომ მთავრობამ დაუშვას მათ მარიხუანაზე წვდომა მიზეზი

     ,  არის სხეულის ახლა უკვე დადასტურებული ნაწილი ენდოკანაბინოიდული
,      სისტემა რომელიც მთლიანად იგნორირებულია ამერიკული სამედიცინო

 .         საზოგადოების მიერ მაშინ როცა სხვა ქვეყნები სულ უფრო მეტ კვლევას ატარებენ
   ,   მარიხუანასა და კონკრეტულად კიბოზემკურნალობას ამერიკულ სამედიცინო

  Big  Pharma,      .დაწესებულებას მართავს დიდი დაზღვევა და დიდი ფული ექიმებმა
       თავიანთ ხელობაზე კონტროლი გადასცეს არაექიმებს და შიშზე დაფუძნებულ

.   ,    პოლიტიკოსებს ისინი წლებს გაატარებენ რათა მოძებნონ ალტერნატივები პატენტ
  , ,   იურისტების კონტროლის ქვეშ იმავდროულად საფრთხეს შეუქმნიან პოტენციურ
.განკურნებას

      ,  თუ მარიხუანა დამალული იქნებოდა რაიმე ღრმა ჯუნგლებში რომელსაც
   ,  Big  Pharma  ,აკონტროლებს რომელიმე გაუნათლებელი ტომი იქნებოდა პირველი

   ,    ვინც გააკონტროლებდა მის წარმოებას დააპატენტებდა მის მრავალფეროვან
     ,  " ".კანაბინოიდულ ნაერთს და შემდეგ მიმართავდა ექიმებს რათა დაუწერონ მაგრამ

   -     . ,  ყველაზე დიდი ტომი აშშ ში უკვე იწყებს სიმართლის ყვირილი სამწუხაროა რომ
     . დიდი ფარმასთვის ეს ტომი არ იყიდება ბრაიანი

„   .    .ეს მტკიცებულება ჩვენთანაა და ჩვენ ვიზიარებთ მას ნარკოტიკების
   [   ],მომხმარებელთა სამედიცინო ჯგუფი აღარ ექვემდებარება პატივისცემას

  ,  .  რომლებიც სტიმულირებისთვის მუშაობენ მხილებულია ისინი საფულეებში
.  ,       FDA   ცვივა მათ იციან რა ხდება და მათი თანამემამულე მათთან ერთად
.     ,   მიდის არაფრით განსხვავდება ტირანიის ნებისმიერი ფორმისგან რომელსაც ჩვენ

,     .    შევხვდით სანამ ამჯერად ვიღებდით შინაურობას ჩვენ ამას საკუთარ თავს
.   ,    ,   ვაკეთებთ არსებობს კიბოს განკურნება არ არსებობს წამალი თუ როგორ

   ,       გვაიძულებენ მედიცინას ამ მომენტში თუ არ მივიღებთ ხმას ჩვენი ჯიბეებით და
 !” ჩვენი ბიულეტენებით ტილმანი

„     ,      მე ვუყურე ნათესავებსა და მეგობრებს რომლებიც ასე სწრაფად იღუპებიან და
  ,      კვდებიან მას შემდეგ რაც იძულებულნი გახდნენ დახარჯონ ათიათასობით
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,   -  ,    დოლარი რათა ნელ ნელა მოეკლათ როცა განკურნება დედამიწიდან
.  ,      .  გაიზრდება მოდი ახლა გაიღვიძე და სისულელის სუნი იგრძენი არ გადახვიდეთ

    . სტერეოტიპებზე და ჩაატაროთ რეალური კვლევა ემი

„      .  მე მყავდა ალცჰეიმერის დაავადებული მოხუცი ქალბატონი მას სჭირდებოდა
 24/7.   ,   მოვლა სამზარეულოს ცეცხლს უკიდებდა ცდილობდა საჭმლის

.  ,        მომზადებას ჩვენ შევძლებთ ის ზეთს სვამს და ერთ თვეში შეძლებს
     “. შვილიშვილების ამოცნობას და მეხსიერების აღდგენას იწყებს ჯანეტ

„ ,    RSO  ,   / …  ,  ვიცი რომ მირჩევნია მქონდეს ვიდრე ქიმიო რადიო სასაცილოა როგორ
     RSO– ,   შეიძლება ზოგიერთმა ადამიანმა უარი თქვას ზე როცა ყველაფრის გვერდითი

      .”მოვლენები შეიძლება დაგატოვებინოთ ცხოვრების ძალიან დაბალი ხარისხით
კერი

„     .    “   ეს უნდა იყოს ადვილად მისაწვდომი ის უნდა იყოს ხელმისაწვდომი რაც უფრო
 ,   . მეტს ვკითხულობ მით უფრო ვიხიბლები შელი

„  ,      „   შემდეგ ჯერზე როცა მოისმენთ ვინმეს თქვას სად არის რეცენზირებული
?“:   PubMed- ,     კვლევები ძიება ზე ყველა რეცენზირებული სამეცნიერო ნაშრომის

,   „ “     20000საცავში ტერმინი მარიხუანას გამოყენებით იძლევა დაახლოებით
 ,     / .   სამეცნიერო ნაშრომს რომლებიც ეხება მცენარეს და ან მისი შემადგენელი

,       ნაწილები რომელთა თითქმის ნახევარი გამოქვეყნდა ბოლო ათწლეულის
. ,      „ “განმავლობაში შედარებისთვის საკვანძო სიტყვის ძიება ტერმინ ტილენოლის

  17,370   .   გამოყენებით იძლევა გამოქვეყნებულ ნაშრომს საკვანძო სიტყვის ძიება
 „ “    10,500  ტერმინის იბუპროფენის გამოყენებით იძლევა გამოქვეყნებულ

.  „ “      7012ნაშრომს ტერმინი რიტალინის გამოყენებით საკვანძო სიტყვის ძიება იძლევა
 ,      გამოქვეყნებულ ნაშრომს ხოლო საკვანძო სიტყვების ძიება ტერმინი

„ “     630   .ჰიდროკოდონის გამოყენებით იძლევა მხოლოდ გამოქვეყნებულ ნაშრომს
ლინ

„     /   სახელმწიფოს მიერ დაფინანსებული ახალი კანაფის კიბოს კვლევა შოკებს
 ...THC,    ,სამეცნიერო საზოგადოებას კანაფის მთავარი ფსიქოაქტიური ინგრედიენტი

     ,   შეიძლება რეალურად შეცვალოს ადამიანის გენეტიკური კოდი რათა თავიდან
    . ?!!!!  !!!????აიცილოს კიბო და ანთებითი დაავადებები Რა Რა რა

     ,     ,  რიკ სიმპსონი და მისი მთავარი ელფი ჩეხი აქტივისტი ჯინდრიჩ ბაიერი ამას
   ,    ,  მრავალი თვის განმავლობაში ამბობენ მე კი თავაზიანი ვიყავი მაგრამ ფარულად

  ,     -  (   დამცინოდი ამ აზრზე რადგან ეს მეჩვენებოდა ჰოკუს პოკუსს და სხვა მცირე
  .     ტექნიკური მიზეზების გამო მე მქონდა უთანხმოება მათ

)....    -  ,  ? ,პერსპექტივასთან მედიკამენტებს არ შეუძლიათ დნმ ის შეცვლა არა არასწორი
 !HOLY [BLEEP] !!!!!!” როგორც ჩანს ალან

„ ,   ,     .  ,კარგი რასაც ეს ნიშნავს ეს ჩემი ექსპერტიზის სფეროს სცილდება ალბათ ამბობს
         რომ რაღაც კანაბინოიდებს შეუძლიათ კიბოს განკურნება და ისინი ამას აკეთებენ

  .     ,  .გენის მოდიფიკაციის გზით და რომ მეტი კვლევაა საჭირო როგორც ყოველთვის

  ,        მხოლოდ იმას ვამბობ რომ მატერიის ფიქრი მატერიის უმცირესი ნაწილაკია და
   .     .ზეთს შეუძლია აზრების გამოსწორებაც გენები ჯერ კიდევ ძალიან დიდია კვლევა

   ,      ფოკუსირებული უნდა იყოს იმაზე თუ რას აკეთებენ კანაბინოიდები ჩვენი
  ,  ,  ,    . .სხეულის უმცირესი ნაწილაკების ატომების კვარკების სიმების და ა შ სწორედ

  ,      ,აქედან იწყება პრობლემები უმცირეს ნაწილაკებში სწორედ ეს უნდა გამოსწორდეს
    .თუ ნამდვილად გსურთ პრობლემების გამოსწორება ჯბ

- 75 -



 ენდოკანაბინოიდული სისტემა
„      ( :  ECS)ენდოკანაბინოიდული სისტემის მქონე ყველა ორგანიზმს აგრეთვე

/  ,     ( )  შეუძლია ისარგებლოს კანაბინოიდებით რაც ქმნის ჰომეოსტაზს ჰარმონიას ამ
.    ,    ECS: ,ორგანიზმში ამ პლანეტაზე სამი ორგანიზმია რომლებსაც არ აქვთ ღრუბლები

   . , , , , ჟელე თევზი და პოლიტიკოსები კარგი შესაძლოა შესაძლოა შესაძლებელია რომ
   , . ” ეს უკანასკნელი იყოს გადაჭარბებული ცოტათი სტივ

„  ,        მე მჯერა რომ სიმსივნის დამთრგუნველი გენების დაკარგვა გადამწყვეტ როლს
       .თამაშობს კიბოში და ეს გამოწვეულია კანაბინოიდების ენდოგენური დეფიციტით

მატი

--    ,     ,  გენები ზედმეტად დიდია უმცირეს ნაწილაკებამდე უნდა მიხვიდე სწორედ
       .    .აქედან იღებს სათავეს პრობლემა და აქ უნდა გამოსწორდეს დნმ კი ძალიან დიდია

ჯბ

„    ,     ,   მეცნიერებას დავტოვებ იმ მეცნიერებს რომლებიც მე არ ვარ მე ვაგროვებ
  ,    .  ,   ინფორმაციას იმის მიხედვით რასაც ვხედავ და ვგრძნობ მე ვიცი რომ უკეთესი ვარ

 ,     ,    და ისინი ვისთანაც ჩემი ცოდნა გავუზიარე უკეთესები არიან ან
,         გამოჯანმრთელდებიან და ყველაზე მეტად მათ არ ეშინიათ მათი ავადმყოფობის ან

,      .” დაავადების რაც სტრესის გარეშე გამოჯანმრთელებას უკეთესს ხდის კელეე

„      . -19  ეს წლების განმავლობაში აფერხებდა ჩემს შეტევებს მე საუკუნიდან ცნობილია
       2003  შაკიკის შემსუბუქება სამედიცინო პროფესიის მიერ და რუსო წელს

,      ვარაუდობდა რომ ფუძემდებლური კლინიკური ენდოკანაბინოიდების დეფიციტი
 . ” .იყო დამნაშავე ტომი

PubMed-   ,  ,  IB,     ს აქვს სტატია სადაც ნათქვამია რომ შაკიკი და ფიბრო შეიძლება იყოს
  . კლინიკური ენდოკანაბინოიდური დეფიციტი ერიკ

--    .    ,   რა თქმა უნდა როგორც ჩვენ ვუყურებთ მას დაავადებების უმეტესობა
     ,  ,კანაბინოიდების დეფიციტის სიმპტომია და დაავადების უმეტესობა ალბათ

  ,       საერთოდ არ მოხდება თუ ადამიანები დაბადებიდან მცირე რაოდენობით ზეთს
.იღებდნენ ჯბ

.    ,     ,   ქ რატომ უნდა ველოდოთ ექიმებს რომ მხარი დაუჭირონ მტკიცებას რომ კანაფი
 ?კურნავს კიბოს

. ,         .THC  , ა იმიტომ რომ ის კურნავს კიბოს და სულ ეს არის იწვევს აპოპტოზს ამიტომ
      . ? , , გასაკვირია ის იწვევს აპოპტოზს ყველა კიბოს დროს რატომ კარგად იმიტომ რომ

     ,  დეკარბოქსილირებული ზეთი ხვდება სხეულის ყველა უჯრედში თუ მიღებულია
 .    სწორი რაოდენობით ენდოკანაბინოიდური სისტემა არეგულირებს იმუნურ

,   ,      ,   სისტემას ასე რომ როდესაც იმუნური სისტემა სწორად მუშაობს მას შეუძლია
  .   ,    კიბოს წინააღმდეგ ბრძოლაც არც ისე ბევრი ეს მართლაც შეურაცხმყოფლად

.მარტივია

        სათანადოდ წარმოებული მაღალი ხარისხის ზეთი არის საუკეთესო შანსი პაციენტს
  (      მაინც აქვს ოპერაცია საჭირო იქნება სიცოცხლისთვის საშიშ რამდენიმე

).     ,   ,შემთხვევაში და თუ იცით მკურნალობის ვარიანტი რომელიც უფრო უსაფრთხო
   ,   ,  .  ეფექტური და სახალისოა პაციენტისთვის ვიდრე ზეთი გვითხარით არ არის

.არცერთი

,      :  „ /   ნახეთ რას ამბობენ მეჩულამი და პაჩერი ანთება ქსოვილის დაზიანება იწვევს
    ,    ადგილობრივი ენდოკანაბინოიდების დონის სწრაფ მატებას რაც თავის მხრივ
      ,  არეგულირებს სასიგნალო პასუხებს იმუნურ და სხვა უჯრედებში რომლებიც
   .   /  CB2არეგულირებენ მათ კრიტიკულ ფუნქციებს ენდოკანაბინოიდების დონის და ან

      ,რეცეპტორის გამოხატვის ცვლილებები დაფიქსირდა თითქმის ყველა დაავადებაში
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   ,   - ,  -რომელიც გავლენას ახდენს ადამიანებზე დაწყებული გულ სისხლძარღვთა კუჭ
,  ,  ,  ,  ,ნაწლავის ღვიძლის თირკმელების ნეიროდეგენერაციული ფსიქიატრიული

,  ,  ,      ძვლების კანის აუტოიმუნური ფილტვის დარღვევები ტკივილამდე და კიბომდე
 CB2-  .     და ის მოდულირება რეცეპტორების აქტივობა უზარმაზარ თერაპიულ

   .პოტენციალს ფლობს ამ პათოლოგიებში

    ? ,  .    და როგორ აკეთებ ამ ყველაფერს ისე ზეთით თქვენ დააბალანსებთ დონეებს ან
 ,   .   ,აყენებთ მათგადაჭარბება საჭიროების შემთხვევაში შეგიძლიათ მიირთვათ ზეთი

,         შეიზილოთ აორთქლდეთ და სუპოზიტორებში მიიღოთ და ამ ოთხ მეთოდს შორის
      შეგიძლიათ იპოვოთ გზა ამ პლანეტის თითოეულ პაციენტზე

.        დასახმარებლად მოგვიანებით ექიმები სიმსივნეებს ზეთს შეჰყავთ და ამ გზით
   (    ).რეკორდულ დროში შეამცირებენ არ არის რეკომენდებული სახლში

     (    და რატომ შემომთავაზეს კანის კიბოს ან დიაბეტური წყლულების ან
)? , ,      ,  ,  დამწვრობის ისე იმიტომ რომ ხედავთ რა ხდება იქ და როგორც წესი დიდი დრო

    ,    არ სჭირდება მათ ზეთით განკურნებას უმეტეს შემთხვევაში მაქსიმუმ რამდენიმე
.   ,  ,    კვირა შემდეგ უბრალოდ გააცნობიერე რომ იგივე რაც ხდება კანზე ადგილობრივი

 ,      .  ,გამოყენების შემდეგ ხდება თქვენს სხეულში ზეთის მიღებისას კიდევ ერთხელ
 ,        .შეურაცხმყოფლად მარტივი მაგრამ საბოლოო ჯამში ეს ძალიან ზუსტი ახსნაა და

  ,   : „  შემდეგ დაუბრუნდით იმას რასაც მეჩულამი წერდა ენდოკანაბინოიდების დონის
/  CB2       და ან რეცეპტორის გამოხატვის ცვლილებები დაფიქსირდა თითქმის ყველა

,     ,   -დაავადებაში რომელიც გავლენას ახდენს ადამიანებზე დაწყებული გულ
,  - ,  ,  ,  ,სისხლძარღვთა კუჭ ნაწლავის ღვიძლის თირკმელების ნეიროდეგენერაციული
,  ,  ,  ,   ფსიქიატრიული ძვლების კანის აუტოიმუნური ფილტვის დარღვევები

  ,   CB2     ტკივილამდე და კიბომდე და რეცეპტორის აქტივობის მოდულირება ამ
    .პათოლოგიებში უზარმაზარ თერაპიულ პოტენციალს ფლობს

–   ,       CB2 ეს ყველაფერი ვიცი მე ვაპირებ სასწრაფოდ მოვახდინო ჩემი რეცეპტორის
 .აქტივობის მოდულირება ჯბ

„  . ,  ,    ვინც ეჭვობს გთხოვთ გთხოვთ დაგუგლოთ სიტყვები ენდოკანაბინოიდული
.    .   სისტემა ეს არის თითოეულ ადამიანში ადამიანები ფაქტიურად აწარმოებენ

   ,    კანაბინოიდულ ნივთიერებებს დედის რძეში ეს დადასტურებული სამედიცინო
.        ფაქტია ჩვენ ფაქტიურად გვაქვს ჩვენს სხეულში წლების წინ აღმოჩენილი

 ,      .უზარმაზარი სისტემა რომელსაც აქვს კანაფის ნაერთების რეცეპტორები ესეც
 .  ,   THC   CB1დადასტურებული ფაქტია მეცნიერებამ დაადასტურა რომ იკეტება

,   ,      რეცეპტორში მხოლოდ დაზიანებული არაჯანსაღი ან კიბოს უჯრედებიდან და
   ,    აიძულებს მათ მოკვდნენ აპოპტოზის დაპროგრამებული უჯრედების სიკვდილის

.    ,  THC     გზით კიბოს უჯრედები აწარმოებენ კერამიდს პოულობს მას და აგვარებს
.  ,      ,პრობლემას კიდევ ერთხელ ეს არის სამედიცინოდ დადასტურებული ფაქტი

    ,  რომელსაც შეგიძლიათ იპოვოთ სადმე ონლაინ აკრედიტებული უნივერსიტეტებისა
    .    .  და სხვა კვლევითი ცენტრების მიერ ეს არის ნამდვილი მეცნიერება ზოგიერთი ხარი
    .არ აწყობს მაღალი დონის ასამაღლებლად

 ,         მე ვიცი რომ რამდენიმე ბავშვი განიკურნა ან განკურნა კიბო კანაფის
.   -  .  ,  გამოყენებით ჩემი შვილიც ერთ ერთი მათგანია როგორ ფიქრობთ ჩემს ორწლიანს

 ? ,     ? , . ,   სურს ამაღლება გგონია რომ ჩემი შვილი მაღლა მინდა ჰმ არა მაგრამ მე ასევე არ
   ,    .     მივცემ მას ქიმიოექიმებმა გვითხრეს რომ არ განვკურნავთ მას და მე რა თქმა უნდა

   . ... ,       არ მინდა რომ მოკვდეს Ისე დიახ მე გამოვიყენებ მას და ყველას ვეტყვი
,   .      ... ,სიმართლეს ვინც ვიცი და იმედია მივაღწევთ ზოგიერთ ეჭვის თვალს შესაძლოა

  ,      ,   ერთ მშვენიერ დღეს ამ საუბარმა მათ სიცოცხლე გადაარჩინოს ან ვინმე
...“ ნაცნობმა სუზეტა

„      ლიპიდური მეტაბოლიზმის ცვლილებები მჭიდროდ არის დაკავშირებული
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.       კიბოსთან ბიოაქტიური ლიპიდების რამდენიმე კლასი თამაშობს როლს სიმსივნის
      ტრანსფორმაციასა და სიმსივნის ზრდასა და პროგრესირებაში ჩართული

  .  ,  სასიგნალო გზების რეგულირებაში ენდოკანაბინოიდული სისტემა რომელიც
   ,   G-შეიცავს ლიპიდიდან წარმოებულ ენდოკანაბინოიდებს მათ პროტეინთან

  (GPCR)    , დაწყვილებულ რეცეპტორებს და მათი მეტაბოლიზმის ფერმენტებს ჩნდება
     .როგორც პერსპექტიული თერაპიული სამიზნე კიბოს დროს

--       ,  ენდოკანაბინოიდული სისტემა პირდაპირ არეგულირებს იმუნურ სისტემას ასე
,  ,       .   რომ დიახ ის დიდ როლს თამაშობს კიბოს მკურნალობაში ამის გასარკვევად არ
   .არის საჭირო უნივერსიტეტის დიპლომი

     ?და როგორ არეგულირებთ ენდოკანაბინოიდული სისტემის ფუნქციას
,  ?კანაბინოიდებით ალბათ

     ? ,  .   და კანაფის რომელი ფორმაა ყველაზე ძლიერი ისე ზეთი და როგორ უნდა
  ?    ,  გამოიყენონ ის პაციენტებმა სხვა მედიკამენტების უმეტესობის მსგავსად მათ

  .  . .JB”შეუძლიათ უბრალოდ ჭამა Სამჯერ დღეში ბინგო

 კიბოს ჩვენებები
:   ,  ,  დევიზი კიბოს სპონტანური რემისია როგორც ჩანს საოცრად ხშირად

   ხდება კანაფის ზეთის თანდასწრებით
„    .     ,  ,მეგობარს ძვლის კიბო აქვს ახლახან დაიწყო ზეთი გასულ კვირას ტკივილი გაქრა

   .   . ” ის თავს უკეთ გრძნობს ონკოლოგიაექიმები შოკში არიან ჯო

„    ,     -4 , მე ვუყურე კარგ მეგობარს რომელიც კვდებოდა ძუძუს კიბოს მე სტადიით ბოლო
   .    ფეხებზე ინტენსიური ქიმიოთერაპიის შემდეგ მე მას სპეციალურ ფუნთუშებს
,     4  .   ვაძლევდი შემდეგ ფენიქსის ცრემლები ყოველ საათში ერთხელ ის განიკურნა და
! ,     !” აყვავდება თქვა რომ არასდროს უგრძვნია თავი უკეთესად შარლინ

"    ...     თქვენ გადაარჩინე ამდენი სიცოცხლე ერთმა ჩემმა მეგობარმა განკურნა ძვლის
 45    .” კიბო დღის განმავლობაში კანაფის ზეთით გიან

„    . ,     ,გუშინ ძალიან კარგი ამბავი კაცმა რომელსაც ცოტაოდენი ზეთი მივეცით ექიმთან
    ,      ,როცა რამდენიმე კვირის შემდეგ გაირკვა რომ მის ფილტვებში სიმსივნე გაქრა

  ,      ისევე როგორც ღვიძლზე რომელიც მხოლოდ ერთ ადგილზე იყო
.   !       შემცირებული ერთი პატარა მილი ჩვენ გვყავს რამდენიმე გზაზე და ისინი ყველა

 .  ,    .Phoenix  Tears   კარგად არიან იმედი მაქვს რომ საქმეები კარგია ცოცხალი და
. ჯანმრთელია კრის

:   -   81     3    ხოსე განახლება ჩემმა წლის მეგობარმა გადაიტანა სიმსივნე მისი სახის
(  )   .    კანის კიბო ბრტყელუჯრედოვანი კარცინომადან მათ არ ჰქონდათ შანსი

   .5      მსოფლიოს საუკეთესო მედიცინის წინააღმდეგ კვირა ზეთზე და თავს უკეთ
,   15  .   !   !!!გრძნობს ვიდრე წელიწადში მისი მადა დაბრუნდა ის იგებს ბრძოლას ჩვენ

 !ვიმარჯვებთ ბრძოლაში

:       ?სტივ იღებდა თუ არა ზეთს და ადგილობრივად იყენებდა

: ჟოზე ორივე

:  .     ,    სტივ ფანტასტიკური გასაოცარი არ არის იმის ცოდნა რომ ჩვენ შეგვიძლია
    .ამგვარად შევიტანოთ ცვლილება ვინმეს ცხოვრებაში

:    68%-  THC       ხოსე მან ლოყაზე იანი ზეთის ზეითუნის ზეთით და ქოქოსის ზეთით
  2   ,     .შერევა დაიწყო კვირის განმავლობაში სანამ ის ზედაპირზე გამოჩნდებოდა ის

        .ასევე ღებულობს მას ზეითუნის ზეთის გარეშე ლოყაზე წასმის შემდეგ
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:       ,       ხოსე გუშინ მისმა ექიმმა დამირეკა და მითხრა რომ მასაც კანის კიბო აქვს და
   .სურდა ცოტა ზეთი გამოსცადო

:     ,    .  სტივ ახლა ეს არის ფანტასტიკური ამბავი რომ ექიმს დახმარება სურს კარგად ჩემო
!!!!   ,    81     მეგობარო და მოხარული ვარ რომ თქვენი წლის მეგობარი კვლავ ტკბება

.ცხოვრებით

: ,   !  P,   , ხოსე დიახ ეს მართლაც საოცარია დოქტორი რომელსაც ჩვენ დავარქმევთ არის
        რამდენიმე წიგნის ცნობილი ავტორი და დიდი ნატუროპათიური მკურნალი და
 .   5     2  მედიცინის დოქტორი მან თავისი პაციენტი მომმართა ბოლო კვირის

.    “.განმავლობაში ყველა ტერმინალური კიბოთი დაავადებული

„       /   /  ორი კვირის წინ მე სხვა ჩემს კანის ყელის კიბოს პაციენტს მეგობარს მივეცი
 ,      ,  სამკურნალო ზეთი რომ მიეღო და გამოეყენებინა ადგილობრივად ცოტაოდენ

  .   ,      ქოქოსის ზეთთან ერთად სამშაბათს მან მითხრა რომ ლოყაზე კანი გაიხსნა და
 .   ,    , სიმსივნე გამოაშკარავდა მე ვუთხარი მას რომ განაგრძო ზეთის გამოყენება მაგრამ
  ,     .  ქოქოსის ზეთის გარეშე მხოლოდ სუფთა სამკურნალო ზეთი მან სამკურნალო

      :  „ ,  ზეთი უშუალოდ გამოკვეთილ სიმსივნეზე დაასხა და თქვა მუწუკი რომელიც
,   .     გამოსულიყო მეორე დღესვე გაქრა დაწურვა დაიწყო შეზელვის შემდეგ რამდენიმე

.  -    “.   ,წუთში იფეთქა ზეთმა სიმსივნე ხსნარივით ამოიღო სიმსივნური სიმსივნე იყო
 ...  !!!" ახლა გაქრა Ორი კვირა ხოსე

„      ,    გამარჯობა რიკ სიმპსონ და ჯინდრიხ ბაიერ მინდოდა გამეზიარებინა ძალიან
  .      ბედნიერი ბედნიერი ამბები დედის სკანირებამ აჩვენა ღვიძლში და პანკრეასის

   " "  . ,    ყველა სიმსივნის ზომის გაზომვადი შემცირება ასევე მის ფილტვის სიმსივნე
 , 100% !!!     , ახლა მთლიანად გაქრა ძალიან დიდი მადლობა უნდა გადახვიდეთ მაგრამ

  ,      ,  ნომერ პირველი ადამიანი რომელიც ყველაზე მეტ სიყვარულს იმსახურებს არის
,        .რიკი რომ ასე ღიად აზიარებს ამ ინფორმაციას მსოფლიოს თავიდან

  ,   ,   გმადლობთ ჯინდრიხ ყველაფრისთვის რასაც აკეთებთ თქვენი მხარდამჭერი
   .  ,     სიკეთისა და მითითებების ჩათვლით მე ვიცი რომ ჩვენ ჯერ კიდევ

    / ,   კვერცხუჯრედის ნაჭუჭზე დავდივართ მისი დიაგნოზით პროგნოზით მაგრამ თუ
  (    „ “,  მდგომარეობა გაუმჯობესდება სიმსივნეები მცირდება ან მოგვარდება როგორც

    ).   ამას უწოდებენ შემდგომი მეტასტაზების გარეშე მე გამოგიგზავნით მას
   ,   ,    სამედიცინო ანგარიშებამდე და შემდეგ რათა დაინახოთ რომ თქვენ დაეხმარეთ

  , , ,  ,სიცოცხლის გადარჩენას წარმოუდგენელი მოსიყვარულე აქტიური მჩუქნის ქალს
      .  .  ,რომელიც ღია ცის ქვეშ დარგავს თავის ბალახს როგორც ვწერ დიდი სიყვარული

"ბარბარე

--   ,  ,     გამარჯობა ბარბარე გმადლობთ დღე თქვენი ელექტრონული ფოსტით
.     ,     გაალამაზეთ მიესალმეთ დედას ჩვენთვის და დარწმუნდით რომ ის არ მიიღებს

 ,     .  , სხვა სკანირებას რენტგენს ან სხვა კანცეროგენულ სისულელეს გაიარეთ ის რასაც
,     120-180       გრძნობს მან უნდა შეჭამოს გრ ზეთი ექვსი თვის განმავლობაში ან
.     ,      ნაკლები მე რომ მისი ადგილი ვიყო ზეთს ყოველ დღე ვჭამდი მთელი ცხოვრების

,      ,   განმავლობაში კიბოს ძალიან მცირე შანსი აქვს როცა სხეულში
.      ზეთია შემანარჩუნებელი დოზები ამ მეთოდის უაღრესად მნიშვნელოვანი

.  , ნაწილია საუკეთესო სურვილებით ჯინდრიხ

„     ,     ,ჩემი მეგობრის ქმარი კიბოთი განიკურნა რის გამოც მისი ონკოლოგები აცნობეს
  3  .   :  ,   რომ მას თვე ჰქონდა ეს არის გაფრთხილება იმის გამო რომ ისინი გაოგნებულები

   ,    MRI-  იყვნენ მისი სასწაულებრივი განკურნებით აწერდნენ მას ზე კონტრასტული
  6 .  MRI-      საღებავით ყოველ თვეში ბოლო ზე მისი სხეული რეაგირებდა საღებავზე და

   MRI-     .  JB- .მისი გული გაჩერდა ზე და ის კინაღამ გარდაიცვალა ვეთანხმები ს ტესტები
 ,   „ “.  ."ისეთივე ტოქსიკურია როგორც მათი განკურნება Ფრთხილად იყავი კოლეტი
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„     -3    დედაჩემმა ზეთით განკურნა მისი მე სტადიის წვრილუჯრედოვანი ფილტვის
!!  ,        კიბო მე ვთქვი რომ ის კიბოსგან თავისუფალი იყო დიაგნოზიდან მხოლოდ ოთხი
 ? ,  “. თვის შემდეგ ჰოდა ასეც მოხდა გამთენიისას

„     ,     მამაჩემს ასევე აქვს პანკრეასის კიბო რომელიც გავრცელდა ღვიძლში და
  ,    ,    ფილტვებში ქიმიოთერაპიის დროს შემდეგ ისევ გავრცელდა ის ძალიან ცუდად

   .  3    .  იყო და სწრაფად უარესდებოდა ზეთი თვის წინ დაიწყო ორშაბათის ბოლო
 ,  7      .   100%-სკანირებამ აჩვენა რომ ლაქა გაქრა და პანკრეასის კიბო შემცირდა ის თავს

      .   . ”ით უკეთ გრძნობს და ცხოვრების ხარისხი დაუბრუნდა ზეთი მართლაც საოცარია
ლიზა

„      ,    მამაჩემი ასევე ღებულობს პანკრეასის კიბოს ზეთს რომელიც გავრცელდა შვიდ
 .5   .  ,    სხვა ადგილზე თვეა ზეთზეა შვიდივე ლაქა რომელიც გაჩნდა ქიმიოთერაპიის

,         .დროს გაქრა ზეთის მიღების შემდეგ და პანკრეასის კიბო შემცირდა ზეთმა
  !” გადაარჩინა მისი სიცოცხლე ლიზა

” ,     .    გამარჯობა მე უბრალოდ მინდოდა გაგაცნობოთ მამას კიდევ ერთი სკანირება
  ,   5      .ჩაუტარდა მას შემდეგ რაც ზეთი თვის წინ დაიწყო პანკრეასის კიბოს გამო ბოლო
 ,       7 , სკანირებამ აჩვენა რომ პანკრეასის კიბო შემცირდა და დანარჩენი ლაქა რომელიც

  ,     .  გაჩნდა ქიმიოთერაპიის დროს გაქრა ზეთის მიღების შემდეგ ახალი შედეგები
,          , აჩვენებს რომ კიბო პანკრეასში კვლავ შემცირდა და არ არსებობს სხვა ლაქები რაც

 ,   ,     სისხლიანი ფანტასტიკურია იმის გათვალისწინებით რომ პანკრეასის კიბო ასე
    .  ,  8    5  სასიკვდილოა მისი გავრცელების სიჩქარის გამო ასე რომ თვე ამ თვის
     .  განმავლობაში ზეთის გამოყენებით მამა მშვენივრად მუშაობს სინამდვილეში ის

   ,     .  ,  ახლა თავს უკეთ გრძნობს ვიდრე პირველად დიაგნოზის დროს ასე რომ კიდევ
  ,  JB-   ,     ერთხელ მადლობა რიკს ს და ყველას ვინც გეხმარებათ ამ ინფორმაციის
.   ,   !!” მიღებაში ზეთი რომ არა მამა არ მეყოლებოდა ლიზა

„2013      ,   წლის ოქტომბერში მამაჩემს დაუდგინეს ფილტვის ლიმფოიდური და
 .    95 .  2-4პანკრეასის კიბო პანკრეასის კიბო სიკვდილიანობის პროცენტია სიცოცხლის

 .    ,      თვე მისცეს ჩვენ მაშინვე დავიწყეთ ზეთზე როგორც კი გავიგეთ ამ ნივთების
.2014  26     . !!  შესახებ წლის მარტს მამაჩემს კიბოს დიაგნოზი დაუსვეს საოცარი ამ ზეთმა

  .      “. გადაარჩინა მამაჩემის სიცოცხლე მას უკეთ სძინავს და უკეთ ჭამს მელისა

„     -4  .    10 მამაჩემს ასევე ჰქონდა პანკრეასის მე სტადიის კიბო მას ასევე ჰქონდა ლაქა
...   2012   .    1   (.08)ღვიძლზე ეს იყო წლის ნოემბრის ბოლოს ახლა მას აქვს ლაქა ღვიძლზე

 1    (8  ).   .    .და ლაქა პანკრეასზე მმ ჩვენ ამას ვაძლევთ მისი ექიმები შოკში არიან ის
      .წონაში იმატებს და მთლიანობაში თავს შესანიშნავად გრძნობს კანაფის

   . ” ინფუზიური ზეთი ასევე კარგია ენჯი

--     ,  .   განზავებულ წამალს ნუ თამაშობ ენჯი ის კარგია ადგილობრივი
,    ,      გამოყენებისთვის მაგრამ არ გსურთ რომ კანაფის ინფუზიური ზეთები მისცეთ

 ,     .  კიბოს პაციენტებს როგორც მათ ერთადერთ მკურნალობას სრული სიმძლავრის
    .სრული სპექტრის შეტევა საუკეთესოდ მუშაობს

 ,   " "    "განსაკუთრებით მათთვის ვინც უნდა წავიდეს სკანირების გაკეთება ზედმეტად
"     .   დაინახო როგორ არის ის სამკურნალო ასეთმა ადამიანებმა პროტოკოლს

    60   ,    ავტომატურად უნდა დაუმატონ კიდევ გრამი ზეთი რადგან მათ უბრალოდ
   ,    ზედმეტად კანცეროგენული პროცედურა გაიარეს რათა დაენახათ როგორ

 .   ,  .  გრძნობდნენ თავს ცნობისმოყვარეობა ფული ღირს ბოდიში გილოცავთ და
 .      ,საუკეთესო სურვილებით ძალიან კარგია იმ ადამიანების წარმატების ხილვა

  .რომლებიც განსხვავებულად ფიქრობენ ჯბ

”     -4      .მე ვარ პანკრეასის კიბოს მე სტადიის გადარჩენილი ამ ზეთის წყალობით მე
  2013  ,    (200-დავიწყე ქიმიოთერაპია წლის დეკემბერში კვლევის მონაწილე ყველა ზე
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)  .   ,       მეტი გარდაიცვალა მე ერთადერთი ვარ ვინც ზეთი ავიღე და ექიმისთვის უნდა
. ,       5    დამალულიყო ახლა როცა ზეთზე გამოვედი და მან ივნისიდან გამოაცხადა მე

 ,     ,   კიბოსგან თავისუფალი ის მაინც ცდილობს დამარწმუნოს რომ გავაგრძელო
.  ! ,     ,  ქიმიოთერაპია უარს ვამბობ ყველაფერი რაც ამ ექიმმა გააკეთა არასწორი

,  ,    ,  .აღმოჩნდა მაგრამ ყველაფერი რაც რიკ სიმპსონმა თქვა სიმართლე აღმოჩნდა ჩემი
  ,    ,   სამედიცინო ჩანაწერები აჩვენებს რაც ექიმებმა თქვეს იანვრისთვის უნდა

,   ,  .  !  მომკვდარიყავი მაგრამ აქ ვარ ივნისის ბოლოს მადლობა რიკ ზეთმა გადამარჩინა
,  ,   . კიბოსგან იმედი მაქვს რომ გადამარჩენს ქიმიოთერაპიისგან ბადი

”     ,   RSO   მე ვარ ფაქტობრივი მტკიცებულება იმისა რომ პირდაპირ გავლენას ახდენს
MPNST-   NF1- .  , MRI, PET, CAT  ზე და ზე სამედიცინო ჩანაწერები სკანირება ადასტურებს

     .” სიმსივნის ზომისა და გატაცების მნიშვნელოვან შემცირებას ქრისტინე

„   3,7    .    -  მე მქონდა სმ სიმსივნე სათესლე ჯირკვალზე დღეში ერთ გრამ რსო ს ვიღებდი
        .  ,სხვა წამლების გარეშე და როცა დავბრუნდი ექიმი გაოგნებული იყო მისი თქმით

      .  ,  -  .სიმსივნე გაქრა და ამის ახსნა ვერ შეძლო ამიტომ ვუთხარი რომ რსო ს ვიღებდი მან
: ”       ,  ,   თქვა მე არ ვარ ზედმეტად განათლებული ამ თემაზე მაგრამ ვიტყვი რომ ეს უნდა
  ,    .”     იყოს ერთადერთი მიზეზი რომ ის წავიდეს ახლახან მქონდა კიდევ ერთი

   ,   ,    ამომხტარი ფანჯარა და ვფიქრობ ეს იმიტომ რომ არ გამიკეთებია
 .  30      შემანარჩუნებელი დოზა ამიტომ დღის განმავლობაში კიდევ ერთ გრამს

        .გავაკეთებ დღეში და ვნახოთ გაქრება თუ არა როგორც ბოლო შემდეგ
,     .” დარწმუნდით რომ მე ვინარჩუნებ მას შემდეგ ბრანდტი

„   .   ,     ,   კარგი ჩემო პიპს დღეს ის დღეა რომლის მხოლოდ იმედი მქონდა რომ ოდესმე
.   .    მოხდებოდა ბიოფსიის შედეგები არის კორი იელანდმა ახლახან მიიღო

,     100%   !!!!   დადასტურება რომ მისი კიბო მთლიანად გაქრა მე ვარ კიბოსგან
 !!!!!   ,     C.თავისუფალი არც რაიმე დისპლაზია რომ აღარაფერი ვთქვათ დიდი

 ,   ,    ჩემს წარმოუდგენელ გასაოცარ მეგობრებს რომლებიც ერთობლივად იყვნენ
,       =   პასუხისმგებელი რომ შემეძლო წამლის შეძენის საშუალება არ არსებობს

  ,       სიტყვები იმის აღსაწერად თუ როგორი მადლიერი ვარ თითოეული თქვენგანის
.   !მიმართ ყველანი საოცარი ხართ

,      --  ჰეზერს რომელმაც პირველად გამომიგზავნა გაქცევა განკურნებისგან ამ ვიდეომ
   .  ,  ? !  ,ფაქტიურად შეცვალა ჩემი ცხოვრება ვინ იტყოდა ჰეი Მიყვარხარ რიკ სიმპსონს

   ...   ჯინდრიჩ ბაიერს გულის სიღრმიდან გმადლობთ ცოდნისთვის და
.       !მხარდაჭერისთვის მე დღეს ცოცხალი ვარ ყველა თქვენგანის გამო

   ,        .”მე ნამდვილად ბედნიერი ვარ რომ მყავს ასეთი საოცარი ოჯახი და მეგობრები
კორი

„  ,    ,    გამარჯობა ჯინდრიჩ მხოლოდ სწრაფი შენიშვნა გაცნობებთ რომ დღეს ჩემს ექიმს
.  ,    (   )   ვნახე მოხსენებაში ნათქვამია რომ კიბო ანალური არხის კიბო აღარ არის

.   ,  2-4   ,    გამოვლენილი შარშან შემოდგომაზე მითხრეს თვე მაქვს თუ რადიაცია არ
.         გავიკეთო მე ავირჩიე არ გამეკეთებინა რადიაცია და ამის ნაცვლად გამომეცადა

RSO. , !   , , ,  ცხადია იმუშავა ჩემი გულის სიღრმიდან მადლობა მადლობა მადლობა რიკს
  !!!!“ და საკუთარ თავს კორი

-- , ,   ?   ,   .კორი ბტვ რა კიბო იყო ნაწიბურს ზეთი წაუსვით ალბათ ისიც გაქრება ყოველ
,    ,      . .  შემთხვევაში თავი აარიდეთ ექიმებს აღარ გააკეთოთ სკანირება და ა შ და
,     ,   დარწმუნდით რომ მიირთვით იმდენი ზეთი რამდენიც შეძლებისდაგვარად

 .შემანარჩუნებელი დოზებით ჯბ

„   2      ...   ,რიკს დაახლოებით თვის წინ რადიო შოუში მესაუბრა შანსი მე მას ვეუბნებოდი
    ...    ,   როგორ დამეხმარა უკვე ასე ძალიან მე მქონდა იგივე კიბო რაც ფარა
...   ...   ...   ფოსეტი ანალური არხის კიბო საკმაოდ იშვიათია არ უნდა აგვერიოს

- 81 -



 ...         .”კოლორექტალურ კიბოსთან და მე არ მაქვს განზრახვა ოდესმე შევაჩერო ზეთი
კორი

--      ,   .არც ვაპირებდი ოდესმე ზეთის გამოყენებას შევწყვეტ ეს სრულიად გასაგებია ჯბ

„    .   50-    , ჩემი ბოლო წარმატების ისტორია ეს არის იანი წლების ბოლოს ქალი რომელსაც
 -3  ,        4დაუსვეს მე სტადიის დიაგნოზი მაგრამ ძალიან ახლოს იყო ფილტვის კიბოს

.   :  ”      სტადიასთან დღეს მივიღე ეს დედაჩემი ერთი თვის წინ წავიდა კომპიუტერული
      .  !ტომოგრაფიისთვის და რამდენიმე დღის წინ მიიღო შედეგები სრულიად გაქრა

     ,       მისმა ექიმმა წაიკითხა ისინი და თქვა რომ უფრო დიდი მასა ნათელია და
 ...აღარაფერი დარჩა

    COPD,       მას ჯერ კიდევ აქვს მაგრამ ჩვენ ვიმუშავებთ ამაზე და მის
 :lol:       ,   მოწევაზე დიდი მადლობა ყველასრჩევები და ცოდნა იმის შესახებ რაც ჩვენ
 .       არასდროს ვიცოდით ყველაფერი გაერთიანდა მიზეზის გამო და ჩვენ ძალიან

 .      ." ბედნიერები ვართ Ღმერთმა დაგლოცოთ თქვენ და თქვენი ოჯახი კორი

--   ,        როგორც ჩანს ფილტვის კიბოს სპონტანური რემისია საოცრად ხშირად ხდება
  .კანაფის ზეთის თანდასწრებით ჯბ

„   4       სულ რაღაც გრამიდან ჩვენ დავინახეთ სისხლის მაჩვენებლების მკვეთრი
 (ESR)    ,    ცვლილება და მამაჩემის თირკმლის ტესტი რომელსაც აქვს შარდის ბუშტის

.    ,      კიბო თავდადება და თავდაჯერებულობა ყველა ექიმის წინააღმდეგ წავედი და
   ,      .მამაჩემს ქიმიოთერაპია არ გავუშვებ დღემდე არ ვნანობ ჩემს გადაწყვეტილებას

,  . გმადლობთ რიკ სიმპსონ არპიტ

„    ,    .  ახლახან მივიღე გასაოცარი ამბავი რომელიც მინდა გაგიზიაროთ ყველას მე მყავს
 . .- ,      .  ქალი ძვ წ ზე სწორი მიმართულებით მივუთითე მკერდის კიბო მას ჰქონდა

 ,    .     მეტასტაზები ფილტვებში კუჭსა და ტვინში ერთი თვეა მკურნალობს და გუშინ
 .      ონკოლოგს ათვალიერებდა ყველა სიმსივნე შემცირდა და მისი სიმსივნური

  .   Peeps -    !მარკერის ტესტი ნორმალურია კიდევ ერთხელ კანაფის ზეთი კლავს კიბოს
კორი

„ ,     ,      ,  კარგი ყველა ჩემო მშვენიერი პიპსი ეს იქნება დიდი ხნის წასაკითხი მაგრამ
,    PAYDIRT-  .    ვფიქრობ რომ გუშინ ში მოხვდა გასული სექტემბრის შემდეგ ჩემს

  .     .სტომატოლოგს არ მინახავს ამ დროს სიცოცხლისთვის ბრძოლაში ვიყავი ჩემს
   ,   .   სტომატოლოგს იმ მომენტში უთხრეს რომ სიმსივნე მქონდა ჩვენ გვქონდა ჩვეული

,   ,       „საუბარი სადაც ვუთხარი რომ რადიაციას არ ვიკეთებ და ალტერნატიულ
“  .    ,   .  ,მკურნალობას ვაკეთებდი იმ დროს მან მკითხა რას ვაკეთებდი მე ვყოყმანობდი

 ,      " ",  ,მეთქვა მისთვის რადგან ის ცნობილი იყო თავისი სიჯიუტით მაგრამ ვუთხარი
ეყურებინა  გაიქცეთ სამკურნალოდან.    ,   მან დამირეკა მას შემდეგ რაც მას

.  ,    ,   უყურებდა მან თქვა რომ როგორც მედიცინის პროფესიონალი ის ყოველთვის იყო
,   , ( )   , ( )   ყუთში რომ ჰყავდა ძმა ექიმი და მეორე ძმა ფარმაკოლოგი და როგორ ზოგჯერ

 „    “.მათ ყველა პასუხი არ აქვთ

 .   ,   ,   იჩქარეთ გუშინდელისკენ ის გაოგნებული იყო როცა დაინახა რა კარგად
    ,  ,   გამოვიყურებოდი და წამიერად უსიტყვოდ იყო როცა ვუთხარი რომ კანაფის ზეთი

.     .   „მუშაობდა მან დაიწყო ყველანაირი კითხვის დასმა ბევრ მათგანს სამეცნიერო
“   .    ,  კითხვაზე ვერ ვუპასუხე მან ჰკითხა კლინიკურ კვლევებზე კანაფის

     . .   მკურნალობაზე სხვადასხვა დაავადების პირობებზე და ა შ მას სურს ესაუბროს
   ,    ,    „ “თავის ძმას ჩემს შესახებ ისევე როგორც კანაფის როგორც კიბოს განკურნების

,    ,      ,   შესახებ და ასევე უნდა რომ მისმა ძმამ გამოიკვლიოს კანაფის როგორც წამლის
.          შესახებ კარგი იქნება თუ მან ჩემი მობილურის ნომერი და ელექტრონული ფოსტის

 ?მისამართი აიღო

   .  ,   ,     აი სად ხდება დიდი მისი ძმა დოქტორი ჯეიკ ტეისენი იყო დეკანი და პიონერი იყო
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   .   ვატერლოოს უნივერსიტეტის ფარმაკოლოგიის პროგრამაში ის ახლა არის
     „კონსულტანტი მედიკამენტების კომპანიებში და სპეციალიზირებულია კიბოს
  “.      მკურნალობის ახალ მიდგომებში ის მტკიცედ არის დაკავშირებული კანადის

 .( ,    ,    ,  კიბოს საზოგადოებასთან ასევე ის არის ის ვინც მთავრობამ სთხოვა რომ
     .)  ხელმძღვანელობდა გამოძიებას განზავებული ქიმიო სკანდალის შესახებ ჯონი

,      ,      ამბობდა რომ მისი ძმა ხშირად ამბობდა რომ არსებობს რამე უკეთესი კიბოს
.  ,  .  ,  "  ".სამკურნალოდ რაღაც ბუნებრივია ვიდრე ქიმიური მე ვუთხარი რომ აღარ ეძებო

  "  ". კანაფი არის რაღაც ბუნებრივი კორი

„         6ჩემს ქმარს თავდაპირველად პროსტატის კიბოს დიაგნოზი დაუსვეს თითქმის
 .      წლის წინ ჩვენ ვენდობოდით სამედიცინო საზოგადოებას და გავიარეთ

    ,   ,  მკურნალობის ტრადიციული გზა მხოლოდ იმისთვის რომ გვითხრეს რომ
"  "   4,5   ,   კატასტროფული წარუმატებლობა ვიყავით წლის შემდეგ როდესაც კიბო

.     2    დაბრუნდა მე მუდმივად ვსწავლობდი თითქმის თვის განმავლობაში ყველა
 ,       ,   3ალტერნატიულ თერაპიას მათ შორის თქვენი კანაფის ზეთის ჩათვლით და

     .      PSAთვეში ჩემი ქმრის კიბოს რაოდენობა განახევრდა ათი თვის შემდეგ და მისი
 0.11-  -   .დაეცა მდე არ არის გამოვლენილი

   ,       ძალიან სამწუხაროა იმის მოსმენა რომ ჩვენი მთავრობა უარს ამბობს რაიმე
 ,       ალტერნატიულ წამალზე მათ შორის კანაფის ზეთის აღიარებაზე დაავადების

,    ,   ,    სამკურნალოდ თუმცა ჩვენც ისევე როგორც თქვენ დაცინვის გარდა არაფერი
 „ “      გვქონია პროფესიონალების და თუნდაც ოჯახის ზოგიერთი წევრის
.  „ “     მხრიდან ყველა საზოგადოება არსებობს ფარმაცევტული კონტროლის დიდი
,    „ “     ჯგუფები მაგრამ მე მივხვდი ამ ინდუსტრიაში დასაქმებული მილიონობით

  ,      20ადამიანის სისტემის დემონტაჟს რომელიც ასე კორუმპირებულად აგროვებს
  ,    . !!მილიარდ დოლარს წელიწადში რომ არასოდეს იქნება განკურნება განზრახ

   ,       მთელმა ამ პროცესმა მაჩვენა თუ რამდენად ღრმაა კურდღლის ხვრელი და ამჟამად
        ვარ წიგნის დაწერის პროცესში ჩემი აღმოჩენების შესახებ სათანადო სათაურით

"  ".   - ,     დააკავშირე წერტილები ეს არის გმო ს სამრეწველო მეურნეობისა და დიდი
       ფარმაკის ისტორიული პერსპექტივა და მისი გავლენა თითოეული ადამიანის

.        ჯანმრთელობაზე მე გავაგრძელებ თქვენს თვალყურს ამ ვებსაიტზე და გისურვებთ
   .  ,  ყოველივე საუკეთესოს და ჯანმრთელობას მადლობა ყველაფრისთვის რაც გააკეთე

 . , "და აგრძელებ პატივისცემით კ

„    ,    კიბოს გვიან სტადიაზე მეგობარმა რომელიც იტანჯებოდა ლეიკემიით
     ,   გამოწვეული ქიმიო და რადიაციული წამების პროგრამით ყურძნის მეშვეობით

 „  “    ,    შეიტყო განკურნებისგან გაქცევის შესახებ და გადაწყვიტა სცადა ზეთი მას
,      .  . ,   შემდეგ რაც სხვა ყველაფერი ვერ განკურნა დაავადება სამწუხაროდ ის ძალიან

   ,      გვიან დატოვა თავის გადასარჩენად მაგრამ მისმა ცოდნამ და ზრუნვამ
.   ,      ,გადამარჩინა სწორედ ის ზეთი რომლის გამოყენების საშუალებაც არ ჰქონდა

  “. დამიწყო გამოჯანმრთელების გზაზე სტეფანე

„   -     .ჩემმა სიმამრმა ექიმ ონკოლოგი ნახა ამ დილით გამოკვლევისთვის დოქტორი
.      15  .  გაჩუმდა ჩემი სიმამრი ლეიკემიით არის დაავადებული წელია ის ზეთზე

.       .იყო დღეს მისი ლეიკოციტების რაოდენობა ნორმალურ ზღვარს დაუბრუნდა რა
??     !” კიბო კანაფის ზეთი კურნავს კიბოს ადამიანებს კარენ

-- „    !  !  !” გაჩუმებულ დოქტორს არაფერი სჯობს ჰეჰე მიყვარს გამიკეთე დღე ჯეკი

„    !     -   კიდევ ერთხელ გამარჯობა რიკ Იმედი მაქვს ეს ელ ფოსტა თქვენამდე
.  ,       ?მოაღწევს დღეს ვწერ რომ გკითხო როდემდე უნდა დარჩეს პაციენტი ზეთზე ჩვენ

   .  15     40 გვყავს დიდი სიმსივნით დაავადებული მან მარტს დაიწყო და აქამდე გრამი
.  2    1,5    / .   გადაიტანა ის დღიდან იღებდა გრამს ან მეტს დღეში ჩერდებით თუ არა
  60 ?     .  თერაპიულ დოზაზე გრამი ფული არის ფაქტორი ამ პაციენტისთვის მას წამლის
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   .     60საფასური აქამდე არაფერი გადაუხდია მათმა მომვლელმა შესწირა პირველი
 ,       .  გრამი ზეთი მაგრამ სამუდამოდ ვერ გასცემს უფასო წამალს გმადლობთ თქვენი

.   . , "შეტანისთვის ვაფასებ შენს გამჭრიახობას პატივისცემით ჯანეტ

„  ,  ,       1,5 ძვირფასო ჯანეტ თქვენ ამბობთ რომ ის მეორე დღიდან იღებდა დღეში გრამს
 . ,    ,   ,   ან მეტს ზეთი რომელსაც მე ვაწარმოებ იმდენად ძლიერია რომ ჩვეულებრივ

   5 ,    ,    1ადამიანს სჭირდება დაახლოებით კვირა რათა იქამდე მიაღწიოს რომ დღეში
  .     , გრამის მიღება შეუძლია შეიძლება არსებობდეს პრობლემა იმ შტამთან რომელიც

   . ,    60გამოიყენებოდა ამ ზეთის წარმოებისთვის ჩვეულებრივ როდესაც პაციენტმა
  ,  .      ,   გრამი ზეთი შეჭამა კიბო ქრება მაგრამ თუ ეს ასე არ არის გავაგრძელებ მათ ზეთის

,    .       მიცემას სანამ არ იქნება საჭირო დრო და საჭირო ზეთის რაოდენობა შეიძლება
  .    მნიშვნელოვნად განსხვავდებოდეს ადამიანში ჩვენ ყველა განსხვავებულები ვართ

      ,  და ზოგიერთი ადამიანი ბევრად უფრო სწრაფად კურნავს ვიდრე
. , ,    სხვები ჩვეულებრივ ადამიანებს რომლებიც ძლიერ დაზიანდნენ ქიმიოთერაპიისა

  ,      და რადიაციის შედეგად დასჭირდებათ უფრო ხანგრძლივი მკურნალობა და მეტი
.      ,   . .   , ზეთი ზეთმა უნდა გააუქმოს ყველა ის ზიანი რაც ამ ე წ ჩემი რჩევა იქნება სცადოთ

     ,   ზეთის წარმოება სხვა ძლიერი ინდიკა შტამისგან მაგრამ აუცილებლად შეინახეთ
 ,    ,   ,     იგი ზეთზე ეს არის ერთადერთი რაც ვიცი რამაც შეიძლება გადაარჩინოს მისი

.  ,  ”სიცოცხლე საუკეთესო სურვილებით რიკ სიმპსონი

„      .  კანაფის ზეთი ვერ გიხსნის მომაკვდინებელი ქიმიოთერაპიისგან ზეთი უფრო
 ,     . მეტად დაეხმარება თუ პაციენტი უარს იტყვის ქიმიაზე სტივ

”   ,       -    არ ვარ დარწმუნებული არის თუ არა ეს წარმატება მაგრამ მე ნამდვილად
 !   ,     ,     ჩავთვლი მას თუ ვინმეს აინტერესებს რატომ მაქვს კაცური ხმა ეს იმიტომ კი არ

,        -  , არის რომ სიგარეტის მწეველი ვიყავი ან რაიმე სხვა არასდროს ვეწეოდი არამედ
,      .   51 (  !)იმიტომ რომ ფარისებრი ჯირკვალი მქონდა ამოღებული მე ვარ და ნახევარი

   20  .    და ვიყენებ ზეთს წლიდან მე ყოველთვის სასიამოვნოდ მიმაჩნია
.    –      აორთქლება რამდენიმე წლის წინ დამეწყო ყლაპვის პრობლემა და ჩემმა ექიმებმა

   .   ,ფარისებრ ჯირკვალზე კვანძები აღმოაჩინეს ფარისებრი ჯირკვლის კვანძები
    .   რომლებზეც უნდა წავსულიყავი კიბოს ტესტირებისთვის როდესაც ისინი ამას

 -          აკეთებენ ისინი უბრალოდ გიჭერენ დიდი უკანალის ნემსს ყელში და შედიან
 .      -  კვანძებში შესამოწმებლად მდებარეობის გამო არაფერს არ გაძლევენ არანაირი
.  ,      ,    ანესთეზია ასე რომ გააკეთეთ ეს რამდენჯერმე და ნახეთ შეგიძლიათ თუ არა

 .   -   ,   6-   მშვიდად იჯდეთ ყოველ შემთხვევაში მას შემდეგ რაც ჯერ დაჭრეს და
   ,      -ფარისებრი ჯირკვალი ისე გამიდიდდა ყლაპვა და სუნთქვა გამიჭირდა

  .     - , ფარისებრი ჯირკვალი ამოიღეს მთელი სიმსივნით ჩემს ოჯახში ვფიქრობდი რომ
  .  . .   თამაშს წინ გავუსწრებდი არავითარი კიბო არცერთი ჩემს ოჯახში ჯერჯერობით

 ,    .   20  .  ერთადერთი ვარ ვინც კიბოს გადაურჩა ზეთს ვაკეთებ წლიდან მე მქონდა
       -   თითქმის ყველაკიბოს ტესტი არსებობს ოჯახის ისტორიის გამო და ნადა

  !    :-)“ ჯერჯერობით მადლობა ღმერთს შენ მათემატიკას აკეთებ ჯანეტ

”      Phoenix Tears   ...მე ბევრჯერ გავუზიარე რიკ სიმპსონის ჩემს ფეისბუქის კედელზე
        .შემდეგ ერთ დღეს ჩემი მეგობარი სიკვდილის საწოლზე ლიმფომით იწვა როდესაც

    ,       მან დაინახა ჩემი პოსტები ზეთზე მაშინვე დაიწყო ზეთის მიღება და ახლა
 !    .  ,   კიბოსგან თავისუფალია მისი ექიმები გაოცებულები არიან მათ უთხრეს რომ მას

   …   .” სამი თვე რჩებოდა სიცოცხლე ისინი არასწორად იყვნენ ჯეიმი

"  Მე ვარ      RS    ტერმინალური კიბოს მქონე ქალის მკურნალობა კანაფის ზეთით და ის
 . !" საბოლოოდ უკეთესდება ᲛᲣᲨᲐᲝᲑᲡ ვუდუტატუ

„   .25% THC SKYWALKER OG,  OG   PSA ახლავე აკეთებ იგივეს ბოლო ზეთი ჩემი იყო
160.100    7.” გრამიდან დღეს არის ჯიმი

"  , ...  ...     გამარჯობა კრის განაახლე კიბო ქრება მას გუშინ დილით დაურეკა დაბნეული
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.  ,     ,    ონკოლოგი როგორც წესი ჩვენ გვაქვს პირისპირ შეხვედრა მაგრამ მან ამჯერად
 ,        დაურეკა მას რათა ეცნობებინა რამდენიმე კვირის წინ ჩატარებული ყველა

 .  -    .  ,   სკანირების შედეგები ღვიძლი კიბო აღარ ჩანს ფილტვის კიბო ერთი ფილტვის
       .   კიბო გაქრა და მეორე ფილტვის კიბო მნიშვნელოვნად შემცირდა თუმცა მკერდი არ

...  ,       უხსენებია ასე რომ დედა ურეკავს მას რამდენიმე კითხვისთვის და დაგვინიშნავს
,          შეხვედრას რომ შევიდეთ და დაველაპარაკოთ და ვნახოთ წარსული და ბოლო

. ,      ,    სკანირება მეშინია რომ ის ცოტათი შოკირებული იყო როდესაც ექიმმა დაიწყო
     ,    საუბარი ღვიძლისა და ფილტვის კიბოს გაქრობაზე რომ დაავიწყდა მკერდის არეში

.ეკითხა

      ყველა სკანირება იყო წინასწარი სკრინინგისთვის ჰორმონოთერაპიის ახალი
...   ,       კვლევისთვის მაგრამ ექიმი ამბობს რომ ის აღარ არის ჰორმონის კვლევის

,     კანდიდატი როგორც პაციენტს უნდა ჰქონდესზრდა    სიმსივნურ უბნებში და მისი
   ,  .    !!!ყველა უბანი არ იზრდება არამედ კვდება მთვარეზე ვართ ნავთობის შედეგებით

       ,  როდესაც რიკს ერთი თვის წინ ვესაუბრე დედაჩემთან დაკავშირებით მან
,   90-       შესთავაზა რომ მეორე დღიანი მკურნალობა უნდა გაეტარებინა და ამიტომ ჩვენ

   .    ამას ვგეგმავთ სექტემბრის დასაწყისში ამასობაში ჩვენ მას შემანარჩუნებელ
 .  !    ,   დოზაზე მივიღებთ Ვაუ მან მკურნალობის დაწყებიდანვე იცოდა რომ ზეთი

  ,      .მოქმედებდა მის სიმსივნეებზე გრძნობდა მათ შეკუმშვას და გაქრობას ჩვენ
   ,      ყველანი ძალიან მადლობლები ვართ რომ გამაცანი თქვენი დოკუმენტური იდეა და

  .  , "გამიზიარეთ ეს მკურნალობა სამუდამოდ მადლიერი სინდი

"   ...   ,   გამარჯობა ძვირფასო კორი უბრალოდ მინდა გაცნობოთ რომ დედაჩემისგან
    ,     ...მიღებული ზეთი მივეცი მეგობრის მეგობარს რომელსაც მკერდის კიბო აქვს მან

     ...    მიიღო ერთი თვე და ის რემისიაშია ზოგიერთი კიბოს უჯრედი სიმსივნეში
...         ,   მკვდარია და ექიმი გაოცებული და პოზიტიური იყო და როგორც ჩანს თუ მას

    ,     შემდეგ ჯერზე უკეთესი შედეგები ექნება ისინი დაიწყებენ რაიმეს გაკეთებას
 .      ,   ზეთის შესახებ ძალიან ბედნიერი ვარ და მადლობა ღმერთს რომ მომცა საშუალება

      .:))  ამ ქალისთვის კანაფის ზეთის შესახებ ინფორმაციის მიწოდება ნეტავ დედაჩემს
  ...“ზეთი ყოველდღე მიეღო

"  ,     .    გამარჯობა რიკ მე მივიღე კარგი ამბავი დედაჩემმა ფსიქიკურად ვეღარ გაუძლო
 ,    ,   . , იმის გაცნობიერებას რომ ძუძუს კიბო აქვს ამიტომ ოპერაცია გაიკეთა თუმცა მან

 30         ,   შეჭამა გრამი დოზა და სვამდა ვიღაც ბიჭის მცენარეულ ჩაის რომელსაც აქვს
       .ყველანაირი სამკურნალო ბალახი და ამ მწვანილის ბანდაჟებიც დადო ყოველ
,      ,     7  შემთხვევაში როდესაც ექიმებმა ამოიღეს ეს კიბო ის იყო არაუმეტეს მმ

  100% ,   1%  ,   სიდიდისა და ქსოვილისგან მხოლოდ იყო აქტიური ავთვისებიანი და
 .3       ,    მომაკვდავის ფაზაში ექიმი უყურებდა ამას და მათ თქვეს რომ მათ არასოდეს

   ...  ,  1-2      უნახავთ მსგავსი რამ ასე რომ კვირაზე მეტი რომ გასულიყო ოპერაციის
,   .      1-  გარეშე ყველაფერი გაქრებოდა ახლა ის ზეთს ყოველ დღე ნახევარ გრამად

   ,     .ღებულობს და ახლა ხვდება რომ ოპერაცია სრულიად არასაჭირო იყო

,    ,  ,  , თუმცა ახლა ბევრად უფრო მშვიდია ვიდრე იყო რადგან ნერვიულობდა ამიტომ
  ...       ოპერაციას ვერ ვეუბნებოდით მაგრამ ახლა ყველაფერი კარგად არის და მწვანილი

    .  ,    და ზეთიც თავის საქმეს აკეთებდნენ ყოველ შემთხვევაში სულელმა ექიმებმა მას
23  ,   ,      რადიოთერაპია ჩაუტარეს მაგრამ მან თქვა რომ ამას არ გააკეთებდა და ექიმმა

,   . ,     .თქვა რომ ის მართალია დაუჯერებელია რამდენად შორს მიდიან ეს ექიმები ყველა
 ,  .     ამბობს გამარჯობა რიკ დიდი მადლობა რეკომენდაციისთვის და მომეციდიდი

   ." მადლობა ჯინდრიჩს კიდევ ერთხელ სასა

" ...       ...   რიკი მეგობარს ახლახანს ამოიღეს თავის ტვინის სიმსივნე მას ფილტვებზე
 ...  ,      ...ლაქები აქვს მათ უნდათ რომ მას ქიმიოთერაპია და რადიაცია ჰქონდეს ზეთის
      ?  მიღება ფუჭი იქნება ქიმიოთერაპიისა და რადიაციის დროს გასაოცარია იმის
,         ,  80% -დანახვა თუ როგორ არის ის თავის ტვინის სიმსივნის ამოღების შემდეგ ის ით
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,        ...  , უკეთესია ვიდრე გასულ კვირაში იყო ამ ნივთით თავის თავში მინდა ვუთხრა არ
      ,    გაიკეთოს ქიმიოთერაპია და რადიაცია და გაიკეთოს ზეთი მაგრამ ეს ჩემი არჩევანი

 ...“ არ არის შერონი

--  ,      .  ,   შერონ ეს გაზრდიდა მის გადარჩენის შანსებს მაგრამ სინამდვილეში თუ ის
 ,    120-180   ,  მიიღებს ქიმიოთერაპიას მას დასჭირდება გრამი ზეთის მიღება მხოლოდ

 .   ,    .ზიანის აღმოსაფხვრელად რა თქმა უნდა ეს თუ გადარჩება მოწამვლას საუკეთესო
, JBსურვილებით

„  ,     ,  ,  ყველა თქვენ ვინც რიკ სიმპსონს თაღლითობა ჰგონია უნდა იცოდეთ რომ მიშელ
     -3    ,ოლდრიხმა ახლახან განკურნა ფილტვის კიბოს მე სტადია კანაფის ზეთით

      WAMM-  !  რომელიც მოწოდებული იყო ვალერი კორალისა და ის მიერ რატომ ვერ
      ?!   ,იწყებენ მედია და ექიმები ერთხელაც სიმართლის თქმას კანაფი კურნავს კიბოს
!!!     ,    ღმერთო და უპასუხისმგებლო ადამიანები არიან ისინი ვინც ცდილობენ ამ

        ,  ,რეალობის დამალვას და არა მე და ტომის მსგავსი ადამიანები რომლებსაც სურთ
       . ”  რომ მსოფლიომ იცოდეს სიმართლე კანაფისა და კიბოს შესახებ სტივენ ჰეგერი

„       ,   უბრალოდ მინდოდა დიდი მადლობა გადავუხადო რიკ სიმპსონს ჯეიმს და
  ,    ,   ნებისმიერ სხვა ადამიანს რომელიც დაკავშირებულია იმასთან რასაც რიკი

  .     აკეთებდა წლების განმავლობაში ჩემს მეუღლეს ტვინის სიმსივნის დიაგნოზი
  18         ,დაუსვეს თითქმის თვის წინ და ონკოლოგებმა მაშინვე უარი თქვეს მასზე

   -4   -3   .    2014  რადგან ის უკვე მე სტადიის მე წელს იყო ჩვენ დავიწყეთ ზეთი წლის
         დასაწყისში და გვქონდა სიმსივნის ზომის შემცირება და მისი ცხოვრების ხარისხის

.     18   ,   ზრდა ტვინის სიმსივნის დიაგნოზიდან თითქმის თვის შემდეგ ჩემი მეუღლე
       3   ,  კვლავ ატარებს მანქანას ყოველდღე და შეუძლია კვირაში დღე იმუშაოს რომ

 .    -     დაკავებული იყოს მისი ენერგიის დონეც ნელ ნელა უბრუნდება და უყვარს ის
,    !LOL -    ,  ფაქტი რომ თმა ისევ იზრდება არცერთი არ იქნებოდა შესაძლებელი რომ არა

    .     შენნაირი ადამიანების შრომა და დაჟინება დიდი მადლობა და გააგრძელე კარგი
.” საქმე ბარი

„5      12      კვირის წინ დამისვეს დიაგნოზი მმ ზომის სიმსივნის მარჯვენა ქვედა
 .   1/3   RSO,     ,  ფილტვის არეში მე მოვათავსე გ რომელიც მე თვითონ გავაკეთე ღრმა

 ,       ოქროსფერი ფერის პატარა ჟელატინის კაფსულაში და ჩავდე სუპოზიტორიის
  2- ,   „  “   ,სახით დღეში ჯერ მილაკოვანი შპრიცის მსგავსი ხელსაწყოს დახმარებით

  .     ,  რომელიც ნაპოვნია ქალში საფუარის ინფექციის კრემის მკურნალობა რომელიც
  .        ჩემს კარადაში იყო ეს იყო უაღრესად ეფექტური და მარტივი გზა სუპოზიტორიის

 ...  4     კაფსულის ჩასასმელად მომდევნო კვირაში რამდენიმე სკანირების შემდეგ
  1     ...   !!!  4სიმსივნე შემცირდა მმ ზომით და იყო არააქტიური რაც ნიშნავს მკვდარს ამას

        Dr.  JB ... კვირა დასჭირდა და ახლა ის არ აწუხებს კიბოს გმადლობთ რჩევისთვის ესეც
  .  ,  3-   1  აბსოლუტურად არაეიფორიული იყო ამას გარდა დღეში ჯერ ვჭამდი გრამ იმავე

.1      !!” ზეთს თვე და ამან მოკლა ჩემი კიბო გაბრიელა

"   !!     15   8,8მადლობა რიკ სიმპსონ კანაფის ზეთმა განკურნა ჩემი წლის ქალიშვილის
    !!!!  !!!!!!" წლიანი ტვინის კიბოს ბრძოლა თვეებში Ღმერთმა დაგლოცოს კარენ

"  ,   .    PET გამარჯობა ყველას კარგი ამბავი მივიღე ცოლმა ორშაბათს მიიღო სკანირების
.    5     6   შედეგი მას ჰქონდა კიბო წლის განმავლობაში ქიმიოთერაპიის რაუნდის და

    ,     .6ერთი ღეროვანი უჯრედის გადანერგვის შემდეგ შემდეგ კი ის კვლავ დაბრუნდა
       ,  , თვის წინ მას კიდევ ერთი გადანერგვა უნდა გაეკეთებინა მაგრამ გაუქმდა რადგან

  .  ,    .   ,  დონორი ვერ იპოვეს ასე რომ მან დაიწყო ზეთი ორშაბათს ექიმმა გვითხრა რომ
 .  , .    , ." კიბო გაქრა მადლობა ზეთისთვის რიკ შენ ის კაცი ხარ მადლობა ლუკ

--  ,  .    .  გმადლობთ ლუკ სამედიცინო დოკუმენტაცია მისასალმებელი იქნება ის უნდა
  .     დარჩეს შემანარჩუნებელ დოზაზე შეძლებისდაგვარად ვჭამდი რაც შეიძლება მეტ

.       ,   ზეთს სთხოვეთ მას თავი შორს დაიჭიროს მეტი სკანირებისგან თუ ეს
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.Youtube    .  , JBშესაძლებელია ვიდეო ჩვენება კარგი იქნება საუკეთესო სურვილებით

”    (xxx) ,    მინდა მადლობა გადავუხადო ზეთისთვის რომელიც შემოწირული იყო ჩემი
!!        !!  კიბოსთვის ამ დროისთვის ჩემს ორგანიზმში კიბო არ არის ნაპოვნი ეს ნამდვილად

 ,      !მუშაობს ხალხო ამის მტკიცებულება ჩემს სამედიცინო ჩანაწერებშია დიდი
     !!!” მადლობა ყველას და დიდი რეკვიზიტები ცრემლებს ბეკი

„   ,      ჯინდრიჩს დიდი ზევით ის აბსოლუტურად მართალი იყო ადგილობრივი
 ,       გამოყენების შესახებ რომელიც გამოიყენება პირდაპირ კანზე და არა

.      .  ”   სახვევზე განსხვავება იყო როგორც დღე და ღამე რონი სმიტი
--   .20-30-50%-     , Რა თქმა უნდა იანი ზეთის ნაყენებიც მშვენივრად მოქმედებს რადგან

  .  ,     (ზედაპირზე ადვილად ხვდება ზოგიერთ შემთხვევაში კანაფის თესლის ზეთი ან
 )        .შის კარაქი და კანაფის ზეთის ნარევები ასევე ძალიან სასარგებლოა მაგრამ

,      ,  .ლოგიკურად რაც უფრო მეტ ზეთს მიიღებთ ჭრილობაზე მით უკეთესი ჯბ

„  ,        .ადრე დავწერე რომ ჩვენ გვქონდა წარმატება ძუძუს კიბოს მკურნალობაში ახლა
  ,     ,  ექიმებმა უთხრეს პაციენტს რომ მისი შედეგები იმდენად კარგია რომ სამსახურში

 .       ,    წასვლა უწევს პაციენტმა თქვა მადლობა ღმერთს და ექიმმა თქვა რომ მას უნდა
       ,   მადლობა გადაუხადოს და არა ღმერთს და მე ვეკითხები რისთვის არაფერი

,   ,      ...გააკეთა მაგრამ განუწყვეტლივ ეუბნება რომ უნდა მიიღოს ქიმიო და რადიაცია
 ...გიჟი ექიმი

     ,   ,   5მაგრამ ჩვენ ეს შემდეგ დონეზე ავიყვანეთ ვიღაცის სახეს ვკურნავთ რადგან ის
   .     წლის წინ აბებით განადგურდა ამ ადამიანს ნაწლავებთან დიდი პრობლემები

  ,         ,ჰქონდა და თვლიან რომ თავიდან სიმსივნე იყო და აძლევენ ძლიერ აბებს
   ,    .  ,  რომლებმაც შემდეგ სახე დაანგრიეს ის ბაყაყივით იყო მერე თქვეს შეიძლება

       . .კრონის დაავადება იყოს და ასე შემდეგ და ა შ

  ,     5     ჩემი აზრი ისაა რომ ეს ადამიანი წელი ცდილობდა სახის გამოჯანმრთელებას
.5-         ,  უშედეგოდ ჯერ წაუსვა სახეზე კანაფის ზეთი და ისევ არ გვჯერა როგორ

   .OMG,   ,    გამოიყურება მისი კანი ახლა ის ისეთი ბედნიერია ახლა მას შეუძლია კვლავ
  .იყოს საკუთარი თავი

   ,   3 ,   ვცდილობ გადავიღო რამდენიმე სურათი მაგრამ ყოველ დღეში მაგრამ კანი ისე
 ,        ,სწრაფად შეხორცდა რომ ვერ გაჩვენებთ როგორ გამოიყურებოდა მისი სახე ადრე

        მაგრამ მისი ნებართვით მომდევნო დღეებში ვაჩვენებთ მის ძველ სურათებს
(   )   ,      ...“მხოლოდ სახის კანს და ახალი რათა თქვენ ხალხმა დაინახოთ განსხვავება
ჟასმინი

„   39  , 2     .    მე ვარ წლის ქალბატონი წლის და მაქვს მკერდის კიბო ეს ზეთი ჩემი წამალი
 .    .    ,   და წამალია სიხარბით სავსე ეს ხალხი მათ წარმოდგენაც არ აქვთ რა ტკივილი და

     .   . ."ტანჯვა განვიცდით ჩვენ და ჩვენი ოჯახები უბრალოდ ეგოისტური სიხარბე კარმა
სალი

” ,  …  ,   2-3   .კარგი ორი კვირა ექიმმა მითხრა რომ ბუშტში სმ სიმსივნე მქონდა უნდოდა
  OR- .   14   .წამეყვანა პირდაპირ ში ის გაქრა დღეზე ნაკლებ დროში დადასტურებულია

CT .   2/15,   სკანირებით დიაგნოზი დაუსვეს კომპიუტერული ტომოგრაფიის სკანირება
 2/29.” გაკეთდა გერშ

„  CT    14   ,    2-3   ეს სკანირება გაკეთდა დღის შემდეგ რაც დაფიქსირდა სმ სიგრძის
  ,  .  14 ,    სიმსივნე ჩემს ბუშტში სკოპით მხოლოდ დღეში მხოლოდ არსებითი კანაფის

 ,     .   ...ზეთის გამოყენებით შარდის ბუშტში სიმსივნე არ შეინიშნება კანაფი მხოლოდ
14  ... .    .   .  დღე წავიდა კანონმდებლებს გთხოვთ ეს გაიგოთ წამალს ნუ წაართმევ ეს არ

     .    არის მხოლოდ სიმთვრალის კიდევ ერთი გზა ეს წამალი გადაარჩენს ჩემს
.” სიცოცხლეს გერშ
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"  ...   .    ,  ᲙᲐᲠᲒᲘ მივიღე პათოლოგიის დასკვნა ჩემს ბუშტში სიმსივნე შემცირდა სანამ
.    ,  2,5  .  , 0,5ამოიღებდნენ ბოლოს ექიმმა რომ ნახა დაახლოებით სმ იყო როცა ამოიღეს

-  .      .” სმ მდე შემცირდა მაინტერესებს რას იტყვის ეს ექიმი ამაზე გერშ

„8        ,    თვის წინ მათ აღმოაჩინეს სიმსივნე ჩემს ბუშტში რომელიც წვრილ წვეტიან
 .   ,     ეკლებს ჰგავდა პათოლოგიის დასკვნაში ნათქვამია რომ ისინი არიან მაღალი

,    ,  .  ხარისხის ძალიან აგრესიული ავთვისებიანი კარცინომა მათი მოწყვეტა
.     ,  შეიძლებოდა მე ვცადე რამდენიმე ლოკალიზებული მკურნალობა მაგრამ მომიწია

,     .    ,შეჩერება რადგან ამან ძალიან ცუდად გამხადა ჩემი მეორე ოპერაცია დეკემბერში
        მათ აღმოაჩინეს მეტი სიმსივნე და ახალი უაღრესად აგრესიული ავთვისებიანი

,   ,  ,     .  სიმსივნე რომელიც კედელზე დევს ასე რომ მათ არ შეეძლოთ მისი ამოჭრა ეს ტიპი
   .სწრაფად ვრცელდება სხვა ორგანოებზე

 ,    ,   ,   ასე რომ როდესაც გუშინდელმა ოპერაციამ აჩვენა არ არის კიბო და ჩემმა ექიმმა
,      ,     ,თქვა რომ ჩემი ბუშტი ხელუხლებელი იყო როგორც ბავშვის შარდის ბუშტი

,     ! ,  ,   ,   .ვგრძნობ რომ ეს იყო სასწაული ახლა აი რა გავაკეთე თუ გაინტერესებთ არ
,    ,       ინერვიულო უბრალოდ გამოიყენე ის რაც შეგიძლია და მაინც ისიამოვნე რაც

 ...“ მოგწონს ზომიერად მიშელ
„    -4   .  4   ჩემს ძმას ჰქონდა მე სტადიის წნევის წყლული მხოლოდ სტადიიდან ეს ეტაპი

.   ,  -3   განუკურნებელია დასავლური მედიცინის თანახმად მე სტადიის მიღწევის
,     .   შემდეგ კანის ტრანსპლანტაციის გარეშე ვერ განიკურნებით ძვლები და ქსოვილები

 ,    RSO 3    ხილული იყო მაგრამ აქტუალურმა დღის განმავლობაში გამოიწვია კანის
  !    " " .   ახალი ზრდის გამოჩენა ჰოსპისის ექთნებმა მას სასწაული უწოდეს ეს მხოლოდ
 !კანაფი იყო

  .2-  1   .5  ,  ის მუშაობდა დან სრულ გრამამდე დღეში ნამდვილად დამაბნევდა მაგრამ
       ,მას მეტი სჭირდებოდა ძვლის კიბოსგან საკმარისი ტკივილის შესამსუბუქებლად

 .     ,   ,  რომ დაეძინა თქვენ უნდა გააკეთოთ ზეთი ინდიკათი ასე რომ ნებისმიერმა
    ,      1მაღალმა დოზამ უნდა დააძინოს მომხმარებელი როგორც კი ის დაიწყებს
 1,5 .        საათიდან საათამდე ის ღრმა ძილს გაყენებთ და განკურნების უმეტეს ნაწილს

,   , REM  .აკეთებთ როცა კარგ ღრმა ძილს მიიღებთ

   ,     .  რაც უფრო მეტს იღებთ არ არის არასასიამოვნო შეგრძნება ეს უბრალოდ
     .    ,გაიძულებს უფრო სწრაფად და ღრმად დაიძინო თუ ძილიდან ადრე გაგეღვიძებათ

  ,    ,   შეიძლება თავბრუსხვევა იგრძნოთ თითქოს მთვრალი იყოთ მაგრამ არა
.უხერხულად ლოლ

RSO-         მ ჩემს ძმას საშუალება მისცა მშვიდად ეძინა საავადმყოფოში ყოფნიდან
  .       , რამდენიმე თვის შემდეგ ბალახის აორთქლებამ მას უფრო მეტი შვება მისცა ვიდრე

 80+      pk  .     IV- ,მისი მგ ოქსიკონტინი და სხვა კოქტეილი ის ასევე იყო ფენტანილ ზე
    ,   RSO.  !”მაგრამ არაფერი ამშვიდებდა მას ისე როგორც არასოდეს დამავიწყდება

მიშელ

„    RSO  .    ახლა ვცხოვრობ ჩემი ამბავი ებრძვის საკვერცხის კიბოს იშვიათ
.         სახეობას გაიკეთა ოპერაცია და ქიმიოთერაპია და მიიღო ბევრად უფრო ჯანსაღი

 ,    ,    . .,   ცხოვრების წესი ორგანული მთლიანი საკვები დანამატები და ა შ მაგრამ კიბო
.   Run  from the cure!   დაბრუნდა შემდეგ აღმოვაჩინე საქმის ორგანიზებას გარკვეული

 ,     NZ- .    დრო დასჭირდა რადგან კანაფი უკანონოა აქ ში მაგრამ მოვახერხე ზეთის მცირე
     .2    ნაწილის დამზადება და დავიწყე მისი გამოყენება კვირის შემდეგ ჩემი

  200-  140-  ,   !!სიმსივნური მარკერები დან მდე გაიზარდა პირველი ვარდნა წელიწადში
 5       2   ,   ზეთი კვირის შემდეგ გამიწელა და კიდევ თვე დამჭირდა რომ ხელები
.     (    262...) მომეცა სიმსივნური მარკერები უკან დაბრუნდა ბოლო ტესტის დროს მაგრამ

  3       ,   ჩვენ უკვე კვირის შემდეგ ვართ და თითები გადაკვეთილი იქნება ისინი კვლავ
    ...ქვემოთ იქნება შემდეგი სისხლის ტესტით
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  RSO-   ,      ,მე მჯერა ს და ვგრძნობ რომ ის ხელმისაწვდომი უნდა გავხადოთ ყველასთვის
  !  ,      RSO-   (ვისაც ეს სჭირდება მაშინაც კი თუ ჩემი კიბო არ განიკურნება ს მიერ მაგრამ

 ,  !)     .   ,მე მჯერა რომ განიკურნება მან უკვე ბევრი სიკეთე მომცა ეს მაძლევს შესანიშნავ
 !      ...  მშვიდ ძილს და ის არეგულირებდა ჩემს ნაწლავის მოძრაობას მე უზარმაზარი

  ,      .აღფრთოვანებული ვარ იმით რაც რიკ სიმპსონმა გააკეთა კაცობრიობისთვის ის
      !იმსახურებს ნობელის პრემიას საუკეთესო სამედიცინო ხელახალი აღმოჩენისთვის

      !   და რასაც აკეთებთ თქვენ და თქვენი ორგანიზაცია მე უბრალოდ უბრალო
        ,  კანონმორჩილი მოქალაქე ვარ და საშინლად ვგრძნობ თავს იმის გამო რომ უკანონო

  ,   .   !  ქმედებები უნდა გავაკეთო რომ განკურნო ასე რომ გააგრძელე როცა ენერგიას
,  !” დავიბრუნებ მოძრაობას შევუერთდები დინი

”  ,     RSO-  .  რიკის გამო მე ფაქტიურად ვნახე ს შედეგები მოკლედ კლინიკაში
.         .ვმუშაობდი როცა იქ დავიწყე კაცი მოვიდა ყელის კარცინომის მეოთხე სტადიით ის

-  .90     “. რსო ზე მოათავსეს დღის შემდეგ ის სრულიად განიკურნა კარლ

„   ,      უბრალოდ ვიმკურნალე მამაჩემს რომელსაც შარდის ბუშტის კიბოს დიაგნოზი
.     5   .  დაუსვეს სიმსივნე მკვდარი იყო მკურნალობის კვირის შემდეგ მადლობა რიკ

  ,  ,   სიმპსონს თქვენი ცოდნისთვის შთაგონებისთვის მონდომებისთვის და
 . ხალხისადმი სიყვარულისთვის ქრისტინე

„   RSO  ,   !ახლა გავაკეთე ორი ადამიანისთვის ორივეჯერ გასაოცარი შედეგებით ერთს
 MRSA,       ...ჰქონდა ზეთს ტოტიკურად სვამდა ერთი კვირის განმავლობაში

!!     , გამოჯანმრთელდა მეორეს ჰქონდა ბაზალურუჯრედოვანი კანის კიბო გამოიყენება
 2    ...  ! ,    ,ადგილობრივად კვირის განმავლობაში განიკურნა ოჰ სახეზე ლაქა მქონდა

   ,    6 ... !!!” მეგონა კანის კიბო იყო ამიტომ ადგილობრივად ვიყენებდი დღე გაქრა მარია

" !     2011    Ზღაპრული დედაჩემი ებრძვის მკერდის კიბოს წლის თებერვლიდან და კიბო
-     ,    ,ნელ ნელა მეტასტაზირებას ახდენდა მთელ სხეულში მათ შორის მის ფილტვებში

       რომელთა დრენაჟი თითქმის ყოველ კვირას უწევდათ რამდენიმე თვის
 -  11       განმავლობაში მლ სიმსივნური სითხე თითქმის ყოველი შესვლისას

.  .RSO-     , გამოდიოდა Ბოლო დრომდე ს მიღებიდან ერთი კვირის განმავლობაში სახეზე
   ,   .    და კისერზე შეშუპება გაქრა ისევე როგორც როზაცეა მან კი შეწყვიტა არტერიული

  ,  20+      6 -წნევის წამლების მიღება რომლებსაც წელი სვამდა და ფილტვებში სითხე მლ
 !!!  ,     ! ,    ,  მდე დაეცა მე მჯერა რომ ეს არის წამალი მშვენიერია ბოლოს და ბოლოს ამ

     “. ვერცხლის საფარის დანახვა ასეთ საშინელ დაავადებაში ანგელოზი

”    !ასე რომ შეამოწმეთ ეს

-  2012  14      III-b ცოლს წლის დეკემბერს დაუსვეს საშვილოსნოს ყელის კიბოს სტადიის
.დიაგნოზი

-         .ცოლმა კანაფის ზეთი ერთ თვეზე ნაკლები ხნის შემდეგ დაიწყო

-      2013    .მეუღლემ ქიმიოთერაპია და რადიაცია წლის თებერვლამდე დაიწყო
( ,    )ტეხასში დიდი არჩევანი არ არის

- 2013  6   ,      .წლის მაისს ცოლს უთხრეს რომ სიმსივნის ნიშანი თითქმის არ არის

5         III   ,  თვეზე ნაკლები და ჩემმა მეუღლემ საკმაოდ დაამარცხა სტადიის კიბო ეს
  !” ყველაფერი ზეთის გამო კოლტი

„  ,   !    ძვირფასო რიკ ღმერთმა დაგლოცოს წლების განმავლობაში კიბოთი დავკარგე
,  ,       .  ,   დედა ბებია საყვარელი დეიდა და ბიძა და მეგობრები მაგრამ ის ვინც ყველაზე
 ,   , ,   .მეტად დამემართა იყო ჩემი მშვენიერი ინტელექტუალური მშვენიერი და კიმი მას

2010    42      -4   წლის ივლისში წლის ასაკში ფილტვის კიბოს მე სტადიის დიაგნოზი
  2011    .  ,   დაუსვეს და წლის თებერვალში გარდაიცვალა არ ვიცი რა მკურნალობას
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,      ,   ,  იყენებდა რადგან გვიანობამდე არ უთქვამს ოჯახში რომ კვდებოდა ყოფილმა
       .    ბოროტმა ქმარმა კი მასზე იზრუნა და ოჯახი ჩაკეტა ზეთზე ბოლო თვემდე ვერ

    .   ,     , გავიგე და მას მერე ვიკვლევ თავიდან მე მეგონა რომ ეს იყო გველის ზეთი ისევე
   ,     27 , როგორც ბევრი სხვა ნივთი მაგრამ აქამდე მე ჩამოვთვალე ადამიანი რომლებიც

,        .27ამტკიცებენ რომ განკურნეს ან მნიშვნელოვნად შეამცირეს სიმსივნე ამით
!!!    YouTube-     ! ,ადამიანი და ეს მხოლოდ ზე და მარტო ონლაინ ბლოგებზეა ვისურვებდი

      1997 ,   რომ ამის შესახებ მცოდნოდა ჯერ კიდევ წელს როდესაც დედაჩემს დიაგნოზი
,   2000 ,      ,   2010დაუსვეს ან წელს როდესაც ბებიაჩემი რემისიის შემდეგ გამოვიდა ან

,    ,    ,  ,  წელს როცა ჩემს დას უთხრეს წასულიყო სახლში და მოკვდი ან შარშან როცა ჩემი
 .  -          ძმა იყო ლაუს პირის ღრუსა და ყელის კიბო დაუდგინდა და სახის ნახევარი

   .   ,  ამოეკვეთა და რეკონსტრუქცია მოუწია მაგრამ ახლა ვაკეთებ შენი
.     ,    ,წყალობით ღმერთმა დაგლოცოთ თქვენ და ყველას ვინც გიყვართ და გმადლობთ

  ,       რომ ასე შრომობთ რომ ეს შესანიშნავი წამალი ყველასთვის ხელმისაწვდომი
.” გახადოთ დენიზი

--   ,   ?     ძვირფასო დენიზ რა ვთქვა მათ მოკლეს დედაჩემი ფილტვის ადრეული
  ,   ,    ,   წვრილუჯრედოვანი კიბოს გამო ასე რომ მე ზუსტად ვიცი როგორ გრძნობ

.  .     თავს არაფერი სასიამოვნო წამალი ყოველთვის ხელმისაწვდომი უნდა ყოფილიყო
   ,     .  ,  და არა მხოლოდ იმიტომ რომ ვიღაცას ფულის შოვნა უნდა ეს ასეა მაგრამ ყველა
    ,   .   ,არ გადაყლაპავს მას ისე მშვიდად როგორც მე ძალიან ტრავმული გამოცდილებაა

 ,          როცა ხვდები რისი განკურნება ან კონტროლი შეუძლია ყველა ზეთს და რა
  .გამოიყენეს მის ნაცვლად

,      ,    გთხოვთ გამომიგზავნოთ იმ ონლაინ ჩვენებების სია ის შეიძლება იყოს
   ,     საინტერესო და გამოსადეგი სხვებისთვის რომლებსაც ისეთივე ტვინი ჰქონდათ

,   ,       გამორეცხილი როგორც მე სანამ რიკს შევხვდებოდი და გავიგებდი საქმეების
  „  “  .  რეალურ მდგომარეობას ჩვეულებრივი მედიცინის სფეროში გმადლობთ

      მხარდაჭერისთვის და გვეხმარებით ამ წამლის შესახებ ინფორმაციის
.     ,    გავრცელებაში რიკთან ორნახევარი წლის მუშაობის შემდეგ მხოლოდ იმის თქმა

,         შემიძლია რომ სწორად წარმოებული და გამოყენებული ზეთი აკეთებს ზუსტად
,   .იმას რასაც ის ამბობს ჯბ

„  !    .   *****  *****  გამარჯობა კორი კიდევ ერთხელ საოცარი სიახლე ჩემს მეგობარს თქვენ
   ***-   ,     2  ისაუბრეთ და გაუგზავნეთ ს ლოს ანჯელესში ის უკვე დაახლოებით თვეა

         კანაფის ზეთს სვამს და დღეს წავიდა სამედიცინო სკანირების გასაკეთებლად და
    !!!!!!!  !!!!!!!  მის ორგანიზმში კიბო აღარ არის ᲧᲕᲔᲚᲐᲤᲔᲠᲘ ᲒᲐᲡᲐᲒᲔᲑᲘᲐ ის ზედმეტად

 ,        ,მადლიერია ჩემი რომ მას შენზე ვუთხარი და მეტისმეტად მადლიერია იმისთვის
   **** !!!   .    რომ მას ეუბნები ზე დიდი მადლობა სამუდამოდ შენ ძალიან კარგი ხარ

,    ,      იმისთვის რომ ეხმარები ამ ადამიანებს რომლებსაც არც კი იცნობ და სიცოცხლეს
  !     - ,  იხსნი მთელ მსოფლიოში მე ვაპირებ მანქანით ჩასვლას ლოს ანჯელესში რომ

 ****         ,ვიმუშაო თან და შევეცადო შევაჩერო ჩემი დიარეა და ტუალეტიდან გამომიყვანა
    60-80- .      ??რომ არ წავიდე დღეში ჯერ რას იტყვით კიდევ ერთ გასაოცარ მოხსენებაზე
   !!”ჩვენ ძალიან გვიყვარს ეს

”      .    მინდა გაგიზიაროთ ჩემი ექიმის კომენტარი დღეს მე მაქვს შარდის ბუშტის
  !     .   ინფექცია დიდი ხანია დრო და ექიმი მკურნალობდა ინფექციას დღეს მან კამერით
 (   )  !!  ,     გადახედა არც ისე სახალისო და როგორც ჩანს მაქვს შარდის ბუშტის მასის

( ) ,    (     ) სიმსივნე ნაშთები რომელიც მოკვდა ადგილზე მისი სიტყვებია და არა ჩემი და
  .იწვევს ინფექციის გახანგრძლივებას

!     ;   :  „  40    ისევ მისი სიტყვები და არა ჩემი ექიმმა თქვა მე წელზე მეტია ვმუშაობ
         მედიცინაში და არასდროს მინახავს სიმსივნე მოკვდეს ადგილზე რაიმე სახის გარე

 “.   ,      ჩარევის გარეშე მემარტიდან ვიღებ ზეთს მაგრამ მას შემდეგ რაც ჩემი მოსავალი
,   6      .8შემოვიდა დაახლოებით კვირის განმავლობაში ვიღებ ორმაგ დოზირებას
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    ,   ,   ოქტომბერს ვაპირებ მცირე გაწმენდის ოპერაციას რათა დავრწმუნდე რომ მასა
 (    ).გაქრა თუ მანამდე არ ჩავაბარე

    ,   ,    .  მე მქონდა გარკვეული ეჭვი ზეთზე მაგრამ ხალხო ეჭვი აღარ მეპარება მე მაქვს
  ,     5   6  საკმარისი კვირტის მასალა რომ შევადგინო დაახლოებით ან უნცია

.   Sativa  Blend  Pineapple  Kush,  25% THC.  ,ზეთი გამოყენებული მასალაა ვერ გეტყვით
    .    რამდენად კმაყოფილი ვარ ჯერჯერობით შედეგებით მე ჯერ არაფერი მითქვამს

 ,   FLA-      ჩემს ექიმს რადგან ში ზოგიერთი ექიმი უარს იტყვის თქვენს
.  ,    . ” მკურნალობაზე ასე რომ მან ჯერ არაფერი იცის იოანე

--      . .    მაგრამ შენ საკმარისზე მეტი იცი ჯონ გილოცავ გავაგრძელებ ზეთის მიღებას და
  .    .  ოპერაციას მოგვიანებით დავტოვებ მეტი სკანირება თუ შესაძლებელია და ზეთს

  ,       სუპოზიტორის სახითაც ვიღებდი ყოველთვის გინდა ზეთი რაც შეიძლება ახლოს
  . ,      მიიტანო მტკივნეულ ადგილას ასევე შეეცადეთ ზეთი ერთზე მეტი შტამისგან

  ,   .  გააკეთოთ საუკეთესო შედეგისთვის თუ შეგიძლიათ საუკეთესო სურვილებს
, JBთქვენ

”   ,  JB.    სრული შეთანხმება არსებობს და ხაზი გაუსვით ოპერაციის
.      დაგვიანებას სხეულის ნებისმიერი ინვაზიური მუშაობა საშუალებას აძლევს
  .     ინფექციებს თქვენს სისტემაში უხამსი ჩვევებისა და საკუთარი გასაოცარი

   ,   მედიკამენტების სრული უპატივცემულობის გამო ახლა გვაქვს
    ,  ანტიბიოტიკებისადმი მდგრადი ხორცის მჭამელი ბაქტერიები რომლებიც

  .RSO   ,   გავრცელებულია უმეტეს საავადმყოფოებში გამოასწორებს ამას მაგრამ რა
   " - "?შეიძლება ითქვას ქირურგიულ ბოჩ სამუშაოზე გაიქცეთ

სამკურნალოდან  .” ყველაფერს ამბობს ტილმანი

„3        RSO-დღის წინ ვუმკურნალეთ მეგობრის ბაზალურუჯრედოვან კარცინომას
.     .    RSO  თ დღეს შევამოწმეთ და თითქმის გაქრა ჩვენ ხელახლა წავუსვით და

 .     3    ,   დავიფარეთ ბაფთით ჩვენ შევამოწმებთ მას კიდევ დღეში და ველით რომ ის
  3    .    .გაქრება წინა დღის შედეგის მიხედვით ეს მის მარჯვენა ხელზეა წინა

,    ,    . ,  .”სიმსივნეები რომლებიც ჩვენ განვკურნეთ იყო მარცხენა ხელზე ჰოო მუშაობს
მარკო

--  ,   .    ,   ,    Დიახ ეს ასეა ჩვენ არ გავაკეთებდით იმას რასაც ვაკეთებთ რომ ეს არ
.მომხდარიყო ჯბ

„     -4    ,  დედაჩემს ახლახან დაუსვეს ტვინის მე სტადიის კიბოს დიაგნოზი ახლახან
  .  ,   დაასრულა რადიაციის რაუნდი ექიმები შოკირებულია რამდენად კარგად მუშაობს

!    ,    .   იგი თავიდან საკმაოდ ცუდად იყო ლაპარაკის უნარი დაკარგა მას შემდეგ რაც
  ,       ,   დავიწყეთ ზეთის მიცემა ის სულ უფრო და უფრო უმჯობესდება ახლა მას

  ,     ,  ,    შეუძლია გააკეთოს ის რასაც აქამდე არ აკეთებდა მაგალითად ერთი ან ორი
      .  სიტყვის ნაცვლად ფრაზების თქმა და ნორმალურად სიარული ასევე შეგვიძლია

,      .   ვთქვათ რომ მისი გაგება ბევრად უკეთესია ასევე არასოდეს დაავადებულა
   ,   .  აგრესიული რადიაციისა და ქიმიოთერაპიისგან რომელსაც აკეთებდა არა ერთი

   !  ,    ,    დღე გულისრევისა და ამოსუნთქვის ასე რომ ვინმემ რომ თქვას რომ ეს არ
,  !   !   მუშაობს შეურაცხყოფაა გაარკვიე შენი ფაქტები ასევე ძალიან მარტივი

!   ,    ,   გასაკეთებელია ყველა იცნობს ვინმეს ვინც იცნობს ვინმეს რომელსაც შეუძლია
  !   ,    თქვენთვის მარიხუანას მოპოვება მე მაქვს ინსტრუქცია თუ როგორ უნდა მივიღოთ

,  ,   ,   ! ”მკურნალობა ასე რომ თუ ვინმე დაინტერესდება გამოვაქვეყნებ მას კომენტარში
დიანა

-  ,      .    დიანა მოერიდე იმ ქიმიას და რადიაციას ზეთი ბევრად უფრო მარტივად
 ,         .120-180გააკეთებდა საქმეს ექიმები და მათი მეთოდები მის გზაზე რომ არ დადგეს

   ,     ,   გრამი მაღალი ხარისხის ზეთი რაც შეიძლება სწრაფად მიიღოს აღარ არის
 ,   .  , JBკანცეროგენული სკანირება თუ ეს შესაძლებელია საუკეთესო სურვილებით
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„        .82  ,  2010  22მე მქვია გიორგი და მინდა მოგცეთ ჩემი ჩვენება წლის ასაკში წლის
,    . ,   6   2  დეკემბერს დამიდგინეს საყლაპავის კიბო მითხრეს რომ თვიდან წლამდე
   ,     მექნებოდა სიცოცხლე და შესაძლოა რადიაციული მკურნალობის შემდეგ რაღაც

     .მომენტში ყელში დაჭერა დამჭირდეს ყლაპვის დასახმარებლად

      ,  დიაგნოზის დადგენამდე მიჭირდა სუნთქვა და საკვების გადაყლაპვა ორივე ფეხის
     .2011   შეშუპება მქონდა და დავიღალე მსუბუქი აქტივობით წლის დასაწყისში

  .2011     გავიარე რადიაციული მკურნალობა წლის სექტემბრისთვის მიჭირდა მყარი
   . ,   .   საკვების გადაყლაპვა და ღეჭვა ვგრძნობდი რომ მახრჩობდა ჩემი საჭმელი პატარა

  .    mushy    Boost  shakesნაჭრებად უნდა დამეჭრა მე ვამჯობინე ჭამა საკვები და
.     .  -   ნაცვლად ასევე მქონდა ძლიერი გაზები მუცელში გაზმა ჭექა ქუხილი და ელვა
 .  ,   ,   მომიჭრა მუცელში დამეწყო თავბრუსხვევა სუნთქვის გაძნელება ქოშინი და

.       .   ოფლიანობა ბალანსი ცუდი იყო და კარგად ვერ ვმოძრაობდი ძნელი იყო ქოშინისა
      .და ოფლიანობის გარეშე საკვების მიტანა ჩემს ლუქსში

,       მოგვიანებით თავბრუსხვევის მძიმე ეპიზოდმა საავადმყოფოში გამომიგზავნა და
     .   ,ექიმმა მეორე არტერიული წნევის აბი დამისვა საავადმყოფოში ყოფნიდან მალევე
        უცხო ადამიანი მომიახლოვდა და შემომთავაზა კანაფის ზეთი ჩემი კიბოს

   Phoenix  Tears   სამკურნალოდ და მიმმართა ვებსაიტზე დამატებითი
.       ინფორმაციისთვის თავიდან უხერხული ვიყავი და მეშინოდა კანაფის ზეთის

,   ,      ,  მიღება ყოველთვის მეგონა რომ კანაფი იყო კარიბჭე ნარკოტიკი რომელიც
      .გამოიწვევდა დამოკიდებულებას და მიმიყვანდა სხვა მძიმე ნარკოტიკებზე რიკ

     ,   სიმპსონის კანაფის ზეთის შესწავლის შემდეგ გადავწყვიტე რომ მკურნალობას
.      ,   /ვაპირებდი მკურნალობის დროს და მის შემდეგ მივხვდი რომ კანაფის კანაფის

  „ “  .ზეთი არის კარიბჭე უკეთესი ჯანმრთელობისკენ

     -1/2   ,  კანაფის ზეთის ჩემი პირველი დოზის ბრინჯის მარცვლების შემდეგ მაშინვე
,      .შევამჩნიე რომ ის მოქმედებს ჩემს სხეულში

-  ,      ვიგრძენი როგორ მოედინებოდა სხეულში თითებიდან ფეხის
.  ,      თითებამდე განვიცადე დასვენების ბედნიერების გრძნობა და ჩემი იუმორის
.     ,   6  გაძლიერება ჩემს ფეხებს რეზინის შეგრძნება მქონდა რომელიც საათის შემდეგ

.         .გაქრა სუნთქვა უფრო მშვიდი იყო დასვენებისას და ასევე ძილის დროს

/  :  /  .   დღეების კვირების შემდეგ ჩემი გროვა ჰემოროიდები გაქრა ტკივილი მხრის არეში
.  .      შემცირდა ქოშინი შემცირდა მეორე დღიდან გაზების დაგროვება და კუჭის

       დისკომფორტი შერბილდა და გახდა უფრო რეგულარული და გააგრძელა
.       , მკურნალობა შევამცირე და შევწყვიტე არტერიული წნევის აბების მიღება რადგან
    .    არტერიული წნევა ძალიან დაბლა მაჩვენებდა არტერიული წნევის აბების მოხსნის

,    .     შემდეგ ჩემი წნევა ნორმალიზდა ორივე ფეხისა და ტერფის შეშუპება
 .      –  26 საგრძნობლად შემცირდა მადა შემიკავა და წონა დავარეგულირე აქამდე კილო

.   .  .  დავიკელი გაუმჯობესდა კანის ფერი თავბრუსხვევა გაქრა გულისცემა უფრო
     ,  ,  რეგულარულად გამოიყურება და არც ისე შემაწუხებელი მიგვაჩნია რომ

   .   დაბადებიდან მაქვს არარეგულარული გულისცემა ნაწლავის მოძრაობა უფრო
 .  ,    .რეგულარული გახდა განიცადა უკეთესი უფრო მშვიდი ძილი გაუმჯობესდა

  .    ბალანსი და კოორდინაცია შეუძლია უკეთესად გადაადგილება ქოშინის
.    .  გარეშე უფრო გამოხატული გახდა საუბრებში შემეცვალა მსოფლმხედველობა

   .    .საგნებზე და ამიმაღლე განწყობა შეცვალე ჩემი შეხედულება მარიხუანაზე

,   ,     ზოგადად ყველა სიმპტომი რომელსაც განვიცდიდი კანაფის ზეთით
,  .მკურნალობამდე გაქრა

  3  1/2   .    მკურნალობის დასრულებას თვე დამჭირდა ეს გამოცდილება არც ისე
 .    ,    ,  უსიამოვნო იყო თუმცა ეს იყო კორექტირება როცა დოზები გავზარდე მაგრამ

-     .    ერთი ორი დღის შემდეგ ყველაფერი დარეგულირდა მე მივყვებოდი რიკ სიმპსონის
    - .მიერ შემოთავაზებულ დოზის გაზრდას მეტ ნაკლებად
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2         .თვიანი მკურნალობის შემდეგ ჩემი ვიზიტი ონკოლოგთან იყო გასაკვირი მან
,       ,    თქვა რომ ჩემი კანის ფერი კარგად გამოიყურებოდა არტერიული წნევა და

        , გულისცემა ნორმალური იყო და რადგან ყლაპვის პრობლემა არ მქონდა შესვენება
  . ,   ,     არ იყო საჭირო ასევე მან განაცხადა რომ რენტგენი წინასწარი შეხვედრიდან

        6  კარგად გამოიყურებოდა და რომ არ მომიწია დაბრუნება მინიმუმ თვის
. ,  3    ...განმავლობაში ჩვეულებრივ ონკოლოგთან თვეში ერთხელ უნდა მივმართო

 ,       .   მე მჯერა რომ კანაფის ზეთმა მოკლა ჩემი კიბო ყველა სხვა ჯანმრთელობის
,     ,     გაუმჯობესება რაც განვიცადე კანაფის ზეთისგან მაძლევს თავს ახალ კაცად

.       .ვგრძნობ მე სრულიად გაოცებული ვარ კანაფის ზეთის სასწაულით ძალიან
 ,     .მადლობელი ვარ რომ კანაფის ზეთის მიღება გადავწყვიტე

      კანაფის ზეთმა ჩემი ჯანმრთელობა განაახლა და სიცოცხლე
.   ,   !  გამიხანგრძლივა მადლობა რიკ სიმპსონს ღმერთმა დაგლოცოს გააგრძელე კარგი

!    ,     საქმეები მე სრულიად დარწმუნებული ვარ რომ კანაფის ზეთს შეუძლია
 . ." სიცოცხლის გადარჩენა Გმადლობთ გიორგი

„   ....  +31   ,   მინი განახლება გიორგისთვის დღემდე კილოგრამი დაიკლო ახლა ცოტა
        (ხნის წინ სტომატოლოგთან მისვლა მოუწია წონის დაკლების გამო ადრე

 280  ).  ,     დაახლოებით ფუნტი იყო მან გაიგო რომ ახლავე სურდა წონაში დაბრუნებას
 ,          ),საკმაოდ მარტივად თუმცა ის ირჩევს უფრო ჯანსაღ წონით და ცხოვრების წესს

    / .   ,მას მოუწია პროთეზის ხელახლა დაყენება მორგება მისმა სტომატოლოგმა შენიშნა
        .რამდენად კარგად გამოიყურებოდა ის და მისი ფერიც უკეთესი იყო

 ,   ,       უნდა ავღნიშნო რომ ჯორჯმა თქვა რომ ჯერ კიდევ კარგად სუნთქავდა და დღემდე
    ,  , არ აქვს პრობლემები დახრჩობასთან დაკავშირებით ვახშამზე სტეიკი კარტოფილი
    ,      ,და ბოსტნეული მიირთვა ამ კვირაში და მისი საჭმელი გაცილებით ადვილია

 .   " "  .   ,    ვიდრე ოდესმე მის მკურნალობამდე იყო ის გვეუბნება რომ მკურნალ ექიმს
(  )    ...  ესტუმრა ჩვეულებრივი დოკუმენტი ამ კვირის დასაწყისში მისმა ექიმმა

:  „WOW!  ,     ,  წამოიძახა არიანდარწმუნებული ხარ რომ იგივე ჯორჯი ხარ რომელიც
 ?     ,     .ადრე ვნახე ასევე მისმა ექიმმა თქვა რომ მისი ფერი გაუმჯობესდა გიორგი

,     ,      მეუბნება რომ მოგვიანებით ექიმს აჩვენა რამდენი სითხე დაკარგა ორივე ფეხში
 ,   ,    ...   :  " ,და უთხრა რომ ფიქრობს რომ თითქმის გაქრა შემდეგ ექიმმა თქვა გიორგი

  ".შეშუპება აღარ გაქვს

        მან შეიძინა რამდენიმე ძველი სამედიცინო საინფორმაციო ქაღალდი და ასევე
 ( )   /      უთხრეს ახლა რომ უნდა შეიძლება ეცადოს მისი ძველი რენტგენის და

    ( )  კომპიუტერული ტომოგრაფიის სკანირების სურათი დისკზე მისი ონკოლოგისგან
  ( ).     მომდევნო შეხვედრაზე ივნისი ის ცდილობს ონკოლოგთან უფრო ადრე
...    .      MRI- .მოხვედრას მისი ექიმის დახმარებით ახლა ამ ვიზიტის დროს ის ითხოვს ს მან

   ...      უკვე გრძელი გზა გაიარა თუმცა მისი ერთადერთი რეალური პრობლემა ამჟამად
(  ,    !!)   ,    თორემ ამბობს რომ მშვენიერი იქნებოდა არის ის რომ მას აქვს

        არარეგულარული გულისცემა დაბადებიდან და ამ ბოლო დროს ის ჩვეულებრივზე
 .  ,       ცოტათი მატულობს არ ვიცი მისი წონის დაკლება იწვევს მის არარეგულარულ

      ,  გულისცემას თუ აღფრთოვანებას ამ ცხოვრების შემცვლელი მოვლენისგან ან რას
  ,    ,     აკეთებს ეს ნამდვილად მე მხოლოდ ვიცი რომ მსურს ეს მისთვისაც

.       გამოსწორდეს ახლა მას აქვს მიმართვა კარდიოლოგთან მის გულისცემასთან
  . .         ,დაკავშირებით და ა შ ასევე ცოტა ხნის წინ მისი ფერი კიდევ უფრო გაუმჯობესდა

  /   ,     მას უფრო წითელი ვარდისფერი სახე აქვს მისი ცირკულაციაც უფრო უკეთესი
. ,    ,     ...  ჩანს კარგი ეს არის ყველაფერი რისი მიღებაც შემეძლო ახლა მშვიდობა

1♥”თავისუფლება

„  / . .    .   , მადლობა რიკ ჯ ბ გუშინ ჩემს კითხვებზე პასუხისთვის მე ვიცნობ კაცს რომელსაც
 .   ,    დედა აქვს მინდოდა მქონოდა რამე რომ შემეძლო გამომეგზავნა
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.   . ,    .სანახავად მშვენიერი ხართ ბიჭებო ვისურვებდი რომ მეტი დახმარება შემეძლო ეს
   .     ,  ინფორმაცია ახლა ბევრს ხვდება შენ ძალიან დიდ საქმეს აკეთებდი რომ უთხარი
  ,  .    მსოფლიოს ამის შესახებ რიკ თქვენ შეიძლება ჩაითვალოთ თანამედროვე

.  .  .     წმინდანად Არ ვხუმრობ საოცარი კაცი ვერ ვიტყვი საკმარის კარგს ყველაფერზე
   . ,    5    შენზე რიკ და ჯბ იფიქრე რომ ყოველთვიურად წიგნს ვიყიდი რიკის

.   ,  .დასახმარებლად შეინახეთ შესანიშნავი ინფორმაცია ბიჭებო Საუკეთესო
.    .RSO.  ." ხარ მშვიდობა და ჯანმრთელობა ყველას ღვთის წამალი პეტრე

” ,    ,      RSO-აბა რიკ და ჯინდრიხ ჩემი შრომისმოყვარეობა და ერთგულება სადმი
  .       2004საბოლოოდ შედეგი გამოიღო მე ვაკვირდები რიკის და ფენიქსის ცრემლებს
     წლიდან და მყისიერად დავიჯერე ზეთის სამკურნალო

.   100%-     ,  შესაძლებლობების გავავრცელე და ით უკან ვიდექი მაშინაც კი როცა ხალხი
   .    3   იცინოდა და გიჟს მეძახდა მე ახლა განვკურნე ადამიანი ტერმინალური კიბოთი

   ,      ,  და ჩემს უახლეს პაციენტს რომლის მიმართაც დიდი პატივია იმისთვის რომ
          რეალურად გაიარა სამედიცინო სისტემა და უარი თქვა იქ ყველა მკურნალობაზე და

,     RSO-   ...  დადასტურდა რომ ის იყენებდა ს სიმსივნის სამკურნალოდ ორივე ფილტვი
    3    ,    სიმსივნით იყო სავსე და თვე მისცეს სიცოცხლეს როცა პირველად დიაგნოზი

...5  .დაუსვეს თვის წინ

        27დღეს ის ოფიციალურად კიბოსგან თავისუფალია და რეალურად მოიმატა
.      ფუნტი კიბო ექიმები გაოგნებულნი არიან მისი სასწაულებრივი

  5 ,    გამოჯანმრთელებით მხოლოდ თვეში მათგან თითქმის ყოველგვარი დახმარებით
  ,     ,   . .  და რეალურად ამბობენ რომ ის უფრო ჯანმრთელია ვიდრე ახლა Ლოლ ის ჭამდა

       Weed  world- ,ზეთს საავადმყოფოში ექიმების წინაშე და ატარებდა ჟურნალ ს
    ,      რომელშიც იყო ფენიქსის ცრემლიანი სტატია რომელიც მას ყველა სხვა პაციენტს
    RSO-  .   უჩვენებდა და ავრცელებდა ინფორმაციას ს შესახებ სულ მალე მექნება

  ,   RSO-    ...საავადმყოფოს დოკუმენტაციის ასლები რომ მ განკურნა მისი კიბო მის
 ,      .საბუთებზე წერია რომ მან სამკურნალოდ კანაფის ზეთი გამოიყენა

      ,    მე მოვამზადებ მისთვის ამბავს რაც შეიძლება მალე რათა დავეხმარო სიტყვის
.    25   ,   ,   RSOგავრცელებას მე ასევე ვიცი სხვა ადამიანი რომლებმაც დაინახეს რომ

       სასწაული მოქმედებს სხვადასხვა დაავადებებზე და ისინი ახლა მუშაობენ
  ...   !!!!:)  საკუთარი თავის განკურნებაზეც სიტყვა არ არის გამოჯანმრთელებულთა და

         მალე ბევრი სხვათა სახელით მინდა გითხრათ მადლობა ბიჭებო თქვენი მუდმივი
     ...შრომისთვის და პანაცეას ხელახლა აღმოჩენისთვის ერთგულებისთვის თქვენ

 ... !!    PA- ” მაშველები ხართ ფაქტიურად მშვიდობა და სიყვარული სგან სტივ

„      ( )      ვიღაცას დავუსვი ზეთი კანის კიბოს სახეზე პატარა ლაქაზე და ერთი დღის
,     .     ,  შემდეგ ეს ყველაზე ცუდადაც კი გამოიყურება აქვს თუ არა მას რეაქცია თუ ზეთი

     ?   ფაქტობრივად აშორებს ნივთებს თავიდან კანის ზედაპირზე ის სულ მომწვანოვით
,   .  ? ?” გამოიყურება თითქოს ინფიცირებული იყოს ეს ნორმალურია ხანდახან მიგელ

” ,    !  ,   დიახ ეს შეიძლება იყოს ნორმალური კარგი ნიშანია თუ ქავილს გაგრძნობინებთ
 ,    ,      და ხედავთ რომ ზეთი მუშაობს მაშინ ჩადეთკიდევ უფრო მეტი ზეთი

.    .   მასზე მომწვანო შეიძლება გამოვიდეს ზეთიდან ზეთი სწორად არის
?” დამზადებული ანა

„ ,     ,    ,   , ოჰ ეს არ არის მწვანე ზეთისგან ეს არის ოქროს ზეთი რომელსაც მე ვაკეთებ ის
 ,       .ყველაზე სუფთაა რაც შეგიძლიათ მიიღოთ სახლში ამის დამზადებისას ეს

    .  ,   ნამდვილად ჰგავს ინფექციას მწვანე მოთეთრო დარწმუნებული ვიყავი რომ ეს იყო
,     ,    ზეთი რომელიც თავის საქმეს აკეთებდა უბრალოდ სურდა დადასტურება

. .” სხვისგან მადლობა მიგელ

„ ,         .გამარჯობა მე უნდა მოგიყვეთ ამბავი გუშინ მომხდარი სასწაულის შესახებ მე
      ' .   17   მყავს მეგობარი და მისი სახელია შენონ ობრაიენი ის არის წლის ტვინის კიბოს
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.    ,     .გადარჩენილი მას დაახლოებით ერთი წელია რაც უოპერაციო სიმსივნე აქვს მისი
    .    RSO   ტვინის თითქმის მთელ ზომამდე გაიზარდა მე გავუზიარე მას და გუშინ მისმა

MRI   ,      .  შედეგებმა აჩვენა რომ სიმსივნე თითქმის ნახევარით შემცირდა ის მას
 .14.  ,      .თებერვლიდან იღებს უნდა გესმოდეთ რომ ეს იყო ჰეილ მარიამი ძალიან

 ,           მადლობელი ვარ რომ ჩემმა სულმა იპოვა თქვენი ამბავი და მე შევძელი მისი
. გადმოცემა ნადინი

„    11    RSO- .   IV   ჩემი მეუღლე უკვე თვეა იყენებს ს მას აქვს სტადიის მეტასტაზური
    MD Anderson Cancer Center-   ,სარძევე ჯირკვლის კიბო და ის ონკოლოგებმა უთხრეს

    ,    რომ ძალიან შორს იყო ქიმიოთერაპიის რადიაციის ან ქირურგიული
.      26  ჩარევისთვის ის ჩვენი სახლიდან არალეგალურ შტატში საათის განმავლობაში

     .  პირდაპირ ლეგალურ სახელმწიფოში გაემგზავრა მის მისაღებად მისი სიმსივნე
.       (  მცირდება მას რომ ჰქონოდა მისთვის საჭირო ხელმისაწვდომობა ამჟამად მხოლოდ

2   )  ,      გრამს იღებს დღეში ჩვენ გვჯერა რომ ამ დროისთვის ის კიბოსგან თავისუფალი
.        .  ,იქნებოდა რსო ჩემს მეუღლეს ინარჩუნებს და გვყავს შშმ შვილიც ღმერთმა იცის

     !!” რომ მისი აქ საქმე არ დასრულებულა ფრედერიკ

„ , ,   .  RSO-   30   აბა რიკ თავს უკეთ ვგრძნობ იყო ზე დაახლოებით დღე ტვინის სიმსივნისა
 .   .    2   ,და დიაბეტისთვის სისხლში შაქარი მეცემა მე შევწყვიტე ინსულინი დღის წინ

     . რადგან სისხლში შაქარი ძალიან დაბალი იყო ჯეფ

”        1.   ასევე გაასუფთავეს სხვა მეგობრის ძუძუს კიბოს სტადია გოლფის ბურთის ზომის
     .0,4   ,  სიმსივნედან ორ კვირაში ბარდაზე პატარაზე გადავიდა გრ დღეში ორჯერ უმი

.        ზეთი კანის კიბოთი დაავადებულმა სხვა მეგობარმა მოაცილა ის ადგილობრივი
,    .ხსნარით რომელიც პირდაპირ კანზე შეიზილეს

       ,  საკუთარ თავზე მოვიშორე ინფექცია და ცუდი კბილის შეშუპება ფილტვები
         ,გავწმინდე ასთმის შეტევის შემდეგ და მოვიშორე კანიდან ორი საზიზღარი ლაქა

      ...    ...რომელიც შეიძლება იყოს ან არ იყოს კიბო არასოდეს შემიმოწმებია და წავიდა
.  ,  ,   ,  “.უფ არც ქიმიოთერაპია არც რადიაცია არც გვერდითი მოვლენები არც პრობლემა

ბრიუს

„    JB-  !   ,მინდა მადლობა გადავუხადო ს დახმარებისთვის როგორც ზოგიერთმა იცის
   4    ,    ჩემს მეუღლეს აქვს სტადიის მკერდის კიბო რომელიც გავრცელდა მის

.  ,      ,    ძვლებზე ექიმმა თქვა რომ მას იმდენი სიმსივნე ჰქონდა რომ უნდა შეეწყვიტათ
    6  !  5   , 1დათვლა და მათ სიცოცხლეს თვე მისცეს ბოლო თვე დაუწყეს ქიმიოთერაპია

  5     !  თვენახევრის განმავლობაში ბრინჯის რსო ზეთი ვაძლევდი მე მხოლოდ
   !    MRI   სიცოცხლის სასწაულის მომსწრე გავხდი მან ახლახან მიიღო და სკანირება და

     !მათ ვერ იპოვეს კიბოს რაიმე ნიშანი

   ,      ,   99%მე არ შემიძლია დავამტკიცო რომ ზეთს არაფერი აქვს საერთო მაგრამ
 ,      !დარწმუნებული ვარ რომ ეს დაეხმარა მას კეხის გადალახვაში ქიმიოპროტოკოლიც

  ,  4    !2012   ,   -4კი არ დაუსრულებია თვე დარჩა მკურნალობამდე წელს ითქვა რომ მე
   ,   ,    ,   სტადიის კიბო არ განკურნებადია ასე რომ როგორც მე ვთქვი ზეთი უნდა

!  ,   ,   RSO   მუშაობდეს ვურჩევ ყველას ვისაც კიბო აქვს მიიღოს ეს ზეთი რაც შეიძლება
.  !    JB !”მალე ვერაფერს ავნებს როგორც ვთქვი მადლობა დახმარებისთვის

"         ?" რაისის ზომის რამდენი წვეთი უნდა მივცე მას შენარჩუნების ფაზაში ჯეფ

--   1-2   ,  ,      თვეში გრ შეიძლება იყოს ჯეფ ღამის წვეთი არის ყველაფერი რაც
     .  პაციენტების უმეტესობას მოითხოვს როგორც შემანარჩუნებელი დოზა მაგრამ მან

 ,    ,     60  მიიღო ქიმიოთერაპია ამიტომ მსურს ვნახო რომ შეჭამოს მინიმუმ გრამი რაც
 ,     შეიძლება სწრაფად რათა მოეხსნას ქიმიოთერაპიის მიტოვებული

. , JBზიანი გმადლობთ

„   ,       მე გამოვიყენე ზეთი გავაკეთე რიკის ვიდეო ინსტრუქციების გამოყენებით და
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  4    B  , განვკურნე მე სტადიის დიფუზური დიდი უჯრედული ლიმფომა სავარაუდოდ
„ “     58 !!განუკურნებელი ფოლიკულური კიბო სულ რაღაც დღეში

         მას შემდეგ გავაგრძელე ზეთის დამზადება ჩემთვის და სხვებისთვის და მინახავს
,  ,  ,   ,   ,  ,ფილტვის მკერდის პროსტატის თავის ტვინის მსხვილი ნაწლავის ლეიკემიის

 10-    ,   პანკრეასის ზე მეტი დადასტურებული შემთხვევა პაციენტები იკურნებენ
.    !!      თავს მუქი მწვანე ზეთების გამოყენებით მე ვამზადებ ზეთს ორივე ფოთლისა და

      ,ყვავილების გამოყენებით სპეციალური ანთების საწინააღმდეგო ნაერთების გამო
    !რომლებიც გვხვდება მხოლოდ მწვანე ფოთლებში

    1992  .    მთელი მსხვილი ნაწლავი დავკარგე წელს მე მაქვს წვრილი ნაწლავისგან
 " ",       20დამზადებული ჩანთა რომელიც მუშაობს როგორც ჩვეულებრივი სანტექნიკა

 ,   7     !PAMF-  წლის განმავლობაში რომელიც წლის წინ უნდა ამომწურულიყო ის ჩემი
 ;      გასტროენტეროლოგის თქმით ის კანაბინოიდების მძიმე გამოყენებას მიაწერს

  „  ,  20     “. ჯანსაღ ჩანთას უკეთეს ფორმაში ვიდრე წლის წინ პირველად ჩასმის დღეს მას
     ,   იგივე შედეგები მოისმინა მრავალი სხვა პაციენტისგან რომლებიც იყენებენ

      !” კანაბინოიდებს და ახლა ურჩევს ამას თავის პაციენტებს კრეიგ

„    .5   „  “უბრალოდ მადლობა მინდა გადაგიხადოთ წლიანი ფხიზლოვანი ლოდინის
,        .  შემდეგ ჩემი მეუღლის ფოლიკულური ლიმფომა თავის მახინჯ თავს აჩენს ის უკვე

3       ,   4    კვირაა ზეთში და თავს მშვენივრად გრძნობს კვირაში დღე გოლფსაც კი
.  ,  .” თამაშობს მე გაგაცნობთ სანამ გავაგრძელებთ ჯოისი

„   2       წავედი ჩემს წლიანი სკანირებისთვის და ისინი სრულიად გაწმენდილია კიბოსა
  ,      .   და რადიაციული ზიანისგან რომელიც მათ ნახეს ბოლო დროს მე ვარ სრულიად

 ,  RSO  OIL.     თავისუფალი დაავადებისგან რა ღმერთმა გამოგზავნა რიკ სიმპსონის
  ... ,     ,  ზეთი ამდენი იყო გმადლობთ რომ გაეცანით ყველა ინფორმაციას რასაც

.” აკეთებთ ლინდა

„         .ჩემი მეგობრის მეუღლეს აქვს მსხვილი ნაწლავის კიბო გვიან სტადიაზე ექიმებმა
    ,      .ის სახლში გაგზავნეს და უთხრეს რომ მეტი არაფერი შეეძლოთ მისთვის იგი

    .     ?  გავრცელდა მის ფილტვებში და ტვინში რა დოზა უნდა მიიღოს მან რამდენი დრო
   ?    დასჭირდებოდა მას ტოლერანტობის ჩამოყალიბებას უნდა მოიმატოს თუ არა

  3   ? ,    ,ბრინჯის მარცვლის წვეთი დღეში ქიმიოთერაპიამ რომელიც მათ ჩაუტარეს
 ...    ...  ,   ზედმეტად დასუსტდა ქიმიას აღარ გაუკეთებენ იმედი მაქვს ზეთს შეუძლია
  ,    .4-6  ...“ შეასწოროს მიყენებული ზიანი სანამ გვიან არ არის თვე მისცეს სიმონ

-- ,  ,  .     ,  სიმონ იგივე პროტოკოლი რაც სხვა როგორც კი ის მიეჩვევა წამალს რაც უფრო
   ,  .მეტს და სწრაფად ჭამს მით უკეთესი ჯბ

       , ოთხი თვის წინ დავიწყე კანაფის ზეთის დამზადება ბიძაშვილისთვის რომელმაც
    2014 ,     ,  4-უარი თქვა მის წარმოებაზე წელს მას შემდეგ რაც მისმა ექიმმა წელიწადში

,        ,  ჯერ ქირურგიულად ამოიღო ბევრი კიბო შარდის ბუშტის შიგნიდან ჩაუტარა
         რამდენიმე ქიმიოთერაპია და უთხრა მას შემდეგი ნაბიჯი იყო შარდის ბუშტის

.         ,  ამოღება ზეთის მიღება იანვარში დაიწყო და ორი კვირის წინ აღმოაჩინა რომ
  .       კიბოსგან თავისუფალი იყო ის ახლა აკეთებს საკუთარ ზეთს და ყოველდღიურად

  . ” იღებს შემანარჩუნებელ დოზას ჩარლზ

” ,   ,    გამარჯობა მე უბრალოდ ვიფიქრე რომ გაგიზიარებდით რამდენიმე სასიხარულო
.  ,    ,    CATამბავს კიბოს პაციენტმა რომელზეც ადრე გესაუბრეთ ახლახან გაიარა

.   !!!    ,   სკანირება სიმსივნე არ არის მის მკერდზე იყო სიმსივნე რომელიც დაახლოებით
  .      !ბეისბოლის ზომის იყო ის და სხვა სიმსივნეები მთლიანად გაქრა დარჩენილია

  .       მხოლოდ ნაწიბუროვანი ქსოვილი მე და ის ერთნაირად ვადიდებთ ღმერთს ამ
 . ,   ,   შესანიშნავი წამლისთვის კანაფი გასაოცარი მცენარე ღვთისგან ბოძებული

.         საჩუქარი ჩვენ ყველამ უნდა მადლობა გადავუხადოთ რიკ სიმპსონს და იმ
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,    ,       მსხვერპლს რომელიც მან გაიღო რათა ხალხს გაეგო რა შეუძლია ღვთის
.    40 .    მცენარეს პაციენტმა დაიბრუნა დაკარგული ფუნტი ის უფრო ჯანმრთელად და

 ,    .   100%   უკეთ გამოიყურება ვიდრე ოდესმე მინახავს მე ვარ დარწმუნებული და
 ,    ,    ჭეშმარიტი მჯერა რომ რიკ სიმპსონის ზეთი როდესაც მზადდება და გამოიყენება

,    .     12 სწორად შეუძლია კიბოს განკურნება ახლა ამ დაავადებასთან ბრძოლის წლის
,    .    შემდეგ ეს პაციენტი კიბოსგან თავისუფალია ჩვენ შეგვიძლია მხოლოდ ამისთვის
   .მივცეთ ჩვენი დიდება ღმერთს

  ,  ,  ,     ,  კიდევ ერთხელ გმადლობთ რიკ იმისთვის რომ იყო სტენდი ბიჭი რომელმაც
   .      ,დიდი მსხვერპლი გაიღო ხალხისთვის უკვე ერთი წელია ვავრცელებ იმის შესახებ

   RSO- .  100%   ,   ,  თუ რა შეუძლია ს ახლა დარწმუნებული ვარ რომ ყველაფერი რაც
  ,    .   -4  ითქვა შენს ვიდეოებში არის ნამდვილი ლურჯი მე ვმკურნალობ მე სტადიის
     ,      კიბოს პაციენტს და ძალიან დარწმუნებული ვარ რომ ის ერთ წელზე ნაკლებ

   .    ,დროში გახდება კიბოსგან თავისუფალი მე გავაგრძელებ სიტყვის გავრცელებას
 .    .  .რაც შემიძლია მეც დავეხმარები რაც შემიძლია სიმართლე გაიმარჯვებს მადლობა

,     . , Grow Goddess”ყველაფრისთვის რაც გააკეთე და ახლაც აკეთებ პატივისცემით

„Dr.    ,        .რონდომ შობის წინ მითხრა რომ ეს შავი ლაქა ჩემს ზურგზე მელანომა იყო მას
 ,    .     შემდეგ მივედი რაც სისხლდენა დაიწყო სახლში მოვედი და ზურგზე კვირტის

      .2     ზეთის წასმა დავიწყე და ზეთის ჭამა დავიწყე კვირაზე ნაკლები დასჭირდა და
      2   ზურგზე ლაქა გამიწმინდა და გავაგრძელე დაახლოებით უნცია ზეთის

.        .ჭამა ზურგზე კვალი ძლივს დამრჩა და თავს ფანტასტიურად ვგრძნობ

            ფილიპს ასევე ჩაუტარდა ერთი წლის შემოწმება და ის უკვე ერთ წელზე მეტია რაც
  .  ,    .    კიბოსგან არ იყო ასე რომ ისინი უწოდებენ კიბოს უფასო მას არ სჭირდება ექიმთან

  3   .      ,  ვიზიტი მინიმუმ წლის განმავლობაში მან არ მიიღო ქიმიო და რადიაცია მან
  4          მიიღო დაახლოებით უნცია კანაფის ზეთი და ის ახლაც ჭამს ცოტას თითქმის

.     .   .  ყოველდღე ბევრმა არ დაამარცხა ნაწლავის კიბო რიკი ჩვენი გმირია ფლეიტა ვუდი

„    ,    ძნელი დასაჯერებელია იმ ადამიანებისთვის რომლებსაც არ ჰქონიათ საშუალება
     ...    მიიღონ განათლება კანაფის ზეთის სამკურნალო ძალაზე მე ვცხოვრობ იმ
,          მხარეში საიდანაც არის რიკ სიმპსონი და ჩვენ ვხედავთ სამკურნალო ძალას უკვე

10 .   , ,  ,  ,წელია ის კურნავს კიბოს დიაბეტის კუნთების დარღვევებს კბილის ტკივილს
    (  ,  განსაკუთრებით დამწვრობის სასწაულმოქმედი საშუალება უნდა ნახოთ რომ

).დაიჯეროთ

  ,  ჯერჯერობით არაფერი გვინახავს    ,    რომ ის არ იმუშავებს თუ სწორად და
 .    , , რეგულარულად მიიღება განსაკუთრებით კარგია კანის კიბოს გულისრევის კუჭის

    .   .   ,კრუნჩხვისა და რაც ადამიანს სჭირდება კარგი ღამის ძილი არაფერი ხსნის სტრესს
        როგორც კანაფის ზეთი და ჩვენი შინაგანი პრობლემების უმეტესობა გამოწვეულია
.  ,   .  .   ,სტრესით ასე რომ თქვენ წავიდეთ წარმატებები ყველას ეს ნამდვილად მუშაობს

    .     . თქვენ უბრალოდ უნდა ენდოთ მას მიენდეთ ღმერთს და რიკ სიმპსონს ტერი

„     ,     ,   ,  რაც ვიცი მხოლოდ ის არის რომ მზად ვიყავი წასასვლელად ვეღარ გავძელი აქ
          .ჩავატარე ჩემი ამბავი და ჩემი ანგელოზი წამოდგა და რსო ზეთს დამიკრა მე

        შევწყვიტე ჭამა და მხოლოდ რამდენიმე ბრინჯის მარცვლის ზეთით ვგრძნობდი
  .      ცვლილებას ჩემს შიგნით მანამდე ჩემი ცხოვრება დივანზე იყო გამაცხელებელი

,   .    ,   ,ბალიშით სასმელების შენახვა მაგრამ მეორე დღეს ავდექი ყინულის ყუთში
  ,   .     რაღაცას ვეძებდი საჭმელად შხაპი მივიღე ზოგიერთისთვის ეს არც ისე დიდი

,     ,      საქმეა სანამ დრო არ დადგება როცა საკმარისად დიდხანს ვერ გაჩერდებით
.   ,   ,    ,შხაპისთვის მე მასზე დავრჩი წონაში მოვიმატე ისევ დავიწყე ცხოვრება
   .  ,    ნამდვილად დავიბრუნე ჩემი ცხოვრება მხოლოდ ვნანობ რომ ოპერაციამდე არ

  .56 ,      ”ვიცოდი ამის შესახებ წლის თეთრი ქალი ძუძუს კიბოს მსხვერპლი კეტლინი

„   75    18      მამაჩემი ახლა წლისაა დაახლოებით წლის წინ მამაჩემს კუჭის კიბოს
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 ,   , 15  ,  დიაგნოზი დაუსვეს გაიკეთეს კუჭის ამოღება წელი ისწავლა როგორ ეცხოვრა
.3     ,       ისევ წლის წინ მას უთხრეს რომ ნაწლავების ქვედა ნაწილი და მსხვილი

     .2    ,  ნაწლავის ნაწილი ამოეღო კიბოს დაზიანების გამო წლის წინ მას უთხრეს რომ
    ,    ...ახალი კიბო ისეთ ადგილებში იყო სადაც ოპერაცია არ შეიძლებოდა

   ,    24   (350  როცა ამის შესახებ გავიგე გავაკეთე ზეთის საათიანი პარტია გრამი ზედა
 1/2   Everclear- ).   ,    კვირტი გალონ ში ერთი წლის შემდეგ როდესაც ის ჩავიდა

,      ,   ,   გამოკვლევისთვის ექიმმა ვერ იპოვა მისი კიბო როგორც ჩანს ზეთი კიბოს
    ...    უხილავს და არაეფექტურს ხდის სიკვდილს ის ახლა მკურნალობს თავის

  ,    ,    ...საუკეთესო მეგობარს ელის მის ლაბრადორ ძაღლს რომელსაც აქვს სიმსივნე და
    ...       -ის ძალიან კარგად რეაგირებს ზეთზე მე თქვენი ყველაზე დიდი ფანი ვარ აშშ
.    .   . ” ში ჩემი ცხოვრება ეს ზეთია მადლობა რიკ სიმპსონ რებეკა

"         უბრალოდ უნდა გაგიზიაროთ ეს შესანიშნავი სიახლე თქვენთან და თქვენს
...         ,მიმდევრებთან ჩემი ცოლის სამუშაო მეგობარმა უთხრა მას რამდენიმე თვის წინ

     ,      რომ ქმარს პანკრეასის კიბო მეორედ დაუბრუნდა მე და ჩემმა მეუღლემ უკვე
  RSO-  ,  ,     ,ვიცოდით თქვენი ს შესახებ ასე რომ ჩვენ განვათავსეთ ისინი თქვენს საიტზე

      . .,      რომ მეტი გაიგოთ ამის შესახებ და ა შ მან დაიწყო მაშინვე და გუშინ დაბრუნდა
    ,  საავადმყოფოში მისი უახლესი ანალიზების შედეგებისთვის საავადმყოფოში

 ,      ,   თითქმის უთხრეს რომ მას ისევ სჭირდებოდა ქიმიოთერაპია მაგრამ რაც
 ,     ,    რეალურად მოხდა როდესაც მათ შეხედეს შედეგებს კიბო ნამდვილად გახდა

  ,   ,    ,   ,ბევრად უფრო პატარა ვიდრე მაშინ როცა პირველად შენიშნეს რომ დაბრუნდა
  .     ,  ფაქტობრივად თითქმის გაქრა ისინი დაბნეულნი იყვნენ იმის შესახებ თუ როგორ

   (        შეიძლებოდა მისი შემცირება მათ უნდა გაეცნონ ყველა სახის წამალს და არა
 ).  ,      ,მხოლოდ შხამიანებს მათ თქვეს რომ უნდათ დარჩენილი ნაწილის ამოღება

   ,   ,   , მაგრამ მე მას ვურჩიე გააგრძელოს იგივე დოზები რასაც ადრე აკეთებდა რადგან
          ამან აშკარად დადებითი გავლენა მოახდინა და არ შეეწუხებინა ამ ჯალათების მის

 .        მახლობლად გაშვება თუმცა ძალიან გამიხარდა ახალი ამბების მოსმენა და ვერ
,  . :)“ მოვითმინე რომ გაგაგებინე მარკ

--  ,  ,  ,    ,   კარგი მარკ გადახედე როგორ გრძნობს პაციენტი სკანირება უმეტეს
   .     120-180  - ,  ,  შემთხვევაში არ არის საჭირო ექვს თვეში თუ ჭამს გ ს ეტყობა ბევრი
  .სანერვიულო არ აქვს ჯბ

„     ,   არსებობს ათასობით დოკუმენტირებული მტკიცებულება იმისა რომ ის მართლაც
  ,       ,კურნავს კიბოს ადამიანებში რომლებმაც უარი თქვეს ექიმთან რაიმე კავშირზე
 .   4  .   3   მხოლოდ ზეთზე მე მქონდა სტადიის კიბო მე მხოლოდ თვე მქონდა დარჩენილი

   14  . და ეს იყო თვის წინ ტომ

”   ,       .უბრალოდ რომ გაცნობოთ აქ არის განახლება ბიძაჩემის ტომის შესახებ მისი
 PSA   0.1  . ,    ახალი დონე არის და სტაბილურია გმადლობთ რომ მოგვეცით ცოდნა მისი

 .    -4   .  სიცოცხლის გადასარჩენად ის პროსტატის კიბოს მე სტადიაზე იყო ჩვენ ვეძებთ
 .  ." ჩვენების გაკეთებას Ღმერთმა დაგლოცოს შერი

” ,      3      -4  ტომ მე გამოვიყენე ეს ზეთი წლის წინ პროსტატის კიბოს მე სტადიის
.        RSO-მოსაკლავად თავიდან ჰორმონული თერაპია გამოვიყენე და შემდეგ გავიგე ს

. .     ,   შესახებ Მუშაობს მე პირადად ვიცნობ ათობით ადამიანს რომლებიც მას
    .   ყოველდღიურად იყენებენ მრავალი დაავადების დროს ეს უზარმაზარი დახმარებაა

 ,  ,     კიბოს პაციენტებისთვის მაგრამ ვფიქრობ ჩემი ყველაზე გასაოცარი აღმოჩენა იყო
   ,      90%-ვიღაცის მძიმე ფსორიაზის განკურნება რომ მათ ჰქონდათ სხეულის ზე

.  1/4-  1/2    6  ,  მეტი დღეში დან გრამ ზეთის მიღებით კვირის განმავლობაში ამ ადამიანმა
   ,    .ფაქტიურად განიკურნა ის მდგომარეობა რომელიც მას ბავშვობიდან აწუხებდა მე

   ,     . ,შემიძლია საათობით გავაგრძელო ის რაც მინახავს ამ ზეთის კეთებას დაინახავთ
     ,   ,  “. გონება ღიად შეინახეთ და მოიქეცით ისე როგორც რიკი ბრძანებს არ ინანებთ დენ
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„      ,  წყლულოვანი კოლიტისა და კიბოსგან გამოჯანმრთელების შემდეგ ჩემს
      , გასტროენტეროლოგს ახლა ყველა პაციენტი ჰყავს კანაფის პროდუქტებზე რადგან

      ,   ეს არის ყველაზე ძლიერი ანთების საწინააღმდეგო საშუალება რომელიც მან
...    ,    ,   იცის და ისინი უკეთესად მუშაობენ ვიდრე ნებისმიერ წამალს რომელსაც მას

 !!!” შეუძლია დანიშნოს კრეიგ

" ,    ...  3-       ვიცი რომ ის კურნავს კიბოს მე ჯერ განვკურნე დედაჩემი და ის ახლა კიბოსგან
“.  თავისუფალია მაკ ჯეი

”    5      მე ვიყენებ ზეთს კვირის განმავლობაში და გუშინდელმა ცხოველის სკანირებამ
       აჩვენა ძვლის სიმსივნეების შესამჩნევი შემცირება და ღვიძლის ჰიპერმეტაბოლური

   .   3    სიმსივნეების მტკიცებულება აღარ არსებობს მე პირველად თვის წინ მქონდა
 -4     ...  ,   .   ძვლის მე სტადია და ცოცხალი კიბო მე ვიტყოდი რომ მუშაობს და ეს იყო

  8cc,    52!!” მხოლოდ პირველი დროა გამორთოთ შემდეგი ლორა

--  ,  ,    ,     მშვენიერია ლორა მშვენიერია ამის მოსმენა მაგრამ თავი შეიკავეთ მეტი
  ,    .   სკანირებისა და რენტგენისგან თუ ეს შესაძლებელია არ გინდათ სიმსივნის

,    ,      გამოსხივება ონკოლოგმა უნდა აგიხსნათ რატომ არ არის კარგი ამის
.  , JBგაკეთება საუკეთესო სურვილებით

„ ,      .  მისმინე მე ამას თვეების განმავლობაში ვიკვლევდი ის მხარდაჭერილია
 .    .  ,    ,ჰარვარდის მიერ ისინი მას ესპანეთში იყენებენ იმის გამო რომ ეს უკანონოა

   .  ,      -4სამწუხაროდ მეტს ვერაფერს გეტყვით შემიძლია ვთქვა რომ ჩემს ქმარს აქვს მე
   .RS  ,     სტადიის კიბო თავის ტვინში ამბობს რომ არავის ენდოთ თქვენს

.  ,   .   "  ".  ჯანმრთელობას ასე რომ მე არ ასე ვთქვათ მთვარეზე გადავხტი ფეხზე მყარად
      .:)” დავდექი და ჩემი ქმარი თავს კარგად გრძნობს ლიზა

„  CureYourOwnCancer.com,       ძვირფასო ცოტა ხნის წინ წავიკითხე რიკ სიმპსონის ზეთის
     .   შესახებ და გადავწყვიტე მეცადა ზოგიერთის დამზადება ძალიან დიდი ხანია

 .       მარიხუანას ვზრდი მე გამოვიყენე ჩემი საუკეთესო კვირტები და დავამზადე
  .    .    ,  პრემიუმ კანაფის ზეთი ვცადე და ვერ დავიჯერე ის ისეთი ძლიერი იყო თითქოს
 .არაფერი მქონია

   ,      11მცდელობის შემდეგ ვიცოდი პაციენტი რომელიც იმ მომენტში დაახლოებით
    (  ).  ,წლის განმავლობაში ებრძოდა კიბოს ჰოჯკინის ლიმფომას მე შევთავაზე

       გავმხდარიყავი მისი სამედიცინო მარიხუანას მომვლელი და მივაწოდო ზეთი
 ,     ,   .მისთვის უსასყიდლოდ სანამ ის მიიღებდა ზეთს როგორც რეკომენდებულია იმ

     .      დროს ის ჩემთვის ნაკლებად უცხო იყო მე მას შევხვდი დაახლოებით ერთი წლით
      ,    ადრე თანაგრძნობის კლუბის შეხვედრაზე და მაშინ გავიგე რომ მას კიბო

.   ,       ,ჰქონდა ძალიან მინდოდა გამეგო შეუძლია თუ არა ზეთს კიბოს განკურნება
    როგორც ეს რიკ სიმფსონშია აღნიშნული  გაიქცეთ სამკურნალოდან.

,        ,  ამიტომ ამ პაციენტთან დაკავშირების და შეთავაზების წარდგენის შემდეგ ჩვენ
     სახელმწიფოს შევიტანეთ სათანადო დოკუმენტაცია და დავიწყეთ

.   ,     ,მკურნალობა ჩვენ დავაყენეთ ის სადაც ის იქნებოდა მცენარეების მფლობელობაში
 ,  ,      .  ასე რომ საბოლოოდ ის შეძლებდა თავად მიეწოდებინა ზეთი ეს ასევე

  ,       შეთანხმების ნაწილი იყო რომ ის ისწავლის როგორ დაეხმაროს საკუთარ
.  .    ,   თავს დავიწყეთ მკურნალობა თავიდან მისთვის რთული იყო რადგან ზეთი ძალიან

          .ძლიერი იყო და მისი დღეში სამჯერ მიღება შეიძლება საკმაოდ რთული იყოს
  ,      .   სამი თვის შემდეგ მის ზედა მკერდზე სიმსივნე შემცირდა ხუთი თვის შემდეგ

  .    CAT  .სიმსივნე მთლიანად გაქრა შემდეგ ის შევიდა სკანირებისთვის დაბრუნდა
,     !    11  შედეგები რომ ის კიბოსგან თავისუფალია ექიმები სულ მცირე წელია

   . ,     ცდილობდნენ მისი კიბოს განკურნებას ქიმიო ძვლის ტვინის გადანერგვა და
. .       ა შ საკმარისი იყო დაახლოებით ერთი ფუნტი პრემიუმ კვირტის

 .   CAT     (გადაკეთებაკანაფის ზეთი მას აქვს სკანირების შედეგები დისკზე მალე
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).      . ,   მოგაწოდებთ ის გამოვიდა და საჯაროდ ისაუბრა ხალხს სინამდვილეში ის ახლა
 ,       არის მომვლელი რომელიც სხვა პაციენტებს ეხმარება კანაფის სამკურნალო

!”Grow Goddess”ზეთით

„      ,    ,ერთი წლის წინ ჩემმა ონკოლოგმა გვითხრა რომ მალე ჰოსპისს დავუკავშირდით
       ,  მსხვილი ნაწლავის კიბო დაბრუნდა ფილტვებში და მსხვილ ნაწლავში ამოიღეს
  09-    11- .    , მსხვილი ნაწლავი ში და ღვიძლი ში ჩემი ქმარი დაჟინებით მოითხოვდა რომ

    .   ქიმიოთერაპიის კიდევ ერთი კურსი სცადონ პარალელურად აღმოვაჩინე კანაფის
,     ,  .   ზეთი ზეთის მიღება დავიწყე იმ დღესვე როგორც ქიმიო ჩემი სიმსივნური მარკერი

 17.6.    (  2  )   იყო ერთი მკურნალობის შემდეგ და კვირის ზეთი ჩემი სიმსივნური მარკერი
 10.6.   2    5    ,  იყო გასულ პარასკევს პროცედურისა და კვირის ზეთის შემდეგ ჩემი

   4.8.   ,     სიმსივნური მარკერი არის ჩემმა ექთანმა მითხრა რომ არ იცოდა რას
,         .  ვაკეთებდი მაგრამ ამ ქიმიოთერაპიას არ უნდა მოეტანა ეს შედეგები თავს იმაზე

 ,   ,   . ” უკეთ ვგრძნობ ვიდრე დიდი ხნის დიდი ხნის განმავლობაში დაიან

„  ,      .  !გამარჯობა ჯინდრიჩ გუშინ დავამთავრე რიკის წიგნის კითხვა Მაგარი რამე
 ,       გულწრფელად გითხრათ მე ნამდვილად არ მჭირდება მეტი მტკიცებულება ზეთის

   !მართლაც ჯადოსნური ძალის შესახებ

         ,მე ასევე ჩავატარე რამდენიმე ექსპერიმენტი და ყოველდღე ვხვდები რაღაც ახალს
   ! ! ,   ,  რაც ამ წამალს შეუძლია საოცარი სამწუხაროდ მიუხედავად იმისა რომ

      ,  დარწმუნებული ვარ და ჩემი შეყვარებულიც რომ დარწმუნებულია დედამისი
    " "  ...     რატომღაც არ შეუძლია მთლიანად გაუშვას და მაინც ის არ არის

,     ...დარწმუნებული მიატოვებს თუ არა ქიმიოთერაპიას
    ,    გამუდმებით ვცდილობ კარგი არგუმენტების გამოტანას მაგრამ მის ნაცვლად ვერ

!      ,   ვწყვეტ ის არის კიბოთი დაავადებული და ერთადერთია ვისაც შეუძლია
,    .გადაწყვიტოს რა გააკეთოს მის ცხოვრებაში

 ,    ,      , მე ვიცი რომ ის მაინც განიკურნება რადგან ჩვენ მასში იმდენ ზეთს ჩავყრით რომ
   .   ,   მისი სიკვდილი შეუძლებელი იქნება მაგრამ მაინც ვგრძნობ რომ ძალიან

     ,   ,  სულელური და საშიშია ამ ქიმიკატებთან თამაში განსაკუთრებით მაშინ როცა
   ,  ,   !წვდომა გაქვს ბუნებრივ წამალზე რომელიც დამტკიცებულია რომ კურნავს კიბოს

      წავიკითხე თქვენი გამოცდილების შესახებ კიბოსთან და სამედიცინო
...    ...     სისტემასთან ძალიან ვწუხვარ თქვენი დანაკარგისთვის ახლა კი უკეთ მესმის

   .  „ “ !“ თქვენი დამოკიდებულება ტრადიციული ე წ მედიცინის მიმართ ლუიჯი

--  ,      გამარჯობა ლუიჯი გმადლობთ წიგნთან დაკავშირებით კარგი სიტყვებისთვის და
,  ,   .  ,  სამწუხაროა რომ ის რისი გავლა მოგიწიათ მისი არჩევანია რომელ მკურნალობას

,       -   აირჩევს მაგრამ მე არ მივუახლოვდი ქიმიოთერაპიას უბრალოდ წაიკითხე
 ,  ,       ,დედაჩემის ამბავი იქნებ გაიგოს რომ შხამის მიღება არასდროს არის კარგი იდეა

 ,       .განსაკუთრებით მაშინ როდესაც ის არ არის დასაბუთებული და აუცილებელი მისი
    შანსები მხოლოდ ქიმიოთერაპიის გადარჩენისთვის მნიშვნელოვნად

,     ,    ,   გაუმჯობესდება თუ ის მიიღებს ზეთს მაგრამ კიდევ ერთხელ რატომ მიაყენოს
      ?   კიდევ უფრო მეტი ზიანი მის ავადმყოფ სხეულს აზრი არ აქვს

.  , საერთოდ საუკეთესო სურვილებით ჯინდრიხ

„   მეგობარმა დამიჯდა საყურებლად  გაიქცეთ სამკურნალოდანდაახლოებით
  ,      ორწელიწადნახევრის წინ ვფიქრობდი რომ ეს შეიძლება დამეხმაროს ჩემს

.    -    -  ,  ფსორიაზს ზეთი ერთად გავაკეთეთ პირველად ორივესთვის სამ კვირაში ჩემი
  .      .    დაფების ფსორიაზი გაქრა მას შემდეგ ვაკეთებ ზეთს და ვჭამ თუ მე ყოველ დღე

       ,  ვჭამ და ღამით ზეთს ადგილობრივად ვისვამ ცალკეულ ლაქებზე რომლებიც
 ,      შემთხვევით წარმოიქმნება ფსორიაზი ძალიან კონტროლირებადი და თითქმის

.   ,        უხილავია ამ გამოცდილების გამო მე ორი ფეხით გადავხტი და ახლა ვფლობ
      პირველ სრულად სახელმწიფო ლიცენზირებულ სამედიცინო მარიხუანას ბიზნესს
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.      ,  კოლორადოში ჩემი ბიზნესის დაწყებიდან ერთი წლის შემდეგ მამაჩემს მელანომის
IV     -      სტადიის დიაგნოზი დაუსვეს ის გავრცელდა მის ფილტვებში და

.   3-  12      ,  ღვიძლში ონკოლოგმა მას დან თვემდე ვადა მისცა და უთხრა რომ
  .     RSO   მოემზადებინათ ჰოსპისის მოვლისთვის მე მაშინვე დავიწყე მას რეჟიმი და

     . .    !ხუთი თვის შემდეგ მისი კიბო გაქრა Წავიდა ყველაზე მარტივი რამ მსოფლიოში
 ,      !:-)“ გმადლობთ რიკ ამ საოცარი წამლის სამყაროს ხელახლა გაცნობისთვის ერიკა

„    2  ...     მე გავიკეთე ზეთის კვირიანი კურსი მე შემეძლო ამის საშუალება დაახლოებით
  ,       .ყოველ მეორე დღეს თუმცა ფსორიაზი ჩემს სხეულზე თითქმის გაქრა მე
7      ,   ვაძლევ ჩემი ბარათი გარე მწარმოებელს ამ წელიწადში რათა ერთდროულად
  ,   60  ,   მივიღო საკმარისი ნედლეული რომ გავაკეთო დღიანი პარტია რომ ერთხელ და

   !!!” სამუდამოდ განვკურნო ეს სისულელე სოფო

„    .     -3    კანაფის ზეთი კურნავს კიბოს მე ვარ ძუძუს კიბოს მე სტადიის პაციენტი და
    “. ვიყენებ ზეთს საკუთარი თავის სამკურნალოდ ადელი

"  ,  ... RSO   ... RSO-    არა ქიმიო არა რადიაცია და დიეტის შეცვლა მ განკურნა ჩემი კუჭის
   ..." კიბო ყოველგვარი სისულელის გარეშე დეილი

„  ,          გამარჯობა რიკ მე შენთან ველაპარაკე რამდენიმე თვის წინ და მას შემდეგ ვცადე
  .      ,  ზეთი ჩემი დეპრესიისთვის ძნელი სათქმელია ეფექტური იყო თუ არა რადგან
  (28 )    10  .10  ერთი უნცია გ საკმარისი იყო მხოლოდ დღის განმავლობაში დღის ბოლოს
     .   ცოტა დეპრესია მქონდა რამდენიმე დღის განმავლობაში ჩემს ცხოვრებაში იყო

 ,     ,   სტრესული ფაქტორი მაგრამ მე შევძელი ფუნქციონირება თუმცა დეპრესიული
.  ,     .განცდით ვინ იცის ზეთის გარეშე შეიძლება უარესი ყოფილიყო

        (76 )  -ყოველ შემთხვევაში მე ასევე ვცადე ზეთი ჩემი მეგობრის წლის კანის ერთ ერთ
.     ,   8   კიბოსზე ეს იყო მართლაც საზიზღარი სიმსივნე დაახლოებით მმ ძალიან

 ,     ,  ყვითელი ცენტრი რომელიც გარშემორტყმული იყო სიწითლით რომელიც
  75  .   2,5  , ვრცელდება დაახლოებით მმ დიამეტრით მან მხოლოდ დღე დატოვა რადგან

      . ,    (ქავილი და სუნი ძალიან ბევრი იყო მისთვის თუმცა როდესაც საფარი მოიხსნა ეს
  ),    . ,   იყო წყალგაუმტარი გასახდელი კიბო თითქმის გაქრა სამწუხაროდ მას აქვს

         .  ,მრავალი კანის კიბო და ვერ ახერხებს მათ სამკურნალოდ საჭირო ფულს ასე რომ
    .      მან ისინი დაწვა დიდი ტკივილით ის სკეპტიკური ხასიათისაა და მისთვის ზეთის
  .ქება ძალიან მნიშვნელოვანია

  .      რამდენიმე კარგი სიახლე ჩემი შვილი სწავლობს უნივერსიტეტის ბოლო კურსს
       ქიმიის სპეციალობით და უამბო თავის ორგანული ქიმიის პროფესორს

(    )     ავსტრალიელი დაბადებული ჩინელი ჯენტლმენი შედეგების შესახებ და ის
       საკმაოდ დაინტერესებული იყო და აპირებს ზეთის გამოკვლევას და

    .   ,ექსპერიმენტებს კანის კიბოს სხვადასხვა ადამიანზე არ ვარ დარწმუნებული
  ,  .  , ,რამდენ ხანს დასჭირდება მაგრამ გაცნობებთ პროფესორის სანდოობით შესაძლოა

   . , , ”ბიუროკრატიის კარში ჩავდგათ ფეხი პატივისცემით უორვიკი ავსტრალია

„ ,    18   ...      გავაკეთე გავუკეთე ჩემს წლის შვილს ახლა არანაირი კიბოს ნიშანი არ
.    .     არის დიდი მადლობა რიკ სიმპსონს ჩემს შვილს ოქტომბერში დაუსვეს დიაგნოზი

   ,    ... ,სინოვიალური სარკომა მას შემდეგ რაც ამოიღეს სიმსივნე ბიოფსიამდე უთხრეს
          რომ კიბო ისევ იქ იქნებოდა და შესაძლოა მის ფილტვებში გავრცელდეს კიბოს

  ...   ,     აგრესიული ტიპის გამო უახლესი ტესტის შედეგები მათ ვერ პოულობენ ამის
  ...    -    კვალს თავიანთი გაკვირვებით კანაფის ზეთი იყო ერთ ერთი იმ ბევრ რამეს
,     .” შორის რომლითაც მას დავიწყე დიაგნოზის დასმისთანავე ამანდა

„        ჩემს ახლო მეგობარს თავის ტვინის სიმსივნის ტკივილისთვის მორფინს
.    ,   აძლევდნენ მორფინი თავისთავად იწვევდა დამოკიდებულებას გაყვანას და

    .   მხოლოდ აუარესებდა მდგომარეობას მისი გამოყენებისას თავად კანაფი იყო
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 ,    , ,ერთადერთი წამალი რომელიც ათავისუფლებდა მოხსნის სიმპტომებს დეპრესიას
   .     “. ტკივილს და თავად კიბოს შენმა მესიჯმა გადაარჩინა ჩემი მეგობარი იასპერი

„    .      ძალიან აღფრთოვანებული ვარ ზეთით ამ ბოლო თვეში პირველად წავიკითხე ან
  .  ...  ,   გავიგე ამის შესახებ აღფრთოვანებული ვარ მისტერ სიმპსონ ბევრი ჩვენგანი

       ,  მადლობას გიხდით იმ უანგარო და სიყვარულით სავსე შრომისთვის რომელიც
   .     !!!გაწეული გაქვთ მთელი კაცობრიობისთვის შენ ხარ ჩემი ჰუმანიტარის განმარტება

    1998  ,     მე მოხალისედ ვმუშაობ ჰოსპისში წლიდან მინახავს ბევრი ტანჯვა და
,    .  ,     გარდაცვალება თუნდაც ჩემს მკლავებში იმის ფიქრი რომ ამ ტანჯვის ამდენი

 ,  ...“ შემსუბუქება შეიძლებოდა ფაქტიურად დამაფიქრებელია სინდი

-    ,   ,   ,  ეს ნამდვილად ასეა განსაკუთრებით მაშინ როდესაც გავითვალისწინებთ რომ
   "   "   რიკ სიმფსონის ზეთის სასწაულებრივი სამკურნალო ძალების შესახებ ყველა

  .     ინფორმაცია სიმართლეს შეესაბამება სწორად წარმოებულ და გამოყენებულ ზეთს
   ,     ნამდვილად შეუძლია განკურნოს კიბო დიაბეტი და ათასობით სხვა
.     ,  მდგომარეობა მას ნამდვილად შეუძლია დაეხმაროს ტკივილს რომელსაც მორფინი

 .      არ ეხება ის ნამდვილად აახალგაზრდავებს სხეულს და აღადგენს
.       ,კუნთებს გონებაში შემაძრწუნებელი სიტყვები მას სრულად არ აღწერს
.ვფიქრობ ჯბ

"  .     ,   ᲦᲛᲔᲠᲗᲝ ᲩᲔᲛᲝ მე ახლახან მივიღე სიტყვა ვინმესგან რომელსაც ფენიქსის
 ,     ,    ცრემლებს ვაძლევ ვისაც ჰქონდა და ვგულისხმობ რომ ჰქონდა თირკმლის

.    90     PET  კიბო ზეთის მიღების შემდეგ დღის განმავლობაში უახლესი სკანირება
,    ..  .   Phoenix  Tears-აჩვენებს რომ სიმსივნე გაქრა Ეს წარმოუდგენელია მე მინახავს ის
   ,     . ,  მრავალი განკურნება მას შემდეგ რაც მე ვმუშაობდი მასთან გმადლობთ რომ

  .” დამეხმარეთ სხვების განკურნებაში გრეგ

--     , .   ,გილოცავთ და გმადლობთ სხვების დახმარებისთვის გრეგ აღარ არის სკანირება
 .   ,    მხოლოდ ზეთი სკანირება არის კანცეროგენული შეიძლება გამოიწვიოს კიბოს

    ?დაბრუნება და ვის უნდა ეს ჯბ

„        ,   გამარჯობა ძვირფასო ძვირფასო რიკ სიმპსონ და ჯინდრიხ ბაიერ იმედი მაქვს
    .    . ,ორივე კარგად და ბედნიერები ხართ თუ გავითვალისწინებთ იმ ელ წერილს

  ,   ,     რომელიც უნდა მიიღოთ დარწმუნებული ვარ რომ არ გახსოვთ თვეების
,      .    წინანდელი ამიტომ ჩავრთე ჩვენი წინა მიმოწერა დედა ცოცხალია და ძალიან

!  ,      ,   ჯანმრთელია იმის თქმა რომ ჩვენ ძალიან მადლობელი ვართ არ არის
.გამოხატული

2012      (   4წლის თებერვალში დიაგნოზის დასმისას პანკრეასის ადენოკარცინომა
    )     3-  6სტადია ღვიძლში და ფილტვებში მეტასტაზებით მისი პროგნოზი იყო დან
      თვემდე ჯანმრთელობის მოსალოდნელი მძიმე დაქვეითებით ამ დროის

.   ,    10  .განმავლობაში სამაგიეროდ ის ცოცხალი ბედნიერი და კარგადაა თვის შემდეგ მე
,       ...  ვიცი რომ თქვენ ორივე ეწინააღმდეგებით ქიმიოთერაპიას და ჩვენც მაგრამ როცა

  3 ,   ,   , RSO-მათ თქვეს თვე ჩვენ გადავყარეთ ყველაფერი მათ შორის ქიმიოთერაპია ს
. ,     ,   ,დაწყებისთანავე გვითხრეს არავინ რჩება ისეთი ჯანმრთელი როგორც დედა

  ,    .RSO-  იმდენი გემზარის ქიმიოთერაპიაზე რამდენიც მან მიიღო ს უნდა
     .   6შეენარჩუნებინა მისი ჯანმრთელობა ამ დროის განმავლობაში ქიმიო შეჩერდა

 ,   ,      .კვირის წინ როდესაც გადაწყვიტა რომ გრძნობდა ქიმიო დაზიანების საწყისს ის
 6        .უკვე კვირაა ქიმიოთერაპიისგან არ არის და თავს მშვენივრად გრძნობს

2012      ,   წლის თებერვალში დიაგნოზის დასმის შემდეგ პირველადი შეგროვების
,    1  RSO  (  300 ).შემდეგ იგი იღებდა გრამს დღეში დაახლოებით გრამამდე უახლესმა

,   , 12-17-12,    სკანირებამ რომელიც გაკეთდა ორშაბათს აჩვენა უფრო მეტი სიმსივნის
,   ,      შემცირება მათ შორის დოკუმენტაცია რომ ზოგიერთი სიმსივნე ძალიან მცირე იყო

  კომპიუტერული ტომოგრაფიის საშუალებით
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.   !   ვიზუალიზაციისთვის წარმოუდგენელი სიახლე იყო შემდეგ სამშაბათს მივიღეთ
   .    მისი ლაბორატორიული მუშაობის შედეგები ასეთი კარგი სკანირების ამბის

 ,    ,   ,   მიღების შემდეგ ჩვენ შოკირებული ვიყავით როცა გავიგეთ რომ მისი სიმსივნის
  (CA19-9)   285-  2100- .   მარკერის ტესტი გაიზარდა დან მდე გინახავთ ოდესმე ეს

?     ,      მომხდარიყო გაქვთ რაიმე ახსნა იმის შესახებ თუ რატომ ან როგორ გაიზარდა
?   ?  ?    RSO-მარკერები საერთოდ რაიმე იდეა Რაიმე რჩევა ეს კითხვა რამდენიმე ს
 ,      .შემქმნელს გაუჩნდა მაგრამ საბოლოო პასუხი ჯერჯერობით არ არის

   CA19-9   .    37-  .აქ არის მისი შედეგები დღემდე ნორმალური დონე არის ზე ნაკლები
      თებერვალში თავდაპირველი დიაგნოზის დროს არ ჩატარებულა სიმსივნის

 .  4-30-12...23  568;  5-30-12...5240;  6-18-12...4458;  8-8-12...538;  10-8-მარკერის ტესტი
12...285  (    10-29-12);  12-17-12...2100.  ,ბოლო ქიმიოთერაპია იყო ნებისმიერი წვდომა

  ,    !  , B"რომელიც შეიძლება გქონდეთ ჩემი ოჯახი ძვირფასი იქნება დიდი სიყვარული

”  B,      ძვირფასო კომპიუტერული ტომოგრაფიის სკანირება იძლევა რადიაციის
     ,     ,   ,უზარმაზარ დოზას და ეს არის ის რამაც შეიძლება გამოიწვიოს ეს გარდა ამისა

   .     180  ქიმიოთერაპია სრულიად არასაჭირო იყო მე მას ვურჩევდი შეჭამოს გრამი
     .   საუკეთესო ხარისხის ზეთი რაც შეიძლება სწრაფად აღარ არის კომპიუტერული

    ,     ტომოგრაფია ან სხვა კანცეროგენული სისულელე მხოლოდ ზეთი და რამდენიც მას
 .         შეუძლია მიიღოს ჯერ უნდა გააუქმო ქიმიისა და რადიაციის მიყენებული ზიანი და

   ,     ამას გარკვეული დრო დასჭირდება უბრალოდ ამან ზეთს საქმე
.       ,გაურთულა როგორც ანტიდოტის მიცემა მის ძარღვებში შხამის ამოტუმბვისას

   .  ,  “ჩემთვის აზრი არ აქვს საუკეთესო სურვილებით ჯინდრიხ ბაიერ

„  4        დაახლოებით კვირის წინ მომმართა მკერდის კიბოთი დაავადებული ქალი და
    .    მოვახერხე მისი სწორი მიმართულებით მიყვანა მას აქვს საკმაოდ მნიშვნელოვანი

,  ( ,     )    სიმსივნე ვფიქრობ შეიძლება ჰქონდეს ერთზე მეტი და შეუძლია ამის
.   3 ,       შეგრძნება სულ რაღაც კვირაა რაც ზეთი დაიწყო და უკვე სიმსივნე ნამდვილად
.    3 !      რბილდება ცუდი არ არის კვირა მე ძალიან გამხნევებულად ვგრძნობ მის მიმართ

  ,        და უბრალოდ ვიცი რომ ეს ქალბატონი კიდევ ერთი წარმატების ისტორია
.  ." იქნება Ერთადერთი სიყვარული კორი

„  89  ,     .   მამაჩემი წლისაა სახეზე კანის კიბო აქვს სამჯერ წავიყვანე იგი
,   ,     ,   საავადმყოფოში რომ ამოეჭრათ რაც მას უხსნის ინფექციებს რომ აღარაფერი

     ,    .ვთქვათ მოხუცთა სახლიდან წაყვანაზე და უკან ეს მისთვის რთულია კანაფის
    .     ზეთით დავიწყე რამდენიმე კვირის წინ ზოგიერთი მათგანი არის ჩემი ბავშვის
   .  11      4   თითის ზომა ჩემს ცერამდე იყო მე ვიმკურნალე ახლა არის თითის ზომის
  .     ბავშვის თითის ზომის ისინი უბრალოდ იღუპებიან და გამოჯანმრთელებულნი

 .  ,      “.ცვივა კანიდან გაოცებული ვარ ისევე როგორც ყველა ექთანი და ექიმი სტივ

„   ,      ,   უბრალოდ მინდა ვთქვა რომ უზომოდ მოხარული ვარ განვაცხადო რომ ჩემი
       ,  სიმამრის სკანირება მეორედ გამოვიდა სრულიად სუფთა მას შემდეგ რაც
   .    ,  პირველმა ფილტვებზე ლაქები გამოავლინა ჩვენ დავიწყეთ ის ზეთით მას შემდეგ

   .     !რაც პირველმა ლაქები გამოავლინა კანაფმა ფილტვები წაართვა და გაასუფთავა
,    .      უთხრეს რომ ჩემო სჭირდებოდა ჩვენ წინააღმდეგი ვიყავით და მის ნაცვლად

 .   !!!” ზეთზე დავდეთ კანაფი კურნავს კიბოს კარენ

„     !     (ის კურნავს საშვილოსნოს ყელის კიბოსაც მე ვერ შევძელი მკურნალობა არც
...)        ერთი და ერთი წელი გავატარე ყოველგვარი სამედიცინო დახმარების

...     ...     გარეშე მაგრამ მე თითქმის ყოველდღე ვეწევი შემდეგ ერთი წლის შემდეგ ჩემს
     ...     ,ყოველწლიურ გამოცდაზე ექიმი და ექთნები გაოგნდნენ მათ ვერ იპოვეს სხვა რამ

  ,   ...   100%  გარდა მცირე ნაწიბურისა სადაც კიბო იყო მე უკვე კიბოსგან თავისუფალი
...  ...  ...  " "...  ...ვარ მადლობა მარიხუანას არა ექიმები არა წამალი არა მკურნალობა მაგრამ

,  ,    ...  სუფთა მცენარეული ბუნებრივი მცენარის გამო ცოცხალი მტკიცებულება
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...  ,  -5    , ვარ ექიმებმა მითხრეს რომ მე დონის კიბოზე უნდა ვყოფილიყავი ყოველგვარი
 ...   ...   ...მკურნალობის გარეშე მაგრამ მაინც გაქრა მათი დახმარების გარეშე ისინი

  ,     იმდენად გაოგნებულები იყვნენ რომ გამომიგზავნეს სახელმწიფო ჰოსპიტალში
LITTLE ROCK (UAMS)  ...  UAMS-   დამატებითი ტესტირებისთვის და მაც ვერაფერი იპოვა

  ...  ,     ...   მცირე ნაწიბურების გარდა მათ თქვეს რომ ეს იყო სასწაული მგონი ეს მხოლოდ
 ...  ...  ...    ?”მარიხუანა იყო ლეგალიზება უკვე დაეხმარე ხალხს ეს არ არის კაცობრიობა

მონიკა

„       მე კანაფის ზეთი გამოვიყენე ბაზალურუჯრედოვანი კარცინომის სამკურნალოდ
   . .     თავის კისერზე და სახეზე ᲬᲐᲠᲛᲐᲢᲔᲑᲘᲗ ეს არის იდეალური კიბო კვლევის

.       ჩასატარებლად ის აშკარად ჩანს შეუიარაღებელი თვალით და ნებისმიერი
,  ,  .    ცვლილება რაც ხდება ადვილად შესამჩნევია მე ვცდილობდი ამით დაინტერესება

,  - ,       ,   ,აქ აშშ ში მაგრამ ფედერაციულ ფედერაციებს ჰყავს ვინმე და როგორც ჩანს
    . ,   .ყველას სასიკვდილო ნაწიბურები აქვს შეხებაზე ნახეთ რისი გაკეთება შეგიძლიათ

” იოსები

"   ,   ,  2 ,   ბარძაყში მაქვს სიმსივნე ადრე რთული იყო თითქმის სმ ახლა ზომა ნახევარზე
   (4 ). ნაკლებია და რბილდება კვირა კატრი

”    ,      ,  და მე ახლახანს მივხვდი რომ კიბოსგან თავისუფალი ვარ მას შემდეგ რაც ზეთზე
5   !!” თვის განმავლობაში ვიყავი მიმი

.JB,     ,   ქ გაქვთ რაიმე სახის სიმსივნის სამკურნალოდ რომელსაც ჰემანგიობლასტომა
?      .    ეწოდება ვადევნებ თვალს შენს პოსტებს და სხვებსაც მე არასოდეს მინახავს ამ

  ,  .    . ” ტიპის სიმსივნის მკურნალობა გარდა ამოკვეთისა მე მაქვს მათი თაიგული გრემი

.  ,  ,    ,    ,   ა არა პირადად ჩვენ რა თქმა უნდა არ გვქონდა შანსი რომ პირადად
  ,    ,ვიმკურნალოთ ყველა დიაგნოზისთვის რომელიც ცნობილია ადამიანისთვის

  ,     ,   , მაგრამ იმის მიხედვით რაც ახლა წავიკითხე ამის შესახებ ვერ ვხედავ მიზეზს თუ
    .   ,   რატომ არ უნდა დაგვეხმაროს ზეთი რამდენადაც მე ვიცი მათ შეუძლიათ მხოლოდ

      კომპიუტერული ტომოგრაფიის გამოყენებით დიაგნოსტიკა და როგორც მე
,  ,   CT  ,     60  ვუყურებ ყველამ ვინც სკანირებას იღებს ამის შემდეგ მინიმუმ გრ ზეთი

 .      60  - ,   უნდა ჭამოს და თუ ოპერაციამდე მიირთმევენ იმ გ ს უმეტეს შემთხვევაში
     ,     დარწმუნებული ვარ ოპერაცია არ იქნება საჭირო რადგან სიმსივნეები იქ არ

.     .   , JBიქნება ამიტომ ზეთს აუცილებლად ვცდი თავს ყველა კეთილი სურვილებით

„  ,      ,    ის ფაქტი რომ პლაცებო კურნავს ზოგიერთ ადამიანს არის მიზეზი სამუდამოდ
      .  ,  უარი თქვან წამალზე და შევისწავლოთ პლაცებოს ხელოვნება თუ თქვით რომ

   ,    არასოდეს ჩაატარებთ პლაცებოს კვლევას როცა ეფექტური სამკურნალო
 ,   ,      საშუალება გაქვთ მართალი ხართ ეს მოკლავს თქვენი ავადმყოფის და სასტიკის

. ნახევარს კრისტოფერ

-           ეს ნამდვილად ავადმყოფური და სასტიკი იქნებოდა და ამიტომ მე პირადად ამას
 .    ,   .  , არ გავაკეთებ სხვებს შეუძლიათ თუ მოინდომებენ მე კი არა მე მინდა სამედიცინო

     -   ,   სისტემამ დაიწყოს ზეთის პლაცებოდ გამოყენება თუ დაამტკიცებენ რომ რისი
 ,        (  გამოყენებაც სურთ უფრო უსაფრთხო და ეფექტურია ვიდრე ზეთი და უფრო

/  ),      სახალისო სასიამოვნოა პაციენტისთვის მაშინ მათ შეუძლიათ გააგრძელონ და
.  .  ,    .      გაყიდონ თუ არა მაშინ რატომაც არა ეს არის საკმაოდ მარტივი და ძალიან

, .     ,   ?რაციონალური ვფიქრობ და ასე იქნება მომავალში მაინც რატომ უნდა ველოდოთ
ჯბ

„      ,    არასდროს არ არის გვიან იმის აღიარება რომ კანაფი უბრალოდ
. ,       , წამალია ამავდროულად არასდროს არ არის გვიან ზეთის წამლად გამოყენება რაც

        .  ,არ უნდა იყოს თქვენი მდგომარეობა ან რამდენად მძიმეა ის ზეთის გამოყენებით
 ,    ,    ,   როგორც წესი დიდია იმის შანსი რომ პაციენტი გამოჯანმრთელდეს ან ზეთი
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     .   ბოლომდე მისცემს მას სიცოცხლის მაქსიმალურ ხარისხს და ეს ასევე
.JB”მნიშვნელოვანია

„  ,    ,    ,როდესაც პაციენტები რომლებიც იღებენ ქიმიას იწყებენ ზეთის გამოყენებას
,    ,    .  ,პირველი რაც ზეთმა უნდა გააკეთოს არის მათი სხეულის დეტოქსიკაცია ასე რომ

 ,      ზოგიერთ შემთხვევაში პაციენტს შეიძლება დასჭირდეს საკმაოდ დიდი
  ,     .რაოდენობით ზეთის მიღება სანამ თავად დაიწყებს კიბოს შეტევას ქიმიოთერაპიის

     ,   ,   მიღება ნამდვილად არ არის კარგი იდეა განსაკუთრებით მაშინ როდესაც ის
 ,   ,    აბსოლუტურად არასაჭიროა იმის გათვალისწინებით რომ სამედიცინო სისტემამ

    ,    ათეულობით წლის განმავლობაში იცის კანაფის როგორც კიბოს სამკურნალო
.JB”საშუალება

." "    :    ქ ტერმინალური კიბოთი დაავადებული პაციენტები იწყებთ მათ აგრესიულად
 1         ?დღეში გრამით თუ მუშაობთმათ მდე კვირაზე მეტია თუ ასე რჩევა

?გამოცდილებიდან

. ,         ა არა ჩვენ ყოველთვის ვიწყებთ მცირე დოზებით და თითქმის მივყვებით
.   ,         ,მითითებებს რა თქმა უნდა თუ მათ აქვთ კანაფის წინა გამოცდილება და იციან

  ,      რომ არაფრის ეშინიათ ზოგჯერ შეგიძლიათ დაიწყოთ უფრო მაღალი
.    ,     ,  დოზით მაგრამ თქვენ არასოდეს იცით როგორ უპასუხებს პაციენტი ზეთს გარდა

,       ,   ამისა ისინი ჩვეულებრივ იღებენ სხვადასხვა მედიკამენტების ნაზავს ასე რომ
        თქვენ შეიძლება ფრთხილად იყოთ და დააკვირდეთ პაციენტის არტერიულ წნევას

 . .  ,   ,    და ა შ ზოგადი რეკომენდაციაა მიჰყვეთ ინსტრუქციებს რაც უფრო ნაკლებად
 -         ფორმალურია მიჰყევით თქვენს ინსტინქტს და განსჯას და როდესაც პაციენტს

„   “,   ,     დაკარგვის არაფერი აქვს არ დავაყოვნო რომ საჭიროების შემთხვევაში მივცეთ
  (     . .).  .    მაღალი დოზა მწვავე ზურგის ტკივილი და ა შ ერთი გრამი მართლაც მაღალი

       ,ხარისხის ზეთი შეიძლება გამოუცდელ მომხმარებელს ძალიან მაღალი იყოს
     .    მაგრამ მაინც არანაირ ზიანს არ აყენებს ხანდახან კანაფის გამოწვეულმა კომამაც

     ,     შეიძლება სასარგებლო აღმოჩნდეს და დარწმუნებული ვარ რომ ადრე თუ გვიან
    ,     მაინც გამოიყენებენ მას ანესთეზიისთვის ოპერაციამდე მაგრამ ახლა ჩვენ გვინდა

    .  ვიხილოთ პაციენტები მაქსიმალურად კომფორტის ზონაში იმედია კარგად
.  , JB"ავხსენი საუკეთესო სურვილებით

” ,  ,   ***- .    კორი ჩემო მეგობარო შენ დამეხმარე ში მე ვაძლევდი მას ნეიროენდოკრინული
 .1      .  სიმსივნეების სამკურნალოდ თვეა მკურნალობს და იწყებს კლებას ის იმდენად

 ,   ,     ,  დიდი იყო რომ მუცელზე უბიძგებდა მაგრამ ახლა უკვე იქამდე მივიდა რომ მას
     ,       შეუძლია ისევ ჭამა და ექიმმა თქვა რომ არასოდეს უნახავს ასეთი სიმსივნე ასე
 .        სწრაფად შეკუმშვა ამან შეაშფოთა ის და სისხლის ყველა სამუშაო ნორმალურად

,   ,        .  დაბრუნდა ასე რომ კიდევ ერთი განკურნების გზაზე და ეს გასაოცარია და შენ
    .”გასაოცარი ხარ და ღმერთი დიდია

”   ,        Cml.  მე მყავს მეგობარი რომელსაც აქვს ტვინის კიბო და მაქვს ზეთი მუშაობს
!!!      ,    ორივეს ჩემი მეგობარი ჩემს თვალში პირველი მტკიცებულებაა რომ ეს ზეთი

...   ,  !  ,  !” სასწაულია ადრეც მქონდა ეჭვი ახლა არა აიღე ზეთი ის მუშაობს ტაილერი

„          კანაფის ზეთმა ერთი წლის გამოყენების შემდეგ და მხოლოდ კანაფის ზეთის
     ,     გამოყენებამ შეცვალა კიბო ობობის ქსელიდან სიმსივნედ თუ მათ ახლა შეძლეს

   ,      3ქიმიოთერაპიის გარკვეული ფორმის გამოყენება მან ასევე გაზარდა ზეთის დოზა
 .18     ,     გრამამდე დღეში თვის წინ მშობლებს უთხრეს რომ მისი ტვინის კიბო

    18       ტერმინალური იყო და მას თვე რჩებოდა სიცოცხლე და რომ ქიმიოთერაპია მას
   ,  ,    მხოლოდ რამდენიმე თვეს ყიდულობდა ასე რომ თქვენი კითხვის პასუხად ორივემ

  ,   ,      .ხელი შეუწყო რემისიას იმედი მაქვს რომ ეს გიპასუხებთ თქვენს კითხვაზე
   მიჩიგანის კანაფის კიბოს პროექტი

„    ,     შარშან დედაჩემის მეგობარმა მკითხა შემეძლო მისი დედისთვის კანაფის ზეთის
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6-   ,    .   თვიანი კურსის გაკეთება უმაღლესი ხარისხის კანაფისგან მას კისრის კიბო
.   Youtube-    ,   ჰქონდა მას ზეთი ის რჩევის მიხედვით გავაკეთე შემდეგ რუსეთში

.    6      გამოვაქვეყნე მან გამოიყენა პირველი თვიანი კურსი საოცარი შედეგებით და
  6  ,        მთხოვა კიდევ თვიანი დოზა მე მას კიდევ ერთი დატვირთვა გავუგზავნე და ახლა

14    .   , . ." თვის შემდეგ ის ჯანმრთელია საოცარ საქმეს აკეთებ რიკ Გმადლობთ გარეტი

” ,       16  .2011    -3  გამარჯობა მე მქვია ალისა და ვარ წლის წელს დამისვეს მე სტადიის
  .  (    )  ანაპლასტიკური ასტროციტომის დიაგნოზი ჩვენ მე და ჩემმა ოჯახმა მივიღეთ

    .გადაწყვეტილება კანაფის კონცენტრატის გამოყენების შესახებ მიჩიგანის
 ,         უნივერსიტეტმა გვითხრა რომ მე არ ვარ გადარჩენილი რამდენიმე წელზე მეტი

      ,    ხნის განმავლობაში და თავად კიბო არაოპერაციული იყო რადგან ის ობობის
 .     ფორმირებაში იყო გასულ იანვარს მიჩიგანის უნივერსიტეტში რეგულარულად

 MRI- .   . ”მივედი ზე ყველა სიმსივნე გაქრა

„     -4      , დედაჩემს აქვს ფილტვის კიბოს მე სტადია და ის მის ტვინში გავრცელდა მაგრამ
 ,   RSO   ,   .  მას შემდეგ რაც ის კანაფის ზეთს აკეთებს ის კარგად მუშაობს მისი სისხლის

        ,  ნაშრომი მშვენივრად დაბრუნდა და მე ძალიან მადლობელი ვარ თქვენი რადგან
,  RSO-    ,   ...“ ვგრძნობ რომ მ დედაჩემს მისცა შანსი ებრძოლა ამ კიბოს შენონი

„   68  ,     ,მე ვარ წლის მამაკაცი რომელიც ვცხოვრობდი ნორმალურ ჯანსაღ ცხოვრებად
      ძირითადი პრობლემების გარეშე და ყოველწლიურად ვიღებდი გრიპის

   .      საწინააღმდეგო აცრას და გამოკვლევებს ჩემი სხეულის ფუნქციები კარგად იყო და
  ,       ყველაფერი კარგად მეჩვენებოდა სანამ ერთ დილით არ გამეღვიძა მუცლის

 . ,       ,   საშინელი ტკივილით მეგონა რომ ეს იყო აპენდიქსი ან თიაქარი ჩემმა მეუღლემ
 .     2 სასწრაფოში მიმიყვანა გადაუდებელი ოპერაცია გავიკეთე დაახლოებით საათის

,  2012   15  ,       ,შემდეგ წლის აგვისტოს და იყო მასიური სიმსივნე მსხვილ ნაწლავზე
  14   . .    რომელიც ამოიღეს ლიმფთან ერთად კვანძები ერთი კვირის შემდეგ შინაგანი

   ,    .ნაწილი გამიტყდა და მომწამლა რამაც მეორე ოპერაცია გამოიწვია

4      ,     -  დღის შემდეგ ვიგრძენი თავი უკეთ ფეხზე ვიდექი და ნელ ნელა ვიბრუნე
   .  -3     მოძრაობა და დამეწყო სისხლდენა დაბრუნდა მე ოპერაციაზე და ერთი დღის

   .    -33  ICU-  შემდეგ მსუბუქი ინფარქტი ჰქონდა ცოტა ხნის შემდეგ დღე ში გამომწერეს
   .    8     და ავიღე ოსტომის ჩანთა ჩანთა ჩემთან იყო თვე და უკუოპერაცია გაუკეთეს

 .  ,      გართულების გარეშე ქირურგმა თქვა რომ კიბო არ გავრცელებულა კვანძების
.მიღმა

 ,        ამის მიუხედავად მათ წამიყვანეს კიბოს კლინიკაში და დაიწყეს ქიმიოთერაპიის
  ,   „ “.   და რადიაციის განხილვა როგორც შემდეგი სტანდარტული პროტოკოლი

.   !       თქვეს სისულელე ვთქვი მე არ იქნება ჩემი სხეულის გამოსხივება ან მოწამვლა
   .      ქიმიით ან რადიაციის საშუალებით კიბოს კლინიკის ონკოლოგი არ კამათობდა და

  3       ,  ასახავდა ყოველ თვეში ერთხელ დაკვირვებას ერთი წლის განმავლობაში რაც
     .მოიცავდა კომპიუტერული ტომოგრაფიის და სისხლის ანალიზს

  ,        მე მივიღე მასალა როგორც ეს რიკ სიმპსონმა გამოაქვეყნა და მოვამზადე
RSO.        მოპოვების პროცესის ყველა ინსტრუქციის დაცვით და ნაფტას გამხსნელად

,          ,ვიყენებდი მზა ზეთი მქონდა შპრიცებში და დავიწყე მისი მიღება დღეში ორჯერ
   .   -4   ყოველ ჯერზე მცირე რაოდენობით მე დავასრულე მე მეთვალყურეობა კიბოს

  ,      ,კლინიკაში და მითხრეს რომ კომპიუტერული ტომოგრაფია არ აჩვენებს არაფერს
   .    CEA   1.4,რაც მიუთითებდა კიბოს არსებობაზე სისხლის კვლევამ აჩვენა დონე

  ,       .  ,  მაგრამ რა ჯანდაბა ყველას აქვს კიბოს უჯრედი ან ორი ისინი თვლიან რომ
 5+  .      ნებისმიერი შეშფოთებას იწვევს ახლა ვამზადებ მეორე პარტიას და პრევენციულ

  . ,     ,  ღონისძიებად ყოველდღიურად ვჭამ ყველას ვისაც ახლა კიბო აწუხებს გირჩევთ
  .      თქვენც იგივე გააკეთოთ ჩვენ არაფერი გვაქვს დასაკარგი და ყველაფერი

. ” მოსაპოვებელი გერი

- 106 -



"   ,    -4        ნუთუ გვიანია გადარჩენა ვისაც აქვს მე სტადია და უკვე კანი და ძვალია და
   ?" ძლივს დადის ძალის დაკარგვისგან ტუმბლე

"     .      Ეს არასოდეს არ არის გვიან ამ ზეთის გამოყენებით ბევრი სასწაული იქნა
.     ,  ,  ,  ნანახი თუ ეს მათ ვერ გადაარჩენს ყველაზე ნაკლებად რაც გააკეთებს არის მათი

     ტანჯვის შემსუბუქება ფარმაცევტული საშუალებების მკაცრი გვერდითი
 . ,       ,ეფექტების გარეშე გაითვალისწინეთ რომ თუ ისინი დაიწყებენ მაღალ დოზებს

  ,     .   . ”იქნება ბევრი ძილი სანამ არ გაიზრდება მათი ტოლერანტობა ის ძალიან ძლიერია
ნიკ

„   -    3  ,   -3   ჩვენს ქალაქში ერთ ერთ უხუცესს მისცეს კვირა რომ მე სტადიის ღვიძლის
 .      კიბო იცხოვროს ირგვლივ შეკრებილმა ოჯახმა მას ცოცხალი გამოფხიზლება
.    .  ,    .  ,მისცა მან სცადა ეს ზეთი ორი წელია ის კარგად არის კიბოსგან თავისუფალი

   .    .    ექიმებმა მას გზაში გაუსინჯეს ამაზე არც კი ისაუბრებენ წამლის პოვნაში ფული არ
.  ,    .......” არის მე მჯერა რომ ის მუშაობს ბობი

" ,    !!" მეც ფარისებრი ჯირკვლის კიბოსგან თავისუფალი მიშელ

„    , , ...   !რაც გინდა ჩემზე თქვი დამიმეგობრდი განსაჯე Თქვენი არგუმენტი არასწორია ეს
  ,    !!!   !”არის საბოლოო სკანირება რომელსაც დედა ოდესმე მიიღებს კანაფი კლავს კიბოს

გამთენიისას

:     ? ,    ,  სტეისი რომელ ეტაპზე იყო დედაშენი ვიცი რომ ერთხელ დაწერე მაგრამ
.     !!დამავიწყდა ეს არის ზღაპრული ანგარიში მაშინვე

: ,    3   .5გარიჟრაჟი სტეისი ეს იყო ფილტვის სტადიის წვრილუჯრედოვანი კარცინომა
     .სიმსივნე ზედა ლიმფურ სისტემაში მცირე მეტეორებით

:    !      დები ეს ძალიან ფენომენალურია მე არასოდეს მსმენია ვინმეს კურნავდა პატარა
,    .   !უჯრედს თუნდაც ყველა ჩვეულებრივი პროტოკოლით ეს არის აღსანიშნავი თქვენ

    ,     არა მხოლოდ გადაარჩინე დედაშენის სიცოცხლე არამედ ეს გადაარჩენს სხვა
,    ,   .   სიცოცხლეს რადგან ეს იმის დასტურია რომ კანაფი მუშაობს დიდი მადლობა ამის

!გაზიარებისთვის
:  ,     ,    -   -  ,გარიჟრაჟი დები მან ეს ყველაფერი გააკეთა კანაფის ზეთი ქიმიო რადიაცია

 ,       ,მაგრამ განიკურნა სანამ მისი ქიმიო და რადიაციული მკურნალობა ჩატარდებოდა
        ...  ამიტომ მან უარი თქვა დარჩენილ მკურნალობაზე და გაიჭედა ზეთი რასაც ის

       !მაინც იღებს და მიიღებს ყოველ დღე სიცოცხლის ბოლომდე

:   "     სტივ ამბობს ეს ყველაზე მეტად თავსებადია პოსტრადიაციულ
".   ?ცვლილებებთან ჰქონდა მას რადიაციათერაპია

:  ,  ,   ,    ...გარიჟრაჟი სტივ დიახ მან დაასრულა მაგრამ არასოდეს დაამთავრა დოქტორი
!იატაკზეა

:   .,   :  16.11.2013,  :   CTპაციენტი ლინდა ვ სერვისის თარიღი პროცედურა გულმკერდის
.   CT...     CT-კონტრასტით ჩაუტარდა გულმკერდის შედარება ხდება წინა გულმკერდის

 7/8/13. :   64      ...სთან ჩვენება ეს არის წლის ქალი ფილტვის კიბოს ისტორიაში

:       დასკვნები არის გაზრდილი ინტერსტიციული ცვლილება და ლობულური ძგიდის
...     ....  გასქელება რომელიც გაუმჯობესებულია წინა გამოცდასთან შედარებით არ არის

      გამოვლენილი შუასაყარის რბილი ქსოვილის კვანძები ან შუასაყარის
.     ადენოპათია არ არსებობს გარკვეული მტკიცებულება აქსილარული

    .   ლიმფადენოპათიის ან ბორცვის ლიმფადენოპათიის შესახებ მარჯვენა ზედა წილის
     ,   მედიალური ასპექტის შემდგომი რადიაციული ცვლილებების გარდა არ არის

      ნაჩვენები დამატებითი პარენქიმული ფილტვის გამჭვირვალობა ან საეჭვო
 .     .ფილტვის კვანძები ტრაქეა და მთავარი ბრონქები დაპატენტებულია პლევრალური
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  .   .   გამონაჟონი არ არის გულის ზომა ნორმალურია არ არის პერიკარდიული
.     .  ეფუზია მუცლის ზედა ნაწილის ვიზუალიზაცია შეუმჩნეველია არ არსებობს

      .ფოკუსურად აგრესიული გამჭვირვალე ან სკლეროზული ძვლის დაზიანება

:      შთაბეჭდილება რადიაციული შემდგომი ცვლილებების გაუმჯობესება მარჯვენა
      .   ბორცვისა და მარჯვენა ზედა წილის მედიალურ ასპექტში არ არსებობს გარკვეული

     . ”მტკიცებულება მორეციდივე ან ნარჩენი დაავადების შესახებ

„     ,      მე მქონდა არაოპერაციული შვრიის კიბო ეს არის ჩემი მარცხენა ფილტვის ქვედა
  .     წილის წვრილუჯრედოვანი კიბო ძალიან ძვირადღირებულ კანაფის ზეთებზე

   .     ,  დავდექი და უჯრედები იკუმშება მე ვიყავი ტერმინალი და მითხრეს რომ მკვდარი
 2013  . ,      THC-  .ვიქნებოდი წლის შობისთვის კარგი მე ჯერ კიდევ აქ ვარ ის წყალობით

-იოანე მაიქაელი

„       ...ნავთმა შეცვალა რადიაციული ზიანი და განკურნა წარმოუდგენლად სამედიცინო
    5 .    მარიხუანამ გადამარჩინა და მაშორებს აფთიაქს მე დავკარგე მარჯვენა თირკმელი

      ,   ,   ქიმიოთერაპიის გამო და ის იქამდე იწყებს მიბმას სადაც მტკივა რომ კანი
...       ,  მაქვს და რამდენიმე წუთში ნაყენში შემავალი ზეთების მირთმევიდან რომ

     ...კრუნჩხვები ჩერდება და თვეობით შორს ვიქნები

          ,გასაოცარია და ეს მხოლოდ ერთმა ზეთმა შეცვალა ნერვის დაზიანება ჩემს თვალში
    ,   რომელიც გამოწვეული იყო ქიმიოთერაპიის შედეგად სადაც გლაუკომის
 ,    6      დიაგნოზი დამისვეს და სულ რაღაც თვის წინ ჩემს ბოლო ვიზიტზე გლაუკომის

       ,  .ნიშანი საერთოდ არ აჩვენა და ჩემი მხედველობა უკეთესია როდესაც ვმკურნალობ
..” ტერეზა

”   ,     ,   მე ვიცნობ ადამიანს რომელსაც ჰქონდა მეოთხე ეტაპი რომელიც სიგიჟემდე
.   10% ,      , ვრცელდებოდა მას მიეცა შანსი რომ მთელი წელი ეცხოვრა და უთხრეს რომ

 .  -საქმეები მოეწესრიგებინა ვუთხარი უყურე მეთქი  გაიქცეთ სამკურნალოდანდა
 .      ,   100%წამალი სცადო ერთი წლის განმავლობაში მას დაუსვეს დიაგნოზი როგორც

        კიბოსგან თავისუფალი და ახლა რამდენიმე პაციენტის მომვლელია და ეს
       ყველაფერი კანაფის მშვენიერი სამკურნალო ძალებისა და რიკ სიმფსონის

 .  ,  . ” მიმართულების წყალობითაა ასე რომ მადლობა რიკ ჯეიმსი

„ ,   -4  ,    დეიდაჩემი გლიობლასტომის მე სტადიით ინვალიდის ეტლიდან სიარულს
    !     მხოლოდ სამი დოზის შემდეგ გადავიდა მისი მარცხენა მხარე პარალიზებული იყო

   .    !!თვეზე მეტი ხნის განმავლობაში მაგრამ ახლა სრულად ფუნქციონირებს ისეთი
!” აღელვებული ნიკოლეტი

„   ,     მე მქონდა გლიობლასტომა რომელსაც სიკვდილიანობის მაღალი მაჩვენებელი
.6      ,    ,აქვს თვიანი ქიმიოთერაპიისა და დასხივების შემდეგ სისუსტე და ღებინება

     .   თირკმელების ტკივილი და ყველაფერი მოწამვლის შეგრძნება მას შემდეგ რაც
    ,    , საბოლოოდ გამომიგზავნეს სახლში და მითხრა რომ მეტი არაფერი შეგვიძლია მე

       შევცვალე ჩემი დიეტა ჩემი ბაღიდან ორგანულად მოყვანილი საკვების
.   ,  C-   .  გაწმენდით მწვანე სმუზის დალევა ვიტამინი ის შოების მიღება შემდეგ დავამატე

 .     .   მჟავე ხილი შემდეგ მეგობარმა მომიტანა რიკის ზეთი გასულ პარასკევს ჩემმა
   ,    .  ონკოლოგმა დარეკა და მითხრა რომ კიბოსგან თავისუფალი ვარ იმდენი ლტოლვა

  .    . ” ჩემი გულიდან შენსკენ ეს იყო სიცოცხლის გადარჩენა ტანია

„  6   .     50%-დეიდაჩემი კვირაა ღებულობს ზეთს მისი ტერმინალური სიმსივნე ახლა ით
.  . ” შემცირდა ის მუშაობს ბოსბოისები

”   ,     4   ,   მე მყავს მეგობარი რომელსაც ეს ვუთხარი თვის წინ რადგან მამამისი
   ,     ქიმიოთერაპიას იღებდა და გაუარესდა ახლა ის თითქმის კიბოსგან

…    .” თავისუფალია და თავს მშვენივრად გრძნობს რუთი
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”   -     ,  /   -ეს მუშაობს მან განკურნა ჩემი ცოლის კიბო როდესაც ქიმიო რადიო გავრცელდა
 ,  . …     -მათ თქვეს რომ შეხედე ალტერნატივებისთვის ჩვენ შევიტყვეთ ზეთის შესახებ
  3  / 90  -  “. კიბო გაქრა თვეში დღეში ახლავე გადავიხადეთ კრის

„         ზეთს დაახლოებით ერთი წელია ვიყენებ ტვინის გლიომის სიმსივნის ხელახალი
  . ,    ,  ზრდის თავიდან ასაცილებლად გთხოვთ მადლობა გადამიხადოთ რიკს როგორც

,       .  , ჩანს მკურნალობა ეხმარება ჩემს ჯანმრთელობას და არ განმეორდა ვინმემ იცის რა
   ,      -  -2კარგი დოზა იქნება მათთვის ვინც ცდილობს თავიდან აიცილოს ჯანმო ს მე

   ?" "  ,    ხარისხის ტვინის სიმსივნის განმეორება სტანდარტული რჩევაა რომ ის კვლავ
   .    50%გაიზრდება და საჭიროებს ქიმიოთერაპიას ჩემმა ექიმმა შემოგვთავაზა
 3   ,      გაიზრდება წლის განმავლობაში რაც მე დავამარცხე რამდენიმე თვის

. , . ” განმავლობაში ჯერჯერობით კარგია ორმოცი

„    ,     ახლახან მივიღე შეტყობინება მეგობრისგან რომ მისი მეგობარი განიკურნა
  IV  .9   ,     ფილტვის კიბოს სტადიისგან ექიმი დათანხმდა რომ მას რამდენიმე კვირა

        .4-5   დარჩა სიცოცხლე და ეს გავრცელდა მის ძვლებსა და ტვინში კვირა ზეთზე და
  ,    ,    ახლა ექიმები ამბობენ რომ არასწორი დიაგნოზი დაუსვეს ეს იყო ფილტვის მცირე

.         .  ინფექცია მის სისხლში სიმსივნეების ან კიბოს მარკერების ნიშნები არ არის მე ის
 Phoenix  Tears-   ,      ,ჩავრთე ზე და ვაჩვენე როგორ გაეკეთებინა პარტია უფრო მცირე
    .უფრო ხელმისაწვდომი რაოდენობით ბალახის გამოყენებით მოგერიდებათ

 ,    .   გამოიყენოთ ეს უბრალოდ დამიტოვეთ ანონიმური გმადლობთ და ღმერთმა
.”დაგლოცოთ

”         მე ვმუშაობდი კოლექტივში მრავალი წლის განმავლობაში და მარცხენა მკლავზე
       .  ,კანის კიბო მქონდა მანქანის მართვისას ფანჯრიდან ჩამოკიდების გამო ახლა ვიცი

    ,       რომ არავის სჭირდება ჩემი დაჯერება მაგრამ მე დავიწყე რსო ზეთის დადება
  ,  .   ,   ყოველდღე და ვფიცავ რომ გაქრა რამდენიმე თვე დასჭირდა მაგრამ ის ნამდვილად

 ,    . ” წავიდა იქიდან სადაც წლების განმავლობაში იყო რენდი

„   ,     მე შევხვდი გადარჩენილს რომელმაც აირჩია ზეთი გამოეყენებინა
     ...   სიცოცხლისთვის საშიში ქიმიოთერაპიისა და რადიაციის შემთხვევაში მას ერთ

  ...  5+ ,      წელზე ნაკლები მისცეს უკვე წელია რაც კიბოსგან თავისუფალია და არც თმა
    .   ...  დაკარგა და არც სუსტი იყო ავად არის მკურნალობისგან ბუნებრივი არაქიმიური

!!  !!” წამალი არა თაღლითობა გვენდოლინი

„     -  .   -უბრალოდ მესიჯი გავუგზავნე ჩემს ერთ ერთ პიპს მას ჰქონდა არა ჰოჯკინის
 -4     (   ,   3 ლიმფომის მე სტადია და სამჯერ დარტყმა რაც იმას ნიშნავს რომ მას მძღოლი

,      ,   -    ჰყავდა როგორ აუხსნეს მას და თქვეს რომ ერთ ერთი კიბო იცავდა მეორეს
),        ქიმიოეფექტისგან ამიტომ მისი ერთადერთი სამედიცინო ვარიანტი იყო ძვლის

 .  ,     ,  ,   "ტვინის გადანერგვა მისმა ონკოლოგმა რომელიც მან დღეს ნახა თქვა რომ კიბო
 ",      .   უკვე დაბრუნდებოდა რადგან მან უარი თქვა ტრანსპლანტაციაზე ეს არის მისი

:  „    .   .მესიჯი ახლახან ვნახე ჩემი ონკოლოგი ჩემი სისხლი კარგია სწორად
. ,  ,  ,  .”   ვიქცევი ჰოორაჰ კარგი შედეგები კარგი ამბები არა კიბო კანაფი კლავს კირჩხიბ

!” ადამიანებს კორი

„  ,      3  ,  4რიკმა მაჩვენა თუ როგორ უნდა ვიცხოვრო ახლა წლის განმავლობაში ებრძოდა
     .    2-   სხვადასხვა ტიპის კიბოს ჩემს ბუშტის მიდამოში მე უკვე მდე ვარ და

  RSO-        , ყოველდღიურად ვიბრძვი ს გამოყენებით არ ვიცი მოვიგებ თუ არა ამას მაგრამ
      3      ... ეს კარგი ბრძოლა იყო და მე წელი გავიდა მოსავალს და ისევ ვიბრძვი მადლობა

  ...  ...“ რიკ და ეკიპაჟი ღმერთმა დალოცოს გრიგოლი

”   RSO-   .    .ჩვენ ვქმნით ს ჩემი ქმრისთვის მას რევმატოიდული ართრიტი აწუხებს მან
    .   99.9%ასევე უბრალოდ დაამარცხა ჰოჯკინსის ლიმფომა ჩვენ ვიყენებთ

.    3-5   .    იზოპროპილს არ ვტოვებთ გამხსნელში წუთის შემდეგ ეს არ არის მწვანე
  .      ქლოროფილთან ამ გზით ჩემს ქმარს არ მოუწია რაიმე ფარმაცევტული
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   RA- .      საშუალებების მიღება მისი სთვის ის არ შეშუპება და არ აწუხებს
.         ტკივილი ღმერთმა დაგლოცოთ რიკი და თქვენი მეგობრები ამ საოცარი წამლის

!” გაზიარებისთვის ჯენისი

„   ,         მე პირადად შევესწარი რომ მან განკურნა კანის კიბოს ორივე სახეობა და
     .   , პროსტატის კიბოს მეოთხე სტადია ჩემს ბიძაში მე ასევე მინახავს  რომ წარმატებით

 .       ებრძოდა ლიმფომას ჩვენ ასევე დიდი წარმატებით ვმკურნალობთ სიმსივნეებს
 .    85%    ,   ჩვენს ძაღლზე სიმსივნე დაახლოებით გაქრა მას შემდეგ რაც ორთვიანი

   .      9   აქტუალურია მისი საკვების მიღება ასევე მიეცით იგი ჩვენს წლის გერმანულ
 .        ნაგაზს ართრიტისთვის მას უყვარს და ამან ნამდვილად დაუბრუნა მისი ცხოვრების

,   ,   Rymadil,   ხარისხი განსაკუთრებით უკეთესი ვიდრე რომელიც ვეტერინარმა
   !” დანიშნა რამდენიმე წლის წინ ჯეისონ

„       -4  ,   მე განვკურნე ძვლისა და ღვიძლის კიბოს მე სტადია განვკურნე მკლავზე
,    ,    დამწვრობა დავარეგულირე არტერიული წნევა ვუყურე ჩემი ვარიკოზული

 ,   90  ,    ,ვენების გაქრობას დავკარგე კგ შევწყვიტე ტკივილგამაყუჩებლების მიღება
    ,    შევამსუბუქე მზის დამწვრობა ადგილობრივი ზეთით განვკურნე ჩემი მეგობარი

.  ... ,  ...   , , ძაღლი ძვლის კიბოს ჰმმმ კიდევ რა ართრიტი ჩემს თითებში დამავიწყდა რომ
. ,     .  . ” მქონდა სიგიჟეა რომ ამ მცენარის მაგია უკანონოა წადი ფიგურა ლორა

„      ,      ამან შეცვალა ჩემი ცხოვრება მას შემდეგ რაც თითქმის ერთი წლის წინ დამისვეს
CML  (  )     .ქრონიკული მიელოლეიკოზის დიაგნოზი და ვუყურე ვიდეოს გაიქცეთ
სამკურნალოდან  ,       იმის შესახებ თუ როგორ კურნავდა კანაფის ზეთი კიბოს

 . ,     ,  ტერმინალურ პაციენტებს კარგად მე ვარ ცოცხალი მტკიცებულება რომ
.     .   ,    მუშაობს მან შეცვალა ჩემი კიბოს დონე ჯერ არ განიკურნა მაგრამ იმედია ერთ

   ,    ,   ,    დღეს მალე შემიძლია ვთქვა რომ გადარჩენილი ვარ ასე რომ თუკი თქვენ არ
     ,   გაიარეთ ერთი მილი ონკოლოგიური პაციენტის ფეხსაცმლით ნუ დაიწყებთ

,    .” შეურაცხყოფას რის შესახებაც არაფერი იცით დენიზი

"  .   3    .   3 Მე მჯერა ჩემს მეგობარს სახის კიბოს დიაგნოზი დაუსვეს მას სიცოცხლის კვირა
.  2  ,   1    .” მისცეს ახლა წლის შემდეგ ის უკვე ტიპისაა და კარგად აკეთებს სანდრა

„      .  თქვენ ყველა დაეხმარეთ დედაჩემის სიცოცხლის გადარჩენაში ერთი წელი
 !” კიბოსგან თავისუფალი მადლიანი

„  : „2010      დედაჩემის ამბავი წლის სექტემბერში დედაჩემს დაუსვეს საკვერცხის კიბოს
-4      6     მე სტადიის დიაგნოზი და მისცეს თვე მკურნალობის გარეშე და

 .       წელიწადნახევარი მკურნალობით მან მაშინვე ჩაიარა ქიმიოთერაპიაზე და კიბო
  ,      70   ,საკმაოდ კარგად გამოეხმაურა თუმცა ამან გაანადგურა მისი წლის სხეული
  85%     .რომელიც მხოლოდ იყო გამოჯანმრთელებული გილენ ბარის სინდრომისგან

     2011    მან განაგრძო მეტი ქიმიოთერაპია და წლის დეკემბერში გადაუდებელი
 ,    -    ოპერაცია მოუწია რადგან მისი კუჭ ნაწლავის ტრაქტი და გინეკოლოგიური

   ,    სისტემები ერთმანეთში იყო გადახლართული რამაც გამოიწვია მძიმე
.   ,   ;   ინფექცია ამოიღეს იმდენი კიბო რისი მოცილებაც შეიძლებოდა ის ძალიან ახლოს

        იყო სიკვდილის კართან და როგორღაც მოახერხა ოპერაცია და გამოჯანმრთელება
   ,       .და შეძლო სახლში წასვლა თუმცა ჯერ კიდევ არ იყო კიბოსგან თავისუფალი

,      ამასობაში მეგობარმა დაიწყო ჩემთვის ინფორმაციის მიწოდება
/       მარიხუანას კანაფის ზეთისა და კიბოს საწინააღმდეგოდ მისი გამოყენების

. -       ; შესახებ ნელ ნელა დავიწყე მოსმენა და საკუთარი კვლევის გაკეთება გაოგნებული
 ,     …ვიყავი იმით რაც დავიწყე და განვაგრძე კვლევა

     ;   მომდევნო წლის განმავლობაში დედამ გაიარა ქიმიოთერაპია იგი იღებდა მორფინს
   .   და ოქსიკოდონს ტკივილის საწინააღმდეგოდ მისი ცხოვრების ხარისხი

,    „  ,   ,უარესდებოდა ისევე როგორც მისი არასოდეს დანებდე ღვთის წინაშე პატიოსანი
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 , “.ოკიე მუსკოჯიდან დამოკიდებულება

2013        .  წლის იანვრისთვის მან გაიარა ქიმიოთერაპიის მეხუთე რაუნდი მისი წინა
  ;    ,  ,     წელი ბრძოლაში გაატარა ის იყო დაღლილი სცემეს სტკიოდა და ქიმიას აღარ

  .ჰქონდა სამკურნალო ეფექტი

,       ,    გვითხრეს რომ კიბო გავრცელდა მის ბუშტზე და ღვიძლში და რომ ღვიძლის კიბო
 ,   ;    ,  , იქნებოდა ის რაც მას შეექმნა მათ ეს ვერ შეაჩერეს მაგრამ იმედოვნებდნენ რომ

     .   შეანელებდნენ და გარკვეული დროის ყიდვას შეძლებდნენ ჩვენ გადავცდით იმ
,     ,  ვადას რომელიც თავდაპირველად მოგვცა თავდაპირველ დიაგნოზზე მაგრამ მაინც

,    .ვგრძნობდით რომ მეტი უნდა გაგვეკეთებინა

   ;    ;  "  !"  იგი მზად იყო დანებებისთვის მას გაუკეთეს ქიმიოთერაპია მეტი აღარ მან
.       ,    თქვა მივედი მის სანახავად და დავიწყე იმის მსჯელობა რაც გავიგე გასული წლის

,         განმავლობაში პლუს კანაფის ზეთისა და კიბოს წინააღმდეგ მისი გამოყენების
.     1950-  ,  ,შესახებ მიუხედავად მისი მკაცრი აღზრდისა იანებში ღარიბ რელიგიურ

 -  -    -ტეხასის სასოფლო სამეურნეო სასოფლო სამეურნეო მიწებსა და სასოფლო
 ,        სამეურნეო მიწებზე იგი მზად იყო უყუროს დოკუმენტურ ფილმს ინტერნეტში

        ნავთობის შესახებ და მეტი მოესმინა წარმატებული ისტორიების შესახებ და
. .        ,  ა შ ბევრი დისკუსიის შემდეგ და გაყიდვის ადგილის მიცემის შემდეგ რაც მხოლოდ

   ,    .მომაკვდავი დედის შვილს შეეძლო მე დავთანხმდი ზეთის გამოცდას

     ,   ბრინჯის მარცვლის ნახევარზე ნაკლები დოზის დაწყებისას ჩაყლაპული ცარიელ
 ,  ,    50%-   ვიტამინის კაფსულებში მან დაინახა რომ მისი მოხმარება ით შემცირდა ორი

          დღის განმავლობაში და ეს შემცირება შენარჩუნდა მთელი მისი ამ წამლის მიღების
.განმავლობაში

    THC      დედას ცხოვრებაში არასდროს ჰქონია პროდუქტი და ეს მისთვის მთავარი
 .     ,  კორექტირება იყო ზოგჯერ ზემოქმედება იყო ძალიან დადებითი მაგრამ

   .     ძირითადად მხოლოდ ძალიან დამამშვიდებელი ხანდახან თქ იყო ცოტა ზედმეტად
,         ძლიერი მაგრამ თქვენ არ შეგიძლიათ ზიანი მიაყენოთ რაიმე დოზის

,      ,     .გადაჭარბებას ამიტომ ის იწვა და ლოცულობდა სანამ ის არ გაივლიდა ძილი
  ,    .შეხორცების პროცესის ნაწილია ამიტომ დამამშვიდებელი ბუნება შექმნილია

  CT   455-      მალე დედას სიმსივნეების რაოდენობამ მდე აწევა დაიწყო და მან დაიწყო
     .  ,   ზეთის დოზის გაზრდა რაც შეიძლება სწრაფად ექიმის რეკომენდაციით მან ნახა

         გინეკოლოგმა კიბოს ქირურგი და ის დათანხმდა შესულიყო და შეეცადა რაც
   .      შეიძლება მეტი სიმსივნის მოცილება ოპერაცია ივნისის ბოლოს იყო დაგეგმილი და

  ,   405-      100როცა ის ჩამოვიდა სიმსივნის რაოდენობა მდე შემცირდა და დედამ მიიღო
  .გრამზე მეტი ზეთი

     ,   როდესაც ქირურგი გამოვიდა ოპერაციიდან მამაჩემთან სასაუბროდ მისი ზუსტი
 : "     !"    ,სიტყვები იყო ეს არ შეიძლებოდა უკეთესი ყოფილიყო მათ ამოიღეს დიდი კიბო
  ,    ,      რომელიც მათ იცოდნენ რომ იქ იყო მაგრამ არ არსებობდა უფრო პატარა

 ,    .  სიმსივნური სიმსივნეები რომლებსაც ისინი ელოდნენ დედა გამოჯანმრთელდა
      20  (  ოპერაციიდან და მისი სიმსივნის რაოდენობა დარჩა წლამდე ნორმალური არის

34)  2013  ;      ,წლის ივლისიდან მისი უახლესი სკანირება დეკემბრიდან ადასტურებს
      2014  . რომ ის ჯერ კიდევ თავისუფალია კიბოსგან წლის ივლისისთვის მადლიანი

„    ,  ,   . ,ჩემს ძმას ჰქონდა ლიმფომა კუჭი ხერხემალზე მეტასტაზირებული წამლები
  ,         რომლებსაც ისინი აძლევდნენ მას მთელი ღამე არ ასვენებდა ყოველ ღამე და დღე

       .       18და კვირების განმავლობაში არ ეძინა და არ ჭამდა ერთი გრამი აბი ზეთი და ის
     .   ,   78%საათის განმავლობაში იძინებს და ჭამს კმაყოფილი ერთი კვირის შემდეგ ის

 .   .   ,   კიბოსგან თავისუფალია ექიმი დაბნეული იყო ჩვენ არ ვუთხარით რადგან ის
  ,       არასამედიცინო მდგომარეობაში იყო მაგრამ კანაფმა გადაარჩინა მისი და ჩვენი
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.        !  სიცოცხლე ახლა ერთი წლის შემდეგ ჩემმა ძმამ ლიმფომა დაამარცხა ამას არავინ
...  “. აკეთებს კანაფის გარეშე ერლ

”     ,    .   .  მე მქონდა მისი დიდი ბოროტება ცოტა ხნის წინ დღეში წვეთს ვიღებდი ვინც ის
,   .    ,    .  მომცა უკან მთხოვა მან დაასრულა ის ქალს რომელიც კიბოთი ქრებოდა მას არ

 , ,     .  შეეძლო ჭამა დალევა რომ აღარაფერი ვთქვათ რეალურად ცხოვრება ის იწონიდა
70  .    ... !   ,  ფუნტზე ნაკლებს ჩემმა მეგობარმა აჩუქა ზეთი ვოილა მან დაიწყო ჭამა სმა და

 ... .     “.განაგრძო ბრძოლა წარმატებით კანაფის სამკურნალო თვისებების მტკიცე მწამს
ტარა

„    ,    .ძალიან ერთგული ვკითხულობ ყველაფერს რასაც თქვენ აქვეყნებთ მამაჩემი
 .     .გარდაიცვალა სიმსივნით ისინი მხოლოდ რადიაციის გაკეთებას აპირებდნენ მას

     ,  ,  ,ერთი მკურნალობა ჩაუტარდა და ადგილზე გამოტოვეს ამიტომ ძირითადად
.  2  “. შემწვარი ის დღეში გარდაიცვალა ანიტა

„     ,     .  დღეს მე მივიღე სიტყვა კაცისგან რომელსაც დიდი თანხა გავუკეთე მას ყელში
  .  2013     კიბოს სიმსივნე ჰქონდა ის წლის აპრილის დასაწყისიდან იკვებება
.    .   2-   4მილით ავადმყოფის ცოლი ტირილით იძახის ზეთის დღეში ჯერ მიღებიდან

   .  ...   კვირის შემდეგ ის ქრება მთლიანად წავიდა მან მიირთვა მყარი
 ...      ,  RSO.საკვები არანაირი ახალი მკურნალობა ან ახალი წამლები მხოლოდ გააზიარე

,  “. ცოდნა გადაარჩინე სიცოცხლე ჯარედი

„   -4    ,  ,   მე ვარ მე სტადიის კიბოს გადარჩენილი რომელიც სანამ ქიმიოთერაპიას
 ( ),      ვაკეთებდი აღარასდროს შემიძლია გითხრათ ყველა ის ფარმაცევტული

,     , საშუალება რომელიც დაინიშნა გულისრევის წინააღმდეგ საბრძოლველად ძილის
  .  ,     THC- ,დასახმარებლად და ა მხოლოდ მაშინ როცა გადავედი სამედიცინო ზე

 , ,   !!  ,   CA-შევძელი ჭამა ძილი დასვენება და გაძლება მადლობა ღმერთს რომ ვცხოვრობ
,   ,   ,    !” ში სადაც ეს კანონიერია გული მწყდება მათზე ვისაც წვდომა არ აქვს ჰაინცი

„  ,      ,   .გთხოვთ გააზიაროთ რათა სხვებმა არ დაუშვან შეცდომები როგორც ჩვენ დიეტა
 !!!!  , ,    ძალიან მნიშვნელოვანია და მერე ზოგიერთისთვის ისევე როგორც ქალბატონი აქ

- ,   4      -4  სენტ ჯონში რომელსაც წლის წინ დაუსვეს დიაგნოზი მე სტადიის
     2-3 ,   წვრილუჯრედოვანი კარცინომა და მისცეს სიცოცხლე თვე მე ახლახანს ავიღე

,    !!  !!!!!   73  !!!   2  ტელეფონი ის კარგად არის და ის წლისაა ფილტვის კიბოთი და
. ...     ,     დაკარგა და ამის შესახებ მისმა შვილმა გვითხრა რადგან ვიღაცამ უთხრა ამის
!!!!” შესახებ ბრონვენი

”    RSO-   6-    , მე განვკურნე კიბო ით დაახლოებით ჯერ ტვინის კიბოს ჩათვლით ყველაზე
,       13  !!! ,  .სწრაფად რაც განვკურნე ვინმეს კიბო იყო დღე ლოლ მაწუხებს ასევე

 ,  ,  IBS,  ,     კურნავდა დიაბეტი კატარაქტა ართრიტი ნაცრისფერი თმა და მაღალი
.   ,      !!!  წნევა სიგიჟეა იმის ფიქრი რამხელა ეჭვი მეპარებოდა ამ საკითხში ახლა მე

  ." თითქმის ყველაფერს დავიჯერებ ჯეიდი

” ,     .    დიახ მას შეუძლია განკურნოს ნაცრისფერი თმა ადრე ბალზამად გადავაქციე და
   . ,   . ” თმაზე და სახეზე წავისვი ვაა ნივთები სასწაულებს აკეთებენ ბრიტნი

„      .   მე ვნახე ზეთით განკურნებული სამი ადამიანი ერთი დიაბეტური წყლულიდან
,      ,    .  ფეხზე მას შემდეგ რაც ექიმმა თქვა ფეხი უნდა მოეკვეთათ ერთი ღვიძლის

" "  .  -  ,ტერმინალური კიბოდან და ერთი დანჰიპერმგრძნობელობის პნევმონიტი
     .  VAრომელიც განვითარდა ვიეტნამში აგენტ ფორთოხლის შემცველობით მისმა

 ,     " ",   ექიმმა უთხრა რომ მდგომარეობა იყო მართვადი მაგრამ საბოლოოდ მოკლავდა
.   ,       მას რამდენიმე თვის შემდეგ ეს კაცი გრიპის გამო საავადმყოფოში გადაიყვანეს და

  CAT  .      ,  ექიმმა უბრძანა სკანირება მან უბრძანა მეორე სკანირება მას შემდეგ რაც
,       .    იფიქრა რომ პირველი იყო შერეული სხვა პაციენტთან შემდეგ მან ჰკითხა ჩემს

: „   “ -     მეგობარს რა ჯანდაბა ხდება ფილტვებში ნაწიბუროვანი ქსოვილი განიკურნა და
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  „    “ -  ,მას ჰქონდა ძირითადად ნორმალური ადამიანის ფილტვები იმ მდგომარეობიდან
  “. რომელიც სავარაუდოდ შეუქცევადია ჯიხური

„   ,        ჩემი ქმარი ამბობს რომ ის არაფრით განსხვავებულად გრძნობს ზეთის მიღებას
    .   3 ,  ,  მისი ახლა უკვე წასული კიბოსთვის ის უკვე თვეა რაც მასზეა ახლახან მივიდა

    !   !” ტექნიკურ დონეზე და ყველაფერი მშვენიერია რა სასწაული ბალახია დებორა

IV    .   2012 ეტაპი ნეიროენდოკრინული პანკრეასის თავში დიაგნოზის თარიღი წლის
.   2013  .   20%.მაისი ზეთი დაიწყო წლის დეკემბერში სიმსივნე შემცირდა სიმსივნური

  73-  23-  (   0-30). მარკერები მცირდება დან მდე ნორმის დიაპაზონი ჯოანა

”        .2008  მე ვარ ტერმინალის კიბოს გადარჩენილი კანაფის ზეთის გამო წელს დამისვეს
   .   5   ,  8.5 რბილი ქსოვილის სარკომის დიაგნოზი მე მქონდა კვირის რადიაცია საათი

.  8    ,    ,    ოპ და კვირის შემდეგ მითხრეს რომ ტერმინალური ვიყავი რადგან კიბო ასე
   .    25-40  სწრაფად გავრცელდა ჩემს ფილტვებში ის შეუძლებელი იყო მეტრის
 .    .   3   .1  სიჩქარის გამო ჩემო არ იყო ვარიანტი მე მომცეს თვიდან წელიწადში თვის

    1    CT    შემდეგ დავიწყე ზეთი და წლის შემდეგ სკანირებამ ფილტვებში კიბოს
  .   !     !”ნიშნები არ აჩვენა ეს ნივთი მუშაობს რიკ სიმპსონმა გადაარჩინა ჩემი სიცოცხლე

სალობრენა

”   RSO-  2013   23  ,   2012   მე ვიღებ ს წლის დეკემბრიდან რადგან წლის ნოემბერში
   -4   .   დამისვეს კოლორექტალური კიბოს მე სტადიის დიაგნოზი ჩემი სიმსივნე არ
  3  .  ,   . ”გაიზარდა ბოლო თვის განმავლობაში დარწმუნებული ვარ რომ ზეთი მუშაობს

სუზან

”        . !მე ვარ რემისიაში ზეთის გამოყენების ერთი თვის შემდეგ Გმადლობთ სიტყვები
   .    .   ვერ ხსნის რას ვგრძნობ მე შემიძლია ისევ მოგზაურობა და ჭამე ბევრად

.     ....   .უკეთესი მაშველი არის ის რაც ხარ Მადლობა კიდევ ერთხელ მამაჩემი
 ,      .კირჩხიბიდან გარდაიცვალა ამიტომ მინდოდა ამის შესახებ მაშინ მცოდნოდა

,   .     .  ასევე უბრალოდ აღვნიშნო მე ვარ კიბოს ორჯერ გადარჩენილი თითქმის ვერ
.      .  მოახერხა ნეტავ მეც მცოდნოდა ამის შესახებ მაშინ არასდროს წავიდოდა

 ,    . ,  ,  3   ჩვეულებრივი გზით რამაც კინაღამ მომკლა ქიმიო რადიაცია ოპერაცია და
  .      ილიოსტომია რევერსიული ოპერაციით დიდი ხანია ვერ ვჭამ ან სახლიდან

. ! ! .   .   გავდივარ Გმადლობთ Გმადლობთ და Მადლობა კიდევ ერთხელ მე ისევ ცოცხალი
.” ვარ კარინი

„     ,  ,  მე პირადად განვკურნე ადამიანები ლეიკემიისგან კიბოსგან ლაიმზის
,  ,  ,  , დაავადებისგან ყელის კიბოსგან კანის კიბოსგან ყველანაირი ნივთისგან კანაფის

.         . ,ფისით კანაფის ფისს სულ ვიყენებ და არ მაინტერესებს ვინ იცის დიახ
,   ,        პოლიციელებო თუ გისმენთ მე მუდმივად ვიყენებ კანაფის ფისს და არ

,   “.  მადარდებს რას ფიქრობთ ამაზე მაქს იგანი

„    -4       მე პირადად მინახავს მე სტადიის წითელი მგლურა და კიბო რამდენიმე
 ;    , ,    3არაოპერაციული სიმსივნით ორ თვეზე ნაკლები მისცა განიკურნა ჯერ კიდევ აქ

 .   .   ,წლის შემდეგ კრუნჩხვითი დარღვევები გაქრა შაქრიანი დიაბეტი განიკურნა
      .  C.კრონის დაავადება და სხვა ნაწლავური დაავადებები განიკურნა ჰეპ ღვიძლის

,   .   ,   უკმარისობა თირკმლის უკმარისობა ყველა ტკივილის დარღვევა მათ შორის
  .  YouTube-   .   ფიბრო და ნეიროპათია არა ზე ათასობით ჩვენება მაგრამ მე ვიცნობ

 .     .ადამიანებს გადაარჩინეს განიკურნა და დაუბრუნდა ცხოვრების ხარისხს

   ,     მე ვარ ორგანიზაციის წევრი რომელიც მკურნალობს პაციენტებს სამედიცინო
   .    მარიხუანას სხვადასხვა დაავადების დროს ყველა ჩვენგანმა ვიპოვნეთ და

    .  .გამოვიყენეთ რიკ სიმპსონის კანაფის ზეთი მარიხუანას მოპოვება არსებობს
 ,    .  ,  უამრავი მდგომარეობა რომელიც მკურნალობს და კურნავს არის ის რისი მიღებაც

       .შესაძლებელია ყველა ლეგალურ სახელმწიფოში თქვენი მორთვით და კვირტით და
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.        ,  პროცესები მე პირადად არ ვიყენებ და არ ვზრუნავ დისპანსერებზე მაგრამ
 .        თითოეულს საკუთარი მე უბრალოდ მიყვარს საკუთარ თავზე და სხვებზე ზრუნვა
   .სიცოცხლის აღმდგენი მედიცინის საშუალებით

  .    ,  .ეს მცენარე ბიბლიაშია რასაც ჩვენი ქვეყანა აცხადებს რომ დაფუძნებულია თუმცა
      ,   ართმევს მას და ანადგურებს ჩვენი პლანეტების რესურსებს რათა შეცვალოს

,     .  .   ყველაფერი რისთვისაც პირველ რიგში კარგი იყო იპოვეშენი ხმა ილაპარაკე და არ
,       .   გაჩერდე სანამ ეს სრულიად ლეგალური არ არის კანაფის ველები აღდგენილია

       , ყველა არასამედიცინო გამოყენებისთვის და ადამიანებს ისევ ისე ექცევიან როგორც
.  . ,      .ადამიანებს დალოცე ყველას ვისურვებდი რომ ეს იყოს პირველი პროტოკოლი არა

   ,     ,  ქიმიო ან დიდი ფარმა რამაც ჯანმრთელობის პრობლემები გამოიწვია ვიდრე
 .  .   ?” თავიდან ვმკურნალობდი ბედნიერი განკურნება რატომ არ სცადოთ ბრისტი

„           ჩემმა მეგობარმა შეწყვიტა ქიმიოთერაპიის მიღება და დაიწყო ზეთის მიღება და ის
 .  ,     ,   უკეთესად არის ექიმებმა თქვეს რომ ეს განუკურნებელი იყო მაგრამ ახლა

,   !!!!” ამბობენ რომ ის სუფთაა ქეთი

„18    ,      თვე გავიკეთე ქიმიოთერაპია სანამ ვინმე რიკ სიმპსონის ზეთს
.    .  მაჩუქებდა განუკურნებელი მომაკვდინებელი დაავადება გაქრა ქიმიის მიერ

    .  მიყენებულ დაზიანებებს ისევ ზეთით ვმკურნალობ შეწყვიტა ქიმიოთერაპია
   .     “. თითქმის სამი წლის წინ ჩემო ჩემი ჯანმრთელობის ფლანგვა იყო ენოქი

" ,   ,        გმადლობთ მადლობა რიკ მე მივიღე ეს დროულად და დღეს კიბოსგან
     ,  ." თავისუფალი ვარ და ასევე უკეთესად გამოვიყურები ვიდრე ოდესმე რანდა

” ,    !! ,   , უუუ რიკ სიმპსონის ზეთი საოცარია გმადლობთ რომ გაუზიარეთ მსოფლიოს თუ
      .  როგორ უნდა მოამზადოთ ეს შესანიშნავი წამალი ყველასათვის ჩემს მეგობარს
   ,      კარმენს ვაიძულებდი ზეთი მიეღო როდესაც მას ჰოჯკინის ლიმფომის კიბოს

 .      !!!  დიაგნოზი დაუსვეს ის უკვე ერთი წელია კიბოსგან თავისუფალია და ჩემი
          ადისონის დაავადება გაქრა მისი კვალის გარეშე და ექიმებს არ შეუძლიათ ახსნან

  ,     .    როგორ ან რატომ როგორც ეს არასდროს მომხდარა მაგრამ მე შემიძლია და
!!!  !!!” ვაკეთებ კანაფის განკურნება ემი

„1   ,     ,    წლის წინ დღეს ჩემთან ძალიან ახლობელმა მითხრა რომ მას ტერმინალური
 .  ,   8  .5     კიბო ჰქონდა მას უთხრეს რომ თვე დარჩა დღის განმავლობაში მე მივეცი მას

 ,       .6  კანაფის ზეთი რათა მიეღო ნახევარი ბრინჯის მარცვლის ზეთი კვირის
       განმავლობაში დაფიქსირდა მისი სიმსივნის ზომის შემცირება და მისი

   ,   .გავრცელების ნიშანი არ არსებობდა როგორც მათ თქვეს

 ,          სიამოვნებით ვიტყვი რომ სიმსივნე დიდი გრეიფრუტის ზომის იყო და დღეს ის
  .    .   არის ბუდის ზომის კანაფის ზეთმა სიცოცხლე გადაარჩინა ის განაგრძობს ზეთის
,   .       , ჭამას სანამ არ გაქრება ეს არა მხოლოდ კურნავს მის ტერმინალურ კიბოს არამედ

    .    მის ჯანმრთელობაზეც საოცარი გავლენა მოახდინა ის იყო პრედიაბეტური და
       ,  !სიმსუქნე და ახლა უკვე იდეალურ წონაზეა და ბედნიერია ვიდრე ოდესმე ყველას

,    .   RICKმოვუწოდებ გამოიყურებოდეს კანაფის ზეთით თერაპიაში გთხოვთ უყუროთ
SIMPSON "RUN FROM THE CURE"  Youtube- ...   ვიდეოს ზე ამან შეიძლება გადაარჩინოს

   ,  .   !” თქვენი სიცოცხლე ან ვინმეს ვინც იცნობთ აჩუქე მათ სიცოცხლე ხოსე

" .... ,   ,      კი გმადლობთ ბატონო სიმპსონ თქვენი დიდი გამოგონება დამეხმარა კიბოს
.7/2007  ,   20%    ,  დამარცხებაში დიაგნოზით გადარჩენის ან ნაკლები შანსი შემდეგ

     .  დავიწყე მკურნალობა რიკთან შეხვედრაზე შეხვედრის შემდეგ ზეთის გამოყენებამ
 .      გადამარჩინა სიცოცხლე ჩემი ლეიკემია რემისიაშია და მაინც დღითიდღე

     ვუმჯობესდები და ზეთის წყალობით შემიძლია სიმართლე
.....   ." გაგიზიაროთ Მშვიდობა და სიყვარული მაიკლ

”      ( )   გუშინ მშვენიერი დღე იყო ჯენისისთვის ბებიისთვის სიცოცხლის გადამრჩენი
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 .   RSO-    6  .წამლის შესაქმნელად იგი ღებულობს ს უკვე დაახლოებით თვეა მისი
 ,     ,    106  ,სიმსივნე გაქრა თვალების უკან შეშუპება გაქრა მან დაკარგა ფუნტი

  ,   .   თირკმელებში ქვები გაქრა არტერიული წნევა ნორმალურია მაგრამ მისი მთლიანი
   .6      ,ჯანმრთელობის შებრუნება სასწაული იყო თვის წინ ჩემს სახლში რომ მივიდა

  ,       !ძლივს ადიოდა კიბეებზე ახლა კიბეებზე დარბის და ჩემს ირგვლივ ტრიალებს თუ
    ,     გსურთ გაიგოთ მეტი იმის შესახებ თუ როგორ ვუმკურნალოთ ფსევდო სიმსივნურ

  ,       ცერებრს კანაფის ზეთით ჯენისი ან მე სიამოვნებით დაგელაპარაკებით ამის
!  .  .  !!” შესახებ Ერთადერთი სიყვარული მშვიდობის სიყვარული მიყვარხარ ბებო დებრა

„  ,   6    ,     ექიმებმა მითხრეს რომ თვე მქონდა დარჩენილი თუ არ გავივლიდი მათ
...    11   ,  ...   ,   ქიმიოთერაპიას ეს იყო წლის წინ ახლა ზეთი რომ არა ალბათ მტვერს

.         !!დავაკბენდი ახლა ხარივით ჯანმრთელი ვარ და თმის ცვენა არ მომიწია
,    .” გმადლობთ რომ ეს შემოიტანეთ მსოფლიოში კრეიგ

„   ,    6    ჩემი საუკეთესო მეგობარი რომელსაც მხოლოდ თვე უნდა დარჩენილიყო
,    !!!   40 შემოდგომამდე ახლა თითქმის კიბოსგან თავისუფალია მას ჰქონდა მეტასტაზა

   .      ღვიძლში მსხვილი ნაწლავის კიბოსგან გმადლობთ რიკ ყველა თქვენი კვლევისა და
   !   გამოცდილებისთვის და მისი გაზიარებისთვის თქვენ დაეხმარეთ სიცოცხლის

 !  ,    გადარჩენას ჰოლანდიაშიც სიყვარული ნატუროპათისგან რომელიც შენგან იყო
“. შთაგონებული მარლოესი

„   3     -4    ჩემს მეგობარს წლის წინ ფილტვის კიბოს მე სტადიის დიაგნოზი დაუსვეს და
  .    “. თავს კარგად გრძნობს ის იფიცებს ამ ნივთს რიჩარდ

”RSO .    “. მუშაობს მე არ ვარ ანეგდოტი ტილმანი

"  ,  .     . , რიკ სიმპსონ დიდი მადლობა მე ცოცხალი ვარ ცოდნის გამო ღვიძლის ძვლებისა
   .     და პროსტატის კიბოს დამარცხება ზეთზე დაწყებიდან რამდენიმე თვეში ღვიძლისა
    ,    “.და ძვლის კიბო რემისიაში იყო სკანირებაზე მეტი ვერ დავინახე ლუი

„        , ,  როდესაც კიბოს კვლევა მოვიდა ჩემს კართან და შეაგროვა ვუთხარი რომ ფულზე
 ,       ,   მეტს მივცემდი რიკ სიმპსონის სახელი დავწერე და ვუთხარი რომ გუგლში

.  ." გაეკეთებინათ Ღმერთმა დაგლოცოს ჯეინ

„      ,   მხოლოდ ადამიანები შეიძლება იყვნენ საკმარისად სულელური რომ სხვას მისცენ
,      ... ,საშუალება შეაჩერონ საკუთარი თავის ბუნებრივად განკურნება ვგულისხმობ

  ?     “. რამდენად სასაცილოა ეს უმეცრება ადამიანის ყველაზე საშინელი მტერია სოლ

    დამატებითი რჩევები ფილტვის კიბოთი
დაავადებულთათვის
.         ქ ეს ზეთზე იყო გარკვეული პერიოდის განმავლობაში და კვლავ უნდა

 ,     , გამოეყენებინა ტკივილგამაყუჩებლები ამიტომ ჩვენ ვეძებდით მეტ გზებს როგორ
 .დავეხმაროთ პაციენტს

.1)         ,  ,ა მოამზადეთ ზეთის კიდევ ერთი პარტია და შეეცადეთ შეურიოთ ის რაც გაქვთ
     ,    მოძებნეთ რაც შეიძლება ყველაზე დამამშვიდებელი ზეთი არ გინდათ პაციენტს
 .ენერგიით აიყვანოთ

2)       ,  ,სცადეთ ზეთის წარმოება ერთდროულად ერთზე მეტი შტამისგან როგორც წესი
         მას აქვს უკეთესი საბანი ეფექტი და შეუძლია მრავალი დაავადების მკურნალობა

 .       უფრო ეფექტურად კვლავ მოძებნეთ ყველაზე ძლიერი დამამშვიდებელი ინდიკა
  20% THC      ,კვირტის მასალა ან მეტი სხვადასხვა ხელმისაწვდომი ინდიკა შტამებიდან

     .რათა მიიღოთ რაც შეიძლება ეფექტური წამალი
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3)  ,      .  უკეთესი იქნება თუ მან შეწყვიტოს ზეთის გამოყენება კაფსულებში გსურთ მისი
      (ნაწილი მის პირში დამატებითი სუბლინგვური შთანთქმისთვის შეიძლება

,        )აღმოაჩინოთ რომ მას უკეთესი ტკივილგამაყუჩებელი ეფექტი აქვს ამ გზით

4)    0,3-0,5      კაკაოს კარაქით მოამზადეთ გრ სანთლები და სთხოვეთ გამოიყენოს ისინი
  ,      ,  დღეში ორჯერ მაინც მას შეუძლია გამოიყენოს როგორც ანალურად ასევე

.პერორალურად

5)     -  ,   აორთქლდეს ზეთი დღეში რამდენჯერმე ხველა სასურველია მას უნდა ამოიღოს
,     ,     (  ის რაც არ ეკუთვნის მის ფილტვებს მათ შორის იმ სიმსივნეებს ისინი უბრალოდ

 ,      ).უნდა შემცირდეს შემდეგ დაიშლება და ის ამოახველებს მათ

6)     (20-30-50%,  ,   გაიკეთეთ ზეთის ნაყენი სპირტით იმის მიხედვით თუ რამდენი ზეთი
;  1-2    4   96-99%-  )     ,გაქვთ მლ ზეთი მლ იან სპირტში და წაისვით იმ ადგილზე

  .  ,  ,     რომელზეც ოპერაცია გაიკეთა საწვეთურით ჩვეულებრივ ერთი ან ორი წვეთი
       . ,  გამოდგება და ამ გზით შეგიძლიათ დაზოგოთ ბევრი ზეთი რათქმაუნდა ასევე
        შეგიძლიათ ცოტაოდენი ზეთი პირდაპირ ადგილზე წაისვათ და დაიფაროთ ბინტით

         .და გაიმეოროთ ყოველ სამ დღეში ერთხელ ან როცა სახვევი ჩამოვარდება

7)           მოამზადეთ სალათი შის კარაქით ან გახსენით ზეთი თბილ კანაფის თესლის
         ზეთში ან მაღალი ხარისხის ექსტრა ხელუხლებელი ზეითუნის ზეთში და დღეში

  .      რამდენჯერმე შეიზილეთ ადგილზე ეს ხელს შეუწყობს მის ნეკნებში ტკივილის
         აღმოფხვრას და ასევე შეგიძლიათ გამოიყენოთ იგი წყლულებისა და მის კანზე

  .არსებული ნებისმიერი ნივთისთვის

8)   ,        ჩართეთ კანაფის თესლი კანაფის გული და კანაფის თესლის ზეთი მის დიეტაში
-      / ,   1-3     სულ მცირე ერთი მუჭა თესლი გული ან სუფრის კოვზი კანაფის თესლის

.ზეთი

9)        შეეცადეთ შეცვალოთ ტკივილგამაყუჩებლები და ლაქები ზეთით რაც შეიძლება
.     ,   მალე თუ დაიწყებთ ზეთის ადგილობრივ გამოყენებას ეს ძალიან

.     დაგეხმარებათ სუპოზიტორები ასევე სასწაულებს ახდენენ ფილტვების
 .         დაავადებების დროს რაც უფრო მეტ ზეთს შთანთქავს და რაც უფრო სწრაფად

 ,  .        , გააკეთებს ამას მით უკეთესი მან უნდა დარჩეს დღეში ერთი ან მეტი გრამი სანამ
        1-2  .არ დაძლევს დაავადებას და შემდეგ დარჩეს შემანარჩუნებელ დოზაზე გ თვეში

ჯბ

, , ართრიტი ტკივილი კუნთები
„         ,ჩემმა მეგობარმა უბედური შემთხვევის დროს ხელის რამდენიმე მყესი მოაჭრა

  .      რომლებიც თითებთან მიდის მან მასზე ზეთი სასწრაფოდ გამოიყენა ოპერაციის
,          , შემდეგ რათა ხელი შეუწყო მის შეხორცებას და ის ისე სწრაფად შეხორცდა რომ

   ,     ,ნაკერების ადრეული მოხსნა მოუწიათ რაც რეალურად მტკივნეული იყო მისთვის
      ,     .რადგან ისინი უკვე ჰქონდა მიწებებული მის კანზე ეს არ იყო ხსნადი ნაკერი მისი

      ,   ქირურგი და ფიზიოთერაპევტი სრულიად გაოგნებული იყვნენ ამით მაგრამ მან არ
,    .  ,   ,   ,უთხრა რა გააკეთა ბოლო პაემნამდე არ ვიცი დაუჯერეს თუ არა მაგრამ მე ვიცი

      ,  “. რაც ჩემი თვალით ვნახე და მან იცის რა განიცადა თინა

„   ?      გჭირდებათ რაიმე მტკიცებულება ჩემს დას სახლში გამოუშვეს ორი თვე
.     .5    დარჩენილიყო ფილტვებში ლოგინიდან ადგომა არ შეეძლო კვირის წინ მან

 .3            დაიწყო ზეთი კვირის წინ და მთელი ამ კვირაში და გასულ კვირაში ის ახლა
  ,         გამოდის თავისი მანქანით აწყობს თავის ბაღს და ლოლ ის უფრო მსუქანია ვიდრე

    4  .   ნებისმიერი ჩვენგანი მისი დანარჩენი ძმა ეს რეალურია რიკის
.  ." წყალობით მიყვარხარ კაცო ენდი
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„ :      ,     განახლება გასულ კვირას მე ვახსენე ძმა რომელიც ეხმარებოდა თავის ძმას
       საჭირო მასალის მისაღებად რიკ სიმპსონის ზეთის დასამზადებლად მისი

   .    დამღლელი რევმატოიდული ართრიტის სამკურნალოდ მან დარეკა ამაღამ და
,    , ,    მითხრა რომ მისი ძმა ჭამდა იცინოდა ტელეფონზე საუბრობდა მეგობრებთან და

 ,  2        ოჯახთან ერთად დღიანი თოვლის ქარიშხლისა და სუპერ ბოულის დროს
   .   ,      ,საკმაოდ დიდი ძილის შემდეგ მას სურდა გაეგო იქნებ მან ძალიან ბევრი მისცა

   . !( )  ,    რადგან ასე არასდროს იქცევა ძმაკაცო იცინის მეჩვენება რომ ის მშვენივრად
,   Super  Bowl-  ,     მუშაობს გარდა ის შემთხვევისა ის ხანგრძლივად ამოისუნთქავს და

:  "  ,     ,    ."  (ამბობს მადლობა კაცო სასიამოვნოა ჩემი ძმის დაბრუნება ის ისევ იცინის ეს
   )ყველაფერს ღირებულს ხდის ხალხო

    ,     ,    ეს მხოლოდ სამი დღის შემდეგ ძალიან კარგია იმის ცოდნა რომ ჩვენ შევძელით
  ,    ნამდვილად დავეხმარებოდით ვინმეს რომელსაც აბსოლუტი ჰქონდაეიმედი

.       ,არაა ეს არის რევმატოიდული ართრიტით დაავადებული მეორე ადამიანი
   1-  1-   ,     რომელსაც მე ვიცნობ ზე ზე პირისპირ ფაქტით რომ რიკ სიმპსონის ზეთი

.      -     ,დაეხმარა ჩვენ არ ვართ გაწვრთნილი ექიმები ჩვენ უბრალოდ ბიჭები ვართ
   ,     ,  რომლებმაც გაიგეს ზეთის შესახებ ზოგიერთებმა გამოსცადეს და გაარკვიეს რომ

 ,      ,   ის მუშაობს ჩვენ უბრალოდ ჩვეულებრივი ადამიანები ვართ როგორიც თქვენ
,       -  ხართ რომლებიც მოქმედებდნენ საყვარელი ადამიანის დასახმარებლად მეტი

. არაფერი მაიკლ

”78        !!!   RA  დღე ნავთობზე ახლა და ვხედავ რამდენიმე დადებით შედეგს მე მაქვს და არ
      .მქონია გამწვავება კანაფის ზეთით მკურნალობის დაწყების შემდეგ არანაირი
 ,  ,  !!!” ასთმის შეტევები ჭინჭრის ციება არანაირი ჩივილი ბევერლი

„ ,   RA .  ,      ,  წლებია რაც მაქვს მას შემდეგ რაც მას კანაფის ზეთით ვმკურნალობდი არ
      მქონია გამწვავება და სახსრის ზოგიერთი დაზიანება ფაქტიურად

.  ,     ,   გაქრა ტკივილები მაქვს მაგრამ ისეთი არაფერი მქონდა სანამ მედიბლის
 .      ,    აღმოჩენამდე მქონდა მე მაინც დიდი ხანია ტოკერი ვიყავი მაგრამ მოწევა არ არის

      “. საკმარისი ქრონიკული დაავადებებისა და ძლიერი ტკივილის დროს მარკო
„   ,      (    მიეცით კაცს თევზი ის შეჭამს ერთი დღის განმავლობაში თუ ეს ნამდვილად არ

 ,     ).    არის თევზი მხოლოდ სოიოს ღვეზელი თევზის ზეთით ასწავლე კაცს თევზაობა და
    . ,    ,  მას მთელი მუცელი აქვს სავსე გმადლობთ რომ მოგვეცით ის რისთვისაც

 .    RSO-    ,უმეტესობა გადაიხდის ამჟამად არ ვიყენებ ს ფინანსური მიზეზების გამო
  ,      მაგრამ როდესაც შევძელი მან მთლიანად გააკონტროლა ჩემი ნერვული აშლილობა

(RSD).   ,     განკურნება არ შემეძლო მაგრამ კმაყოფილი ვიყავი სიმპტომების
.   9  . ." კონტროლით მან ჩაანაცვლა აბი დღეში Გმადლობთ Უსაფრთხო

„  Rick & JB,       გამარჯობა მე მინდოდა შეგვატყობინოთ ზეთის პირადად მიღების კიდევ
  :    -8   .   ერთი კარგი შედეგი ეს არის დაახლოებით მე დღე ზეთის შესახებ მე მას დღეში

  ,   1/4cc-  1/2cc  .  ორჯერ მაინც ვიღებ დაახლოებით დან დღეში მე მქონდა
  / /   –  , განსაკუთრებული წარმატება ქუსლის ფეხის ტერფის ტკივილში ყოველი დღე ის

    !    სულ უფრო და უფრო უმჯობესდება მოქნილობა უბრუნდება ჩემს დაზიანებულ
   –    ,     მხარს და წუხელ მასაჟის დროს შევამჩნიე რომ დიდი კვანძი მარცხენა
/  ,      , მხარზე კისრის არეში რომელიც ამხელა ტკივილს იწვევდა ამ მხარში რეალურად

    .  .   შემცირდა ზომით დაახლოებით ფისტას ზომამდე კაკლის ზომის ეს შეიძლება იყოს
 ,      .   , მიზეზი იმისა რომ მხრის ტკივილი ასე სწრაფად ქრება დარწმუნებული არ ვარ რა

/  ,       ,   .  არის იყო კვანძი მაგრამ რა თქმა უნდა მოხარული ვარ რომ ის ქრება მიიღეს თუ
  ,      არა ტესტებმა დასკვნა რომ კანაბინოიდები რეალურად ამცირებს ქსოვილის

       ?  ანთებას და ზრდის სახსრების მობილობას და კუნთების ელასტიურობას არც კი
    -        მაინტერესებს რას ამბობს ტესტები მე გაყიდული ვარ და ასე კარგად არ მიგრძვნია

!!!თავიწლები
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 ,        ,სრულიად ვნერვიულობდი რომ ენერგია არ მექნებოდა და მხოლოდ ძილი მინდა
,    . ---   -  ძილი დაძინება მისი მიღებისას მაგრამ ჩემთვის სრულიად საპირისპიროა მე
        . , მაქვს გაზრდილი ენერგია და არ მაქვს ლეთარგია დღის საათებში ვისურვებდი რომ

  !!!” შემეძლოს დიდი ჩახუტება ჰეზერი

„       . ,მე მოვახერხე რევმატოიდული ართრიტის გამო ქიმიოთერაპიის დატოვება თუმცა
  ,    .1997     როგორ მოვხვდი აქ გრძელი მოგზაურობა იყო წელს მე ვიყავი სერიოზულ

MVA- ,      .14ში დამტოვა ინვალიდი და დამოკიდებული ფარმაცევტულ საშუალებებზე
     10-     ,წელზე მეტი ხნის განმავლობაში გავიკეთე ზე მეტი ოპერაცია ორივე ფეხზე

 ,  ,   (    გავიარე დეპრესია ბრაზი ფიბრომიალგია რომელიც მე განვკურნე ექიმების
  ),   ,  ტრადიციული წამლების გარეშე ფიზიოთერაპიის წლები მედიტაციის

 ,  ,    . .ალტერნატიული მოდალობა აკუპუნქტურა რეიკი და ა შ მიმიყვანა
,      ,   ფიზიკურობამდე რომ ისევ შევძელი მოკლე ლაშქრობების გავლა ცურვა აუზში და

   ,   უკან რეგულარული სავარჯიშო პროგრამით რომელიც ფიზიკურად
.     ,   შემეძლო ათწლეულის განმავლობაში მე ვიღებდი სტეროიდებს ყველა სახის

 ,     ტკივილგამაყუჩებელ საშუალებებს ანთების საწინააღმდეგო საშუალებებს და ასე
.        ,   შემდეგ ორი წლის წინ ტკივილი გაიზარდა და განსხვავდებოდა იმისგან რაც მე

     ,  ,განვიცდიდი ოსტეოართრიტის დროს სხეულის რამდენიმე ადგილას კისრის
 ,    ,     გულმკერდის არეში ზურგისა და წელის ასევე ფეხებისა და მუხლების

.        ,დაზიანებებისგან ხელები და ფეხები ისეთი მტკივნეული და შეშუპებული მქონდა
     ასევე ხელები დეფორმირებული მქონდა რევმატოიდული ართრიტის

      დაზიანებისგან და მრავალი გამოკვლევისა და რევმატოლოგთან მოგზაურობის
        შემდეგ დიაგნოზი დამისვეს და ჩავატარე წამლის ცდებისა და პროტოკოლების
,     .  ,ქარბუქი რომელიც მოიცავდა დაუყოვნებლივ დაწყებას მეტოტრექსატზე

 RA-  ,  6   ,    ქიმიოპრეპარატზე ს სამკურნალოდ თვის შემდეგ სხვა წამალზე დამაყენეს
  ,      ,ქიმიო წამალთან ერთად რომელსაც საშინელი გვერდითი ეფექტები ჰქონდა
   ,      მაგრამ პროტოკოლით უნდა ვიტანჯებოდი სანამ სხვა უკეთეს და ძვირიან წამალზე

.  (   )     ,   გადავიდოდი ბიგ ფარმას გონებაში ჯერ კიდევ ქიმიოთერაპიის დროს ასე რომ
     RA  წელიწადნახევრის შემდეგ ქიმიოთერაპია და დამატებითი მედიკამენტები

 ,    "  ",  RSO-მყავდა მეგობარი რომელმაც გამაცნო ვიდეო გაიქცე სამკურნალოდან ამბავი
 . . ,          ს შესახებ ისე ჩემთვის პირველად რომ ვუყურე ამ ვიდეოს და მას შემდეგ კიდევ

,     .    2012  ბევრს ის სრულიად ცვლიდა ცხოვრებას გასული კვირა დავიწყე წლის
       ნოემბერში და ცოტა ხანში ვიწყებდი ჩემს კეთილდღეობაში გარკვეული

 ,   ,     ,ცვლილებების შემჩნევას ბევრს მეძინა ზეთისგან მაგრამ ეს მხოლოდ იმას ნიშნავს
 ,      .  რომ ვმკურნალობდი მადის დაბრუნებას გარკვეული დრო დასჭირდა მაგრამ

  ,      ,   საბოლოოდ ასეც მოხდა ჩემი თმა მნიშვნელოვანი გაუმჯობესება იყო ის ისევ
       “. ბზინვარე იყო და არ თხელდებოდა და არ ცვიოდა ვენდი

„     5 .   !ზეთმა განკურნა ჩემი პოდაგრა საათში სწორედ ამაზეა საუბარი ᲐᲦᲐᲠᲐᲕᲘᲗᲐᲠᲘ
!" ᲢᲙᲘᲕᲘᲚᲘ მაიკლ

”          მე მას ვიყენებ ტვინის ტრავმის ნეგატიური ეფექტების სამკურნალოდ და ასევე
    .   ქრონიკული ტკივილის სამკურნალოდ მთელს სხეულში სტრესი აუარესებს ჩემს

,       .სიმპტომებს მაგრამ მარიხუანა მეხმარება სტრესის ეფექტურად გამკლავებაში ეს
     ,    მეხმარება ჩემი გონებისა და სხეულის დამშვიდებაში რაც საშუალებას მაძლევს
       უკეთესად გავამახვილო ყურადღება დავალებების შესრულებაზე და არ მივიღო

, , ,   . .  , აჟიტირებული გაღიზიანებული ტემპერამენტი დეპრესია და ა შ მე ვფიქრობ რომ
         ეს აუმჯობესებს ჩემს განწყობას და ჩემი პასუხები გარე სტიმულებზე უფრო

  ,   .  ,  გაზომილი და შეზღუდულია ვიდრე იმპულსური მოქმედება იმედი მაქვს რომ ეს
 .        ინფორმაცია დაგეხმარებათ მე არ მაქვს ლიცენზია და ცილისწამება დამირეკეს და

 ,   .      ისე მექცევიან როგორც ნარკომანს ეს თავისთავად კვებავს ჩემს დეპრესიას და
     “. შეუძლებელს ხდის გამოჯანმრთელებას და სამუშაოს დაბრუნებას ფრედ

„ ,      .     აი რა გამიკეთა ზოგადად ჰაშის ზეთმა ოთხი წლის განმავლობაში მე გადავედი
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      (იმდენი შფოთვის საწინააღმდეგო აბებისა და ტკივილგამაყუჩებლების ჰეროინის
)    1/8-  .ჩათვლით მიღებიდან მხოლოდ ის მიღებამდე ე  ტკივილგამაყუჩებელი აბი

 .   ,    ,  დღეში ორჯერ მაქვს კუნთების სპაზმი რომელიც ისეთი შეგრძნებაა თითქოს
       ,   .დანას მცემენ და ცოტა ხნის წინ დამეწყო კრუნჩხვები როცა ზეთი ამომეწურა ასევე
       მაქვს შაკიკის თავის ტკივილები და დამისვეს მრავალი ფსიქიატრიული

 .   ,    აშლილობის დიაგნოზი წარმოდგენა არ მაქვს რამდენ სინთეზურ პრეპარატს
 .    .   , დამინიშნავს ექიმი მაგრამ ზეთი ზრუნავს ყველაფერზე ასევე უნდა აღვნიშნო რომ

  IQ       .  148- ,  122მე გავიარე ტესტები ჰეშის ზეთის გავლენით და მის გარეშე ქულა ით
.  ,      ...    ?გარეშე ეს ნიშნავს რომ ის უფრო ჭკვიანი გახდა თითქმის გენიალურ დონეზე

     ADHD-     იქნებ მე თითქმის გენიალური ვარ ით და ჰაშის ზეთი მკურნალობს
? ,    ,    ,  მდგომარეობას მე რა თქმა უნდა უკეთესად ვსწავლობდი კოლეჯში როდესაც

  ,     ონლაინ გაკვეთილებს ვიღებდი რათა შემეძლო გაკვეთილის დროს
.  ,      მემკურნალა ყოველ შემთხვევაში ჰაშის ზეთი არის პასუხი მსოფლიოს

 . ” პრობლემების უმეტესობაზე ჯიმი

„       / /კიდევ ერთი განახლება ზეთის მიღების შესახებ ქუსლის ფეხის ტერფის
.    4  3   ტკივილისთვის ზეთის პერორალურად მიღების დღე დღემომაშორა ტკივილი და

     ისევ მომცა მოძრაობის სრული დიაპაზონი მარჯვენა
/ / .       ფეხით ქუსლით ტერფით გუშინ დამავიწყდა დილის და შუადღის დოზის მიღება

    ,      და დღის ბოლოს ძლივს ვივლიდი სახსრები ისევ გამიმაგრდა და უბედური
.  ,    15     ვიყავი სახლში მივედი ზეთი ვჭამე და წუთში დავიწყე მოქნილობის აღდგენა და

 ,   . ,   20    ტკივილი გაქრა კოჭლობა შეწყდა გასაკვირია რომ წლის წინ ავტოსაგზაო
        შემთხვევის შედეგად მიყენებული ძველი ტრავმის შედეგად და მხრის ტკივილის

     ,    შემსუბუქებისას მთელ ჩემს მხრის სიმტკიცეს აშორებს შემდეგ კი კისრის ტკივილს
      .  .  აშორებს მხრის კუნთების დაჭიმვას და ხერხემლის გასწორებას აღარ მტკივა

   .      ,თავის ტკივილიც მხრის სიმძიმისგან ეს იყო ჩემთვის სრული დადასტურება იმისა
        .რომ ზეთი მოქმედებს ტკივილის მართვაზე მრავალ სხვა ჯადოქრებთან ერთად

"        ,     ,ეს არ არის კიბოს განკურნება ან სხვა არაფერი მაგრამ მე მინდოდა რიკს გამეგო
   ,    ,  ,   რომ თითქმის ერთი წელია რაც მარჯვენა ქუსლზე ვკოჭობ არ ვიცი რა არის ამაში

  ,    .    ,ცუდი და ვიცოდე რომ ექიმი მომცემს წამლებს თავს კომფორტულად არ ვგრძნობ
   .ამიტომ უბრალოდ გავუმკლავდი ტკივილს

     RSO ,    ჩვენ ცოტა ხნის წინ გაგვეცნო მეგობრის ჩარლზის მეშვეობით და დავიწყეთ
 .          მისი შექმნა ბოლო ორი დღეა ზეთს დღეში რამდენჯერმე ვჭამდი და დღეს დილით

   .    .  , გამეღვიძა და არ კოჭლობდა ჩემმა ქმარმა მაშინვე შენიშნა მან გაითვალისწინა რომ
     !   ![:)]ზეთმა თავისი ჯადოსნური მოქმედება უნდა მოახდინოს მადლობა რიკ სიმპსონ

  !" Თავს კარგად ვგრძნობ ჰ

--  ,   ,     ძვირფასო ჰ მადლობა კარგი ამბებისთვის ჩვენ ყოველთვის გვსურს მათ შესახებ
.         მოვისმინოთ ზეთს ავურიავდი კანაფის თესლის ან ზეითუნის ზეთს და ვაკეთებდი

    .   ,    ნაყენს და ზეთს ადგილობრივად ვიყენებდი რა თქმა უნდა ზეთის ჭამა არის
       ნამდვილი განკურნების გასაღები და ყველა ინსტრუქცია ზეთის გამოყენების

  .  , JB (FB )შესახებ ჩვენს საიტზეა საუკეთესო სურვილებით მესიჯიდან

”            მე ფეხი მოვიტეხე ორი კვირის წინ და უფრო შვება მივიღე ნავთობისა და
,    ,   ,   Big  Pharmaკანაფისგან ვიდრე გორაკული ოპიატებისგან უბრალოდ ვთქვი რომ

  .” ჩემთვის ნადას აკეთებს მაიკლ

„1987     .      1994წელს ზურგი ორ ადგილას გავიტეხე სვამდა ალკოჰოლს და სვამდა აბებს
.     NA   AA  ,    წლამდე მიატოვა ლოტი და ჩაიდინა და საქმე გახდა ნარკომანიისა და

 .     ალკოჰოლის მრჩეველი ზურგის ქრონიკულმა ტკივილმა მაიძულა გადამეფასებინა
 . - ,    ტკივილგამაყუჩებელი წამალი ლოს ანჯელესზე მორფსა და ჰეროინზე

 .        დამოკიდებული გავხდი დაიწყო მოწევა ცუდი ემფიზემის გამო და შეწყვიტა ყველა
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.   ,     ოპიატი ახლა კვლევებმა აჩვენა რომ კანაფი ამცირებს ოპიატზე დამოკიდებულების
      ,   მოხსნას და ამცირებს საჭირო მილიგრამს ნახევარზე მეტით თუ კანაფთან ერთად

.    .:)“ გამოიყენება ეს ყველაფრის გასაოცარი განკურნებაა ჯონ

„20     .  2    წლის დასაწყისში ზურგი დავიზიანე თითქმის ათეული წელი მაწუხებდა
.  5        .4  რადიკულიტი ბოლოს წლის წინ დავამძიმე და ეს იყო ყველაზე უარესი თვის
  ,  ,      ,   განმავლობაში ეს გაორმაგდა იმდენად რომ მე ვიყავი იმ დონემდე რომ ვეღარ

     .2    შემეძლო სააბაზანოში დაბრუნება და უკან დაბრუნება თვეზე მეტი ხნის
   10      განმავლობაში ვიყავი ტკივილის დონეზე და მომიწია დივანზე ბალიშებზე
.    .დაყრდნობილი საწოლში დასაძინებლად ვერ ვისწორებდი

 ,     ,  ,  ახალგაზრდა ქალბატონმა რომელიც ჩემს ბიჭებთან მეგობრობდა მითხრა რომ
   ,      MS-სამედიცინო მარიხუანა უნდა ვცადო რადგან ის დედას დაეხმარა ის
.      ,     დაავადებაში მე ცხენი გაეცინა მას და ვუთხარი რომ ეს იყო კიბოს

         პაციენტებისთვის და ჩემზე უარესი ადამიანებისთვის და რომ მე არ შემეძლო
.    ,      კვალიფიკაცია მე ეს არ ვიცოდი მაგრამ ამ ახალგაზრდა ქალბატონმა საკმაოდ

         ,იცოდა ამ თემის შესახებ და კიდევ რამდენიმე კვირის გაუარესების შემდეგ
,       ,   ვხვდები რომ დაიღალა ჩემი უაზროდ ტანჯვის ყურებით ამიტომ დედამისი

  .  ,    მოიყვანა ჩემთან სასაუბროდ დედამ მითხრა რომ კვალიფიკაციას ადვილად
,       .  ,მივაღწევდი რაც მოგვიანებით გავაკეთე და ეს დამეხმარებოდა მან მითხრა

     .  სადღეგრძელოზე ცოტა ზეთში მოხარშული კვირტი მეჭამა სასოწარკვეთილი ვიყავი
 .   ,      15  და გავაკეთე ჩემმა ოჯახმა თქვა რომ კანაფის ჭამიდან დაახლოებით წუთის

    ...lol.შემდეგ მეძინა და ღვარძლიანი ვიყავი

  ,     ,   2    მეორე დილით გამეღვიძა რაც ცოტა უცნაური იყო რადგან თვეზე მეტი ხნის
         განმავლობაში არ მქონია დასამახსოვრებელი ძილი და პირველი რაც შევამჩნიე იყო

  ,   20%   ,  ტკივილის მნიშვნელოვანი შემცირება დაახლოებით მე ვიტყოდი და
 .   .  დაახლოებით იგივე მოძრაობის დიაპაზონის გაუმჯობესება აღფრთოვანებული და

 .       ძალიან გამიკვირდა გავაგრძელე კანაფის ჭამა და მომდევნო ერთი თვის
    .    .განმავლობაში ისევ პირდაპირ ფეხზე ვიდექი ასე ვიპოვე რიკ სიმპსონი მე

       Run from the cureუბრალოდ გუგლში მოვიძიე კანაფის ანთების საწინააღმდეგო და
   ,      .5  იყო ზოგიერთ პირველ კვლევაში რომელიც ოდესმე გავაკეთე ამ თემაზე წელი

    .      გავიდა და ზურგი ისე მიგრძვნიაუნდა მე რეგულარულად ვჭამ კანაფს და ის
   .    .  ანთებებს არაფერში უშლის ხელს ტრავმა ჯერ კიდევ არსებობს თუ ხვრელში
, ,        შევაბიჯებ მტკივა მაგრამ გამოჯანმრთელებას დიდი დრო არ სჭირდება და ზურგი
 ,     “. არასდროს მტკივა თუ რაიმე სისულელეს არ გავაკეთებ ჯოდი

„      , ,   . დაასწორა ჩემი ართრიტი და სისხლში შაქარი შფოთვა დეპრესია და უძილობა მე
 ,       .  ვამბობ ართრიტს მაგრამ მისი მძიმე დეგენერაციული დისკის დაავადება ზეთის
    (2  ).  14  120 გარეშე ფაქტიურად ვერ დავდივარ წელია ვიღებ ყოველ დღეში ნარკოს
.         .  ვატარებ წელიწადზე მეტია ერთი ტკივილგამაყუჩებელი აბიც კი არ მიმიღია მე

       მივიღე თავდაპირველად მხოლოდ ართრიტის და გვერდითი ეფექტების გამო
(     ).     . 45კარგი ძილი და ნაოჭების გარეშე ჩემს ცხოვრებაში საუკეთესო ფორმაში ვარ

 . 3  ." წლის ბებია შვილის დედა ევერგლეიდი

    ,    მას შემდეგ რაც მივიღე ყველაფერი ოქსიკოდონიდან დაწყებული ფენტანილის
  3   ,    160   ლაქების გამოყენებამდე წლის განმავლობაში რასაც მოჰყვა მგ მორფინი

   დღეში კიდევ ორი     ,   წლის განმავლობაში და შემდეგ მითხრეს რომ მჭირდებოდა
  ,  ,    .  ტკივილის ტუმბოს ჩანერგვა გადავწყვიტე რომ საკმარისი იყო შევაჩერე ცივი

 (     )   .   , ინდაური მე არ გირჩევ ამის გაკეთებას და დავიწყე კანაფი ის დღეებიც კი როცა
   ,   ,     “.ტკივილი ჯერ კიდევ უკონტროლოა რომლებიც ცოტაა გონებაც არ მაქცევს ამას

მაიკლ

„1981    MVA- .   .   წელს ვიყავი ში მარჯვენა მხარზე ამოვიდე მარჯვენა ხელი დამბლა
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   .   მქონდა ნერვიდან დაჭიმულ ხერხემალამდე საშინელ ტკივილს ვერაფრით
.    .   ,ვიხსნიდი აგონიაში ტირილით ვიღვიძებდი შუაღამისას ისეთი შეგრძნება მქონდა

        .თითქოს ფრჩხილების ქვეშ ნემსები მიცურეს და პირდაპირ მკლავზე მირბოდნენ მე
 1-  $400.00,       ავიღე ლი რომელიც დაზღვევის მარეგულირებელმა მომცა და ჩემს

      MJ-ბიძაშვილს ვთხოვე მეგობარს საავადმყოფოში მიეყვანა რამდენიმე თან
.MJ-         .ერთად ის მოწევის შემდეგ ტკივილი მთლიანად გაქრა და შემეძლო დამეძინა ეს

.  ,        ,  ნათქვამია მე ვფიქრობ რომ რიკის ზეთის მიღების გზა უკეთესი იქნება ვიდრე
  ,    . ." მოწევა ან აორთქლება თუმცა ორივეს კეთება მსიამოვნებს Გაუმარჯოს რონ

„ ,  RSO-  3    ,   ...ვიცი ს დღიანი მკურნალობის შემდეგ შემეძლო სირბილი
!  15      ,უმტკივნეულოდ პირველად წლის განმავლობაში ხერხემლის შერწყმის გამო

       .რამაც გამოიწვია მუდმივი ნერვული დაზიანება და მუდმივი ტკივილი ქოქოსის
     .  ზეთით გაჟღენთილი კაფსულები ასევე მშვენივრად მუშაობს ზეთის კაფსულის
         .რეჟიმის დაწყების შემდეგ არ მქონია სურვილი და არც პერკოცეტი მიმიღია ამან

      “. მარიხუანას მოწევის სურვილიც კი გააქრო კაფსულების მიღებით ტერი

„ ,  !   !    განახლება ომგოშ ჩემს შვილს ვიჭიდავე მე ყოველთვის ვჭიდაობდი ჩემს
,     .   ბიჭებთან განსაკუთრებით ჩემს უმცროს შვილთან ფაქტიურად წლებია მასთან
  !   22  ,   52- .   ჭიდაობა ვერ მოვახერხე ის ახლა წლისაა მე ის ართრიტის გამო მთელი
  ,     ,   ,სხეულის ტკივილის გამო გადაადგილება ძალიან რთული იყო მით უმეტეს

!   !    ,   ,ჭიდაობა მაგრამ დღეს გავაკეთე და მეც თითქმის მყავდა მაგრამ სიცილი დავიწყე
.     !!    , ლოლ ვერ აგიხსნით რამდენად ამაღელვებელია ეს მერეც არ მაქვს ტკივილი თავს

 !!!” მშვენივრად ვგრძნობ კეისი

„    ,        მე მაქვს დისკის თიაქარი რომელიც აწვება საჯდომის ნერვზე და იწვევს ძლიერ
       .ტკივილს ზურგის ქვედა მხრიდან მარცხენა ფეხიდან ფეხის თითებამდე ყოველ

  3   ,      ოთხ საათში იბუპროფენს ვიღებდი რათა საწოლიდან ავდექი და სიარული
.         შემეძლო ზეთის მიღება დავიწყე თითქმის ორი კვირის წინ ტკივილისა და

.    ,    ,  ანთებისთვის ახლა არ მჭირდება იბუპროფენი უფრო კარგად მძინავს ვიდრე
,        ოდესმე ჩემმა თანამშრომლებმა კომენტარი გააკეთეს ჩემს უკეთეს განწყობაზე და
 .   !" საერთო ბედნიერებაზე ᲗᲐᲕᲡ ᲙᲐᲠᲒᲐᲓ ᲕᲒᲠᲫᲜᲝᲑ ჯენიფერი

„  ,     ,     მაშინაც კი თუ კიბო არ გაქვთ იფიქრეთ თქვენს ორგანიზმში პრევენციულ
.RSO     .შენარჩუნებაზე მცირე რაოდენობით გამოიყენება ყოველდღიურად თქვენ

        აძლევთ საშუალებას თქვენს სხეულს ებრძოლოს ყველა სახის საზიზღარ ვირუსს
 .     "   "  15  და შეცდომებს მე არ მინახავს ჩემი პირველადი ჯანდაცვის ექიმი წლის

       .  განმავლობაში კანაფის და მისი ყველა სამკურნალო თვისების გამო არ აქვს
  ,  RSO   -   ,მნიშვნელობა რა დამემართება არის ერთ ერთი პირველი ელემენტი
 .რომლისკენაც მივაღწიე

 ,  3-   .    სხვათა შორის ზურგი ჯერ მაქვს მოტეხილი ჰქონდა ხერხემლიანები და დისკები
 L-4-  S-2- .     შეიცვალა დან მდე მომიწია ხერხემლის ხელახლა მიმაგრება მენჯის
...   AC .      C.მიდამოში უნდა ამოეღო სახსარი გაუმკლავდა ღვიძლის კიბოს და ჰეპ თავს

100%  .RSO     .  ”კანაფით ვმკურნალობ არის მხოლოდ ინსტრუმენტი ჩემს არსენალში
რიკი

”    .   25    ,დიდი მადლობა თქვენი მუშაობისთვის მე ვარ წლიანი ზურგის ტვინის ტრავმა
       .რომელსაც მქონდაუჭირს ჭრილობები და შეშუპება ფეხებსა და ტერფებში ვცადე

        მცირე რაოდენობით ცუდ ჭრილობაზე ფეხის თავზე და რამდენიმე დღეში
  .     .   საგრძნობი გაუმჯობესება იყო შეშუპება არც ისე ცუდი ჩანს ჩემი შეკითხვა ეხება

 ,    .    საწყის მასალას საიდანაც დამზადდა პარტია ის იყო მაღალი ფისოვანი
   ,     შემცველობით და საკმარისად მომწიფებული მაგრამ არ იყო კარგად
      (  ,  გაჯანსაღებული და ჰქონდა ცოტა უსიამოვნო სუნი მიუხედავად იმისა რომ ისინი

  )   ,      ძლიერი შტამები იყო როგორ ფიქრობთ ეს გავლენას მოახდენს ზეთის საერთო
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? ,         ,ხარისხზე ასევე დარჩენილი ზეთი დავტოვე ყავის ფინჯანზე ბევრად მეტ ხანს
 "  "     7  ვიდრე რამდენიმე საათი დავტოვე იქ დაახლოებით საათის

.  ,     ?განმავლობაში როგორ ფიქრობთ ეს გავლენას მოახდენს ხარისხზეც მზა
  ,   ,   .  პროდუქტი გამოიყურება ისე როგორც თქვენ თქვით რომ უნდა იყოს ისევე როგორც

     .BTW,    ღერძის ცხიმი მუქი ოქროსფერი ქარვის ნარჩენებით მე დავიწყე მისი მიცემა
  ,       ჩემს ბებერ ძაღლზე რომელიც განიცდიდა უზარმაზარ ტკივილს და უჭირდა

.     .  გადაადგილება მან ასევე მნიშვნელოვანი გაუმჯობესება აჩვენა კიდევ ერთხელ
 ,     .  გმადლობთ ყველაფრისთვის რაც გააზიარეთ და გააკეთეთ თავიდან ცოტა

  ,    !” XXXსკეპტიკურად ვიყავი განწყობილი ახლა კი გაოგნებული ვარ

--  ,      .იმუშავეთ იმაზე რაც გაქვთ და მოძებნეთ უკეთესი მასალა ჯბ

„          RA-თითქმის ერთი წელია რაც დავიწყე კანაფის ზეთის გამოყენება ჩემი ს
       სამკურნალოდ და ვაგრძელებ პოზიტიურ შედეგებს და გულწრფელად შემიძლია

,      RA  .    ვთქვა რომ ჩემი აზრით ჩემი რემისიაშია ასევე მინახავს რამდენიმე სხვა
  ,    ,  დადებითი გვერდითი ეფექტი როგორიცაა წონის დაკლება ნორმალური
   (    30 ),  არტერიული წნევის დონე არტერიული წნევა დაეცა პუნქტით პულსის სიხშირე

50-  60 BPM- ,    ,  ,   დან მდე აღარ არის დეპრესია და რაც მთავარია აღარ არის ტოქსიკური
. წამლები ტომ

„     ,  ,  ახლა შემიძლია ადგომა საწოლიდან გაღვიძებისთანავე იმის ნაცვლად რომ თავი
,   90   .     ,  იგრძნოს რომ წლის ვარ სახსრები ბევრად უფრო ადვილად მოძრაობს აღარ

 .    !იტანჯება ტკივილი სამუდამოდ გამორთეთ გარკვეული მედიკამენტები მართლაც
 ,     .” -გასაოცარი მცენარეა რომელსაც უნდა შეწყვიტოს ცუდში ბრალდება კეროლ ენ

”  ,     ,      მე მჯერა რომ ეს არის რეგენერაციული რომ ჩვენს სხეულს ეს სჭირდება
  ,   -   ,აღსადგენად და გამოჯანმრთელებისთვის მე ვიტანჯე კარგად განვიცდი ართრიტს

         ,მან შეამსუბუქა ტკივილი და აღადგინა ხელების მოქნილობა ერთი წლის წინ
     .    სერიოზული ტკივილის გარეშეც კი ვერ ვბეჭდავდი ეს გაქრა ახლა ხელები
        .   ნორმალური და მოქნილი მაქვს ისევ შემიძლია წერა და კერვა და ჩემი თვალის

  ,      .” ექიმი გაკვირვებული იყო რომ ყოველ ჯერზე ჩემი თვალები უკეთესდება კელეე

„         გავიკეთე ოპერაციები და უთვალავი შეხება ზურგის ქვედა ნაწილში ერთ
.     ,    ადგილზე ამ ყველაფერმა გამოიწვია სქელი ნაწიბური რომელიც იგრძნობა და

      .   ,ხერხემლის ანთება ხდება და ეს მართლაც მტკივნეულია მე ძალიან მტკიოდა
  .  ,     (1 )სასოწარკვეთილი შვება მქონდა ასე რომ გეილმა ადგილზე დაასხა ცოტა წვეთი

RSO (  )   ,   .   კანაფის ზეთი და დამაწვინა იქ რომ ის გაჟღენთილიყო ზეთმა ცოტა ჩხვლეტა
,    ,    ,    . ,  20  იგრძნო მაგრამ ამის გარდა მე არ მეგონა რომ ბევრს აკეთებდა ისე წუთის
      !  შემდეგ ტკივილმა გამიარა და დილამდე გათიშული ვიყავი ფანტასტიურად მეძინა

  ,         და როცა გავიღვიძე ზურგი უკეთ ვიგრძენი და ნაწიბუროვანი ქსოვილი არც ისე
.   ,       სქელია ეს ჩემთვის ველურია მაგრამ ზეთი თითქოს არღვევს ძველ ნაწიბუროვან

.          ,ქსოვილს კანაფის ზეთი საოცარია და სხვა მსგავსი ისტორიები რომ არ წავიკითხო
,  !” ვიფიქრებდი რომ გავგიჟდი მიკი

„          .ჩემი შეყვარებულის ბებიას მძიმე ართრიტი აქვს და ხელებს ვერ ხსნის ჩვენ
       ,   ვცადეთ პატარა ექსპერიმენტი რიკ სიმპსონის ზეთით და ვუთხარით რომ ის

 .       ხელებზე წაეტანა აპლიკაციიდან რამდენიმე წუთში ხელები დაიწყო მოშვება და
   ,      კიდევ რამდენიმეს მიცემის შემდეგ მან კვლავ დაიწყო თითების მოძრაობა

 .      .” ტკივილის გარეშე მართლაც გასაოცარი იყო მსგავსი რამის დანახვა დუანი

”  ,    ,    .   .ჩემი აზრით ეჭვი არ მეპარება რომ ის მუშაობს მაშინვე შევამჩნიე შედეგები მე
   A.     B. ,  უკვე გავაკეთე გეგმა ნავთობის დამუშავება იყო გეგმა ვისურვებდი ჯერ ზეთი

.    ,   .გამომეცადა წლების განმავლობაში გავიარე ტკივილი რომელიც არ მომიწია ყოველ
4      .   საათში ერთხელ ვიღებდი ტკივილგამაყუჩებელ აბებს მხოლოდ ორი კვირა

  ,      .  გავიდა ზეთით მკურნალობაზე მაგრამ თავს ბევრად უკეთ ვგრძნობ ტუტე წყლის
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. !!!” გამოყენებაც საოცარი ჯეიმსი

„Rick  Simpson Oil  .     განსაკუთრებულია მე წლების განმავლობაში ვიყენებდი კანაფს
  ,     ტკივილის სიმპტომების სამართავად მაგრამ ძლივს ვფარავდი ჩემს
. ,       .სიმპტომებს ვიცოდი რომ ჩემი დაზიანება სრულად არ განიკურნა როდესაც

    ,     დავიწყე რიკ სიმპსონის ზეთის მიღება უკვე ვცადე კანაფის სხვადასხვა
        ,ექსტრაქტების ჭამა და ყველა მათგანს ჰქონდა გარკვეული მოკლევადიანი ეფექტი

     ,   .მაგრამ შემდეგ მე მაგრძნობინებდა თავს ძლიერად ან დამწვრობას უბრალოდ
  .    .  დიდხანს არ გაგრძელდება არასდროს ვგრძნობდი თავს იდეალურად მე კი
 ,    Rick Simpson Oil-  ,  გამოვცადე პროდუქტი რომელიც მიყიდეს ის სახელით რომელიც

    -    საზიზღარი და არაეფექტური იყო უფრთხილდით დაბალი ხარისხის
,         ,ექსტრაქტებს რომლებიც არაფრის მომტანი იქნება და არ ინერვიულოთ ამით

    .   რადგან ნამდვილი გარიგება უბრალოდ სასწაულია მე ვიღებდი ოპიატების
  .      სწრაფად მზარდ რაოდენობას რიკ სიმპსონის ზეთი ხელს უწყობს ოპიატების

,        .შეწოვას მაგრამ ის ასევე თავისთავად ძალიან ძლიერი ტკივილგამაყუჩებელია ეს
          გრძელდება მთელი დღის განმავლობაში და მე აღარ ვამჩნევ რაიმე მაღალ ან

   .     ,გვერდით მოვლენებს მიღებული დოზით მე შემიძლია ბევრად მეტი გავაკეთო
    ,     როგორც უმტკივნეულო ადამიანმა და ვგრძნობ რომ ჩემი მოძრაობის დიაპაზონი
  ,   . ,    იზრდება და ვიცი რომ ვმკურნალობ სინამდვილეში ჩემი საერთო ჯანმრთელობა

  -        წარმოუდგენელი იყო მე ყოველთვის მქონდა მრავალი დაავადება ან ინფექცია და
      ,   მქონდა საოცრად სუფთა ჯანმრთელობის მდგომარეობა მას შემდეგ რაც დავიწყე ეს

.     ,     ზეთი ახლა ისევ ვიღებ ოპიატურ ტკივილგამაყუჩებლებს მაშინ როცა თავს უკეთ
.       ,  ვგრძნობ დროდადრო მე ვცადე სხვა სხვადასხვა სახის ექსტრაქტები როგორიცაა

   .  ,     ჰაშის ზეთი ან საკვები მე ვხვდები რომ რიკ სიმპსონის ზეთის
   ,     ,ტკივილგამაყუჩებელი ეფექტი უფრო ძლიერია ვიდრე ნებისმიერი სხვა კანაფი

  .      ,შეჭამილი თუ შებოლილი ეს არის სიმპტომების შემსუბუქების საკუთარ ლიგაში
      . ,თუნდაც ყველაზე ძლიერ კანაფის ცვილის ექსტრაქტებთან შედარებით ვაპირებ

     . ” რომ ერთ დღეს მთლიანად მივატოვო ოპიატები მაიკ

”    .      მე ვიყენებ ამ ზეთს მაქვს კუნთოვანი დისტროფია და მაქვს მუდმივი
    /TEN.  .ჯანმრთელობის პრობლემები სტივენს ჯონსონის სინდრომიდან ეს მუშაობს ის

 ,    .    უკეთესად მუშაობს ვიდრე ნებისმიერ ფარმაცევტს ბაზარზე ეს არის უსაფრთხო და
.     .   ეფექტური მის გარეშე ფუნქციონირებას ვერ შევძლებდი ეს საშუალებას მაძლევს

 .   .    ვიყო პროდუქტიული ვმუშაობ სრული განაკვეთით ზეთის მიღებამდე მე ვიღებდი
 ,      ,   მძიმე წამლებს რომლებიც არაფერს აკეთებდნენ გარდა იმისა რომ ზომბად

   .მაქცევდნენ მრავალი გვერდითი ეფექტებით

 „ “     :  , ჩემი რაზმის დასასრულებლად ნება მომეცით ვთქვა შემდეგი ვისაც სჯერა ახსნა
  . ,     ,     არ არის საჭირო მათთვის ვინც ამას არ აკეთებს არანაირი ახსნა არ არის

.      .    საკმარისი მე ამის ეფექტურობის ცოცხალი მტკიცებულება ვარ და ის უნდა იყოს
   “. ლეგალური და ხელმისაწვდომი ყველასთვის ლორი

 შაქრიანი დიაბეტი
„    ,    ,    ზეთი აახალგაზრდავებს პანკრეასს და დაიჯერეთ თუ არა ის ხშირად იწყებს

     .  ინსულინის გამომუშავებას წლების უმოქმედობის შემდეგაც კი ბევრ პაციენტს
       .შეუძლია შეწყვიტოს ინსულინის გადაღება ზეთის რამდენიმე კვირის შემდეგ ზეთი

        ასევე ეხმარება ორგანიზმში დიაბეტის ყველა სხვა პრობლემის განკურნებას ან
.კონტროლს

  /   .    ზეთს ვჭამდი და ან ვიყენებდი სუპოზიტორიაში მოწევა ან აორთქლება ასევე
     ,   შეიძლება დაეხმაროს სისხლში შაქრის დონის შემცირებას მაგრამ ეფექტი ძალიან

   .  შეზღუდულია ზეთის მიღებასთან შედარებით ზეთს ადგილობრივად
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   ,   , გამოვიყენებდი დიაბეტური წყლულის დროს უბრალოდ წავისვი ზეთი დავაფარო
      ,    ბინტი და გავიმეორო ყოველ სამ დღეში ერთხელ სანამ წყლული არ

.        ,შეხორცდება ექსტრაქტს ვურევ კანაფის თესლის ზეთს და ვიყენებ მასაჟისთვის
          რაც ხელს შეუწყობს სისხლის მიმოქცევას და ხელს უშლის შეშუპებას და სხვა

.        დისკომფორტს კანაფის თესლს და კანაფის თესლის ზეთს ჩემს დიეტაშიც
.JB”შევიტანდი

”    ,   ,   ,მეორე ტიპი თითქმის გაქრა თითქმის ყველა წამალია ებრძვის სარკოიდოზის მას
 .” ის მუშაობს ჯეფ

„         ქოქოსის ზეთი ასევე ეხმარება სისხლში შაქრის დონის სტაბილიზაციას დიაბეტის
!!        დროს ჩემმა ადგილობრივმა მაღაზიის მეპატრონემ სცადა და ის ხიბლივით

,   !!        [მუშაობს თქვა მან ის ასევე ფსიქიკურად ბევრად უკეთ გრძნობს თავს მეტ
]   !!  !!" ენერგიას და წონაშიც იკლებს Ყველაფერი წესრიგშია რობინ

„      (400+--    -  სისხლში შაქრის დონე მთვრალი იყო თვეების განმავლობაში ძალიან
)    .    -   საშიში და ფაქტიურად დამამარცხა საჭესთან თავი დავუქნიე ამიტომ მანქანა

 -    !  -   შევწყვიტე ძალიან ცუდი რამ დოკუმენტებმა ნიუ იორკში ფრენაც კი
  .ამიკრძალესსაშობაოდ დედაჩემის სანახავად

 -     ,    -  კარგად ექიმებმა სცადეს ერთი ინსულინი შემდეგ ორი აბსოლუტურად
.   -     -  !!   არაფერი ასე რომ ბოლოს ვუთხარი მათ საკმარისია მე ვაპირებ ზეთს

(   ,     )     2დოკუმენტს არასდროს ვუთხარი რომ ეს ადრე გავაკეთე და დოზას ყოველ
 . ,   -    საათში ვამატებდი კარგად თქვენ წარმოიდგინეთ ჩემი შაქრის ცხვირი ნორმალურ

 .   -    დიაპაზონში დაბრუნდა ჩემი დოქტორი ერთ ერთია იმ მხიარული ჰარვარდის
 -   .   !!!!   -  ბიჭებიდან და ის გაოგნებულია ერთი ქულა ბარბაროსებს ასე რომ ახლა ჩვენ

    ,   გვაქვს დიაბეტის სრულად დადასტურებული შემთხვევა როდესაც სიცოცხლე
 - !!!!!!-- :)” გადაარჩინა მე ჯანეტ

„  ,     .დრამატული ცვლილება თითქმის ყველა ინსულინი მაქვს გამორთული ხანდახან
 Lantus-  ,   ,   მომიწევს ის გამოყენება გრძელვადიანიმოქმედი ინსულინი მაგრამ არა

.   RSO-     ,    ხშირად მე დავიწყე ს გამოყენება მრავალი მიზეზის გამო მაგრამ ერთი იყო იმ
,         იმედით რომ შემეძლო ინსულინის მოხსნა და საბოლოოდ დავინახე სისხლში

   .   300   ,შაქრის უფრო სტაბილური დონე მე ვიყენებდი ერთეულ ნოვოლოგის დღეში
   200     4   მოკლევადიანი ინსულინს და ერთეულ ლანტუსს და მეტფორმინის აბი

.     ,    ,  დღეში მე ჯერ კიდევ ვსვამ აბებს მაგრამ შემიძლია ვიცხოვრო ამით რადგან აღარ
  .      6-8- !მიწევს ინსულინის გამოყენება აღარ მიჭერს მუცელს ნემსით დღეში ჯერ ჩემი
         შაქრის დონე უფრო ადვილია კონტროლირებადი და მე აღარ ვხედავ მაჩვენებლებს

2-  5-  .         30-დან მდე ასეულებში მე ასევე აღარ ვხედავ შაქრის დრამატულ დაბალ დონეს
 .       ,   იან წლებში ეს იყო ღმერთის გაგზავნა და პირველი რამ რამაც რეალურად

   .” შეინარჩუნა ჩემი შაქრის დონე დენა

„       140-      100-ჩემი პრედიაბეტური შაქრის დონე სისხლში იყო ზე მეტი და ახლა ვარ
.     ,   10  ზე გადაამოწმეთ სისხლი სანამ ზეთს გააკეთებთ მიეცით დაახლოებით წუთი და

    .   ,გადაამოწმეთ ხელახლა და ძალიან ჩამოივარდა ჩემებმა იმდენი გააკეთეს
   ,   “. ერთხელაც მომიწია გატორადის დალევა რომ თავი დაენებებინა მიშელ

„        60  მე ვარ ინსულინდამოკიდებული დიაბეტით დაავადებული და ერთი გრამი
,  100  50   “. ზეთით დღეში ერთეულიდან ერთეულ ინსულინამდე გადავედი ლესლი

„     .  "METFORM"  ამან მთლიანად დააბალანსა ჩემი დონეები მომცეს პერორალურად
          მისაღებად და არასდროს მიმიღია აბი პირველივე დღიდან და ისევ გამეღვიძა და
: " ,   ,   II  ." გავიფიქრე არა გაზარდე ზეთი ახლა როცა დამიდგინდა ტიპის დიაბეტი ჩემი

   3.4-  7.2- .   დონეები ხტება დაახლოებით დან მდე აბსოლუტური ყველაზე მაღალი
,          8.1  , მაჩვენებელი რაც მე შევძელი ჩემი შაქრის დონის აწევა იყო მას შემდეგ რაც
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      ,   ექსპერიმენტის სახით ვჭამე ფაქტიურად ერთი ტომარა კანფეტი მათ შორის
 .     ,    8.1-შოკოლადის ფილა ზეთის ძალიან მცირე დალევა გავაკეთე როცა ის მდე

       10  ,   ,მივაწოდე და დავიწყე ჩემი დონის შემოწმება ყოველ წუთში რათა დამენახა
    .   10    7.3-  შემეძლო თუ არა მათი დაცემა ზეთის მიღებიდან წუთში მე დავეშვი მდე და

  20    4.8- . როცა გავსინჯე წუთში ზეთის დაცემიდან მდე მიშელ

„      .   ზეთის მხოლოდ მცირე დოზების გამოყენება შემიძლია ეს იწვევს ჩემს
  .   ,      ჰიპოგლიკემიას სრული ძალით მაგრამ ეს კარგია რადგან რვა წლის წინ დავიწყე

     45/10  .  გრძელი და მოკლე მოქმედების ინსულინის დარტყმით მე ჩავატარე
       , გამოკვლევა ჩემს ახალ დაავადებაზე და მარიხუანა მუდმივად ჩნდებოდა როგორც

    ,   ,  ბუნებრივი წამალი სხვა სანელებლებთან ერთად როგორიცაა დარიჩინი ამიტომ
    ,   „ “   დავიწყე ჰეშის ქუდების გამოყენება მანამ სანამ ნამდვილი ზეთი იყო

.    ,   ,  ხელმისაწვდომი ისინი ისეთი ძლიერები იყვნენ მეგონა მოვკვდებოდი როცა
   .    RSO-  პირველად ვჭამდი ჰაშის ქუდს რომ აღარაფერი ვთქვათ ს დატვირთვის

.(  RSO      )   დოზაზე მაგრამ მაშინ არც კი იყო ჩემთვის ვარიანტი მაგრამ ერთხელ ზეთის
 (  )    მოხმარებამ მარცვლეული დღეში გამოიწვია ჩემს ორგანიზმს

       ჰიპერმგრძნობელობა დღეში ორჯერ ინსულინის ინექციების მიმართ და გზაზე
 .  RSO   .    დავრჩი არჩევისთვის ან დარტყმები სროლები შევწყვიტე და ზეთი

.გავაგრძელე

      ( )  დიეტის შეცვლასთან და ყოველდღიურ აქტივობასთან ერთად ვარჯიში ახლა მაქვს
5.7  A1C,   60        დავიკელი ფუნტი და აღარ მაქვს მოჩვენებითი წვის ტკივილი
(  ).    დიაბეტური ნეიროპათია რამდენიმეთვიანი მკურნალობის შემდეგ მომიწია

        გლიცერინისა და ალკოჰოლის ნაყენებზე გადასვლა და მხოლოდ წლიური ზეთით
.  ,      .მკურნალობა იმის გამო რომ ჩემი შაქარი ძალიან დაბლა დაიწყო

     .მას აქვს დიაბეტის სამკურნალო სასწაულებრივი შესაძლებლობები უნდა
,        აღინიშნოს თუ როგორ მოქმედებს კანაფი ორგანიზმის ენდოკრინულ სისტემაზე

    .    და დეტალურად უნდა იქნას შესწავლილი მირჩევნია წელიწადში ერთი თვის
   ,   განმავლობაში ზეთით მკურნალობაზე ვიყო ვიდრე გენმოდიფიცირებული ღორის

-  730 .       დნმ ის დარტყმა მე ვიყენებ სატივას მცენარის ჯიშებს ზეთების მოსაპოვებლად
  .    და ნაყენების დასამზადებლად ის საუკეთესოდ მუშაობს ჩემი

.    ,    სიმპტომებისთვის ინდიკა ვცადე და აღვნიშნე რომ უბრალოდ ვერ
        ვფუნქციონირებდი და მინდოდა მეტი მეჭამა და სულ ცივად ვგრძნობდი

.      ,    თავს სატივა აჩქარებს ჩემს მეტაბოლიზმს და გულისცემას მადას თრგუნავს და
    (    ).სიცილის ისტერიულ შეტევებს მაძლევს ჩემი საყვარელი გვერდითი მოვლენა

   ,    .თუ თქვენი შაქარი მაღალია დაიწყეთ დაბალი თანმიმდევრული დოზებით თქვენ
      .(  ,   კვლავ გინდათ იგრძნოთ რა ხდება თქვენს სხეულში ერთი პრობლემა რაც მე
,  ,   ,      მქონდა ის იყო რომ არ ვიცოდი თავბრუსხვევა მქონდა ზეთის ან დაბალი შაქრის

,          ,   გამო ასე რომ თქვენ უნდა გაიაროთ ტესტის ზოლები პირველ თვეში სანამ არ
  ).     .  გაიგებთ რას გრძნობთ და თქვენ ძალიან მწყურვალი გახდებით წყალი თქვენი

   .    მეგობარია ამ სამკურნალო საშუალებებით შაქრის მაღალი შემცველობა იწვევს
  ,   ,    თქვენ მუდმივად გწყურვილს ისევე როგორც ზეთი ასე რომ გაითვალისწინეთ ეს

.ასევე

      .    და ძალიან ნუ იდარდებთ თავიდან შაქრის დაქვეითებაზე ეს არ ჰგავს ინსულინის
 .      ,   ,   იძულებით წვეთს ზეთი უბრალოდ შედის და აკეთებს იმას რისი მჯერა რაც მე

 ,        ,   ,მინდა დავიჯერო როგორც ნახტომი იწყებს ყველა ორგანოს და ეს თავის მხრივ
         ეხმარება მათ სისხლის გაწმენდაში და ასევე აქვს კარგი ურთიერთობა ნერვულ

   ,        .  სისტემასთან და მე მჯერა რომ თქვენი ტვინი უკეთ გრძნობს თქვენს სხეულს ამ
   ,      არხების მეშვეობით და იცის რომ მთელი თავისი ბუნებრივი სამკურნალო

   .(   შესაძლებლობები გადააგზავნოს სტრესულ ნაწილებს ჩემს შემთხვევაში ჩემი
,    .)   ,    პანკრეასი თირკმელები და სისხლი ახლა გაითვალისწინეთ რომ ეს მხოლოდ
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      ,      ,  ჩემი თეორიაა და მე არ ვარ მეცნიერი მე უბრალოდ ვაპირებ იმაზე ფიქრს თუ
        .  როგორ მუშაობს ის ჩემზე და როგორ გავამართლებ მის შედეგებს კარგია დღიურის
       შენახვა და რეგულარულად გაიაროთ ჯანმრთელობის შემოწმება და სისხლის

   .    A1C ტესტირება თქვენი პროგრესის აღსანიშნავად როგორც კი თქვენი შემოწმდება
    ,    ,და თქვენი თირკმელების ფუნქცია გაუმჯობესდება მაშინ თქვენ გეცოდინებათ

        ,    რომ სწორ გზაზე ხართ და მხოლოდ იმ დონეზე დარჩებით რაზეც იმუშავებთ და
    ,    . ,  ,არანაირად არ იქნება ისეთი ენერგიული როგორც იქ მისვლა მას სავარაუდოდ

        დასჭირდება მხოლოდ დაბალი მუდმივი დოზები და ცხოვრების წესის კვების
,      .(  ცვლილება რაც არ არის უცხო დიაბეტით დაავადებულთათვის დაახლოებით ექვსი

 ,   A1C 11-  7-      თვე დამჭირდა რომ დან მდე დამეწია და კიდევ რამდენიმე შესწორება
  ,   -5   .(  დიეტასა და ვარჯიშში რომ მე დიაპაზონში გადამეყვანა წყალში ვარჯიში

      ). დაბალი ზემოქმედების მქონეა და შესანიშნავად მუშაობდა ჩემთვის ანტონი

”    1      მე ვიყენებ დღეში გრამ ზეთს მძიმე დეგენერაციული პერიფერიული
    !” ნეიროპათიის დროს და შვება საოცარია ლორი

„        RSO ,  .ჩემი ქმარი უკვე წლებია ღებულობს კანაფს და ზეთს მისი დიაბეტისთვის ეს
     ,    არა მხოლოდ ასტაბილურებს მის სისხლში შაქარს არამედ არღვევს მის

  .   -3   CKD  თირკმელების ქრონიკულ დაავადებას მას დაუსვეს მე სტადიის და
,      .    დაადგინეს რომ ის თირკმლის დონორთა სიაში მოხვდა მან დაიწყო ნაყენების და

RSO       1  CKD.  ,   ზეთის მიღება და ახლა ის არის სტადიაზე ექიმებმა უთხრეს რომ ეს
.      !RSO   შეუძლებელია ეგ ექიმები მოვიშორეთ და ახალი მივიღეთ ზეთმა ასევე

   ,      შეამცირა მისი არტერიული წნევა დაასტაბილურა მისი ანემია და მისი დიაბეტური
 (      ,   Westernრეტინოპათია ის უკვე სრულიად ბრმა უნდა ყოფილიყო ამბობს

Medicine).       მადლობა დიდ სულს მშვენიერი კანაფის მცენარისთვის და
,    !! ,   ,  ყველაფრისთვის რასაც ის გთავაზობთ გმადლობთ რიკ სიმპსონს რომ

       მოგვაწოდეთ ინფორმაცია კანაფის ეთერზეთის დამზადებისა და მათი ჩვენებების
,   !” შესახებ ვინც ამას აკეთებს ჯული

„     1        ჩემს პარტნიორს აქვს ტიპი და ცოტაოდენი ზეთის ჭამა ხელს უწყობს შაქრის
 .   …” Spaceleafდონის სტაბილიზაციას ეს ნამდვილად საჩუქარია

„   4   4  ,    12%მე ვიღებდი მეტფორმინს და დიამიკრონს დღეში სისხლში შაქრის დონე
 12       .  ,  იყო საათის სწრაფი სისხლის შაქრის ტესტის შემდეგ ჩემმა ექიმმა რომელიც

  ,  :  „ ,  ,ცოტათი იმედგაცრუებული გამოიყურებოდა თქვა კარგი ვფიქრობ
    “.    9  დიაბეტისთვის მეტი აბები არ გჭირდებათ განკურნების შემდეგ თვის

.   , , , , შემდეგ ჩემი ყველა სიმპტომი თირკმელები ართრიტი ქოლესტერინი არტერიული
,    ,  .  .წნევა ყველაფერი ბევრად უკეთესია ზეთზე ვიდრე აბებზე Ეს საოცრებაა

       -6  .სისხლში შაქარი კლდის მსგავსად დაეცა ზუსტად განკურნების მე კვირას ერთ
  ,     4%-   ,  3,2%.ღამეს სასაცილოდ გამეღვიძა სისხლში შაქრის დონე ზე დაბალი იყო მე

  8 ,    2 .   17 შევწყვიტე დღეში აბი რომელსაც ვიღებდი ტიპი დიაბეტისთვის ეს იყო თვის
.   15   ,   .  ,  ,  წინ სულ დღეში აბს ვსვამდი ახლა არცერთს ასე რომ მაიკლ გააკეთე

  .3  ,  60   [   სამკურნალო დონის მკურნალობა თვე გრამი მიჰყევით რიკის საიტზე
],   .” მითითებებს თქვენი დიაბეტი გაქრება პეტრე

„   ,     კანაფის ზეთი ერთადერთია რაც შეაჩერებს ჩემი ნეიროპათიის
.      ,  CBD-  ტკივილს ოქსიკონტინმაც კი ვერ აშორებდა მთელ ტკივილს როგორც ს კრემში

  .      შერეული კანაფის ზეთი ეს მშვენიერი მცენარეა ყველა სახის სამედიცინო
     “. გამოყენებისთვის და ბოლოს ხალხი მას ცნობს ფიტერი

„         რიკმა ირიბად გადამარჩინა სიკვდილზე უარესი ბედისგან მას შემდეგ რაც
  .14  ,  22-     4გადავიტანე გულის სპეციალისტებთან თვე ზე მეტი სხვადასხვა ტესტი

   .”     ,საავადმყოფოში და სამედიცინო ცენტრში თქვენ ყველაზე უარესი სცენარი ხართ
    ,    .”თქვენი გულის ერთი მხარე მკვდარია შეიძლება დაგჭირდეთ გულის გადანერგვა
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 14     ,  .მერე თვის შემდეგ ვეღარ გაიკეთეს ტესტი გააკეთეს შემოვლითი

2        ,წლის შემდეგ მე მივედი მეთვალყურეობისთვის ახალ კარდიოლოგთან
 : „      ,  ,  რომელმაც მითხრა შენს გულს საერთოდ არ აქვს დაზიანება ვინ გითხრა რომ იყო
    ?    .”  დაზიანება და რომ გქონდა ინფარქტი ეს არ არის სიმართლე მწოველისთვის
.  ,      ,მითამაშეს ასე რომ როდესაც ექიმმა გამომიგზავნა დიაბეტის სპეციალისტთან
   ,  ,  რომელმაც გამომიგზავნა თირკმელების სპეციალისტთან მირჩევნია თოვლის

    .    ნაპირზე დამეძინა და შემდეგ გავიმეორო ისევ ჯანდაცვის სპეციალისტების მსგავსი
.   .    ,   20  არაფერი შემდეგ ზეთი მოდის ახლა უფრო ჯანმრთელი ვარ ვიდრე წლის

 “. განმავლობაში ვიყავი პეტრე

„   79     .   მე ვარ წლის ქალბატონი და ვცხოვრობ საფრანგეთში მინდა გაგიზიაროთ ჩემი
    .   პირადი გამოცდილება კანაფის ზეთთან დაკავშირებით ჩემს მეუღლეს ჯერომს

          .რამდენიმე თვის წინ დაცემის გამო კუდის ძვალი და ბარძაყი მოტეხილი ჰქონდა იმ
   ,     მომენტიდან ყველაფერი არასწორედ წარიმართა განიცდიდა დიდ ტკივილს და

   .   ,   ძლიერმა ტანჯვამ იცვალა თავზე ჩემმა შვილიშვილმა მითხრა რომ იცოდა ძალიან
  ,     ეფექტური ბუნებრივი წამალი რომელიც დაგეხმარებოდა ამ მტკივნეულ

.      ,  მდგომარეობაში ჩვენ ვიყენებთ კანაფის ზეთს მის შეხორცებულ მაგრამ
      შეშუპებულ ჭრილობებში და პერორალურად ვაძლევთ მცირე რაოდენობით

.ყოველდღიურად

 ,    ,    , უნდა ვთქვა რომ გამოჯანმრთელება გასაოცარი იყო მაგრამ არის კიდევ რაღაც რაც
 ,         ,უნდა იცოდეთ ჩემს ქმარს დიდი ხნის წინ აწუხებდა ერექციული იმპოტენცია

     ,    ამიტომ გადავწყვიტე ზეთის გარდა მიმეტანა პენისზე შედეგი იყო ყველაზე
.       ,  საოცარი რაც მთელი ჩემი ცხოვრების მანძილზე მინახავს   ახლა ჩემს ქმარს

      ,  ,მშვენივრად შეუძლია დღეში რამდენჯერმე ინტენსიური სექსი ქონდეს ამას გარდა
      ,     მისი პენისის ზომა ბევრად იზრდება იმ ზომამდე რაც ჩემს ქმარს ახალგაზრდა

.         ,ვიყავი შეიძლება უჩვეულო ჩანდეს ჩემი ასაკის ადამიანისთვის ამ ჩვენების მიცემა
 ,    ,   მაგრამ ვფიქრობ ჯანმრთელობა ისეთივე მნიშვნელოვანია როგორც კარგი

 .  ." სექსუალური ცხოვრება მადლობა რიკ როშელი

--  ,  . ,    ,  გმადლობთ როშელ დიახ ჯანმრთელობა ისეთივე მნიშვნელოვანია როგორც
    ,     ,   კარგი სექსუალური ცხოვრება და დიახ ზეთი აკეთებს ზუსტად იმას რაც თქვენ

.აღწერეთ ჯბ

„     ,  JB?   რომელი შტამები ეხმარება მამაკაცის იმპოტენციას მამაკაცებმა ეს უნდა
...“ იცოდნენ ტომასი

--  , .      კარგი კითხვაა ტომას უბრალოდ გადადით შტამების მიმოხილვის ადგილზე და
 ,    .  ,მოძებნეთ შტამები რომლებსაც აქვთ აფროდიზიაკური ეფექტი შემდეგ შეიძინეთ

     ,    შეამოწმეთ მოწევით და თუ ეფექტი მოგწონთ გააკეთეთ ზეთი და
.   .       გამოიყენეთ სულ ეს არის ზოგიერთი შტამი სხვებზე უფრო რქოვანს ხდის და

        შტამების ზოგიერთი კომბინაცია უფრო ეფექტური იქნება ვიდრე შტამების ან
  .   ,    .ზეთების სხვა კომბინაციები სულ ეს არის რისი თქმაც ამჟამად შემიძლია სცადეთ

,      ,  ,     ,ზეთი თუ მას არ ექნება ის ეფექტი რასაც ეძებთ გააკეთეთ ან მიიღეთ სხვა პარტია
   .   .სანამ არ იპოვით შესაბამისს ასეც უნდა იყოს ჯბ

"     ,      ჩემი ფეხები უკეთესად გრძნობს თავს ვიდრე ნებისმიერ დროს ბოლო ათი წლის
  ." განმავლობაში ნეიროპათიის გამო ლეონ

„  ,       მე ვიტყოდი რომ ფსიქიკური ჯანმრთელობის პრობლემები არსებობდა კანაფის
;       გამოყენებამდე რომ ფსიქიკური დაავადების დისკომფორტი უბიძგებდა მათ

.   C-PTSD     თვითმკურნალობისკენ მე მაქვს და ვიყავი აქტიურ დამოკიდებულებაში
( )  12  ,   33     .  5,5  მინიმუმ წლიდან სანამ წლის ასაკში არ გავწმინდე ანუ წლის

.    ,   ,    „ “  წინ თითქმის ყველა წამალი ვცადე რაც შემეძლო რადგან თავს სწორად არ
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.       ვგრძნობდი დასუფთავება ჩემთვის ნიშნავდა ფსიქიატრიულ მედიკამენტებს და
    .რეაბილიტაციას და რამდენიმე წლიან თერაპიას

 ,    ( )      ,  მას შემდეგ რაც კანაფი ვიპოვე ისევ ერთი წლის და ცოტა ხნის წინ და გამოვიყენე
 ,   ,   ,   დისკის პრობლემებისთვის შოკში ვიყავი როცა აღმოვაჩინე რომ აღარ

   ,    3 მჭირდებოდა რამდენიმე ფსიქიატრიული წამალი რომლებსაც სულ მცირე წელი
.     2     ვიღებდი მე ასევე დამისვეს ტიპი დიაბეტის დიაგნოზი სამედიცინო კანაფის

   .      აღმოჩენამდე ცოტა ხნით ადრე ეს იყო ზოგიერთი ფსიქიკური წამლის პირდაპირი
!        ,  შედეგი ახლა მაქვს სისხლში შაქრის შემცველობა და ვმუშაობ იმისთვის რომ

 2  ( ,  -   ) 2 ბოლო წამალი ანტიდეპრესანტები რომლებიც ნელ ნელა უნდა მოიხსნას წლის
 “. განმავლობაში მოვიშორო ჯენი

„    2  .    მეც მქონდა ტიპი დიაბეტი კანაფის ყოველდღიურმა გამოყენებამ საშუალება
      ,მომცა შემეწყვეტინა რამდენიმე რეცეპტით გაცემული წამლის გამოყენება

   .     რომლებიც ფაქტიურად შიგნიდან მკლავდნენ ამ ცვლილებამ მომცა ენერგია და
 ,     .   ,  სიცხადის განცდა რაც დიდი ხანია არ მქონია გაზრდილი ენერგია ნიშნავდა რომ მე

  .    .ნამდვილად მინდოდა გასეირნება დავიწყე აკვაფიტის გაკვეთილებზე სიარული

     .    ,რამდენიმე მარტივი ცვლილება შევიტანე ჩემს დიეტაში ერთი ცვლილება არის ის
    .  ,   რომ დავიწყე მეტი კანაფის ჭამა როგორც წესი შოკოლადის სახით დამზადებული

    (   ,  კანაფის ინფუზიით ქოქოსის ზეთით სუპერ ჯანსაღი ზეთი ძალიან სასარგებლოა
    ).ღვიძლის დეტოქსიკაციისთვის და წონის დაკლებისთვის

     40   კანაფის ყოველდღიური გამოყენების პირველ წელს კილოგრამზე ცოტათი
.  ,     ,  ,  დავკარგე ცოტა დავიხიე მაგრამ მესაერთოდ არ მაწუხებს ეს რადგან ვიცი რომ ამ

          ბოლო დროს ცოტა მეტი სტრესის ქვეშ ვარ და რომ კანაფის ყოველდღიური
 (  !)     გამოყენებით განსაკუთრებით ჭამით ჩემი სხეული სიამოვნებით იზრუნებს

 ,    . ” საკუთარ თავზე როგორც ეს არის შექმნილი ჯენი

„  ,     ,   2011      ,არ ვიცი იცოდით თუ არა ეს მაგრამ წელს ჩემი დიაბეტი ცუდად იყო
  12    ,    ,თირკმელებიდან დღეში გრამი ცილა გამოდიოდა მუხლები ისე მტკიოდა

 . ,   85     ,  სიარული მიჭირდა მყესები რომლებიც წელს თეძოს არეში დავხიე თითქმის
  .220   .  აუტანელი ტკივილით დაბრუნდა ფუნტი ვიყავი ექიმმა გამომიგზავნა
 ,    დიაბეტის სპეციალისტთან რომელმაც გამომიგზავნა თირკმელების

.    .  .სპეციალისტთან გიტარაზე დაკვრაც აღარ შემეძლო ზრუნვა შევწყვიტე

    ,     ,  ,მე ჩავატარე გამოკვლევა მას შემდეგ რაც მაიკმა ამ პოსტზე მითხრა ვიღაც ბიჭმა
  ,      სახელად რიკ სიმპსონმა ქოთნის ზეთით განკურნა კიბოსგან ბევრი

.  bs  .  ,     ადამიანი ვიფიქრე მაგრამ ჩავიხედე და გავარკვიე რომ ის ასევე მუშაობდა ტიპის
2  -  .დიაბეტზე რაც მქონდა

    ,      ,  მე მივყევი რიკ სიმპსონის ინსტრუქციებს რომლებიც მას აქვს თავის საიტზე თუ
        . .   , როგორ უნდა გააკეთოს და რამდენი უნდა მიიღოს და ა შ ამან ავად გახადა მეგონა

 ,     -6    გრიპი მქონდა გავაგრძელე და დაახლოებით მე კვირას სისხლში შაქრის დონე
,    8      დაეცა შევწყვიტე დღეში აბის მიღება და სისხლში შაქარი მიზანმიმართულად
.დარჩა

 30 ,    .   3    დავიკელი კგ ზურგი არც ისე მტკიოდა შევედი ჩემს თვის შემოწმებაზე და ჩემი
   .     .   2ექიმი იდგა ყბა ღია ყველა ჩემი სიცოცხლისუნარიანობა ნორმალური იყო ეს იყო
 ,    173  ,      ,წლის წინ მე ვარ ფუნტი სისხლში შაქარი ჯერ კიდევ ნორმალურია

 ,      24-  ,  ტაბლეტების გარეშე გავიკეთე შარდის კიდევ ერთი საათიანი ტესტი რათა
,       ,   გამეგო როგორ მუშაობდნენ ჩემი თირკმელები ყველაზე მეტად რაც შემეძლო

  :  „  ,      გამომეტანა ჩემი ექიმისგან არ ვიცი რატომ ხარ თირკმელები ბევრად უკეთესი
.  ”         ,    ,გახდა მე არ მაქვს ტკივილი მუხლის ან ზურგის არეში თუ არ გადავაჭარბებ
      .მაგრამ რამდენიმე დღის შემდეგ უბრუნდება ნორმალურ მდგომარეობას სარეველას
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  ,    . ,   “. თითქმის აღარ ვეწევი ძალიან არ მიყვარს მოწევა აი რა გამიკეთა ზეთმა პეტრე

”   ,   ,   1     დარწმუნებული არ ვარ რომ გახსოვთ ვიღებ გ დღეში მძიმე იდიოპათიური
 .  ,    ,    ,ნეიროპათიის დროს ერთ დღეს რიკმა და ჯანეტმა რომ დაურეკეს შუადღისას

,    ...3      მითხრეს რომ აუცილებლად გაგაცნობდი თვე გავიდა და ამაღამ გაოგნებული
...  ,   ,       ,ვიყავი დივანზე იჯდა უცებ მივხვდი რომ ჩემი ძაღლი ჩემს ქვეშ იყო

 ,     , .    ვეფერებოდი მას წარმოდგენა არ მაქვს რამდენ ხანს ზურგით და ის თავს რბილად
!!!        10  გრძნობდა მე გავიკეთე სამი ოპერაცია მუხლის ქვემოთ ბოლო წლის

  ,    . -  განმავლობაში ანესთეზიის გარეშე რადგან ვერ ვგრძნობდი ამას ერთ ერთი ასეთი
    !      !!” ოპერაცია იყო სურალის ნერვის ბიოფსია ეს არის შოკი და შიში ხალხი ლორი

”      ,    ,   რსო ზეთი ჩემთვის ისეთი საოცრება იყო მე შევძელი ისევ ჭამა ჩემი ტკივილი ამ
    ,     ,დროისთვის მემართება და არანაირი ნარკოტიკი მე მაქვს მრავალი პრობლემა

  ,     .   ძალიან ბევრი დასახელე ნარკოტიკები აფუჭებს ჩემს ადჰეზიას ჩემი ნაწლავები
 ,   ,    ,ერთმანეთშია შეკრული ექიმები ვერაფერს გააკეთებენ სანამ შეფერხება არ მაქვს

      ,  4  RSO- ,  სითხის გარდა ვერაფერი ვჭამე ორი დღის წინ დღე ზე შემწვარი ყველის
      ,   სენდვიჩი მქონდა და გუშინ ნახევარი ტუნა სენდვიჩი ექიმები ვერაფერს

,    ,  110        გამიკეთებენ ამიტომ მარტო ვარ კილოგრამს ვიწონი და ეს არ არის ჩემი
     ,  98-  ,  ნორმალური და არც ჯანსაღი წონა ჩემთვის მდე ჩამოვედი მათი

,      , 24/7, ,მედიკამენტებით მათ გააკეთეს გამზარდე ჩაის კოვზის საკვებით მშვენიერი
   ,    ...მირჩევნია ვჭამო ისეთი საჭმელი როგორსაც ჩვენ ვაპირებდით გაათავისუფლეთ

,   ...“ მცენარე რომელიც ღმერთმა მოგვცა ჯოისი

„ .         სიმართლე ჩემი სისხლში შაქრის დონე ახლა ნორმალურ დიაპაზონშია და მე
 2000         გამოვრიცხე მგ მეტფორმინი დღეში და ახლა ვჭამ თითქმის ნულოვანი

    .   ,   ,გლუტენს და ვუყურებ ჩემს დიეტას არც უცხიმო ნაგავი არც დიეტური სისულელე
  Weight  Watcher .     ან გაყინული კვება გინახავთ ნატრიუმის შემცველობა ამ გაყინულ

? !” საკვებში აღმაშფოთებელი ჩეშირი

--    ,   ?მოგეწონათ იმ საკვების გემო როცა ზეთზე სცადეთ ჯბ

„   ,        ადრე არ მომწონდა მაგრამ ზეთის ან ჩემი ასაკის შემდეგ გლუტენზე მგრძნობიარე
.     ,    ,  ,  გავხდი მე მაქვს უფრო მეტი შაკიკი მეტი ფიბრო გამწვავება აკნე კუჭის

,    .  ,   კრუნჩხვები რომ დავასახელო რამდენიმე გარდა ამისა ნატრიუმი ბუშტივით
.  ,       ,მაბერებს მას შემდეგ რაც გავხდი ძირითადად კანაფის მომხმარებელი და ზეთით

   ,    ,   ,   ახლა ვჭამ მეტ კანაფს ხილს და ბოსტნეულს ნაკლებ ცხიმს ნაკლებ მწვანილს
. ! ,   ,  საკვებზე ᲛᲘᲧᲕᲐᲠᲡ თუმცა გლუტენთან დაკავშირებული საკვები როგორიცაა
  , ,      .   ,მაკარონი და პური მიყვარს არ აქვს მნიშვნელობა ზეთზეა თუ არა შედეგი არის ის

          “. რომ ჩემს სხეულს ეს არ მოსწონს და მე კარგად ვარ ამით ჩეშირი

„  ,     .     .გამარჯობა გრეგ მე მაქვს სუფთა ბუშტზე ასე ამბობს ექიმი მადლობა ქიმიო ის
,     .    ,    ამბობს რომ ახლა სრულ რემისიაში ვარ მაგრამ საქმე ის იყო რომ მე მივიღე სულ

 19  RSO 2012  13    ,დაახლოებით გრამი წლის ოქტომბრიდან და შემდეგ ხუთშაბათს
2012  19 .       წლის დეკემბერს წავედი პენისის სკოპზე პროსტატის გავლით და შარდის

        .  ბუშტში და ახლა მაქვს ჩემი ბუშტის კიბოს სრული რემისია ყველა ჯანსაღი
    .   ,   ვარდისფერი და კიბოს არანაირი ნიშანი ჩემი ექიმი ამბობს თითქოს აქამდე კიბო

 .   ,    .   არასდროს მქონია ის გაოცებული იყო რა კარგად გამოვიყურები მე ჯერ კიდევ
    ,   RSO-     ვებრძვი ამ ნარკოტიკებს და ვიცი რომ ს შეუძლია დამეხმაროს ამ აბების

,    .  ,    მოშორებაში სანამ ისინი შევიყვან მაინც ვიმედოვნებ რომ დავამცირებ ჩემს
  ,   .ცისტებს თითოეულ თირკმელშიც მარჯვნივ და მარცხნივ

       ,ჩემი საძილე მედიკამენტები საგრძნობლად შემცირდა ბოლო რამდენიმე თვეა
,       ,   ასევე ახლა მთლიანად გამოვრიცხე ჩემი საძილე წამალი ასევე შევამცირე

,         ბაკლიფინი ლირიკა და ოქსიკოტინი და კვლავ ვცდილობ მთლიანად მოვიშორო
,     ,       ისინი რაც აოცებს ჩემს ექიმებს რამდენად სწრაფად ვარ ვამცირებ და როგორ
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     .მომცემს ეს გარკვეულწილად ნორმალური ცხოვრების შანსს

        მე ვაფასებ სამკურნალო მარიხუანას მოწევას ჩემი ცხოვრების ამ ნარკოტიკული
 .     .  RSO-  ნაწილის განმავლობაში ექიმებმა დიდი ხნის წინ მომწერეს ამ მ მომცა

     ,    135-  6საშუალება დავიწყო წონაში მატება მას შემდეგ რაც გასულ ოქტომბერში ზე
          ფუტი სიმაღლით მივაღწიე ყველა დროის ყველაზე დაბალ დონეს და ახლა მე

 149  --    14  lbs  GAIN,   ,    RSO- .ვიწონი ეს არის სწორედ მაშინ როცა ვიღებდი ს ჩემი
         დაჭიმული ზურგი შემცირდა ტკივილისგან და ასევე მქონდა მეტი მოძრაობა ბოლო
  ,       რამდენიმე თვის განმავლობაში ჩემი კისრის ოპერაცია ასევე შეჩერებულია ამ

  RSO-   .შემოდგომაზე ასევე ს მიღების შემდეგ

       ,  ჩემი ფსორიაზული ართრიტი ჩემს ფეხებშიც შემცირდა და ვლოცულობ რომ აღარ
        ,გავიკეთო სტეროიდული ვაქცინა ფეხებში და იგივეს ვლოცულობ ჩემს ზურგზე

       ისევე როგორც ჩემი ბოლო ხერხემლის ეპიდურული სტეროიდული ინექციები
          ,შარშან შემოდგომაზე იყო და იმედი მაქვს ჩემი ტკივილი დონეები რჩება დაბლა

    .რათა თავიდან აიცილოს სხვა რამ

  ,      (   ) ჩემი ექიმი ამბობს რომ ჩემს სხეულს აღარ შეუძლია თუ მინდა ვიცხოვრო ვაჭრობა
   . ,   .  RSO,  და აბები ცხოვრების ხარისხისთვის სისულელე მე ვამბობ მიიღეთ რათა

      დაგეხმაროთ ყველა თქვენს დაავადებაზე და შეამციროთ ტკივილგამაყუჩებელი
    .        წამალი და სამუდამოდ მოკლათ კიბო მე არ მიმიღია ძალიან ბევრი და არც ისე

  ,         დიდი ხნის განმავლობაში თუ მას შეუძლია ამის გაკეთება ასეთ მოკლე დროში
,   ,       ჩემთვის უბრალოდ დაფიქრდით შეიძლებოდა თუ არა ამის შესახებ მთელმა

 .  !!!” მსოფლიომ იცოდეს ღვთის განკურნება ტონი

„  6      .  მამაჩემს თვის წინ პანკრეასის კიბოს დიაგნოზი დაუსვეს ქიმიოთერაპიის დროს
    .     ის გავრცელდა თირკმელებში და ფილტვებში მას ყველგან ჰქონდა ლაქები და

  .     ,  ძალიან სწრაფად უარესდებოდა წავიკითხე ზეთის შესახებ და გადავწყვიტე რომ
   .        მას დასაკარგი არაფერი ჰქონდა ჩვენ გავაკეთეთ და ის უკვე სამი თვეა ყოველ
.    .   .დღე სკანირების შედეგები გუშინ მოვიდა ექიმი გაოცებული დარჩა პანკრეასის

      .  კიბო შემცირდა და სხვა ლაქები მთლიანად გაქრა მამაჩემი ბევრად
.   ,  ,      უკეთესია გულისრევა არ აქვს წონაში მოიმატა მთელი დღე აღარ სძინავს და ისევ

.  .   . ” გარეთაა მართლაც საოცარი ჩვენ მთვარეზე ვართ ლიზა

--  ,  ,     ,   .მშვენიერია ლიზა მაგრამ მეტი სკანირება გთხოვ მხოლოდ ზეთი თქვენ
    ,  ,   ნამდვილად არ გჭირდებათ კანცეროგენული სკანირება რომ ნახოთ რომ ის კარგად

.   ,   ,     არის როგორც თქვენ ამბობთ დასაკარგი არაფერი გქონდათ ასე რომ არ წააგოთ ეს
   ,    .თამაში ზედმეტი სკანირების გადაღებით რამაც შეიძლება ადვილად გააუარესოს

   .     სხეულში გროვდება რადიაციული ეფექტი რაც უფრო ნაკლები სკანირება ხდება
    .    ,  კიბოს მქონე პაციენტისთვის მით უკეთესი ეს მხოლოდ საღი აზრია მეტი

. ,     60    ,   არაფერი ზოგადად ნამდვილად ჯობია კიდევ გრ ზეთი მიირთვათ როცა არ
  100%-   .ხართ დარწმუნებული ით ჯანმრთელი ხართ

,      ,  ,  ასევე ყველა ეს გამოკვლევა და ექიმთან ვიზიტი როგორც წესი პაციენტებს ძალიან
    .     ანერვიულებს და დიდ სტრესში აყენებს სტრესისა და შფოთვის თავიდან აცილება

,     ,   რთულია როდესაც ადამიანს საქმე აქვს დაავადებასთან ამიტომ მოერიდეთ სტრესს
 ,   -     და შფოთვას რამდენადაც შეგიძლიათ და ზეთი შეიძლება დაგეხმაროთ სტრესისა
  ,    ,  და შფოთვის წინააღმდეგ ვიდრე ნებისმიერი სხვა ნივთიერება რომლის შესახებაც

 .მე ვიცი ჯბ

„    .   წლებია კანაფს ვიყენებდი დიაბეტისთვის ყოველთვის სისულელედ ვგრძნობდი
.  ,      ,  ,  ,თავს ჩემს ოჯახში დედაჩემის მხრიდან დიაბეტი იყო ცუდი ფეხების ფეხების

    . ,  ,  .მხედველობის დაკარგვა და შემდეგ სიკვდილი დეიდაჩემი ბიძაჩემი ბებია და
   .  55   .  ყველა დედა გადავიდა დიაბეტისგან დედაჩემი წლის იყო ჩემი დღევანდელი
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.      570-   , 3  , ასაკი ჩემი უმცროსი და აქ ქულები ზე მეტია დღეში გასროლა დღეში მაგრამ
  ,    ,    .რაც შემეხება მე დიაბეტი არ მაქვს მრავალი წლის განმავლობაში საკმაოდ

 .ჯანმრთელი ვარ

 , 70  .     კარგი მეგობარი წელს გადაცილებული დაახლოებით შვიდი თვის წინ მოვიდა
.   500-     ,    ჩემთან მისი ქულები იანი წლების შუა ხანებში იყო ის ნამდვილად ავად

.  ,     RSO,    ,   180-იყო მას შემდეგ რაც მან გამოიყენა მხოლოდ მორთვის შემდეგ ის იან
 .   .     წლებში დაეცა სულ რამდენიმე თვეში გაჟღენთილი კანაფის ზეთი მიიღება დღეში

 .    ,    .76 ორი კაფსულა ახლა ის დაბრუნდა სანადიროდ თევზაობს და შეშას ჭრის წლისაა
 15    .      ,და წლით უმცროსად გამოიყურება მე ვიცი ფაქტიურად კანაფი არის მიზეზი

     .      .  რის გამოც დღეს არ ვიღებ კადრებს მე ჯერ კიდევ არ ვარ დიაბეტი ჩემს ოჯახში
 . ,     ,   ერთადერთი ვარ ვისურვებდი რომ ჩემმა დას განათლებულიყო თავს ბევრად

 .      . უკეთესად იგრძნობდა ისევე როგორც ყოველ დილით გრიზლის მიღება რონ

„   ,      ნამდვილად შემიძლია გითხრათ რომ ჩემს შემთხვევაში კანაფის ზეთის
  ,      კომბინაციამ და თაფლზე როგორც დამატკბობელზე გადასვლამ დაწია ჩემი შაქრის

  (  )  .    დონე მისაღებ წაიკითხეთ ნორმალურ დონემდე მე უნდა გამოვიყენო მხოლოდ
   .  გრძელმარცვლიანი ბრინჯის ოდენობის ექვივალენტი მაწუხებს პერიფერიული

,  ,      ,  ნეიროპათია უძილობა კისრისა და სახსრების ქრონიკული ტკივილი დაბნეული
 (    ),   ,ღვიძლი ეს სამედიცინო ტერმინია აშკარად თრომბოციტების დაბალი რაოდენობა

 EBV      .   (  ქრონიკული და პურის ყუთზე დიდი ელენთა არ შემიძლია არა რომ
)    ,   .ვიქნებოდი ოპერაციას უკიდურესი ალბათობის გარეშე რომ გავუკეთო ეგვიპტე

     ,     .  ახლა სხვას არ ვურჩევდი ამის გაკეთებას მაგრამ ათი წელია ავად ვარ რაც უფრო
    ,  .  მეტ წამლებსა და პროცედურებს მაძლევდნენ უფრო უარესდებოდა ბოლოს ვთქვი

" ".  OTC,   ,   საკმარისია არანაირი არანაირი კომერციული წამალი ყველა მცენარეული ან
 .    ND- ,     ,საკვების საფუძველზე მე ვიყენებ ჩემს ს რომ მოვითხოვო ტესტები ჩემთვის
      შემდეგ მას გადავხედავ და შეიძლება მოვითხოვო შემოთავაზებული

. !    .    . ” მოდალობა მაგრამ მე მაქვს საბოლოო სიტყვა და მე უკეთესად ვარ ჰუდი

„  1        ტიპი შაქრიანი დიაბეტი ყოველთვის სწრაფად იმატებს სისხლში შაქრის
.  ,     ,    დონე მას შემდეგ რაც მე ვიყენებ ზეთებს ჩემი შაქარი ნორმალური
.     20-  ,   a1c     6.8.რჩება პირველად მას შემდეგ რაც ზე მივიღე ჩემი ტესტი ახლა არის

ევგენი

”   ,   ,     20+ .  მე მყავს მეგობარი ერთზე მეტი მაგრამ მისი შაქარი იყო დიდხანს ვეწევით
35+ ,   .   .    10-წელს ამიტომ ზეთი მივიღეთ ექიმი არაფერს აკეთებდა მისი შაქარი ახლა

.   ,    . ია ჯერ კიდევ მაღალია მაგრამ მას მოსწონს პეპსი დონალდ

„          ზეთმა მთლიანად მოკლა ჩემი ტკივილი ძვლის ტოტებისა და სუსტი ფილტვების
,  ,   ,   !   გამო რომლებიც როგორც ჩანს დღითიდღე ძლიერდება და ახლახან დავიწყე
!     !” ზეთი ორივე გაოცებული ვარ და მადლობელი მარადმწვანე

” .  .  ,    წარმოუდგენელი სასწაულმოქმედი მცენარეა როგორც ჩანს ის ცდილობს თქვენი
 ,     . ” სისტემის ნორმალიზებას რაც არ უნდა იყოს არასწორი ზედ

„      .    ჩემს მეუღლეს ფეხებში ნეიროპათია აღარ აქვს დაახლოებით ორი თვის წინ
    20     გვქონდა ნავთობი და ამ დღის განმავლობაში ნეიროპათიის დაბრუნება დაიწყო

 .         .  ბოლო დღეებში ოთხი დღის უკან ზეთი და აღარ ქინძისთავები და ნემსები მას აღარ
      30  ,    აქვს მაღალი წნევა და დაიკლო თითქმის ფუნტი უბრალოდ კანაფის ზეთის

 .     .  რუტინაში დამატებით მას ასევე აქვს წინაგულების ფიბრილაცია ზეთის დაწყების
  “. დღიდან არანაირი არითმია ბადი

„    .    ჩემი შაქარი კონტროლიდან გავიდა ინსულინის მაქსიმალურ რაოდენობას და
   .     პერორალურ წამლებს ვიღებდი უშედეგოდ ამ წამლებისგან წონაში მოვიმატე და

 .   ,  -  ,  უბედური ვიყავი დავიწყე ზეთის გამოყენება წვეთ წვეთად ავდიოდი სისხლს
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 8-  ,  ,   . !დღეში ჯერ ვამოწმებდი რომ დავრწმუნდე რომ კარგად ვიყავი იმუშავა მსუბუქი
,      .   ,   დოზით ჩემი შაქარი ნორმალურ დონეზე დაეცა ორი წლის შემდეგ მე ცოცხალი

,  67 ,      .   ვარ დავიკელი ფუნტი არ შევცვალე დიეტა და ვეხმარები რიკს თუ ჩემი რიცხვი
 (   )  “. გაიზრდება ხანდახან ცუდად ვარ ზეთს ვამატებ ჯანეტ

„   ,    ,   17  .   გამარჯობა მისტერ სიმპსონ მე ვარ აარონი ვარ წლის მე ვიყენებდი თქვენი
    1   .   რეცეპტის ზეთს ჩემი ტიპის დიაბეტის დასახმარებლად მე უნდა მივიღო

     ,    ინსულინის ოთხი ინექცია დღეში მაღალი დოზით მაგრამ რადგან ვიყენებ თქვენს
 ,         ზეთის რეცეპტს ღამით მხოლოდ ერთი უნდა მივიღო და პირადად მინდა მადლობა

.          გადაგიხადოთ შენნაირი ადამიანი ამ პლანეტაზე ბევრი არ არის და ახლა შენ
   . , “გყავსმეტი მხარდამჭერი თქვენს უკან პატივისცემით აარონ

”   ,    .   1994ამ მონათხრობის მიზნებისთვის მე მქვია ალექსისი ვარ დიაბეტით
.2010   ,    ,   ,წლიდან წლის შემოდგომაზე მარცხენა ფეხზე დაზარალდა როგორც ჩანს
        უბრალო ლიგატის მოწყვეტა და სამედიცინო მკურნალობა არ იყო მოსალოდნელი

   ,   ,  .  , და ის მცირე მკურნალობა რაც მე მივიღე უმნიშვნელო იყო მე შემატყობინეს რომ
   ,     ,შესაძლოა მქონოდა შარკოს ფეხი რომელიც ჩვეულებრივ ამოუცნობი რჩება

  ,     .განსაკუთრებით მწვავე ფაზაში სანამ არ მოხდება მძიმე გართულებები ადრეული
  ,     ამოცნობა და დიაგნოსტიკა დაუყოვნებელი იმობილიზაცია და პრევენციული
      ზრუნვის პროგრამამ შეიძლება შეამციროს დიაბეტური ნეიროპათიის ამ

   .  დამანგრეველ გართულებასთან დაკავშირებული ავადობა არასწორად მართვის
,       ,  შემთხვევაში შარკოს ტერფს შეიძლება ჰქონდეს დამღუპველი შედეგები მათ

 .შორის ამპუტაცია

       დეკემბრისთვის მე მქონდა წყლულოვანი წყლული ჩემი ძალიან შეშუპებული
 .      ფეხის ბოლოში სასწრაფო ორთოპედიული დახმარების მოთხოვნის შემდეგ ექიმმა

  ,  "   ". სწრაფად დაუსვა დიაგნოზი როგორც ქრონიკული შარკო ოსტეომიელიტით ჩემს
       .  , ფეხს საჰაერო ჯიბეები ჰქონდა და ძვალში სერიოზული ინფექცია მან მითხრა რომ

      .ერთადერთი ეფექტური მკურნალობა იყო ფეხის დაუყოვნებელი ამპუტაცია მძიმე
  ,    .   ტკივილი მქონდა ფიზიკურად ემოციურად და სულიერად ექიმმა ერთი კვირა

,    .   ,მომცა რომ ფსიქოლოგიურად მომეგვარებინა მომაწოდეს ინვალიდის ეტლი
,     .ინსტრუქციებით რომელიც ფეხზე არ მაყენებდა წონას

  ,        .ჩვენ ყველამ ვიცით რომ ღმერთი მუშაობს იდუმალი და გასაოცარი გზებით მან
    „  “ , მომიყვანა ორი თავისი ადამიანური მკურნალი ანგელოზი წამლებით რომლებიც

    .   ,    მან დიდი ხნის წინ მიაწოდა არაფრის დაკარგვის გარეშე ფეხის გარდა წამალი
,  ,      დავლიე სიყვარულით მომიტანეს ორივე ენისქვეშ და პირდაპირ ღია ჭრილობაზე

.        წაისვი კვირის ბოლოს მე და ჩემზე მზრუნველებმა გაუმჯობესება მხოლოდ
  .    ,    ჭრილობის გარედან დავინახეთ როდესაც ისევ ვნახე ექიმი მან მომცა კიდევ ერთი

   ,     ,  კვირა რეკომენდაციების გრძელი სერია თუ რაზე უნდა გავითვალისწინო რასაც
  "OMG ..." .     მან უწოდა მომენტი მე ერთგულად გავაგრძელე შემოთავაზებული წამლის

 .     ,   დოზის მიღება დავიწყე უკეთესობა და რაც მთავარია წყლულოვანი წყლული
 .     10   შეხორცებას იწყებდა აპრილისთვის საშუალება მომეცა დღეში წუთი ფეხით

.     ,    სიარული მცირე ქირურგიული ჩარევა იყო საჭირო რათა ამოეღოთ გარკვეული
  ,  .გაუარესებული ძვლოვანი მასა რომელიც წარმოიქმნება

        მე ვაგრძელებ მედიკამენტების მიღებას და ჩემი ექიმი ფრთხილად ოპტიმისტურად
 ,     .    არის განწყობილი რომ შეიძლება ფეხი შევინარჩუნო ჩემს ძვალში ინფექცია იყო

      ,   ძალიან სერიოზული და ცოტა დრო დასჭირდება გაწმენდას მაგრამ ის
.       სამკურნალოა ამჟამად ექიმი განიხილავს ჩემს ფეხის შესაძლო კონსტრუქციულ

   ,     .ოპერაციას ერთი წლის განმავლობაში თუ ის გააგრძელებს გაუმჯობესებას
ალექსის

„   -  ,  „ “ .    მე ვარ ერთ ერთი მეგობარი რომელსაც ალექსისი ახსენებს მე გავუგზავნე მას ამ
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        ,პოსტის ბმული და მან შეიძლება მოისურვოს გაამჟღავნოს საკუთარი თავი
  ,    .     როდესაც დაინახავს ამას მე ამას მასზე დავტოვებ მე დიდი ხანია ვარ მარიხუანას

     ,   ლეგალიზაციის მომხრე რეკრეაციული მიზნებისთვის და ვიცოდი რომ მას შეეძლო
    . ,    8  9 ეფექტურად მოეხსნა ტკივილი და შფოთვა თუმცა მხოლოდ გასული ან თვის

      .განმავლობაში გავიგე ნამდვილად კანაფის სამკურნალო ძალის შესახებ როცა
       ალექსისს ვესაუბრე თებერვალში და მან მითხრა შემოთავაზებული ამპუტაციის

,     ”შესახებ მე ვუყურე რიკის  გაიქცეთ სამკურნალოდან”  ,   ვიდეო მაგრამ ნამდვილად
  .      სკეპტიკურად იყო განწყობილი მე და ჩემმა პარტნიორმა განვიხილეთ კანაფის

     ,    ზეთის დამზადებისა და მისი განკურნების შესაძლებლობა და ჩვენი საერთო
    .     მეგობარი ალექსისი მთავარი კანდიდატი ჩანდა ის დათანხმდა და ჩვენ გავაკეთეთ

         .  ზეთის პარტია იმ ღამით და დავიწყეთ მისი მიღება მეორე დღეს საწყისი შედეგები
 ,       იმედისმომცემი იყო მაგრამ მე მაინც ძალიან სკეპტიკურად ვიყავი

. ,   , „   ?  ?განწყობილი მაგრამ როგორც ალექსისს ვუთხარი რა გაქვს დასაკარგი შენი ფეხი
    !”    ,   ,ექიმს უკვე სურს მისი მიღება არასოდეს ვყოფილვარ ისე ამაყი როგორც იმ დღეს
    .         როცა ის ჩემს მისაღებში შევიდა და თუმცა მისი ოპერაციის გამო ის ცოტა ხანს ისევ

 .   ,    "ინვალიდის ეტლშია მისმა ექიმმა უთხრა რომ ალექსისისთვის უმაღლესი
"   .   ,   პრიორიტეტია მაისში ქორწილში იცეკვოს ეს იმ კაცისგან რომელსაც ოთხი თვით

   “. ადრე სურდა ფეხის მოკვეთა ჯიხური

„  ,       ,  გმადლობთ რიკ მე გავაკეთე ზეთი იმ ადამიანების დასახმარებლად რომლებსაც
     .   -წარმოდგენა არ ჰქონდათ მისი განკურნების უნარზე შემთხვევა პირველი

 ,   5  ,  6   .დიალიზზე დიაბეტით კვირაში დღე საათის განმავლობაში თირკმელების
 13%   .    .  ფუნქციის და ძლიერი ტკივილი პირველივე დღეს ტკივილმა გაქრა სამი თვის

   2-  , 3 .  54% განმავლობაში მკურნალობა კვირაში ჯერ დიალიზზე საათი და თირკმლის
 .      ფუნქცია უკან მკურნალობის დაწყებიდან ხუთი თვის განმავლობაში აღარ
    98%-  ,   გაივლიდა დიალიზს და თირკმელების ით ფუნქციონირებას და საერთოდ

       25 აღარ დაწერს ტკივილგამაყუჩებელ წამლებს და სიცოცხლე დაუბრუნდა წლის
.  . ,         ,შემდეგ ჯოჯოხეთის წლები ოჰ ზეთზე ფასი არ არის და მე მიყვარს ყოველი წუთი

   . ,    ,როცა შემიძლია მისი დახმარება დანარჩენებსაც რომლებსაც ჩვენ ვმკურნალობთ
  ,   ,      .აქვთ მსგავსი წარმატება ასე რომ გმადლობთ რომ ნება მომეცით ვიყო ამის ნაწილი

” დენ

„    2         ჩემს ქმარს აქვს ტიპის დიაბეტი და ღებულობდა კანაფს და მას ამცირებდნენ
 3 ,  5  , 5  ,  , დღეში წვეთიდან გარდა ერთეულის ღამით ერთეულამდე ღამით ასე რომ ეს

 .     “. ნამდვილად ეხმარება ის მას მხოლოდ თვენახევარია ღებულობს გლედისი

„5   .  .  2  .ადამიანიც განვკურნე Ჩემი მეგობრები ტიპი დიაბეტი Საკვერცხის
. .  .     HGG   კიბოს სიმსუქნე Კანის სიმსივნე და ის კურნავს ჩემს მძიმე დილის

.   .  .   4   .ავადმყოფობას მე თვითონ ვაკეთებ ჩემს ეზოში ვასწავლი ჩემს წლის ბავშვს მე
,   . ” მესმის რამდენად მნიშვნელოვანია ეს ჰემპგირლი

    საჭმლის მონელება და კრონის დაავადება
    .    ზეთი ნამდვილად ეხმარება კრონის დაავადებას ის აჩერებს ანთებას თქვენს

.          1/3,ნაწლავებში მე მქონდა სიმსივნე და ამოიღეს ღვიძლის და ნაღვლის ბუშტის
   .      სანამ გავიგებდი ზეთის შესახებ ახლა ზეთმა განკურნა ყველა უსიამოვნო ეფექტი

   C   .   18ქიმიოთერაპიის შემდეგ ჩემი ჰეპეპისთვის და ოპერაციებისთვის მე დავიკელი
    “. ფუნტი და თავს შესანიშნავად ვგრძნობ მიშელ

„   ,   . .  ,   მცირე თანხა მომცეს რომ გამომეცადა Ვაუ ისე ვჭამე როგორც წლების
  !  !  ,    , განმავლობაში არ მიჭამია მადა დამიბრუნდა ახლა ვიცი რომ არ არის იაფი მაგრამ

   . !" მუშაობს ყველა სახის პრობლემაზე Გმადლობთ დენი
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„   !60         205- .მეც იგივე ვიპოვე ფუნტი ოდნავ მეტი ვიდრე ერთი წლის წინ დან ახლა
 180-    .    , დავბრუნდი ზე და სტაბილური ვარ მე აბსოლუტურად მომხიბვლელი ვარ და

  .       . ?2არა მხოლოდ მუნჯი მე რეალურად ვჭამ დღეში ერთ სრულ კვებას მანამდე
  ... ,    . ” ნაკბენი და მინდოდა მოდით ზედმეტად გრაფიკულად არ ვიყოთ ჰუდი

„ ,   ,    RSO-  ...   და რა თქმა უნდა დიეტის ცვლილება ასევე მ გამოიწვია ახლა ბევრად უფრო
  ,   ...   ...  1ჯანსაღი საკვები მსურს ვიდრე ოდესმე შოკოლადის პრობლემა მქონდა ახლა

      !!!    ,ცალი საკმარისია და ეს არც მჭირდება უმეტესად მე მინდა ვიკვებო ჯანსაღად
 !!!” ვიცხოვრო ჯანსაღად ლორი

„      „ “   კრონის დაავადების ფორუმზე მე პრაქტიკულად დაშინებული ვიგრძენი იმის
,     „RSO“.     ,   გაგება თუ რა იყო ეს და მხოლოდ ორი კვირის შემდეგ მან გადაარჩინა ჩემი

    .  12/29/12.  სიცოცხლე და ამას აკეთებს ყოველდღე აღმოაჩინეს სიცოცხლე გადაარჩინა
1/11/13.” სარა

„   ,   !     იმედია არ გათიშულხარ ახლახან გიპოვე გასულ თვეში საწოლში ვიწექი და
    ,   სხეულზე სიკვდილის უეჭველი გრძნობა მქონდა როგორც ადრე
.   2       ვგრძნობდი მანამდე მხოლოდ კვირით ადრე გავიგე შენი სახელი და ვმუშაობდი

 .      ,   კრონის ფორუმზე ამ ბიჭმა იმდენჯერ გაიმეორა შენი სახელი მე კინაღამ ვიგრძენი
" "     .      დაშინება შენი სახელის წაშლის გამო ცოტა ხანში შენი სახელი და ზეთი

.   ,     - ,მოვიძიე ბევრი ინფორმაცია მოვიდა ამიტომ დავიწყე ინტერნეტ რადიო თოქ შოუ
 "Red  Ice  Radio"      სახელწოდებით და რიკთან ინტერვიუს ჩანაწერი ზეთის

.  ,  .     თემაზე როცა დასრულდა ვტიროდი სახლში მივედი და ქმარს ვუთხარი
.ყველაფერი

FF .11 ,   .     ,იანვრამდე დღე როცა უნდა მომკვდარიყავი ჩემმა ქმარმა ახლახან იყიდა ის
    10-     რაც გვჭირდებოდა ზეთის დასამზადებლად ში და გეგმავდა ზეთის დამზადებას

  .11-     ...  დაახლოებით ერთ დღეში ში დილით თავს ცუდად ვგრძნობდი როგორც
 .     .  ,უმეტეს დილით ავადმყოფობამ სწრაფად და ძლიერად დამიარა საწოლში ვიწექი

 ...  ,    ,      რომ მოვმკვდარიყავი ვიცოდი რომ ცუდი იყო როცა ვერ ვიტანდი ჩემს ქმარს
.   ,    .    სამსახურში როცა სახლში მივიდა მაშინვე დაიწყო ზეთი მე ვჭამე შვრიის ზომის

  ,       ბურთი და ვგრძნობდი როგორ ტრიალებდა სხეული უკან ერთი საათის
,        2    განმავლობაში ამიტომ ვჭამე კიდევ ერთი ბურთი და საათის შემდეგ შემეძლო

  .     დამოუკიდებლად სიარული აბაზანაში მეორე დილით ძლივს ვიგრძენი სიმპტომები
    !(    -   )წინა დღიდან და წავედი სამსახურში კვირის ბოლო სამუშაო ნელი და მარტივი

15-           ში გავაშუქე და დამატებითი დღე და ბოლო წუთს მთხოვეს დაფაროს კვირის
.    RSO-  !დანარჩენი მე მოვუყევი მსოფლიოს ს შესახებ

 ,     ,    დამავიწყდა მეთქვა რომ მაქვს კრონის დაავადება კოლიტი და ბიოქიმიური
 (  )  .    5დამწვრობა აპენდიქსის გაჟონვა ფილტვებიდან ქვემოთ ჩემი აპენდიქსი გაჟონა

1/2    .2008   2009   19  .1  თვის გვიან დეკემბერში წლიდან წლის მაისამდე გალონი
  .ინფექციური ნარჩენების ამოღება

     39     მე ვიღებ ამ ზეთს ყოველდღე დღის განმავლობაში შვრიის ფქვილის მარცვლის
  3-  .      ზომის ბურთულაზე ჯერ დღეში წამალი აღარ მჭირდება და თითქმის არ
.       95%.    .ვეწევი მე ასევე ვსვამ ალოე ვერას წვენს ეს აუმჯობესებს ზეთის მუშაობას ვწერ

.        “.ყველაფერს მე აღარასოდეს მივიღებ სხვა ადამიანის მიერ შექმნილ ნივთიერებას
სარა

„   ,      პოტი ერთადერთი საშუალებაა რომელმაც აიძულა ჩემი მძიმე კრონის დაავადება
.  “. რემისიისკენ კანაფი კურნავს ალისია

„  ,     ,  .30 როცა ვამბობ რომ კანაფი კურნავს კრონის დაავადებას ამას ვგულისხმობ წელი
         , ვიცხოვრე ამ ჩემთვის უცნობი დაავადებით და მივხვდი მხოლოდ მას შემდეგ რაც

    .    თავი დავანებე მარიხუანას რეკრეაციულ მოხმარებას ეს იყო ხანგრძლივი შესვენება
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       ,  და ჩემი კრონის დაავადება არ დაბრუნებულა კონტროლირებად დონეზე სანამ არ
  .    განმეორდა კანაფის მოხმარება თავდაპირველად მე მხოლოდ გულისრევას

,   ,    .   !” ვკლავდი მაგრამ შემდეგ მივხვდი რომ მას კრონი დაეხმარა უკან არ იხედება შონ

" !   ,  ,    Ყოჩაღ როცა დისპანსერში ვმუშაობდი გამიმართლა რომ შევხვდი ახალგაზრდას
(18),      .    RSO-რომელსაც საკმაოდ მოწინავე კრონის დაავადება ჰქონდა ის არ იყენებდა ს

 ,    .    იმ დროს მხოლოდ რამდენიმე წამალს ვატარებდით ის წავიდა საძიებო ოპერაციაზე
    .     , ,და ვერ შეძლო კანაფის გამოყენება ის საკმაოდ ავად გახდა საავადმყოფოში სიცხე

,        .  ინფექცია სწრაფად იკლებდა წონაში უკვე ძალიან თხელ ჩარჩოზე მისი ექიმი
 ,       ,   საბოლოოდ დათანხმდა რომ მას ერთი დღის აბონემენტი მიეცა რათა ჩვენთან

   .მოვიდოდა და წამალი მიეღო

    ,     მისი ექიმი ზედმეტად გაოგნებული იყო როცა მეორე დილით მის შესამოწმებლად
,        ,   შევიდა საწოლში იჯდა კაშკაშა თვალებით და ბუჩქნარი კუდიანი წინა ღამეს

      .  სასიამოვნო საჭმელს მიირთმევდა და მხოლოდ საუზმეს ამზადებდა ბოლოს მე
 ,    RSO-  .   ,  ვესაუბრე პაციენტს მან ახლახან გაიგო ს შესახებ ეჭვიც არ მეპარება რომ ის
     “. სრულიად განიკურნება კრონის დაავადებისგან უმოკლეს დროში ჯენი

”    .   ,    მე მაქვს კრონის დაავადება რიკ სიმფსონის წყალობით მე დავბრუნდი ჩემი
!” ცხოვრება კეტლინი

”    ,   .    .ეს კურნავს კრონის დაავადებას მე პირადად ვიცი თქვენ უნდა მიიღოთ ის წლების
    ...   განმავლობაში ვეწეოდი ასევე ტკივილის განსახილველად შეხორცება არ მოვიდა

,    . ,   ,  მანამ სანამ ზეთი არ შემეჭამა სცადე არაფერი გაქვს დასაკარგი გარდა აუტანელი
“. დაავადებისა სარა

„      ,     კანაფის ზეთი დამეხმარა ჩემი კრონის განკურნებაში რათა მე შევძლო მისი
!          მართვა ახლა ისევ ცხოვრების ხარისხი მაქვს რიკ სიმპსონის ზეთისა და შონა
  .       ...ბანდას ზეთის წყალობით შარშან ამ დროს მსგავს რამეს ვერასდროს შევძლებდი
       ძლივს მოვახერხე სასურსათო საყიდლებზე წასვლა აბაზანასთან ახლოს ყოფნის

 .     -   შიშის გარეშე გამუდმებით მიწევდა უკან დაბრუნება არტ შოუებიდან და ცოცხალი
   ,      მხატვრობის კონცერტებიდან იმის გამო თუ რამდენად ცუდი იყო ჩემი

. ,        კრონი საბედნიეროდ გამაცნო კანაფის ზეთი და საბოლოოდ ვიპოვე ჩემთვის
 .     ...   შესაფერისი ზეთი ისევ ვცხოვრობ და მიყვარს სიცოცხლე სერიოზულად შარშან ამ

     ...  !  !!!!დროს ფერმერთა ბაზარშიც კი ვერ წავედი ცხოვრება გაფუჭდა კანაფი კურნავს

  ~  Live  Free  or  Die-       შონა ბანდას ს წაკითხვამ მომცა ძალა ავდექი და გამბედაობა
   .    !  ვიცხოვრო თავისუფლად და განვკურნო წაიკითხეთ რიკ სიმფსონის წიგნი ეს არის

   ,   მშვენიერი ავტობიოგრაფია სავსე ინფორმაცია რომლის ცოდნაც
.      ,   ღირებულია ორივე წიგნი გეხმარებათ თქვენი გონების გაღვიძებაში ასე რომ თქვენ

    .  . ." აღარ მოგიწევთ იყოთ ცხვრის ნაწილი შეიტყვეთ სიმართლე Დაგუგლე ლინზი

” -    ,      ,  ერთ ერთი ყველაზე დიდი გრძნობა რომელიც დიდი ხანია არ მიგრძვნია არის
      …..საოცარი სითბოს განცდა ხალაპენოსი შრირაჩასთან ერთად ფოში ნაწლავის

 !    !   ტკივილის გარეშე მადლობა ღმერთს კანაფის ზეთისთვის მე ვიტანდი ტკივილს
 ,       pho….მხოლოდ იმისთვის რომ შემეძლოს საკუთარი თავის მკურნალობა ჩემი

 …..         , საყვარელი კერძი დღეს მე შემიძლია მისი ჭამა და არ ვგრძნობ ტკივილს რადგან
      !!!  კანაფის ზეთი მეხმარება ჩემი კრონის დაავადების მართვაში აუ როგორ

       !  მომენატრა ფოს გემო და ცხელი სანელებლების თბილი დამწვრობა მე არასოდეს
   .   !” შევწყვეტ ჩემი ზეთის მიღებას მმმმმმმ არავითარ შემთხვევაში ლინზი

„        !!!  , მე მაქვს კრონის დაავადება და ის საოცრებას ახდენს მუშაობს უკეთესად ვიდრე
 ,    .” ნებისმიერი აბი რაც მათ ოდესმე მომცეს ანდრია

„      RSO- .  ამჟამად ვმკურნალობ ჩემს თანამემამულეს კოლიტისთვის თ როდესაც მან
 ,        მოტოციკლი გაანადგურა ის მძიმედ დაიშალა და ერთი თვის განმავლობაში
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 .   ,     საავადმყოფოში იყო საავადმყოფოში ყოფნისას გვითხრეს რომ მას ჰქონდა მასა
    ,  ,   .   მსხვილ ნაწლავში და რომ ეს სავარაუდოდ სიმსივნე იყო მას ყოფნის შემდეგ
 17 ,  29- .კოლიტი აწუხებდა წლისაა ახლა ის

 ,        ,  მას შემდეგ რაც სიკვდილის შემეშინდა და არ ვიცოდი რა ხდებოდა მე ვესაუბრე
  RSO-   .      ჩემს მეგობარს ს მცდელობის შესახებ მან რიკ სიმპსონის ზეთი ჩემს მეგობარს

   .  ,    ,გაუკეთა და ოქტომბრიდან იღებდა ექიმები ამბობენ რომ მასა დარეგულირდა
     ,   .  ნორმალური ფერი დაუბრუნდა და აღარ სჯერათ რომ ეს კიბოა ჩვენ ფაქტობრივად

     ,  შევაჩერეთ სისხლდენა მის ნაწლავებში ოქტომბრიდან მოყოლებული არცერთი
 !  .    RSO-გამწვავების გარეშე ანთება მინიმალურია ჩვენ არასდროს შევწყვეტთ ს

  !!!” გამოყენებას ჩემს ოჯახში კრის

„    . .    ,   ზეთს ვიყენებ კოლიტის დროს Მუშაობს ერთადერთი პრობლემა ის არის რომ არ
  ,      .  მაქვს სათანადო დაძაბვა ამიტომ მისგან ცოტა თავბრუ მეხვევა მაგრამ ვინ

,     .” აინტერესებს მე კარგად ვგრძნობ თავს ამაში იგორ

„         .  მე მყავს მეგობარი კოლიტით და ეს საოცარი სისწრაფით მეხმარება მათ ჰყავდათ
   ,  ,     ის ყველა გენეტიკურ წამალზე ვფიქრობ ის ძალიან ახლოს იყო

.   ,      ,კლაუზალთან ვნახეთ მრავალი ექიმი ის ძალიან ღიაა ამ საკითხისთვის
  .      . ” დეტალებისთვის და ა შემიძლია ვცადო უფრო მეტი დეტალის მიღება ჯასტინ

   ...  .  რადიაციული მკურნალობით მაქვს კოლიტი ნარკოტიკი უსარგებლოა კანაფი არის
 ,   . ერთადერთი რამ რაც მაძლევს ტკივილს ლი

„ ,      ,  ადამიანებისთვის რომლებიც უყურებენ კოლიტთან მომუშავე შტამებს ბევრი
    ,   ,   ყველის და ქიმიდოგის დახრილი ჯვრები როგორც ჩანს საუკეთესოდ მუშაობს
,  ,   “. მათთვის ვისაც ვიცნობ ვინც მას იყენებს კრის

”   RSO-  20-     მე ვიყენებ ს იანი წლების დასაწყისიდან წყლულოვანი კოლიტის
  .41     განვითარების თავიდან ასაცილებლად წლის ასაკში სრულიად ნორმალური

   .    საჭმლის მომნელებელი ტრაქტი მაქვს მამაჩემს არაერთხელ აწუხებდა კრონის
    ,      ,დაავადებით და ჩემი მოკრძალებული აზრით სწორედ ამ ზეთმა შეუშალა ხელი

    “. რომ იგივე ბედი არ მქონოდა ტოდ

”     ,    , მე ვიყენებ კანაფს დივერტიკულიტის გამწვავებისას ეს არის ერთადერთი რამ რაც
  ,       მაძლევს ნამდვილ შვებას დიდად მეხმარება კუჭის ტკივილში და ეხმარება

  ,    მუცლის კუნთებს მოდუნებაში ვიდრე რეცეპტით გაცემული
,    .  !" ტკივილგამაყუჩებლები რომლებიც მხოლოდ მალავს ტკივილს ცოტა ხნით დავით

”   RSO-   .    . ” მე ვიყენებ ს ჩემი კრონებისთვისაც ეს ჩემთვის სასწაული იყო ბობი

,  გული არტერიული წნევა
„       გული სასიცოცხლო ორგანოა და ზეთი აახალგაზრდავებს სასიცოცხლო

.     ,   ორგანოებს როდესაც პაციენტები იწყებენ ზეთის გამოყენებას ისინი ჩვეულებრივ
       ამცირებენ გულის წამლების დოზებს და უმეტესობა წყვეტს მედიკამენტების

,    ,    .  გამოყენებას როგორც კი იგრძნობს რომ შეწყვეტს მათ გამოყენებას ზეთი ძალიან
 ,    ,     სასარგებლოა გულისთვის მაგრამ მე ვფიქრობ რომ პაციენტმა ნამდვილად უნდა

    ,   .მიმართოს ექიმს ამ მედიკამენტების მოცილებისას რომლებიც მას გამოუწერეს

       ზეთი ძალიან ეფექტურად არეგულირებს არტერიულ წნევას და ზოგიერთ
 .     ,  შემთხვევაში არითმიას ის ჩვეულებრივ აქვეითებს არტერიულ წნევას ამიტომ

,      ,    ისინი ვინც არტერიული წნევის წამლებს ხმარობენ ფრთხილად უნდა იყვნენ
 ,    .    ზეთის გამოყენებასთან სანამ არ შეეჩვევიან არტერიული წნევის წამლებისა და
       ,  ზეთის კომბინაციამ შეიძლება შეამციროს წნევა ძალიან დაბალ დონეზე ამიტომ
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       კარგი იდეაა არტერიული წნევის მონიტორინგი არტერიული წნევის შემმოწმებლის
.     ,    გამოყენებით ხშირ შემთხვევაში პაციენტები ასევე აღმოაჩენენ რომ ზეთი ასევე

  .ოდნავ ზრდის გულისცემას

     ,    ეს სფერო გაცილებით მეტ კვლევას მოითხოვს ამიტომ პაციენტებმა უნდა დაიცვან
    ,      თავიანთი საღი აზრი ზეთის მიღებისას მაგრამ ასევე უნდა დარჩეს ექიმთან

,        კავშირში რადგან მათ შეიძლება შეექმნათ გარკვეული პრობლემები ამ
 .     მედიკამენტების მიღებისას გულის პაციენტებმა უნდა შეამოწმონ ელექტრო

    .   გაყვანილობა საკუთარ სახლში ან სამსახურში გული მუშაობს ელექტრომაგნიტურ
      იმპულსებზე და ამიტომ ისინი მაქსიმალურად უნდა მოერიდონ

  .ელექტრომაგნიტურ ველებში ყოფნას

    .   ზეთს ვჭამდი და სუპოზიტორებშიც ვიყენებდი რაც შეეხება აქტუალურ
,   ,   ,   გამოყენებას ის არასოდეს მტკივა მაგრამ ვერ ვიტყვი რამდენად სასარგებლოა ის

 .  ,     .ამ მომენტში როგორც ყოველთვის კანაფს ვიყენებდიყველა შესაძლო გზა კანაფის
       ,  ,თესლს და კანაფის თესლის ზეთს ჩემს რაციონშიც შევიტანდი როგორც ცნობილია

 ,         როგორც თესლს ასევე ზეთს აქვს ძალიან სასარგებლო გავლენა გულის ბევრ
.დაავადებაზე

          . .ექიმი რომ ვიყო და გულთან დაკავშირებულ ოპერაციას ან გადანერგვას და ა შ
,       60  გავუკეთებდე ჯერ ვეცდებოდი ორგანოს გაახალგაზრდავება მინიმუმ გრ

.  60       ზეთით თუ გრამ პაციენტს საკმარისად ჯანმრთელობის მდგომარეობა არ
,     .JB”მიიყვანს მე მაინც გავაგრძელებ ზეთის მიცემას

”        ,  მე შევამცირე და შევწყვიტე არტერიული წნევის აბების მიღება რადგან
    .    არტერიული წნევა ძალიან დაბალი იყო არტერიული წნევის აბების მოხსნის

,   .    შემდეგ ჩემი წნევა ნორმალიზდა გულისცემა უფრო რეგულარულად გამოიყურება
   , ,    და არც ისე შემაწუხებელი მიგვაჩნია რომ დაბადებიდან მაქვს არარეგულარული

“. გულისცემა გიორგი

”        ,  2012   2მე მქონდა გულის შეტევა ჩემი დაბადების დღის შემდეგ წლის
.   ,        აპრილს ექიმი ცდილობდა მეთქვა რომ ეს ყველაფერი ართრიტი იყო და ეს

   .  ,    ,   მხოლოდ გულის შეტევა იყო არ მოსწონთ რომ კანაფს ვიყენებ დიდი დარტყმა
   ,        მქონდა აქ ექიმს შორის რომელიც მხოლოდ ფარმაცევტია და აბებს უბიძგებს და

  ,     ,  100%-ნატურალისტ ფარმაცევტს შორის ჩემმა რეგის ექიმმაც მომკლა ით
    80%  , ,   ,დამიბლოკეს ერთ მხარეს და მეორეს მხრივ მეგონა რომ ინვალიდს მივდიოდი

      ,   დახმარებას გთხოვ გასულ კვირას და ერთადერთი კომფორტი რაც მქონდა კანაფი
,    ,   ,   .  ,  ,იყო ისევ ზეთს ვეძებ ართრიტი მაქვს ეს ქვრივია მწარმოებელი გამიმართლა

 ER- , ,        ,მივედი ში მითხრეს რომ სტენტი დავადე და დაველოდოთ მეორეს რა გავაკეთო
, ,        . , გმადლობთ რიკ თქვენ კარგ საქმეს აკეთებთ და დიდად დაფასებული ხართ ჰეი მე

       :     , ჯერ კიდევ აქ ვარ და კიდევ ერთი შენიშვნა ჩემი ქმარი არ დადიოდე ექიმთან არ
   ,       დალიო და არ მოწიო უბრალოდ მოიხმარე კანაფი მთელი ამ წლების

.     ,  , ,განმავლობაში მას აქვს არტერიული წნევა ისევე როგორც მოზარდი ჯანმრთელი
     ,     (@ O@ )ღმერთმა დაგლოცოთ თქვენ და ყველა ჩვენგანი ბარბი კვლავ იტანჯება

.” ტკივილისგან ბარბი

„  ,     ,  ჩემი ძაღლი რომელსაც აქვს გულის შეგუბებითი უკმარისობა კვლავ აგრძელებს
      .    RSO!!”მუშაობას და ის ასევე ღებულობს ზეთს მარტიდან მშვიდობა სიყვარული და

ჯენა

„    139/99-  114/80-  ,    ჩემი არტერიული წნევა დან მდე წავიდა ასეთი დაბალი არასდროს
.  ." ყოფილა მადლობა რიკ ჯეისონი

. ,   .       ქ გამარჯობა კითხვა მაქვს მაინტერესებდა იყო თუ არა რაიმე ჩვენება ზეთის
,     ?  შესახებ რომელიც ეხმარება არტერიულ ფიბრილაციას არარეგულარული ტიპის
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. !!!!" გულისცემა Გმადლობთ მერი

.  ,  ,    . ,     ა ძვირფასო მარიამ დიახ რა თქმა უნდა დარწმუნდით რომ ზეთი იწარმოება და
       გამოიყენება ჩვენი ინსტრუქციის მიხედვით და ფრთხილად იყავით მისი

   .შერწყმისას გულის სამკურნალო საშუალებებთან ჯბ

„         ( )ახლა ყველას გავუზიარებ ჩემს ისტორიას და არტერიულ წნევასთან ჰიპერტენზია
 .25       ,ხანგრძლივ ბრძოლას წლიდან ყოველთვის მქონდა მაღალი წნევის გამოწვევა

   2008      მაგრამ ჯერ კიდევ წელს არ გადავიხადე დროულად სიცოცხლის დაზღვევის
. ,     ,  პრემია მითხრეს რომ ფიზიკური დახმარება მჭირდებოდა რათა

.    ,  აღმედგინა კომპანიამ გამომიგზავნა ადგილობრივ ექთანთან რომელმაც
  .   180/120.  ,  "  "არტერიული წნევა გამიზომა ეს იყო მან მითხრა რომ სიარული ინსულტი

      .   მქონდა და მირჩია სასწრაფო დახმარების ოთახში წასვლა მე განსაკუთრებით არ
 ,       მომწონს საავადმყოფოები ამიტომ წავედი სახლში და წავედი ბუნებრივი

  -     .  საშუალებების დისციპლინაზე ამ ყველაფერმა არაფერი გააკეთა მე ხშირად
   ,   ,    ვამოწმებდი ჩემს არტერიულ წნევას რათა გამეგო რა მუშაობდა ვარჯიშის

.        .ჩათვლით ჯერ კიდევ საკმაოდ მაღალი იყო და იქ დარჩა

    180-     ,  ,ერთი წლის შემდეგ და ზე მეტი არტერიული წნევის შემდეგ მეგობარმა თქვა
  ,   .   ,   ჯობია ექიმთან წავიდე რაც გავაკეთე მე მივიღე წამალი რომელიც ცოტას

,        .  აკეთებდა მაგრამ ასევე ძალიან დამაბნევდა და ნისლიანი იყო ნარკოტიკებს თავი
   MLM ,  „  “ დავანებე და ვიპოვე პროდუქტი რომელიც გარანტირებული იყო არტერიების

  .      9    გაწმენდას ერთ თვეში მე გავაკეთე ოთხმაგი დოზა და თვის შემდეგ მაინც მქონდა
  .       235/135-მძიმე მაღალი წნევა გასულ ოქტომბერში ჩემი არტერიული წნევა ავიდა მდე

(  )  ,   ,    საშიში მაღალი და ვგრძნობდი რომ გავქრებოდი საბოლოოდ დავნებდი და
    .   საავადმყოფოში სასწრაფო დახმარების ოთახში წავედი დამაკავშირეს და სცადეს

  -    ,    ორი წამალი ლიზინოპრილი და დილტაზემი რომლებმაც არტერიული წნევა
150/110-  .  ,      .მდე დაწიეს წამლებს ვსვამდი სანამ ერთ თვეში არ ამომეწურა როდესაც

          ერთ თვეში დავბრუნდი ჩემს ექიმთან შესამოწმებლად და ჩემი წნევა ჯერ კიდევ
160/110  .    ,     "იყო მე ძალიან იმედგაცრუებული ვიყავი რადგან ჯერ კიდევ სიარული

" .ინსულტი ვიყავი

  ,  ,    იანვარში გამაცნეს ამანი კოლორადოდან რომელიც სპეციალურად მუშაობდა
 .  ,     MS კანაფის ზეთთან მან მითხრა რომ ზეთმა სასწაულები მოახდინა პაციენტებზე

 ,     .     -და ტკივილებზე რაც ჩემს მეუღლეს აქვს მანაც მითხრა ფილმის ყურება გაიქცეთ
სამკურნალოდან     ,  რომელიც სპეციალურად იყენებდა კანაფის ზეთს მრავალი კიბოს

.სამკურნალოდ

           ჩემი ცოლი გაყიდვის შემდეგ და ცოტა უფრო გააზრებული მაინც არ სურდა მის
,    ,  ,     მიღებას ამიტომ მე მივიღე დოზა რომ გამეგო რას აკეთებდა ეს ჩემი არტერიული

.  ,         წნევისთვის ამანმა თქვა რომ დავიწყო ძალიან მცირე დოზით და მივაღწიო ჩემს
.        ტოლერანტობას დავიწყე ბრინჯის მარცვლის ზომით და დილით ჩემი არტერიული

     138/90  -   .  წნევა სხვა წამლების გარეშე იყო დიდი გაუმჯობესება ძველი წამლებიც
 ,   .    ,  მქონდა ამოწურული როცა დავიწყე მე გავაგრძელე დაბალი დოზით მაგრამ

  ,       .დრამატული ეფექტები შეწყდა სანამ დოზა ორ მარცვლამდე არ ავწიე გასაოცრად
BP .         დაბრუნდა მე ჯერ კიდევ ექსპერიმენტულ რეჟიმში ვარ საკუთარ სხეულზე და

         ბოლო რამდენიმე დღეა ჩემი არტერიული წნევა ნორმალური იყო და მე
     3    ვინარჩუნებდი მას ძილის წინ დაახლოებით მარცვლეულის მიღებით და

 .        წამლების გარეშე არც მე შემიმჩნევია რაიმე გვერდითი მოვლენა და ვაპირებ
  „ “ .შევინარჩუნო ის ამაღლების ზღურბლში

    ,   ,    როდესაც მე მივმართე სამედიცინო ბარათს ექიმმა მითხრა რომ არ არსებობდა
    .   კანაფის ზეთის წამალი არტერიული წნევისთვის თანხმობის მიღება მაინც

   ,    .  ?მოვახერხე სახსრების ტკივილის გამო რაც წლების განმავლობაში მქონდა Იცი რა
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     /  -    იყო კიდევ ერთი დიდი გვერდითი ეფექტი სარგებელი აღარ არის სახსრების
.ტკივილი

,   ,   .„ “,   ბევრს მათ შორის მეც არ უყვარს მოწევა პოტჰედებმა რომლებსაც არ შეუძლიათ
      ,  ფუნქციონირება და რომლებიც ბოროტად იყენებენ ამ დარიგებას ინდუსტრიას

 . ,      თვალი გაუსწორა ვიმედოვნებ სახელმწიფო არ გადააგდებს ბავშვს აბაზანის
   “.წყლით ამ შესანიშნავ წამალზე

.      ?ქ რამდენს იღებთ არტერიული წნევის ყოველდღიური კონტროლისთვის ჯო

.     60    ა ყოველთვის უმჯობესია მიიღოთ მინიმუმ გრამი მკურნალობა ინსტრუქციის
     .მიხედვით და შემდეგ შემცირდეს შემანარჩუნებელ დოზამდე ჯბ

„  ,     ,     ...იმ დროს როცა მას კიბოსთვის ვიღებდი გავიკეთე სისხლის სრული ანალიზი
    ,    ექიმები გაოცებულები იყვნენ ჩემი ქოლესტერინით სისხლში შაქრის დონეებით და

 ! ,  .    49!” არტერიული წნევით თქვეს თინეიჯერივით იყოო და მე ვარ ლინდსი

”   240     .    ,მე ვიყავი ფუნტის წონა და პრედიაბეტური ყნოსვისა და გემოს დაკარგვა
     ,    .  ანთება და შეშუპება ქვედა და ტერფებში ჩხვლეტა თითის წვერებში ასევე აქვს

 OA.  6    RSO  2   / ,მძიმე დაახლოებით თვის შემდეგ ბრინჯის მარცვლებზე დღეში
         OA-დიაბეტის ყველა სიმპტომი ქრება და არ არის ქრონიკული ტკივილი

.  40  .    . ” დან დაკარგა ფუნტზე მეტი ზეთი მე თვითონ გავაკეთე რონ

„     ,   ,     ,არ ვიცი ჩემი ქოლესტერინის შესახებ მაგრამ ვიცი რომ ერთი კვირის შემდეგ
      ,   როცა დღეში ერთ მარცვალზე ნაკლები ბრინჯი ვჭამე დავიწყე წონის

.  ,       დაკლება მეორე კვირაში მუცლის ცხიმი გამქრალა და კანი მაქვს
.      ...“ დაკარგული მესამე კვირაში მოშვებული კანი ისევ იჭიმება დანიელი

„       ქოლესტერინი ნორმალურ მაჩვენებლამდე დაეცა და ექიმებს წამლები
.  ,      .  შევაჩერე ადრე მითხრეს რომ წამალს მთელი სიცოცხლე ვაპირებ ჩემი შაქარიც

, 126  ,  80-  90-  .“ ნორმალურია წლის ვიყავი ახლა იანი იანი წლები ხოსე

„          , რამდენიმე თვის წინ გავიკეთე სისხლის ანალიზი და ექიმი ყვიროდა იმაზე რომ
   ,      10  არ ვიღებდი ქოლესტერინის წამლებს რაც მე შევწყვიტე დაახლოებით თვის
.  ,         ,წინ მე ვკითხე როგორ იყო ჩემი ქოლესტერინის დონე და დაბალი ხმით მიპასუხა
  ,   ,        რომ კარგი იყო მაგრამ მიყვა რომ ჩემი ცუდი ქოლესტერინი უფრო მაღალი იყო

   ,        ვიდრე ჩემი კარგი ქოლესტერინი მაგრამ ასე იყო ყოველთვის ასე მგონია ჩემი
 . .    ,  RSO-     30  სხეულიც ასეა მე უკვე ერთი წელია რაც ზე ვარ და დავიკელი ფუნტი და

   ,         შაქრის დონე დაეცა ისე რომ არც ისე ინერვიულო და შევაჩერე რამდენიმე სხვა
,  ,    . წამალი ასე რომ მე ნამდვილად მომწონს ზეთი ალ

„    ,    ძალიან სკეპტიკურად განწყობილი ვიყავი როცა ინტერნეტში ჩვენებებს
.   ,       ვკითხულობდი მაგრამ მას შემდეგ რაც ჩემი ორი მეგობარი მას რეგულარულად

        იყენებდა და ადრეც ვიცოდი მათი ჯანმრთელობის პრობლემები და ამას
     ,ვხედავმათი ცხოვრებისა და ჯანმრთელობის წარმოუდგენელი გაუმჯობესება

 ,     ძალიან მინდა მარიხუანა ამოღებულიყო აკრძალული ნივთიერებების
.    ,  .სიიდან ყველას უნდა მიეცეს საშუალება გაიზარდოს საკუთარი

  ,     ,   წარსულში იყო დრო როცა მარიხუანას წინააღმდეგი ვიყავი მაგრამ ზოგიერთმა
   .     მეგობარმა შეცვალა ჩემი შეხედულება ერთი საკმაოდ დიდი ხნის განმავლობაში

    -    (  იტანჯებოდა მაღალი არტერიული წნევით ტაბლეტებზე იღებდა ძალიან დიდი
   ),   ,    ხანი იყო ამის წინააღმდეგი სანამ ვინმემ დაარწმუნა რომ მხოლოდ ერთი კვირით

.     ,     200მიეტანა მან გააკეთა და ეფექტმა გააოცა რადგან ჩვეულებრივი დაახლოებით
   140 .ერთეულიდან ის დაეცა ერთეულამდე

  4         სხვა მეგობარს წელზე მეტი ხნის განმავლობაში ებრძოდა ყელის და კუჭის
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    . ,   ტკივილი და წყლულთან დაკავშირებული პრობლემები ჩაის კვამლისა და
       ,წვეთების სახით მარიხუანას რეგულარული დოზების რამდენიმე კვირის შემდეგ

   .  ,   “. ის ბევრად უკეთ გამოიყურება უკეთ სძინავს აბები აღარ სჭირდება ალექსი

, , ასთმა სუნთქვა ფილტვები
”     ,    ,  მე თითქმის სრულყოფილ ჯანმრთელობაში ვარ აღარ მაქვს ასთმა დავკარგე

       ჭარბი წონა ვარჯიშის გარეშე და თავს მშვენივრად ვგრძნობ
.  ,    ?” ყოველდღე დაასახელეთ აბი რომელსაც შეუძლია ამის გაკეთება ედუარდ

„  ,      .გმადლობთ ზეთისთვის ის დამეხმარა მძიმე პნევმონიის დაძლევაში ზეთმა
 ,   NyQuil-      .  გააკეთა ის რაც მა და ექიმის ანტიბიოტიკებმა ვერ გააკეთეს და ღამით

!!!         განვკურნე რიკ სიმპსონმა შემატა შვება და განკურნება ჩემს ცხოვრებაში და
         ამისათვის მე ყოველთვის მადლობელი ვიქნები რიკ სიმპსონის მუშაობისა და მისი

.  !” ზეთისთვის განაგრძეთ განკურნება ჯო

„  ,         როგორც ჩანს ზეთის აორთქლება ეფექტური იქნება ასთმის და სხვა სუნთქვის
 .  ,    ,  პრობლემების სამკურნალოდ მაგრამ გასაკვირია რომ ჩვენ აღმოვაჩინეთ რომ

      კანაფის ზეთის სუპოზიტორები ძალზე ეფექტურია სასუნთქი გზების
. ,    30   ,გასახსნელად ჩვეულებრივ სუპოზიტორიის მიღებიდან წუთის განმავლობაში

 ,   ,       ისინი აცხადებენ რომ გრძნობენ თითქოს მათი ფილტვები გაიხსნა და მათ
    .   ,   შეუძლიათ ბევრად უფრო ადვილი სუნთქვა რა თქმა უნდა როგორც ნებისმიერი

  ,     60   სხვა დაავადების შემთხვევაში მე ვიღებდი სტანდარტულ დოზას გრამ სამი თვის
   1  ,     განმავლობაში და ვრჩებოდი გრამს დღეში სანამ თავს სრულიად ჯანმრთელად

. ,   ,    ვიგრძნობდი შემდეგ რა თქმა უნდა ვიღებდი შემანარჩუნებელ დოზას სიცოცხლის
.   ,     ბოლომდე ზეთს ვიყენებდი პერორალურად ადგილობრივად ყელზე და მკერდზე

  .JB”და სუპოზიტორების სახით

„2002     . ,   წელს ქრონიკული ემფიზემის დიაგნოზი დამისვეს მითხრეს რომ მე მქონდა
 90   .      ავადმყოფი წლის ფილტვები შეწყვიტე თამბაქოს მოწევა და უბრალოდ კარგი

  .    .  კანაფის ძლიერად მოწევა ფილტვების ფუნქცია დღეს კარგია ახლახან დავიწყე
  ,    .”ზეთის ყოველდღიური გამოყენება ასევე ხერხემლის დაზიანების ტკივილისთვის

იოანე

21 ,    ,  14      .   წელია რაც ასთმა მაქვს წლიდან ვეწევი სიგარეტს და მმჯ მე არ მომიწია
   ,      93ინჰალატორის გამოყენება მას შემდეგ რაც მარიხუანას ექსპერიმენტი ჩავაბარე

.      ,    .  წელს მე ჯერ კიდევ მაქვს სამაშველო ინჰალატორი მაგრამ არ მჭირდება ასევე არ
    ,  800   ,მიიღოთ ჩემი კუნთების დამამშვიდებელი საშუალებები მგ იბუპროფენი

    .   MMJ.   ანტიდეპრესანტები ან ორი სხვა შაკიკი მე მიყვარს ამან გადაარჩინა ჩემი
.” სიცოცხლე კარი

„  RSO-    1,7   .    პირველად სთან ერთად მივიღე გრამი აბი მე არ შემეძლო პირდაპირ
, ,    ,   სიარული ვგრძნობდი რომ გონებრივად ჩამორჩენილი ვიყავი მაგრამ ამის შედეგი

,      !!  , lol." იყო რომ მეორე დღეს განვკურნე მძიმე პნევმონიისგან ისევ გავაკეთებდი ჯო

„          დავიწყე კანაფის ზეთის გამოყენება ეგზემისა და ასთმისთვის და ეს ყველაფერი
!        გაქრა მე აღარ ვიყენებ ჩემს სტეროიდულ ინჰალატორს ან სტეროიდულ

.  ,      კრემებს არასოდეს მიფიქრია რომ მილიონ წელიწადში ის ოდესმე
.  !   , გაქრებოდა კანაფი გამარჯვებისთვის გულწრფელად ვერასდროს ვიფიქრებდი რომ

   ,   ,  , შვებას ვიპოვიდი ჩემი პრობლემებისთვის სანამ არ გავიგე რომ მცენარე რომელსაც
 ,   ,      ,ყოველთვის მეუბნებოდნენ არ გამომეყენებინა რადგან ის ჩემთვის ცუდი იყო
   ! ” ნამდვილად კარგი იყო ჩემთვის მეთიუ

„   !  .   ზეთი მოქმედებს ფილტვებზე აორთქლებაც ეხმარება ზეთის მიღებიდან პირველი
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5         დღის განმავლობაში თქვენი ფილტვები დაიწყებს ნახველის გამოდევნას და თუ
   ,     ,  თქვენ ებრძვით ფილტვის კიბოს სიმსივნეები უნდა დაიწყოს შეკუმშვა ხოლო
   .  60-80%   Candida- ,  ზეთი კლავს კიბოს უჯრედებს სიმსივნეების ივსება ით ამიტომ

THC-        ის სოკოს საწინააღმდეგო თვისებები ეხმარება ამ პროცესს კანაბინოიდებთან
,        ! ,ერთად რომლებიც იწვევენ ქიმიურ პროცესს თქვენს იმუნურ სისტემაში კანაფი

 ,     სიგარეტისგან განსხვავებით ხსნის ფილტვებს და გაფართოებასბრონქული
,      მილები ხოლო თქვენი სხეული ჰომეოსტაზის მდგომარეობას

.     ,   აბრუნებს ფილტვების პრობლემების მქონე ბევრმა ადამიანმა ისევე როგორც სხვა
 ,       ,  მრავალი დაავადებით უნდა ამოიღოს ხორბალი და შაქარი რაციონიდან რადგან

  95% -        დღევანდელი ხორბალი გმო ს შეიცავს და ადამიანის სხეულმა არ იცის როგორ
 ,        .გადაამუშაოს იგი ამიტომ შეინახება და შეიძლება გამოიწვიოს იმუნური პასუხი

     !  !" ანთება ან ჰისტამინი სხეულის ნებისმიერ ნაწილში Საკვები აზრის მათე

.  JB,        ,  ქ გამარჯობა გქონიათ თუ არა საშუალება ვინმეს მკურნალობა ზეთით ვისაც
 COPD? ? ?აწუხებდა ემფიზემა ასთმა შონი

. ,  .COPD-      -ა დიახ ეს ყველაფერი ით და სტენოკარდიით დაავადებული ჩემი ერთ ერთი
      (     , პირველი პაციენტი ვერ ადიოდა ექვს კიბეზე კიბეების ექვსი ასვლა კი არა ძლივს
,     ).    დადიოდა რადგან სუნთქვა არ შეეძლო ორ თვეში ისევ ბადმინტონს

.        თამაშობდა ზეთი ეხმარება ყველა ამ მდგომარეობას ძალიან ეფექტურად და
.   ,   (  უსაფრთხოდ მე ვჭამდი ზეთს გამოვიყენებდი სუპოზიტორებში ისინი მშვენივრად

   ),    მუშაობენ ფილტვების დაავადებების დროსაც ზეთს დღეში რამდენჯერმე
 (        ,    ,ვააორთქლებდი ეს ხელს შეუწყობს ხველას და ეს არის ის რაც თქვენ გინდათ

    .     თქვენ უნდა მოიცილოთ ყველა დაბინძურება ფილტვებში და თქვენ ამას აკეთებთ
)        ,   ხველებით და მე ასევე ვიყენებდი ზეთს ადგილობრივად ყელზე მკერდზე და

.  , JBზურგზე საუკეთესო სურვილებით

„   COPD,       მე მაქვს ფინალურ სტადიაში ვიყავი და მხოლოდ შტეფსელის ამოღებაზე
.         ვფიქრობდი ერთი თვეა ვსვამ კანაფის ზეთს და ახლა გამოჯანმრთელების გზაზე

!“ ვარ გორდონი

„  ,       ,   როგორც ჩანს ჩემი გრამპსი არ არის ერთადერთი გრამპსი რომელმაც შეძლო
  !სარგებლობის მიღება თანაგრძნობით

     .    ამ მოხუცმა ემფიზემა განკურნა კანაფის ზეთით ჩემმა გრამპსმა ასევე შეძლო
     (  ,   ჟანგბადის და ასთმის ინჰალატორების ამოღება მიუხედავად იმისა რომ ის
    )    კვდებოდა ბოლო სტადიის ფილტვის კიბოთი კანაფის მცენარის ეთერზეთის

.    ,     გამოყენებით ეს იყო ერთადერთი წამალი რომელსაც ჩემი გრამპსი იყენებდა
  8   ...    სიცოცხლის ბოლო კვირის განმავლობაში რატომღაც მან შეძლო პნევმონიის

  ,   ,     COPD  დაძლევა ანტიბიოტიკის გარეშე მიუხედავად იმისა რომ მას ჰქონდა და
   .     100%-  ,ემფიზემა და ფილტვის კიბო ჩემმა გრამპებმა გაიარა ჟანგბადის იანი დონე

      არ სჭირდებოდა სუნთქვის აპარატების ან დამატებითი მედიკამენტების
.” დახმარება ლინდსი

„    :     ~ მე თვითონ მინახავს შედეგები ბავშვთა და მოზრდილთა ლეიკემიით ღვიძლის
 ~    ~    ~   ~   ~დაავადება ქრონიკული ტკივილი შაქრიანი დიაბეტი სიმსუქნე ასთმა

  ~  IBS  ~   ~    ქრონიკული ბრონქიტი ანთება ადგილობრივად წაისვით ართრიტულ
 -     .   ხელებზე ტკივილი გაქრა დაახლოებით ერთ წუთში წაისვით დამწვარ თითებზე

    ... ,   ,    და ტკივილი რამდენიმე წუთში გაქრა გაქრა ზუსტად მეგონა რომ მთელი კანი
        . ,   ამოდიოდა და შუა თითზე მხოლოდ ერთმა ლაქამ დაკარგა კანი ახლა როცა ეს

     ,    თითები ამ მდუღარე კანოლის ზეთიდან გამოვიდა კანი მოხარშული ქათამივით
 !   .  თეთრი იყო დამწვრობისთვის უკეთესი არაფერია ამიერიდან ქილას

 !  !” სამზარეულოში ვინახავ მადლობა კანაფის დებრა

--  ,  .    ,    გმადლობთ დებრა ერთი გამოცდილება იმის შესახებ თუ რისი გაკეთება
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  ,  ,    შეუძლია ზეთს დამწვრობისთვის არის ის რაც რაციონალურ ადამიანს სჭირდება
,      ,  .იმისათვის რომ მოინდომოს მისი ქილა სამზარეულოში ვეთანხმები ყველა
,   ,    . .     .ღუმელთან ღია ცეცხლთან ღუმელთან და ა შ უნდა იყოს ქილა ზეთით Ყოველი

.შემთხვევისთვის ჯბ

„70-      80-    იანი წლების ბოლოს და მთელი იანი წლების განმავლობაში მიწევდა
 ( )        ექიმთან ჰაშმი მისვლა და ბრონქიტის შეტევის აბების მიღება წელიწადში ორჯერ

 (   ,     .მაინც შემოდგომაზე და გაზაფხულზე როდესაც ჰაერი ყოველთვის იყო
).     1990     ნესტიანი სიგარეტის მოწევას თავი დავანებე წელს და დავიწყე კიდევ უფრო

   (        5 მეტი მოწევა ქვაბში მაშინ დავიწყე ბევრად მეტი ზრდა და დაახლოებით ფუნტი
  ,       კვირტი შევინარჩუნე ჩემთვის ახლა ბევრად მეტს ვიყენებ ზეთის დამზადებისა და
  . .)  1990    საჭმლის მომზადების გამო ეს მაგრამ წლიდან არ დავბრუნებულვარ ექიმთან

  .   22     ბრონქიტის აბების გამო ეს არის წელი ბრონქიტის აბების საჭიროების
...   ,        გარეშე არ შეეცადოთ მითხრათ რომ კანაფის მოწევა არ არის კარგი თქვენი

...  ,   ,     ფილტვებისთვის ჰკითხეთ დედაჩემს გარანტიას გაძლევთ რომ ის არავის არ
...“ მოატყუებს ფლეიტა

„    RSO   ,     COPD-   დღიურად ერთი გრამი არის ის რასაც მე ვღებულობ სთვის და ის
   .       250  მუშაობს როგორც ცხელი წყევლა მე ვაკეთებ მას კაფსულებში და ვიღებ მგ

  .   60  .  ყოველ ექვს საათში თამბაქოს ვეწეოდი წელი სააფთიაქო ინჰალატორები
 ,   .   ,  უბრალოდ ნაგავია რაც რეალურად აუარესებდა ჩემი ექიმი სულელია რადგან მან

,       ,   მითხრა რომ განკურნება არ არის და ჟანგბადზე ვივლებდი როცა პუფერები აღარ
.       იმუშავებენ აწიე უკანალი ჯოხით ფრჩხილებით თუ ხვდები რასაც

.   . ,    ვგულისხმობ ზეთი დეკემბერში დავიწყე საოცარია როგორ ვმოძრაობ ისევ
      ,ჩვეულებრივი ადამიანივით დაღლილობისა და პათეტიკის ნაცვლადბებერი არსება

  .       ,რომელიც სწრაფად გავხდი მე ერთგვარი წავაწყდი ამ მკურნალობას მას შემდეგ
  RSO      , რაც გამოვიყენე ჩემი დაუსხივებელი და არაქიმიო კუჭის კიბოსთვის რომლის

  2011  .     , დიაგნოზიც დამისვეს წლის ნოემბერში მე მხოლოდ იმ სცენას გადავურჩი რაც
„  “   .    ირლანდიელთა იღბლის მოქმედებაში მეტყველებს ჩემმა ადვოკატმა გაიგო ჩემი

 .    ,   მდგომარეობის შესახებ მან სავსებით მართებულად მსჯელობდა რომ ჩემს ნებაზე
, ,    .   RSO დავტოვებდი სავარაუდოდ ამ სამყაროდან წასვლას ვაპირებდი მან იცოდა და

. .    .      ა შ შემატყობინა და აქ ვარ ჩემი ადვოკატი ბევრად უფრო განათლებულია ამ
,    .  ,    საკითხებში ვიდრე ჩემი ოხერი ყოველ შემთხვევაში კიდევ ერთხელ მადლობა

    ,  . ” რიკს და ყველა იმ ადამიანს ვინც გვეხმარება დეილი

”   RSO-   COPD- ...  ,    მე ვიყენებ ს ჩემი სთვის დამეწყო გაციება რომელიც ალკოჰოლმა და
H202-    2  .      მა არ მიშველა დღის განმავლობაში მე მასზე ზეთის წვეთი დავდე დილით

       ?    და დღის შემდეგ და დღეს დილით ის გაქრა ვიგრძენი მთელი ჩემი გამხდარი
     ... ???   ძველი ტუჩები და იქ არაფერი იყო ვგიჟდები სააბაზანოში შევდივარ და

         ადგილს ვავსებ სინათლით და ბოლოს დაჭიმვის და დაჭიმვის შემდეგ ვამტვრევ
,     ...       იქიდან სადაც უკვე შეხორცებული იყო კიდევ ერთი წერტილი დავდე და არა
,      ...    მგონია რომ ოდესმე შეგნებულად მიყურებს ისევ ყველაზე საოცარი წამალი

RSO...“ დეილი

„    .  ,     .   დედას ფილტვის კიბო აქვს მან თქვა რომ ქიმიას არ ვიკეთებ მე ვუთხარი მაშინ
 ?RSO.   ?        .რას გამოიყენებ მან თქვა ჰა მან მომცა ბმული და ის იქიდან იყო ჩართული მან

4   60   .       თვეში კგ დაიკლო არ იღებს სააფთიაქო წამლებს და ახლა კარგად
   !  ,     ?გამოიყურება და ხმაურია ქალაქში მე ვთქვი რომ მას ჰქონდა ემფიზემა მას

    .    .  - ჟანგბადის ავზებიც კი აღარ სჭირდება მადლობა ყველას ვინც იზიარებს რიკი ჩემი
Fkn   !JB --   .  .” გმირი ხუმრობის გარეშე არ გაჩერდე ძმაო ეს მოხდება ბილ

„ . .,   PT          2ჯ ბ მე ვუჩვენე ვიდეო ჩემს ქმარს და ვუზიარებ მას ათასობით ჩვენებას ბოლო
 .    ,   წლის განმავლობაში ის ძირითადად ეთანხმება ყველაფერს რასაც ზეთი

. ,      .    აკეთებს თუმცა გასულ კვირას ცხარე დისკუსია გვქონდა არც კი ვიცი კანაფის
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   ...      .   (მოწევის თემა როგორ გაჩნდა არ ვეწევი და არც მინდა მოწევა ის ამტკიცებს და
  ,    / ,   ,  წარმოდგენა არ მაქვს სად მოისმინა ეს ბ კ ის ვერაფერს კითხულობს რაც თავის
 !)      განათლებას ასწავლის მოწევისას და ფილტვებში ჩასუნთქვისას გამოიყოფა

,  ,     ...   ამიაკი ამიტომ ამტკიცებს რომ ის იმ დროს ტოქსიკურია არასოდეს მსმენია ამის
     . ?” შესახებ და არ მქონია დაბრუნება მისთვის ფიქრები პემ

--       .  , არაფრის მოწევა არ არის საუკეთესო რამ ფილტვებისთვის კანაფის მოწევას რა
 ,    ,     თქმა უნდა აქვს ჯანმრთელობის სარგებელი რომელიც ადვილად აჭარბებს მის

  ,     .  ნებისმიერ უარყოფით ეფექტს მაგრამ მაინც უმჯობესია ზეთის მიღება თუ ვინმეს
       ,  სურს ზეთის აორთქლება დასასვენებლად ან სხვა სამედიცინო მიზნებისთვის ეს

   .    მასზე უნდა იყოს დამოკიდებული ზეთის აორთქლება არის ფილტვის
   ,    ,  დაავადებების მკურნალობის პროტოკოლის ნაწილი მათ შორის კიბოს თქვენ

,     ,     გინდათ რომ პაციენტებმა ამოიღონ ყველაფერი რაც არ უნდა ჰქონდეთ
.   ,      ,  ფილტვებში როგორც მე ვუყურებ თუ კანაფის მოწევა ზიანს აყენებს ზეთის ჭამა

 , ,   ? შეიძლება გამოსწორდეს მაშ სად არის პრობლემა ჯბ

„    ...    ,   70  -დედაჩემს აქვს ფილტვის ფიბროზი მას შეუძლია გადანერგვა თუ კგ ს
,    ,     დაიკლებს მაგრამ თითქმის შეუძლებელია თუ ვარჯიშისთვის სუნთქვა არ
...   ,      შეგიძლია მე გულწრფელად მჯერა რომ ჩემს მიერ ჩატარებული კვლევებიდან

,   ,      გამომდინარე მისი განკურნება შესაძლებელია მაგრამ არა ექიმების მიერ და დრო
...     ...   გვეწურება სასოწარკვეთილი ვარ ვინმესთან ვილაპარაკო ამაზე მე ვნახე იგივე

   ,    RSO  მდგომარეობის მქონე ადამიანების ვიდეო რომლებიც გამოიყენეს მის
...    ...  დასაძლევად ყველაფერს გავაკეთებ დედაჩემის გადასარჩენად ექიმებმა მას

 „    “,  ,     სიტყვით გაატარე დრო ოჯახთან ერთად მაგრამ ვიცი რომ მას ძალიან ბევრი აქვს
 ,   55     სათქმელი მსოფლიოს ის მხოლოდ წლისაა და მშვენიერი ქალბატონია გულით

“. სავსე ანჟელა

--  ,   ,       ანჟელა ზეთზე მიიყვანე წონაში დაიკლებს და ზეთიც ალბათ გამოასწორებს
 .   ,     ფილტვების მდგომარეობას მიეცით მას ჭამა გამოიყენოს იგი სანთლებში და ასევე
   ,  ,    ,   აორთქლდეს ზეთი დღეში რამდენჯერმე გინდათ რომ ამოიღოს ის რაც მის

  .ფილტვებში არ არის ჯბ

„2009     .  წელს დამისვეს იდიოპათიური პერიტონეალური ფიბროზი ბოლო სტადიაზე
  .    223  130-  ,გადავედი ინტენსიურ მკურნალობაში არტერიული წნევა ზე მეტი
  90%,   ,    140-40.თირკმლის უკმარისობა აორტის გაჟონვა არარეგულარული გული

          ბოჭკოები კუჭის კედლის მიღმა იყო ჩაყრილი და ზეწოლას ახდენდა ჩემს ტანის
 ,    .  . ყველა ორგანოზე რამაც გამოიწვია უკიდურესი ტკივილი Მე გადავრჩი მომდევნო

12     .    Rickთვეში წარუმატებელი სხვადასხვა ქიმიონარკოტიკები შემდეგ დავიწყე
Simpson  Oil.   ,      .   6   -ის მაჩუქეს რადგან ამის საშუალება არ მქონდა კიდევ თვე ნელ

    .  ნელაქიმიოთერაპიისგან თავის დაღწევა ზეთის მიღებისას მოულოდნელად
    .    .  გაჩერება ჩემს იმუნურ სისტემას დაარღვევს თუნდაც ზეთთან ერთად სწრაფი
   .       ;   წინსვლა და ბევრის გამოტოვება ორი თვის წინ ჩემმა ექიმებმა თქვეს ისინი ვერ

     .     პოულობენ ჩემს სხეულში იდიოპათიური ბოჭკოების კვალს მე ჯერ კიდევ მაქვს
  ,       ,პრობლემები იმის თაობაზე თუ რა დამიყენა ქიმიოთერაპიამ კუჭსა და ნაწლავებს

    .     მაგრამ ეს ასევე სტაბილურად გვარდება ექიმები ამას სამედიცინო სასწაულს
.  ,       ,უწოდებენ მიუხედავად იმისა რომ მათ იციან და შესანიშნავ შენიშვნებს იღებენ

      . I.   როდესაც ვსაუბრობ რიკ სიმპსონის ზეთის ჩემს გამოყენებაზე ასევე გააკეთეთ და
   .     მიიღეთ მცენარეული გლიცერინის ნაყენი ჩემმა პირველადი ჯანდაცვის ექიმმა

      რეკომენდაცია გაუწია კანაფის გამოყენებას ტერმინალური დიაგნოზიდან პირველი
 .  ,     ,  თვის განმავლობაში მან თქვა რომ ეს იყო ერთადერთი იმედი რომლის შესახებაც

.    ,    .   ,   იცოდა ძალიან ბევრი დეტალია ამ პასუხში დასადებად იმედი მაქვს რომ ეს
. ” ეხმარება ენოქი

„      .  ვეიდმა გადაარჩინა ჩემი სიცოცხლე ასთმის შეტევისგან წლების განმავლობაში
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,    -     ,  ?მეცინოდნენ რადგან ვუთხარი როგორ შეუძლია მოწევა ასთმას იტყოდნენ არ
 ,    ,        “.ვიცი როგორ მეცნიერი არ ვარ მაგრამ ეს მუშაობდა და ამის გამო ვცხოვრობ

დავით

„      .  ,      ბევრი ადამიანი დგას ამ წამლის გზაზე რომ იცოდნენ რომ მათ და მათ ოჯახებს ეს
      სჭირდებათ ამდენი დაავადების წინააღმდეგ ბრძოლაში ან თავიდან

.  ,      ,  ასაცილებლად რომ იცოდნენ რას ეუბნებიან მათი ოჯახის წევრები როდესაც
       გაიგებენ ჭეშმარიტ სიმართლეს ამ წამლის მრავალი შესანიშნავი ეფექტის

.  ,        შესახებ რომ იცოდნენ რამდენი ტკივილი და ტანჯვა განიცადეს თავად ნავთობის
 .  ,      არარსებობის გამო მე ვფიქრობ რომ ისინი ბევრად უფრო სწრაფად იმოქმედებდნენ

 ,         .და ვფიქრობ რომ საბოლოოდ გააკეთებენ რამეს და არა მის წინააღმდეგ ამდენი
      გამოყენების წამალს მხოლოდ სულელი ან არაინფორმირებული შეიძლება

.JB”დაუპირისპირდეს

„2011   ,     ,    RSO-წლის ბოლოდან როცა დამიდგინეს კუჭის კიბო მე ძირითადად ზე
 COPD- ...   ,     ...ვმკურნალობდი სთვისაც სხვა რამ რაზეც მან იზრუნა საოცარია

,        75-  ...მხედველობა სმენა და კანი არის არა როგორც იანების უმეტესობა
    50%-  ...  ვარიკოზული ვენები შემცირდა დაახლოებით ით მაინც გოგოებს
...     ...“ მოეწონებოდათ ეს უბრალოდ მაგრძნობინებს თავს ჯანმრთელად დეილი

„     ,     როცა უფრო მეტი ქალი გააცნობიერებს რომ მას აქვს დაბერების საწინააღმდეგო
,     . ."  თვისებები ისინი პარლამენტში შტურმით შეიჭრებიან Ლოლ ლუპუსი

--  , ,    .აუცილებლად გააკეთებენ ლუპუს ამაში ეჭვი არ მეპარება ჯბ

”       ,  მე გამოვიყენე და მოვიშორე ყველა ფარმაცევტული საშუალება ასევე დავამარცხე
COPD.     ,    .5  ჩემი ართრიტი იმდენ წამალს ვსვამდი სუნთქვა ცუდად მქონდა წელზე

       მეტი ხნის განმავლობაში ვიყავი ჟანგბადზე და ყველა ტკივილგამაყუჩებელი
    .    ,  წამლის მოხსნის შემდეგ სუნთქვა მშვენიერია ჯერ კიდევ აქვს ართრიტი მაგრამ

  . ” სიცოცხლე ღირს ახლა დაფნა

”          მან მოკლა ნელა მზარდი კანის კიბო დედაჩემის ზურგზე ორი კვირის
,       ...  განმავლობაში რაც მას ჰქონდა სიცოცხლის უმეტესი ნაწილი მეტის თქმა

!    ,     მჭირდება ის დაეხმარა უამრავ ადამიანს რომელსაც ჩვენ ვიცნობთ სხვადასხვა
     ,    დაავადებებთან დაკავშირებით და ჩვენ ახლა ვუყურებთ რომ მას საოცრად

 COPD-  !    ეხმარება სთან დაკავშირებით დიდება ღმერთს ამ სასწაულმოქმედი
!” მცენარისთვის ბონი

-   ,     .კანის კიბო გაქრა ფილტვების ქრონიკული ობსტრუქციული დაავადება გაქრა მე
  ,      მხოლოდ ის ვიცი რომ ექიმებს ჩვეულებრივ უჭირთ ორივეს

.   ,       მკურნალობა გასაკვირი არ არის რომ მათ არ აქვთ სათანადო ინსტრუმენტები
 ,       ,  -თავიანთი სამუშაოსთვის როდესაც მათ არ შეუძლიათ კანაფის გამოყენება ერთ

     .   ერთი უძველესი ტრადიციული წამალი ჩაწერილ ისტორიაში ისინი უნდა იყვნენ
,   .პირველები ვინც ამას ითხოვენ ჯბ

ჰეპატიტი
"  C, ,     , ." ჰეპ წავიდა მაღალი წნევა და ნაწლავის პრობლემები წავიდა ჯანეტ

„   C  -  2006  .  .1000-  1დიაგნოზირებული ჰეპ წ კლინიკური კვლევა დან
.  +  - 2007   - 2007 .მსოფლიოში ალბუფერონი რიბავირინი წლის ივლისი დეკემბერი ამ

        ქიმიური კოქტეილის დაწყებიდან ერთ კვირაში მტკიოდა ძლიერი ტკივილი და
 ,   ,   . .   მორფინი მქონდა დავიწყე წონის დაკლება გამონაყარი და ა შ საცდელი ბოლოს მე

 47       24-7.  დავიკელი ფუნტი და მქონდა ძლიერი ტკივილი იძულებული გავხდი
  47        პენსიაზე წავსულიყავი წლის ასაკში და ორი წლის განმავლობაში ვებრძოდი
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       ჩემს კომპანიას ინვალიდობისთვის და კანადის მთავრობას ოთხი წლის
.   ,     განმავლობაში გასულ წელს შემატყობინეს რომ კლინიკური საცდელი პრეპარატი

     .შეწყდა სიკვდილის და გვერდითი ეფექტების გამო

2012    ,  ,   ,  წლის გასულ ზაფხულს ივნისში დაიწყო კრუნჩხვები ყლაპვის
,   . ,   შეუძლებლობა წონასწორობის დაკარგვაც მოკლედ ინვალიდის ეტლში

.     ,    მოვხვდი ამ ეტაპზე გამომიგზავნეს ყველა სკანირებაზე რენტგენზე და ანალიზზე
   MS???MRI ...და ნევროლოგმა დამიდგინა შეუმჩნეველი

  ,      .  ოჯახის ექიმმა თქვა რომ ალბათ მინი ინსულტი მქონდა ორივემ გამომიგზავნა
,   ,     !სახლში რომ მასთან მეცხოვრა რადგან შემდგომ ტესტებს არ გააკეთებდნენ ორივე

.     .    გავათავე ამის შემდეგ მეგობარმა მიბრუნდა ბატონზე რიკ სიმპსონმა გასული წლის
   .29   ,  60 აგვისტოში დავიწყეთ ინდიკაზე ნადირობა დეკემბერი იყო დღე როცა გრამი

            ავიღე და ასევე იმ ღამეს მქონდა ბოლო კრუნჩხვები და მეორე დილა დავიწყე მძიმე
 .ნავთობის პროგრამაში

     ,   1-2ქიმიოთერაპიის შემდეგ ასე კარგად არასდროს მიძინია გამიმართლა
...  7-8.  .      საათი ახლა თავისთავად არარეალურია მე არ ვიღებ წამლებს და ვიღებდი
 ,     ,    ყველა ოპიატს საძილე აბს და ანტიდეპრესანტს ყველა ცუდი გვერდითი

.      ,  .ეფექტებით მან ასევე გაუმკლავდა ჩემს ტკივილს უკეთესად ვიდრე ყველაფერი

         მე ახლა დავასრულე და ვეძებ მომდევნო შტამს ჩემი სიცოცხლის შენარჩუნების
.    ,   ,დოზისთვის ჩემი დიაგნოზი დასავლური დოკუმენტებიდან რომელიც მე გავუშვი

 ...  C, , , IBS, CFS, ,  ,ასეთია ჰეპ ფიბრომიალგია რეინო დეპრესია უკიდურესი შფოთვა
MS???    ,      ...  მე არ ვიღებ წამლებს არ მაქვს კრუნჩხვები და ვმართავ ტკივილს სცადეთ ეს

!   - . ” აბებით იყავი ძლიერი იბრძოლე როი

”         …მე წარმატებული ვიყავი ჩემს კარიერაში და მქონდა გასაოცარი ცხოვრება
 , ,   . .     ლამაზი სახლი მანქანები ნავები და ა შ მე მაქვს ბაკალავრის ხარისხი ფსიქიკური

     28000.00   .ჯანმრთელობის მიმართულებით და ჯერ კიდევ მმართებს ამისთვის მე
  …  !    .  დავუშვი უზარმაზარი შეცდომები დიდი და მე განვიცადე შედეგები მე არ
,        .    ,ვაცხადებ რომ არავისზე მაღლა ვარ და არც დაბლა ჩვენ ყველას გვაქვს ისტორია

,   .მოგზაურობა რომელიც ჩვენთვის უნიკალურია

   .   .    SSD-  ,მე არ ავირჩიე ავადმყოფობა მაგრამ მე გავაკეთე მე არ ავირჩიე ზე ყოფნა
   ,    .    მაგრამ ეს იყო ვარიანტი რომელიც უნდა გამომეყენებინა არ მრცხვენია და არც
.     980.00- ,   ,  ვამაყობ მე ვცხოვრობ თვეში მხოლოდ ით ბევრზე ნაკლები ზოგიერთზე

.   ,   .     მეტი ვცდილობ არ ვიწუწუნო მაგრამ ვაკეთებ მე ვიღებ საკვების მარკებს და
.     .   ,მკურნალს მარტო ვცხოვრობ ჩემს ლეკვთან ერთად ზოგჯერ თავს უიმედოდ

   .    , უსარგებლოდ და სასოწარკვეთილად ვგრძნობ ვკარგავ ინტერესს იმის მიმართ რაც
,         .მიყვარს დღეები ერთმანეთში ირევა და ხშირად არ მინდა საწოლიდან ადგომა

 ,     ,  ,   როგორც ამბობენ მე ასევე ვარ მოსიყვარულე კეთილი თანამგრძნობი და
  .     ნამდვილად ვზრუნავ ადამიანებზე სიყვარულისა და მხარდაჭერის გარდა ძალიან

    ,     ,ცოტა მაქვს ჩემი მეგობრების შეთავაზება მაგრამ მაინც გავხდი ბევრის მსხვერპლი
     .   ,  ვინც მომპარა და თავის სასარგებლოდ გამოიყენა მე არ ვტირი უბრალოდ

.ნათქვამია
     .  ყოველდღე მაწუხებს ქრონიკული ტკივილი და დაღლილობა ყოველდღე უნდა

      .   ვაიძულო თავი ვიპოვო მიზეზი ადგომისა და საწოლიდან ამას ჩვეულებრივ ჩემი
 .     !      ლეკვი აკეთებს მაგრამ ჩემი მეგობრები საოცარი არიან და ალბათ არც კი იციან რომ

  . ,   . ,    მათ გამო ვიღვიძებ დიახ დეპრესიაში ვარ ტკივილი ქრონიკული ტკივილი ამას
.გაგიკეთებთ

  ,  ...   ,    .  ,მე ვარ ჰიპერ ცოტა გიჟი მაგრამ მე ვარ ღმერთმა ნაგავი არ შექმნა ამას გეუბნები
  …..   ,  ,  ...   :ეს რომ გითხრა ვცადე ალკოჰოლი აბები წამლები დამინიშნეს შემდეგი
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,  ,  ,  ,  ,  ,  ოქსიკოტინი ვიკოდინი ზანაქსი ნეირონტინი სეროკელი პროზაკი მრავალი
  ,  ,  ,  ,ანთების საწინააღმდეგო საშუალება სელებრექსი ლირიკა ტრამადოლი

,        .პროვინგილი რიტალინი და ღმერთმა მხოლოდ იცის კიდევ რამდენი დამავიწყდა

    . ? ,   ,   მე ვარ სამედიცინო მარიხუანას პაციენტი რატომ ისე არა იმიტომ რომ მაღლა
 .ასვლა მინდა

      ,   მე ვმუშაობ ჩემს მომვლელთან ერთად იმ წამლებზე რომლებიც ჩემთვის
.   .   .    ეფექტურია ეს არის პროცესი არ მინდა ჩაქოლვა მსურს ნათლად ვიფიქრო და

 .     .   Cტკივილისგან თავისუფლდე არ მინდა ღვიძლის შემდგომი დაზიანება მე მაქვს
    .  ,    …  ,  ჰეპატიტი და მაქვს მრავალი წელი ასე რომ ყველა ეს რეცეპტი კარგი ისინი
   .       მხოლოდ დამატებით ზიანს აყენებენ მე ვიღებ რიკ სიმპსონის ზეთს და ვიყენებ

 ,      სამკურნალო საშუალებებს რომლებიც დამეხმარა ანთების შემცირებაში და
 .    .  დამეხმარა მოდუნებაში ტკივილის გამო იშვიათად მეძინება მაგრამ ჩემს

     !   აღმზრდელთან მუშაობა უკეთესი ძილის საშუალებას იძლევა მე ვხვდები კანაფის
      ,სარგებელს და ვპოულობ გზას ტკივილის გადალახვაში თანამგრძნობი

    !     მოსიყვარულე და კეთილი ადამიანების დახმარებით მე არ უნდა ვიყო რეცეპტით
  .გამოწერილი წამლების მსხვერპლი

 ,  ,       ასე რომ მათ ვინც გონებით არის დახურული არატრადიციული მედიცინის
,       .  ,  მიმართ განაჩენის გამოტანამდე უნდა ისწავლოთ საკუთარი თავი მე ვიცი რომ

     .  .ბევრ თქვენგანს მხოლოდ უარყოფითის დანახვა შეუძლია მე მესმისრომ და
,      …   შესაძლოა სამედიცინო მარიხუანა არ არის თქვენთვის და ეს

.  ,        ნორმალურია მაგრამ მათთვის ვისაც არ სურს უფრო მეტი ზიანი მიაყენოს
 … ,  …    ჩვეულებრივი მედიცინას კარგი გთხოვთ მხარი დაუჭირეთ ჩვენს

      .   გადაწყვეტილებას და გაეცანით საკუთარ თავს განაჩენის გამოტანამდე მე არ ვარ
 ,     …     ქვის მომგვრელი მე ვარ ადამიანი მტკივნეული და მე ვსარგებლობ კანაფის

 .მრავალი გამოყენებისგან

    MM  ,   ,მე მყავს გამოცდილი ხალხი საზოგადოებაში რომლებიც მოსიყვარულე
        .  კეთილი და გულწრფელად მზრუნველნი არიან და ძალიან ბედნიერი ვარ მე ასევე
 ,     ,   მინახავს ზიანი რომელიც მიაყენეს საზოგადოების წევრებს რომლებიც მასში

  …       .   არიან ფულის გამო და მეტს არაფერს აძლევენ ქუჩის ქცევას ეს არ არის
 .სრულყოფილი სამყარო

PS   ,    .   მე ვიყავი მეშინია ამის გამოქვეყნება მაგრამ ჩვენი საზოგადოების
…   . .” გულისთვის მე ამას ვაცხადებ მშვიდობა ქეთი

    .    ზეთი ნამდვილად ეხმარება კრონის დაავადებას ის აჩერებს ანთებას თქვენს
.     1/3    , ნაწლავებში სიმსივნე მქონდა და ღვიძლის და ნაღვლის ბუშტი ამოიღეს სანამ

  .      ზეთის შესახებ გავიგე ახლა ზეთმა განკურნა ყველა უსიამოვნო ეფექტი
   C   .   18ქიმიოთერაპიის შემდეგ ჩემი ჰეპეპისთვის და ოპერაციებისთვის მე დავიკელი

    “. ფუნტი და თავს შესანიშნავად ვგრძნობ მიშელ

„35   C .      წელიწადი მქონდა ჰეპი გაიარა ინტერფერონის ინექციები და სხვა საშინელი
.        1/3.   მკურნალობა შემდეგ წელს ამოიღეს ჰემანგიომა და ჩემი ღვიძლის და მე მქონდა

  ,   .  3   .  დაავადებული ნაღვლის ბუშტი მათ ამოიღეს ზეთს წელია ვიყენებ ჯერ კიდევ
 ,      თავისუფალია ვირუსებისგან ღვიძლი აღდგება და ზეთი ნორმალურად

  .      45ინარჩუნებს სისხლში შაქარს მაისიდან მე ასევე დავიკელი დაახლოებით
.       ფუნტი შაქრიანი დიაბეტის წყლულებსაც წავუსვი ზეთი და ყველა

.  .” განიკურნა ნაწიბურების გარეშე მიშელ

”     ,    ,    მე ვაკეთებ ჩემს საკუთარ ვერსიას ყველა საუკეთესო კვირტს მეტ ტკივილს და
  THC-     CBD  .90  უფრო ფსიქოაქტიურ ს და რამდენიმე კარგ ნომრებს მგ მორფინის

  .    3  .  20ტკივილგამაყუჩებლობამ ვერ შეაჩერა ჩემი ზეთი ტკივილს წუთში აჩერებს არა
 .  4      2   .როგორც მორფინი და საათი გრძელდება და არა როგორც მორფინი მაგრამ

- 146 -



,      .   დამეთანხმებით რომ თქვენი ვერსია ამატებს სხვა ფუნქციებს მაგრამ ეს უკეთესად
 ,    RSO .      მუშაობს ჩემთვის მე ვცადე ასევე შემიძლია ჩემი ნაწილი ენის ქვეშ კბილის

   5     .  ჩხირზე დავდოთ და საათზე მეტი ვიცეკვო უმტკივნეულოდ კარგი წამალი
,   ,  . ” ყველასთვის ვისაც ეს სჭირდება ჩემი აზრია ჯიმ

„     .C    .ამან გადაარჩინა ჩემი ქმრის სიცოცხლე ჰეპეტური მკურნალობა კლავდა მას ვერ
,   70  ,  5   ,   ვჭამდი დაიკლო კილოგრამი სკრიპტი გულისრევაზე არცერთმა არ

.  ,         იმუშავა მადლობა ღმერთს რომ ჩვენ ვცხოვრობთ არიზონაში და მე მყავდა დიდი
  ,    24  .მზრუნველი ხალხი კოოპერატივში რომლებიც დაგვეხმარნენ საათში მან

     .C    შეინარჩუნა საკვები და შეძლო მკურნალობის დასრულება ჰეპს არ შეიცავს და
   .   იყენებს წვეთებს მადის გასაუმჯობესებლად ნარკოტიკებმა კარგი რამ

.   .     ,მოკლა მკურნალობისას მნიშვნელოვანია კვება ის მუშაობს და მადლობელი ვართ
     .   ,რომ გვყავდა ამდენი დამხმარე შესანიშნავი ადამიანი მადლობა ღმერთს კანაფის

   . ” არიზონას და კარგი ხალხისთვის ჯული

"  ,     .    დიდი რიკ უბრალოდ მადლობა მინდა გითხრათ ღვიძლის ციროზი მაქვს ც
   6     ,  ჰეპტოზიდან და ახლახანს უნცია ქიმიკატისგან გავაკეთე ზეთი მაგრამ

 4   - .   !გამოვიყენე ლიტრი იზოპროპილ ალკოჰოლი ეს ისეთი ძლიერია ბრინჯის
     ,   ... .მარცვლის ნაჭერი მქონდა და ღმერთო ჩემო ღრუბელზე ვცურავდი ლოლ მე

    .  ,  მხოლოდ ჩემი თანხების კორექტირება მჭირდება ყოველ შემთხვევაში პირველად
18      ,    .  თვეზე მეტი ღვიძლის საშინელი ტკივილის შემდეგ მე არ მაქვს ტკივილი ეს იყო

    .     ზეთის მიღების პირველი დღის შემდეგ ეს ნამდვილად არის ღვთის საჩუქარი
...  ...:-))“ ადამიანისთვის კურთხევა ავსტრალიიდან ნაიჯელი

"  .       HEP C   10Კარგი ამბავი მამის ღვიძლის ფერმენტები ნორმალურია და მას აქვს
   .   RSO-  2,5   ,წელზე მეტი ხნის განმავლობაში ის ღებულობდა ს თვის განმავლობაში

  ,  HEP C ,     ,ექიმმა არ თქვა რომ გაქრა მაგრამ მისი ღვიძლის ფერმენტები ნორმალურია
 !    1-2     C- ,რაც გაუმჯობესებაა და მამა ბოლო ათწლეულის განმავლობაში სვამდა ჰეპ ს
      !” მისი ღვიძლი დახვრიტეს და ახლა ის განიკურნა როჯერი

„  ,     ,     მაშინაც კი თუ კიბო არ გაქვთ იფიქრეთ თქვენს ორგანიზმში პრევენციულ
.     RSO-შენარჩუნებაზე ყოველდღიურად გამოყენებული მცირე რაოდენობით ს

.        მიღებით თქვენ აძლევთ საშუალებას თქვენს სხეულს ებრძოლოს ყველა სახის
   .     "  საზიზღარ ვირუსს და შეცდომებს მე არ მინახავს ჩემი პირველადი ჯანდაცვის

"  15         ექიმი წლის განმავლობაში კანაფის და მისი ყველა სამკურნალო თვისების
.    .RSO   -   ,გამო რაც არ უნდა დამემართოს არის ერთ ერთი პირველი ელემენტი

 .  ,   3-   .რომელსაც მივაღწიე სხვათა შორის ზურგი ჯერ მაქვს მოტეხილი ჰქონდა
    L-4-  S-2- .   ხერხემლიანები და დისკები შეიცვალა დან მდე ხერხემალი ხელახლა უნდა

 ...   AC   .დამემაგრებინამენჯის მიდამო მომიწია სახსრის ამოღება გაუმკლავდა
    C.  100%   .RSO   ღვიძლის კიბოს და ჰეპ თავს კანაფით ვმკურნალობ არის მხოლოდ

  . ” ინსტრუმენტი ჩემს არსენალში რიკი

„ ,      ,   c    ვიცი რომ ის მუშაობს არა მხოლოდ კიბოსთვის მე მქონდა ჰეპი და ზეთზე ვიყავი
  .C    ,   ,  ოთხი თვის განმავლობაში ჰეპები აღარ არის ღვიძლი ახალივითაა ექიმები

 .   ,  ,   გაოცებულები არიან გმადლობთ ამ საჩუქრისთვის რიკ თქვენ ნამდვილად
 . ” გადამრჩენთ სიცოცხლეს ჯეისონ

„  C    :      C,    13  ჰეპ და კანაფის ზეთი ჩემს ნათესავს აქვს ჰეპ ახლახან გავიგე წლის
.    მაისში კონტრაქტი ბინძური საავადმყოფოდან ოპერაციის

/ .   .   .დროს შემდეგ უსასრულოდ შეაშფოთა იგი მართლა ჭკუიდან შეიშალა სასწრაფოდ
        წავიდა ზეთზე და იმ დროიდან მოყოლებული იმ პერიოდის განმავლობაში

  !      . , შეწყვიტა ზეთის მიღება და იყო ნამდვილი აჟიოტაჟი ამის შესახებ ფიქრობდა რომ
   (    ! !  ის გააკეთებდა ინტერფერონს ნახეთ გვერდითი მოვლენები ამაზე საზარელი და ეს
 !!!),     '     '.არ კურნავს საუბარია სიკვდილზე და მომავალ წელს აქ არ ყოფნაზე გონება
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 .ისეთი ძლიერია

  5   ,   ,     მას ჩაუტარდა სისხლის ტესტი რათა დაენახა სად არის მისი ღვიძლის
.13     108-   63-  (რაოდენობა მაისიდან მისი რიცხვი დან დაეცა მდე ნორმალური
 0  -  41)!   !    -  დიაპაზონი ეს დაუჯერებელი ამბავია ის მთვარეზეა და ნელ ნელა გვიან

   ,   .შემოდგომაზე და ახლანდელ დროში მისი სული ამაღლდა

 ,     ,     მე გაჩვენებთ რისი კეთება დაიწყო ზეთზე მყოფმა შემდეგ ის წავიდა და შემდეგ
      .   ALTდაუბრუნდა მას ნამდვილი ხალისით და მიმართულების შემდეგ ეს რიცხვებია

(   0-63) /  AST (   0-41).    ნორმის დიაპაზონი და ნორმის დიაპაზონი ეს ამოწმებს ღვიძლს ამ
:   '13:  99/93,   '13:  84/79  (  !ფერმენტებისთვის მაისი ივლისი სწრაფად ვარდნა Კარგი

).13  :  108/99!(   .   4  ,   ამბავი აგვისტო Არ არის კარგი თქვენ ხედავთ კვირა რომ მან
      ).  '13: 87/78!(108-მთლიანად შეწყვიტა ზეთი და იყო ძალიან დეპრესიული ნოემბერი

  ! !  ).  '14: 72/63!!!(  !).მა შეაშინა მას ჰაჰაჰა ისევ ზეთზე თებერვალი თითქმის სახლში

  !  ,    , ეს რიცხვები ფენომენალურია შეატყობინეთ მსოფლიოს თუ თქვენ ან ვინმეს ვინც
,    C,       .გიყვართ გაქვთ ჰეპ მიირთვით კანაფის ზეთი რაც შეიძლება მალე უბრალოდ
  !  ,    უთხარი არა ინტერფერონს აბსოლუტურად ველოდები რომ ის ნორმალურ

  2014   (     1დიაპაზონში იქნება წლის მაისისთვის დიაგნოსტიკის დღიდან სულ რაღაც
)!    . ” წელი შემდეგ შემანარჩუნებელი დოზა სიცოცხლისთვის ქეთი

ბავშვები
„   ,   22  8  .    10-ჯეიდენი მშვენივრად მუშაობდა ჩვენ მას აბიდან აბი დავყავით და ჩვენ ის

  1  .   CBD- ,   1 დან დღეში ტოპამაქსამდე გვაქვს ეს გასაოცარია მდე ჩვენ მას ტოპამაქსის
         ავიღებთ და მას ერთი საათის განმავლობაში კრუნჩხვები ექნება ერთი კვირის

.         განმავლობაში ის დიდ სიამოვნებას განიცდის და ბევრად უკეთ ესმის სხვადასხვა
      .   1 ბგერების გამოცემას და ბევრად უკეთეს თვალით კონტაქტს მას ჰქონდა კრუნჩხვა

     1        ამ კვირაში და ეს მხოლოდ წუთი იყო და მე არ მომიწია ვალიუმის
.  .     გამოყენება Მადლობა ღმერთს მომდევნო რამდენიმე დღეში ჩვენ ჯეიდენს

   ,      4  გამოვიღებთ ბოლო ტოპამაქსის აბებს ეს იქნება პირველი შემთხვევა წლის
  . ,    ,  განმავლობაში მის გარეშე გთხოვთ დააყენეთ ჯეიდენი თქვენს ლოცვებზე რომ ის

   ,    . ."სიკეთეს აკეთებს მას შემდეგ რაც ამ ნაგვის ამოღება Გმადლობთ

„   3    ,     ზეთის შესახებ თვის წინ შევიტყვე ინტერნეტში აკნესა და როზაცეას
  .   !   სამკურნალო საშუალების ძიებისას ეს მყისიერად გაირკვეს ქოქოსის ზეთს ვამატებ

         .იზო ზეთს და ვაგრძელებ სახეზე და კისერზე დღეში ერთხელ გამოყენებას ჩემი
 ,    15    !   ქმარი ამბობს რომ მე წლით ახალგაზრდა გამოვიყურები დიდი მადლობა ამ

 .   .  ინფორმაციის გაზიარებისთვის Ღმერთმა დაგლოცოთ ყველა გააგრძელე კარგი
“. საქმე ტონი

”   ,    23,6 ,  მე მყავს ტყუპები რომლებიც დაიბადნენ გესტაციის კვირაში რომელთა წონა
    .     , მხოლოდ ფუნტზე ოდნავ მეტი იყო ისინი სასწაულები არიან და გაუმართლათ რომ

 !   2       ცოცხლები არიან ისინი ახლა წლის არიან და განვითარების შეფერხება აქვთ
 1 ,    ( , ,დაახლოებით წლით მიუხედავად მთელი თერაპიისა ოკუპაციური მეტყველება

,   ).  ,    ფიზიკური განვითარების ყოველკვირეული მე წავიკითხე რომ კანაფის ზეთი
  ,       ...კურნავს უამრავ დაავადებას მათ შორის კიბოს და ტვინის დაზიანებებს ჩემი

 -         შეკითხვაა შეიძლება თუ არა კანაფის ზეთი დაეხმაროს ჩემი სასწაული ჩვილების
?!?   ,    ?  განვითარებას და თუ ასეა რამდენს ვიღებ ყოველდღიურად Დიდი მადლობა

!" დახმარებისთვის ჯენა

--  ,    (0,005 - 0,01 ),  .ძვირფასო ჯენა დაიწყეთ მცირე დოზებით გ დღეში სამჯერ ბავშვები
    ,     პირველივე დღიდან ზეთზე უნდა ყოფილიყვნენ ექიმებმა რომ იცოდნენ რას
.     აკეთებდნენ დარწმუნებული ვარ ნახავუზარმაზარი გაუმჯობესება ძალიან
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.         , მალე კანაფის თესლსა და კანაფის თესლის ზეთს მათ რაციონში ჩავრთავდი ასევე
          დავამატებდი ჩაის კოვზ კანაფის თესლის ზეთს და კანაფის ზეთის ნარევს მათ

 -          აბანოებში ეს მშვენივრად მოქმედებს მათ კანზე და აცილებს ეგზემებსა და
.გამონაყარს ჯბ

" ,     ,   გამარჯობა მაინტერესებდა რამდენი გრამი ზეთია შპრიცში რომელიც მივიღე ჩემი
?"  --    0,9 .ქალიშვილისთვის მარი გრამი არის დაახლოებით მლ ჯბ

„ ,        საბოლოოდ კეშის დედას დავუკავშირდი და მან შემომთავაზა რადიაციაზე
   ,         წავსულიყავი და ასეც მოვიქეცი რადგან ზეთი ჯერ არ შემოსულა და ის ჰაერს

.  ,  4       სუნთქავდა ასე რომ მას მკურნალობა ჩაუტარდა რადიაციას და ის შემცირდა და
    .    ,    მას საბოლოოდ შეუძლია ისევ სუნთქვა მე არ ვაჩერებ ზეთს მე მაინც ვაძლევ მას

 1  .    ... ,    ,დღეში გრამს ახლა იმედია დაიწყებს მუშაობას ვიცი რომ თქვენ ამბობთ
  ,    ?   ,   რადიაცია არ არის მაგრამ რა მექნა რადიაცია რომ არა ახლავე მკვდარი

... ,    ...“ იქნებოდა იმიტომ რომ სიმსივნე ყელში ამოიზარდა მარი

--   ,    ,    .120-180   გამარჯობა მარი შენ გააკეთე ის რაც უნდა გაგეკეთებინა გ მაღალი
        .ხარისხის ზეთი მომდევნო ექვსი თვის განმავლობაში უნდა გააუქმოს ზიანი მე
,   -    ,   მირჩევნია პაციენტს დღეში ხუთი ათი გრამი ზეთი ვაჭამო მაგრამ ამის გაუქმება

  .  , JBმაინც არ შეგვიძლია საუკეთესო სურვილებით

„   7 .10      , ისე მხოლოდ თვისაა გრამი დღეში ძალიან ბევრი ჩანს ბავშვისთვის რადგან
   1  .მას უჭირს დღეში გრამის გადატანა მარი

--  .      , ვიცი მარი მართლაც რთულია ამ კონსულტაციის გაწევა ინტერნეტით პაციენტის
,       . .   ,   ნახვის ზეთის ხარისხის გაცნობის გარეშე და ა შ შენ გააკეთე ის რაც უნდა

,   .   ,  ,   გაგეკეთებინა მე კარგად ვარ მხოლოდ იმას ვამბობ რომ დარწმუნდი რომ ის ახლა
     .უამრავ ზეთს ჭამს მიყენებული ზიანის აღმოსაფხვრელად ჯბ

„ ,         გამარჯობა უბრალოდ მაინტერესებს შემიძლია თუ არა ზეთის ინექცია ჩემი
 ?  ,    ,   ქალიშვილის სიმსივნეში იმის გამო რომ ის კვლავ იზრდება სიმსივნე არის ქვედა

    ...    ,   ტუჩზე და ორივე ლოყის შიგნით სასიხარულო ამბავი ის არის რომ ის საბოლოოდ
    ,     ,  წყვეტს ჰიდრომორფინს და მაშინაც კი თუ ის კვლავ იწყებს ზრდას მას ტკივილი

 ...  ,        არ აქვს მე დავინახე რომ მათ გაუკეთეს ზეთი ძუძუს კიბოს მქონე
  ,       ?პაციენტებისთვის და დამაინტერესა იგივე უნდა გავაკეთო თუ არა კეილისთვის

 ,          ?”თუ ასეა რამდენი უნდა შევიტანო მას და მაინც მივცე მას ნგ ტუბით მარი

--   ,   ,    .გამარჯობა მარი ადგილობრივად გამოვიყენებდი საკმარისი უნდა იყოს ნაყენი
  ,   .    კარგ საქმეს გააკეთებს ან პირდაპირ მასზე სიმსივნის მიდამოში ზედმეტ ინექციას

 ,     .   ,    არ გავაკეთებ თუ ნამდვილად არ არის საჭირო რა თქმა უნდა რაც უფრო მეტ ზეთს
      ,   ,   მიიღებთ და რაც უფრო ახლოს იქნება სიმსივნესთან მით უკეთესი მაგრამ ამ

,  ,    .  შემთხვევაში ვფიქრობ აქტუალური გამოყენება გამოდგება გთხოვთ გადაიღოთ
     .ფოტოები ან ვიდეოები და გისურვებთ საუკეთესოს ჯინდრიჩი

„  ,    .    ...არ ვფიქრობ რომ ზეთი კეილისთვის იმუშავებს ისევ ძალიან დიდი ხდება მალე
 ,   ,   ...    2ისე იქნება როგორც ბოლო დროს სიმსივნე სუნთქვას დაბლოკავს ის ახლა იღებს

     ...     5-  10 , გრამს დღეში და მაინც არ იცვლება ის ვერ იტანს დღეში დან გრამს რადგანაც
   2 ...   200$   2 ,   ვერ იტანს დღეში გრამს და პლიუს გვიჯდება ყოველ დღეში არ გვაქვს

  5  ,     2 , საშუალება დღეში გრამის ყიდვა კიდევ გვყავს კიდევ ქალიშვილი რომელიც
  ...   …”ასევე უნდა ვიზრუნოთ ჩვენ ვცხოვრობთ კოშმარში

--  ,    ,       .კარგი არაფერი გაქვს დასაკარგი დააბრუნე დოზა და მერე დაიწყე ინექცია ის
 ,      ,   ,    სწრაფად იკუმშება ასე რომ ნუ დაკარგავთ დროს თუ იცით რას აკეთებთ და

 ,  .  , JBიმედი მაქვს რომ გააკეთებთ საუკეთესო სურვილებით

„   ,   ,  დამატებითი ინსტრუქციები დამჭირდება როგორ გავაკეთო ინექცია რაში ავურიო
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   . .?...  ,     ზეთი ამისთვის და ა შ მოხარული ვიქნები თუ თქვენ დამიწერთ ყველა
,  .”ინსტრუქციას თუ შეგიძლიათ

-- ,    ,   -  კარგი მე თვითონ არასდროს გამიკეთებია სიმართლე გითხრათ კიდევ გინდათ
 ?ჩემი მითითებები ჯბ

„ ...   ,   ?”დიახ უნდა იცნობ ვინმეს ვინც ეს სცადა

--    ,    .   ზეთს არ გავხსნიდი სიმსივნის გვერდით ჩავუსვამდი თქვენ უნდა გაათბოთ
 ,    . ,   ,   შპრიცი ისე რომ ზეთი გამომჟღავნდეს მერე რამდენიც შეგეძლოთ იქნებ თქვით

 ,  .   .    -  ნახევარი გრამი ვინ იცის ან დაიწყეთ ნაკლებით მაგრამ კიდევ ერთხელ ექიმმა ეს
   ,   .უნდა გააკეთოს იდეალურ სიტუაციაში ეს ორივემ ვიცით ჯბ

" ...        ...   ,Კარგი კეილის ექიმებმა არ იციან მისი ზეთზე ყოფნის შესახებ მე მაქვს ნემსები
    ...   რომლებიც ექთნებმა მომცეს წამლების გასაუქმებლად თუ მის სიმსივნეს

  ,      ?გვერდით გავუკეთე ინექცია მაინც უნდა მივაწოდო მას მის ტუბში

-- ,        .  ,  სცადე ნახე როგორ პასუხობს ის და დააკავშირე ეს ორი მე ვფიქრობ რომ დღეში
  ,       ერთხელ ინექცია გამოდგება მაგრამ ნამდვილად რთულია ამ ონლაინ რჩევის

.     ,   ,  მიცემა რაც უფრო მეტი ზეთია მასში მით უკეთესია შანსი ზოგიერთმა პაციენტმა
        ,   აიღო მთელი ტუბი და ეძინა სამი ოთხი დღის განმავლობაში მაგრამ მათი სიმსივნე

  ,      .ამ დროისთვის კაფსულირებულია მეტი ნამდვილად არ ვიცი რა ვთქვა ჯბ

„        ?  ,შეიძლება თუ არა რობუნოლის მიცემა ზეთით მკურნალობის დროს იმის გამო
         , ,  რომ მისი ლორწო ძალიან ცუდია და თუ რობუნოლს არ მივცემდი ვფიქრობ რომ ის

 .  ,      , ლორწოს ახრჩობდა მაგრამ მეშინია რომ ზეთი არ ამცირებს მის სიმსივნეს მაგრამ
 …ამის მიზეზი

--    ,    .ზეთი მოუვლის მის ლორწოს ამიტომ რობუნოლს არ მივცემდი ჯბ

”  ,        ,    ...”ჯერ არა მე არ უნდა ვიღებ კარგი ხარისხის ზეთს რადგან არაფერი მუშაობს
--  .ესეც შესაძლებელია ჯბ

"     4  ."ჩემი ქალიშვილი პარასკევს დილის საათზე გარდაიცვალა

-- ,     .მარი შენ გააკეთე ყველაფერი რაც შეგეძლო ჯინდრიჩი

„4     . , ,     , წლის ბავშვი თავის ტვინის სიმსივნით აჰ დიახ კიდევ ერთხელ ეს არის ის თუ
     ,   .  რატომ არ ვჩუმდები კანაფის ზეთის შესახებ რომელიც კიბოს კლავს შემდეგი არის

 4    ,      განახლება წლის ბიჭის დედისგან რომელსაც აქვს ტვინის ბოლო სტადიის
,      .  6   სიმსივნე რომელიც მის ზურგის ტვინზეა გახვეული დაახლოებით კვირის წინ

.  2   .    რ სიცოცხლის თვე მისცეს ის პარალიზებულია წელიდან ქვევით
.    ,     სიმსივნედან წინა მოხსენებაში დედამ თქვა რომ მარცხენა ფეხი ოდნავ

.   ,   .==მოძრაობდა შემდეგი არის განახლება რომელიც ახლახან მივიღე

 ,   ?   !! .    !ჰეი კორი როგორ ხარ აქ ყველაფერი კარგადაა რ როგორც ჩანს კარგად აკეთებს
      ,   .   ინარჩუნებს წონას კარგად ჭამაზე და მცირე ტკივილს რაც ს და მე და

 ,      !!ფიზიოთერაპევტს ვფიქრობთ რომ სუსტი კუნთებია მის ტანში მას
       კომფორტულად სძინავს და შეუძლია ინვალიდის ეტლში ჯდომა ერთდროულად

  .    ,  რამდენიმე საათის განმავლობაში ძალიან დადებითად ვგრძნობ თავს რომ
   !!ყველაფერი სწორი მიმართულებით მიდის

3        !!   საათი ზის ერთდროულად და ტკივილი ძალიან ცოტაა ის შეიძლება ღამით
  ,       ,   გაიღვიძოს და გვთხოვოს რომ გავაგოროთ ან ფეხის მასაჟი მოვასხათ მაგრამ ეს

.    ,       ასეა არ უჩივის ტკივილს იქ სადაც სიმსივნე იყო და ვერაფერს ვხედავთ
!!!    3  ,     ამობურცულს ის იკუმშება ზუსტად საათის შემდეგ რაც მას მივცემ მისი დოზა

   4   .    და სძინავს დაახლოებით საათის განმავლობაში ჩვენ ჯერ კიდევ ვმუშაობთ
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 1   ,     !!!  დღეში გრამამდე მისვლაზე მაგრამ შუა გზას გადავცდით ჩვენ ძალიან
 ,    ,  !!   ,ბედნიერები ვართ რომ შეგხვდით იმ დროს რაც შევხვდით მე ნამდვილად მჯერა

   !! .22    -რომ ასე იყო განკუთვნილი რ აპრილს დანიშნულია მაგნიტურ რეზონანსული
!!!   .   “.  ტომოგრაფია შეინარჩუნე რწმენა ხალხო კანაფი კლავს კიბოს კორი იელლანდი

„    ,       დედებმა ზეთი უნდა ჭამონ ეს მათთვისაც და მათი შვილებისთვისაც უკეთესი
.       ,    90%იქნება ამ წამლის მოწევა არც თუ ისე ეფექტურია სამკურნალო ეფექტის

 .   ,       კვამლში მოდის და თუ მკითხავთ უნდა გამოიყენონ თუ არა ბავშვებმა ზეთი
,    ,  ,   .  წამლად მე ვიტყვი დიახ აბსოლუტურად სასურველია ყოველდღე კიდევ რისი

   ?JB”მიცემა გსურთ ბავშვს წამლად

„         ,  უბრალოდ ჩემს შვილს ზურგის მასაჟი გავუკეთე ჩაის ხის ზეთით მასში შერეული
 .   .   .  კანას ზეთით ქვედა ტკივილებს უჩიოდა ასე გამოვიდა წამალი ორ წუთში

.  ,    .    მუშაობდა მისი თქმით ტკივილი მთლიანად გაქრა ის დაბრუნდა გარეთ და
    . ” აკეთებს სამშენებლო პროექტს თავისი ტრაქტორებით ხოსე

„    ,   13  .   31ჩემს ქალიშვილს აქვს ეპილეფსია პირველი კრუნჩხვები წლის იყო ის ახლა
    5  ,    3-  წლისაა და ამჟამად ღებულობს სახის წამალს რომლებსაც დღეში ჯერ იღებს

 .    VNS   (  მასიური დოზებით მას ასევე აქვს იმპლანტი ვაგალური ნერვის
),     2000   .   სტიმულატორი რომელიც მან მიიღო წლის აპრილში იმ დროს მისი

   ,      ,  კრუნჩხვები იმდენად მძიმე იყო რომ ის იყო უფუნქციო ადამიანი რომელიც
    .   VNSინვალიდის სავარძელში უნდა ყოფილიყო გამობმული უნდა ვაღიარო ამაში

 !           უზომოდ დაეხმარა მაგრამ მას ჯერ კიდევ აქვს კრუნჩხვები და ამ და ყველა წამალს
    .    ,   შორის მას სიცოცხლე არ შეუძლია მას იმაზე მეტი სამაგრი ნაკერი და მოტეხილი
 ,      .ძვალი ჰქონდა ვიდრე ვინმეს ოდესმე უნდა ჰქონდეს საქმე

 ,    .     ყოველ შემთხვევაში იმედია მიიღებთ სურათს ჩემი შვილი და ძმა ორივე
    .   ,მარიხუანას იყენებენ ბიპოლარული და ტკივილისთვის მათ რამდენჯერმე მკითხეს
    ,     შევისწავლე თუ არა რაიმე კვლევა რომელიც ეხება მის გამოყენებას კრუნჩხვების

.         დროს ბოლოს დავიწყე მისი შესწავლა და სწორედ მაშინ ვიპოვე ფენიქსის
.   ,    ,   ცრემლები არ ვარ დარწმუნებული რომ ზეთი მასზე იმუშავებს თუმცა მე თვითონ

         დავიწყე მისი მიღება გასულ კვირას მთელი სხეულის ტკივილისა და მასიური
 .    ,   !უძილობის გამო ეს იმაზე მეტად დამეხმარა ვიდრე შემიძლია ვთქვა

       მაგრამ ჩემი კვლევისას ასევე წავაწყდი ჯეისონისა და ჯეიდენის
. ,   ,   , ისტორიას ვფიქრობ თქვენ იცნობთ მას მაგრამ ყოველი შემთხვევისთვის მამაკაცი

     CBD  .   მკურნალობს თავის ვაჟებს კრუნჩხვებს მაღალი ნაყენით მეც დავიწყე ამის
     .   შესწავლა და გადავწყვიტე ჩემი ქალიშვილისთვის გამომეცადა მან მიიღო პირველი

 ,  2012   30  .   1/2    5-დოზა კვირას წლის დეკემბერს დღეიდან ვაძლევ წვეთს დღეში
.        ჯერ ერთ კვირაზე ნაკლებ დროში ის რამდენიმე კრუნჩხვიდან თითქმის

      !ყოველდღიურად გადავიდა ბოლო ორი დღის განმავლობაში არცერთზე ყველაფერს
         .  ვწერ და ჩემი მიზანია წამლებისგან თავის დაღწევა და მკაცრად ნაყენი თუ ჩემი

  ,   .დოკუმენტაცია რაიმეში დაგეხმარებათ სიამოვნებით გამოგიგზავნით უზომოდ
   ,       !მადლობელი ვარ იმ საქმისთვის რასაც თქვენ და რიკ სიმპსონი აკეთებთ

." Გმადლობთ კეისი

--   ,   .   ,გამარჯობა კეისი გმადლობთ სიახლეებისთვის ეს საკმაოდ ტიპიურია
   ,     .  ,ადამიანებს არ აქვთ კრუნჩხვები როდესაც ისინი ზეთზე არიან უმჯობესი იქნება

       თუ მან სათანადოდ ჩაიტარა მკურნალობა ჩვენს საიტზე მითითებების
.   ,    ,   Youtubeშესაბამისად რა თქმა უნდა დოკუმენტაცია შესანიშნავი იქნება ასევე

   .  , "კლიპები ან მსგავსი რამ საუკეთესო სურვილებით ჯინდრიჩ

.    ,     ?   3  ქ არის თუ არა ასაკი რომ მათ ამის დაწყება შეუძლიათ ჩემი შვილი წლისაა და
        “. ცუდი ეგზემა აქვს და აქ წელიწადის კარგი ნაწილი ცივა როქსანა
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--  ,      ,  როქსანა აბსოლუტურად უსაფრთხოა ზეთის მიცემა ბავშვებისთვის თუნდაც
,   ,   ახალშობილებისთვის განსაკუთრებით მაშინ როდესაც ადგილობრივად

       .  გამოიყენება კანაფის თესლის ზეთთან ან შის კარაქთან ერთად კარგი სტრატეგიაა
     (  1%  ,   20-30%კანაფის თესლის ზეთის შერევა ზეთთან ზეთის გამოდგება მაგრამ

 )       იდეალური იქნება და შემდეგ ყოველდღიურად დაამატეთ მისი რამდენიმე წვეთი
.         ,   ,აბაზანაში ის დატოვებს თხელ ფენას მთელ სხეულზე და ეს არის როგორც წესი

,    (   ).   ყველაფერი რაც საჭიროა ან მინიმუმ მოვლისთვის გადაიღეთ სურათები და
,     .   ვიდეოები გაუმჯობესება ძალიან სწრაფად უნდა დაიწყოს ქავილი და გაღიზიანება

           გაქრება წამებში ან წუთებში და ეგზემა უბრალოდ უნდა გაქრეს ერთი ან მეტი
 .  , JBკვირის განმავლობაში საუკეთესო სურვილებით

„RSO      ,  საუკეთესო თერაპია იყო ჩემი აუტისტი შვილისთვის რომელიც ჯგუფურად
  ,         .იყო სახლში მიყვანილი რადგან მე მცემდნენ და ჩემი სახლი დანგრეული იყო მე

 ,   ,   ,   b  12ვცადე დიეტები ქელატაციური თერაპია ჰიპერბარიული ჟანგბადი მეთილ
         ინექცია და ბევრი ფარმაცევტული მკვლელობის წამალი და კანაფის ზეთზე უკეთ
 .არაფერი მუშაობდა

    ,   ძნელია არასრულწლოვანთა სამედიცინო ბარათის აღება თუ უბრალოდ
  ,      დაურეკავთ და გკითხავთ მისცემენ თუ არა ბარათს აუტისტი

. ,  ,    არასრულწლოვანს მშობლებს რომლებსაც უჭირთ დაურეკეთ სანამ თქვენი შვილი
,    ,    .3-გაბრაზებულია რათა მათ გაიგონ რამდენად სერიოზულია სიტუაცია ჯერ

 ,   ,     უარვყავი მანამ სანამ დარეკვა გადავწყვიტე სანამ ის კედლებს ხვრელს ურტყამდა
 ...   ,   “. და ყვიროდა შემდეგ მათ თქვეს რომ ბარათს მისცემდნენ რობინ

"    ...   !   მადლობა რიკ სიმპსონის ზეთი მადლობა ვერ გადაგიხადე თქვენ აძლევთ ჩემს
   ,    შვიდი წლის პატარა გოგონას რომელიც დაავადებულია მწვავე ლიმფობლასტური

,  !   ?!   ლეიკემიით გააგრძელოს გამოიცანით კიდევ რა ზეთის კაფსულის სახით
     !!!(   OMMP  მიღებიდან ერთი კვირის შემდეგ რემისიაში შევიდა მას აქვს ბარათი
    ,   ლეიკემიის ლეიკემიისთვის კანაფის ლეგალურად გამოყენებისთვის ექიმის მიერ

)რეკომენდებული

,    ,      გმადლობთ რომ მოგვეცით შესაძლებლობა არ შეავსოთ ჩვენი პატარა გოგონას
     სხეული სიცოცხლით სავსე სხეულის შემცვლელი ნარკოტიკული

. ,   ...    საშუალებებით გმადლობთ რომ მას მაჩუქეთ როცა ნორმალურ ბავშვებს მუცელი
! ,        ,  უჭირთ გმადლობთ რომ მის სახეზე ღიმილი გადაიტანეთ და ნება დართეთ რომ არ

      განიცადოს ერთი თვის განმავლობაში მაღალი დოზებით სტეროიდების
.მკურნალობა

      ...ჩვენთვის რიკ სიმპსონის ზეთის გამოყენების ერთადერთი მინუსი არის
  ,     , საზიზღარი ბიოლოგიური მამა რომელიც არასდროს ყოფილა მის ცხოვრებაში არ

    .      ,ეთანხმება და სურს მასზე მეურვეობა მაგრამ მე მჯერა იმ სამკურნალო ძალების
           რაც შენ გაქვს და მე დავდგები ჩვენს და სამედიცინო მარიხუანას და ვიბრძოლებ

,         იმისთვის რომ ეს არის ჩემი პატარა გოგონების მკურნალობის ყველაზე
 . მნიშვნელოვანი ნაწილი ერინი

„       ,  ორშაბათს მამაცი მაიკაილას ჩაუტარდა მისი ლაბორატორიები შემოწმებას იყო
      (  4  თუ არა საკმარისად მაღალი ქიმიოთერაპიის გასაგრძელებლად ის ივნისიდან

     ...ნეიტროფილების დაბალი რაოდენობის გამო იყო დაგვიანებით ჩემდა
,      .სამწუხაროდ ისინი ჯერ კიდევ ძალიან დაბალი იყვნენ

 ...  ...  ...  ...ვნერვიულობ მასზე მისი სხეული მისი ჯანმრთელობა მისი მომავალი მისი
.         კეთილდღეობა მე მისთვის საუკეთესო მინდა და მისი სხეულის ასეთ ცუდ

   .      ფორმაში დანახვა გული მწყდება თქვენ ყველა ხედავთ ღიმილს და ენერგიულ
    8   (    ნახევრად ჯანსაღ გარეგნობას ბედნიერ წლის ბავშვს რაც ზღაპრულია და ამაზე

  ),      ბედნიერი ვერ ვიქნებოდი მაგრამ სინამდვილეში თუ ნახეთ მისი
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...      ,    ლაბორატორიები და რასაც ქიმიო აკეთებს მის სხეულს თქვენ იგრძნობთ იმ
,   .      ,გრძნობას რასაც მე ვგრძნობ ჩემი დამსხვრეული გულის პაწაწინა ნაჭრები იშლება

   ...   ...  როცა ფერი სრიალებს სახიდან ყელში სიმსივნე მიჩნდება და თვალები
 .   ...     ...ცრემლებით მევსება Ის ისეთი ლამაზია ის ისეთი ბედნიერი და ჯანმრთელია მას

  ...       კიბო არ აქვს და მას აქვს საუკეთესო ბუნებრივი წამალი კიბოსთან
...        .   საბრძოლველად ვერ ვიტან ამას და რას აკეთებს ეს მას მინდა ეს მალე

...        გაკეთდეს მაგრამ ჰავაიში გამგზავრების წინა დღეს მივიღეთ მისი მკურნალობის
 2014  13 .   ,  8  დასრულება წლის ნოემბერს ძალიან მადლობელი ვიყავი რომ თვით ადრე

,   ,   ...მთავრდება ვიდრე მეგონა მაგრამ სინამდვილეში წარმოგიდგენიათ
   1,5    ?!ქიმიოთერაპიის მიღება ყოველდღიურად წელზე მეტი ხნის განმავლობაში და

 10     ?!მანამდე თვით ადრე ყოველკვირეული ინტენსიური ქიმიოთერაპია

  ,    შემანარჩუნებელი ქიმიოთერაპია აგვიხსნა როგორც ქიმიოთერაპიის უფრო
 ...      .  ,  მარტივი პერიოდი და ეს სულაც არ ყოფილა ადვილი მათი თქმით მათი

      ნეიტროფილების რაოდენობა შეიძლება დარჩეს დაბალი ხანგრძლივი პერიოდის
  ...     განმავლობაში ვირუსთან ბრძოლისას მაინც უნდა გავაგზავნო საჯარო სკოლაში

 ?!   ...  ,    ვირუსის გარეშე ეს შეუძლებელი იქნება მათ გვითხრეს რომ მას ალბათ ვირუსი
 *    ...     *    20აქვს თუმცა სიმპტომები არ აჩვენა მისი ჩვილი ძალიან ავად იყო და აქ ვართ

      .დღის შემდეგ ჯერ კიდევ ძალიან დაბალი რაოდენობით

,  ,    ,    გთხოვთ მეგობრებო ილოცეთ მამაცი მაიკაილისთვის რომ იპოვნოს ძალა
 ,       დაძლიოს ის რაც იწვევს დაბალი რაოდენობის ამ გახანგრძლივებულ

.         , პერიოდს გთხოვთ ღმერთმა განკურნოს მისი სხეული და მიეცით მას ენერგია რომ
      გაუძლოს ქიმიოთერაპიას გვერდითი ეფექტების ან გრძელვადიანი გვერდითი

 .   ...  მოვლენების გარეშე გთხოვ ღმერთმა დამიფაროს ვერასდროს წარმოვიდგენდი
        .დღეს მისი ლამაზი ღიმილისა და თბილი დამამშვიდებელი ჩახუტების გარეშე ჩვენ

     ...   კვლავ შევამოწმებთ ლაბორატორიებს მომავალ კვირას სამშაბათს და მე
.PeaceloveCURE.”  გაცნობებთ მამაცი დედა

--   ,     .   ,ძნელია იმის აღწერა თუ რას მიკეთებს ამის კითხვა და ძნელი წარმოსადგენია
     .   ,  რას აყენებს მთელი ეს შხამი მაიკაილას არავითარი მიზეზის გარდა სიხარბისა და

    .კორუფციისა ჩვენი საზოგადოების უმაღლეს დონეზე

  ,       მაიკაილას სჭირდება წამალი რომელიც გააძლიერებს მის იმუნურ სისტემას და არა
,      .  შხამს რომელიც გამოუსწორებელ გრძელვადიან ზიანს მიაყენებს მისმა ექიმებმა

   ?   ,     ?მართლა არ იციან ეს რა კვალიფიკაცია აქვთ რომ უმიზეზოდ შხამი ჩაატარონ
    ,     აქვთ თუ არა იმ განგსტერებს რომლებიც იღებენ სარგებელს ბავშვებისთვის შხამის

?   ?მიცემით ვინ მისცა მათ

   .   .  გუშინ ვისაუბრეთ ქალების მოქმედებაზე აი შენი მიზეზი ასე გამოიყურება
,        ,  პრაქტიკაში როდესაც ექიმები თავიანთ საქმეს ისე არ ასრულებენ როგორც

.      .   უნდა და თქვენ ქალების გადასაწყვეტია მისი შეცვლა თქვენ იცავთ თქვენს
  ,   ,   .შვილებს მთელი ცხოვრება ამიტომ გააკეთეთ ის რაც უნდა გააკეთოთ იმოქმედეთ

,  ,   .ახლავე ნუ დაელოდებით ყოველი დღე მნიშვნელოვანია ჯბ

"  ...        Შენ იცი მეორე დღეს მიქაილა ექიმებთან მივიყვანეთ და მათ ჩვეულებრივი
 ...       5.2-ლაბორატორიები ჩაატარეს მისი ჰემოგლობინი იყო ძალიან კრიტიკულ დაბალ

 (       ზე რაც ტექნიკურად ძლივს საკმარისი სისხლია თქვენი სხეულის
...  ,     ფუნქციონირებისთვის ექიმმა გვითხრა რომ საშუალო ბავშვი თითქმის უპასუხოა

  )     ,  ,   ამ დაბალ დონეზე მაიკაილა ის ახტებოდა კედლებს ჰიპერ უჭირდა საწოლზე
,  ,    !!!   ...ხტომა ლაპარაკი მომღიმარი და ბედნიერი ექიმებს აინტერესებთ რატომ კარგი

        ...დოქტორი რა არის განსხვავებულიმაიკაილასა და შენს სხვა შვილებს შორის მას
 !!!აქვს კანაფი

,      რასაკვირველია ექიმები არასოდეს მიაწერენ მსგავს რაღაცეებს ...  კანაფს მაგრამ მათ
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. ,        უნდა ექიმები სამედიცინო მკვლევარები და ფარმაცევტები იწვევენ ჩვენს რასას
    .  ,     არასაჭირო ტანჯვას და ეს დამღუპველია მაშინაც კი თუ ვინმეს რაიმე მიზეზით არ

...      განიკურნება მათი ცხოვრების ხარისხი შეიძლება მნიშვნელოვნად გაუმჯობესდეს
 .    ,     კანაფის საშუალებით თქვენი ბაბუა იმის დასტურია რომ მისი კიბო ძალიან
     ...  ,    მოწინავე იყო და მთელ სხეულში გავრცელდა მაგრამ ნახეთ რა მოუტანა მას

!კანაფმა

   ,    ...   როდესაც მაიკაილა ბავშვი იყო ბებია გარდაიცვალა კიბოთი ძალიან სწრაფი და
 .    .      აგრესიული კიბო მან კანაფი არ მოიხმარა მათ ის ჰოსპისის სახლში შეიყვანეს და
  ...  ,     მორფინით სავსე ამოტუმბეს რეალურად გვეუბნებოდა რომ ეს იყო მისი

      .ტკივილისგან თავის დაღწევა და სიკვდილის პროცესის დაჩქარება ეს
...   ...     სასტიკია უჩვეულო და საზიზღარი და ეს არის სტანდარტული სამედიცინო

.       მკურნალობა მე არასოდეს მომინდება მორფინის წვეთოვანზე დავრჩენილიყავი და
 .  ...    ,   ვიტანჯებოდი სიკვდილამდე ეს სასტიკია და მე ყოველდღე ვლოცულობ რომ ეს

 .”  კორუფცია დასრულდეს მამაცი მაიკაილა

„        „ “  ჩემმა ბოლო ორმა პოსტმა ბევრი კითხვა და მტკიცებულების რამდენიმე
 ...       მოთხოვნა გამოიწვია მინდა გაგიზიაროთ მთელი მეცნიერება კანაფსა და იმუნური

  ( / ) .    Jurkatსისტემის კიბოს ლეიკემია ლიმფომა შორის ეს ინფორმაცია სპეციფიკურია
  ...   CD4+ t-  ლეიკემიის უჯრედების ხაზებისთვის რომელიც არის უჯრედოვანი მწვავე

 ...   ,   ლიმფობლასტური ლეიკემია ზუსტად იგივე შთამომავლობა როგორც მაიკაილას
.ლეიკემია

Brave  Mykayla-       ს კიბოს სპეციფიკურ ტიპს აქვს დადასტურებული მეცნიერების
   ,    , უკიდურესი რაოდენობა იმის გამო რომ კანაფის ეფექტური მკურნალობაა რადგან
 ,       მეცნიერებმა აღმოაჩინეს რომ იმუნური სისტემის უჯრედებს აქვთ სპეციფიკური

cb2 ,    (  ).რეცეპტორები რომლებიც იწვევენ აპოპტოზს უჯრედების სიკვდილს

THC     (t-   იწვევს აპოპტოზს იურკატის უჯრედოვანი მწვავე ლიმფობლასტური
)      .(1)  THCლეიკემია უჯრედებში სამი განსხვავებული მექანიზმის მეშვეობით

 CB1   CB2      უკავშირდება და და იწვევს კერამიდის სინთეზს სერინის
 .(2)      პალმიტოილტრანსფერაზას მიერ კერამიდი შედის მიტოქონდრიაში და იწვევს

 c  .(3)  c  Apaf-1- , ციტოქრომის გაჟონვას ციტოზოლში ციტოქრომი აერთიანებს ს კასპაზა
9-    .(4)     3-  ს და ქმნის აპოპტოსომას აპოპტოსომა გარდაქმნის პროკასპაზა ს აქტიურ

 3- ,   .THC     (  8კასპაზა ად რაც იწვევს აპოპტოზს ასევე ააქტიურებს გარე გზას კასპაზები
 10)    Raf/Mek/Erk  .    და და აინჰიბირებს გზას უჯრედის გადარჩენის გზის დათრგუნვა

 Bad-     Bcl-2   იწვევს ის დეფოსფორილირებას და ამ ცილის ტრანსლოკაციას
   .  მიტოქონდრიაში და შემდგომში აპოპტოზამდე მამაცი მაიკაილა

--      ,   ,    რაც უფრო მეტ ზეთს მიიღებს მით უკეთესი განსაკუთრებით იმ არასაჭირო
  ,       სამედიცინო პროცედურების გათვალისწინებით რაც მას ჯერ კიდევ აქვს და

.   ,   ,   მოუწია საუკეთესო სურვილები ჰავაის მამაცი მაიკაილას მშვენიერია იმის
,    .   .დანახვა რომ შენი ოცნება ახდა ზეთის მცირე დახმარებით ჯბ

”        ...  ეს კვამლი არ არის ჯანსაღი ბავშვებისთვის ან დედებისთვის სულელი დედები
    ?   !  !” და რას ეუბნებით თქვენს შვილებს ზეთი თუ ნადა განსაკუთრებით ბავშვებს ნაია

--      ,      მე არ ვიქნებოდი ასეთი რადიკალური მოწევა ან აორთქლება ასევე აქვს
 ,  ,    სასარგებლო ეფექტი მაგალითად ორსულ ქალებში გულისრევის

.    .საწინააღმდეგოდ ეს არ დააზარალებს ბავშვს ჯბ

„    ...   ,     ...მოწევა არც ისე დიდია მით უმეტეს თუ გაქვთ მიდრეკილება ალერგიისკენ
 .   ! ,     ,უბრალოდ თქვით კვამლს ვერ ვიტან ასევე ბავშვებს არ შეუძლიათ იცოდნენ

 ...   , ,   . .   როდის შეწყვიტონ იქნება ეს შაქარი კოფეინი საკვები და ა შ თქვენ უნდა იყოთ
 .  ,       მათი მეგზური არა მგონია რომ კანაფის მოწევის ადვოკატირება კარგი იდეაა
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.  .     .მოზარდებისთვის Უბრალოდ ვამბობ მხოლოდ ჩემი აზრია რაც ვნახე შეიძლება
      ასევე გადაიტანოს ყურადღება სასკოლო სამუშაოსა და მნიშვნელოვანი

“. საკითხებისგან ნაია

--        სასკოლო დავალებებიდან და მნიშვნელოვანი საკითხებიდანაც ვიბნევი და
    .    კანაფი საერთოდ არ გვქონდა ხელმისაწვდომი ყველაფერი დამჭირდა იყო სადმე

         ირგვლივ კარგი გარეგნობის გოგოს ნახვა და ეს იყო მხოლოდ სკოლის
    ,   სამუშაოსთვის და სხვებისთვის მნიშვნელოვანი საკითხებისთვის მაგრამ არა

.ჩემთვის

       ,    თუ თქვენ აკონტროლებთ რამდენ ჩაის სვამენ თქვენი შვილები რა თქმა უნდა
       განაგრძეთ და აკონტროლეთ რამდენი კანაფიისინი აპირებენ მიღებას ან

.   .   ,  გადაყლაპვას Წარმატებებს გისურვებთ ამაში ეს უშედეგო მცდელობაა მაგრამ
 ,       დარწმუნებული ვარ ის ბევრ ადამიანს გააგრძელებს დაკავებული მომდევნო

  ,     რამდენიმე წლის განმავლობაში სანამ არ გააცნობიერებენ რამდენად უსაფრთხოა
       კანაფი და რომ მისი ფატალური დოზის გადაჭარბება პრაქტიკულად

.შეუძლებელია

,   ,    ?  .    მაშ ვის აინტერესებს რამდენს იღებს ვინმე Მე არა არც კი მაინტერესებს რამდენ
      , .  ?  ფინჯან ჩაის ან ყავას სვამს ადამიანი დღეში წარმოიდგინეთ Რატომ უნდა ეს ჩემი

  .      ,     საქმე არ არის და ეს არავის საქმე არ არის რამდენს მიირთმევს ვინმე ამ სიცოცხლის
   .გადამრჩენ და პრევენციულ წამალს

         ,   რაც უფრო მეტი ზეთი გაქვთ თქვენში და მით უფრო ხშირად მით უკეთესი თქვენი
.    ,   ჯანმრთელობისთვის ეს არის ერთადერთი წესი რომელიც ნამდვილად

.   ,      .  მოქმედებს ყველა ასაკის ადამიანს მათ შორის ბავშვებსა და ორსულებს თუ არ
  ,   ,    ,   მოგწონთ ეს იდეა გადალახეთ იგი ისწავლეთ მასთან ცხოვრება ეს არის

 ,    .    საუკეთესო რამ რისი გაკეთებაც შეგიძლიათ კანაფის არავითარი რეგულაცია არ
, ,    .  , იმუშავებს უბრალოდ მისი დარეგულირება მაინც შეუძლებელია გარდა ამისა არ

    .არსებობს ამის რეგულირების რეალური მიზეზი ჯბ

„     4 .    მთელი ორსულობა ვეწეოდი მშობიარობის კვირამდე ჩემმა ექიმმა ასევე ჩაატარა
   .  ,   ,    ნარკოლოგიური შემოწმება ყველა ექიმთან ასე რომ მან იცოდა რომ მე ვეწეოდი

.   ,    ,  10.6   კვირტს როდესაც ბავშვი დაიბადა ის დაიბადა ჯანმრთელი ფუნტი და
  THC- .       უარყოფითი ტესტი ზე მეც ვიკვებები ძუძუთი და კვლავ ვაგრძელებ კვირტის
.  ,      .  გამოყენებას და გამოიცანით ის ყველა მილის ქვაზე აჯობებს ეს სრულიად

  .   საპირისპიროა ტვინის დაზიანებისგან ტვინს სჭირდება კანაბინოიდები
   ,   ჯანმრთელობის მთლიანი მოტორული განვითარებისთვის ამიტომ თავი დაანებეთ

.” სიძულვილს ნესა

”    8  1 .5   .   ჩემი შვილი დაიბადა ფუნტი უნცია დღით გასვლის თარიღიდან ეს არის ორი
 „ “,       მთავარი საზრუნავი რომელიც მე ოდესმე აღმოვაჩინე ორსულობის დროს

,      .   მოწევის დაბალი წონისა და ნაადრევი მშობიარობის შესახებ ჩემი შვილი თითქმის
9  ,        ,თვისაა ახლახან გავიკეთე ბეილის შეფასება მისი კოგნიტური განვითარების

     .   ასევე მოტორული ფუნქციისა და ენის შესაფასებლად მან ყველა კატეგორიაში
      .  ,   მაღალი საშუალო და ძალიან მაღალი ქულა დააგროვა ასე რომ აიღე შენი

    .“ სისულელე და ააფეთქე შენი უკანალი ეშლი

„   ...       აქ ხელისუფლებაა დამნაშავეები მე მაქვს გაფანტული სკლეროზი და ასევე ჩემს
...     26    ,    შვილს მას ყოველ კვირას ინექცია უწევს თავის ტვინში რათა მოკლას თავის
  ...ტვინში ნერვების ტკივილი

  3     " "     ,  მე მყავს შვილიშვილი და არ ვარ ნარკომანი და არც ჩემი შვილია რომელმაც
       დაამთავრა თავისი კლასის უმაღლესი კლასი და გადაიხადეს კლასის

   .   ,  დამრიგებლად მისი ინტელექტის გამო მისი თირკმელები დაიხურა მსხვილი
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       ,    .ნაწლავი არ მუშაობდა და ტკივილი იმდენად ძლიერი იყო რომ უმოძრაო იყო ის
      ,   ,არასოდეს სვამდა ნარკოტიკებს და არ სვამდა ალკოჰოლს მხოლოდ ხანდახან

,  MS-  .ცხოვრებაში სანამ ს განუვითარდებოდა

    ,    ,  მისმა ბიძაშვილმა თასში ჩაასრიალა ქვაბი როცა სადილზე მიიყვანა მისთვის
...    ?    ,  უცნობი და გამოიცანით რა თირკმელებმა ისევ დაიწყეს მუშაობა კანკალი
  ,    ,    .დაცხრა და ღამით როცა ნაყენს მიირთმევდა რეალურად შეეძლო ეძინა ეს

      ...   ამშვიდებს კანკალს და მას შეუძლია ღამით დაიძინოს ტვინში ნერვის ტკივილის
   26    ...გამო ყოველ კვირას ნემსი უწევს თავის ტვინში

     ...?????   ,  B  ვინ ხარ შენ ამ წარმოუდგენელ წამალს და სხვათა შორის ჰეპატიტის
        MS-  ,  ვაქცინამდე მე მყავდა ერთი შვილი და ის არის ისგან თავისუფალი მაგრამ

        2 ,ვაქცინაციიდან ერთ კვირაში მომიწია სათვალეების გაკეთება და შემდეგ კვირაში
   .  ...17    მარცხენა თვალი მთლიანად დავბრმავდი წლის ვიყავი და

. ? ...    ,   ...დავბრმავდი შეშინებული დიახ ეს წამალი რომ არა მაინც ეტლში ვიქნებოდი

   ...      არავის ვუსურვებ ამ დაავადებას მაგრამ შენ სხვაგან უნდა გამოიტანო შენი
...  ,      გადაწყვეტილება როგორ ფიქრობთ რატომ დადო ღმერთმა ეს წამალი

?   ,   ?პლანეტაზე ან როგორ ფიქრობთ ღმერთმა შეცდომა დაუშვა

,        ,   ვიმედოვნებ რომ თქვენს შვილებს არასოდეს მოუწევთ გადალახონ ის რაც ჩემს
 ...      ...  ,ოჯახს აქვს უყურებ შენი შვილის სიკვდილს შენს თვალწინ მიიღეთ სურათი
...        მისტერ ჰარპერმა სისხლის სამართლის დანაშაულად აქცია ერთი მცენარის

  ... ,     MS     გაშენება თქვენს ეზოში ვფიქრობ მის ოჯახს არც და არც კიბო არასოდეს
...  RCMP .       გადაუვლია ან ან დროა კანონები შეიცვალა ხალხის სასარგებლოდ და არა

  “. წამლისმწარმოებელი კომპანიების სასარგებლოდ დაფნა

”  ,         ასე რომ ჩემს ქალიშვილს ამ კვირაში ყველაზე ღრმა ემოციური განკურნების
   .  ,    გამოცდილება ჰქონდა კანაფის შესახებ იმის თქმა რომ მას ემოციური
 ,    .   ტემპერამენტი აქვს უხეში შემცირება იქნება იგი დაიბადა თანდაყოლილი

,      .დეფექტით რომელსაც თან ახლავს უკიდურესი გამოწვევები მისი
  ,      ,კონფიდენციალურობის პატივისცემის გამო მე არ ვისაუბრებ მის დეტალებზე

 ,   .    ,   მაგრამ ვთქვათ ეს უკიდურესია და მასთან ცხოვრება გამოწვევაა რომელიც ჩემს
   .     სამყაროს უფრო ხშირად არღვევს ერთი ფიზიკური გამოწვევა მას აქვს

. ,     ,    ,  შაკიკი ერთადერთი რაც მას ნამდვილად შეუძლია როცა ისინი მოდიან არის
,      .  დაწოლა გადასაფარებლების ჭურვი და დასაძინებლად წასვლა ეს არის

,   .ერთადერთი რაც ნამდვილად ეხმარება

 ,   ,   ,    ასე რომ რამდენიმე თვის წინ მე მივიღე ის რომ საბოლოოდ გამოეცადა კანაფის
    15    .  ,  ,ზეთით გაჟღენთილი ვაფლი და წუთში მისი შაკიკი გაქრა ასე რომ ამ კვირაში

       ,   ერთ ღამეს ადრე მივდიოდი დასაძინებლად და მან იფიქრა რომ შეიძლება
  ,    ...  ,  მოგვიანებით დაემართა შაკიკი რადგან გრძნობს მათ მოსვლას ასე რომ მე მივეცი

  ,    ,  ,მას პატარა კონტეინერი რომელშიც რამდენიმე ვაფლი იყო საწოლთან შესანახად
   ,    ,   , რათა თუ ის იგრძნობდა რომ ერთი კონტეინერი შემოვიდა როცა მე მეძინა შეეძლო
 .     .      ერთი აეღო მან იმ ღამეს ოთხი აიღო ისინი ერთმანეთში იყვნენ მიჯაჭვული და მან

   .    .  .უბრალოდ წაიღო ისინი ყველა და მას ჰქონდა გამოცდილება Და ნახევარი

  -       . ,   მას მეორე დღე ღამის უმეტესი ნაწილი ეძინა და მეორე დილით ვიცოდი რომ მას
   ...     ,  ჰქონდა რაიმე სახის გამოცდილება მე ვხედავდი მის ფიქრებს რომლებიც
   ,   .   გარშემო ტრიალებდნენ და ვიცოდი რომ რაღაცას განიცდიდა რისთვისაც არ ვიყავი

,   180 ,    .მომზადებული იყო სრული გამოცდილება რაც ჩემს ქალიშვილს განიცადა ის
, ,     . , ბედნიერია ტკბილი ყურადღებიანი და ბედნიერია გარშემო ყოფნა მართალია მეც
    .     , ვაკეთებდი დიდ ცვლილებებს სიტუაციის ირგვლივ მაგრამ ეს იყო მეორე დღეს ასე

,   ,     .რომ არ შეიძლება უარვყოთ რამდენად საოცარი იყო კანაფის ცვლილება არავითარ
   ,    .   შემთხვევაში არ შემეძლო მიმეყვანა რომ ამდენი წაეყვანა ის ამას თავს
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.    ,    არიდებდა და არც კი ვიფიქრებდი რომ შენთან გულწრფელი
.     .  ,  ვყოფილიყავი უბრალოდ მადლიერების ნიშნად ქედს ვიხრი როცა გეუბნები რომ

   ,    .   ,  მასთან ერთად თოკზე დავდიოდი ცოტას არ ვხუმრობ ცვლა და გახსნა რომელიც
 " "   ,    .   ჩვენთვის ავარიის გამო მოხდა შემთხვევითი არ არის მე არასოდეს მიმიცია

  . ,    , .მისთვის ბოთლი წამალი ის რაც იმ ღამეს გავაკეთე სასწაულია

„   ,    ,   ძალიან ბედნიერი ვარ რომ საბოლოოდ შემიძლია განვაცხადო რომ ჩემი ტკბილი
        ბიჭი იყენებს კანაფს ქიმიისა და რადიაციის გვერდით ეფექტებთან საბრძოლველად

  ,      !   და იმის უზრუნველსაყოფად რომ მას არ გაუჩნდეს ახალი სიმსივნე ეს წამალი მას
 .    ,    ,  საოცრად დაეხმარა სანამ ამ წამალს იღებდა გამუდმებით ყელში აწვებოდა არ

,      ...   ,  ჭამდა იყო ძალიან ლეთარგიული და დაღლილი ახლა ის ჭამს ინარჩუნებს
,       , ,   . ”საკვებს იმატებს წონაში და ვინც მის გარშემო იყო იცის რამდენად ბედნიერია ის

--  ,        .  ისე შხამის გარეშე ბავშვი ბევრად უკეთესად იქცევა სხეულში ზეთთან ერთად
       ,   ქიმიოსა და რადიაციის გამოყენებას ნამდვილად არ აქვს აზრი ეს ჰგავს პაციენტს

     .   ანტიდოტის მიცემას და შხამის ვენებში გადატუმბვისას ზეთი მხოლოდ საუკეთესო
.    ,      ,   შედეგისთვის ექიმებმა ეს უნდა იცოდნენ არც ისე რთულია იმის გაგება რომ არ

     ,     .არის კარგი აზრი ბავშვებისთვის შხამის მიცემა როცა ეს არ არის საჭირო ჯბ

.  29   .    8    ქ ვარ წლის მარტოხელა დედა ჩემი შვილი ახლა წლისაა და საშუალო სიმძიმის
 .        , აუტიზმით ცხოვრობს მე არ შევცვლიდი ჩემს მინი მეს ამქვეყნად არაფრით გარდა

,     . ,  იმისა რომ ცოტათი გამეადვილებინა მისი ცხოვრება მაინტერესებდა გქონიათ თუ
      ?   არა სხვა მშობლები მოსული თქვენთან ზეთის შესახებ ან რაიმე წარმატების

 / ?     ,   ისტორია აუტიზმით ასპერგერით თუ გადავწყვიტე ამ გზით წასვლა რა სახის
 ?   ! .დოზას შევხედავ ვაფასებ ყველა ინფორმაციას Გმადლობთ იმედგაცრუებული
   .დედისა და პატარა ბიჭისგან

.„    ,   “, -  ,   ა ზეთი არის ერთადერთი რამ რაც შეიძლება იმუშაოს თქვა რიკმა როცა ეს მას
.        წავიკითხე დოზირების ინსტრუქციები და სხვა ინფორმაცია ზეთის წარმოებისა და

        .  გამოყენების შესახებ არის ჩვენს საიტზე და იქ არსებულ წიგნებში წარსულში მე
        დავეხმარე საკმაოდ აუტისტ ბავშვს და ეს წამალი მათთვის სასწაულებს

.     ,   ,  ,ახდენს ბავშვებს უყვართ ამ წამლის მიღება არ არიან მიკერძოებულნი არ იციან
 „   “      ,  რომ რამეს არასწორად აკეთებენ და მშობლებს დიდი სიამოვნება აქვთ როცა

    .  ,  გარკვეული დრო აქვთ საკუთარი თავისთვის საუკეთესო შედეგისთვის როგორც
,    60   ,  ყოველთვის ვიწყებდი სტანდარტული გრამიანი მკურნალობით ტაბლეტების

,         გარეშე შემდეგ კი ბავშვს ვაჩერებდი შემანარჩუნებელ დოზაზე მისი არჩევანის
      ოდენობით მთელი მისი ხანგრძლივი და მშვიდობიანი ცხოვრების

.       ,  განმავლობაში და ბავშვმა ვიდეოდან ზუსტად იგივე უნდა გააკეთოს თუ
.  , JBსაერთოდშესაძლებელია საუკეთესო სურვილებით

"    ,      მერი ჯეინი ძალიან დამეხმარა როცა ორსულად ვიყავი და არასდროს მოუხდენია
  ." ჩემს ორ ბავშვს სამანტა

„  ,   ,      გამარჯობა რიკ ახლახან აღმოვაჩინეთ რომ მარცხენა მკერდზე საშუალო და
   .  34       1მაღალი რისკის სიმსივნე მქონდა მე წლის ვარ და ჩემი ქალიშვილი მხოლოდ

1/2   -  !      წლისაა შემეშინდა მე ასევე განვიცადე პოსტნატალური დეპრესია ჩემი
   -  ,     . ,ქალიშვილის გაჩენის შემდეგ ასე რომ ეს ყველაფერი ძალიან ბევრი იყო თუმცა
,     ,  ,   ,  საბედნიეროდ მე ვცხოვრობ სამხრეთ აფრიკაში სადაც მიუხედავად იმისა რომ

  ,     (  ,    )ჯერ კიდევ უკანონოა აქ უხვად იზრდება კანაფი ან დაგა როგორც ამას აქ ვეძახით
       .და საკმაოდ მარტივია ღირსეული სარეველების მოპოვება გონივრულ ფასად

     -       მე მაშინვე შევუდექი ზეთის დამზადებას ჟიური ჯერ კიდევ არ ეხება ჩემს
  ,     2   მკერდზე არსებულ სიმსივნეს რადგან მე მხოლოდ თვეში ვბრუნდები შემდეგი

 -      1   .გამოკვლევისთვის მაგრამ პოსტნატალური დეპრესია გაქრა თვის შემდეგ
.   ,     ზეთი ვგრძნობ თავს ძლიერად მოტივირებულად და შემიძლია მივაღწიო
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  -         !ყოველდღიურ საქმეებს რაც მხოლოდ ოცნება იყო არც ისე დიდი ხნის წინ სამხრეთ
         აფრიკაში ჩვენ ძირითადად ვიღებთ მხოლოდ სატივას შტამებს ან სატივას შერეულ

.       ,  შტამებს მე უბრალოდ მინდოდა გაგაცნოთ ჩემი ისტორიის შესახებ რადგან
 ,     ,  უამრავი ადამიანია რომლებიც უაზროდ იტანჯებიან დეპრესიით იღებენ

  ,     ,საზიზღარ ფარმაცევტულ წამლებს რომლებიც უარყოფითად მოქმედებს მათზე
 ,  ,     ,   ,მაშინ როცა სინამდვილეში ზეთი თითქოს ასწორებს ყველაფერს რაც საჭიროა

 ,   . !    ,ძალისხმევის გარეშე უსიამოვნო მხარის გარეშე ეფექტები ისევ ისე ვგრძნობ თავს
       !   როგორც ჩემს ძველ თავს და მშვენივრად ვგრძნობ თავს გააგრძელე და მე

  !  , "გავავრცელებ ამ მხრივ დიდი სიყვარული კელი

--     ,  .  ,   გმადლობთ ამ შესანიშნავი ჩვენებისთვის კელი დარწმუნებული ვარ ეს ბევრ
  .   ,     სხვა დედას დაეხმარება როგორც მე ვუყურებ დედებმა უნდა მიიღონ ზეთის მცირე

        , დოზები ორსულობის დროს და განაგრძონ მისი გამოყენება დაბადების შემდეგ თუ
    .   ,ნამდვილად სურთ შვილს საუკეთესო მისცენ შეიძლება საკამათო მოგეჩვენოთ

         ,   მაგრამ რა სხვა წამალი გსურთ მისცეთ დედას და მის შვილს ზეთის გარდა ისეთი
 ?ბუნებრივი წამალი ჯბ

„          -მთელი ორსულობის განმავლობაში ვეწეოდი და ვჭამდი და ჩემი შვილი ერთ ერთი
    ,    .  ყველაზე ჭკვიანი და ჯანმრთელი ბიჭია ვინც კი ოდესმე შემხვედრია ვცადე დილის

        აბების მიღება და თავის ტკივილის საწინააღმდეგო აბები და არაფერი
.        (მიშველა ჩემი საჯდომი გამუდმებით იკუმშებოდა და სხეული მტკიოდა ალბათ

,     10   23    ,   ,იმიტომ რომ ის იყო ფუნტი და ინჩი სიგრძის როცა მშობიარობა ასე რომ
 ,   ,      ,ნებისმიერი სკეპტიკოსისთვის რომელიც ამბობს რომ ეს ხელს უშლის ზრდას

  ).       .თქვენ ძალიან ცდებით მცირე შეშუპება თითქმის მყისიერ შვებას მივიღებდი მე
 ,      . უნდა დავეთანხმო რომ ეს არის ყველაზე უსაფრთხო წამალი სარა

„ -2-    !1-    20  მე თან ორსულობა წამება იყო ლი ტრიმესტრის ბოლოს კილოგრამი მქონდა
,    ,    .დაკლებული ღებინება მთელი დღე მქონდა მადა საერთოდ არ მქონდა უეჭველად

 .     !   ვკარგავდი მას მოწევა ვცადე და დანაშაული გამიჭირდა თუმცა ამან გადაარჩინა
 ...     ,   !  მისი სიცოცხლე ვჭამდი და ვისვენებდი იმაზე უკეთ ვიდრე ოდესმე ის არის

    !  9 , ჯანმრთელი ბედნიერი და აბსოლუტურად ლამაზი ახლა წლისაა ჯანმრთელობის
   “. არანაირი პრობლემა არ მაქვს ჯენიფერი

„    .      ?დედა საჭმელს ვერ ინახავს რა გავლენას ახდენს ეს განვითარებად ნაყოფზე
  . ,    ,   ძალიან აზიანებს ნაყოფს მაშ როგორ უნდა აიძულოთ დედა რომ შეძლოს საკვების
?   ,    ,   შენახვა თქვენ იყენებთ წამალს რომელიც ნაკლებად სავარაუდოა რომ ზიანი

. .     ,  მიაყენოს კანაფი გულისრევის საწინააღმდეგო ნებისმიერ სხვა წამალს რომელიც
  ,    .  ექიმებს შეუძლიათ გამოიყენონ აქვს გვერდითი მოვლენები კანაფის ერთადერთი

     “. გვერდითი ეფექტი კეთილდღეობისა და ძილის განცდაა გერშ

.       7    , ქ ჩემს მეუღლეს აქვს წელის ძლიერი ტკივილი თვის ორსული ყოფნის გამო იგი
 ,    ,    .აღწერს ამას როგორც ნერვულ კრუნჩხვას რომელიც ძალიან მტკივნეულია მე

     .RSO    ?ვცადე შემომეხედა თქვენს საიტზე და აქ მკვეთრად დაეხმარება ტკივილს
     ?  ,    ,  გაქვთ წინა თემის ბმული ამ თემაზე მე მაწუხებს თუ კოდეინს დაუსვამენ ეს
 ბავშვს დააზარალებს

.         ა მიეცით მას ზეთის მცირე დოზები და წაისვით ზეთი ადგილობრივად
.        . ,  ზურგზე გაუკეთეთ მას მასაჟი ზეთისა და კანაფის თესლის ზეთით დიახ დიდი

,      .     შანსია რომ კოდეინმა შეიძლება ზიანი მიაყენოს ბავშვს ზეთს არ შეუძლია და არ
 .დააზარალებს ბავშვს ჯბ

„         ,ჩემს შვილს ოქტომბერში დაუსვეს დიაგნოზი სინოვიალური სარკომა მას შემდეგ
   . ,       რაც ამოიღეს სიმსივნე ბიოფსიამდე უთხრეს რომ კიბო ისევ იქ იქნებოდა და

      .შესაძლოა მასზე გავრცელდესფილტვებში კიბოს აგრესიული ტიპის გამო უახლესი
  ,       ტესტის შედეგების მიხედვით ისინი ვერ იპოვიან ამის კვალს თავიანთი
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.    -     ,   გაკვირვებით კანაფის ზეთი იყო ერთ ერთი იმ ბევრ რამეს შორის რომლითაც მას
  .” დავიწყე დიაგნოზის დასმისთანავე ამანდა

„    ,    ,  რომელია ყველაზე ახალგაზრდა ადამიანი რომლის შესახებაც იცით რომ
 RSO?    ?მკურნალობს არსებობს პედიატრიული მკურნალობის პროტოკოლი

 ,        მიუხედავად იმისა რომ ჩვენ აქამდე წარუმატებლები ვიყავით ბებიას აზრის
   .   2    შერყევაში და ბაბუის განკურნებაში მე მყავს წლის ბავშვი კუჭის გაურკვეველი

 ( ,      " "  პრობლემებით დიახ ის ერთ წელზე მეტია გადის სამედიცინო მკურნალობას და
 ,  ,    Big  Pharma   ყველა აბი კრემი ლოსიონი და წამლები წარუმატებელი

.      . ,  25აღმოჩნდა ისინი ახლა ცილოვანი სინდრომისკენ არიან მიდრეკილნი ცხადია
      ,  175 კილოგრამიან ბავშვს არ შეუძლია გაუმკლავდეს იმავე დოზას როგორც ფუნტის

,        ?მამაკაცს ასე რომ თქვენ საერთოდ გირჩევთ მას პედიატრიული გამოყენებისთვის
სარა

-          ორსულმა დედებმა უნდა გამოიყენონ ზეთი და შემდეგ გაზარდონ დოზა
.  ,      მშობიარობისას დაბადების შემდეგ დედებმა უნდა მიირთვან ზეთის მცირე

,  ,    .დოზები რათა დარწმუნდნენ რომ ბავშვი ოპტიმალურად განვითარდება

 ,   ,         ასე რომ მე თუ მკითხავთ ჩემი უმცროსი პაციენტი იყო რვა თვის მინუს და ახლაც
 ,       მშვენივრად მუშაობს ის საუკეთესოდ განვითარებული ბავშვია თავის საბავშვო

     .   ბაღში და სხვებზე ადრე დაიწყო ლაპარაკი დედამისი იყენებდა ზეთს
       მშობიარობამდე და ბავშვს ასევე აძლევდნენ ზეთს ჰექსავაქცინით ვაქცინაციის

,   ,       შემდეგ რათა დარწმუნებულიყო რომ საშიში ქიმიკატები მისი სხეულიდან რაც
  .შეიძლება სწრაფად გამოირეცხებოდა

      .   კანაფის ზეთი უსაფრთხო წამალია ყველა ასაკის ადამიანისთვის თუ ამის გაგებაში
 ,  ,        პრობლემები გაქვთ ნახეთ რას აკეთებს ზეთი ეგზემის ან საფენის გამონაყარის

     ,     დროს და შემდეგ დაბრუნდით და მითხარით რომ ბავშვს კანაფს არასოდეს
.    ,   ,    მისცემდით ჩემგან მხოლოდ ის გაიგებთ რომ მშობელი რომელიც შვილს კანაფს

  ,    ,   წამლად არ მისცემდა ან ცუდად არის ინფორმირებული ან ფსიქოპათი სადისტები
,     .არიან რომლებსაც სიამოვნებით უყურებენ სხვების ტანჯვას

      ?   იცით რამდენად ეფექტურია ზეთი კბილის ტკივილის წინააღმდეგ აძლევთ თუ არა
      ?ბავშვს ზეთს კბილების ზრდასთან დაკავშირებულ ტკივილთან საბრძოლველად Მე

.   .მინდა ყოველგვარი ყოყმანის გარეშე

   ,   ,  დოზირება ბავშვებისთვის ძირითადად იგივეა რაც მოზრდილებში როდესაც
  .     , მკურნალობთ რაიმე სერიოზულს დაიწყეთ მცირე დოზით დღეში სამჯერ მიეჩვიეთ

 ,         პაციენტი მას გაზარდეთ დოზა ყოველ ოთხ დღეში ან რაც შეიძლება
       მოსახერხებელია და ყოველთვის ეცადეთ პაციენტს რაც შეიძლება სწრაფად

 ,   ,     მიაწოდოთ წამალი იმავდროულად დარწმუნდით რომ ისინი დარჩებიან მათ
 .კომფორტის ზონაში ჯბ

„        „ “ , ,თუ თქვენ გყავთ შვილი და უარს იტყვით რეკომენდებულ აცრებზე მოემზადეთ
      ,  რომ თქვენი შვილი ძალით წაგიყვანოთ იმ სახელმწიფოში რომელშიც

.    ,   .Google-  ცხოვრობთ ეს ხდება უფრო ხშირად საგანგაშო სისწრაფით ით და
   „ “.   გადახედეთ თქვენი სახელმწიფოს მოთხოვნებს სოციალური მუშაკები

    „  “   ,   ყოველდღიურად აჩვენებენ უფრო მეტ ღვთის კომპლექსს და თვლიან რომ მათ
  ,     მშობლებზე უკეთ იციან რა არის საუკეთესო თითოეული

.    ,     ბავშვისთვის სიფრთხილე გამოიჩინეთ მაშინაც კი როცა ამ თემაზე ესაუბრებით
  “. თქვენს ოჯახის ექიმს პლატიპუსი

„   ,      .ვიცნობ ორ ადამიანს რომელთა შვილებს არასდროს გაუკეთებიათ აცრა ორივე
. -     . ,   ქიროპრაქტორია ერთ ერთი ბავშვი კერძო სკოლაში დადის ვფიქრობ თუ სახლში

 ,    .   ." სკოლაში ხარ ამას მნიშვნელობა არ აქვს Დარწმუნებული არ ვარ ლორინდა
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”       ,   მე ვხედავ პატარა ბავშვებს და ბავშვებს კიბოსთან მკურნალობამდე ისინი კარგად
,        გამოიყურებიან ოპერაციისა და ქიმიოთერაპიის შემდეგ ისინი კვდებიან და

 .  ,      ხშირად იღუპებიან გული მწყდება როგორ იტანჯებიან და ადრე კვდებიან
,      .       ადამიანები როცა ეს ზეთი ამდენს კურნავს მე ერთი კვირა ვსვამ ზეთს და თავს

 ,  ,      ,მშვენივრად ვგრძნობ მჯერა რომ თირკმელზე ჩემი სიმსივნე მცირდება
    ,   . ჯერჯერობით არანაირი მტკიცებულება არ მაქვს მაგრამ მალე გავაკეთებ ლანა

"     -3    ,  მედდა მეგობარმა გამოიყენა ის მე სტადიაზე საფენის გამონაყარზე რომელიც
 !" ღამით გაქრა ალისა

--  ,   ,       .  მათთვის ვინც ფიქრობს რომ ბავშვებმა კანაფი არ უნდა გამოიყენონ სხვა რა
   ,     ,  წამალს ისურვებდითგსურთ მისცეთ მათ თუ არა ეს უძველესი ყველაზე

  ,     უსაფრთხო ბუნებრივი წამალი რომელიც გამოიყენება ათასობით წლის
?   ,      განმავლობაში ან აპირებთ უყუროთ რომ თქვენ ბავშვებს უმიზეზოდ აწუხებთ

  ?     ,  .  ,ეგზემა და გამონაყარი ეს არ არის კარგი საქმე მე ვიტყოდი განსაკუთრებით მაშინ
        .როცა კანის ყველა ამ პრობლემის ასეთი მარტივი გამოსავალი არსებობს

  ,      ,  კარგია თუ უყურებთ როგორ ყვირის თქვენი შვილები ტკივილისგან როცა
        ? ?შეგიძლიათ უბრალოდ მისცეთ წვეთი ზეთი და ისინი უმტკივნეულო იქნებიან ჰმ

ჯბ

„     ,    8  ,შეგიძლიათ თუ არა ადმინისტრატორს ურჩიოთ რა დოზით მივცეთ წლის ბავშვს
   ?“ რომელიც სახლში გაგზავნეს სიკვდილისთვის რიკარდო

-   , ,      დაიწყეთ მცირე დოზით ნახეთ როგორ რეაგირებს ბავშვი და შემდეგ გაზარდეთ
     .  .  , დოზა რაც შეიძლება სწრაფად ბავშვმა მიიღოს Სამჯერ დღეში როგორც წესი ისინი
 ,     ,   ,   სავსეა აბებით როცა სახლში აგზავნიან სასიკვდილოდ ასე რომ ჯერ მათი

 ,    ,    ,დეტოქსიკაცია გსურთ რადგან არ იცით რას მოიტანს ურთიერთქმედება
,    ,    ჩვეულებრივ არც ისე სასიამოვნოა ის რასაც ურთიერთქმედება ამ მომაკვდინებელ

.    ,     ,ქიმიკატებთან მაგრამ ეს იმიტომ ხდება რომ ზეთი ცდილობს მაგიდის გაწმენდას
  .რათა დაიწყოს მუშაობა

,     ,      ან თუ დასაკარგი არაფერი გაქვთ ასევე შეგიძლიათ დაიწყოთ ზეთის დიდი
       .რაოდენობით და ამ გზით პაციენტი შეიყვანოთ კონტროლირებად კომაში ალბათ

 ,      ასე მოვიქცეოდი მაგრამ მშობლების გადასაწყვეტია მკურნალობის რომელ
 .მიმართულებას აირჩევენ

  ,      მხოლოდ ის ვიცი რომ აგრესიულ დაავადებებს აგრესიულად უნდა
.   ,   ,      ვუმკურნალოთ და ისიც ვიცი რომ ზოგადად რაც უფრო მეტი ზეთის მოხვედრას

       ,   მოახერხებ პაციენტში და რაც უფრო სწრაფად გააკეთებ ამას მით მეტია
   .   ,   წარმატებისა და გადარჩენის შანსი მაგრამ ისიც ვიცი რომ დოზირების

  .ინსტრუქციები მითითებულია მიზეზით

   ,  ,  ,   ჩემი შვილი რომ ყოფილიყო ზეთით გავავსებდი ზუსტად ვიცი რომ ბავშვი მასში
         დაცურავდა და დიდი ალბათობით არცერთ ექიმს არ მივცემდი მასთან ახლოს

.         .  , JBმისვლას მაგრამ ეს მე ვარ და ვიცი რაც უნდა გავაკეთო საუკეთესო სურვილებით

„ ,    .     ,  კარგი ამ წუთში ვბრუნდები დეივის ექიმმა ის ლირიკაზე დააყენა ზოსტის
 .    (  ),  ტკივილის სამკურნალოდ ბოლო ორი დღეა და გაუარესდა დეივს ჰალუცინაციები

.  ,    :  „      ჰქონდა როგორც მაშინ მან უბრალოდ თქვა წითელი თმიანი ბიჭი აქ არ უნდა
 “.    ,  " ?",   :  " ,   ,მიმტანი იყოს როდესაც მე ვთქვი რა დეივმა უპასუხა ოჰ არ მადარდებ

 ,     ."       ,დარწმუნებული ვარ რომ ის აქ არ არის მე ახლახანს ვესაუბრე მას და მან თქვა
 ,     ,  ,    რომ მიხვდა რომ რაღაც არასწორედ ხდებოდა რადგან როდესაც ის თვალების

 ,     .WTF!!!   კუთხეებში იყურება ხედავს ჯუნგლებს ჩვენი ფანჯრის გარეთ ის უკვე დიდი
        .  ხანია ღებულობს კანაფის ზეთს და არასდროს ჰქონია მსგავსი რამ ერთ კვირაზე

 Lyrica-         ნაკლებია ზე და მან დაკარგა თითქმის მთელი მოტორული კონტროლი და
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  .      ახლა ჰალუცინაციები აქვს მე უბრალოდ დავდე კანაფის ზეთი ზოსტერის
 (DMSO- )    .    დაზიანებებზე ით და ტკივილი შეწყდა მე დავურეკე დოქტორს და

    .BTW,   Lyrica-  ,ორშაბათს პირველ რამეში დეივს მოვიყვან ახლახან შევამოწმე ს საიტი
"  "   " "  -  არანორმალური აზროვნება და ჰალუცინაციები ერთ ერთი გვერდითი

." მოვლენაა კიმ

„     !!   ,  სპენსერს ყველას საოცარი კვირა ჰქონდა პირველად შეხვდა ბიძაშვილს ბიძას და
  !!    ,   დეიდას შეხვდა საქართველოდან სულ შეუყვარდა დეიდა სარას ჩემზე ან მამაზეც

 !!     ,     კი ამოირჩია საუკეთესო მხარე იყო იმის დანახვა როგორ ეჭირა ფანქარი ხელში და
,      !   ,  ფერში მაშინ როცა დეიდას კალთაში იყო გადაცემაც კი გააკეთა მარჯვენა

 !!        ხელიდან მარცხენაზე მან მთელი სიზუსტით დახატა ხის მანქანა თავისი თითების
!     !   გამოყენებით მალე ვეცდები მისი ვიდეოს ატვირთვას ის აგრძელებს ახალი

     !    სიტყვების თქმას და არის სრულიად მომხიბვლელი ჩვენ შევძელით მას ფეხებზე
   !     აეტანა წონა დიდი მხარდაჭერით მას საუკეთესო დრო გაატარა ფეხით

...      ,  მოსიარულეში არ შემიძლია აღვწერო ის მხიარული გულისტკივილი რომელიც
   .      ვიგრძენი ჩემი ბავშვის ყურებისას მის სახეზე სუფთა სიხარული ეტყობოდა დიდ
  ...     ბიჭებთან თამაშის დროს ისინი ყველანი ველოსიპედებსა და სკუტერებზე

      ...   დადიოდნენ და მას მხოლოდ მონატრებული ყურება შეეძლო მის სახეზე ვხედავდი
    ,      შეერთების სურვილს და არ მესმოდა რატომ არ შეეძლო უბრალოდ გაქცეულიყო

   ...    ,  ,  და ეთამაშა მათთან ერთად შემდეგ კი მისმა ბიძაშვილმა ჯეისონმა ოქროს
       ,    გულით დაიწყო მისი გაყვანა და სხვა ბიჭებს უთხრა რომ სჯობდა უფრო სწრაფად

,     ,  იარონ წინააღმდეგ შემთხვევაში პოლიციელები მიიღებდნენ მათ სპენსერს თავის
     . ,   ფეხით მოსიარულეში მიჰყავდათ და სირენას აკეთებდა ხმები როცა სხვები

  .      ...  ტრიალებდნენ და ირგვლივ მხოლოდ მისი სახის დანახვა რომ შეგეძლო ბოლოს
 ,    -  !    და ბოლოს ის იყო ერთ ერთი ბიჭი მან მილიარდობით ნაწილად დამიმტვრია

,          გული შემდეგ კი ისევ უკან დაიხია თვალების აციმციმებით და ხმის
.     .    სიცილით საუკეთესო კვირა დიდი ხნის განმავლობაში სპენსერი დიდი ბიჭი უნდა

    !    ,  ,იყოს და მე ეს მიყვარს მაიძულებს უფრო ძლიერად ვიმოქმედო ვიბრძოლო
 ,    ,    ვილოცო დიდხანს ამ პატარა სასწაულისთვის რომელსაც ჩვენ სპენსერს

.”ვუწოდებთ

”      THC    !!და მისი სიმსივნე მცირდება მაღალი კანაფის ზეთის გამოყენებით ლომა
      . ,ლინდას ონკოლოგიის მიერ სპენსერი ტერმინალურად იქნა მიჩნეული მაგრამ

 MRI-     !!  THC   ბოლო მ აჩვენა სიმსივნის ზომის შემცირება მაღალი ზეთი მისი
 !  CBD   ,  ,   ერთადერთი წამალია მაღალი ნაყენი არის ის რაც აჩვენა რომ აუმჯობესებს

  ,    ,   მის მკლავის ფუნქციას არსებითად კურნავს ნერვებს რომლებიც განადგურდა
     . თავის ტვინისა და ხერხემლის ოპერაციის დროს სუზეტა

„    ,    . ,   ,ჯერ კიდევ არ მჯერა რა დამიშავა ზეთმა დიაბეტი თირკმელების დაზიანება
,  ,   ,     ართრიტი რადიკულიტი მყესების დახეული სიმსუქნე ყველაფერი გაქრა და

   .  ,  , გარკვეული ნეიროგენეზი ნამდვილად მოხდა გარდა ამისა მე მეუბნებოდნენ რომ
ADHD  ,     .    მქონდა თუ ახლა ბავშვი ვიყო მე ვიყავი მანიაკი თვითგანადგურების

.      ,   მონსტრი უფრო მეტი დრო გავატარე სკოლის ვანდალიზაციაში ვიდრე კლასში
.    .    მივდიოდი ჩემი მშობლები ჯოჯოხეთში გადავიტანე სანამ არ დავიწყე ქოთანში

.   30-  80-  ,    90-მოწევა სკოლაში საშუალოდ დან ზე გადავედი რამდენიმე საგანში მდეც
.    . ,  ,   კი და აღარ არის ვანდალიზაცია სასაცილოა ისინი ფიქრობენ რომ ქოთანი ცუდია

.    . ” ბავშვებისთვის მე არ უნდა დავეთანხმო პეტრე

„    6    AA3     ჩვენ ვმკურნალობთ ჩვენს წლის შვილს ტვინის სიმსივნით და იშვიათი
 .     ,   გენეტიკური აშლილობით ექიმები ვერაფერს სთავაზობენ და თქვეს რომ მას

   .    მხოლოდ თვეები დარჩა სიცოცხლე ჯერჯერობით არანაირი კრუნჩხვები და
 MRI   .  ,    ,  შემდეგი გვეტყვის მეტს ბოლო გამოკვლევა ტვინის სიმსივნის გარდა ის

 .    ,   სრულყოფილ ჯანმრთელობაშია მას არ გაუკეთებია ქიმიოთერაპია რადიაცია და
.  !!!” ოპერაცია მხოლოდ ზეთი პენე
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” ,           ოჰ მე აქ ვიჯექი და თვალები ამიწითლდება და ვცდილობ ახალი ამბების ათვისება
 ,    .   2   ,  სატელეფონო ზარიდან რომელიც ახლახან მივიღე სულ რაღაც კვირის წინ მე

 ,    ,  5 ველაპარაკე მამას რომელიც აღმოსავლეთში იყო დაბრუნებული რომლის წლის
  .****-    4   ქალიშვილი ახლახან განმეორდა ს დაუსვეს დიაგნოზი სტადიის მაღალი

  (  )  -    (MYCN  Amplified).რისკის ნეირობლასტომა ბავშვთა კიბო ცუდი პროგნოზი მათ
,           უთხრეს რომ იმედი არ იყო და ძირითადად წაეყვანათ იგი სახლში და

   ,    . ,  გაეტარებინათ ბოლო დღეები მასთან რომ ცოტა დრო ჰქონდა გასაგებია რომ მამა
 ,  .      ძალიან შეწუხდა როცა დამირეკა ჩვენ მივუთითეთ მას სწორი მიმართულებით და

  **** .    მათ დაიწყეს მედიცინაზე საავადმყოფოში ონკოლოგებთან შეხვედრა ახლახან
.****-      დაასრულეს ის სიმსივნური მარკერის შარდის ანალიზი სრულიად

!!!  80-  ,   90-     8,7-ნორმალურია ის დან გადავიდა შემდეგ კვირაში მდე ავიდა და ახლა მდე
.(2-  9-  ).  ,    .2  დაეცა დან მდე ნორმალურია ასეა ხალხო არ არის კიბოს ნიშანი კვირაში ეს

 /    ბავშვი ტერმინალური კრიტიკულად დაავადებული გახდა ჯანმრთელობის
.  ,   “. მკაფიოდ ონკოლოგის თქმით მსგავსი არაფერი უნახავთ კორი

„  11      10   (  ჩემი წლის ვაჟი იღებდა ქიმიოთერაპიას ბოლო თვის განმავლობაში და მას
   6   )      ასევე ჰქონდა რადიაცია კვირის განმავლობაში და ჩვენ მას ვაძლევდით ზეთს
 4        . .” ბოლო თვის განმავლობაში და ეს მართლაც ბევრ რამეში დაგვეხმარა ანჟელა

„   . .    ,ზეთმა სიცოცხლე გადამარჩინა ფაქტიურად მაქვს გულის მძიმე უკმარისობა
,  ,     ოსტეოპოროზი ოსტეოართრიტი ფხვიერი ლიგატების სინდრომი და
  .       რეგიონალური ტკივილის სინდრომი მე არ ვიღებ სხვა წამლებს და ჩემი

  .  11  /ჯანმრთელობა სტაბილურად უმჯობესდება ჩემი წლის აუტისტი ეპილეფსიური
         ვაჟი თვეების განმავლობაში არ იღებდა წამლებს და კარგად მუშაობს რიკის

   .   ნავთობის შესახებ განათლების გამო გმადლობთ ჩვენი სიცოცხლის
.” გადარჩენისთვის მარია

”  ,      ,   ,   მე შევამჩნიე რომ ის რამდენიმე რამეს აკეთებს ჩემი პატარასთვის როდესაც ის
         ,    თავს ურტყამს ქვის სროლის ან სხვა რამის გამო და ჩნდება ზეთი მას ერთ დღეში

!  ,      ,    იშლება როგორც ჩანს ის ასევე მუშაობს კანზე აკნეს დუღილის ან თუნდაც
    .  ცისტების გამო დარჩენილი ხვრელების დახურვაზე სახეზე ხანდახან

      ,   ფურუნკულები მიჩნდება და ისინი იშლება ჭინჭრის ციებით მაგრამ ხანდახან
 .           ნახვრეტი რჩება მე ცოტა ხნის წინ დავიწყე კანაფის ზეთის ჩასმა ხვრელში და ხომ

 ,        !არ იცით რომ მან დალუქა დიდი ხვრელი დაახლოებით მილიმეტრის დიამეტრით
      ! ,    ,   ახლა კი ეს უბანი ჩემს კანს მოერევა ერთადერთი რაც არ გაუკეთებია არის ჩემი
  ,    ,     ,  კანის არეალის გაქრობა რომელიც ოდნავ მუქია მაგრამ არის სხვა რამ რისი

  .   ,    !”გამოყენებაც შემიძლია ამისთვის უბრალოდ ბედნიერი ვარ რომ კანს ახურავს
მაჰნდისა

”         .ჩემმა საუკეთესო მეგობარმა მისცა შვილს და მან შეწყვიტა კრუნჩხვები ბოდიში
,     .  ,     მეგობარო რომ შენში ეჭვი მეპარებოდა შენ იცოდი რა იყო საუკეთესო შენი

   “. შვილისთვის და მართალი იყავი მერი

„     ?      ,იცით რა ხვდება ჩემს კანქვეშ ამ მშობლებს არ აქვთ გვერდითი მოვლენები
  , ,    როგორიცაა თირკმლის უკმარისობა კომა განვითარების შეფერხება და შესაძლოა

.       " ",  სიკვდილი მაგრამ როდესაც შესაძლო გვერდითი ეფექტი არის მაღალი ყველა
 .      .  მაშინვე გაბრაზდება აი რა ცუდად არიან ტვინი გამორეცხილი სიკვდილი რატომღაც
   ,   .  უფრო მისაღები გვერდითი ეფექტია ვიდრე მაღალი ხშირად ესენიც

,   .  ." განათლებული ინტელექტუალური ადამიანები არიან Ეს დაუჯერებელია მისის

” ,   THC .    ,ისევ ბავშვებს სჭირდებათ წამლებშიც დაარეგულირეთ კანაფი ზუსტად ისე
    .     .  როგორც არეგულირებთ სიმინდის ან ჩაის სულ ეს არის რაც საჭიროა არც ზედმეტი

,    ,   .   გადასახადები არც სპეციალური ლიცენზიები არც არაფერი ეს არის ერთადერთი
 .30%  THC    ,  რაციონალური გზა კოსმეტიკა საუკეთესოდ მუშაობს უბრალოდ
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 ,    ,     „დაიმახსოვრეთ ეს როდესაც დაიწყებთ ფიქრს თუ როგორ უნდა დაარეგულირო
“.       „  “კანაფი დროისა და ძალისხმევის კარგვაა თუნდაც მისი დარეგულირების

.   ,       მცდელობა მე ვიტყოდი რომ ჩვენ უკვე საკმაოდ ზედმეტად რეგულირებული
.ვართ ჯბ

სუპოზიტორები
„    (RSO)     ,რიკ სიმპსონის ზეთით სუპოზიტორები კურთხევაა ყველა ქალისთვის

  PMS-   ,   რომელსაც აქვს თან დაკავშირებული პრობლემები ისევე როგორც
,   ,  ,   ყველასთვის ვისაც აქვს ბუასილი კრონის დაავადება ნაწლავებისა და ნაწლავების

  . .      პრობლემები და ა შ ისინი ასევე შესანიშნავია სუნთქვისა და ფილტვების
,      .დაავადებებისთვის რომ აღარაფერი ვთქვათ გრიპის საწინააღმდეგოდ ისინი

     .   წარმოქმნიან ძალიან სასიამოვნო ხანგრძლივ შეგრძნებას სხეულში მე არ მინახავს
,        ,    ვინმე ვისაც არ მოეწონა მათი მიღება მას შემდეგ რაც დაძლიეს თავდაპირველი

. ”ყოყმანი ჯბ

”  JB,  ,    ,    გამარჯობა არ ვიცი რომ ეს ვინმესთვის სასარგებლოა ასე რომ თქვენ მოგცემთ
 .        , ამის განსჯას მე ცოტა ხნის წინ განვიცდიდი ნაწლავის გაუვალობის პრობლემას ის

   . ,    ,არასოდეს ყოფილა სრულად დიაგნოზი შინაგანი ძალიან მტკივნეული შეშუპება
   .    რომელიც ყველამ ბლოკავს ნაწლავებს ყველაზე უარეს შემთხვევაში ტკივილის

           გამო ვერ ვჯდებოდი და ვერც კი ვდგებოდი და მხოლოდ გვერდით წოლა შემეძლო
.      განმუხტვისთვის ექიმმა აშკარად გამორიცხა კიბო სისხლის ექსპრეს

,    ,    ანალიზებიდან მაგრამ არაფერი დამეხმარა გარდა კონსულტანტის დანიშვნისა
 .      , რამდენიმე კვირაში მე სულელურად ვცადე სააფთიაქო გროვის მკურნალობა რამაც

    .ხანმოკლე დამამშვიდებლის შემდეგ მდგომარეობა გააუარესა

   ,      eBay- ,დაახლოებით ერთი თვით ადრე მე ვიყიდე სუპოზიტორების ფორმა ზე
  .     (  ამიტომ გადავწყვიტე მეცადა მე შევურიე ქოქოსის ზეთი მყარი ოთახის

)  RSO-       ტემპერატურაზე ს და დავამატე რამდენიმე წვეთი ჩაის ხის
.     24    ზეთი დამამშვიდებელი იყო მყისიერი და საათის განმავლობაში ვიგრძენი

,       .7  გაუმჯობესება განკურნების აშკარა შეგრძნება და შეშუპება შემცირდა დღის
      განმავლობაში დავბრუნდი ნორმალურად და ვიგრძენი თავი მთლიანად

,    .   გამოჯანმრთელებული შევწყვიტე სუპოზიტორების გამოყენება ეს იყო ცოტა
   7     .  ნაადრევი და კიდევ დღის შემდეგ შეშუპება დაბრუნდა მე პირდაპირ

       14  დავუბრუნდი სუპოზიტორების გამოყენებას და ამ დროს გაგრძელდა დღე
(   )    .  რამდენადაც შესაძლებელი იყო შეშუპების გაქრობის შემდეგ თითები მაქვს

,    ,  ,   ,    გადაჯვარედინებული როცა ამას ვამბობ მაგრამ როგორც ჩანს ამან იმუშავა და
   ,    ზეთმა გადამარჩინა რა საშინელი მტკივნეული გამოცდილება იყო სპეციალისტთან

 .     ,   ვიზიტის მოლოდინში ახლა თავს ძალიან დაუცველად ვგრძნობ როცა მაცივარში
   .ზეთის ტუბი არ მაქვს

      ჩემი ტკივილის შესამსუბუქებლად და საკუთარი თავის სწრაფად
,     , განკურნებისთვის სპეციალისტი ექიმის ძვირფასი დროის დაზოგვისთვის როგორც

,    !   !” ჩანს კანონის დამრღვევი დამნაშავე ვარ რა უცნაური სამყაროა მ

  ?როგორ გავაკეთოთ სუპოზიტორები
  ,   ,    1-2გაადნეთ კაკაოს კარაქი დაუმატეთ ზეთი დასაწყისისთვის დაახლოებით გრ

 100    .      ,ზეთი გრ გამდნარ კაკაოს კარაქზე შემდეგ გაზარდეთ დოზა ყოველ ოთხ დღეში
     0,33    სანამ პაციენტი არ გამოიყენებს დაახლოებით გ ზეთს თითოეულ

.1   (  )   ,  2  სუპოზიტორიაში გ საერთო წონა სუპოზიტორიები ბავშვებისთვის გ
,  3   ( )  მოზრდილებისთვის გ ბურთები ვაგინალური
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.  0,01-0,02    .  პრობლემებისთვის დამწყებთათვის გ ზეთი კარგად იმუშავებს თუ ვინმეს
0,05 -   ,      ,  გრ ით დაიწყებთ სუპოში ალბათ არც ის იგრძნობს ამას დიდად მაგრამ ჯობია

   ( ,     მცირე დოზით დაიწყოთ მათთვის ვისაც წარსულში კანაფი არასოდეს გაუსინჯავს
 . .).  RSO       ,და ა შ ნამდვილი ძალიან ძლიერია და თქვენ არასოდესზუსტად იცოდეთ

   (    . .),   როგორ უპასუხებს პაციენტი არტერიული წნევა და ა შ მაგრამ სუპოზიტორები
     .კარგი საშუალება იქნება ხალხის ზეთთან შეგუებისთვის

   ,     სუპოზიტორებთან დაკავშირებით საინტერესოა ის თუ როგორ ხსნიან ფილტვებს
    20  -    COPD-და აადვილებენ სუნთქვას ვთქვათ წუთში ბევრისთვის ოცნება ახდება ით
   . .     ,   ,ან ასთმით და ა შ პაციენტები მათ ასევე იყენებდნენ ფსორიაზის მაღალი წნევის

, PMS    . .კრონის კრუნჩხვების სამკურნალოდ და ა შ

     ,  შეგიძლიათ სანთლებს სხვა ნატურალური ზეთებიც დაუმატოთ ეს
      .  დამოკიდებულია რისთვის გინდათ და რა დანიშნულება აქვთ უბრალოდ ეწვიეთ

     ,    ბუნებრივი მედიცინის ზოგიერთ საიტს და წაიკითხეთ რას აკეთებენ სხვადასხვა
      ეთერზეთები და შეგიძლიათ ექსპერიმენტი ჩაატაროთ რამდენიც საჭიროდ

.ჩათვლით

,       ,ასევე სუპოზიტორები შესანიშნავი საშუალებაა იმ პაციენტების სამკურნალოდ
          რომლებსაც არ შეუძლიათ ზეთის ჭამა ან რაიმე მიზეზით არ შეუძლიათ მისი

 .   ,     ,შენახვა კუჭში რამდენადაც მე შემეხება ეფექტის მიხედვით თუ ვიმსჯელებთ
       ზეთის სუპოზიტორებში მიღება კანაფის გამოყენების საუკეთესო და სასიამოვნო

.     ,   ,  საშუალებაა თავიდან სასაცილოდ ჟღერს და გამოიყურება ამას ვაღიარებ მაგრამ
  .      ,  ვინც სცადა დამეთანხმება შესაძლოა ის ხსნის ჩაკრებს ქვემოდან ზემოდან ვინ
,       .იცის მაგრამ რა თქმა უნდა მშვენივრად გრძნობს თავს

    -      ქალებს უყვართ სუპოზიტორების აღება ისინი ასევე ეხმარებიან ყველა სახის
   ,  „  ბაქტერიულ და ვირუსულ ინფექციას პარტნიორთა მიკრობიოლოგიური

 “,      ინფორმაციის გაცვლას ალერგიას პრეზერვატივებზე და მათზე გამოყენებულ
  . .  ,     ლუბრიკანტებზე და ა შ მე აღვნიშნე რამდენად ეფექტურად ზრუნავს ზეთი

( )  ?  , JBდონეზე ჰორმონალურ დისბალანსზე საუკეთესო სურვილებით

„RSO-         ს მქონე სუპოზიტორები ასევე შეიძლება გამოყენებულ იქნას ყველა სახის
 ,   ,     ვაგინალური პრობლემისთვის მათ შორის მაგრამ არ შემოიფარგლება საფუარის

, HPV- , ,     ინფექციით ით კონდილომატებით ჰერპესით და მრავალი სხვა დაავადებისა
 ,      .თუ ინფექციით რომლითაც აუცილებლად არ უნდა იტანჯოთ განსაკუთრებით

,         მაშინ როცა ზეთის გამოყენების შემთხვევაში მათი მოვლა ასე მარტივად
.JB”შეიძლება

RSO          კანაფის ზეთის სანთლები მშვენივრად მუშაობს ყველა სახის ანალური ან
 ,  ,  ,    ვაგინალური პრობლემების ბუასილის კრონის ნაწლავის ან ნაწლავის
, ,  ,   , პრობლემების ლეიკემიის ფილტვების დაავადებების მათ შორის ასთმის ტვინის
,  ,    სიმსივნეების არტერიული წნევის ჰორმონალური ბალანსის კონტროლისთვის და

. .JB”ა შ

„     ,      შეგიძლიათ მომცეთ რჩევა იმის შესახებ უსაფრთხოა თუ არა კანაფის ზეთი
 ?    ,   .  ორსულობის დროს არ არსებობს ბევრი ინფორმაცია რომ მე ვიპოვო ჩემს მეგობარს

 ,     ,    ახლახან უთხრეს რომ მას აქვს ჭიპის კისტა რამაც შეიძლება გამოიწვიოს სისხლის
,      .    შედედება რამაც გამოიწვია მისი ბავშვის სიკვდილი მე მინახავს კანაფის ზეთის

  ,   ,    , ეფექტი და ის რაც მას შეუძლია უბრალოდ არ ვარ დარწმუნებული უსაფრთხოა
    “. თუ არა ის ორსულობის დროს ქრისტინე

--   ,    ,    ,  ძვირფასო ქრისტინე რა თქმა უნდა მისი გამოყენება უსაფრთხოა კანაფს
     , იყენებდნენ ორსულობის დროს და სამშობიარო ტკივილებისთვისაც საუკუნეების

.  ,      0,01-0,06  მანძილზე მე ვურჩევ რომ მან გააკეთოს სანთლები გრ ზეთით
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 (  1-2   100   ).  თითოეულში დაიწყეთ გრ ზეთით გრ კაკაოს კარაქზე კისტა ჩვეულებრივ
  .     ,   ქრება რამდენიმე კვირაში დღეში სამჯერ და არ ინერვიულოთ ზეთი არ

 .  , JBდააზარალებს ბავშვს საუკეთესო სურვილებით

„  ?      ,  . RSO გაწუხებთ შაკიკი აიღეთ ბრინჯის მარცვალი კანაფის ზეთის ზომის ა შ და
  .  ,   ! ” აიღე რამდენიმე თვალი არაფერი უკეთესი ნება მომეცით გითხრათ სარა

-   ,  .   .   კარგი რჩევაა სარა ეს ნამდვილად მუშაობს შემიძლია შემოგთავაზოთ მისი
 ,       გასინჯვა სუპოზიტორებში რაც საკმაოდ ახლოსაა მყისიერ შემსუბუქებასთან და

   ,     ასევე მოქმედებს როგორც პრევენციულად თუ მას ყოველდღიურად იღებთ
.     .(  რელიგიურად შაკიკი შეიძლება იყოს ძალიან დამღლელი ჯინდრიხმა მასწავლა

    .)“ სუპოზიტორებზე და ყველანაირად მართალი იყო ტრეისი

"   ,  , .  ,   მე მივიღე ის რაც მინდოდა მადლობა მინდოდა მეღიარებინა რომ ზეთი წამალია
 .     95-98%,   სიძლიერის მიუხედავად ზეთი არ უნდა იყოს რომ ჰქონდეს სამკურნალო

.     " ",     ღირებულება ეს არ არის უბრალოდ სიგიჟე თუ არა ყველაზე მაღალი
.  ,      პროცენტი ჩემთვის საზიანოა რომ ამდენი ადამიანი მობრუნდეს აქ

,    ,    ინფორმაციისთვის რათა მიიღონ დეზინფორმაცია რომ კანაფი შეიძლება
 .        სისულელე იყოს ეს არის წმინდა ბალახი და ნამდვილად აქვს ღირებულება
 .ნებისმიერი ფორმით

 ,     (     )  მე ვფიქრობ რომ შეზეთილი შპრიცი რა თქმა უნდა ნემსის გარეშე ოდნავ
      გახურებული ზეთით შეიძლებოდა ჩასვათ და პირდაპირ ნაწლავებში

.   .  ,    წაისვათ ესროლეთ პირდაპირ იქ როგორც ჩანს განზავება უფრო ლოგიკურია
   . ” აქტუალური გამოყენებისთვის დიდ ტერიტორიებზე ბლეიკი

--    ,  ,    , .45% THC თუ ეს არის ის რაც გინდოდა მაშინ მაინც გამოგრჩა აზრი ბლეიკ ზეთი
,       სისულელეა როდესაც შევადარებთ საუკეთესო უკიდურესად ძლიერ და სედატიურ

95-98% THC RSO-         .ს და მას არასოდეს ექნება იგივე ან შესადარებელი ეფექტი ამის
 ?მოსმენა გინდოდა

 ,       ,   ახლა გთხოვთ თავისუფლად წაისვით ზეთი თქვენს სწორ ნაწლავზე თუ გსურთ
     ,      თქვენი აზრის კიდევ უფრო კარგად დამტკიცება ამ გზით თქვენ მიიღებთ უფრო

      .  მეტ პრაქტიკულ გამოცდილებას მისი სწორად გამოყენების შესახებ ზეთი სწრაფად
,          გაჩვენებთ თუ რატომ ჯობია სუპოზიტორის სახით გამოყენება და ამის მოსმენა

,    .    ,  ჯობია ვიდრე გააზრებული რჩევა ზეთს შეუძლია წებოვით იმუშაოს თუ
   .  ,   მინიშნება მაინც არ მიგიღიათ ისიამოვნეთ ექსპერიმენტით გთხოვთ გადაიღოთ

  ,        ვიდეო ამის შესახებ რათა სხვებს არ მოუწიოთ დამწყებთათვის ამ შეცდომის
.  , JBგამეორება საუკეთესო სურვილებით

„       ღვიძლი სისხლით მომარაგების უმეტეს ნაწილს საჭმლის მომნელებელი
 ,     ,   სისტემიდან იღებს რათა შემდგომში შეძლოს ცილების სხვა საკვები

    . , ნივთიერებებისა და ტოქსიკური ნივთიერებების გადამუშავება ამიტომ სიმფსონის
   ,      ზეთის მიღება უზრუნველყოფს ღვიძლს შემდეგ კი სისხლის მიწოდებას და

  .  ,     სხეულის დანარჩენ ნაწილს გარდა ამისა ზეთის ნაწილი პირდაპირ მსხვილ
 ,     . !" ნაწლავში გაივლის რათა შეავსოს წამალი თქვენს სისხლში Წარმატებები სტივ

„ ,       მეგობარო კანაფის ზეთის სუპოზიტორიამ საბოლოოდ შემიმსუბუქა მუცლის
 !    !(   ძლიერი ტკივილი საერთოდ არ მიგრძვნია ქვები მირჩევნია ამით მქონდეს
)         არჩევანი საბოლოოდ შევძელი დაძინება ტკივილის გარეშე და გამეღვიძა თავს

 .   ,     ბევრად უკეთესად მეგობარმა მომცა სტატია რომელიც ხსნის კანაფის ზეთის
   .   ბიოშეღწევადობას გამოყენების სხვადასხვა მეთოდისთვის ეს გრძელი და

,     .სამეცნიეროა მაგრამ მე წავიკითხე ეს ყველაფერი

      .პერორალურად მიღებისას კუჭის მჟავები ამცირებს შეწოვის სიჩქარეს ადამიანებს
     „ “  „ “  , ზეთს ყლაპვისას უჩნდებათ ეს ნამდვილად მაღალი ან ქვებით განცდა და თავის
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,  ,    „  “.   ,  მხრივ ფიქრობენ რომ ზეთი ნამდვილად მუშაობს მაგრამ ორალური გზით ის
     ,    რეალურად არ შეიწოვება უფრო მაღალი სიჩქარით ის უბრალოდ განიცდება

 .ფსიქოაქტიური გზით

 2        თითქმის წელია კანაფის ზეთს ვიღებ პერორალურად და მშვენივრად
.  ( ),  2    გამოვჯანმრთელდი კონდახი გასაგებია დღიანი სუპოზიტორების მცდელობის

,   !    !   შემდეგ დარწმუნებული ვარ თავს ბევრად უკეთ ვგრძნობ ნაკლები ანთება ჩემს
,   ,       სახსრებში არც ისე ხისტი ნერვის ტკივილი და კუნთების სპაზმი ბევრად უკეთესია

   !   !    და არ კუჭის ტკივილი ბოლოს და ბოლოს ავადმყოფობა და ქრონიკული ტკივილი
.      .  საშინელებაა ახლა უფრო დადებითად ვგრძნობ ამ ზეთს მე ნამდვილად
  .  ,     ,  მჭირდებოდა ამის იმედი ვიწყებდი ფიქრს რომ მან ყველაფერი გააკეთა რაც

,    .შეეძლო ახლა ამის იმედი მაქვს

„      რექტალური მარშრუტის ბიოშეღწევადობა დაახლოებით ორჯერ აღემატებოდა
        პერორალურ გზას უფრო მაღალი შეწოვისა და დაბალი პირველი გავლის

 “. მეტაბოლიზმის გამო მიკი

--    .    ვარაუდები შესანიშნავია ამდენი პირობებისთვის მე ისინი პოპულარული გავხდი
CR-        .  , ,ში და ათასობით ადამიანი იყენებს მათ დიდი წარმატებით ასე რომ გილოცავ

.;) მიკი ჯბ

„  ,        როგორც ჩანს სუპოზიტორიით შეიძლება ბევრად უფრო დიდი დოზების მიღება
     .     და უარყოფითი ფსიქოაქტიური პასუხი არ იყოს არის თუ არა რექტალური გზით

  ? ,     შეწოვის გაჯერების მაჩვენებელი ანუ შემიძლია დავაჩქარო განკურნება უფრო
   ?” დიდი დოზით სანთლების გაკეთებით მიკი

-     ,   იყავით ისეთივე ფრთხილად დოზირებისას როგორც პერორალური
.  5 -  ,   10  მიღებისას გამოუცდელთათვის მგ მდე სუპოტი დაახლოებით მგ ჩვეულებრივ

  .      , ძალიან კარგად მოითმენს უფრო მაღალი დოზებით თქვენ არასოდეს იცით როგორ
 ,     .უპასუხებს პაციენტი ამიტომ უმჯობესია დოზის გაზრდა თანდათანობითაც მაგრამ

    ,   როგორც კი შეიმუშავებთ თქვენს ტოლერანტობას შეგიძლიათ თავისუფლად
.     0,3-0,5   --   ექსპერიმენტი მე პირადად მომწონს ვარაუდები გრ ზეთით მაგრამ ეს

   ,         ძალიან ბევრი იქნება სხვებისთვის ასე რომ არ სცადოთ თუ არ იცით რას აკეთებთ
       .;) და არ იდარდოთ ორდღიანი ძილი ან მსგავსი რამ ჯბ

”  ,        ,    მე მესმის რატომ გრძნობს მას ცოტა შიში იმის გამო რომ ზეთი შეიძლება
,  ,     .  62გაგრძნობინოთ მით უმეტეს თუ აქამდე არასოდეს გამოგიცდიათ დედაჩემი

 ,     ,      წლის იყო როცა დავიწყეთ ის ზეთით რომელიც მანამდე არც კი მოუწევია
.         მარიხუანა ის იყო ძალიან სუსტი და თავბრუსხვევა და გარკვეული პერიოდის

  ,      .  განმავლობაში ვერ ჭამდა მაგრამ ეს არის ზეთის გვერდითი მოვლენები ჩვენ ახლა
    .    ვაკეთებთ სუპოზიტორებს და განსხვავება გასაოცარია მას შეუძლია მიიღოს სრული

  3  .    ,   ,გრამი დაყოფილი კაფსულად დღეში ის ჯერ კიდევ გრძნობს როდესაც ის ხვდება
     ,    .  მაგრამ ის ისეთი მძიმე არ არის როგორც პერორალურად მიღებისას ჩვენ ასევე

       ერთნაირი თანაფარდობით ვურევთ კანაფის თესლის ზეთს და ჯერჯერობით
 . ,    . ” კარგად მუშაობს ვიმედოვნებ რომ გარკვეული აზრი გამოვიტანე ნიკიტა

„  JB,     (  3)     ,გამარჯობა დედაჩემს აქვს ფილტვის კიბო სტადია და მე მას ზეთს ვსვამდი
      1   .  , უკვე მეათე დღეა და ჩვენ თითქმის გრამზე ვართ დღეში მართალი იყავი შეეჩვია

    ,  10-12  . , და ზომბის ეფექტები დღისით უკეთესია ღამით საათი სძინავს მაშ დედასაც
  ? ."  უნდა გავაკეთო სუპოზიტორიები Გმადლობთ რიო ე

--  ,  ,   .    ,   დიახ რიო რატომაც არა იგი სიამოვნებით მიიღებს მათ ისინი ნამდვილად
    .  ,   წარმოქმნიან ძალიან სასიამოვნო შეგრძნებას სხეულში იგივე დოზით რასაც იგი

  ,    .    მიჩვეული იყო პერორალურად შეურიეთ კაკაოს კარაქს მას შეუძლია მიიღოს ის
   ,  ,    ,დოზებს შორის დანამატის სახით თუ შეუძლია ან პერორალური დოზის ნაცვლად
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 .   ,     მასზე დაყრდნობით რექტალურად ან ვაგინალურად ქალებს ამ მხრივ მცირე
   .უპირატესობა აქვთ მამაკაცებთან შედარებით

   ,      და ქალებმა რომ იცოდნენ რამდენად შეუძლია ზეთის შემცველი სუპოზიტორები
    ,   პრემენსტრუალური და ჰორმონალური პრობლემების დროს ისინი ყველა

 ,    .მიიღებდნენ მათ ამაში ეჭვი არ მეპარება

,   0,005-0,01   ,   ასევე სუპოზიტორები გ ზეთით შესანიშნავი საშუალებაა
  , ,  ,  დამწყებთათვის მკურნალობის დასაწყებად პაციენტები როგორც წესი არ იღებენ
     ,   ,  სუპოზიტორებს მცირე დოზებით ზეთის შემცველობით და როგორც ჩანს მათ

  . ,   ,   დიდი გამოცდილება აქვთ მაგრამ როგორც გავარკვიეთ სუპოზიტორების მიღება
   ,    .ხშირად უფრო საკამათო თემაა ვიდრე ზოგადად ზეთის გამოყენება

 ,   ,        მიუხედავად ამისა რეალობა ისაა რომ ბუასილი ადრე თუ გვიან დაგიჭერენ და
 ,     ,  როცა დაიჭერენ სიამოვნებით მიიღებთ კანაფის ზეთის სანთელს ამის გარანტიას

.  ,       ,   გაძლევთ იმის გამო რომ შვება არის მყისიერი და დამიჯერეთ რომ მხოლოდ
   ,      რამდენიმე ადამიანია საკმარისად მკაცრი რომ არ მიიღოს სუპოზიტორია ასეთ

.     ,   სიტუაციებში რაც შეეხება ცრურწმენებს კანაფის მიმართ ბუასილს შეუძლია მათი
  .დალაგება ძალიან სწრაფად ჯბ

   ...   ,   თქვენ თქვით ჰორმონალური პრობლემები მე ვსვამ ესტროგელს რადგან არ მაქვს
    .   ? ” ჩემი დიდი ოპერაციის ჰორმონალური მიზეზი ეხმარება ეს ამაში ელიზაბეტ

"   ...55     . რა თქმა უნდა წლის ვარ და ყოველდღიურად ვიყენებ კრისტი

 კვების მილები
”   .       მე ვმკურნალობ დედაჩემს მას აქვს ყელის კიბო და თანმიმდევრულად შეჰყავდა

  .      !მას კვების მილით ოდნავ გაათბეთ და შეურიეთ ქოქოსის ზეთს არასოდეს
 !” ჩაკეტილი მილი სტივ

„     ,     -   ჩემს შვილს ვაძლევ მკვებავი მილით როცა არ გადაყლაპავს ფინჯანში ზეთს
   ,    ,     ვასხამ ძალიან ცხელ წყალს შემდეგ ის იფანტება შემდეგ ვამატებ ცოტა გრილ
 (   ),   .   ,  წყალს არა ძალიან ბევრს რომ წყალი ადუღდეს არც ისე ცხელი შემდეგ ჩაასხით
.    ,      ,მილში ის საკმაოდ კარგად მუშაობს თუმცა ხანდახან ზეთი ოდნავ აფარებს მილს
   .   ,     მაგრამ ის არასოდეს იბლოკება საიდუმლო მისი ჩამოსხმის სანამ ის ჯერ კიდევ
 .” ძალიან თბილია ანჟელა

„    ,        იქნება ვინმეს რაიმე იდეა როგორ მივცეთ კანაფის ზეთი ვინმეს კვების მილის
?   ,     ,  მეშვეობით ზეითუნის ზეთს ავურიე რომ არც ისე სქელი გამოვიდეს მაგრამ მაინც

,    .  ?” მეშინია რომ მილი არ დაკეტოს რაიმე იდეა სტივენ

-- ,       ,სტივენ ყოველთვის ჯობია იპოვოთ გზა გაუზავებელი ზეთის გამოყენებისთვის
   .    ,    ეს არის საუკეთესო გზა როცა გზას ვერ პოულობთ შეგიძლიათ შეურიოთ იგი

    . ,    ,  ,პაციენტის საკვებს და ისე მიირთვათ დიახ შეიძლება დაბლოკოს მილი კერძოდ
   .   ,   თუ ზეთი სქელი კონსისტენციისა ზოგიერთი ზეთი სქელია ზოგი უფრო

.       ,  მჟავე მაგრამ როდესაც თქვენ გაათბებთ მათ სხეულის ტემპერატურამდე ისინი
   ,    .უნდა იყოს საკმარისად გაჟღენთილი რომ არ დაბლოკოს მილი

       კიდევ ერთი გზაა მისი მიცემა პაციენტებისთვის სუპოზიტორებში კაკაოს
.  ,        ,კარაქით მიუხედავად ამისა ზეთის ჭამა ამ წამლის მიღების სასურველი გზაა

.        შეძლებისდაგვარად ზეთის გამოყენების მრავალი გზა არსებობს და ის ხშირად
 ,    ,  ძალიან ინდივიდუალურია ამიტომ შეეცადეთ იპოვოთ გზა რომელიც საუკეთესოდ

 .  , JBმოერგება პაციენტს საუკეთესო სურვილებით
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„ ,    ,    -  ,  ვიცი რომ საშინლად ჟღერს მაგრამ ცოტაოდენი კოკა კოლა ტუბში რათა
    ,    ჩამოირეცხოს ბლანტი ნივთიერების მიღების შემდეგ ან ზოგადად საცობების

,  .  RN  . გასაწმენდად კარგად მუშაობს ძველი ლოდინის რეჟიმში ელენე

,   ?ქირურგია ქიმიო თუ ზეთი
"    ,    RSO-  !" არასდროს აიღებ ჩემს ძუძუებს როდესაც მე შემიძლია ს მიღება ქლოე

„  ,      „  “,  პირდაპირი აზრი რომ ძუძუს კიბო არის პროცენტიანი რისკი სრული
. ,      ,  სიცრუეა სინამდვილეში ყველას აქვს კიბოს მიკროსიმსივნეები სხეულში მათ

 .    ,    „ “  ,  შორის მეც კიბო არ არის დაავადება რომელსაც უბრალოდ იღებ ისე როგორც
  .   ,  „ “  „ “  ,ელვის შემთხვევით დარტყმა ეს არის ის რისი მართვა ან პრევენცია დღითი დღე

- ,    ,    D  კვება საჭმელზე ცხოვრების წესის არჩევით რომელიც მოიცავს ვიტამინის
, , ,     დამატებას კვებას სუპერპროდუქტებს ბოსტნეულის წვენებს და კიბოს გამომწვევი

    .   ,    ,ქიმიკატების და რადიაციის თავიდან აცილებას ასე რომ როდესაც ექიმი ამბობს
     „ “,  ,    რომ თქვენ გაქვთ კიბოს დაავადების შანსი ის გულისხმობს რომ თქვენ არ გაქვთ

 ,     .    ,კონტროლი კიბოსზე და ეს აშკარა სიცრუეა სხვა სიტყვებით რომ ვთქვათ
.კირჩხიბი

--    „ “ ,   .  როცა კიბოთი დაავადების შანსი გაქვთ უბრალოდ მიირთვით ზეთი ეს ბევრად
    .უფრო ჯანსაღი და უსაფრთხო ვარიანტია ჯბ

„       ,    .კიბოს ან სხვა სერიოზულ დაავადებას ისე შეხედეთ თითქოს ხანძარი იყოს რაც
  ,       .  ,უფრო დიდია ცეცხლი მით მეტი ძალა გჭირდებათ მის ჩასაქრობად ასე რომ

     (RSO)    (   ),გირჩევნიათ გამოიყენოთ ასი ვედრო წყალი ან ჭიქა წყალი სხვა სახის ზეთი
    ?     თუ თქვენს სახლს ცეცხლი ეკიდა ან გსურთ ნახოთ პროფესიონალი მეხანძრეები
  ?   ,    ,   და დაგეხმაროთ ამაში ეს არის ის რაც მე მირჩევნია მაგრამ ახლანდელ

,  . .  ,         მეხანძრეებს ე ი ექიმებს არც კი აქვთ უფლება გამოიყენონ წყალი ამ ხანძრის
         ჩასაქრობად და არც კი იციან როგორ გამოიყენონ ის ათწლეულების განმავლობაში

,       .ინდოქტრინაციის ტვინის გამორეცხვისა და კანაფის გამოუყენებლობის შემდეგ
.წამალი

  ,        შენთვის აზრი აქვს რომ ქალაქში დიდ ცეცხლზე ვინმე ექსპერტი მეხანძრეები
  ,       გამოგზავნა და წყალი ანუ ხანძრის ჩაქრობის ყველაზე ძირითადი და

   ?  .  ,   ტრადიციული ფორმა არ გამოეყენებინა Ჩემთვის არა მაგრამ მაინც ეს არის
 ,        ,ზუსტად ის რაც ხელისუფლებაში მყოფებმა გააკეთეს იმ სამედიცინო სისტემას
  .რომელიც დღეს გვაქვს

 ,    ,     ბევრი ხანძარი წყალი არ არის ანუ ბევრი დამატებითი სამუშაო
/ ,      მეხანძრეებისთვის ექიმებისთვის რომლებიც ვერ ასრულებენ თავიანთ საქმეს

 .    ,  .    საუკეთესო გზით ასე არ უნდა იყოს ვფიქრობ მათ უნდა ჰქონდეთ საუკეთესო
     ,  ?აღჭურვილობა და საუკეთესო იარაღები თავიანთი სამუშაოსთვის არა სწორედ

 ,   /   .    ამას გავაკეთებდი მათი მენეჯერი მთავრობა რომ ვიყო რამე ცუდია ამ კუთხით
?    “. შეხედვაში მე ასე არ ვფიქრობ ჯბ

„  ,    ,   ,   ნებისმიერი ქალისთვის ვინც ამას კითხულობს იმედი მაქვს ეს დაგეხმარებათ
,    “,  -    .გაიგოთ რომ გაქვთ არჩევანი განაგრძო ქალბატონმა ჯოლიმ

--     ,      თუ ქალბატონი ჯოლი თვლის რომ ორმაგი მასტექტომია კიბოს პრევენციის
 ,     ,    საუკეთესო საშუალებაა მაშინ ნება მომეცით გითხრათ რომ კატეგორიულად არ
 .     ,      ვეთანხმები მას მე რომ მის ადგილას ვიყო ზეთს ვჭამდი და საეჭვო ადგილებზე
 ,     ,   ,   ყოველდღე ვსვამდი ეს ბევრად უსაფრთხო ვარიანტია ვიდრე ის რაც მან

.   ,     ,  .გამოიარა სასაცილო კი ისაა რომ ზეთის ჭამას მაინც აპირებს რადგან მოუწევს

,       მაგალითად რამდენი კომპიუტერული ტომოგრაფიის გაკეთება მოუწია მას
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   ?     ოპერაციამდე და მის შემდეგ ერთი კომპიუტერული ტომოგრაფია უდრის ან
  200-500      შეიძლება უტოლდეს ფილტვის რენტგენის სხივებს და რადიაციის ეფექტი

.  ,  ,  "  "კუმულაციურია ასე რომ ფაქტობრივად პროფილაქტიკური ქირურგია
      . .სავარაუდოდ მის პრევენციის ნაცვლად კიბოს მისცემს მას Მაშინ

  ,  ,       ეს არის ის რასაც იღებთ როდესაც ძალიან ბევრი გაქვთ დასახარჯავი და როდესაც
     .  აკეთებთ გენის ტესტს თქვენი მომავლის პროგნოზირებისთვის იმ თაღლითებმა

,     ,   " "    უთხრეს რომ მკერდის კიბო დაავადდებოდა ამიტომ მოიქცა და ახლა მკერდის
 ,    ,    ,   გარეშე იცხოვრებს დეპრესიაში იქნება ამაზე სულ ამაზე იფიქრებს ბევრ სხვა

   .  ,     ,  დაავადებას დაემართება ამის შედეგად ეს და ის უფრო სავარაუდოა რომ
   ,  , ,   , მიიღებსკიბო მაინც სადმე სხვაგან და ის სავარაუდოდ მას შემდეგ მოხდება რაც

     BS-  ,   .მას ექიმებმა გაუკეთეს და იმ ის შემდეგ რაც მათ უთხრეს

         .   ჯობია სახლში იჯდე და ზეთი ჭამო და რამეზე არ ინერვიულო ან სულაც ასე
.  , ,    ,    მგონია თუ მოვა მოვა რატომ უნდა ინერვიულოთ იმაზე რაც შეიძლება ოცი წლის
         შემდეგ მოხდეს და მკერდი ამოგჭრათ უმაღლეს დონეზე უბრალო კორუფციისა და

 .ქურდობის გარეშე ჯბ

”  ,     JB- !2005    ,მე მჯერა რომ თქვენ მართალი ხართ ზე წელს მარჯვენა მკერდი ამომიღეს
RSO-    ,     .ს შესახებ რომ მცოდნოდა ამ ოპერაციას არასდროს გავიკეთებდი როგორც

,      ,   RSO  მოგეხსენებათ ახლა ფილტვის კიბო მაქვს და მჯერა რომ არის ერთადერთი
 . ” გზა გასავლელი ბონი

„  JB,        1მართალია მე გამიკეთეს პროფილაქტიკური ჰისტერექტომია ძუძუს კიბოს
 ,    .RSO-    ,   სტადიის შემდეგ რასაც ახლა ვნანობ ს შესახებ რომ ვიცოდე მაშინ არც

    !    !!!!!ოპერაციას გავიკეთებდი და არც რადიაციას პლუს რადიაცია იყო პროტოკოლი
   RSO- ,      .იმდენი რწმენა მაქვს ში რომ გავაუქმე ჩემი შემდეგი მამოგრაფია ჩემს

    ,    ,კონსულტანტს ბოლოჯერ ვნახავ და ვუთხარი რომ დავასრულე კიბოს ინდუსტრია
 ,    ,      RICKრადგან მჯერა რომ ვიცი განკურნება ჩემს საავადმყოფოს ნოტებზე დავწერ

SIMPSON  PHOENIX  TEARS.:)       მე არ შემიძლია საკმარისი მადლობა გადაგიხადოთ
   .    თქვენი დახმარებისა და ერთგულებისთვის ჩემი შემოწირულობები კიბოს ახლა

  .  !!! ,  .:)“ მიდის ფენიქსის ცრემლებზე Დალოცვილი ვარ მშვიდობა ჩემო მეგობარო თინა

„       ,   ძალიან სისულელეა მასტექტომიით სიცოცხლის რისკის გაწევა ისე რომ არ
    .    მოგიწიოთ სიცოცხლის რისკი კიბოსთან ერთად და შემდეგ რისკავს კიბოს
   !    ,  დაავადებას ყველა ამ სკანირებით როგორ სულელურად იგრძნობ თავს თუ
       ?ფილტვებში კიბო დაგემართებათ ამ ყველაფრის შემდეგ სკანირების შედეგად ან

   ?   გარდაიცვალა ოპერაციის გართულების დროს მასტექტომია კიბოს დიაგნოზის
,       ,    შემდეგ კანაფის ზეთთან ერთად და მე არ ვიმსჯელებ მაგრამ ამის გაკეთება კიბოს
  ,  .  .” გარეშე ისეთივე რისკია როგორც კიბო მარტივი ლოგიკა კარლა

” ,   ,      ,  სამწუხაროდ მე ვხედავ რომ ქალები ამას ყოველთვის აკეთებენ როგორც
” ”.    ,  ,    პრევენციული და მათ ეშინიათ ამის რადგან თვლიან რომ ეს მათი ერთადერთი

.   ,      ვარიანტია ჩვენ უკეთ ვიცით მაგრამ ღმერთმა კიდევ რამდენმა ადამიანმა იტანჯოს
  ??!!   .   ეს საზიზღარი დაავადება ჩვენი მთავრობები უსარგებლოა აქ რომ გვქონდეს

  ,      ,კანაფი თავისუფლად გამოსაყენებლად ბევრი არ იქნებოდა იმ მდგომარეობაში
   .     . ”რომელშიც ზემოთ ქალბატონი იყო ძალიან სამწუხაროა და რეალურად მაბრაზებს

საქართველოს

„ ,         ?მაშ მან თავი მოიკლა და ამას პროფილაქტიკური ღონისძიება უწოდა ეს
...  ,     .     სიგიჟეა გარდა ამისა გენეტიკა ასე არ მუშაობს ჩვენ ყველას გვაქვს ყველა გენი

 ...    ,   ძირითადად ყველაფრისთვის ეს არის ჩვენი გარემო რომელიც იწვევს გარკვეული
 .   ,   „   “,  გენების გააქტიურებას როდესაც ისინი ამბობენ რომ ეს ოჯახში მუშაობს ეს

  ,       ,  მართლაც იმის ნიშანია რომ ჩვევები ერთი თაობიდან მეორეზე გადადის რაც
    .     იწვევს იგივე გენეტიკურ გამომწვევ მიზეზებს ეს არ არის მხოლოდ გენეტიკის
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.     ...“ საქმე ეს არის სრულიად უცოდინარი რამ ალისტერ

”     ,   ...  ,რას შეუძლია ექიმს დაარწმუნოს ვინმე რომ გააკეთოს მოუსმინეთ ხალხო
   ,  " ,    ,  გენეტიკური სკრინინგი უფრო რთულია ვიდრე ოჰ თქვენ გაქვთ ეს გენი ასე რომ

  87% ,   ." ,   , თქვენ გაქვთ შანსი რომ დაავადდეთ კიბოთი აი კიდევ ერთი ფაქტი რომლის
   :     ;  შესახებაც უმეტესობამ არ იცის ყველას აქვს კიბოს უჯრედები სასიცოცხლო

       ფიზიკის შენარჩუნება და გარემო ტოქსინების მინიმუმამდე შემცირება არის
   ... ,   ,  საუკეთესო ფსონი ჯანმრთელობის შესანარჩუნებლად ეს როგორც ჩანს ასე

. /    “. ზედმეტად ექიმის პაციენტის ურთიერთობის სერიოზული შეურაცხყოფა ჯეკ

” ,          მაინტერესებს ბრედ პიტი აჭრის თუ არა ბურთებს სათესლე ჯირკვლის კიბოს
 . თავიდან ასაცილებლად მაიკ

" . .,      .  , ჯ ბ მინდოდა გამეზიარებინა ეს შენთვის და რიკისთვის ნავთობის აბი რომელზეც
 ,  RSO. ,    .  ის საუბრობს არის ვფიქრობდი რომ ეს შეიძლება დაგაინტერესოთ მეც მაქვს

 .      შენთვის სურათები ეს გამოგზავნა თანამშრომელმა და ნატურალური წამლის
“. მომხმარებელმა რიკი

” ,     ,   ,  ,   კარგი პირველად ვეუბნები ამას მსოფლიოს ასე რომ მაპატიე თუ ცოტას
.ვიჭორავებ
   .   ,  მაწუხებს ენდომეტრიოზის მძიმე შემთხვევა ეს არის დაავადება როდესაც

,      , ქსოვილი რომელიც ჩვეულებრივ აფარებს საშვილოსნოს შიდა ნაწილს რომელსაც
 ,    .  ეწოდება ენდომეტრიუმი იწყებს ზრდას საშვილოსნოს გარეთ ჩვეულებრივ ფარავს

,         საკვერცხეებს ნაწლავებს და სხვა ორგანოებსა და ქსოვილებს მენჯის ლორწოვან
.     ,  გარსში ისევე როგორცენდომეტრიუმი რეაგირებს მენსტრუაციის დროს ისევე

    .  ,როგორც გადაადგილებული ენდომეტრიუმი საშვილოსნოს გარეთ ის სქელდება
      .იშლება და სისხლდენა ყოველი მენსტრუაციის ციკლის დროს გადაადგილებულ

     ,   .  ქსოვილს სხეულიდან გამოსასვლელი გზა არ აქვს ხაფანგში ხდება რაც თავის
      ,  მხრივ იწვევს მიმდებარე ქსოვილის გაღიზიანებას და ანთებას საბოლოოდ

     (  ,განვითარებას ნაწიბუროვან ქსოვილად და ადჰეზიებად ანორმალური ქსოვილი
  ).რომელიც აკავშირებს ორგანოებს

    .  Kb   ეს იწვევს საშინელ გვერდით მოვლენებს ტკივილი მუდმივი ყოველდღიური
. ,   ,   გულისრევა დისმენორეა მტკივნეული მენსტრუაცია რომელიც ჩვეულებრივ

   .  ,  ,შეიძლება გაგრძელდეს მთელი ციკლი გადაჭარბებული სისხლდენა უნაყოფობა
,  ,    . .   დაღლილობა გულისრევა ყაბზობა და ა შ ახლა ენდომეტრიოზის თანამედროვე

     სამედიცინო დახმარება ძირითადად ჰორმონები და მძიმე
.     ტკივილგამაყუჩებლებია თქვენი სიმძიმისა და მკურნალობის გეგმებიდან

,       გამომდინარე ყველაზე რეკომენდებული და ეფექტური მკურნალობა არის
.ჰისტერექტომია

  21   .     მე მხოლოდ წლის ვარ გამუდმებით ყოველდღიური ტკივილის ბრძოლა და
     .   მომავალი ოჯახისა და ჯანმრთელობის იმედი მაქვს ეს ისე უარყოფითად
  ,     .მოქმედებს ყოველდღიურ ცხოვრებაზე ზოგჯერ ძლივს ვდგები საწოლიდან მე

    ,    .ვცადე ჰორმონები და უამრავი წამალი რაც ძალიან ცუდად მაყენებს ჯერჯერობით
 ...    .   ,არაფერი გამოუვიდა დაახლოებით ერთი თვის წინ მფლობელმა და შემქმნელმა

 MOTH (  )    ,  ანუ მწვანილის წამალი გამაცნო ეს მშვენიერი წამალი რომელსაც ეწოდება
"  ".    ,     ზეთის აბი დიეტის შეცვლასთან ერთად ბოლო თვეში დიდი გაუმჯობესება

.  8   ,    !  დავინახე სრული საათი მეძინება რაც ჩემთვის ტაბუდადებულია მე მინახავს
   ,    ტკივილის უზარმაზარი მნიშვნელოვანი შემცირება რეალურად ცოტა ან

.       საერთოდ ჩემი გულისრევა ახლა მთლიანად გაქრა და ტკივილგამაყუჩებლების
 ,    ,  ეფექტებისგან განსხვავებით რომლებიც მივიღე ჩემი ექიმებისგან ახლა შემიძლია

    .   ,  15 საჭმლის მონელება და ჭამა უპრობლემოდ თამამად შემიძლია ვთქვა რომ წლის
     !”შემდეგ თავს ასე კარგად არ ვგრძნობდი
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„     ,   მირჩევნია უბრალოდ ბუნებრივი სიკვდილით მოვკვდე ვიდრე ვინმემ
   .   გამომკვეთოს საავადმყოფოში ფოლადის მაგიდაზე ქირურგებს ყოველთვის არ

 100%-   ,     აქვთ იანი წარმატების მაჩვენებელი ჩემი მეგობარი მარგი გარდაიცვალა
,    .  ჰისტერექტომიით ის საოპერაციო მაგიდაზე დასისხლიანდა დე იანგი

„     .     , ჩემს დებს ნაღვლის ქვებს ვუვლიდი როგორც კი ზეთის მიღება დაიწყო საშინელი
 .      !!!!შეტევები შეწყვიტა არასოდეს გაუკეთებია მეორე და გავაუქმე ოპერაცია ჩემმა

 180 “. ჯანმრთელობამაც გაიკეთა კელი

„19    ,       ,თვის წინ მას შემდეგ რაც მსხვილ ნაწლავზე სიმსივნური სიმსივნე ამოიღეს
    .  ,    კიბოს კლინიკა გამოწერის დღეს მოვიდა მათ განაცხადეს რომ ქიმიოთერაპია და

    -   .რადიაცია დაიწყება მომავალ კვირას სტანდარტული პროტოკოლი სისულელე
 !!!       .ვთქვი მე კანაფის ზეთი იქნება სტანდარტული პროტოკოლის ჩემი ვერსია ერთი

   .   -  წლის შემოწმება გასულ თვეში სისხლი სუფთაა კომპიუტერული ტომოგრაფიის
   ,  ,   -    შედეგები ჩემმა ქირურგმა მიკარნახა ციტატა გერი თქვენი მსხვილი ნაწლავი

. უნაკლოა გერი

”  JB,      .  ,  გამარჯობა მე მაქვს სასწრაფო სამედიცინო შეკითხვა მამაჩემი დაეცა თავი
         .დაარტყა და თრომბი აქვს ტვინის გარეთა გარსში და არა ტვინში ის

    ,   საავადმყოფოდან გაწერეს და ტკივილგამაყუჩებლები შეწყვიტეს რადგან ისინი
   .  ,    თავის ტკივილზე არ მუშაობენ ექიმები იმედოვნებენ რომ სისხლის შედედება

  ,     დროთა განმავლობაში შემცირდება წინააღმდეგ შემთხვევაში ისინი შეეცდებიან
...   Coversyl  2.5    ,  Flomackstra-ოპერაციას ის ღებულობს მგ არტერიულ წნევას ს

      პროსტატის გადიდებისთვის და ასევე აქვს თრომბოციტების ნაკლებობის
,     .   80 მდგომარეობა რაც გარკვეულ მნიშვნელობას იწვევს გამოფაციას ის არის წლის

   RSO.  ,      და არასოდეს უცდია მე მაქვს თუმცა მაცივარში კონტეინერში ზის ერთი
...        ?წელი გქონიათ რაიმე გამოცდილება ამ ტიპის თრომბის შემცირების შესახებ

        მოიტანს თუ არა რაიმე სარგებელი თავის ტკივილის ზონაში აქტუალურ
,      ?   გამოყენებას თუ მისი მიღება საუკეთესო იქნება დღეს აუცილებლად ვიყიდი

  ,      თქვენს ელექტრონულ წიგნს მაგრამ ნებისმიერი კონკრეტული პირადი რჩევა
 ... , ,  RSO-   ,  ძალიან დასაფასებელია მე ალბათ შევურიავ ს ქოქოსის ზეთს ან ზეითუნის

,    ,    ,   /ზეთს რომელიც მას ურჩევნია რადგან ის იტალიელია გადაყლაპვისა და ან
 . ,  ,      -ადგილობრივი გამოყენებისთვის ვფიქრობ მთავარი რაც მინდა ვიცოდე არის

   RSO-      არის თუ არა ს მიღებისას სისხლის შედედების გვერდითი ზემოქმედების
?     ,  შესაძლებლობა სიმსივნეების შესამცირებლად ყველგან ბევრი რამეა მაგრამ

        ???!!!ტვინის გარეთა გარსის სისხლძარღვებზე ვერც ერთ რამეს ვერ ვპოულობ
 . ” გთხოვთ დამეხმაროთ როსი

--   ,      .   გამარჯობა როს აქ არის ელექტრონული წიგნი თქვენთვის ზეთი ასევე ხელს
  .      შეუწყობს სისხლის შედედებას მას დაცემის შემდეგ სისტემაში კანაფი უნდა

.  ,         მიეღო ახლა კი რაც უფრო მალე შეძლებთ მას ამის გაკეთებასმით უკეთესია
 .   ,    , წარმატების შანსი მე გავანახევრებდი წამლებს როცა მას დაიწყებთ ზეთზე რათა

      ,  თავიდან ავიცილოთ არასასურველი გვერდითი მოვლენები და შემდეგ როგორც
 ,    .   თქვენ ამბობთ შინაგანად და ადგილობრივად ზეთის მქონე სუპოზიტორია

  -      მშვენივრად იმუშავებს სუპოზი შესანიშნავია ფილტვებისა და ტვინის
. დაავადებებისთვის ჯბ

„     60    (   დაახლოებით ნახევარი უნცია ავურიე მლ ზეითუნის ზეთს არ ვიცი რამდენად
   ,   ).  ,   კარგი ხარისხის იყო ის რაც გავაკეთე იქ წავიდა სიკვდილს გახურებულივით
 (   ,    ).0.5  ჰგავდა მხოლოდ ნებას მომცემდა ტოპიკურად თავზე წავუსვა მლ გავტესტე

   ,     .   პიპეტში და ისევ ვმუშაობ მაგრამ მე ვარ წონაში ორჯერ მაინც მივუსვი
.     ,      თავზე ნახევარი საათის შემდეგ მან დაასკვნა რომ ეს ყველაფერი შევიდა და

  ...   ,  ,პირსახოცით მოიწმინდა თავი ვჭამეთ შებოლილი ორაგული რომელიც მოვიყვანე
       ,   შემდეგ გამოვედი პურისა და რძის საჭმელად და დავბრუნდი რომ მოვისმინე
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     ,   ტელეფონზე ჭიკჭიკი თავის სხვა შვილებთან ერთად რომლებსაც აშკარად
    .Yadayada,   გაუხარდათ მისი ჩვეულ აზრზე დაბრუნება მადლობა თქვენი

 !...მუშაობისთვის ბიჭებო როსი

„   4x        მე ვარ კიბოს გადარჩენილი ჩემი ბოლო დიაგნოზი იყო აგრესიული ინვაზიური
 4   ,      2014  სტადიის ძუძუს კიბო ამიტომ გავიარე ორმაგი მასტექტომია წლის

.        თებერვალში ამჯერად თავი დავანებე ქიმიოთერაპიასა და რადიაციას და
 THC  CBS   .     2გამოვიყენე და ზეთები თავის განსაკურნებლად რემისიაში ვარ უკვე

.  ,  ,   .      ,წელია დიახ ძვირფასო ეს მუშაობს თუ რაიმე შეკითხვა გექნებათ მომწერეთ
.  ,   .   3-    კარგი ვფიქრობ შემიძლია დაგეხმაროთ ადრე ჯერ გავიარე რადიაციული და

        ქიმიოთერაპია და ამჯერად უარი ვთქვი და გამოვიყენე ჩემი ალტერნატიული
.      .   მეთოდები ამჯერად მე მქონდა ცხოვრების საუკეთესო ხარისხი არ არის მუდმივად

  .      THC   CBDავადმყოფი და გულისრევა ჩემი ტკივილის დონე კონტროლდება და
  .     .ზეთებით და კონცენტრატებით ამჯერად არა ფარმაცევტული საშუალებები

 .  ." არანაირი ოპიოიდები Მადლობა ღმერთს თინა

„     ,  ,    ცოტა ხნის წინ გავიცანი ჯენტლმენი მითხრა რომ სპეცპროექტების დირექტორი
,      . ,  იყო სამოცდაათიანი წლების დასაწყისში მთავრობაში მუშაობდა მითხრა რომ

      . ?  მაშინ სწავლობდნენ სამედიცინო კანაფის ზეთს და ჩამოაგდეს რატომ იმიტომ რომ
!! ,  : ”  ,    მუშაობდა დიახ მან თქვა ხელისუფლებებმა იციან რომ სიცოცხლეში ფული არ

,   ”.    ,     -არის მხოლოდ კვდება როგორც ყველამ ვიცით ჩვენს ქვეყანაში და აშშ ში
      პოლიტიკოსებს აქვთ ინვესტიციები ქიმიო ლაბორატორიებში და წამლების

. ,       ,   კომპანიებში ისე ხანგრძლივი დისკუსიის შემდეგ მან ასევე მითხრა რომ მას
            შემდეგ ის და მისი მთელი გუნდი სამედიცინო კანაფის ზეთს სვამენ და ეს კარგი

  ,    ,    ჯენტლმენი ისე გამოიყურება თითქოს სამოცი წლისაა ის ნამდვილად არის
     . !!   სამოცდაათიანი წლების ბოლოს და მშვენივრად გამოიყურება მისი გუნდის სხვა

   ,     !!  ,  წევრები ჯერ კიდევ ცოცხლობენ ახლა ეს არის საფიქრალი და ჰეი თქვენც
,       131 , იცოდით რომ ჩვენს პლანეტაზე უძველესი ცოცხალი ადამიანი წლისაა მთელი

         ცხოვრება მკურნალობდა კანაფის ზეთზე და მაინც დადის და მუშაობს თავის
 ...   ,   ! !”ფერმაში ყოველდღე ჩვენ გვღალატობენ ადამიანები რომლებსაც უნდა ვენდოთ

ბრაიან

PMS, მენოპაუზა
”    ,       ეს არის ერთი რამ რისთვისაც კანაფის და განსაკუთრებით კანაფის ზეთი

,   .     ,  საუკეთესოა მაგრამ არცერთი თქვენ უბრალოდ ვერ იპოვით ვერაფერს რაც
    .    კანაფზე უკეთ შეძლებდა ან დაეხმარება ეს ხელს შეუწყობს ჰორმონალური

   ,     . .  ბალანსის აღდგენას და აგრესიას განწყობის ცვალებადობას და ა შ ის ასევე
    ,  დაგეხმარებათ პრემენსტრუალური ტკივილისა და კრუნჩხვების უსიამოვნო

,   . .გრძნობების შფოთვის და ა შ

 ,       PMS-  თუ დავინახე რომ ქალმა დაიწყო უცნაურად ქცევა თან დაკავშირებული
    ,    ჰორმონალური დისბალანსის გამო მის სხეულში მაშინვე მივცემდი კანაფს ყველა

   .    ,    ხელმისაწვდომი ფორმითა თუ ფორმით მე ვერ ვხედავ მიზეზს თუ რატომ უნდა
  .   ,    ,იტანჯოს ვინმე უაზროდ რომ აღარაფერი ვთქვათ როცა ადამიანი იტანჯება
  ,      ,ირგვლივ ყველა იტანჯება როგორც ამას შეუძლია დაადასტუროს ნებისმიერი

    .    ვისაც პრემენსტრუალურ ქალთან ურთიერთობა მოუწია მე ვაპირებდი მას შეჭამოს
,       ზეთი გამოვიყენო სუპოზიტორიაში და არ უგულებელვყო აქტუალურ გამოყენებას

   .  ,      მის მუცელზე და ზურგზე მას მოეწონება რადგან ეს ტკივილს მოუხსნის და
    .   ,   ,  აუმჯობესებს მის კანს ამ ნაწილებზე თან ზეთსაც მოვწევდი რომ იცოდა რომ

„   “   .  ,   მარტო არ არის და ვიღაცას აინტერესებს კანაფის შემთხვევაში მენსტრუაცია არ
      უნდა იყოს იმედგაცრუებული და უსიამოვნო გამოცდილება ყველა

.JB”მონაწილესთვის
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„          კანაფის ზეთი არის ჩემი მენოპაუზის წამალი და ჩემი პრევენციული წამალი
 ,    1985 .   საკვერცხის კიბოსთვის რომელიც დედაჩემმა მიიღო წელს მე რომ მცოდნოდა

 ,      !ზეთის შესახებ დედაჩემი დამინახავდაგაიზარდე და გყავდეს შვილები მან
   .  48  !   განკურნა ჩემი მენოპაუზის სიმპტომები იმუშავა საათში მე შემიძლია ისევ
!     ,   .ვიცხოვრო მე ვიზიარებ ამ ინფორმაციას ყველგან სადაც შემიძლია წამალი

    !  ,  ხელმისაწვდომი უნდა იყოს ყველასთვის გამოსაყენებლად გმადლობთ რიკ რომ
     !” გაავრცელეთ ახალი ამბები და აჯანმრთელებთ ხალხს შელაღ

”   50      -   მე დავიკელი კილოგრამი ჩემი ჰორმონების დამუშავების გამო ამას მაშინვე
 -     ,    ვგრძნობ აღარ არის ცხელი ციმციმები რომლებიც ჩვეულებრივ გრძელდება

   .  37    ,   მთელი დღე და ღამე როცა წლის ასაკში ავად გავხდი მეც მაშინვე მენოპაუზაში
     .   ,  100  ჩავვარდი და დაავადება ყველა ჰორმონს მერევა მე მორწმუნე ვარ ფუნტი
  ,        მოვიმატე მას შემდეგ რაც ავად გავხდი და მხოლოდ მცირე მოხმარებით დავიკელი

50. ჯოან

„          საკმაოდ დიდი ხანია ვადევნებ თვალს რიკის გვერდს და იქ მიღებული
 ,          ინფორმაციის გამო ჩემი ასთმა და ძალიან მძიმე ღამის ოფლიანობა და ცხელი

    ,    .ციმციმები ძალიან რთული მენოპაუზის გამო ახლა აღარ არსებობს გააგრძელე
 “. კარგი საქმე ლიზი

„      .   ,   მე მაქვს კიბო და ძილის აპნოე არამარტო საოცარ მძინავს ცხელი ციმციმებისგან არ
.   . ” ვიღვიძებ ეს არის კურთხევა სტეფანი

„   ,       ვინმეს თუ უთქვამს რომ ზეთი ნამდვილად კარგია მენოპაუზის სიმპტომების
?       შესამსუბუქებლად ჩემი ცხელი ციმციმები და ღამის ოფლიანობა თითქმის

   “. მთლიანად გაქრა ზეთის მიღებისას გილი

. ,  ...    ,   -   ქ ჯანდაბა ჯბ ის მშვენივრად მუშაობდა სანამ ანტი ესტროგენის წვეთებს არ
.    .მივიღებდი ისინი მას სასიკვდილოდ აავადებენ

. , , ."    "  ა სიურპრიზი სიურპრიზი ვალერი ექიმებისგან თავი შორს დაიჭირე ამ მომენტში
 ,  .   ,   . ,თამაშის წესია სამწუხაროდ სიამოვნებით არ ვამბობთ ეს რეალობაა პაციენტები
 ,    ,      როგორც წესი კარგად იღებენ ზეთს სანამ სამედიცინო ექსპერტები არ ჩაერევიან

        და არ გააფუჭებენ მას ზოგიერთი არასაჭირო ალტერნატიული და ექსპერიმენტული
 .  ,       ქიმიური მედიკამენტებით ასე რომ სანამ ექიმები არ ისწავლიან ამ წამლის სწორად

,        (გამოყენებას ნამდვილად ყველაზე უსაფრთხოა მათგან თავის არიდება თუ
 ,   ).    ,   გარემოებები იძლევა რა თქმა უნდა მას არ სჭირდება ინექციები მან უნდა მიიღოს

 ,   ,    ,    იმდენი ზეთი რაც შეუძლია რაც შეიძლება სწრაფად რათა აღმოიფხვრას ზიანი
      .  წინა სამედიცინო მკურნალობამ და გააკონტროლოს მისი მდგომარეობა თუ ზეთი

 ,  ,    .არ დაგვეხმარება ნაკლებად სავარაუდოა რომ რამე სხვა დაეხმარება ჯბ

  სხეულის წონის რეგულირება
„         კანაფის ზეთი არეგულირებს სხეულის წონას და აუცილებლად დაგაყენებს ჯანსაღ

!   ,      .  წონაში ის ასევე გაიძულებს რომ არ გინდოდეს უსარგებლო საკვები ეს მართლაც
 .       . ” საოცარი წამალია ეს არის ერთადერთი რეალური წონის დაკარგვის წამალი რიკი

"    ---   .:)     139#მეც ვიკლებ წონაში ქამარი უნდა ვიყიდო სასწორზე დავაბიჯე და ახლა
 --        .    ვარ ეს წონა საშუალო სკოლის მერე არ მინახავს გაოცებული ვარ და ხალხი

,     ,    მეუბნება რამდენად შესამჩნევია წონის დაკლება რაც მშვენივრად გრძნობს
.       ,    თავს მეც თითქმის არ მაქვს მადა და უცნაურია როცა მიჩნდება ცხიმოვანი

  ,  ,   ,   ტკბილეულის გადაცემის სურვილი რომელსაც როგორც წესი აქამდე არასდროს
. .    ,    მოვუტოვებდი უცნაური ერთი ნანო წამით ვნერვიულობდი რომ ზედმეტ ზეთს

   ,    ,     ვიღებდი ან რაღაც სხვას მაგრამ სწრაფად მივხვდი რომ ეს ჩემი სხეული
...  ,         კურნავდა იმის გამოდევნა რაც არ უნდა მივიდეს და რაც უფრო მეტად შევცვალე
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  ,     .  ,  ჩემი დიეტა ორგანულზე მით უფრო ჯანსაღდება ის არავითარი დიეტა ზედმეტი
,  ,   .  ,   ვარჯიში უბრალოდ ცხენოსნობა მებაღეობა და დედობა მე ვფიქრობ რომ ეს არის

RSO-    .:)“ ს ბუნებრივი გვერდითი ეფექტი ჰეზერი

„2        ...  თვეა ზეთზე ვზივარ და წონაში კლებასაც ვამჩნევ სრულიად გამორიცხული
  ...     ...რეცეპტით გაცემული წამლები შეწყვიტე სისხლის წნევის აბების მიღება ახლახან

   (   2   )...ავიღე არტერიული წნევა ზეთის მიღებიდან თვეში არანაირი აბები შედეგები
124/80   79...  ...   !!!მჯდომარე პულსი ᲦᲛᲔᲠᲗᲝ ᲩᲔᲛᲝ ეს უბრალოდ გასაოცარია სისხლი

       ,   მალე ჩატარდება და შემდეგ მე მოვახსენებ სრულყოფილ ციფრებს რომ ყველამ
...  RS,   .” ნახოს გმადლობთ ჩემო მწვანე ანგელოზო სუზანა

”   !!        კარგი სამუშაო სუზანა მე უკვე ერთ წელზე მეტია ყოველდღიურად ვჭამ კანაფს
        და საშუალო სკოლის წონის შენარჩუნება არასოდეს ყოფილა ასე ადვილი

  ,   ! ,  სამხედრო კარიერის განმავლობაში როცა წამლებს ვიღებდი მიყვარს რა ადვილია
!!!” კანაფისთანაც ტამი

„   ,     ,     ვამჩნევ მას შემდეგ რაც ცოტა ზეთს ვეწევი სისხლში შაქარი ძალიან სწრაფად
.     ,        ეცემა მე უფრო მეტ ზეთს ვეწევი ვიდრე კვირტს და წონაში დავიკელი და ჩემი

    “. საჭმლის მომნელებელი სისტემა ნამდვილად დამშვიდდა მიშელ

”      .     მე უკვე დიდი ხანია ზეთზე ვარ ის ნამდვილად მუშაობს სისხლში შაქრის
  ,     .  ნორმალური დონის შესანარჩუნებლად მაგრამ მე მაქვს პრობლემა ჩემმა ახალმა

     .  ,   , ექიმმა გაუკეთა შარდი და დადებითად გამოვიდა მე ვუთხარი რომ მას ვიყენებ ასე
    .  ,    რომ არ დამჭირდეს ინსულინის მიღება მან თქვა თუ მე გავაგრძელებ ტესტირებას

,    .  40   დადებითად ის მომიწყვეტს სხვა ტკივილგამაყუჩებლებს ახლა კგ დავიკელი და
      .  სისხლში შაქარი ნორმალურია და თავს მშვენივრად ვგრძნობ თუ წამლებს
,  ,      შეწყვეტენ წონაში დავიბრუნებ რადგან ზურგი და მუხლები გადაგვარებულია და

  .    ,    არ შემიძლია ვარჯიში მე ახლა ორეგონში ვცხოვრობ სადაც ნავთობის მიღება
   .      .  უფრო ადვილია დისპანსერების გამო არ ვიცი რა ვუთხრა ჩემს ექიმს მე მათთან

  .VA         ერთად ვიყავი წინ უარს ამბობს ჩემს წამლებზე და არ სურს ჩვენთან
,      ურთიერთობა რომლებიც მუდმივად განიცდიან ნამდვილ დეგენერაციულ

.  “. ტკივილს რა არეულობაა მიშელ

”  ,    RSO-  . ,  5  65 ჩემი ქიროპრაქტორი ახლა მესმის ს შესახებ ახლა როცა თვეში ფუნტს
  ,    ,    დავიკლებდი ვარჯიშის გარეშე შეწყვიტე ინსულინის სროლა ახლა მიიღე აბები

1/2 .   .   ,    ოდენობით მალე ისინიც ჩამოაგდებენ მისი გული გაიხსნა როცა რიკზე და მის
 .    ,     ,ამბავზე მოვუყევი მან სხვა პაციენტები სთხოვა ძვირფასი კაცი რომ არის

,     ,  !lol    ,   ,  შევახსენე რომ რსო ვახსენე მისთვის მისთვის მას ეს მოეწონა ასე რომ ასე
  !” გააგრძელეთ ყველა ჩვენგანი დეივ

”    ,      ,  მე ვჭამდი კანაფის ზეთს რომლის მიზანიც წონაში დაკლება იყო ასევე
     .  8  ვაკვირდებოდი ჩემს დიეტას და რეგულარულ ვარჯიშს ჯერჯერობით კვირაში

 8  .  ?    ,  დავკარგე კგ ეს შთამბეჭდავია ჯერ არ ვარ დარწმუნებული მაგრამ
.       6  შეგატყობინებთ მე მზად ვარ ამის გაკეთება ყოველდღე თვის

. ,          (განმავლობაში შევამჩნიე რომ თითქმის არ მშია და არ მაქვს სურვილი გარდა
 )       , კარგი შოკოლადისა ტკბილეულის მიმართ და როცა რაღაც ტკბილს ვჭამ მხოლოდ

   .  მცირე რაოდენობით შემიძლია ვჭამო მადლობა ამის
.  ,      გამოქვეყნებისთვის სიამოვნებით ვნახავდი სარგებლობენ თუ არა სხვები ზეთით

 ?” ამ გზით რობინ

”  JB. ,     ,    .გამარჯობა ვიმედოვნებთ რომ ეს გზავნილი აღმოაჩენს რომ კარგად ხართ მე
 ,       ,უბრალოდ ვიფიქრე რომ გამიზიარებდი ჩემს გამოცდილებას კანაფის ზეთის

   .     როგორც ყოველდღიური დანამატის შესახებ სანამ რიკ სიმფსონისა და საკუთარი
         თავის მეშვეობით გავარკვევდი კანაფის ზეთის სარგებელს და რა შეუძლია მას

 ,      ადამიანის ორგანიზმს მე განვიცდიდი რამდენიმე მოახლოებულ სამედიცინო
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,   .პრობლემებს რაც უკვე მაქვს

     OA-     ,მე მაწუხებს ქრონიკული ტკივილები მძიმე დან ხის ჭრის შემთხვევის შედეგად
   .     რომელმაც დამინგრია მარჯვენა მუხლი ამ ტრავმის გამო სრულ განაკვეთზე

  .     OA-   ,მუშაობა აღარ შემეძლო მე ასევე მაწუხებს ტკივილი დან მარჯვენა მხარზე
      ,    მკლავში და ხელზე მხრის წნულისგან მარჯვენა მხარზე რამაც გამოიწვია ჩემი
     .   მარჯვენა მკლავის დამბლა ერთი წლის განმავლობაში მე განვიცდიდი ჩხვლეტას

 ,        .თითის წვერებზე ასევე ანთებასა და შეშუპებას ორივე ქვედა კიდურში ჩემმა
   6    ,    ექიმმა თითების ჩხვლეტამდე თვით ადრე გამაფრთხილა რომ თუ ცხოვრების

  ,    .წესს არ შევცვლიდი დიაბეტისკენ მიმავალ გზაზე ვიქნებოდი

    260  .    .  იმ დროს მე ვიწონიდი ფუნტს ყნოსვა და გემოც დავკარგე ეს ყველაფერი
  .      ,  1-10-დიაბეტის ნიშანი იყო ექიმმა სისხლში შაქრის გასინჯვის შემდეგ მითხრა რომ

    @  6.5.     6  დან კარგად ვიყავი გზაში ზეთის მიღება დავიწყე დაახლოებით თვის
.       .  203   ,წინ ბრინჯის მარცვალი დილით და ისევ ძილის წინ ახლა ფუნტს ვიწონი

    ,     თითების წვერებზე ჩხვლეტა არ მაქვს ყნოსვა დაბრუნდა და ხელახლა შემიძლია
 .         ,საგნების გასინჯვა შეშუპება და ანთება ჩემს ქვედა კიდურებსა და ტერფებში გაქრა

   OA- .      ისევე როგორც ტკივილი დან დიდი მადლობა ამ სამკურნალო მცენარის შესახებ
    .   სიმართლის გავრცელებისთვის დანარჩენ კაცობრიობასთან ერთად შენ და რიკი

    ,  .ნამდვილი ღვთის ძღვენი ხართ მათთვის ვინც გაჭირვებულს

!    ,    ,  ოჰ ჩემი ქალიშვილი ამზადებს იმას რაც ჩვენს ოჯახში ცნობილია როგორც ზეთის
 (    )    ბურთულები პურის პატარა ნაჭერი დოზით ჩვენ ამოგვეწურა ზეთის

.       ბურთულები ძალიან მეზარებოდა საკუთარი თავის გაკეთება და სულელურად
      .შევწყვიტე დოზის მიღება დაახლოებით ერთი კვირის განმავლობაში დავბრუნდი

217  .    ,     203ფუნტამდე როდესაც გავაგრძელე ზეთის მიღება ჩემი წონა დაბრუნდა
   .   5'8"- ,    ,ფუნტამდე და აგრძელებს ვარდნას ჩემი სიმაღლე ია ამიტომ მალე გავიგებ

      175  .  დამაბრუნებს თუ არა ჩემს ქორწინებამდე წონას ფუნტი ისე ვარ
.  .   აღფრთოვანებული Გაკვეთილი ნასწავლია არასოდეს შეწყვიტოთ ზეთის

.  !  ." მიღება Ცხოვრება კარგია Დიდი მადლობა რონ

„       ,   ,ჩემი შვილი იყენებს სიმპსონის ზეთს კრონის დაავადებისთვის მაგრამ მესმის
    .  ,  ?”  რომ მას შეუძლია წონაში დაკლება თუ კი როგორ კრისტალი

-- , ,     ,    დიახ შეიძლება ზეთი მიირთვით და წონაში დაიკლებთ თუ ჭარბი წონა გაქვთ
    .   ,    და წონაში იმატებთ წონის ნაკლებობისას არ მკითხო რატომ არ მკითხო როგორ

,    .   .  50    შეიძლება პასუხი არ ვიცი ეს უბრალოდ ხდება ზეთზე კილო დავიკელი და
    .   დამიჯერეთ ყველანაირად ვცდილობდი რიკის გაქარწყლებას მაგრამ მე ვერ

      .   მოვახერხე და ზეთმა ასევე აღადგინა ჩემი კუნთები უცნაური და ძნელი
 , .   ,     დასაჯერებელი იყო ვაღიარებ მაგრამ არ მაწუხებს რომ მთელი ეს წონა დავკარგე

    .      ოფლის წვეთი და ვარჯიშის გარეშე სინამდვილეში ეს საკმაოდ სასიამოვნო იყო და
    ,     მე არ მაწუხებდა კარგი ძილი რომელიც ნავთობის გამოყენების ერთადერთი

   .მნიშვნელოვანი გვერდითი ეფექტი იყო ჯბ

„  ,       ჰეი რიკ ძალიან მინდოდა მადლობა გადამეხადა ჩემი სიცოცხლის
.   17  , .    .გადასარჩენად მე ვარ წლის დელიდან ინდოეთი მართლა ჭარბი წონა მქონდა და

 ,   RSO-  , 10   40 გასული მაისიდან როდესაც დავიწყე ს მოხმარება თვეში დავიკელი კგ
(88 ).     23 ,   15    ფუნტი ჩემმა ძმამ ასევე დაიკლო კგ დედაჩემმა კი კგ დაიკლო მას შემდეგ

  ,      ,    ,  და ეს იმიტომ რომ მე მათზე მეტ ზეთს ვჭამ რადგან გრამს რომც ვჭამ საერთოდ არ
.ვჭამ

 ,       ,    ასე რომ რაც უფრო და უფრო სწრაფად მიირთმევთ ზეთს მით უფრო სწრაფი და
  .  ,   ,    უკეთესი იქნება შედეგები ძალიან მინდა ყველამ იცოდეს რომ მას შეუძლია

  -    , .განკურნოს მსოფლიოში ერთ ერთი ყველაზე დიდი დაავადება სიმსუქნე

 JB- ,      ,    მადლობა ს რომ გვაწვდიდა ინფორმაციას ყოველ ჯერზე როცა ეს იყო
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.           საჭირო თქვენ ორივე ჩემი გმირები ხართ და მე არ შემიძლია საკმარისი მადლობა
 .   გადაგიხადოთ ბიჭებო შობჰიტი და შაშანკი

, შფოთვა პარანოია
„  ,       ,  მაგალითი იმისა თუ როგორ შეიძლება ზიანი მიაყენოს პატიოსანმა მაგრამ

 :       ,  მცდარმა რჩევამ ვიღაცამ უჩიოდა მაღალი დონის შესახებ და უთხრეს რომ მიეღო
CITICOLINE.     ,     ეს კარგია გარდა იმისა რომ ციტიკოლინი არის სისხლის

  ,   ,  ,    გამათხელებელი და ადამიანი ვისაც რჩევა მიეცა იყო ის ვინც ვერ იტანს სისხლის
.     ,     გამათხელებელს რჩევის მიმცემმა კარგად იგულისხმა მაგრამ ვერ გაამჟღავნა ეს

 .   ,     ,მნიშვნელოვანი ინფორმაცია მე ვიცი რომ ბევრი კეთილგანწყობილი ადამიანია
  ,   ,     ვისაც დახმარება სურს მაგრამ გთხოვთ ფრთხილად იყოთ ისეთი ინფორმაციის

,       ,  მიწოდებით რომელიც შეიძლება გავლენა იქონიოს როგორც სიცოცხლეზე ასევე
.   ,       სიკვდილზე სხვათა შორის სიმაღლის შემცირების მარტივი გზა არის პირში

  ... ,   “. რამდენიმე წიწაკის ჩაყრა უსაფრთხო იაფი და ეფექტური გარი

„    ,    .  შესანიშნავია ციტიკოლინის შესახებ ცოდნა რადგან ვარფარინსაც ვიღებ ისევე
 ,    “. როგორც კურკუმა რომელიც ასევე ათხელებს სისხლს რენდი

 /      ციტოქოლინი იწვევს ხელს უწყობს მეტასტაზურ უჯრედებს საკუთარი სისხლის
 .    “. მიწოდების განვითარებაში არც ისე კარგია კიბოსთვის ჯიმ

„    .     გუშინ ქალმა წამალი დაიწყო ეს არის მისი ანგარიში პირველივე
.  !     :დღიდან Უბრალოდ გასაოცარი აი ჩემი პირველი დღის ანგარიში

       .  გუშინ დილით ტუჩზე ეგზემით გამეღვიძა და ზეთი წაისვი ნაკბენი დაახლოებით
10   .  30   .   წუთში შეწყდა ტკივილი წუთში გაქრა შეშუპება რამდენიმე საათში

.       -  შემცირდა ტუჩებზე ბუშტუკები დღეს თითქმის ნახევრად გაქრა მათ
  2   .   გამოჯანმრთელებას ჩვეულებრივ კვირა სჭირდება ტუჩზე ზეთის ორთქლებს

. ,   ,      ვსუნთქავ შევამჩნიე რომ ტკივილი რომელიც რამდენიმე კვირაა ჩემს მარჯვენა
 , .   .    სინუსში იყო შეჩერდა და ცხვირი გამიჩერდა გუშინდელი დღის შემდეგ მხოლოდ
 . ,        ,  ერთხელ აცემინე შევნიშნე რომ ჩემი დაღლილობა არ იყო ისეთი ღრმა როგორც

. ,       ყოველთვის შევამჩნიე რომ თავს მოდუნებულად ვგრძნობდი და ეს შეშფოთებული
 .ზღვარი გაქრა

     -  ,  საღამოს შევამჩნიე სხეულის ტკივილის დაქვეითება ჩვეულებრივ საღამოს
   ,     (   იმდენად მტკივა სხეულის ტკივილი რომ ვერ ვჯდები მშვიდად ტერფის ნერვის და

 ,  / / / /   კუნთების ტკივილი მუხლის მხრის იდაყვის მაჯის ცერის ტკივილი საგრძნობლად
). ,       .  შემცირდა ასევე ყოველი დოზით ვიღებ ძალიან მსუბუქ ბზინვარებას არ მიჭირს

       .  მუშაობა ან ფოკუსირება და არ ვიყოყმანობ ავტომობილის მართვაში მე ძალიან
 ,   ,      ცხადი ვარ მიუხედავად იმისა რომ ამ დილით ციტიკოლინის მიღება

.      დამავიწყდა დაახლოებით ნახევარი მარცვლის ზეთის ეკვივალენტს კრაიზენზე
   “.ვსვამ და ასე ვიღებ

„    2012   ,   კანაფის ზეთი დავიწყე წლის დეკემბერში როგორც ზოგადი
 .   2-   .მატონიზირებელი საშუალება ვიტანჯებოდი ტიპი ითდიაბეტი იმ დროს სისხლში

 300-   ,   100  .  შაქარი იან წლებში მქონდა სადაც ნორმალურია მე მისვამდნენ
,     .  ,   მეტფორმინს რომელიც ყოველ ჯერზე მაწუხებდა მე ვთხოვე სხვა დიაბეტის

       .წამალზე გადამეყვანა და მეტფორმინი ამოიღეს და იანუვია ჩაუტარეს სისხლში
     .  შაქრის შემცველობა მხოლოდ მედიკამენტებზე დაეცა გონივრულად ჩემი ნომრები

   100-   .     , დღის უმეტეს ნაწილს ზე მაღალი იყო როცა ზეთი ჩემს რეჟიმს დავამატე ჩემი
    .  ,   რიცხვი ნორმაზე ოდნავ მაღლა დაბრუნდა შემდეგ გაირკვა რომ იანუვიამ

  .        გამოიწვია პანკრეასის კიბო მე მინდოდა შემეჩერებინა ეს წამალი და ვთხოვე ჩემს

- 176 -



  .  .   ,  ,  ექიმს მეტფორმინის მიღება ის დათანხმდა რა თქმა უნდა მეტფორმინზე ყოველ
  ,   .ჯერზე ავად ვიყავი როცა ვიღებდი მას

     .   ,  ზეთთან შეგუება საკმაოდ განსაცდელი იყო ჩემთვის მძულდა ის მაღალი რაც
 .   35      მარიხუანამ მომცა ზეთის გამოყენებამდე წელზე მეტი ხნის განმავლობაში არ

 .       გამომიყენებია მარიხუანა ზეთი დავიწყე ქინძისთავის ზომის წვეთით და ეს
  .       ძალიან ბევრი იყო მე დავიწყე ციტიკოლინის მიღება ზეთისგან მაღალი დონის

   .     შესამსუბუქებლად კორი იელლანდის წინადადებით ამან კარგად იმუშავა და ამ
   .2013     გზაზე წელიწადზე მეტი ვიყავი წლის მაისში სასწრაფოდ გამიკეთეს

   .5     სასწრაფო ოპერაცია ნაღვლის ბუშტზე დღე ვიყავი საავადმყოფოში ზეთის
.   ,      .გარეშე იმ დროს გაირკვა რომ ჩემი მაგნიუმი დაბალი იყო საავადმყოფოში

   .     დამიწყეს დამატებითი მაგნიუმის მიღება სახლში რომ მივედი ისევ დავიწყე
.  ,      ზეთი ჩემდა გასაკვირად ერთი კვირის განმავლობაში მაგნიუმის დანამატებზე

 ,       .  ყოფნის შემდეგ მე განვიცადე ზეთის ძალიან სასიამოვნო მაღალი დონე ეს კვლავ
 .      ჩემი გამოცდილებაა მე შევძელი ციტიკოლინის გამოყენების შეწყვეტა მაღალი

 .       1დონის შესამსუბუქებლად მე შევძელი ზეთის დოზის გაზრდა დღეში
.     .   მარცვლამდე დავიწყე სისხლში ბევრი დაბალი შაქარი მე ამოვიღე მეტფორმინი

  .ჩემი ყოველდღიური რეჟიმიდან

 ,       1  , მას შემდეგ რაც ჩემი ზეთის დოზა გავზარდე ბრინჯის მარცვლამდე დღეში ჩემი
  .  a1c 6.1-   7.2-    შაქარი სრულიად ნორმალურია ჩემი მდე ჩამოვიდა დან ერთი წლის და

1/2-  .  MD ,    .  ის წინ ჩემი გაოცებულია ისევე როგორც ჩემი ფარმაცევტი ვერ გავუზიარებ
   ,    ,   მათ ჩემი წარმატების მიზეზს რადგან ვცხოვრობ სახელმწიფოში სადაც ნავთობი

.      ,    არალეგალურია ამ ამბის საინტერესო მხარე ის არის რომ როდესაც სასწრაფოდ
 ,    ჩავიტარე ოპერაცია ვთხოვე ანესთეზიოლოგთან პირადად

. ,       დალაპარაკება მეშინოდა რომ ზეთი ხელს შეუშლიდა უსაფრთხო პროცედურის
.    ,     ჩატარებას ანესთეზიოლოგს საერთოდ არ აინტერესებდა რომ ზეთზე ვიყავი და

,     ,   მითხრა თუ რამე გაადვილებდა ოპერაციას რადგან სისხლძარღვები
   ,    .გამიფართოვდებოდა და სუნთქვა გამიადვილდებოდა სანამ დაბნეული ვიყავი ამ

     .    ყველაფრის განმავლობაში ამანი ჩემს გვერდით იყო მას ყოველთვის არ აქვს
,    ,   ,     პასუხები რომლებიც მე მჭირდება მაგრამ დამავალა მეკითხა და ვენდო ჩემს

   .     ,   სხეულს და ჩემს ინტუიციას ეს ჩემთვის ადვილი არ არის მაგრამ ჩვენ საბოლოოდ
   ,     2  მივედით დიდი წარმატების ადგილზე სადაც ჩემი ტიპის დიაბეტი წარმატებით

  .   2014  . , "მკურნალობს მხოლოდ ზეთით ახლა არის წლის მაისი პატივისცემით ალისა

„ ,         .ჯანდაბა მე სხვა ზეთებით გაჟღენთილი კანაფის ზეთშიც კი ვბანაობ ვინ
      . ."იფიქრებდა აბაზანის დასახმარებლად ტკივილისა და შფოთვის დროს Ლოლ

ტონია

„     13         მე ვიღებ მას უკვე დღეა და ჩემი დეპრესია აღარ გამქრალა ნერვის მკვეთრი
,          ტკივილი მე განვითარებული მაქვს ნორმალური ძილის ციკლი და არ მაქვს
,  ,     PTSD-  სიბრაზის დეპრესიის შფოთვის ან ერაყიდან ის შედეგების
.       შეგრძნება დანიშნულება გამოწვეულია ჩემს ფილტვებში ხვრელების გამო ერაყში

      აფეთქების შედეგად ფოსფორის ორთქლისგან და ტოქსიკური ნაწილაკების
      ,   ჩასუნთქვით და ასევე სიმსივნით გაფუჭებული ურანის გამო რომელსაც მე ვიყავი

.      გამოვლენილი ერაყიდან სამი წლის შემდეგ დავიწყე ბაზალურუჯრედოვანი
 . კარცინომის განვითარება იერემია

" !        Გმადლობთ მეგობრებთან ერთად გავაკეთე ზეთის რამდენიმე პარტია და სხვა
  .   !  PTSDმეგობრებს ხელის შპრიცები უსაზღვროდ ვგრძნობ განსხვავებას ჩემი

,        , შემცირდა ტკივილი შემცირდა და ჩემი სახსრები ისეთი შეგრძნება მაქვს თითქოს
  WD-40-  .    ,     მათ მიიღეს ის შხაპი როცა შფოთვა ცუდად ხვდება ცოტა ზეთს ვეწევი და ის

.  ,      ქრება წინააღმდეგ შემთხვევაში მე ვიღებდი დოზებს დღეში სამჯერ დაახლოებით
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  .      ,    სამი კვირის განმავლობაში ამ სამ კვირაში უფრო მეტი ვიარე ვიდრე ბოლო სამი
 !      წლის განმავლობაში ჩემი სიყვარული და აღფრთოვანება ყველა თქვენთაგანს

Phoenix  Tears- ! ,   ,     ში თქვენ მისტერ სიმპსონ მადლობელი ვარ ჩემი სიცოცხლის
.  ,       ბოლომდე მე ვიცი რომ ახლა შემიძლია სიამოვნება მივიღო საავადმყოფოს

  “. საწოლში ყოფნის ნაცვლად ფრედ

„        ,   ტკივილი მცირდება და ჩემს სახსრებს ისეთი შეგრძნება მაქვს თითქოს მათ მიიღეს
WD-40?     “ ქალწული ქოქოსის ზეთი უფრო უსაფრთხოა ჰანტერი

”       RSO-  .მე ვიყენებ ორგანულ ხელუხლებელ ქოქოსის ზეთს ს დასაჭრელად ეს
   ,     უზრუნველყოფს უკეთეს შეწოვის სიჩქარეს ასევე ხელს უშლის ზეთის შეწებებას

,   .      ,ყველაფერზე მათ შორის კბილებზე მე ასევე ვიყენებ მას ტოქსინების მოსაზიდად
20     /     “.წუთის განმავლობაში პირის ღრუს ჩ კ ატრიალებით და ნაგავში ჩაფურთხებით
ფრედ

„    ,       ცხოვრების იმ მომენტში ვიყავი როცა ჩემი ჯანმრთელობა საშინელი იყო და
 .  ,     ძალიან მტკიოდა სუიციდი ვიყავი რადგან ცხოვრება ძალიან დამთრგუნველი

.   "იყო მერე წავაწყდი  გაიქცეთ სამკურნალოდან.”   ,    მას შემდეგ რაც ჩემი ცხოვრება
    ,   .საგრძნობლად გაუმჯობესდა იმ ინფორმაციის გამოყენებით რაც ვისწავლე ახლა

      ,   ,  ჩემი ჯანმრთელობა მშვენიერია და უფრო ოპტიმისტური ვარ რადგან ვიცი რომ
    .     კანაფი დაიცავს ჩემს ორგანიზმს ზიანისგან მას შემდეგ სუიციდური აზრები არ
      ,     მქონია და ცხოვრება უფრო და უფრო უკეთესდება რაც უფრო მეტს ვიგებ კანაფის
    . ” ზეთის სხვადასხვა სამკურნალო თვისებების შესახებ პეტრე

„ ,     ...   ...არარეალურია როგორ კონტროლდება ჩემი შფოთვა მე ქრონიკული ვიყავი
  ,       იგრძენი თავი ნორმალურად თუ ნორმალური ბედნიერია და ბევრად უფრო
... , . ცოცხალი გმადლობთ რიკ ბადი

დეპრესია
”        მე მაქვს პოსტტრავმული სტრესული აშლილობა და კანაფი მეხმარება

, , , , .  მოდუნებაში ჭამა ძილი ფოკუსირება კონცენტრირება კლინიკურად დეპრესიული
 ...  . ..  ,   ,აღარ ვარ და ა შ ვიღებდი ანტიდეპრესანტებს განწყობის სტაბილიზატორების

 ,   ...    განწყობის გამაძლიერებლებს საძილე საშუალებებს რომელსაც მე მათ არ
...     ...    ვაკაკუნებ უბრალოდ არ მომწონს გვერდითი მოვლენები და კანაფის გამო აღარ
...   ,     მჭირდება მე ნამდვილად ვლოცულობ რომ ადამიანებმა ისწავლონ ღმერთის მიერ

 , …     მოცემული მცენარე კანაფი მრავალი გამოყენებისა და სამკურნალო სასწაულის
,   ...  ...“ შესახებ რაც მას აქვს უბრალოდ ვამბობ ალე

„    .      ეს მართლაც საოცარი წამალია მე ჩავყარე ჩემი დოზა კაფსულაში გადაყლაპვის
.     PTSD  .    მიზნით ეხმარება ჩემს ტკივილს და სიმპტომებს მე ვიცი საკმაოდ ბევრი

,    ,  ,  ,  ,  პაციენტი რომლებიც ამით სარგებლობენ ასევე კრუნჩხვების კრონის მოხსნის
  . .    . ” სიმპტომების და ა შ ზოგიერთი დისპანსერები ატარებენ მას იმედი

„      ,     მე არ შემიძლია სხვების სახელით საუბარი მაგრამ ჩემთვის ეს არის ბიპოლარული
,   ,   ,   ,აშლილობის გვიანი დისკინეზიის გვიანი დისტონიის ძირითადი დეპრესიის
 ,  PTSD,     ქრონიკული ტკივილის მწუხარების და შფოთვის სიმპტომების

.    ( )   მართვა სექტემბრიდან ვარ შხამი ფარმაცევტული თავისუფალი და ვმკურნალობ
   .    .   და თავს მშვენივრად ვგრძნობ ეს არის სასწაული განკურნება ჩემი ძაღლი თითქმის

    .    კიბოსგან თავისუფალია ზეთებისგან და ტოპიკებისგან ეს მცენარე ღმერთმა შექმნა
,     .   გარემოს სიცოცხლისა და ეკონომიკის გადასარჩენად საზოგადოება უნდა იყოს

“. ინფორმირებული ქეთი

„   ,  .  50    ,   8  მადლობა მინდა გითხრა რიკ წელიწადი ვიტანჯე დეპრესიით უკვე დღეა
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   ,   .  !" ზეთზე ვარ და ვგრძნობ რომ ხელახლა დავიბადე Დიდი მადლობა სარჩელი

  (MS)გაფანტული სკლეროზი
"   ,  ...  [59]     უბრალოდ სწრაფი განახლება ჯინდრიჩ ცოლი იყენებს დღეში ერთ დოზას

       ზეთის ბრინჯის მარცვლის ზომას ძილისა და საერთო ჯანმრთელობის
    ,     30დასახმარებლად და წონაში დაიკლო მანამ სანამ არ დასტაბილურდა

.      ,  ფუნტამდე მას აქვს ზეთის გამოყენების შესანიშნავი გამოცდილება ისევე როგორც
.   ,      MS-მე როგორც მათემატიკის უნარების ასევე თეორიული ჭვრეტის დაკარგვა თან

         ერთად ბევრ შემთხვევაში შეიცვალა და მე ისევ ვაკეთებ ძირითად მათემატიკას
 ,   .     ჩემს თავში როგორც პატარაობისას ჩვენ ორივე ვისწრაფვით და მივაღწიეთ

     .    ,ცხოვრების მთავარ მიზნებს გამოყენების პირველ წელს მადლობა რიკის და შენს
 . ,   ,       ,ჩემო მეგობარო ოჰ და ბეტი გოლდენ რეტრივერი ჯერ კიდევ კარგად მუშაობს

 ,        ვიდრე ოდესმე ჯანმრთელად და ვეტერინარები ჯერ კიდევ სრულ უარყოფაში
.” არიან მარკო

”   ,  MS-      MS-ჩემი კარგი მეგობარი ით დაავადებული უფროსი იყენებს მარიხუანას ის
.   .” შესამსუბუქებლად იგი ამას იფიცებს რონ

„       ,    ჩემმა უფროსმა მეგობარმა სამსახურში მითხრა იმის შესახებ რომ მის მეუღლეს
 MS     .     .  აქვს და რამდენად ცუდი იყო ეს ძლივს ეხებოდა და მუდამ ტკიოდა მე ვუთხარი

 ,    ,   .   ზეთის შესახებ რადგან სხვა არაფერი მუშაობდა რაც მათ სცადეს მათ სცადეს და
!         მუშაობს ის თავს უკეთ გრძნობს და შეუძლიარეალურად გრძნობს მის ფეხებს

(   )    ,       ადრე ვერ ახერხებდა ახლა შეუძლია თქვას იატაკი თბილია თუ არა და ისინი
 .     ,  სუპერ გახურებულია ჰეი გააგრძელებს ნავთობის არალეგალურად ყიდვას სანამ ის

,  .    MS- ,   ლეგალიზდება რადგან მუშაობს სხვა არაფერი კურნავს ს მათ თითქმის უარი
...          თქვეს კანაფის ზეთმა მათ მისცა ახალი პერსპექტივა ცხოვრებაზე და დიდი იმედი
  .     მათი ერთობლივი მომავლისთვის მე გავაგრძელებ ცნობების გავრცელებას ამ

  !  ,     სამედიცინო სასწაულის შესახებ მადლობა რიკ მე არავის მივცემდი ამ
,   Phoenix Tears.” ( )ინფორმაციას რომ არა ონტარიოდან

„   ,    Facebook- .     დილა მშვიდობისა რიკ მე მოგყვები ზე თქვენგან ბევრი რამ გავიგე და
    .   ვაფასებ თქვენს შრომას და ერთგულებას მარიხუანას სამკურნალოდ მოფიქრების
    ,   .მიზეზი მხოლოდ ჩემი მდგომარეობა იყო გაფანტული სკლეროზი მაგრამ

,    ,   MS  გამოკვლევით რომელიც აღმოვაჩინე სხვა დაავადებების მათ შორის და კიბოზე
 ,  ,        სარგებლობის შესახებ გადავწყვიტე რომ თუ არ გავაკეთებ ჩემს როლს სხვების

,        . ,  ინფორმირებაში მაშინ მე არ ვასრულებ ჩემს როლს მთლიანად ვიმედოვნებ რომ
     ,   2014 ვიქნები დამხმარე ადვოკატი არკანზასის ხალხის დარწმუნებაში რომ წლის
     .  შემდეგ არჩევნებზე სამედიცინო მარიხუანას ხმა მისცენ წელს ძალიან

.   . , ”დავახლოვდით Მადლობა კიდევ ერთხელ პატივისცემით ნენსი

„          ,ჩვენ ვნახეთ სიმპსონის ზეთისა და აქტუალური წმინდა ზეთების ჩვენი ვერსია
   MS ,   ,  კურნავდა ყველაფერს მხოლოდ პაციენტისგან კანის ფსორიაზისგან კიბოთი

        პაციენტებისგან და ინსულტის მქონე პაციენტსაც კი ეხმარებოდა მრავალი სიტყვისა
  ,       .  !და წინადადების წარმოთქმაში რაც მას მას შემდეგ არ უთქვამს ინსულტი

 ,   !”  --  ,  ,   გმადლობთ ყველაფრისთვის რაც გააკეთეთ გმადლობთ მაიკლ მაგრამ მე
 ,     RSO-  "  ".არასოდეს მსიამოვნებს რომ ვინმემ შექმნას ს თავიანთი ვერსია გთხოვთ

  .  ,  შეძლებისდაგვარად მიჰყევით მითითებებს როგორც ყოველთვის ვიღაცის
       სიცოცხლე შეიძლება საფრთხეში აღმოჩნდეს და თქვენ ყოველთვის გინდათ
      , .მიაწოდოთ პაციენტებს ამ წამლის ყველაზე ძლიერი ფორმა შეძლებისდაგვარად ჯბ

”      ,  .არსებობს ყველა სახის მტკიცებულება და მტკიცებულება გამოიკვლიეთ ისინი მე
 MS-   ,      .ვიცნობ ს მქონე ადამიანს მას ეს აქვს წლების განმავლობაში ზეთით
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,      ,   .   მკურნალობს ისე დადის და ისე ფუნქციონირებს როგორც მე შემდეგ მე ვიცნობ
MS-   ,    ,    ის მეორე თანამემამულეს ის აკეთებს ყველაფერს რასაც ექიმები და

  .       თანამედროვე მედიცინა ეუბნებიან და ის ინვალიდის ეტლში ჯდება და მისი
 “. სხეული იკეტება ჯეფ

„   MS     13   .  108    3მეც მაქვს და შევწყვიტე ჩემი სკრიპტის მიღება კვირაში აბი და
...     “. საინექციო და ახლა მხოლოდ კანაფს ვიყენებ იოანე

„        ,  ხუთი კვირის წინ მე დამირეკა აღმოსავლეთში მცხოვრებმა ქალმა რომელსაც აქვს
MS  15    .   ,   ,ის წელია ინვალიდის ეტლშია მან სცადა ყველაფერი რაზეც ფიქრობდა

 CCSVI   ,     .საკამათო თერაპიის ჩათვლით რათა არ დაენახა გაუმჯობესება ჩვენ
       .  მივუთითეთ სწორი მიმართულებით და მან დაიწყო ზეთის მიღება მისი ბოლო
    : „  .   ,სატელეფონო ზარი ჩემთან ასე იყო გამარჯობა კორი უბრალოდ მინდა გაცნობოთ

    .”  (  ,   ,  რომ ჩემი ინვალიდის ეტლი ავტოფარეხშია ასე რომ მე ვფიქრობ რომ
,    5  ).„    !გატეხილია რადგან მხოლოდ კვირაა ფეხზე ვარ და დავდივარ მოხიბლული

.     Depends-     ვარ მე თავი დავაღწიე ჩემს ს და ახლახანს დავბრუნდი სახლში
 . ,  3     “.    საყიდლების დღიდან კორი წელია საყიდლებზე ვერ ვივლი ამ დროს მან

   : " ,    ". ტირილი დაიწყო და თქვა კორი შენ დამიბრუნე ჩემი სიცოცხლე კორი

,   აბები სიგარეტი და დეტოქსიკაცია
„    ,     .გამოიყენეთ რიკ სიმპსონის ზეთი თუ გსურთ მოწევას თავი დაანებოთ უბრალოდ

  .     ,  დაიძინეთ გაყვანის შემდეგ იგივე პროტოკოლი და იგივე დოზა როგორც
   ,     ნებისმიერი სხვა დაავადების შემთხვევაში უბრალოდ მიჰყევით ჩვენს საიტზე
.     RSO   მითითებებს სათანადოდ წარმოებული და გამოყენებული ასევე მუშაობს

    ,   ,  ,ყველა სხვა სახის ნივთიერების დანამატებზე მაგალითად ჰეროინზე კოკაინზე
,  ,      ალკოჰოლზე მორფინზე მაღალ ნარკოტიკულ და ძლიერ ფარმაცევტულ

  . .JB”საშუალებებზე და ა შ

„        ,მინდა პირადად მადლობა გადაგიხადოთ თქვენ და თითოეულ მევენახეს
       დისტრიბუტორს და პოლიტიკური ოფისის მფლობელს ამ სასწაულებრივი ზეთის

 . ,    ,საზოგადოებისთვის მიტანისთვის მოკლედ მაწუხებს საშინელი სპაზმები
          გულისრევა და დიდი ხანია ოპიატზე დამოკიდებული ვარ ამ და სხვა საყვარელი

 .  ,     სიმპტომების გამო მე გადავწყვიტე ჩემს ჯანმრთელობასთან სასტიკი ბრძოლის
,  .     ,   შემდეგ მებრძოლა აბები საერთოდ არ შველოდა ტკივილს ისინი უნდა

 .    ,   დამეკავებინათ გაყვანილობისგან წამლის მოწევა კარგი იყო მაგრამ არაფერი
 ,     .    უახლოვდება იმას რასაც ზეთი აკეთებს ჩემთვის ძალიან მიჭირს ამის დაწერა

      .ასეთი მადლიერებით ამოვსების გარეშერომ ცრემლებს ვერ ვხედავ

    !   მე ვიბრძოლე ზეთით მთლიანად დეტოქსიკაციისთვის ადრე რამდენჯერმე მომიწია
     ,     ამის გაკეთება და ყოველ ჯერზე უარესდება მაგრამ ამჯერად საერთოდ არ მქონია

 .  ,   ,  ...არანაირი პრობლემა სხეულზე კრუნჩხვები კანის ქავილი ოფლიანობა არცერთი
      . ,  ჩვეულებრივი კოშმარი არ არის ოპიატისგან თავის დაღწევა ვფიქრობ ზეთი

!    !სასწაულია მან გადაარჩინა ჩემი სიცოცხლე

   ,      ოპიატებისგან თავის დაღწევის შემდეგ მე ასევე შევცვალე ჩემი დიეტა ძირითადად
 .  ,     გლუტენის გარეშე ხორბალი პრობლემაა მაგრამ ზოგიერთი სხვა მარცვლეული არ

.        .არის მაგრამ ჩემი დიეტის დიდი ნაწილი ჩემი ზეთის პასტილებია მათთან
 ,  , ,  , შემიძლია გავუმკლავდე შემიძლია ვიმუშაო ვიფიქრო გავაკეთო ყველაფერი რაც

,      ,    მინდა ბევრად მეტი ენერგიითა და სიფხიზლით ვიდრე წამლის ნაცვლად
.მომეწევა

 ,    ,   ,     მე ვუთხარი რომ მოკლედ მოვყევი სიმართლე ისაა რომ მე ვფიქრობ დავწერო
      ,   წიგნი ამ სასწაულებრივი ზეთის სადიდებლად და ყველაფერი რაც ჩემთვის
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.  ,        გაკეთდა ასე რომ ღრმა მადლიერებითა და სიყვარულით მადლობას ვუხდი რიკ
. , ”სიმპსონს მაჰალო ლოისი

”  ,      ...  (როდესაც ვხედავ რომ ალერგიული ვარ ოპიატების მიმართ ყველაზე
???)   , .” ტოქსიკური მე ავიღებ კანაფს გთხოვთ ჰეზერი

„    ,  ,   „ “, თუ განსაკუთრებით ოპიატებს სვამთ უნდა გესმოდეთ რომ იქნება სინერგია რაც
  1+1=3,       ძირითადად ნიშნავს რადგან ოპიატთან ერთად მიღებული ზეთი უფრო დიდ

  ,    .    ,  გავლენას მოახდენს თქვენზე ვიდრე ახლახანს მიიღეთ ან მეორეს მხრივ ისინი
  ,       აძლიერებენ ერთმანეთის ეფექტს ასე რომ თქვენ არ დაგჭირდებათ იმდენი

,   .   ტკივილგამაყუჩებლები როგორც ჩვეულებრივ ესაუბრეთ თქვენს ექიმს
   ,   ,   მედიკამენტების რაოდენობის შემცირების შესახებ რომლებსაც იღებთ თქვენ არ

       ,   შეგიძლიათ უბრალოდ ცივი ინდაურის მიღება აბების უმეტესობით ისე რომ არ
  “. დააზიანოთ საკუთარი თავი ჯიმ

„         .   მე და ჩემმა ქმარმა ზეთის მიღება წლის დასაწყისში დავიწყეთ მას აქვს ფილტვის
    2  .    ემბოლია და დაუდგინდა ტიპი დიაბეტი ჩვენ ვხმარობთ მხოლოდ ერთი

   ,  ,    , ქინძისთავის წვეთს დღეში ორჯერ მხოლოდ იმიტომ რომ ეს არის ყველაფერი რაც
 .  ,      ახლა გვაქვს სხვათა შორის ინსტრუქციები მარტივი შესასრულებელი იყო და

 .     ,  მშვენივრად მუშაობდა თუ მე შემიძლია ამის გაკეთება ნებისმიერს
.    Home  Hdw-  ,   შეუძლია ნაფტას შეძენა შესაძლებელია ში აქ კანადაში და

,     .  დასახელებულია როგორც უსუნო საღებავის გამათხელებელი მოითხოვეთ მასზე
MSDS.

    ,       ,   ჯერ კიდევ არ ვარ დარწმუნებული ეხმარება ეს ჩემს ქმარს თუ არა იქნებ მაინც
    ?    კურნავს ორი კომპიუტერული ტომოგრაფიის შედეგებს ჩემთან ერთად მან ძალიან

    .   მოკლე დროში მნიშვნელოვანი განსხვავება შეიტანა ჩემი ლაქტოზას აუტანლობა
 (   ,   ),     განიკურნა თუ ზეთს მოვხსნი ის დაბრუნდება მაგრამ ის ნამდვილად გაქრა

.        .  ახლავე ასევე იყო შესამჩნევი ცვლილება ჩემს ალერგიაში სუნის მიმართ მე მაქვს
  ,   ,   ქრონიკული სინუსური ინფექცია რაც მახსოვს ანტიბიოტიკებმა ვერაფერი

      .   ,  მოიმოქმედა და მათზე უარი ვთქვი წლების წინ მოხარული ვარ გითხრათ რომ ჩემი
    !    ,  სინუსები გაიწმინდა და შემიძლია სუნთქვა სურნელი მე ისევ მაწუხებს მაგრამ

  ,  .არც ისე ახლოს როგორიც იყო

   JB-      გმადლობთ რიკსა და ს ამ ინფორმაციის საზოგადოებისთვის გაცნობისთვის და
 ,       . ,მადლობა ყველას ვინც აგრძელებს წერს და აზიარებს მათ ისტორიებს ვისურვებდი

    ,     ;-))რომ შემეძლო ამის ყვირილი სახურავიდან მაგრამ ალბათ დამაპატიმრებდნენ
      (  )   კანაფის ირგვლივ ისეთი სტიგმაა და ადამიანებს აქ ირგვლივ უბრალოდ არ სურთ
. ,    ,   . ” მოსმენა სამწუხაროა რომ მე ვიცი იმდენი რომ შეიძლება დაგეხმაროთ კლემი

” ,    ,       ,ლიზა ასევე უნდა გაცნობოთ რომ ბევრ ჩვენებასა და დოკუმენტურ ფილმში
  ,        რომელიც მე ვუყურე ზოგიერთმა ამ ადამიანმა დაიწყო ზეთის მიღება ერთი

       კონკრეტული დაავადებისთვის და საბოლოოდ მიიღო სარგებელი და გაასუფთავა
 ,    .   .სხვა დაავადებები რომლებიც არც კი იყო იცოდე ზეთის გამოყენებამდე

,  ,       მაგალითად დავუშვათ რომ ღებულობთ ზეთს დიაბეტისთვის და შემდეგ
,        აღმოაჩენთ რომ ზეთის გამოყენების შემდეგ თქვენი ქოლესტერინის დონე

 ,         დაუბრუნდა ნორმას თქვენი კანის გამონაყარი ან ეგზემა გაქრება და თქვენი
     .  ბუასილი მოულოდნელად გაქრება უცნაურ სიმსივნესთან ერთად სინუსური
  .      .ინფექცია მოულოდნელად ქრება მე ამას ბევრს ვხედავ ჩემს კვლევაში

,   ,     ,  ასევე ბევრი ადამიანი აღნიშნავს რომ ისინი ხშირად იკლებენ წონაში თუ ჭარბი
 ,     ,    წონა აქვთ ან უბრუნდებიან ნორმალურ წონას ხშირად დიეტის მცდელობის

.      ,    გარეშე და თუ ნედლი კანაფის წვენს იღებთ შედეგები წონასა და ჯანმრთელობაზე
  .კიდევ უფრო გამოხატულია
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 ,         მე ვიცი რომ რიკ სიმპსონი ასევე ხელს უწყობს მცენარეებზე დაფუძნებულ
.  ,     ,    დიეტას მე ვხედავ რომ ბევრ სხვა კვლევაში გარდა სამედიცინო კანაფის

,       გამოყენებისა მცენარეებზე დაფუძნებულ დიეტაზე გადასვლას აქვს იმდენი
 ,      სარგებელი ჯანმრთელობისთვის რომ საკმაოდ ხშირად ეს ადამიანები

        სიცოცხლისთვის ერთგულები არიან და ადიდებენ და ხელს უწყობენ მცენარეებზე
  .     “.დაფუძნებულ დიეტაზე გადასვლას ფაქტიურად გადაარჩინა მათი სიცოცხლე

დონა

„  ,   ,     გამარჯობა ჯინდრიჩ ბოდიში შეწუხებისთვის მაგრამ ბრედმა დღეს შემისწორა
 ,    .    ერთი რამ რომლის გასწორებაც გინდა მისი დიაბეტის სისხლში შაქრის

  7-10       მაჩვენებლებს ნორმალიზებას დღე დასჭირდა და არა მხოლოდ მეორე
...  .      დღეს მაინც აღსანიშნავია ეს ასევე მაძლევს შესაძლებლობას გადავაგზავნო მისი

  ,  ,  ,    ელფოსტის დანარჩენი ნაწილი რომელიც ვფიქრობ თქვენ ასევე გსურთ
 PT- :გამოაქვეყნოთ ზე

„     5 , ,    მარცხნივ მკლავზე მქონდა კანის სიმსივნე ვიცი რომ ეს წარმოიქმნება წლების
       .განმავლობაში ჩაყვინთვის დროს ფანჯრის რაფაზე მკლავის მიყრის შედეგად მე

    24/7   ,   ,  ვინახავდი მათ ზეთში დაფარული და ყველა დიდის გარდა მთლიანად
.   ,      გაქრა დიდი ძლივს შესამჩნევია მაგრამ მაინც ვგრძნობ ოდნავ ამაღლებულ

,      .  ,    ადგილს ამიტომ მასზე ზეთს ყოველდღიურად ვინახავ მე ვფიქრობ რომ ის წავა
 ,      . ,    კვირის ბოლოს რადგან ეს ასე ახლოს არის გაითვალისწინეთ რომ მე წარსულში

      ,  რამდენჯერმე მქონდა გაყინული და ისინი ყოველთვის ბრუნდებიან ამჯერად
 ,    ,   ,    დარწმუნებული ვარ რომ არ გააკეთებენ თუ ასეა ზუსტად ვიცი რა

.    , ."გავაკეთო საუკეთესო შენთვის და რიკისთვის დეილ

-- , ,   ,      გმადლობთ დეილ სასიამოვნოა იმის ცოდნა რომ თქვენ ბიჭებო ზუსტად იცით რა
 .უნდა გააკეთოთ ჯბ

„       ...  მე მივიღე ზეთი ტკივილგამაყუჩებლებისა და სიგარეტის მოსაშორებლად და მე
 !      !” ვარ წარმატებული თვეზე მეტი გავიდა არც ერთის გარეშე რენდი

-- , .  ,       , ?გილოცავ რენდი ზეთის ხმარებით ბოლოს და ბოლოს არც ისე რთული იყო არა
ჯბ

„      .   ,  ზოგიერთი ადამიანი უბრალოდ უცოდინარი და ეშინია რიკ სიმფსონის გამო მე
    ,თვითონ შევძელი მნიშვნელოვნად შემემცირებინა ტკივილგამაყუჩებლები

,    60  OxyContin 3-    3-    ვგულისხმობდი რომ ვიღებდი მგ ს დილით და ს ძილის წინ და
  8    ... !ვიღებდი მათ წელზე მეტი ხნის განმავლობაში გაწბილდა

    1  1-     1- !ახლა ზეთის დაწყებიდან მხოლოდ დილის ს ვიღებ და საღამოს ს სასწაულზე
     !  ,  ილაპარაკე ყოველ შემთხვევაში მე ასე ვხედავ ექიმებმა მითხრეს რომ ვერასდროს

      .   "შევძლებდი დაბლა ჩამოსვლას ან შეწყვეტას მათ მიღებას ბიჭმა გააკეთა რიკ
"   ,    ,სიმფსონი და მე ვამტკიცებ რომ ჩემი ექიმები ცდებიან

      ,      მე ამას ვაკეთებ და თავს უკეთ ვგრძნობ ვიდრე იმ დაწყევლილ შხამიან აბებს
!  ,      , ვსვამდი მიუხედავად იმისა რომ ოქსიკონტინის ასეთ დიდ დოზას ვიღებდი მაინც

 ,  ,      ...  განვიცდიდი ტკივილს დღედაღამ არ მეძინა და არ ვჭამდი დღეს უმტკივნეულო
,     !        ვარ ნორმალურად მეძინება და მეტს ვჭამ და მე არ ვაჩერებ ჩემს სწრაფვას ამ აბების

,   ,       ,მოსაშორებლად იმედი მაქვს სანამ ზეთზე ვიქნები ერთი თვის განმავლობაში
 !  !" სრულფასოვნად ვიქნები Წარმატება მისურვე ნენსი

„    ,    ...RSO-ვეხმარებოდი ხალხს ოპიატების მოშორებაში ყველა სახის და სწრაფად სთან
...     .  ,  ერთად პლუს საძილე აბები და სხვა გაყვანის გარეშე კრუნჩხვების
. .   ,       გარეშე შესანიშნავი ერთმა ბიჭმა თქვა რომ ეს ჰგავს დაძინებას და სუფთად

,   .    ,   ადგომას არაფრის სურვილი ისინი თავს მშვენივრად გრძნობენ ისევე როგორც
    ,    .  გრიზლის დათვთან ბრძოლა ყოველ დილით რაც მე მომისმენია ისინი კვლავ
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    .   "RSO  Detoxახალგაზრდულად და ჯანმრთელად გრძნობენ თავს ჩვენ გვჭირდება
Center"     .  .” ყველა ამ დეტოქსის პრობლემის მოსაგვარებლად მშვიდობა ყველას რონ

„  ,       გამარჯობა ჯინდრიჩ ზეთმა ნამდვილად გადაარჩინა ჩემი მეზობლის გახეხილი
 .      სათესლე ჯირკვალი კვირანახევარი ჰქონდა სისხლიანი შარდი და გაუსაძლისი
.  ,      ,    ტკივილი ექიმმა თქვა რომ მას არ შეეძლო რაიმეს დანიშვნა რაც ამ ტიპის ტკივილს

         ,  დაეხმარებოდა და მას სამი დღით ადრე მისცა სათესლე ჯირკვლის ამოღება თუ ის
  .       3-4არ შეწყვეტდა სისხლდენას რსო რამდენიმე საათში მუშაობდა ტკივილზე და

     .      დღეში მან მთლიანად შეწყვიტა სისხლის შარდვა უკვე ორი კვირა გავიდა და ის
 .     ,   ,   კარგად არის მე ჯერ კიდევ ვმუშაობ მასზე რომ ჩვენება გავაკეთო მაგრამ მას ცოტა
   (  ...  „   ,   ეშინია ამის გაკეთება მისი სიტყვები მოვლენ და წამიყვანენ თუ ვიდეოს

“) გადავიღებ        . RSO-  , და მან ბევრი რამ არ იცის ჭეშმარიტების შესახებ ს ძალა ამიტომ
   ,      ,ის ცოტა სკეპტიკურადაა განწყობილი რომ ზეთმა გადაარჩინა მისი ვაჟკაცობა

lol.  ,    ,      100%-როგორც დავინახე ზეთმა უდავოდ გამოასწორა მაგრამ ეს არ არის ით
,    ,      ,  დადასტურებული მხოლოდ ის ვიცი რომ ის აპირებდა მისი ამოღებას როცა

          ,პირველად დავინახე და რამდენიმე დღეში ის უკეთესი გახდა ზეთის ჭამის შემდეგ
 .    , , ადგილობრივად გამოიყენა და როგორც ასუპოზიტორიაღამის ქუდი ლოლ მაგრამ

   .    :  " ,    ის ამას არ აღიარებს მე დღესაც ვეუბნები მას მეგობარო მე გადავარჩინე შენი
!" lol  ,    ,  თხილი ყოველ შემთხვევაში მე უბრალოდ მინდოდა გამეგო როგორ წარიმართა

      , . ” საქმე და თუ შევძლებ მას ჩვენების გაკეთებას შეგატყობინებთ სტივ

„     ,  ,  ,ჩვენ შევძელით კეშის გამოგვეშორებინა მეტადონი ფენტანილი კლონაპინი
,         !ვერსედი ატივანი და ოქსიკოდონი ზეთით ორ კვირაზე ნაკლებ დროში მოხსნის
/  .   ! ” ნიშნების სიმპტომების გარეშე ის მუშაობს ზღაპრულად კალი

„2012      „ “   ,  ,წლის აგვისტოში ჩემს შვილს პნუტს დაეწყო კრუნჩხვები კატაპლექსია
 ,      ჭარბი ნერწყვდენა ყოველდღიური სითხეების ასპირაცია და საერთო

.      დაღლილობა მისი გონებრივი შესაძლებლობები სწრაფად დაეცა ჩვენს
.       ,   თვალწინ მხოლოდ ერთი წლის წინათ ის თამაშობდა ფეხბურთს ფეხბურთს და

  . ,      2012 იყო ბიჭების სკაუტი მთლიანობაში ის ჩვეულებრივი პატარა ბიჭი იყო წლის
.აგვისტომდე

 2013       Niemann Pick გადადით წლის მარტამდე და მას საბოლოოდ დაუდგინეს ტიპის
C.NPC    ,    არის ტერმინალური დაავადება რომელიც ყველაზე ძირითადი

    .   , თვალსაზრისით არის ლიზოსომური შენახვის პრობლემა მე ვუყურებ მას როგორც
  .     ,  ტვინის მიმდინარე დაზიანებას ექიმებმა მოგვცეს ყველა კრუნჩხვის წამალი რაც

 ,  ,  ,  ,  ,შეიძლება მოიფიქრეთ კლონაზეპამი ტეგრეტოლი დილანტინი ლამიქტალი
,       . .   კეპრა დიასტატის გელი გადაუდებელი კლასტერებისთვის და ა შ და არაფერი

.( ,   ,   ,     .  ,გამოვიდა ყველაფერი რაც ჩანდა ის იყო რომ ცრუ იმედი მოგვცა ყოველ ჯერზე
   ,    .    ,  როცა ეს არ მუშაობდა ექიმი ზრდიდა დოზას მე მათ არ ვადანაშაულებ რადგან

  .)   ,    ,   .მხოლოდ ეს იციან დივანზე იწვა იქნებ ღიმილი გამოგლიჯა შეიძლება არა ის
   .  .    უბრალოდ იწვა და ნერვიულობდა ვერ მოძრაობდა ის ძალიან აქტიური პატარა

  .     , ბიჭიდან ზომბად გადაიქცა ჩვენ უნდა გამოგვეტანა ინვალიდის სკამი ეპილეფსიის
      .მომსახურე ძაღლი და ის ჰოსპისის მოვლაზე გადაიყვანეს

2014   ,   ,     წლის იანვარში ნამდვილი უცნობი რომელიც გახდა ნამდვილი მეგობარი
"  S"      Rick  Simpson  Oil-  .ბიძა შემოვიდა და შემოგვთავაზა დახმარება ის სახით ჩვენ

       ვსაუბრობდით ტელეფონზე საათნახევრის განმავლობაში და ის იმდენად იყო
        გატაცებული მთელი მცენარის მედიცინის მიმართ და მას ნამდვილად სჯეროდა

,         ,  იმისა რაც რიკის ზეთმა გააკეთა თავისი საქმით სხვების დასახმარებლად რომ
   .      თავი იძულებული გახდა დაგვეხმარა მისი გულის სიკეთის წყალობით მან იპოვა

 ,   ,   .გზა ჩვენთვის რომ მივიღოთ წამალი რომელიც ძალიან გვჭირდებოდა

31 ,     15     ,  იანვარს ჩვენს შვილს არანაკლებ კრუნჩხვა ჰქონდა სიფხიზლის დროს ეს
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      .   ყველაფერი კი კლონაზეპამის და დიასტატის დროსაც კი მას რამდენიმე დღე
  ,       .  სხვებზე უკეთესი ჰქონდა ზოგი დღე კრუნჩხვითა და შიშით იყო სავსე თუ თქვენ

  /  ,   ,   არ ხართ მშობელი საყვარელი ადამიანი რომელმაც ეს გაიარა ვერ გაიგებთ ბნელ
,   .ადგილას რომელშიც გრძნობთ თავს

      1  .     3მან მიიღო რიკის ზეთის პირველი დოზა თებერვალს იმ დღეს მას მხოლოდ
 .      კრუნჩხვები ჰქონდა თვეების განმავლობაში პირველად დაჯდა საწოლში და

  .   .   სრული წინადადება თქვა უბედურება გავიფიქრე ჩემთვის მაგრამ მაინც ძალიან
. -4      " "  გამიხარდა მე დღეს მან დაურეკა ჩემს მეუღლეს დედა თვეების განმავლობაში
.      .  , -5 ,პირველად ისაუბრეთ სიხარულზე და ცრემლებზე იმ დღეს მეორე დღეს მე დღეს

    .   ,   58  მას კრუნჩხვები საერთოდ არ ჰქონია ამ პოსტის მდგომარეობით ჩვენ დღე
  2       გავიარეთ მხოლოდ კრუნჩხვით და ეს შეიძლება მიეკუთვნებოდეს გარე

.ფაქტორებს

     ,   ,   დღეს ჩვენი შვილი უფრო მეტს ლაპარაკობს ის აქტიურია შეუძლია რამდენიმე
  ,   პრეზიდენტის სახეებით დაასახელოს საკუთარი სპეციალიზებული ველოსიპედით

 . ,     ,  .   დამოუკიდებლად ტარება ის რაც ჩვენს თვალწინ მოხდა სასწაულია მე არ ვარ
  ,   .   , ყველაზე რელიგიური ადამიანი მაგრამ მწამს ღმერთის მე ნამდვილად მჯერა რომ

   "  S" .  ,    ,  მან გამოგვიგზავნა ეს ბიძა ჩვენთან მე მჯერა რომ მან აჩვენა რიკს თუ როგორ
      JB  .უნდა გაეკეთებინა ეს და მან გაგიწია სიტყვის გასაგებად

 ,  ,      ,  ამ ყველაფრისთვის იმისთვის რომ დაეხმარა ჩვენი შვილის ჩემთან ჩვენთან
.        დაბრუნებაში ჩემი ცოლის ღრმა დეპრესიიდან დაბრუნებისთვის და ჩემი ოჯახის

.  ,  JB   "Uncle  S",     დასახმარებლად რიკ სიმპსონი და მე სამუდამოდ თქვენს ვალში
. !!!" ვარ Გმადლობთ კევინი

დამოკიდებულებები
„    ,     მე სულ ახლახან დავინახე რომ მორფინზე დამოკიდებული სიმსივნით

   „  “  .  დაავადებული პაციენტი მორფინს ცივი თურქეთი ტოვებდა მორფინის მიღების
  ;    ;      შემდეგ ის შიმშილობდა აღარ იყო ყაბზობა ძალიან მშვიდად ეძინა და მისი

   .     ტკივილი ბევრად უკეთ კონტროლდებოდა ის ასევე კიდევ ერთხელ გახდა
. .      180   ,თანმიმდევრული საოცარი მე რომ არ მენახა ეს გრადუსიანი ცვლილება

 .     ,   არასოდეს დავიჯერებდი მე არასოდეს ვყოფილვარ მარიხუანის მომხრე მაგრამ ამ
  “. პირადმა დაკვირვებამ დამაჯერა ჯენისი

„  ,   ,  3    - ,  ,ერთი რამ რაც ახლა შევამჩნიე რომ თვის განმავლობაში ვიღებ რსო ს არის ის
     .   რომ მან თითქმის გაათავისუფლა ალკოჰოლისადმი ლტოლვა ადრე ყოველ ღამე

  2- ,        ,   ვსვამდი ან ს მაგრამ ახლა იშვიათად მინდა დალევა და როცა ვსვამ იმდენს არ
,   ,      .10  ვსვამ ისიც შევამჩნიე რომ შარვალი უფრო გაშლილი მქონდა კგ

. ,   ,   .დავიკელი ერთადერთი რასაც ნაკლებად ვაკეთებ არის ალკოჰოლის დალევა

        ,    . .  ,მე ისევ იმავეს ვჭამ და კვლავ ვჭამ შერეულ თხილს ფუნთუშებს და ა შ ღამით
       ,     . ,როცა მუნჩები მაქვს და შესაძლოა იმაზე მეტს ვჭამ ვიდრე ზეთის წინ იყო დიახ

  .ზეთმა შეიძლება მოგშივდეთ

 ,        3   10  ასე რომ ან ალკოჰოლის ან ზეთის ნაკლებობამ გამოიწვია თვეში ფუნტის
.       ,  5'  10"    198დაკლება და მე ნამდვილად არ ვიყავი ჭარბი წონა და დაახლოებით

.   ,    186   ფუნტი როცა პატარა ვიყავი ყოველთვის დაახლოებით კილოგრამი ვიყავი და
 .    187  ,    .ფორმაში ვიყავი ახლა მე ვარ ფუნტამდე ბოლოს რაც შევამოწმე ნებისმიერ

,       შემთხვევაში ზეთმა ან ალკოჰოლის ნაკლებობამ წონაში დაკლება
.    . ” გამოიწვია უბრალოდ ბედნიერი გვერდითი ეფექტი სკოტი

„   ,  ,     ოპიატები მაძლევს ყაბზობას გულისრევას მიჭირს სწორი დოზის მიღება
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 .  ,     ეფექტური განმუხტვისთვის ისინი მაიძულებენ რომ მანქანით მგზავრობა და
  .  .  . ” გასეირნება სახიფათო იყოს მარიხუანა არა საკმარისია ნათქვამი ფრედ

„15      .   ,  წლიანი ოპიატური დამოკიდებულება ზეთით იკურნება რიკი რომ არა არ
.  ,  ,      , ვცდი ასე რომ უნდა ვთქვა რომ მას ჩემი სიცოცხლე ნამდვილად მმართებს ამიტომ
  -     .   ,ახლა მისი ერთ ერთი ყველაზე დიდი მხარდამჭერი ვარ მე ყოველთვის ვეწეოდი

     ,     მაგრამ ამან არასოდეს მიშველა იმ ტკივილს რომელიც მე ვიღებდი აბების მიღების
. ,    ,      გამო უბრალოდ იმდენჯერ მინდოდა სიკვდილი რადგან მე აღარ ვიყავი ჩემი

 .   RSO-  .    ,ცხოვრების პასუხისმგებელი შემიძლია ვთქვა ს გამო მე არ ვსვამ მორფინს
,  ,    ...    !!!!!    40 ოქსისს პერკს ვიკს ან სუბოქსონს ეს ყველაფერი გამომიშვა და მე ვარ და

  20- .  ,     ,  ისევ ვგრძნობ ს ჩემი ართრიტი რომელსაც ყოველ დილით ვგრძნობდი ახლა
.  10-       გაქრა ზეთი ჯერ მივიღე შინაგანად და ჩემი ცხოვრება თავიდან

.     ,     .დაიწყო სიტყვები არ არის იმის გამოსახატავად თუ როგორი მადლიერი ვარ თუ
  ,     ,      თქვენ იღებთ აბებს დაიწყეთ ზეთის მიღებით ღამით თუ ერთი კვირა არ გაქვთ

,     “. დასაძინებლად მაშინ მე ამ გზით წავიდოდი რებეკა

„    30     15 კანაფმა გამიყვანა ბენზოს წელზე მეტი დამოკიდებულების შემდეგ წელზე
  ,   ,   ,   ,   მეტი ხნის წინ მის გარეშე ისე გამეგრძელებინა როგორც ვიყავი ახლა მკვდარი

…“ ვიქნებოდი ფილ

„  ,       .   ვიცი ვინმე ვინც კანაფს იყენებს სუბოქსონისგან თავის დასაღწევად კანაფი მას
 .  ,    .   ,  ძალიან ეხმარება მისი თქმით ის ტკივილს ეხმარება მაგრამ მე ვფიქრობ რომ

  ,     ,  აბების ნაწილის ნაწილი რომელიც ბევრისთვის იწვევს დამოკიდებულებას არის
" " ...      " "...   ,ზედა ნაწილი რომელშიც კანაფი არ არის დიდად ზედა მაგრამ ჩემი აზრით

     .   თუ მას თავიდან აიცილებთ და აშენებთ ტოლერანტობა გადაჭარბებული
  .   .” დაღლილობის გრძნობა გაქრება ტოლერანტობა არის გასაღები ერინი

”         მე არ მაქვს ყველანაირი ტკივილგამაყუჩებელი წამალი და ახლა შემიძლია
 -  ,       !”ფუნქციონირება ვისურვებდი რომ მეტი ადამიანი ენდობოდეს ბუნების ძალას

სარჩელი

„   ,   2000     მაქვს ზურგის ნერვი რომელიც წელს მომიტეხეს და წლების განმავლობაში
  ,       ვეთანხმებოდი იმ აზრს რომ საბოლოოდ დავრჩებოდი მისგან და დავრჩებოდი
    ,    ოქსიკონტინზე თითქმის ათი წლის განმავლობაში სანამ არ გადავწყვიტე კანაფის

. ,     MRI- ,   ,  გასინჯვა ახლა როდესაც ადარებენ ჩემს ს ექიმებს აინტერესებთ როგორ
       დაიწყო ნერვზე არსებული მიელინის შეხორცება და ნაწიბუროვანი ქსოვილის

.    ,      გამოყოფა ბოლო ორი წლის განმავლობაში ჩემი პოზა გაუმჯობესდა და ჩემი
 ,   . ” მოძრაობის დიაპაზონი ასევე შემცირდა კრუნჩხვები ენ

.   ?  RSO    ?  ქ რაც შეეხება მეტადონს ეხმარება მეტადონისგან თავის დაღწევას ეს არის
  ,    .  აბსოლუტურად უმძიმესი ნარკოტიკი რაც კი ოდესმე ყოფილა რამდენჯერმე ვცადე

  !     ,  რამდენიმე განსხვავებული რამ თანხის გატანა იმდენ ხანს გრძელდება რომ ძალიან
  !Bradford Rehab-    ,  საშინელებაა ამდენ ხანს მაც კი ალაბამაში თქვა რომ დეტოქსიკაცია

 !ყველაზე რთულია აარონ

-- ,    ,  ,აარონ მეთადონზე დამოკიდებულება ზეთის ნამცხვარია განსაკუთრებით მაშინ
      როდესაც ის მზადდება და გამოიყენება ჩვენი ინსტრუქციის

.     -4  – , მიხედვით წარმოიდგინეთ ჩვენი პაციენტები კიბოს მე სტადიით ისინი როგორც
,    ,   ,  ,წესი სვამენ ყველაზე ცუდ პროდუქტს რაც შეგიძლიათ წარმოიდგინოთ და მაინც

    . -   .   ,მათ შეუძლიათ შეწყვიტონ რაიმეს მიღება ერთ ორ კვირაში იღებდნენ ისევ და ისევ
  ,   .  იმ სიკეთეებთან შედარებით მეტადონი ზეთის ნამცხვარია წლების განმავლობაში

  ,       ვეუბნები დამოკიდებულების ექსპერტებს მათ არ უნდათ ამის დაჯერება და
 ,    .არასდროს გამოჩენილან რომ უბრალოდ მეჩვენებინა მათთვის ჯბ

„       .  ჩემი ძმის ჰეროინზე დამოკიდებულების გამო კანაფი გამოვიყენე ის სამსახურში
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,       . ” მოკლეს მაგრამ ჩვენ ვნახეთ დიდი შედეგები კანაფის გარდაცვალებამდე ლორა

--    RSO     სათანადოდ გამოყენებული შეიძლება გამოყენებულ იქნას ყველა
  ,   ნივთიერების დამოკიდებულების დასაძლევად რომელიც ცნობილია
.  ,       ,  ადამიანისთვის როგორც წესი პაციენტს სჭირდება ერთი ან ორი კვირა რათა

 /   ,   ,   შეწყვიტოს ნარკოტიკების აბების მიღება და როგორც წესი არ არის
  .  , , მნიშვნელოვანი მოხსნის სიმპტომები რაც სასიამოვნოა კერძოდ პაციენტებისთვის

 ,   .და მათთვის ვინც მათზე ზრუნავს ჯბ

„   ,      ,    როგორც მე ვუყურებ ყველა პილოტმა უნდა ჭამოს ზეთი როგორც კი დაჯდება
 .        დღის განმავლობაში ამგვარად ისინი კარგად დაისვენებენ და დაიძინებენ და მეორე
   . ,     დღეს ისევ კარგად იმუშავებენ ასევე სხვაგვარად როგორ აპირებენ თავიდან

      აიცილონ თავი რადიაციული დაავადებისგან და მფრინავების ჯანმრთელობის
 ?ათობით პრობლემისგან

 THC ,     ,    ვეთანხმები ტესტირებას ეს კარგი გზაა იმის გასაგებად არის თუ არა ადამიანი
    პასუხისმგებელი თუ უპასუხისმგებლო მისი ჯანმრთელობის

.   .  ,     THCმიმართ ჯანმრთელობა პირველ რიგში ჩემთვის ისინი ვისაც არ აქვთ
,      .  სისტემაში უბრალოდ თამაშობენ თამაშებს თავიანთი ცხოვრებით ან ისინი
  ,     განიცდიან გარემოს დაბინძურებას ფუკუშიმას და ქიმიურ ბილიკების უარყოფის
. ,    ,     .JB”სინდრომს კარგია რომ იცოდეთ ის არის რომ ზეთი ასევე დაგეხმარებათ ამაში

„     .   მე გამოჯანმრთელებული ვარ ჰეროინზე დამოკიდებული მე ვხედავ ადამიანებს
     ,     ერთ დღეს და მკვდრებს მეორე დღეს ყოველ კვირას ჩემს საკონსულტაციო ცენტრში
   BHO-   ,    არა კანაფის ან ს ან მარიხუანასგან არამედ ქსანაქსისა და

,       ბენზოდიაზიპენებისგან როგორიცაა ვალიუმი და სხვა რეცეპტით გაცემული
.     !   წამლები რომ ძირითადად ყველა უკანონოდ იყიდა კანაფის მთელ ისტორიაში

     .   არასოდეს არავის დაუშავებია და არ მოუკლავს როდესაც პოლიტიკური პარტიები
     .   , ავრცელებენ კარიბჭის თეორიას და შიზოფრენიის თეორიას რა ვერ გაიგეთ უხეშად

!  ,    ,  იტყუებიან კანაფის მწეველებს რომლებსაც აქვთ შიზოფრენია ჰქონდათ
  .     შიზოფრენია სახსრის აღებამდე და დიდი ალბათობით იყენებდნენ მას
  .   .დაუდგენელი პრობლემის სამკურნალოდ და კარიბჭე სისულელეა მარიხუანაში

 ,     !  „ “არაფერია ისეთი რაც გაიძულებს უფრო ძლიერ ნარკოტიკებს ნამდვილი კარიბჭე
  ,     ,არის არალეგალური დილერები რომლებიც გვთავაზობენ სხვა ნარკოტიკებს იმით

 :  „   ,   “,    ,  რომ აცხადებენ თუ სარეველა მოგწონს ეს მოგეწონება რადგან მათ იციან რომ
         სარეველა არ აპირებს ვინმეს ასობით დოლარის დახარჯვას ყოველ დღე ან

.      7-    .საათში მაგრამ ჰეროინს ან კოკაინს დღეში ჯერ მოგაკაკუნებთ მის კარზე დროა
.    ,    გავიზარდოთ გაახილეთ თვალები და გააცნობიერეთ რომ ხელისუფლებას ჩვენ

  ,       “. უფრო მეტად გვჭირდება ვიდრე ჩვენ გვჭირდება ისინი და მათი ტყუილი ჩე

„30     ,       წელზე მეტი ხნის წინ გავიგე რომ თუ სასმელით გამოვდიოდი და მეშინოდა
  (  )    ,   საწოლის დატრიალების გახსოვდეთ ეს ზედმეტი სასმელის გამო ძილის წინ
   ,   .   ჭურჭელს ჩავკარებდი და ვფიქრობ ეს ნამდვილად დამეხმარა ავად გახდომისგან

      ,    ,   და ან დაღლილობისგან ისეთი ცუდი არ იყო როგორც ეს იქნებოდა რომ არ
  “. მქონოდა ეს დარტყმა სკოტი

„THC         გადის ჰემატოენცეფალურ ბარიერს და ასწორებს ალკოჰოლზე და სხვა
  ...    წამლებზე დამოკიდებულების ამიგდალას ეს ჩვეულებრივ იწვევს ალკოჰოლის
    ,   ბოროტად გამოყენების შედეგად დაქვეითებულ ადამიანს ხოლო ოპიატები

        აღადგენს საკუთარ კოგნიტურ უნარს და დამოუკიდებლად შეწყვეტს მათ ბოროტად
. ” გამოყენებას რობერტ

„  .    .    . ” ეს შევნიშნე მე საერთოდ აღარ ვსვამ ან გქონდეს რაიმე სურვილი ბრიტნი

”  .  .      ძალიან მართალია ეს განვიცადე საერთოდ არ მაქვს სურვილი დავლიო ის
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 ,     .   ტოქსიკური შხამი რომელმაც ჩემი ღვიძლი გაანადგურა მთელი კულტურა სულ
    ,     .უფრო და უფრო უცნაური ხდება რაც უფრო დიდხანს ვჩერდები მისგან ირგვლივ

     .  .:)  მდგომი ხალხი ყელში ასხამს ტოქსიკურ ჭუჭყს ჩემთვის უცნაურია თუმცა
   .   ,  HANGOPERSმწვანილის გამოყენება ისეთი კურთხევაა საოცრად გრძნობს თავს

NO!!!” კამუში

„  ,        ?როგორ იცით ვის ან რომელ ცხოველებს აქვთ ენდოკანაბინოიდური სისტემა და
  ?” რას ნიშნავს ენდოკანაბინოიდი ტრიშა

„     ,  ყველა ცხოველს აქვს ენდოკანაბინოიდური სისტემა გარდა
.    ,  ,  მწერებისა კანაბინოიდირეცეპტორები არის ჩვენს კანში ტვინში იმუნურ
,  ,  ,  ,  ,   სისტემაში ნაწლავებში ღვიძლში ხერხემალში ნეკნებში სისხლის თეთრი

    (  )   . .600  უჯრედებში და ძვლის ტვინში ღეროვანი უჯრედები და ა შ მილიონზე მეტი
     „  წლის წინანდელი ენდოკანაბინოიდური სისტემის გარეშე ღეროვანი უჯრედები

 ,     “.   ,  GWიმოქმედებენ ისე როგორც მანქანა მძღოლის გარეშე დოქტორი გაი
Pharmaceuticals-   , ,  .ის აღმასრულებელი თავმჯდომარე ლონდონი დიდი ბრიტანეთი ის

     .  არეგულირებს ჩვენს ორგანიზმში არსებულ ყველა ფუნქციას ომეგა ცხიმოვანი
 (3,  6,  9)   ,     მჟავები ქმნის ენდოკანაბინოიდებს რის გამოც ისინი ჩვენთვის

.   (RSO)    მნიშვნელოვანია კანაფის ზეთი ძირითადად ავსებს ენდოკანაბინოიდების
,         სისტემას რის გამოც მას შეუძლია განკურნოს ან განკურნოს ჯანმრთელობის
  . თითქმის ნებისმიერი პრობლემა რიკი

 ცხოვრების ხარისხი
„  ,       , როდესაც გაიგებთ რომ კანაფის ზეთს ასობით სამკურნალო თვისება აქვს ყვავილი

. ,     ,   ,შეგიყვარდებათ სინამდვილეში მე არასოდეს შემხვედრია ვინმე ვისაც სჯეროდა
         . ” რომ კანაფის ზეთი ასეთი ძლიერი იყო და ჯერ არ შემიყვარებია პეტრე

„     3 ,   ზეთამდე ძლივს ჩამოვდიოდი წინა საფეხურიდან ახლა შემიძლია ველოსიპედის
4-  .   “. საათიანი სიარული ის უბრალოდ გაუმჯობესდება პეტრე

„   !     გმადლობთ ამ ინფორმაციისთვის მე ვუმკურნალე საკუთარ პანიკურ შეტევებს
PTSD-  RSO-     .     ით ით და იგივე შედეგი ვიპოვე ლაიმის დაავადება ასევე არის კიდევ

,      ,     ერთი რომელიც მიბაძავს მალარიას მრავალი გზით რასაც ბევრი ადამიანი ვერ
,      . ,   აცნობიერებს რომ ოდესმე ინფიცირებულმა ტკიპმა დაკბინა მოდით ეს პოსტები

 !!! ,     !!!!” ნახოს მილიონობით მოდით ერთხელ მაინც გამოვიყენოთ ეს ფეისბუქი ლინეა

„       .  ,     ჩემს ძმას ცუდი კბილი ჰქონდა და მტკიოდა მე ვუთხარი ზეთი წაისვით და მან
,           ,   თქვა რომ ორი კვირის შემდეგ და მაინც არ მტკივა და როგორც ჩანს ახლა არ არის

.  ,   !!!!!” დაინფიცირებული წადი ფიგურა რსო ისევ საშველად სტივ

„ ,   ,      ,   ,    ჰეი არ ვიცი ოდესმე გსმენიათ თუ არა ეს მაგრამ აღმოვაჩინე რომ ზეთი ასევე
,  ,    ,  განიკურნა უფრო სწორად დაიწყო შეხორცება უზარმაზარი ღრუ რომელიც მაქვს

   .          ჩემს ორ წინა კბილზე მე შემთხვევით მივიღე ზეთი იქ და ღრუს ხვრელი სავსე იყო
     ,      ზეთით და რამდენიმე დღის შემდეგ შევამჩნიე რომ ღრუ შეკუმშული იყო და ახლა

  !    ?RSO    ნახევარი ზომის იყო ვინმეს ეს ადრე უთქვამს კბილის პასტა ნამდვილად
 !      ,  კარგი იდეაა კარიესები ძნელად განკურნებადია და დარწმუნებული ვარ ყველას

     !   ურჩევნია მათი განკურნება და კბილების ამოღება ბედნიერი ავარია ზეთთან
,  . ” დაკავშირებით სიამოვნებით ვამბობ კიმ

„     ?     .  რას არ აკეთებს კანაფის ზეთი ეს კარგი ამბავია კბილების შესახებ შონა ბანდას
     ,  პირის ღრუში ნეკროზი აღენიშნებოდა ინფიცირებული აბსცესისგან სადაც

  .    ,    მკვდარი კბილი ამოიღეს მას არ ჰქონდა ფული რომ ექიმთან ან სტომატოლოგთან
  . ,    მისულიყო ნეკროზის გამოსასწორებლად სამაგიეროდ ის ყოველთვის სვამდა მასზე
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RSO-      ,   ს და არასდროს უწევდა სტომატოლოგთან მისვლა არასოდეს სჭირდებოდა
       ანტიბიოტიკები ან ანთების საწინააღმდეგო საშუალებები და არ სჭირდებოდა

     .რაიმე სპეციალური პროდუქტების გამოყენება სისუფთავის შესანარჩუნებლად რიკ
         სიმპსონის ზეთის წყალობით შეწყდა ნეკროზი და ახლა მას ისევ ვარდისფერი
 !ღრძილები აქვს

  ,        მე ასევე შევამჩნიე რომ კანაფის ზეთის დაწყების შემდეგ არ მქონია
.          ,  ღრძილები ადრე ჩემი პირი ისეთი მჟავე იყო და ღრუებით იყო სავსე რომ
 ,     / .   უცნაურად მეჩვენებოდა რომ არ მქონოდა გახრწნილება კარიესი შონი ამას წინა

 .დღესაც ლაპარაკობდა

     !   ?მე მიყვარს ზეთის შესახებ ჩვენებების მოსმენა რისი გამოსწორება შეუძლებელია
 Jindřich  Bayer       გმადლობთ ამ ადამიანის ჩვენების გაზიარებისთვის მათი კბილის

,   ,      შესახებ მე მომწონს როდესაც ადამიანები უზიარებენ თავიანთ გამოცდილებას
     . LinZyსაერთო დაავადებების მკურნალობაში ან ჰომეოსტაზის შენარჩუნებაში

”       .” მე მოვიშორე კიბოსწინარე პოლიპები ყოველდღიური დოზის მიღებით დონა

„        ?რა როლი შეიძლება შეასრულოს კანაფმა ქალის სასიცოცხლო ციკლში როდესაც
 ,  , ”   .    დედა ბედნიერია ყველა ბედნიერია ეს ყველაფერი ვიცი ზეთს კი შეუძლია ქალი

      .JB”გაახაროს ციკლის რომელ ეტაპზეც არ უნდა იყოს

„     ?     ,  რომელ შემთხვევებში ვერ უშველა ზეთმა არის თუ არა მათში ნიმუში ან უფრო
  ?” ტესტირებაასაჭიროა მიზეზების გაგება დენი

--     ,    ,ზეთს აქვს პრობლემები იმის გამოსწორებაში რაც ექიმებმა პირველად დაარტყეს
   ,    .ეს არის ერთადერთი ნიმუში რაც მე შემიძლია მოვიფიქრო ჯბ

„          ჩემი შეყვარებული ძალიან ალერგიულია კოღოს ნაკბენზე და წუხელ მას ერთი
 ...   ,     ჰქონდა ტაძარზე ეს იყო უზარმაზარი ყოველ შემთხვევაში მე შემომთავაზა აეღო

   RSO,     ბენდი და დამეყენებინა რომელიც კანაფის ფოთლებისგან გავაკეთეთ
.  ,  ,   . ”ნაკბენზე დღეს დილით როდესაც გავიღვიძეთ მუწუკი მთლიანად გაქრა

--  ,  .  ,     გმადლობთ ჯიმი დარწმუნებული ვარ ეს ინფორმაცია ბევრ ადამიანს
.    .    დაეხმარება კოღოების სეზონი აქ არის და ზეთი მოქმედებს როგორც

,  ,  .    დამამშვიდებელი ასევე სცადეთ ყოველთვის უკეთესია პრობლემების თავიდან
,   ,       .აცილება მიუხედავად იმისა რომ ზეთით მათი გამოსწორება ასე მარტივია ზეთი

    ,  ,  შეიძლება გამოყენებულ იქნას ადგილობრივად ყველაფერზე რაც ქავილს წვას ან
.     ,     გტკივა რაც უფრო ადრე წაისვით ზეთი მით უფრო მალე გაქრება

. .პრობლემები Დაიმახსოვრე ჯბ

”RSO-      .  მ მთლიანად შეაჩერა ჩემი გრანდიოზული კრუნჩხვები მე არასოდეს
     ,    გამოვიყენებ სხვა ადამიანის მიერ შექმნილ წამალს ვისურვებდი ამის შესახებ

    .    .ვიცოდე სანამ ჩემი ქმარი გარდაიცვალა ის ჰოჯკინის ლიმფომიდან გადავიდა იქნებ
   .  ,    70% .ის მაინც აქ იქნებოდა მაშინ გვითხრეს რომ განკურნების მაჩვენებელი იყო ორ

    .“ წელზე ნაკლებ დროში ის წავიდა კელი

"  ,   !!      ,ფარმაცევტმა მითხრა რომ ეს სისულელეა მე დავკარგე მამა სიმსივნით ამ მაისში
         !!მას ჰყავდა ორი საუკეთესო ექიმი კლივლენდის კლინიკაში და გეუგა ჰოსპიტალში

  62   ,        !!მამაჩემი მხოლოდ წლის იყო ის ჯერ კიდევ ბავშვი იყო ჩემს წიგნში
,        .   დამიმტკიცე რომ ახლა ჩემი ბიძაშვილი მამა მყავს კიბოსთან ახლახან გავიგე მას

,       . შემდეგ რაც მამაჩემი და ეს ჩემი ნათესავები დაკარგა ტამი

” ,   ,    ,    ,  ცხადია ფარმაცევტი გეტყვით რომ ეს სისულელეა რადგან ის უმუშევარია თუ
 ,     .” მსოფლიო აღმოაჩენს რომ კანაფის ზეთი კურნავს კიბოს მონი

„     JB.   " "  გაოცებული ვარ შენი გადაწყვეტილებით თუ ვინმე მოითხოვს ჩემგან
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,     ,      Youtube!მტკიცებულებას მე ვეტყვი სად წავიდეს მაგრამ ეს არ იქნება
,          ამავდროულად თუ ვინმეს არ აქვს გამოკვლეული ეს თავად და მიჯაჭვული იყოს

 ,        ,მეინსტრიმ მედიასთან არ იცოდა ფაქტები და შეიძლება ჩაითვალოს ეს სისულელე
.  JB-   !PS   ,   ვფიქრობ ჯარისკაცი ზე და რიკზე უთხარი შენს ფარმაცევტს რომ მისი

" " !!" ინდუსტრია სისულელეა გორდი

„  , ,    ,გამოვიყენე ტკივილის ძილის საჭმლის მომნელებელი ქრონიკული პრობლემების
,  /  .   გულისრევის შფოთვის დეპრესიის დროს მე წარმატებით მოვიშორე

,    ,  ტკივილგამაყუჩებლები კუნთების დამამშვიდებელი საშუალებები ღებინების
 ,     .MMJ-საწინააღმდეგო საშუალებები საძილე აბები და დამამშვიდებლები მ

  .     MMJ-  ,  გადამარჩინა ჩემი სიცოცხლე მე დავიბრუნე ჩემი სიცოცხლე ის გამო ჩემი
 . ” ექიმის საშინელებამდე საწყალი

„    ,  -     4 როდესაც ზეთს თანმიმდევრულად ვიღებდი ჩემს ბფ ს არ ჰქონდა შაკიკი თვის
,  ,      განმავლობაში ისინი დაბრუნდნენ როდესაც ჩვენ დაქვეითებული ვიყავით და მას

     ,     2-4-არ შეუძლია იმდენი ზეთის მიღება ყოველდღიურად მაგრამ ის თვეში დან
 .  RSO,       Norco,  Baclofen,  Prozacავიდა ნულამდე ამ დროს მან ასევე გამოტოვა

  ,       ,ქრონიკული დაღლილობის გამო მან ფარისებრი ჯირკვლის წამალიც კი გააუქმა
       ,   თუმცა დონეები ჯერ არ გამოსწორებულა რამდენიმე თვის შემდეგ ის არ ნებდება

   .    ,   ,და თავს კარგად გრძნობს არ ვამხნევებ ლევოთიროქსინს ძალიან მაინტერესებს
       საბოლოოდ მისი ფარისებრი ჯირკვალი ნორმალიზდება თუ არა თანმიმდევრული

RSO ,       !გამოყენებით ჩვენ უბრალოდ გვჭირდება მასალის თანმიმდევრული წყარო
        RSO-პირადად მე არ ვარ ტკივილგამაყუჩებლები და კუნთების დამამშვიდებლები ს

.” გამოყენებით უიტნი

”    ,     2  ,მე მძულს მკაცრი ჟღერადობა თუ ისინი იყვნენ კლივლენდის საუკეთესო ექიმი
  ?     ! ,  ,რა მოხდა მაშინ კიბოს ტრადიციული მკურნალობა არ მუშაობს ჩემო არ მუშაობს

,   ...    ,    ?  რადიაცია არ მუშაობს და შენი ფარმაცევტი სხვას რას იტყვის კვლავ ჰკითხეთ
,      RSO- .   ,მას როდესაც ის ლეგალურად გასცემს ს მშვიდობით განისვენოს მამაშენი

    . ,     სამძიმარი შენ და შენს ოჯახს გთხოვთ ნუ დაელოდებით სხვა სიკვდილს
  ... .” კრიტიკული კვლევის ჩასატარებლად კურთხევა ლორი

”    ,   ,      ,მე არ ვეწევი მას მაგრამ ჯანდაბა თუ შემეძლო მოვიშორო საშინელი შაკიკი
  1990 ,     .” რომელიც მქონდა წლიდან ზეთს ან სხვა რამეს ვცდი რებეკა

-          ,  .რაც უფრო მალე მიირთმევ ზეთს მით უფრო მალე მოიშორებ შაკიკს რებეკა ეს
 .ისეთივე მარტივია ჯბ

„ ,  63       .  აბა წლის მამაკაცს პროსტატის პრობლემებით მივეცი ზეთი ზეთი მას
  ,   ...  რამდენიმე დღეში დაეხმარა უპრობლემოდ შეეძლო მოშარდვა ზეთის მიღებამდე

    ,    საჭირო იყო ყოველდღე კათეტერის დაგება მტკივნეული და საშინელი
. .” პროცედურა მშვიდობა იურგენი

”    ,       ,  მე ბუნებით სკეპტიკოსი ვარ მაგრამ მთლიანად გაყიდული ვარ მას შემდეგ რაც
       .  30ვუყურე რა გააკეთა ჯენიფერის ცხოვრებაში ასეთ მოკლე დროში ის

. ,      70  .წლისაა მოხუცი მაგრამ იქცეოდა როგორც დეპრესიული წლის ექიმის
   ,     ერთადერთი რჩევა იყო ოპერაცია რომელსაც იგი სიამოვნებით გაუკეთებდა რაიმე

 ,      .   სახის შემსუბუქებას მაგრამ არ აქვს ჯანმრთელობის დაზღვევა მან მიიღო ის
,       .ფაქტი რომ მას უბრალოდ მოუწევდა ამ გზით ცხოვრება

  ,      .  როგორც მისი დედა გული დამწყდა მისი ტანჯვის ყურებისას მისი შვილებიც
  ,       ,  განიცდიდნენ იმის გამო რომ მათ დედას არ ჰქონდა შემწყნარებლობა რომ

  ,     .  აღარაფერი ვთქვათ ენერგია რომ მათთან ერთად შეენარჩუნებინა ჩემი მეორე
      ქალიშვილი ლიცენზირებული მასაჟისტია და გულმოდგინედ მუშაობდა ტკივილის

.  ,     .შესამსუბუქებლად მასაჟები დაეხმარა მაგრამ მხოლოდ ძალიან მოკლე დროში
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    !!    (     ).ეს ზეთი ღვთის საჩუქარი იყო ჯენი ახლა იღიმება ეს დიდი ხანია არ გვინახავს
,      : „ ,  ,  ვეკითხები როგორ გრძნობს თავს და ის მეუბნება დედა არ მახსოვს ასე კარგად
 “.ვგრძნობდი თავს

           ვგეგმავ მეტი მასალის მიღებას რაც შეიძლება ხშირად და ამ ზეთის შენახვას რაც
 ( ,   ).      შემიძლია ამბობენ რომ სამუდამოდ გაგრძელდება მე და ჩემი ქმარი ვაპირებთ მის

 ,  ,    , გამოყენებას საღამოობით მას შემდეგ რაც ჩვენი სამუშაოები შესრულდება რათა
     .   ...თავიდან ავიცილოთ ჩვენი ასაკის მრავალი დაავადება მე გაყიდული ვარ მადლობა

 .!!!“ რიკ სიმპსონ ტონდა

„    ,  60 , პროსტატის ახლად დიაგნოზირებული პაციენტი დაახლოებით წლის მონადირე
.    ,   .     , ტიპი ერთი გრამი ზეთი მივეცი ამას ღიად ვაღიარებ მან დღეს დარეკა და თქვა რომ
  .    ,     მეტი ზეთი უნდა რომ თავს მშვენივრად გრძნობს ზეთის მიღებას საერთოდ არ

,     . .   ,   "უჭირს რომ უკეთესად მუშაობს და ა შ მან ასევე თქვა რომ გრძნობს ხელშესახები
"   .     შედეგები პირველი დღიდან ამის თქმისას სიცილი და ბედნიერებისგან
.      -    ავფეთდი და სიამოვნებით მივცემ მას კიდევ ძალიან მსიამოვნებს ასეთი

.JB”ისტორიები

”  ,        მე გავიგე რომ ჩემი პროსტატის პრობლემები უბრალოდ გაქრა ზეთის მოხმარების
2  ...    .   ,   THCკვირის შემდეგ მე თვითონ ვაკეთებ ზეთს ახლა დარწმუნებული ვარ რომ

  ...   .      დონე უნდა გაიზარდოს რამდენიმე ჯიში მაქვს ისინი ყველა მუშაობენ და მე მათ
.      ,    ვათავსებ ჩემი უროლოგი შოკში და შიშზე იყო რენტგენისა და ულტრაბგერითი

  ...  ,   ,  ტესტის შედეგებს უყურებდა ყველას მოვუწოდებ იყიდოს კარავი მოამზადოს
 ,      ...  საკუთარი მცენარე მასში იქნება თქვენი პიროვნების ნაწილი თქვენ გექნებათ

,    ...   .შესაძლებლობა საბოლოოდ შეხვდეთ საკუთარ თავს და უნაკლოდ განიკურნე და
    .  BUDS. ,   არა შერყევისგან და ასე შემდეგ უბრალოდ დარწმუნდით რომ მათი

    ...    მოსავალი სწორად და სწორ დროს ეს ზეთი უბრალოდ ზეციური
. ...    .” წამალია Ნამდვილად მე ეს ახლა ვიცი გაგი

„16    .  56   .  ,წლიდან მაწუხებს შაკიკი ახლა წლის ვარ ერთადერთი მკურნალობა
       ,  .რომელიც მუშაობს ჩემთვის და ჩემი კლასტერული შაკიკის დროს არის წამალი მე

  1/4      .  ვიღებ ბრინჯის მარცვლის ზომას ღამით ძილის წინ წამალი ფაქტიურად
     .  ,გამორიცხავს ყველა კლასტერულ და არაკლასტერულ შაკიკს როცა ამოვიწურე

 .         შაკიკი უბრუნდება მე გამოვცადე შაკიკის ყველა წამალი და არცერთი მათგანი არ
 ,    .      მუშაობს ისე როგორც ეს წამალი მუშაობს მე არ უნდა ვიტანჯო კოდეინის ტვინით

   .    .”ან რაიმე გვერდითი ეფექტებით ეს იყო ღმერთმა გამომიგზავნა

”   ,     30-45  ჩემი შაკიკის დაწყებიდან განიკურნა ზეთის მიღებიდან წუთის
.  .   / .   /შემდეგ Ტკივილის გარეშე არ არის გულისრევა ღებინება არ არის სინათლის ხმის

. !RSO  .  ." მგრძნობელობა Წავიდა არის გზა Ერთადერთი სიყვარული ალენ

„  ,  ,  ,  .    მეხმარება ლუპუსს ფიბრომილაგიას შაკიკს შფოთვას მის გარეშე ცხოვრება არ
.     .   შემეძლო ყველა აბზე თავს უარესად ვგრძნობდი ეს წამალი ყოველდღიურად
“. მშველის ჯესიკა

„      !    , ის ასევე ასუფთავებს ლუპუსს ჩემს კანში ჩემმა ექიმებმა არასდროს მითხრეს მათ
   .    მხოლოდ სტეროიდების რეცეპტი შემომთავაზეს მაგრამ მან დაამშვიდა მუწუკები

     .” და ისინი წავიდნენ ყოველგვარი უარყოფითის გარეშეეფექტები ჰოლი

”         ,   მე ვიყენებ ზეთს ქოქოსის ზეთის საფუძველში ჩემი თავის ქალას ტაძრებსა და
  ...  ." შუბლზე შაკიკის დროს მუშაობს წამებში შირლი

”         მე რეალურად მაქვს შიზოფრენია და ვიყენებ სამედიცინო კანაფს ჩემს
   ,  მდგომარეობასთან დაკავშირებული გვერდითი ეფექტებისთვის როგორიცაა

  .  ,     შფოთვა და უძილობა წამალი მუშაობს მას შემდეგ რაც დავიწყე მედიკამენტების
   ,     .   მიღება უფრო ხშირად მეძინება რაც აქამდე არ შემეძლო ჩემი ბევრი სიმპტომი
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   .     ,ჩნდება ძილის ნაკლებობის დროს არასოდეს მიმიღია ხმები კანაფზე ყოფნისას
,     ...“ ვგრძნობ რომ ის რეალურად მიცავს მათგან ხოსე

--  ,  ,      გეთანხმები ხოსე ძილის ნაკლებობა მრავალი ფსიქიკური მდგომარეობის
.  ,       ,  მიზეზია სავსებით ლოგიკურია როდესაც ადამიანს არ აქვს საკმარისი ძილი ის

    ,       თავს ისე კარგად ვერ გრძნობს როგორც ზეთის ჭამის შემდეგ ათი საათის
  .გამაგრილებელი ძილის შემდეგ ჯბ

„    .   .  ლაიმს კანაფის ზეთით ვმკურნალობ ძირითადად ბარტონელა ახლა მის გარეშე
 ,         ვერ ვიძინებდი მის გარეშე ვერ ვჭამდი და მუდმივად ვოფლი მის

.  ,     ,     გარეშე დარწმუნებული ვარ ბევრი სხვა უსიამოვნო რამ მაგრამ არ მინდა ამის
!  ,      ,  გასარკვევად და დავამატებ რომ დაახლოებით პირველი კვირა გავიარე მაგრამ

    !!!” შემდეგ იქიდან ცურვა შეუფერხებლად დასრულდა მეგი

“RSO   .   .     და ალერგია თაფლზე წავედი ჩემს მეგობართან მას ყელი აქვს გაციებული და
    .    ,ახლახან დაბრუნდა ექიმთან რამდენიმე ანტიბიოტიკით გუშინ წვეთი ზეთი მივეცი
      .   კისერზე და ყელზე წაუსვა და დასაძინებლად წავიდა ის ჩვეულებრივ ბევრს

,      ,  ლაპარაკობს ხანდახან მაინტერესებს საერთოდ სუნთქავს თუ არა როცა ლაპარაკს
,        .იწყებს ამჯერად ყველაზე მშვიდი იყო რაც კი ოდესმე მინახავს

     ,   ,   დილით მას ჩაი გავუკეთე და ვუთხარი თეთრი ჭიქა აეღო რადგან მეორეში თაფლი
.   ,      ჩავყარე ის ალერგიულია თაფლზე მისმა წვეთმა შეიძლება გამოიწვიოს მასიური

 ,     ალერგიული რეაქცია რომელიც საჭიროებს სასწრაფო სამედიცინო
.    ,      დახმარებას ნახევარი საათის შემდეგ შევამოწმე როგორ იყო ის თავის ოთახში და

 ,       დარწმუნებული ვიყავი რომ საკმარისად დავინახე თეთრი ჭიქა სამზარეულოს
,        . ,  ნიჟარაზე მეორე კი სამი კოვზი თაფლით მის საწოლთან საბედნიეროდ მას
  ,      ( ,   ,სხეულში არაფერი უგრძვნია ყელში ნაკაწრი არ უგრძვნია რაც როგორც წესი

   ).      ალერგიული რეაქციის დაწყების ნიშანია ამიტომ მას კიდევ ერთი დიდი წვეთი
 .    ,  ,   ზეთი მივეცი ის ჯერ კიდევ საწოლშია უყურებს ფილმს მხიარულად იღიმება და

,      "  ".ამბობს რომ ეს მის ცხოვრებაში საუკეთესო ავადმყოფი დროა

      ,    ჩემთვის ეს არის კიდევ ერთი დადასტურება იმისა თუ რამდენად ეფექტურია
  RSO   .    ,  სწორად წარმოებული ყველა სახის ალერგიაზე და ასევე ბედნიერი ვარ რომ

         შემიძლია დავჯდე აქ და დავპოსტავ ამის ნაცვლად სადმე საავადმყოფოში ვიჯდე
       .JB”და მაინტერესებ გადარჩეს თუ არა თაფლით ჩაის ფინჯანს

"2    , !" დღეში მოვაგვარე კბილზე აბსცესი წავიდა სუსანა

„     ,   ,   ვბრაზდები მხოლოდ ამ ჭეშმარიტების წაკითხვისას რადგან ვიცი რომ ეს
.    ,    სიმართლეა მე მაწუხებს ბიპოლარული დაავადება რომელსაც თან ახლავს შფოთვა

  ,   ,     და ძლიერი გულისრევა და მიუხედავად იმისა რომ მე ვინახავ სამედიცინო ბარათს
 .    ,   სახელმწიფოს მეშვეობით მე არ შემიძლია მოწევა რადგან დღესდღეობით

     უმეტესობა ნარკოტიკების ტესტირებას ახდენს და აკეთებს
.       შემთხვევითობას კანაფი ამშვიდებს ჩემს გონებას და საშუალებას მაძლევს

,     .ვიგრძნო რომ რეალურად შემიძლია ისევ სუნთქვა

    ,    მე აბსოლუტურად სძულს ხელისუფლებას ყველაფრისთვის რაც აქვს ან ცდილობს
         ჩვენგან წაართვას და სათანადოდ წამლის გარეშე ამ ბრაზისა და შფოთვის

.    .      გამო მეშინია ჩემი ფსიქიკური მდგომარეობის მე ვარ სრულ შებოჭვაში და ამით
     “.მხოლოდ მე დაზარალდება და არა ხელისუფლება

--      ,  .   ძალიან კარგად მესმის ეს გრძნობა ამანდა კანაფი უნდა დარეგულირდეს
 ,  .დაახლოებით ისე როგორც ჩაი ჯბ

„         ,   ამან უფრო კარგად ვიგრძენი თავი და უფრო კარგად მეძინა ვიდრე ოდესმე მქონია
.    , , ცხოვრებაში მაქვს ეპილეფსიის იშვიათი ფორმა ფიბრომიალგია დეგენერაციული
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  -2        დისკის დაავადების მე ფაზა ჩემს ქვედა ნაწილში და საჭმლის მომნელებელი
.  ,      , , პრობლემები მას შემდეგ რაც მე შემიძლია მუდმივად ვიყო მასზე ვიმედოვნებ რომ

  ,      მოვიშორებ ყველა წამალს რომელიც მხოლოდ ამცირებს ჩემს ამჟამინდელ
.” სიმპტომებს ანგელოზი

”  ,     ,   მამაჩემი გარდაიცვალა როდესაც მისი განკურნება შეიძლებოდა გული მწყდება
 2 ,    .” თითქმის წელია ვისურვებდი ამის შესახებ მცოდნოდა ენ

” ,   .   . ” იგივე მაგრამ დედაჩემი იყო იცოდე რას გრძნობ რობერტ

„ ,     ,     ,ადამიანისგან რომელიც ამ ზეთმა გადაარჩინა სანამ მე კიბოს გადავიტანდი
  !!  52   ! ,  ხალხმა უნდა გაიღვიძოს დღეში აბს ვსვამდი მკურნალობებს რომლებმაც
 !      !100%  კინაღამ მომკლა ჩემმა მეგობარმა ზეთი აიღო და მომიტანა წინააღმდეგი

!!       !!   ვიყავი მეგონა გზა არ არის და ციხეში ჩამაგდებენ მან ინსტრუქციებით დაუტოვა
Google  .რიკ სიმპსონს

  ,        გავიდა რამდენიმე დღე სულ მტკიოდა და ვცდილობდი არ მეფიქრა გვერდითი
   . ,  ,   11 მოვლენების გამომწვევი გვერდითი ეფექტები შემდეგი რაც ვიცი ეს იყო საათის

!!! !!    -     შემდეგ Ვაუ მე შევწყვიტე მკურნალობა ნელ ნელა ვიღებდი სულ უფრო ნაკლებ
,          !!წამლებს რომ თითქმის ყველა ეს წამალი გამომეტოვებინა და დავიწყე ზეთი
,       !    ჯანდაბა ასე კარგად ერთი წელი არ მიგრძვნია თავი მე დავურეკე ჩემს მეგობარს

  ,      !   და ის იბრძოდა მაგრამ შეძლო ჩემთვის მეტი ზეთი მე ვარ ცოცხალი
,    !!   ,   ,   მტკიცებულება რომ ეს მუშაობს მე რომ შემეძლოს მაინც ვიქნებოდი მაგრამ ეს

 !       ,       ფინანსური საქმეა ოჰ და მე ჯერ კიდევ მაქვს კიბო მაგრამ არც ისე ცუდი და არ
 ,   !   BRCA , გამიკეთებია სკანირება არაფერი უბრალოდ ცოცხალი მე მაქვს გენი ამიტომ

  ,      ! ." ყოველთვის მექნება კიბო მაგრამ ამ ზეთის გამო ცოცხალი ვარ Გმადლობთ სელია

  ,        რეი პიტის თეზისი რომელზეც იგი სრულად მივიდა მრავალი წლის კვლევის
,   ,   ,  ,     შემდეგ არის ის რომ შაქრის სახამებლის მარილის მიღება შედარებით მაღალი

    ,     ,  უნდა იყოს კუჭის მჟავის მიზნებისათვის პროტეინი უნდა იყოს მაღალი მაგრამ
  4:1-  . ,  პროპორციით დაახლოებით თან მიმართებაში ნახშირწყლები უჯერი ცხიმები

     ,   ,  არ არის საჭირო და გარდა ამისა ზიანს აყენებს მიტოქონდრიას კოფეინი აჩერებს
  ,       უჯრედულ სტრესის ციკლს რომელიც კანიბალიზებს ცილებს ან ცხიმებს და

     არომატაზას გამოყენებას ამ უჯერი ცხიმების ესტროგენად
.      გადაქცევისთვის პროგესტერონი არის სწორი უჯრედული მეტაბოლიზმის მთავარი

   E      დამცავი ჰორმონი და ვიტამინს შეუძლია თავიდან აიცილოს ორგანიზმში უკვე
   .      არსებული უჯერი ცხიმების დაჟანგვა რეი პიტისა და რიკ სიმპსონის ერთობლივი

      ,მუშაობა აბსოლუტურად გააფუჭებს უბედურების უდიდეს პონცის სქემას
   . რომელიც შემუშავებულია ცნობილ ისტორიაში ანდრია

„   IBS-       მეხმარება ჩემს ს და მოქმედებს როგორც ბუნებრივი ანტისპაზმური საშუალება
  ,   . ,    ,მსხვილი ნაწლავის ტკივილისთვის რომელიც მაქვს უკეთესია ვიდრე ის აბები

   ,    ,    რომლებიც ექიმმა უნდოდა მომცე რეცეპტის ეტიკეტზე წერია რომ ამ წამალმა
      დროთა განმავლობაში გამოყენებამ შეიძლება ხელი შეუშალოს ბუნებრივ

       ?მონელებას და მე ვიყო მასზე დამოკიდებული საჭმლის მონელებაზე მასზე
?   ,     ?დამოკიდებული მაგრამ ექიმმა დაადგინა რომ სარგებელი აღემატება რისკებს

!?  !" სმჰ Არა გმადლობთ მარი

„     ,      აქ არის სარგებლობა და წარმატებები რომლებიც მე პირადად მქონდა დღეში
 1,5     -  მხოლოდ ბრინჯის ზომის მარცვლეულის გამოყენებით არაფერი მიახლოებით

,    .გრამს რაც საჭიროა კიბოს სამკურნალოდ

1 -    189/99-  145/84- ,  .დამიწია არტერიული წნევა დან მდე რაც გასაოცარია

2 -   -3  ,  იკურნება ინფექცია მე ხარისხის დამწვრობისას გამოიყენება ადგილობრივად
 2 !მხოლოდ გამოყენებისას
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3 - 3       დღე დასჭირდა შეშუპებული ლიმფური კვანძის ნორმალურად დაბრუნებას
     თვეზე მეტი ხნის განმავლობაში შეშუპების შემდეგ

4 -    ,  14     .საოცრად ეხმარება ჩემს ძაღლს რომელიც წლისაა და აქვს ცხვირის კიბო

5 -       ,    4-5  მე არ დამიწყია ზედმეტი წონის დაკლება მაგრამ შესაძლოა ფუნტი ერთ
  ,   ,   თვეში ცვლილებების გარეშე მაგრამ იმედი მაქვს რომ ეს გაიზრდება

6 -    ,   აღარ გამოიყენო საძილე საშუალება ადვილად დაიძინე ღრმად

7  -      ,   დაეხმარა მოწყვეტილი ნერვის განკურნებას დასვენებით მაგრამ შეეხო
 ,       .ტკივილს იქ სადაც არავითარი სხვა წამალი არ შეიძლებოდა

  ...   . ” მიყვარს ეს ზეთი ნამდვილად სიცოცხლის გადამრჩენია გადარჩენა

„      . ,    ,რიკ სიმპსონმა სამუდამოდ შეცვალა ჩემი ცხოვრება ყველაფერი რაც მე მეგონა
   ,   .RSO-   2012  რომ ვიცოდი კანაფის შესახებ სიცრუე იყო ზე ვარ წლის ოქტომბრიდან
      .  და ჩემს ცხოვრებაში უკეთ არ ვგრძნობდი თავს ჩემს მეტაბოლიზმს

.     .   აქვსნორმალიზებული მე გავრეცხე მაღალი წნევის აბები ჩემი კუჭი ნორმალურად
   .   ფუნქციონირებს პირველად სკოლის შემდეგ ყველაფერი რიკ სიმპსონის

.    30      წყალობით მცდელობის გარეშე დავიკელი ფუნტი და ვერ დავაბრუნებ თუ
.    1-2 .     ვცდილობდი პერორალურად ვიღებ დღეში გრამს მე ვყიდულობ ზეთს და რიკ

         სიმფსონის წესით ავადმყოფებს ვაძლევ მას უფასოდ და გავაგრძელებ ასე ჩემი
 ,    .RSO   გარდაცვლილი მამის სოლომონ მარსდენის პატივსაცემად არის ნამდვილი

   ,     ,   წამალი და ნებისმიერი ექიმი რომელიც ამას არ ცნობს უნდა დაბრუნდეს
.” სკოლაში ვილჰელმ

„        !!!მომაშორა ყველა წამალი ბიპოლარული შფოთვისა და ძილის პრობლემებისთვის
     ,   დოზა მნიშვნელოვანია და საჭიროა გარკვეული მცდელობა რომ სწორად

!!” მივიღოთ კარა

”      ,  მე იძულებული გავხდი ფარმაცევტული საშუალებები მიმეღო რომლებიც იწვევენ
 -        პარკინსონს მაგრამ ჩემი ნამდვილი ღმერთის მიერ მოცემული წამალი დამეხმარა
   .  დიაბეტის დამღუპველი ეფექტის დაძლევაში რსო ნამდვილად
.  !” განკურნებაა მადლობა რიკ დავით

„   ...      -4პარკინსონის დაავადება მაქვს და გავიარე კოლორექტალური კიბო მე
.    .   2000.00-სტადიაზე განკურნა რიკ სიმპსონის ზეთით მთლიანი ღირებულება

.       200,000.00-მდე ტიპიური კიბოთი პაციენტი სამედიცინო დაწესებულებას მისცემს
.  ,      ,      ს არსებობს მიზეზი რის გამოც მათ არ სურთ რომ ეს გამოვიდეს და ამიტომ

     .  საავადმყოფოს საკუთრება და მართვა ფარმაცევტული კომპანიებია კანაფის ზეთი
!!!      ,   მუშაობს ჩემმა ექიმებმა უარი თქვეს ამაზე ლაპარაკზე რადგან ფარმაცევტული

 !” კომპანიების ეშინიათ ლი

„ .    .  ,    დიახ ის ეხმარება პარკინსონის დაავადებას არის ვიდეო სადაც მამაკაცი იყენებს
    .     და თქვენ ხედავთ ცვლილებას უკეთესობისკენ ჩემს დიდ დეიდას აქვს პარკინსონი
      .   და მას ახლახან დაუსვეს ტვინის სიმსივნის დიაგნოზი ის ოჰაიოდან პენსილვანიაში

          ASAPგადადის ჩემს ბებიასთან და ბაბუასთან საცხოვრებლად და ჩვენ მას ნავთობზე
. დავიწყებთ დარლინ

, ძილი უძილობა
” , .   ,   “. ოჰ უძილობა ცუდად რომ იყო ახლა ქვასავით მეძინება ლორა

„   .   RSO-      ყველაზე გასაოცარ მძინავს მე ვიყენებ ს უკვე დაახლოებით ორი კვირაა და
  ,      .ჩემი რაოდენობა კარგია თავს ჯანმრთელად ვგრძნობ და ძილი საოცარია შინაური
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  3     ცხოველების სკანირება კვირაში მრავლობითი სიმსივნის ზომის
...   . ” შესამოწმებლად მე მაქვს ნდობა ლორა

:   ,      ...     !არინი მე მგონია რომ ძალიან დიდი ნაჭერი შევჭამე მაგრამ ეს არ არის ცუდი
  .უბრალოდ ძილის დროა

--   , ?როგორი იყო ძილი არინ ჯბ

:  !   !  ,      არინი მშვენიერია მე ისევ ვისვენებ მე ვხვდები რომ ეს უკვე მეხმარება ჩემს
  .  , .დეპრესიასა და შფოთვაში ზეთი მეცინება ლოლ

   ,       აქ სხვა პაციენტი მყავდა რომელსაც ვუჩვენებდი ზეთის დამზადებას და მასაც აქვს
.  .  .შფოთვა ისიც იცინოდა Მაგარი იყო

 2         4- ,ბოლო დღის განმავლობაში ვჭამ ბრინჯის ზომის რაოდენობას დღეში ჯერ
        “.წამლის ჩასუნთქვა უფრო იშვიათად მიწევს და მინიმალური ტკივილი მაქვს

--      , ?ასე უნდა გამოიყურებოდეს სერიოზული დაავადების მკურნალობა არა პაციენტი
,   ,       სძინავს იღვიძებს გაცოცხლებული ბევრს იცინის საკუთარ თავზე და მთელი

 ,    ,     სიტუაციის სისულელეზე არ განიცდის სტრესს შფოთვას ან ქიმიური წამლების
   . .  ,   ,   .გვერდით ეფექტებს და ა შ მე პირადად რა თქმა უნდა ძალიან მომეწონა ეს ჯბ

„            რამდენიმე პირობით ვსვამ კანაფის ზეთს და არასდროს მიძინია ასე კარგად და არც
   ....     JB-  მიგრძვნია თავი ასე კარგად გმადლობთ რიკ სიმპსონსა და ს იმ

,       შეტყობინებისთვის რომ ეს მცენარე სასწაულებს აკეთებს ყველაფრის
!!       !!წარმოდგენისთვის უბრალოდ გააკეთეთ ეს ხალხო და თავად ნახეთ ეს

 ,      ,ერთადერთი გზაა რასაც თქვენ გააკეთებთგახდი ჭეშმარიტი მორწმუნე
!!”დამიჯერე ვალ

--  ,  . ,      გმადლობთ ვალ მართალია არაფერი აღემატება პირად გამოცდილებას იმის
,    .   ,   შესახებ თუ რა შეუძლია ზეთს როგორც კი სცადეთ მაგალითად დამწვრობაზე ან

       ,   კოღოს ნაკბენზე და ქავილი და ტკივილი წამებში გაქრება ყველას შეუძლია
  ,      .  ,გითხრათ რა უნდა მაგრამ ზეთი მაინც იქნება საუკეთესო წამალი და მოგინდებათ

    ,   .რომ გქონდეთ მისი ვედრო სახლში თუ რამე მოხდა

      ,   , თქვენ არ უნდა ენდოთ ჩვენს ნათქვამ სიტყვას უბრალოდ გააკეთეთ ზეთი იპოვნეთ
,  ,  ,    დამწვარი კანის კიბო დიაბეტური წყლული შემდეგ წაისვით ადგილობრივად და

  .  ,     , ნახეთ რა მოხდება შემდეგ დაიმახსოვრე რომ იგივე მოხდება შენს სხეულში როცა
     ,    .ზეთს მიიღებ და ეს არის ყველაფერი რაც ნამდვილად უნდა იცოდე ჯბ

,   ,      მათთვის ვინც ფიქრობს რომ სამედიცინო კანაფის კვლევა არ
.     ,   ჩატარებულა არსებობს საკმარისზე მეტი ინფორმაცია იმისთვის რომ კანაფის დღეს

 ,  ,      ლეგალური გახდეს უბრალოდ სიცრუეა რომ მას სამედიცინო ღირებულება არ აქვს
       .  და რომ მისი ეფექტი მეცნიერულად არ არის დადასტურებული კანაფი არ

 ,    ,     გამოიყენება მედიცინაში რადგან ის არაეფექტურია მისი მთავარი პრობლემა ის
,    (  ).არის რომ ასეთი ეფექტური და იაფია ჯბ

„     ,      ამჟამად კამათში ვარ იმის თაობაზე შეიძლება თუ არა კანაფი გამოიწვიოს
/ . ,   ,  ,  „   ფსიქოზს შიზოფრენიას იმიტომ რომ მათ ციტატა იცნობენ ძალიან ბევრ

 ,        ზრდასრულ ადამიანს რომლებმაც ბევრი ქვაბი ეწეოდნენ და ახლა ფსიქიკური
  “.     ,    ?ჯანმრთელობის პრობლემები აქვთ შენც რას იტყვი ვინმემ ვინც ასე გითხრა

  ,      „like“  დებატები დაიწყო იმით რომ მე დავაწკაპუნე ღილაკზე მულტფილმის
,        სურათზე სადაც მშობლები თავიანთ შვილს ეუბნებიან კანაფის სასარგებლო

 !!“თვისებების შესახებ

--  ,  ,    .    ქეთი ვეუბნებოდი წაიკითხონ რიკის წიგნი ზეთი ჭამის დროს კურნავს
/       ფსიქოზს შიზოფრენიას და როცა კურნავს სრულიად ლოგიკურად არ
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.            იწვევს საკმარისია იპოვოთ სწორი შტამი ან შტამები და ზეთი ან ზეთები ან მათი
  .  , .კომბინაციები ამ მდგომარეობისთვის ეს ყველაფერია მართლა ჯბ

„     .     რაც მეტი დამამშვიდებელია მით უკეთესი ვიყენებ ღამით ძილის წინ და
.   8  .     მუშაობს ახლა პირდაპირ საათი მძინავს დასვენება ჩემთვის ყველაზე კარგი რამ

.80%       ,   ,   იყო და ზევით სიძლიერეს ცოტა დრო სჭირდება რომ შეეგუო მაგრამ ამას
.  0,01      მიაღწევ დაიწყეთ მლ ინსტრუქციის მიხედვით და ამუშავეთ

.   0.025...     0.01 .0,025 იქიდან დასაწყებად ვცადე შემდეგ ჯერზე ავიღე მხოლოდ მლ მლ
 10    .  ,  დივანზე საათის განმავლობაში დამაყენა იყავით ფრთხილად მაგრამ

  .  ,    .გახსოვდეთ მისი მიღება როგორც ვთქვი ღამე ჩემთვის შესაფერისი დროა შეუძლია
    . იმუშაოს დღისით და დაისვენოს ღამით იოანე

„   MS    ,  ,    მე მაქვს და გამუდმებით მაწუხებს ტკივილი ყველგან მათ შორის ძალიან
  .   ,      ცუდი თავის ტკივილი მე ვიღებ კანკალს რომელსაც ფეხები აძლევენ ასე შემდეგ

  .     ,    .  და ასე შემდეგ მე ჯერ კიდევ ვერ ვხვდები რაც ტკივილს შველის არ მივცემ
   ,      .უფლებას რაიმე ძლიერად დამაყენონ რადგან არ მინდა ნარკომანი გავხდე ასე
!!  ,   ,  .“ ვიტანჯები იქნებ ვცადო დამავიწყდა როგორია ძილი გამუდმებით ფეხზე დონა

-- ,  ,  .დონა ზეთი სცადე აუცილებლად დაიძინებს ჯბ

„            რამდენიმე პირობით ვსვამ კანაფის ზეთს და არასდროს მიძინია ასე კარგად და არც
   ....     JB-  მიგრძვნია თავი ასე კარგად მადლობა რიკ სიმპსონსა და ს იმ

,       ,  შეტყობინებისთვის რომ ეს მცენარე სასწაულებს აკეთებს ყველაფერში რაც
!!       !!  წარმოუდგენელია უბრალოდ გააკეთეთ ეს ხალხო და თავად ნახეთ ეს ერთადერთი

,     !!” გზაა რომ გახდე ნამდვილი მორწმუნე დამიჯერე ვალ

„            .  ზეთს ჩემს საქმროს ვაძლევ და ბევრი არ აუღია და ეს ძალიან ღლის დღის უმეტეს
 .    -  ,    ნაწილს სძინავს ვაპირებ მას ჩამოშორება ერთი ორი დღით რათა ვნახო რა

 ...       1/2 ცვლილებებს შეიტანს მაშინ იქნებ მისცეთ მას ცოტაოდენი ბრინჯის მარცვლის
 (  ,    ,    ),   მსგავსი ყოველ შემთხვევაში ეს იყო ის რაც ჩვენ წავიკითხეთ იქნებ სწრაფად

 ."  მივაწოდოთ მას გლიობლასტომის მებრძოლი

-- ,     ,   ჯეისონ ძილიანობის შეგრძნება კარგია და გინდა რომ პაციენტმა მაქსიმალურად
.     ,  დაიძინოს სედატიური ეფექტი რამდენიმე კვირაში გაქრება მაგრამ არასასურველი

, .  , JBარაა პირიქით საუკეთესო სურვილებით

:      ,   კითხვა დღეს რაღაცის გაკეთება იმ კაცისთვის რომელიც თეთრხალათიანებმა
,          თქვეს რომ ორი კვირა აქვს სიცოცხლეს და მეტი არაფერი შეუძლიათ

.  ,      .  მისთვის იმედი მაქვს რომ მალე ყველასთვის კარგი ამბავი იქნება ასევე ცდილობს
           აიძულოს ის შეწყვიტოს მოწევა და შეცვალოს დიეტა და უფრო მეტი მისცეს მის

   .    -   იმუნურ სისტემას ბრძოლის შანსი გმადლობთ რიკსა და ჯბ ს თქვენი ცოდნისთვის
  .და რეალური განკურნებისთვის

_  ,  ,       .   დეივ მოწიოს ზეთს თუ შეჭამს არა აქვს მნიშვნელობა თანაც ბევრს აპირებს
,      .     ,დაძინებას ამიტომ ამდენს მაინც არ მოწევს რაც შეეხება ახლა დიეტის შეცვლას

,      ,    ,  კარგი მან უნდა შეცვალოს ის გონივრულად მაგრამ არა რადიკალურად მიეცით
  ,   .   ,   საშუალება მიირთვას ის რასაც გრძნობს არა აუცილებლად ძეხვი მაგრამ რაღაც
.    pH,     გონივრული გაზარდეთ მისი სხეულის მიირთვით ყოველდღე ორი ვაშლის

.         თესლი მთავარია მასში რაც შეიძლება სწრაფად მიიღოთ რაც შეიძლება მეტი
.    .    ,ზეთი ჯერ კიდევ არის შანსი საუკეთესო შედეგისთვის შეუთავსეთ ზეთის

,     .   ,სუპოზიტორების აორთქლებისა და აქტუალურ გამოყენებას რომც არ გაუძლოს
       ბოლომდე იცხოვრებს მაქსიმალურ ხარისხში და ეს ასევე ძალიან

.  ,     ,  მნიშვნელოვანია დარწმუნებული ვარ ორ კვირაზე მეტი იქნება მაგრამ
.       , ვნახოთ ექიმები ყოველთვის მართალი არ არიან თავიანთ პროგნოზებში როდესაც

 .  , JBზეთი ამოქმედდება საუკეთესო სურვილებით
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„      .    მეძინება ძალიან მშვიდად და ჩვეულებრივზე მეტხანს როგორც კი ფეხზე ავდგები
      ,   თავს ძალიან დასვენებულად ვგრძნობ და არ ვნერვიულობ როგორც მოწევის
“. დროს ტერი

„    ,   .  კარგად მეძინება და ვოცნებობ მაგრამ გაფითრებული ვიღვიძებ მოსვლას საათები
   ,   .   .სჭირდება და შემდეგ დიდხანს დიდხანს გრძელდება ყოველ ღამე ვიყენებ ის
      “. ართრიტის ტკივილს მაშორებს და მაძლევს ძილის საშუალებას კეტრინ

„      .   ,   მე მაქვს კიბო და ძილის აპნოე არამარტო საოცარ მძინავს ცხელი ციმციმებისგან არ
.   . ” ვიღვიძებ ეს არის კურთხევა სტეფანი

"  ,    !" ისეთი შეგრძნებაა თითქოს ბედნიერად მკვდარი ხარ მალ

„     -   .   -  ჩემი გონება ამის გარეშე ნიუ იორკის საცობს ჰგავს მასთან ერთად ის აადვილებს
   ,     .მას ზენის ბაღის მდგომარეობაში ხოლო ნორმალურ დონეზე ფუნქციონირებს

ანდრისი

„20    , RSO     წელია მაქვს ძილის დარღვევა ზეთი პირველად დამეხმარა დაძინებაში და
  ! !” გაღვიძებისთანავე მტკივნეული ვარ უი ბონი

„    ,        მე მაქვს დისკის თიაქარი რომელიც აწვება საჯდომის ნერვზე და იწვევს ძლიერ
       .ტკივილს ზურგის ქვედა მხრიდან მარცხენა ფეხიდან ფეხის თითებამდე ყოველ

  3   ,      ოთხ საათში იბუპროფენს ვიღებდი რათა საწოლიდან ავდექი და სიარული
.         შემეძლო ზეთის მიღება დავიწყე თითქმის ორი კვირის წინ ტკივილისა და

.    ,    ,  ანთებისთვის ახლა არ მჭირდება იბუპროფენი უფრო კარგად მძინავს ვიდრე
,        ოდესმე ჩემმა თანამშრომლებმა კომენტარი გააკეთეს ჩემს უკეთეს განწყობაზე და
 .   !" საერთო ბედნიერებაზე ᲗᲐᲕᲡ ᲙᲐᲠᲒᲐᲓ ᲕᲒᲠᲫᲜᲝᲑ ჯენიფერი

„  14       4   .  ჩემს წლის პიტს ვაძლევ ზეთს უკვე კვირა კიბოსთვის ხანდახან ცოტა
„ “  ,    ,   თრთოლდება და მთვრალია როცა ძალიან ბევრს ვაძლევ მაგრამ როცა აურზაური

,   .     ქრება ლეკვივით სძინავს მან უარი თქვა ვეტერინარული მედიკამენტების
,    .   ,    მიღებაზე ამიტომ ჩვენ მივიღეთ ზეთი ჯერ კიდევ ადრეა მაგრამ მე ვაფიქსირებ მის
.         პროგრესს მას დაახლოებით ერთი კვირა დასჭირდა ზეთთან შეგუებას და ხელახლა

 .  ,       მადის ჩამოყალიბებას მე ვეჭვიანობ რადგან ამ ეტაპზე მხოლოდ მისი ზეთის ყიდვა
.    !”შეგვიძლია მიყვარს ყველას ლამაზი ისტორიები

„     (    მე მაქვს სოციალური ფობია უკეთესად უწოდებენ სოციალურ შფოთვით
),    .   ,    აშლილობას დეპრესია და უძილობა არასოდეს მიმიღია ზეთი რადგან მე ვერ

  ,   ,       ვპოულობ მას აქ სადაც ვცხოვრობ ასევე არ შემიძლია მისი კულტივირება და
...    ,     ,  ამოღება მაგრამ დაახლოებით ათჯერ ვეწეოდი რასაც ვგრძნობდი იყო ის რომ

     ,   პირველივე მომენტის შემდეგ ახლა შემეძლო დამეძინა როცა ვიგრძნობდი
,    "  - - - ",  დაღლილობას მქონდა ჩემი მთელი ცხოვრება არა დეპრესიული თვე არასოდეს

   (  )    ,მიგრძვნია ასეთი ბედნიერი არა დეპრესია და მთელი ამ სიცოცხლისუნარიანობით
     (  თუნდაც ყველაზე ძლიერი მედიკამენტების მიღება რომლებიც ჯანმრთელობის

  ) , ,    ( )სხვა პრობლემებამდე მიმყავს ამისთვის ასევე ჩემი სოციალური შფოთვა ფობია
     " " ,   ,მნიშვნელოვნად შემცირდა და არ მჭირდებოდა მაღალი ყოფნა რომ მეგრძნო ეს

   1   2        თუ მე ვეწეოდი ან თუნდაც დღით ადრე და მიწევდა გარეთ გასვლა და სხვა
 ,     (   ადამიანებთან საუბარი დარჩენა საჯარო ადგილას რასაც ეს აშლილობა

 ),      ,    შეუძლებელს ხდის ახლა მე შემეძლო ამის გაკეთება ვიგრძენი თავი ისევ
,   "  ".     ცოცხალი როგორც ნორმალური ადამიანი არცერთი წამალი არ აკეთებდა

.   ,  ,  ,  ამას პრობლემა ის არის რომ კანონები ბალახის უპირატესობა ასევე სოციალური
   ,     ,  წინასწარგანწყობა და მცენარის იგნორირება მემოწევაც კი აღარ შემიძლია არ

 " "  ,       მინდა მაღალი აწევა უბრალოდ მინდა ისევ ვიცხოვრო ამ ცხოვრების
  .   ,  შემზღუდველი პრობლემების გარეშე ბევრი ანონიმური ადამიანია რომლებიც

        ჩემსავით ცხოვრობენ გარკვეული სახის ფობიითა და სხვა დარღვევებით და

- 196 -



,    . ” ვფიქრობ ზეთი შეიძლება იყოს გამოსავალი პაბლო

„      JB- ,   ,   შეგიძლიათ ჰკითხოთ რიკს და ან ს ჩვენ აღმოვაჩინეთ რომ პროდუქტის
,   20-30% , -   გამოყენება რომელიც შეიცავს სატივას ერთ ერთი საუკეთესო კომბინაციაა

  “. შფოთვასთან დაკავშირებული საკითხებისთვის ბრიუსტერი

--    indica    20% THC  ,ჩვენ გვსურს მუშაობა დომინანტურ სატივას ჯვრებთან ან მეტით
   .       ზუსტად ამ მიზეზების გამო საუკეთესო ზეთების ეფექტი არის ძალიან ძლიერი და

,      .დამამშვიდებელი მაგრამ ეიფორიული და კიდევ უკეთესი აფროდიზიაკი როდესაც
    ,    პაციენტს აძლევთ ასეთ ეფექტს წამალს შეგიძლიათ თითქმის დარწმუნებული

,     .  ?  ,   იყოთ რომ მას სიამოვნებით მიიღებენ ვინ არა კარგად გძინავს იღვიძებ კარგად
,       .  დასვენებული ეიფორიული და ვინმეს გაბედნიერების სურვილით სავსე ვის არ

 ?მოეწონება ეს ჯბ

„ ,    !    ...გილოცავთ ეს კარგი ამბავია ძალიან ეფექტურია ბევრი რამისთვის ბიძაჩემს
    .  6   ...ფილტვში გრეიფრუტის ზომის სიმსივნე ჰქონდა სიცოცხლის თვე მისცეს მას

    ,    ძირითადად მკერდზე და ზურგზე უსვამდა რადგან ჭამისას ძალიან
... .      ...  აძინებდა ლოლ ამ მკურნალობამ ის კაკლის ზომამდე შეამცირა თითქმის

...   ...    ,   გაქრა და გავიდა წელიწადნახევარი ექიმი გაოცებული იყო მაგრამ მაინც
 ...     ...  უბრძანა ქიმიოთერაპია იმავე ღამეს ბიძაჩემს ინფარქტი დაემართა მას

        ...რამდენიმე ინფარქტი დაემართა და მათგან გარდაიცვალა და არა სიმსივნით
  ...    ქიმიოთერაპია ძალიან მკაცრია დაიცავით ბუნებრივი მედიკამენტები და

  !” ყველაფერი კარგად იქნება დუგი

„INDICA   !      კარგი კუთხით დამამშვიდებელია თუ თქვენ სვამთ უამრავ სუფთა ფტორ
 (    )      წყალს მე ვამატებ ლიმონის გამოწურვას ძილის დროს თვალების და ყელის

 .     ,   გამოშრობის გამო ორი თვე დამჭირდა მაქსიმალური დოზირება რომ საბოლოოდ
,        !გამომესწორებინა რომ მთელი ღამე მეძინა და გაღვიძებული ვიღვიძებდი აღარ

 !    ,   !” არის ავადმყოფობა მე ბედნიერი მორწმუნე ვარ რომელიც ჩემსას აკეთებს ლინეა

„  ,    სედაციური საშუალება როგორც უკანალის დასაძინებლად
.  ,  ,   დამამშვიდებელი არანაირი ტკივილები ტკივილები უბრალოდ სასიამოვნო

 .” გასეირნება ჯანმრთელობისთვის იოანე

„   RSO-      ,    მე ვაფასებ ს შესახებ ყოველდღიურად სწავლას და იმას რაც მან გააკეთა
/ .     ,   ,  ადამიანებისთვის ცხოველებისთვის თუ ეს ზეთი აკეთებს იმას რასაც ამბობენ ის

    -  .     უმაღლესი მთიდან უნდა გაიკრიჭოს არა დაწყნარება მე არ მქონია ამის პირადი
,    ,     ,  გამოცდილება მაგრამ აუცილებლად ვიქნებოდი თუ მე ან ვინმე ვინც

,  ,    .მაინტერესებდა აღმოაჩენდა რომ ეს გვჭირდებოდა
   ,  .    ამასობაში იმდენი პოსტი წავიკითხე რამდენიც შემიძლია მე ჯერ არ წამიკითხავს

,  : "    -   , პოსტი რომელშიც ნათქვამია მადლობა რიკ სიმპსონ მე სულ ჩამაქოლეს მაგარი
, ." იყო ძმაო დები

--  , ,  ,   გმადლობთ მხარდაჭერისთვის დები დარწმუნებული ვარ ძალიან მალე დაწერ
,     .  ,   პოსტს რომელიც ზუსტად ამას იტყვის გრძნობა სხეულში როდესაც ადამიანი

   RSO-   ,   ღებულობს მათთვის შესაფერისი ს სწორ დოზას შეიძლება შეფასდეს
  "  ".   .    .მხოლოდ როგორც ძალიან მაგარი ან ძალიან მაგარი ან იქნებ საოცრად მაგარია ეს

 -    ,    ,არის ერთ ერთი ყველაზე სასიამოვნო გრძნობა რომელიც შეიძლება განიცადოს
 ,   .ძალიან ბუნებრივი დამამშვიდებელი და დამამშვიდებელია

  ,     , როგორც ჩვენ ვამბობთ საუკეთესო ზეთებს აქვთ ძალიან დამამშვიდებელი მაგრამ
 ,  .  ,     ეიფორიული ეფექტი როდესაც მიიღება ასე რომ კარგად გძინავს და მერე იღვიძებ

 .       ,  ბავშვივით კისკისით და როცა კარგად გძინავს და ღიღინით იღვიძებ უფრო კარგად
   ,  ,       გრძნობ თავს და დაისვენე ვიდრე მაშინ როცა კარგად არ გძინავს და არ იღვიძებ

.       ,   კიცინით და როდესაც თავს კარგად გრძნობთ და დაისვენეთ თქვენი სხეული
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    .  ლოგიკურად გამოჯანმრთელდება და უკეთესად იმოქმედებს არანაირი სარაკეტო
,    .მეცნიერება როგორც ყოველთვის კანაფის წამალი ჯბ

„ ??        .  გძინავს ერთი კვირა ვიყავი ზეთზე და უმეტესი ნაწილი მეძინა მე წავიკითხე
 ,    ,    ?  რიკი ამბობს რომ სხეული ასე კურნავს ასე რომ ეს ნორმალურია ადასტურებს თუ

,  ,  ,  ?” არა რომ ზეთი რომელსაც ვიყენებ კარგი პროდუქტია შერონმა

”    ...  :)      პრობლემები საერთოდ არ არის მე ნამდვილად მძინავს საკმაოდ კარგ
.       ,  ძილს თხელ ტუალეტის ქაღალდში ვდებდი და ბურთში ვგორავდი აბივით

,    .   ,   tp   ,ამოვარდებოდა ან პურში ვაგორებდი შემდეგ ვიღაცამ თქვა რომ საშიში იყო
     .;)   .@jb   ამიტომ მინდოდა გამეგო რას აკეთებდნენ სხვები მადლობა ბიჭებო მე ვარ

,     ,       გრამამდე არანაირი პრობლემა არ მაქვს გარდა კარგი ძილისა და ცოტა ნელი
,  . ძილისა როცა გავიღვიძებ ქრისტინა

”    PTSD- ,   ,   როგორც სამხედრო ვეტერანს ით ძილის დარღვევით წელის ტკივილით
(   ),     ,  RSO პარაშუტით ავარიის გამო შფოთვითა და თირკმელების დაავადებით არის

-   / ,     ერთ ერთი ერთადერთი მეთოდი ფორმა რის გამოც შემიძლია კანაფის
.   ,   ,  20+   ,  მიღება ბოლოს და ბოლოს ღამით მძინავს ფუნტი დავიკელი ხარისხიანი
       ძილის გამო და გუშინდელი მდგომარეობით ჩემი თირკმელების ორწლიური

 .    ,ლაბორატორიები გაუმჯობესდა ჩემი ლაბორატორიები იმდენად გაუმჯობესდა
    ,    ახლა მიწევს მედიკამენტების დოზის შემცირება რადგან არტერიული წნევა

 .     ,    RSO-ძალიან დაბალია ყველა დადებითი ნიშანი იმაზე მეტყველებს რომ ღამით ს
    .” მიღება აუმჯობესებს ჩემს ცხოვრების ხარისხს კორვინი

„         ჩემს ძმას აწუხებს ბრაზის სერიოზული პრობლემები და დაუდგინეს პიროვნული
.      ,  აშლილობა მას შეუძლია კანაფის ყვავილების ყოველდღიური რეჟიმით ასევე

   .  ,    ექსტრაქტებით დაიჭიროს ერთი ცალი იდეალურია მაგრამ პირადად შემიძლია
,          .ვთქვა რომ კანაფის გარეშე ჩემი ძმა ალბათ სულ სხვა ადგილას იქნებოდა

...  ,        მე მჯერა რომ კანაფის მოხმარების გამო პარანოიით დაავადებული ადამიანები
   ,       იტანჯებიან ამით იმის გამო რომ ვერ უმკლავდებიან მის ბუნებრივ გონებას

     გახსნის შესაძლებლობებს და თქვენი ქვეცნობიერის ცნობიერების
. ,    ,    გრძნობას ვგრძნობ რომ ბევრი პარანოია რომელიც დაკავშირებულია კანაფის

,        მოხმარებასთან არის მკაცრად პლაცებო და მომდინარეობს კანაფის აკრძალვის
 , Reefer Madness-  . ადრეული ეპოქიდან ის პროპაგანდა კორი

„ ...   ,   ,   ,   .შერეული ეს ზოგიერთს ეხმარება მაგრამ ზოგს როგორც ჩანს უარესი გახდა ეს
   !     ,ნამდვილად მეხმარება ჩემს შფოთვაში მე მქონდა ძალიან სტრესული სამუშაო

    ...     რომელიც იწვევდა ჩემი კუნთების კრუნჩხვას ეს ყველაფერი გაქრა ზეთის მიღების
.  ,   ,     შემდეგ საკმარისად დამამშვიდა რომ მივხვდი რომ აღარ მჭირდებოდა ეს უაზრო

  “. სამსახური და დავტოვე ჰეზერი

”       RSO ,   , მე ბიპოლარული ვარ და როდესაც ვიღებ ზეთს მარტივად რომ ვთქვათ ისეთი
 ,    ,   .” შეგრძნება მაქვს თითქოს აღარ ვარ ბიპოლარული ეს კარგი შეგრძნებაა იოსები

„    PTSD-   .    xanax-   მე ვეტერანი ვარ ით და შფოთვით მე აღარ მიწევს ის მიღება შეტევების
.    ssri- ,    ,   გასაკონტროლებლად მე მაინც ვიღებ ს რომელიც აფერხებს მას მაგრამ თუ

,     ,       .ვგრძნობ რომ რამე მოდის ცოტა ზეთზე გადაიტანეთ მილი ან ვაიპი და კარგად ვარ
JR

” ,    ,     PTSD-  დიახ ის ბევრს აკეთებს როგორც განწყობის სტაბილიზატორი სთვის და
     ,   .”მცირე მანიაკალური ქცევისა და პანიკის აშლილობისთვის თუ სწორად მიიღება

ჯენიფერი

” ,  .   ,  დიახ ძალიან ძალიან როგორც ფაბრიის დაავადების ასევე ნეიროფიბრომატოზის
,   ,    .  დროს დიდია ნერვული დაზიანება რომელიც ასევე იწვევს შფოთვას მე სრულიად
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   .   განსხვავებული შეხედულება მაქვს ცხოვრებაზე მარიხუანამ შეცვალა ჩემი
  ,    “. ცხოვრება და მაჩვენა რა ლამაზია ცოცხალი ყოფნა ჯეიმსი

„      .   RSO-ჩემს ცხოვრებაში არასდროს ვყოფილვარ ფსიქიკურად უკეთესი მე ვიყენებ ს
          უკვე ორი წელია და ყველა წამალს ვწყვეტ და მხოლოდ ზეთი მჭირდება

.     ,     დროდადრო ავიღებ რამდენიმე წერტილს და ვგრძნობ რომ საერთოდ არ ვარ
    ...  ,     ბიპოლარული და ამდენი ხანი ვიტანჯები მე მჯერა რომ მან გადაარჩინა ჩემი

     ...   , სიცოცხლე და დამეხმარა ბევრ სხვა დაავადებაშიც თავს ბედნიერად ვგრძნობ რომ
   ,      .მაქვს ცოდნა და უნარი გავიზარდო და გავაკეთო ჩემი ნამდვილი წამალი

          65   .მე დავიწყე ორი წლის წინ ამ ივნისში და ვიღებდი მხოლოდ მგ დღეში მე
   ,     გამოვიყენე ცისფერი ყველის შტამი რომელიც დომინირებს ინდიკაში და მაღალია

CBD-    THC- .     ,   ში და დაბალი ში მე ასევე ვცადე სატივას ლაქა რომელიც ძალიან ძლიერი
   ,       იყო და ზედმეტად მაწუხებდა ამიტომ დავბრუნდი ინდიკას ლაქაზე და მან

 ...30       საოცრება მოახდინა დღის განმავლობაში ყოველდღე ვიღებდი და ახლა
  ,    ...   მხოლოდ მაშინ მომიწევს როცა ცოტა მოწყენილი ვიგრძენი მან ასევე მშვენივრად
          იმოქმედა ჩემი ქმრის დიაბეტის დროს და მამაჩემის კრუნჩხვები და ჩემი მეგობრის

 ...       .კიბო რემისიაშია მამ მართლაც დიდი რამ გააკეთა ჩემს ცხოვრებაში წარმატებებს
  ,    ,    გისურვებთ და ვიმედოვნებ რომ იპოვით შტამს რომელიც კარგად მუშაობს

. ” თქვენთვის სარა

” .    ,     PTSD- .აბსოლუტურად ეს არის ერთადერთი რამ რაც დამეხმარა შფოთვისა და ში მე
  4      (  თავი დავაღწიე ანტიდეპრესანტის რეცეპტით გამოწერილ წამალს ათი წლის

    ,  შემდეგ ექსპერიმენტების შემდეგ ყველა ანტიდეპრესანტზე რომელიც
        ხელმისაწვდომი იყო და ვერ ვიპოვე ერთი დამამშვიდებელი გვერდითი ეფექტების

)    .    გარეშე და აღარ ვიმკურნალე ალკოჰოლით მე წლების განმავლობაში განვიცდიდი
  PTSD-    .  2007  .4   შფოთვას და ს მძიმე ავტოავარიის შემდეგ წელს წელი არასდროს

 .      ვატარებ მანქანას ახლა დაუბრუნდით სამსახურს სახლის მოვლის სააგენტოში
      . მართვითისევ და ჩემი სიცოცხლე ამ მცენარის დამსახურებაა დონა

”    ,     .ეს ძალიან ეხმარება დეპრესიას რომელიც თან ახლავს ქრონიკულ დაავადებას მე
  ,     ,ვერ ვახერხებდი კონცენტრირებას რომ დავრჩენილიყავი საშუალო სკოლაში

     " "  9-12  .  6მაგრამ კანაფის გამოყენებით შევძელი კოლეჯში განახლება გრ
.   ,     PTSD   თვეში წარმოდგენა არ მაქვს რატომ არ მაქვს წლების განმავლობაში

   ,  ,  ძალადობრივი ფიზიკური შეურაცხყოფის გამო გარდა იმისა რომ რეგულარულად
 ,   ,  ,     .  ვიყენებდი კანაფს ასე რომ შესაძლოა ამას რაიმე კავშირი ჰქონდეს ეს ნივთები

?” ითვლება ლორი

„ .  ADHD, PTSD, .      “. დიახ მქონდა დეპრესია ზეთის გამო ახლა წამალს არ ვსვამ იერისა

„ ,     .   .შფოთვა პანიკის შეტევები და დეპრესია ზეთზე მეტად ყვავილობს ინდიკას
     ,    ყვავილებს მოწევა აქვთ შფოთვის გაუარესების ტენდენცია თუ კარგი შეტევის
 . ,      შუაგულში ვარ თუმცა ნავთობის გაჟღენთილ მედიკამენტებს ეს არასოდეს

.        “. გაუკეთებიათ არ აქვს მნიშვნელობა რა შტამისგან იყო მიღებული ზეთი სარა

„     PTSD- .     მამაჩემი ვეტერინარია და განიცდის ს ზეთი და კვირტი მას ძალიან
!” ეხმარება ჯენი

„      .   ეს ეხმარება ჩემი ქალიშვილის შფოთვის შეტევებს ამცირებს სიხშირეს და
. ” ინტენსივობას სუზანა

   ,  PTSD  (  1991   )  მე მაქვს ბიპოლარული აშლილობა ბრძოლა წელს ქუვეითში და
   .     მაწუხებს შფოთვა და უძილობა კანაფი დამეხმარა ყველა ამ სიმპტომთან

   ,   ,   დაკავშირებით და მიუხედავად იმისა რომ ექიმები მეუბნებიან რომ ეს აუარესებს
 (  ),   ,      სიმპტომებს ხარის ჰოკეი მე ვიცი რომ ის დამეხმარა შევინარჩუნო საკუთარი

         თავის კონტროლი და თავიდან ავიცილო სხვების ბევრი დაზიანება ძალიან რთულ
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. .  .” პერიოდში ვფიცავ მას ადრიან

”    ,   ნამდვილად გეხმარებათ ბიპოლარული სტაბილიზაციაში ექიმისგან მიღებული
        .”მედიკამენტები ან მოგკლავს ან ზიანს აყენებს თქვენს სექსუალურ ცხოვრებას

ანდრია

”       PTSD   მე ვიყენებ ინდიკას ტკივილისთვის და სატივას და შფოთვის
.  ,        პრობლემებისთვის მე ვხვდები რომ ამ ორი ჯიშის ნაზავი აბალანსებს ჩემს

      ,   პრობლემებს და ანელებს ჩემს ჰიპერაქტიურობას იმ დონემდე რომ მაჩერებს
  “. საფრთხეს საკუთარი თავისთვის სტიუარტი

„    -     ამ დროისთვის ჩვენ ნელ ნელა ვმუშაობთ მისი ფსიქოტროპული წამლების
 .    .  , შემცირებაზე ბიპოლარისთვის მისი ექიმები მკვდარია წინააღმდეგი მე ვხედავ რომ
    „ “  .   გამოწერილი წამლები მის გონებას მუშს აქცევს ჩვენ უკვე გვქონდა

  RSO-  ,    .წარმოუდგენელი წარმატება სთან ერთად ამიტომ ახლა ამას ვუყურებთ

       .  ჩემი ქმარი ორპოლარულია და ძლიერ აქცენტს აკეთებს მანიაზე მრავალი წლის
   ,   4  განმავლობაში ის თვითმკურნალობდა ალკოჰოლით მაგრამ როდესაც წლის წინ

 ,     .  ფხიზელი გახდა მას შემდეგ ებრძოდა მანიას მხოლოდ ნარკოტიკების
   .    ,  შემაშფოთებელი მრავალფეროვნება იცავს მანიას მაგრამ ეს იმასაც აჩენს რომ მას

 .     ალცჰეიმერი აქვს ალკოჰოლთან თვითმკურნალობა მრავალი წლის განმავლობაში
,     ,    ეხმარებოდა მაგრამ ალკოჰოლიზმი არის საკითხი რომელსაც ასევე სჭირდებოდა

.     .  ,  გამკლავება ახლა ჩვენ უბრალოდ დავიღალეთ მედიკამენტებით ასე რომ კიდევ
     .ერთხელ ვაპირებ საქმეების საკუთარ ხელში აყვანას

     .    წამლებზე მისი ცხოვრების ხარისხი საკმაოდ ცუდია მხოლოდ ერთი მისი მრავალი
     (   ,  აბი დღეში შემცირება იწვევს განსხვავებას ახლა დაიწყო შემცირება ამიტომ

     ).  RSO-  თანდათან უნდა მოხდეს მანიაკალური შეტევის შიშით ის ზე იყო
 2,5      .დაახლოებით თვე სხვა საკითხებზე ყველაზე წარმოუდგენელი შედეგებით ასე

,     ,  -    .რომ ახლა თავს დაცულად ვგრძნობ ნელ ნელა ვამცირებ მის წამლებს ამან
      !” შესაძლებელი გახადა ამ სხვა ჯანმრთელობის საკითხის შეტევა დებორა

”   12      მე მას თვის განმავლობაში ვიყენებდი ქიმიურ ნივთიერებებზე
 .      დამოკიდებულების გამო ეს არამხოლოდ დამეხმარა დაძინებაში და დამეხმარა

„ “    ,   PTSD,სახელმძღვანელო მოხსნის სიმპტომებთან მიმართებაში როგორიცაა
,       დეპრესია შფოთვა და მრავალი სხვა ფსიქიკური ჯანმრთელობის

.   ,      ,პრობლემები ზედმეტია იმის თქმა რომ მე ვცდილობდი გამეზიარებინა ის ფაქტი
 THC         რომ და მედიბლები თითქმის ინარჩუნებდნენ ჩემს საღი აზროვნებას და

   .” ფსიქიკურ ჯანმრთელობას მკურნალობის დროს შანტელი

„  /      ალკოჰოლიზმის ნარკოტიკების მოხმარების საკითხები უნდა განიხილებოდეს
„  “     საკვალიფიკაციო პირობები ასეთი სამედიცინო კანონების მქონე

.     შტატებში სამედიცინო მარიხუანამ გადაარჩინა მრავალი ალკოჰოლიზმის
“. სიცოცხლე ჯიმ

”        დღეში ღირებული ბრინჯის მარცვალი დაახლოებით ხუთი თვის განმავლობაში
     ...  2  აბსოლუტურად კურნავდა ჩემს შფოთვას და დეპრესიას თითქმის წელი გავიდა

     .” ზეთის მიღებიდან და სიმპტომები არ დაბრუნებულა დანიელ

„      ზეთის მიღებიდან ერთი კვირის განმავლობაში გავათავისუფლე
,      .ანტიდეპრესანტები შფოთვის საწინააღმდეგო წამლები და ოპიატები ჩემი

      .მარმარილოს დაკარგვის სერიოზული საფრთხის წინაშე ვიყავი მგონი მადლობა
  ." ღმერთს ფენიქსის ცრემლებისთვის ედი

”      ,    მეხმარება დეპრესიაში და მძიმე ინვალიდობის გამო საკმაოდ დიდი დეპრესია
    .” მაქვს აქტივობისა და ტკივილის ნაკლებობით რიკი
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„       ,   ჩემი შვილის გაჩენის შემდეგ ცუდი პერიოდი მქონდა განშორების შემდგომი
    .    !!”დეპრესია და ორივე მშობელი დავკარგე კანაფი იყო ღმერთის გამოგზავნილი

ლორენი

”          ,ეს დამეხმარა ჩემს სტრესსა და შფოთვას ბოლო რამდენიმე წლის განმავლობაში
,      .  ფაქტობრივად ის ფაქტიურად გაქრება დიდი ხნის განმავლობაში არცერთ წამალს

  ...“ არ უმოქმედია ერთნაირად სტიუარტი

„         , გეხმარება ძილის დაკარგვისგან ღამით შფოთვისა და პანიკის შეტევების გამო თუ
  1   .  ,    მიიღება დაძინებამდე საათით ადრე ეს შვებაა ვინც თვეების განმავლობაში

 ,  ,   .    უძილობას განიცდის იცის რამდენად სანიაღვრეა ის ასევე გინარჩუნებთ კარგ
    .” წყნარ განწყობას დღის კარგ ნაწილს კატ

„    ,  -  ,დამეხმარა შაკიკის თავის ტკივილების ობსესიურ კომპულსიური აშლილობის
,  ,   ,   შფოთვის დაუცველობის არასრულფასოვნების კომპლექსის ამ ყველაფრის

      3 “. შეჯამებაში და ამან განკურნა დეპრესიული არსება კვირაში რიდი

„   ,     .   ქრონიკული სტრესის პრობლემები რაც ქმნის მაღალი წნევა ჩემი სტრესის დონე
   .    მაშინვე წყდება კანაფის საშუალებით ვეპინგი ცუდი მომენტების გადალახვაში

.         გვეხმარება მე მივდივარ მხოლოდ საკვები პროდუქტებისკენ და ამ მეთოდის ნაკლი
 ,     .    ,ის არის რომ დაველოდო ჩემი სისტემის ათვისებას მე მქონდა საკმარისი პრაქტიკა

         რომ მოთმინებით შემიძლია დაველოდო ნახევარ საათს და თუ ეს განსაკუთრებით
 ,   .” დაძაბული მომენტია ვუბრუნდები ჩემს აორთქლებას ენდი

"          მე მაქვს ზურგი მოტეხილი და ნერვები დაზიანებული და კანაფი ერთადერთი
,       !" წამალია რომელიც მეხმარება ძილში და გაუმკლავდეს ჩემს დღეს ლესლი

”     ,      ეს მეხმარება ღამით გონების დაკარგვაში ასე რომ მე შემიძლია ადრე გავიღვიძო
.” სამუშაოდ მეთიუ

        იშვიათი ან არც თუ ისე გავრცელებული დაავადებები და დაავადებები
„     ,     რიკ სიმპსონის ზეთი აღფრთოვანებული ხართ რომ გაიღვიძოთ და ნახოთ კიდევ

 .    “. რა განიკურნა რაღაცნაირად შეპყრობილი ვარ ამით ნატალია

.  / ,      ?ქ გამარჯობა რიკ ჯბ გსმენიათ ოდესმე იშვიათი დაავადების პორფირიის შესახებ
 ,   RSO-     ?თუ ასეა გიმკურნალიათ ვინმეს თ და რა შედეგი იყო

.   .     ,    , ა Არა არ მაქვს მაგრამ თუ ვიმსჯელებთ იმის მიხედვით რაც მასზე წავიკითხე მე
  ,          ვერ ვხედავ მიზეზს თუ რატომ არ უნდა დაეხმაროს ზეთი მის განკურნებას ან მის

.          კონტროლს ის აუცილებლად დაეხმარება ამ იშვიათი და რა თქმა უნდა ძალიან
  .უსიამოვნო მდგომარეობის სიმპტომებს

    ,     დავიცავდი ჩვენს საიტზე არსებულ პროტოკოლს ვჭამდი ზეთს და ვიყენებდი
 (    ).  სუპოზიტორებში ასე ჩავა პირდაპირ სისხლში ზეთს ადგილობრივად

       (  გამოვიყენებდი ნაყენში ან სალათში კანის დაავადებების დროს ის მოგიხსნით
   ).ქავილს და სხვა დისკომფორტს

-      60 - ,   ორი სამი თვის განმავლობაში ვჭამდი მინიმუმ გ ს არ გამოვიყენებდი ქიმიურ
,      .  60  საშუალებებს უბრალოდ მივყვებოდი რიკ სიმპსონის მითითებებს თუ გრამ არ

    ,   120   .    განკურნავს ან კონტროლს არ მოჰყვება კიდევ გრამს ვჭამ და თუ ეს არ
  ,      მოიტანდა დამაკმაყოფილებელ შედეგს მაშინ მე უბრალოდ დავიწყებდი ზეთის

 ,        ,   დაფქვას ჩემში დღეში ერთი ორი სამი გრამი ან უფრო მეტიც თუ შემეძლო მისი
    ,     მიღება და უბრალოდ ვჭამდი იმდენს რამდენიც შემეძლო რაც შეიძლება

.  . ?     ,   სწრაფად რატომ რადგან როცა ზეთი არ გეხმარება სავსებით ნაკლებად
,     . ,    სავარაუდოა რომ სხვა რამეს იპოვი ასევე აგრესიულ დაავადებებს აგრესიულად

 .  , JBუნდა მოეპყროთ საუკეთესო სურვილებით
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”    ,          ეს შეიძლება იყოს უხეში მაგრამ მე უბრალოდ უნდა ვთქვა მაინც და კარგად არ
  .  ,       ვარ დიდი შეხედულებისამებრ ასე რომ მე ჯერ არ მაქვს ყველაფერი რაც მჭირდება

,     .     ,ზეთისთვის მაგრამ ბავშვის ნაბიჯები იქამდე მიდის თუმცა მე მქონდა ეს ბუასილი
  .     5,3,1    რომელიც ყოველთვის ბრუნდება მე მყავდა სამი შვილი წლის და ჩემს პირველ

   ,     ,   , ბავშვს არ აქვს ბუასილი მეორე ბავშვი მხოლოდ ერთი ბუასილი ჩემი მესამე ჭა ეს
       ,    .იყო ერთი ბუასილი და ის გადის და ბრუნდება გადის და ბრუნდება ყველაფერი

  ,   .    .  ვიყიდე მზის ქვეშ არაფერი გამოვიდა ამიტომ ვთქვი რა ჯანდაბა მე ავიღე
 1/8     1/4     ,   დაახლოებით ჩაის კოვზი კიფ ჩაის კოვზი ქოქოსის ზეთი ერთი მწიკვი

          .  ხმელი ლავანდა და ერთი მწიკვი ხმელი გვირილა და პიტნის ორი ფოთოლი მე ეს
  .   ,   , ყველაფერი ერთად დავამყარე გუშინ ერთხელ წავიყენე წამებში აღარ მტკიოდა ამ

    .   ,დილას თავი გაფუჭებულ ბუშტს ჰგავდა კიდევ ერთხელ გამოვიყენე
 ,  -     .დარწმუნებული ვარ მომდევნო ორ დღეში ის მთლიანად გაქრება ყოველ

,     ,       ,შემთხვევაში ჩემი აზრი ის არის რომ მე დავზოგე ფული სახლში დამუშავებით
     ,      რაც მქონდა უფრო სწრაფად და ჯანსაღად ვიდრე სამთავრობო ვერსია და მისი

,         ,მტკიცებულება რომ კანაფს აქვს გიჟური სამკურნალო ძალა და წარმოიდგინეთ
  ,    .      თუ ზეთს ვიყენებდი ის უკვე გაქრებოდა კიდევ ერთი ჩემი სამი წლის ბავშვი

      ,   გადმოვარდა სატვირთო მანქანიდან მე არ მქონდა მალამო პეროქსიდი არაფერი
,   .  ,     ,   მქონდა როცა ვმოგზაურობდით ასე რომ მე ამოვიღე ჩემი ნაზავი ცოტა დაარტყა

    ,      მუხლზე და დილისთვის ისე ჩანდა თითქოს ნაწიბური ერთი თვის წინ
.  ,     !იყო გემშვიდობებით ნეოსპორინი ცუდად დაზოგე ჩემი პენი მშვიდობის

  “. სიყვარული და კანაფი მონი

" .  ,   ,    ,    Ბატონო რიკ სიმპსონ ნება მომეცით პირველ რიგში ვთქვა რომ ჩემი ოჯახი
,        ,     ფიქრობს რომ თქვენ საოცარი ხართ და ჩვენ გვსურს რომ უფრო ახლოს ვიყოთ
,      .  14   თქვენთან რომ დაგეხმაროთ თქვენს გასაოცარ საქმეში მე წელია ვიყენებ

      სამედიცინო კანაფს პოლითეისტური საკვერცხეების სინდრომისა და ართრიტის
  .   10   ,   გამო ქრონიკული ტკივილისთვის სააფთიაქო შხამების წლის გამო მე უფრო
 ,   90       ავად ვიყავი მოვიმატე ფუნტი და საშინლად ვიყავი დამოკიდებული ექიმის
  .  7       მიერ დანიშნულ ფენტინოლზე ზეთი კვირის წინ დავიწყე და მხოლოდ იმის თქმა

,    !  ,     შემიძლია რომ სასწაულები ხდება ექვს კვირაში ახლა ჩემი სისხლში შაქარი
 ,      ,    28  კონტროლდება ისე რომ არ არის საჭირო აბები მე დავიკელი ფუნტი

 .  ,    ,   ,  ძალისხმევის გარეშე პანიკა დამეწყო რომ ავად გავხდი მიუხედავად იმისა რომ
  ,   !   ,   თავს უკეთ ვგრძნობდი ვიდრე ოდესმე მრავალი ტესტის შემდეგ რამაც ექიმებმა

   ,    !      თავები იხეხეთ და თქვეს რომ ეს სასწაულია ახლა არა მხოლოდ არ არის ახალი
,   ,      . .ფიბროიდები სიმსივნეები ან მასები არამედ ადრე არსებული ფიბროიდები და ა შ

!   ,     !   გაქრა არანაირი ნიშანი იმისა რომ დაავადება ოდესმე ყოფილა ჯერ კიდევ მაქვს
,    ,    ,   ანალიზები რომ თირკმელებიდანაც გაქრა მაგრამ გულში ვიცი რომ ისინიც

. ,   ,     ,  გაქრება გმადლობთ რიკ სიმპსონ თქვენ აკეთებთ უფლის საქმეს ღმერთმა
,    ,    . დაგლოცოთ როგორც მას მე ჰყავს თქვენი გვერდის პოვნის გზით ანი

”   JB & RICK!!!      !კარგი ამბავი დღეს ექიმებთან მივედი ჩემი ტესტის შედეგებისთვის
  ,     ჩემი ფარისებრი ჯირკვალი რომელიც არასაკმარისად მუშაობდა და მკურნალობდა

22  ,    !    წლის განმავლობაში ახლა უკვე მეტისმეტად აქტიურია მე მხოლოდ ერთი თვეა
 RSO-   ,       ვღებულობ ს სრულ განაკვეთზე ასევე ვიღებ ნაყენს პირდაპირ ყელში და ასევე

 RSO- !      !  ვაორთქლდები ს ძალიან ექსტატიკურად ბედნიერი ვარ ამის გამო ის მართლაც
 ,           ,მაგარი ექიმია რომელიც იყო იქ და დამეხმარა ამ ყველაფერში და კარგად იცის

    RSO  OIL- !   ,    რომ მე რეალურად ვიყენებ ს როგორც ის ექიმია მას მაინც სურს
      ულტრაბგერის გაკეთება ჩემს ფარისებრ ჯირკვალზე რაიმე კვანძის
!    ?     შესამოწმებლად რას ფიქრობთ ულტრა ხმაზე მე ყოველთვის ვაპირებ ამ ზეთს

    .    !სიამაყით მივიღო მთელი ჩემი დღეები რეცეპტით გაცემული წამლები ბოროტია
     ,   ასევე ბევრი სხვა ჯანმრთელობის პრობლემა მაქვს რომლებსაც ამჟამად

   !ვმკურნალობ ამ შესანიშნავი ზეთით
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Chiari    1      ტვინის ღეროს ტიპი მალფორმაცია ასევე მაქვს მძიმე კარპალური გვირაბი
  !   45  ,      და მრავალი სხვა მე ვარ წლის ახალგაზრდა დღეს არ ვგრძნობ თავს ნაცემი და

,   !  ,    მტკივნეული როგორც ადრე ვგრძნობდი ხომ ვთქვი მეც გავიკეთე ტვინის ოპერაცია
7           თვის წინ და არ მიხმარია არანაირი ნარკოტიკი ოპერაციის შემდეგ ღვიძლის

  !     ,   უკმარისობის გამო წამლებისგან მე ნამდვილად ვარ იმის მტკიცებულება რომ ეს
 !   ,      !ზეთი ღვთისგანაა ეს არის ყველაფერი რაც უნდა მივიღოთ როგორც წამალი

 JB   Rick  ,      !მადლობა და ყველაფრისთვის რასაც აკეთებთ ჩემი გულის სიღრმიდან
    , !!!!!!!!” აღარ არის ფარისებრი ჯირკვლის მედიკამენტები დიახ მარგენი

--   .   ,    .  გილოცავ მარგენ რაც შეეხება ექოსკოპიას მგონი პასუხი იცი რაც ნაკლები
  ,     .   სკანირება მით უკეთესი სულ ეს შემიძლია ვთქვა მე პირადად არავის

,    22    ,    ,   მივუახლოვდი ვინც ზეთზე წელი არ მეტყვის მაგრამ თუ ფიქრობთ რომ ამ
     ,   ,ადამიანებს ჯერ კიდევ აქვთ რაიმე სათქმელი თავისუფლად დაელაპარაკეთ მათ

,      .  კერძოდ თუ ნამდვილად გაინტერესებთ მათი სათქმელი მედიცინის
.     ,     ,  შესახებ მაგრამ ეს არის ის ყველაფერი რასაც მათ მივცემდი უფლებას მხოლოდ

,      ,  ,  ლაპარაკი ამ გზით ისინი ვერ დაგიშავებენ ისე როგორც გააკეთებდნენ თუ ისინი
 ,     წარმატებით დაგარწმუნებდნენ რომ მიეღოთ მათი არჩევანის

.    ,   22    აბი საუკეთესოუსურვებს და მოერიდე მათ ვინც წელი დახარჯა არასწორ
.  ,     „ “,   რჩევებს ბედნიერი იყავით რომ გადაურჩით მათ მკურნალობას სხვებს არ

.გაუმართლათ ჯბ

„     (  ).    17 მე ასევე მაქვს ჰიპოთირეოზი გრეივის დაავადება ჩვენ აღმოვაჩინეთ ეს წლის
,        15   წინ როდესაც ორსულად და მშობიარობაზე ჩემი ქალიშვილი კვირის პრემია

  (   14  ,    3  ამის გამო სულ ვღებულობდი ფარმაცევტს მათ შორის ნარკოტიკულ
      ტკივილგამაყუჩებელ წამალს ზურგის ქვედა ნაწილში მძიმე განვითარებული

      დეგენერაციული დისკის დაავადებისთვის და ზურგის ზედა ნაწილში
 /   (  )  /  სქოლიოზისთვის ჰიპერთირეოიდისთვის გრეივის დაავადება შაქრიანი

 (  II)  /    /     /   /დიაბეტი ტიპი ცისფერი სკლერა ფსორიაზი და ეგზემა ჰიპერტენზია
  /    (   ,თირკმელების პრობლემები მოუსვენარი ფეხის სინდრომი მე კარგად მოვიპოვე

    )  /    / როგორც სხვა წამლის გვერდითი ეფექტი ქოლესტერინის მაღალი დონე ჭარბი
 (  100    ~  ) **  წონა დამაკლდა ფუნტი წამლების კოქტეილიდან გასულ ზაფხულს მე არ

 **    ,    ვიცავდი დიეტას და ყოველთვის ვჭამდი ჯანსაღად მათ შორის წითელი ხორცის
~     . .     . .16გარეშე ორგანული ბოსტნეული და ა შ ყოველდღიური წვენის მიღება და ა შ
     ,  წლიანი უწყვეტი აბების პოპულარულ ფარმაცევტულ საშუალებებში რომლებიც

    !!!!ახლა შეადგენს ნულოვან აბებს ყოველდღიურად

        მე ვიღებ დღეში დაახლოებით მეოთხედიდან ნახევარზე ნაკლებ გრამზე ჩემს
       სახლში დამზადებულ რიკ სიმპსონის ზეთს რიკის სპეციფიკური ინსტრუქციის

 ~ **   ... , , ,   მიხედვით კომენტარი უნდა გავაკეთო ნუ ვიმეორებ ნუ იაფად იაფად თქვენი
   >   ,   ,   საწყისი მასალების ხარისხზე თქვენი ზეთი რომელსაც მიიღებთ უნდა იყოს

   >>   ,    გამჭვირვალე და ქარვისფერი წინააღმდეგ შემთხვევაში ის არ არის
  **”სამკურნალო ხარისხის საკვები

„        ? შეიძლება თუ არა კანაფის ზეთის გამოყენება ცოფის სამკურნალოდ აამი

--  ,  ,  ,  ,       აამი კი მაგრამ ალბათ საჭირო იქნება პაციენტის კომაში ჩაყვანა გარკვეული
,     ,   დროით ზეთის ძალიან მაღალი დოზებით განსაკუთრებით მოწინავე

.შემთხვევებში ჯბ

„      ,   გუშინ ცოტა ზეთი მივეცი ჩემს მეგობარს რომელსაც ჩუტყვავილა საავადმყოფოში
 .        ,წასვლისგან დაემართა მე შევთავაზე ამ ადამიანს გააცხელა ცოტა ზეითუნის ზეთი

 RSO-    ,    .  შეურიოს ში და შემდეგ კრემში რომელსაც ეს ადამიანი იყენებდა ამ ადამიანმა
  ,  : „ ,  ,  მხოლოდ მესიჯი მომწერა რომ მეთქვა პეტრე ვერ გეტყვი როგორი მადლობელი

   !HOLY SHIT.    :   ვარ ამ საოცარი ზეთისთვის ტყუილის თქმა არ არის ყველაზე ბოროტი
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„ “   ,   „  “ ,    ჯიბე რაც მაქვს პირველი მიწა ნულოვანი გამოჩნდა რომელიც ყველაზე დიდი
      ,     -და საზიზღარი დარჩა მთელი იმ დროის განმავლობაში როცა ავად ვიყავი

        უბრალოდ გამშრა და ქერცლი მოშორდა სუფთა ზეთის წასმიდან დაახლოებით
  .  !  !   ორი საათის განმავლობაში მოქცეული ვარ წმინდა ჯოჯოხეთი მე ვიყენებდი მთელ

      -     ,სკალპს და სხეულზე ყველაზე უარეს ლაქებს თმა ცოტა ცხიმიანად მეჩვენება
      .  . !   მაგრამ თავს ასე ბევრად უკეთ ვგრძნობ უკვე მართლაც საოცარია ᲕᲐᲣ ბევრი რამ არ

 ,    “. არის საჭირო რომ ვინმე დაარწმუნო სიმართლეში პეტრე

--  ,  ,   .     RSO  გმადლობთ პეტრე კარგად გააკეთე კანაფის თესლის ზეთი და ასევე
 .      მშვენივრად მუშაობს ბაზარზე ბევრი ზეითუნის ზეთი არ იწარმოება

,        ზეთისხილისგან მსოფლიოში არ არის საკმარისი ზეთისხილი ყველა იმ
„  “,      , ზეითუნის ზეთისთვის რომელიც იწარმოება და იყიდება მთელ მსოფლიოში ასე

,     ,   რომ თქვენი თაღლითობის შანსი უფრო დაბალია როდესაც ყიდულობთ კანაფის
 .  .  ,         თესლის ზეთს გარდა ამისა ის აღწევს კანში და აღწევს დაახლოებით ერთი და
   ,    .  ნახევარი ინჩის სიღრმეში ქსოვილში რაც ასევე შესანიშნავია სამკურნალოდ და ის

   ,   .არ არის ისეთი ცხიმიანი როგორც ზეითუნის ზეთი ჯბ

„     ,  .    თუ დისლექსია სიაში არ არის შესაძლოა იყოს მე შევამჩნიე მართლწერის უნარი
100-  ,    ,    ჯერ უკეთესად ვიდრე ოდესმე ვაკეთებდი მანამ სანამ თავს სხვა რამეებისგან

. -2      განვიკურნებდი მე ტიპის დიაბეტისგან განკურნების საშინელი გვერდითი
:    ,  ,    . !!"ეფექტი აღარ არის ართრიტი რადიკულიტი სიმსუქნე ან დისლექსია Ჰაჰაჰა

პეტრე

„        ,    , ეს არ არის კიბოს განკურნება ან სხვა არაფერი მაგრამ მინდოდა რიკს გამეგო რომ
     .   ,  თითქმის ერთი წელია მარჯვენა ქუსლზე ვკოჭობ არ ვარ დარწმუნებული რისი

  ,     ,    ბრალია და ვიცი რომ ექიმი მომცემს წამლებს რომელთა მიღებაც თავს
  ,    .  კომფორტულად არ ვგრძნობ ამიტომ უბრალოდ გავუმკლავდი ტკივილს ჩვენ ცოტა

   RSO  ,      ხნის წინ გაგვეცნო მეგობრის ჩარლზის მეშვეობით და დავიწყეთ მისი
.          შექმნა ბოლო ორი დღეა ზეთს დღეში რამდენჯერმე ვჭამდი და დღეს დილით

   .    .  , გამეღვიძა და არ კოჭლობდა ჩემმა ქმარმა მაშინვე შენიშნა მან გაითვალისწინა რომ
     !   ![:)]ზეთმა თავისი ჯადოსნური მოქმედება უნდა მოახდინოს მადლობა რიკ სიმპსონ

  !" Თავს კარგად ვგრძნობ ჰ

--  ,   ,     ძვირფასო ჰ მადლობა კარგი ამბებისთვის ჩვენ ყოველთვის გვსურს მათ შესახებ
.         მოვისმინოთ ზეთს ავურიავდი კანაფის თესლის ან ზეითუნის ზეთს და ვაკეთებდი

    .   ,    ნაყენს და ზეთს ადგილობრივად ვიყენებდი რა თქმა უნდა ზეთის ჭამა არის
       ნამდვილი განკურნების გასაღები და ყველა ინსტრუქცია ზეთის გამოყენების

  .  , JBშესახებ ჩვენს საიტზეა საუკეთესო სურვილებით

„           .ექვსი დღის წინ მე დავეხმარე ორ მამაკაცს ღვიძლის კიბოთი და დიაბეტით ერთ
, ,  ,  .225    139, მეგობარს ქიმიკოსს პირი დაუწვა ტუჩები დაიწვა ფუნტზე იყო ახლა ვერ

,  ,   . ,     RSO-  .  ვჭამდი მეძინა ძალიან დაღლილი ისე ის ბევრს მეკითხება ს შესახებ მე მას
 .     6 .   ,    ყოველთვის ვასწავლი მე მასზე ვარ უკვე თვე მაგრამ მას შემდეგ რაც მისი ორი

  6  ,  , 1  .  ბიძაშვილი გარდაიცვალა თვის წინ ორივე კიბო ღვიძლის ტვინი და ფარისებრი
 .   ,    -  ,  ჯირკვლის კიბო ორივე ოჯახს ვესაუბრები მათ სურდათ რსო ს მოსინჯვა მაგრამ
,        .ეშინოდათ რომ მთავრობა მათ სახლებს წაართმევდა ან ციხეში ჩააგდებდა ორივე

.  .გარდაიცვალა ᲜᲐᲗᲔᲚᲨᲘ ᲘᲧᲝᲡძმებო

    6   -  ,   ,  მაგრამ ეს კაცები უკვე დღეა რსო ზე არიან მივედი შესამოწმებლად როგორც
.   ,       ,    დავპირდი ის გაოცებული იყო რომ ისევ შეუძლია ჭამა და თქვა რომ ჭამას ვერ

.  .  ,      ,   წყვეტს ეს კარგია იმის გამო რომ როდესაც მან დაიწყო ზეთი ის ძვლები
.  .   6  ...   .იყო ავადმყოფი ჩანდა მაგრამ მხოლოდ დღის შემდეგ პირის ტკივილი გაქრა მან

:  ”  ,      .”     ,თქვა მართალი იყავი მე თავს ბევრად უკეთ ვგრძნობ მას ისევ აქვს ენერგია
.        .RSO.ბევრი ის ძალიან კარგად გამოიყურებოდა და ბევრი ფერი ჰქონდა კიდევ
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   .    ერთხელ გმადლობთ რიკ სიმპსონ კიდევ რამდენიმე ბედნიერი კიბოს
.    . ,   პაციენტი ცხოვრება და გრძნობა ფანტასტიურად მშვიდობა სიყვარული და კანაფის

 ” სამკურნალო საშუალებები რონ

„    ,     ჩემს მომვლელს ჰყავს პაციენტი რომელსაც დაუდგინდა ლუპუსის და
   .    ვერცხლისწყლით მოწამვლა მთელ სხეულში დაახლოებით ერთი წლის შემდეგ

    ,   მისი ხელნაკეთი ზეთის გამოყენების შემდეგ ვერცხლისწყლით მოწამვლა
     .   მთლიანად გაქრა და ლუპუსი თითქმის გაქრა თმის ფოლიკულებს იღებდნენ

 2 ,          ყოველ კვირაში რათა ზუსტად დაენახათ რა და რამდენი შხამია მის სხეულში
  .   ,   მისი წარმატების განახლებისთვის მართლაც გასაოცარია ის რისი განკურნებაც

  .  ,      შესაძლებელია ბუნებრივი გზით ცოტა ღირს მაგრამ მაინც უფრო ჯანსაღი და
 !” სიცოცხლე ღირს ჯესი

„    ,   ,დამიდგინეს პირველადი მიელოიდური ფიბროზი მივიღე მედიკამენტები
 ,       რომლებიც მეხმარებოდნენ მაგრამ არ ვიყავი კმაყოფილი მზარდი ტკივილების და

  ,     ,  მადის არარსებობის გამო და სისხლის კონცენტრაციის დაქვეითება ელენთა
 , .       გაზრდილი ზომა უძილობა ერთი წლის განმავლობაში ამ წამლის მიღების შემდეგ

     ,    RSO,და არ ვიგრძენი რეალური ფუნდამენტური ცვლილება გადავწყვიტე მეცადა
 1  ,   ,  ,  მხოლოდ თვე ზეთზე ტკივილი არ მაქვს მადა დაბრუნდა სისხლის რაოდენობა

,  . მატულობს კლდესავით მეძინება აგუაე

„       …   მე მას ვიყენებ ჩემი სამედიცინო ანომალიის სამკურნალოდ ჩემი რეგიონის
  ,       … რამდენიმე საავადმყოფო ამბობს რომ ეს არ უნდა იყოს შესაძლებელი მაგრამ

RSO  …    VP    ,   საოცარია მე უარვყოფ შუნტს ჩემს სხეულში მაქვს შემაერთებელი
      …   4ქსოვილის დაავადება და რამდენიმე სხვა იშვიათი პრობლემები ტვინის

 36        ……ოპერაცია დღეში და მე უარი ვთქვი ნარკოტიკების შევსებაზე მხოლოდ
 ,  RSO  …    სამედიცინო მარიხუანა და სუნთქვა ცხოვრებაში ასე სწრაფად არასდროს

…  ,    , გამომიჯანსაღებია მიუხედავად იმისა რომ ჩემი ლაბორატორიები აჩვენებენ რომ
   ,      ჩემი სხეული იმდენად გაფუჭებულია ჩემი ტკივილი სინამდვილეში არც ისე
...“ ცუდი ქეთი

„     PCOS-  (  კანაფის ზეთი კურნავს ჩემს ს პოლიკისტოზური საკვერცხის
).    .   7სინდრომს ჩემი სიმპტომების უმეტესობა კონტროლირებადია მე გამოვრიცხე ვე

,   .  ,   ,   წამალი რასაც ვიღებდი პერიფერიული ნეიროპათია რომელიც მქონდა გაქრა და
    .   შეგრძნება ისევ ჩემს ფეხებში დაბრუნდა ჩემი მეტაბოლური სინდრომი

.  130 -   .კონტროლდება წონაში კგ მდე ვარ დაკლებული

PCOS-       :  ისა და მეტაბოლური სინდრომის მრავალი სიმპტომი გაქრა ჰორმონები
 (    180- ,    40-დაბალანსებულია ტესტოსტერონი ძალიან მაღალია ზე ახლა უკვე

).    (  )  მდე ჩემი ინსულინის წინააღმდეგობა სისხლში შაქარი კონტროლის
.   ( ,   ,   ქვეშაა ლეპტინის წინააღმდეგობა ჰორმონი რომელიც გვეუბნება როდის ხართ

)  .    15   სავსე კონტროლდება ყოველთვიური პერიოდი დგება წლის ამმენორეის
(  )    (  )მენსტრუაციის ნაკლებობა და ანოვულაციის ოვულაციის ნაკლებობის

.    .შემდეგ დიაბეტის ნერვის ტკივილი გაქრა

  .    ჩემი მადა კონტროლდება ზეთი დაეხმარა შაქრის დამოკიდებულების
.  120    (10  / )  -  PCOS-დაძლევაში დაკარგეთ ფუნტი ერთ წელიწადში ფუნტი თვეში ის
  ,       სიმპტომები მოიცავს სიმსუქნეს ზედა ტანის სიმსუქნეს და წონის დაკლების

.      .   სირთულეს კისტები მკლავების ქვეშ და მაჯაში გაქრა ართრიტი იშვიათად გტკივა
  ,  ,     .და თუ გტკივა ეს ნიშნავს რომ დროა მეტი ზეთის მიღება

Hidradenitis  Suppurativa  (  ,   ,  დეფორმირებული ფოლიკულები კისტოზური აკნე შავი
)  / .Acanthosis  nigricans  (   ,წერტილები კონტროლდება მცირდება კანის მუქი ლაქები

 ,   )  .     (უხეში კანი კანის ნიშნები გაქრა ვისცერული ცხიმი მაშინვე იკარგება საშიში
   ).  ,     .ცხიმი გულსა და ღვიძლში ნაკლები აკნე კისტები და ჩაზრდილი თმა უკეთესი
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  (  ,     .) სახის ფერი პატარა ფორები თვალების გარშემო მუქი წრეები გაქრა ჰირსუტიზმი
(    ,  ,  ,   არასასურველი თმა ქალებზე სახეზე კისერზე მკერდზე ზურგზე და

.) ,    .     მუცელზე შემცირდა მაგრამ არ წავიდა უმჯობესია დაიძინოთ ღრმად და მთელი
.    Heels Spurs-   Plantar Fasciitis- .   ღამე აღარ არის ტკივილი ისა და ისგან აღარ არის თავის

   ,   ტკივილი ინტრაკრანიალური ჰიპერტენზია შემსუბუქებული კუნთებისა და
 ,   ,       ნერვების ტკივილი წნევა მხრებში კისერსა და თავის უკანა მხარეს მკვეთრად
. ,      შემცირდა თავბრუსხვევა მუდმივი თავბრუსხვევისა და თავბრუსხვევის მსგავსი

 .   .   .სიმპტომები გაქრა განწყობის ცვალებადობა კონტროლდება აღარ არის ბუასილი

   (    ქრონიკული ყელის ტკივილი მჟავას რეფლუქსისგან განმეორებადი ყელის
)    .(   ,    ტკივილი განიკურნა და გაქრა მჟავას რეფლუქსი რჩება თუმცა საკვები მასზე

 ).    ( /ყოველდღიურად მოქმედებს გაქრა სეზონური ალერგიები გამონადენი ცხვირი
,      ).  დაბინძურებული ჭარბი ნახველი დილით და თვალების ქავილი კვებითი ალერგია

 (   ,     ,შემცირდა შემთხვევით შეჭამა კრევეტები რეაქცია ჩვეულებრივზე ნელი იყო
    ).   .მაგრამ მაინც მოუწია ბენადრილის მიღება ზურგის ტკივილის შემსუბუქება თითი
.    IBS   წავიდა გაღიზიანებული ნაწლავის სინდრომის სიმპტომები კონტროლს

.   . ,   ექვემდებარება არტერიული წნევა დაქვეითებულია ნაწიბური როცა კარპალური
  ,  .გვირაბის ოპერაცია გავიკეთე მთლიანად განიკურნა

        მე განვკურნე რამდენიმე დამწვრობა კანაფის ზეთისა და ქოქოსის ზეთის
.         კომბინაციით ჩემმა ბიჭმა ხელი სასტიკად დაიწვა და ზეთის გამოყენებიდან ერთი

      .    .დღის შემდეგ ამის არანაირი კვალი არ იყო ჩემი ქოლესტერინი ისევ მაღალია მე
 /  ,     ,გავიარე დეტოქსიკაციის ჰერქსინგის პერიოდი როცა ზეთზე უარის თქმა მომიწია

  .     .   თორემ უარესად ვიქნებოდი მე ვმუშაობ ისევ იმავე დოზაზე ჩემს ოჯახში სუსტი
   PCOS      ღვიძლი გადის და დაკავშირებულია კანდიდას ალბიკანთან და ბევრ
    ,   ადამიანს უწევს გამკლავება ჰერქსჰაიმერის რეაქციასთან თუ საფუარი ზედმეტად

 .       გადამუშავდება ღვიძლში მე ასევე გადავედი ორგანულ საკვებზე და დავტოვე
  ,   ,     რაფინირებული შაქრის ჭამაც ასე რომ ეს შეიძლება იყოს დეტოქსიკაციის

.  ,      ,   ნაწილი როგორც ჩანს ზეთი არ მოქმედებს ჩემს ქოლესტეროლზე მაგრამ რაც
   ,    ,    უფრო მეტ კვლევას ვაკეთებ მით უფრო მეტად ვხედავ რომ ქოლესტერინი არ არის
 ,        ,  ისეთი ცუდი როგორც ხალხი ფიქრობს და სანამ ანთება იქნება იქნება

.       .  , ქოლესტერინი ეს არის ორგანიზმის დამცავი მექანიზმი მის წინააღმდეგ ასე რომ მე
 . ”  არ მაინტერესებს აამანის მეშვეობით

„      ,  FSGS  ჩემს შვილს აქვს თირკმელების იშვიათი დაავადება სახელწოდებით და ის
   2   .   იყენებს მედიკამენტს ბოლო წლის განმავლობაში მისი სისხლის ტესტი

    (   ,   ყოველთვის აჩვენებდა დაბალ ალბუმინს ცილა იღვრება შარდში რაც ამცირებს
  ).    (  1/4  ალბუმინის დონეს სისხლში წამლის დაწყების შემდეგ ბრინჯის მარცვლის

 PM- )     ,    ზომა ში მისი სისხლი იმდენად გაუმჯობესდა რომ მისი ნეფროლოგი
.  ,   ,    გაოცებულია ბოლო შედეგები რომელიც დაბრუნდა აჩვენა ალბუმინის დონე

" " .  : „    ,  ნორმალური ადამიანისათვის ნეფროლოგმა თქვა არ ვიცი რას აკეთებ მაგრამ ასე
“.     ,  ,   ,გააგრძელე თირკმელების ამ ტიპის დაავადებით პაციენტს როგორც წესი

    8   .შეუძლია გადანერგვის მოლოდინი დიაგნოზიდან წლის განმავლობაში ჩემს
 2        25 .  შვილს წლის ასაკში დაუსვეს დიაგნოზი და ახლა თითქმის წლისაა მას ჯერ
        " "კიდევ აქვს ორივე თირკმელი და ორივე ფუნქციონირებს როგორც ჯანმრთელი

,      .   ადამიანი რომელსაც არ აქვს თირკმლის დაავადება ნეფროლოგი თავის თავს
.         17  იკაწრებს ჩვენ ასევე ვხედავთ ნატუროპათს და ამას ვაკეთებთ ბოლო წლის

.     ,    ,   განმავლობაში მან ასევე დიდი დახმარება გაუწია მაგრამ მე ვიცი რომ წამალი
 ,    .   ,არის ის რაც ასწორებს ალბუმინის გამომუშავებას არსებობს მრავალი დაავადება

         , რომლის განკურნებაც შესაძლებელია ამით და მე ნამდვილად მჯერა და ვიცი რომ
    ,   . !!"ეს წამალი დამეხმარა როგორც მე ასევე ჩემს შვილს Გმადლობთ

„    Niemann Pick  C       1ჩვენს შვილს აქვს ტიპის და ჩვენ ვიყენებთ რიკის ზეთის მეთოდს
.   15+    თებერვლიდან ჩვენ გადავედით საშუალო კრუნჩხვებიდან დღეში სიფხიზლის
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  ,    ,   56     2დროს და უთვალავი როცა მას ეძინა ბოლო დღის განმავლობაში მხოლოდ
 .       .გრანდ მალამდე ჩვენ ახლა ვიწყებთ მცირე ფოკალური კრუნჩხვების განცდას იქნებ

      ?” მირჩიოთ ახალი ზეთის დამზადება და შტამების შეცვლა კევინი

-- , .დიახ კევინ

„    THC  ,     CBD   ,მიყევით სხვა მაღალი შტამს თუ კარგია მაღალი შტამის შერევა
    THC ,  Candy Kush?“როგორიცაა ჰარლეკინი სხვა მაღალი შტამთან როგორიცაა

--     ,    RSO  CBD- .მე გავაკეთებდი ორ ცალკეულ ზეთს არ მინდა ჩემი განზავდეს ით რაც
   ,    .უფრო ძლიერი და დამამშვიდებელია მით უკეთესი იქნება წამალი ჯბ

„     ,      THC ვინაიდან ამას დიდი ხანია აკეთებთ გირჩევთ თუ არა უფრო მაღალი ზეთების
  CBD  ?    გამოყენებას მაღალი ზეთებისგან განსხვავებით არ მსურს შარლოტას ქსელის
 ,       THC-  მარშრუტის გავლა რადგან ჩვენ ვნახეთ შესანიშნავი შედეგები ის მაღალ

,   .    .  შტამში რომელიც ჩვენ გამოვიყენეთ მაგრამ მე არლეკინი მაინტერესებს ან არისეს
  CW- ?”ძალიან ჰგავს ს

--  ,  ,    RSO-     ისევ კევინ მე გავაკეთებდი ს ყველაზე ძლიერი და დამამშვიდებელი
  ,    . ,  ,  -ინდიკა დომინანტური შტამისგან რაც კი შემეძლო მაშინ შესაძლოა ცალ ცალკე

  CBD        ,გავაკეთო მაღალი ზეთი და შემდეგ მივცეთ საშუალება პაციენტს აირჩიოს ის
   .   რაც საუკეთესოდ მუშაობს მისთვის იდეალურ შემთხვევაში პაციენტებს

    . ,     -შეეძლებათ აირჩიონ ასობით სახის ზეთი ისევე როგორც ღვინის მაღაზიაში
  ,        ,    ყველას მოსწონს ის რაც მოსწონს და არ არის იმის თქმა თუ რომელი ღვინო

 .მოეწონებათ საუკეთესოდ

 მხედველობის აღდგენა
    „  “   .  რამდენიმე ღამის წინ გავაკეთე კანაფის ზეთი და კარაქის პარტია თავის ტვინის
    ,    სიმსივნით დაავადებულ პაციენტს ვაძლევდი ზეთს ზეთის მიღებამდე იგი

  ,        თითქმის ბრმა იყო ზეთის მიღებიდან ერთი თვის შემდეგ მხედველობა თითქმის
 .     .   სრულად აღდგა კარაქისგან იგივე შედეგს ვერ მიიღებ თქვენ მიიღებთ სამკურნალო

 ,       შედეგებს კარაქისგან თუმცა ზეთი არის წამლის ბევრად უფრო
      ,   კონცენტრირებული ფორმა და ის მუშაობს თითქმის ყველაფერზე ეს უბრალოდ

. ” გასაოცარია დიონი

„     .   პერორალურად მიღებული დედის მხედველობა აღადგენს ის ლეგალურად ბრმაა
 .        მარცხენა თვალით ტრავმამ ის ლინზების გარეშე დატოვა და რამდენიმე ოპერაციამ

  .    RSO-  -  კი გლაუკომა დატოვა ის უკვე წელიწადნახევარია ზეა ყოველდღიურად
.   ,    ,   იყენებს მან ვერ შეამჩნია რამხელა მხედველობა უბრუნდება სანამ თვალის
  .  40      ,   ,მაკიაჟს არ გაიკეთებდა ის წელია ამ თვალით ბრმა იყო ამიტომ ივარჯიშა
    .    ,როგორ გამოიყენოს მაკიაჟი დახუჭული თვალებით ეს იყო ერთადერთი გზა

      ,    რომლითაც მას შეეძლო მისი კარგი თვალის გამოყენება იყო მისი კარგი თვალის
,      . ,      დახუჭვა რაც მას სრულიად ბრმას ტოვებდა ისე ბოლოს როცა მან დახუჭა კარგი

,         .თვალი მან დაიწყო რეალურად ხედვა და ფოკუსირება ბრმა თვალიდან ის
   ,      ,მხოლოდ ხანდახან ატარებს მაკიაჟს ამიტომ არ არის ზუსტად დარწმუნებული
    ,    ,   რამდენი დრო გავიდა მხედველობის აღდგენამდე მაგრამ მას შემდეგ რაც ერთ

     ,    ,წელზე მეტი ხნის განმავლობაში ზეთზე ყოფნისას მას ახლა შეუძლია სურათების
    .    !    Laysფერების და ზოგიერთის წაკითხვაც კი მისი ცუდი თვალი მე მეჭირა ჩანთა

Chips-        .  ,  ით და მაგიდის გადაღმა მას შეეძლო წაეკითხა ლეიები ის ფიქრობს რომ
   ,    .  ახალი ლინზა რომ ჰქონდეს მხედველობა მთლიანად აღდგება ახალი ლინზის

       -   მისაღებად ის უნდა მოხვდეს ორგანოების დონორთა სიაში დარწმუნებული არ
,       ,     -    ვარ რომ მისი დაზღვევა დაფარავს რაიმე მსგავსს ასე რომ ახლა ამ ზეთმა მას

  -  ,     .სასწაული მისცა მხედველობის სასწაული სადაც ოდესღაც მხოლოდ სიბნელე იყო
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!  ,  ,      -   !ასე რომ მე ვიტყოდი რომ წვეთები არ არის საჭირო მხოლოდ სტაბილური მარაგი
,     ! ,    ახლა გადადით თქვენი განკურნების დარგვაზე ოჰ მას არც გლაუკომის

 !” მტკიცებულება აქვს ლინდსი

„       10   გლაუკომის სამკურნალოდ კანას კარაქს ვიყენებ და წუთში იწყებს
.       მოქმედებას კვერცხუჯრედის დაბუჟების შეგრძნება ჩემს თვალში მიდის და
    .     ,ასუფთავებს ჩემს ნისლიან ორმაგ ხედვას მე არასოდეს მქონია სხეულის ტკივილი

       ,   ,  ასე რომ არ ვიცი მოქმედებს თუ არა ტკივილზე მაგრამ დარწმუნებული ვარ რომ ეს
 .47      ,   ,     ასე იქნება წლის ვარ და არ მტკივა ალბათ იმიტომ რომ უკვე კანას კარაქს

.    Wellbutrin  Adderall,     ვიყენებ მე აღარ მჭირდება ან კანაფმა განკურნა ჩემი დეპრესია და
ADD/ADHD.     ,    ის ასევე მეხმარება ჩემს შფოთვაში ექიმს სურდა კლონოპინზე

.  ." დამეყენებინა ჰაჰაჰაჰა ვაუ რებეკა

„  ,       დღეს მამაჩემი რომელიც მაკულარული დეგენერაციით იტანჯება და თითქმის
    ,    ,   6  მთლიანად ბრმა იყო ორივე თვალით კვლავ მივიდა ექიმთან ბოლო თვის

    .  განმავლობაში ფენიქსის ცრემლების მიღების შემდეგ დღეს ექიმები
 ,    ,   გაკვირვებულები იყვნენ რადგან მისი მხედველობა რომელსაც არაფერი

,   ,  .  გაუკეთებია გარდა გაუარესებისა გაუმჯობესდა ნერვულმა დაბოლოებებმა
        20/20  დაიწყეს ხელახლა შეერთება და მან დღეს გაიარა ტესტი მარჯვენა

.  .    Phoenix Tears,   თვალში კანაფის განკურნება მე მივეცი მას რომლის დამზადება რიკ
 .    .    .  ”სიმპსონისგან ვისწავლე ეს ძალიან კარგი დღეა ეს ადასტურებს კანაფის ძალას

გრეგ

” ,  , ,      , კარგი ასე რომ ვფიქრობ ჩვენი მკითხველების უმეტესობა მიეჩვია იმ ფაქტს რომ
   ,   ,    კანაფის ზეთი კურნავს კიბოს განსაკუთრებით მაშინ როდესაც მზადდება და

       გამოიყენება სწორად და როდესაც პაციენტი ასრულებს რიკ სიმპსონის
.   ,    ,  ,მითითებებს შემდეგ თქვენ დამინახეთ როგორ გავაგრძელო დიაბეტი ართრიტი

 , MS     .   კრონის დაავადება და სხვა ყველა სახის დაავადება ზოგიერთმა უკვე გადალახა
  ,  , ,      ეს და იცის რომ ზეთი ალბათ ნამდვილად არის ყველაფრის განკურნება ან ყოველ

  ,   .     შემთხვევაში ასე ჩანს ზოგს კი არა შემდეგ ჩვენ მივიღეთ დამწვრობის მკურნალობა
    -   ,   და ძველი ნაწიბურების მოცილება მარტივი დასამტკიცებელი ბევრმა გააკეთა

.   ,        -  ეს შემდეგ ჩვენ ვთქვით რომ ზეთი აღადგენს თმას მელოტ ლაქებზე და
.        , ისაკეთებს შემდეგ ჩვენ ვახსენეთ ერექციული დისფუნქციები და ბევრს ეგონა რომ

  .      :ეს ზედმეტი იყო მაგრამ დაელოდეთ სანამ წაიკითხავთ ამ ჩვენებას

„   2  ,      !მე მყავს მშობელი რომლებსაც მათი ჩვენების ჩანაწერი სჭირდებათ დედაჩემი
    ,  (   )    აბრუნებს თავის საიტს ბრმა თვალში ზეთზე ყოფნის შემდეგ მას ახლა უკვე
    ,      შეუძლია ფერების და ფორმების დანახვა თუნდაც მისი კარგი თვალით და
  . მამაჩემმა განკურნა დიაბეტი ლინდსი

-- ,   ,     .გმადლობთ ლინდსი ბუნი როჯერს ამ ერთმა ჩვენთვის დღე გაალამაზა მხოლოდ
  ,   , ,   იმის თქმა შემიძლია რომ მისი მხედველობა ალბათ კიდევ უფრო გაუმჯობესდება

  ,     .  და ასევე ვურჩევდი რომ ზეთი სანთლებშიც გამოიყენოს სუპოზიტორები თვალის
?   .JB”დაავადებებისთვის Რა თქმა უნდა

”     RSO-  ...      მე წელიწადზე მეტია ვიღებ ს კიბოსთვის ეს არა მხოლოდ ამცირებს ჩემს
,      -650-  -400- .სიმსივნეებს არამედ ჩემი მხედველობა გაუმჯობესდა დან მდე ჩემი

   ,     .თვალის ექიმი ვერ იჯერებდა რამდენად გაუმჯობესდა ჩემი მხედველობა ახლა
   “. ორჯერ მომიწია სათვალის გამოცვლა დები

 - ცხოველები ჩვენებები
„    .   11   ,    განკურნა ჩვენი ხარის მასტიფი მას თითქმის თვის წინ მას შემდეგ რაც

  ,  4  !  ,ჰემანგიოსარკომის დიაგნოზი დაუსვეს სიცოცხლის თვე მისცეს მოხარული ვართ
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      !” რომ ვიპოვეთ რიკ სიმპსონი და კანაფის ზეთი ამანდა

„      .  14   წარმოდგენა არ მქონდა სამკურნალო კანაფის შესახებ ჩვენი წლის ძაღლი
      ,   ძალიან მორჩილია და შეგიძლიათ სტეიკი იატაკზე დადოთ ოთახიდან გახვიდეთ

   ,    . ,    ,და ის არ შეეხოს თუ არ იტყვით კარგი აჰა იყო ცოტაოდენი გაჟღენთილი კარაქი
       Dusty  Dog-რომელიც ცეცხლთან რბილდა რამდენიმე წუთის განმავლობაში და მა

 ,    ,    !    30უნდა იცოდა რომ ეს კარგი იყო რადგან მან ბევრი შეჭამა ეს იყო დაახლოებით
    .    ,ძლიერი ადამიანის დოზა ერთ სხდომაზე საკმაოდ ცუდად ვგრძნობდი თავს

 ,        განსაკუთრებით მაშინ როცა მისმა ფეხებმა დამიარა და ნახევრად კომაში
.          ჩავარდა მე დავრჩი მასთან და შპრიცები შაქრის წყალს ვუსვამდი პირში მომდევნო

  ,    ,  ,    ორი დღის განმავლობაში შემდეგ ის გაიღვიძა ააფეთქა დიდი მწვანე ჭორაობა
,       .  .  გააკეთა შეირყა და მას შემდეგ ახალი ძაღლივით იყო ლეკვივით იყო თავიდან მე

 ,   ,   ,    ამას მივაჩვიე რომ ბედნიერი ვიყავი რომ ცოცხალი ვიყავი მაგრამ ეს უფრო მეტი
.      .  იყო თითქოს ვიღაცამ მას ქარხნული გადატვირთვა გაუკეთა სწორედ ამან

       .გვაფიქრებინა სამკურნალო თვისებები და აღმოვაჩინეთ რიკ სიმპსონის ისტორია
ადამ

„    T  CLCT-1  !ზოგიერთი ბავშვის ლიმფომის უჯრედის კიბო გაქრა

        CBC-ჩვენ მივდივართ ვეტერინართან მხოლოდ ყოველ სამ კვირაში ერთხელ
     FNA- ,   ებისთვის კალციუმის დონის გასაზომად და სთვის რათა დავაკვირდეთ

-     - .   წითელი თეთრი სისხლის რაოდენობას კიბოს ტ უჯრედებზე მას აღარ სჭირდება
 ,       გამოწერილი მედიკამენტები მაგრამ ჩვენ მას რიკ სიმპსონის ზეთზე

,      .შევინარჩუნებთ რომელიც კურნავდა კიბოს ყოველდღე სიცოცხლის ბოლომდე ჩვენ
  . ”  ვართ მადლიერი ოჯახი ზოგიერთი ბავშვი

„     (  ).     ჩემს ძაღლს აქვს ოსტეოსარკომა ძვლის კიბო ერთი კვირის წინ მას ფეხი
 ,     .  ,ამპუტირებული მქონდა ერთ კვირაში კი ქიმიოთერაპიას დამიწყებს მისი კიბოთი

,  ,  95%   ჩვეულებრივ ფილტვებში ვრცელდება ძაღლების ფილტვის კიბოთი იღუპება
  .    ,    ერთი წლის განმავლობაში შენი ძაღლი რომ ყოფილიყო ახლა დაიწყებდი ზეთს და
  ,       ?მაინც გაიკეთებდი ქიმიას თუ არა ქიმიო და პირდაპირი ზეთი ადამიანებისთვის
   ,  70   ,   თქვენ იწყებთ ბრინჯის მარცვლით ფუნტის ძაღლით დაიწყებდით ამის

  ? ,     მესამედით დღეში ორჯერ გმადლობთ რომ წაიკითხეთ და მოუთმენლად
  . ” ველოდები თქვენს პასუხს ედა

„ ,      .  .  ედა ზეთმა გადაარჩინა ჩვენი ძვირფასი ძაღლი სოფი ის კვდებოდა მიეცით თქვენს
    ...  .   ...“ძაღლს ზეთი რაც შეიძლება მალე ჩემო მოკლავს ლოცვები შენთან ერთად

ბრიუსტერი

”       RSO...     მე ვუმკურნალე ჩემი ძაღლის სიმსივნეს ყურზე ეს იყო უზარმაზარი და ახლა
 !!!!” ის გაქრა ანდრეა

„    ,      !!ჩემს ძაღლს ჰქონდა სიმსივნე რომლის ოპერაციაც ვეტერინარს არ სურდა ის
   .    RSO   მუდმივად იშლება და ინფიცირდება მე ვიყენებდი ჩემს ზეთს შერეულ ქოქოს

    ,    ზეთთან და ვიყენებდი ადგილობრივად ყოველდღიურად სანამ სიმსივნე არ
.       !!” გაქრებოდა არანაირი ზრდა ჩემი ბიჭის შიგნით და გარეთ ბორის

„     ,  10,  9   8  ,   ჩვენ გვყავს სამი ბეწვის ბავშვი და წლის რომლებსაც პრევენციულ
   RSO-  .   ღონისძიებად ყოველდღიურად ვმკურნალობ სთან ერთად მე ასევე დიდი
      წარმატებით ვუმკურნალე მათ სხვადასხვა წყლულებს და აქტუალურ

.  !” ლაქებს მადლობა რიკ ვირჯინია

”         ,მე ახლახან მივიღე შესანიშნავი სიახლე ჩემი მეგობრების ძაღლის შესახებ
   !     რომელიც უბრალოდ უნდა გამეზიარებინა რამდენიმე თვის წინ მის პიტბულ
 -     ,   მაქსიმუსს ერთ ერთ უკანა ფეხში ჰქონდა სიმსივნე რომელიც უკონტროლოდ

.    ,     3იზრდებოდა ვეტერინარმა უთხრა ჩემს მეგობარს რომ ფეხის ამპუტაციისთვის
   ,      ლარზე მეტი უნდა გადაეხადა თორემ გავრცელდებოდა და ერთ წელიწადში
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.    4   . ,    მოკვდებოდა ეს იყო დაახლოებით თვის წინ მაშინ როდესაც დავინახე მისი
    ,    , სტატუსი მისი დაგეგმილი ოპერაციის შესახებ მივწერე მესიჯი და შევთავაზე რომ

    .  ,    მის ნაცვლად მიეტანა კანაფის ზეთი მან ჩათვალა რომ სცადა ბუნებრივი
,       ,  მკურნალობა სანამ რაიმე რადიკალურ და შეუქცევადს გააკეთებდა როგორიცაა

.  (  ) ,     ,ამპუტაცია მისი და მაქსიმუსის საბედნიეროდ მას უკვე ჰქონდა კანაფის ბარათი
   .  ,     რადგან ის კალიფორნიაში ცხოვრობს ასე რომ ის მივიდა კანაფის დისპანსერში და

 .    1   ,    ,აიღო რამდენიმე იგი აჭმევდა მას წვეთ ზეთს დაახლოებით ბარდის ზომის
   .   ,    ,   დღეში ორჯერ საჭმელთან ერთად მაშინვე მან თქვა რომ მან შეამჩნია რომ მას

       .ნაკლებად აწუხებდა ტკივილი და თავს ბევრად კომფორტულად გრძნობდა გარდა
,      .   ამისა მისი კვების ჩვევები ნორმალურად დაუბრუნდა რამდენიმე კვირის შემდეგ

     ,      მას შეეძლო კოჭლობის გარეშეც კი გარბოდა ამიტომ მან გააუქმა ოპერაცია და
  .     გააჩერა ბუნებრივი მკურნალობა ის ახლახან დაბრუნდა სახლში ვეტერინარული

  ,      .გამოკვლევიდან და აღმოაჩინა რომ მისი სიმსივნე მთლიანად გაქრა სიმსივნის
  .    ,   ,კვალი არ დარჩენილა ვეტერინარი მართლაც შოკირებული იყო როცა უთხრა
  .როგორ განკურნა იგი

FYI:    -3  ,    ,    ეს არის მე ძაღლი რომელიც მე ვიცი რომელიც გადაარჩინა კანაფის
.     ,   .   ზეთით მე ასევე ვიცნობ უამრავ ადამიანს რომლებიც გადარჩნენ თუ თქვენ ჯერ

 ,     ,    .კიდევ ფიქრობთ რომ კანაფი არ კურნავს კიბოს მაშინ ყურადღებას არ აქცევთ მე
      ,   , უკვე წლებია ვიცი სიმართლე და ვერავინ ვიპოვე ცხოველი თუ ადამიანი რომელიც

   “. კანაფის ზეთმა ვერ გადაარჩინა ლარა

„   ,       მე მყავს მეზობელი რომელმაც ერთ თვეში წარმატებით მოაშორა სიმსივნე თავის
  .   ,    ,ძაღლს წამლის მიწოდებით გააგრძელეთ და დიახ ძალიან მცირე დოზებით

  ,    ,   როგორც რიკმა თქვა მათი მეტაბოლიზმი ძალიან მაღალია ამიტომ ისინი ბევრად
  ,  . ” უფრო სწრაფად უმჯობესდებიან ვიდრე ჩვენ კოვეი

” ,    .    ,  დიახ ის დაეხმარება თქვენს ძაღლს ჩემს ძაღლს ჰქონდა კრუნჩხვები მაგრამ არც
  ,   !” ერთი მას შემდეგ რაც ზეთი დავიწყე შელაღ

„        .  12ჩვენ ვიყენებთ მას ჩვენი საყვარელი ბასეტის გლაუკომის სამკურნალოდ ის
      60-  70-     , წლისაა და მისი თვალის წნევის მაჩვენებელი დან მდე იყო და მათ თქვეს რომ

   ,    80-  ,   ,  შესაძლოა თვალის ამოღება მოუწიონ თუ ის ს მიაღწევს ასე რომ ჩვენ
         დავიწყეთ ზეთის გამოყენება ბოლო რამდენიმე თვის განმავლობაში და მისი ბოლო

      8! !!    თვალის წნევის ტესტი გაზომილი იყო მხოლოდ ეს არის ნორმალური თვალის
      ,     წნევის დონის ქვემოთ და თვალის ექიმი ეთანხმება რომ ეს კარგად არის

  .    დადასტურებული გლაუკომის სამკურნალოდ ჩვენ მას ყოველდღიურად ვაძლევთ
         ,მხოლოდ ძალიან მცირე ოდენობით ქინძისთავებს და რაც უფრო დიდს აჭიანურებს

        ,მაგრამ უბრალოდ კარგად სძინავს და თქვენ ხედავთ თვალის გაუმჯობესებას
  .     როდესაც ის გაიღვიძებს ზეთი ასევე დამეხმარა ვარფარინის სისხლის

  ,    ,  გამათხელებელი წამლების მოშორებაში რომელიც ძალიან მძულდა ასევე
       ყოველდღიურად მიმეღო და არასდროს ვგრძნობდი თავს უკეთესად და

 -   ,       შემეთავსებინა გმო ს გარეშე დიეტა სადაც ეს შესაძლებელია და ზოგადად კარგი
        .    კვება და ვარჯიში და მე ნამდვილად ახალი ადამიანი ვარ ძალა აქვს ამ გასაოცარ
      ,      ზეთს და მადლობას ვუხდი რიკს და ყველას ვინც ხელს უწყობს ამ გასაოცარ

 .” სამკურნალო მცენარეს დეკანი

„   JB       ღმერთმა დალოცოს და რიკ სიმპსონი თქვენი ერთგულებისთვის იმ
 ,    .   ,ადამიანების მიმართ რომლებსაც ყველაზე მეტად სჭირდებით მე გავაკეთებ ჩემსას

 ,    ,  ,  როცა შევძლებ რომ დავეხმარო იმ ადამიანებს რომლებსაც ვიცნობ რომლებსაც ეს
 .      ძალიან სჭირდებათ ჩემმა ქალიშვილმა ცოტა მოამზადა სიმსივნისგან თავის
.     ,    ,  ძაღლზე ოთხი დღის გამოყენებისას მან თქვა რომ ისე გამოიყურებოდა თითქოს

 .     .ჩამოვარდნას აპირებდა ჯერ კიდევ ველოდები საბოლოო შედეგებს ღმერთი
 !” ქიმიკოსის წინაშე გრეგ

„  !     RSO-   ,საოცარი ამბავი მე ვაკეთებ და ვიღებ ს ჯანმრთელობის შესანარჩუნებლად
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     .     ,რადგან ჩემს ოჯახს ბევრი კიბო ჰქონდა დავიწყე მისი მიცემა ჩემი ძაღლებისთვის
           ისევე როგორც მათ ორივეს აქვთ მცირე სიმსივნე და ჩემს შეტლანდიურ ნაგაზს აქვს

 ,   .  !დისკოიდური ლუპუსი ძაღლის ლუპუსის ფორმა ეს წარმოუდგენელია რამდენიმე
  -    70%-    კვირაში ძაღლის ერთ ერთი სიმსივნე შემცირდა ით და მეორე ძაღლი

  !     ,ლუპუსით არის გასაოცარი პირველად წლების განმავლობაში მისი წითელი
    !  ,  ,შეშუპებული და მტკივნეული ცხვირი იკურნება ვცადე რეცეპტები სტეროიდები

   .RSO    ,  ,  დიეტა და არაფერი მიშველა კურნავს ჩემი ძაღლის მგლურას მე ვიცი რომ მას
  !შეუძლია დაეხმაროს ადამიანებსაც ♥♥♥ "ეშლი

„  ,    !!     დალოცეთ ყველას ვინც კურნავს ცხოველებს მე განვკურნე ორივე ჩემი ძაღლი
.   .  ,   .  კიბოსგან საშვილოსნოს კიბო ერთზე მეორეს მხრივ კანის კიბო ორივე სრულიად

.   -3      განიკურნა ასევე ვკურნავ მე ხარისხის მასიურ დამწვრობას მარცხენა მკლავზე
RSO- .  RS & JB !!!!!!!” ით დალოცეთ გობლინი

„    ,   .  ჩემი ძაღლი ვეტერინართან წავიყვანე რადგან კოჭლობდა ექიმმა გადაიღო
   (   )   ,    რენტგენი და მაჩვენა მხარში მასა დავინახე და მითხრა რომ დაახლოებით ორი

 .        კვირა ჰქონდა მათ უამრავ ტკივილგამაყუჩებელ წამალზე დაუსვეს და ამან ძალიან
   ,     .ავად გახადა და ვფიქრობ რომ ხედავდა და ისმენდა რაღაცეებს

 ,     THC ,  ყოველ შემთხვევაში ჩემი მეგობარი კანფეტებს ამზადებს ზეთით ამიტომ მე
     1/4-   4   შევწყვიტე ტკივილგამაყუჩებლები და ვაძლევდი მას ს ყოველ საათში და ის

 ,     . ,  2   მშვენივრად მუშაობდა მან ისევ დაიწყო ჭამა მოკლედ კვირის შემდეგ
       ,   ,   დააბრუნეს და ისევ გადაუღეს რენტგენი და ის გაქრა ექიმმა თქვა რომ მსგავსი

 ...  ...   ...NO  BULLSH___”არაფერი უნახავს დავდებ სურათს ზეთი ნამდვილად მუშაობს
ტამი

„           თქვენი და თქვენი ცოდნის გარეშე მე ვერ დავეხმარებოდი მეგობრებს და სხვა
 .    ,   ,სასოწარკვეთილ ადამიანებს შინაგანად ისეთი კარგი გრძნობაა როცა ხედავ

  .   , .  როგორ დაეხმარე მათ გააგრძელე ინფორმაციის გავრცელება ვაპირებ ის მეხმარება
    .2   . ჩემი ძაღლის ართრიტის დროსაც კი დღეში შეაჩერა კოჭლობა კრისტალი

„       .   ჩემს ძაღლს ელის სახეზე სიმსივნური სიმსივნე მოვიშორე ის ჩემი საუკეთესო
.    ...   “.მეგობარია სამი სიტყვა რიკის აღსაწერად უანგარო პროგრესული ლიდერი

„   ,    RSO-     ,როგორც რიკმა იცის ჩვენ ვიყენებდით ს ჩვენს ძაღლებზე და ცხენებზე
 . ,      ,  ჩვენთან ერთად გვეჩვენება რომ ცხოველები ბევრად უფრო რეაგირებენ ვიდრე

.      ,    ,ადამიანები ჩვენ ამას მივაწერთ არა მხოლოდ იმით თუ რამდენი რეცეპტორი აქვთ
   . ისინი მართლაც უდანაშაულო პაციენტია ბრიუსტერი

”         მე ვიწყებდი ჩემს ძაღლს დღეში დაახლოებით ნახევარი ბრინჯის მარცვლის
, ,    . ,    ოდენობით ღამით სანამ ის არ მიეჩვია გაითვალისწინეთ რომ ეს ძაღლს აძინებს

  ,   JB-  ,   და შეიძლება გააღიზიანოს მაგრამ როგორც მ თქვა ისინი სწრაფად რეაგირებენ
.       ,  მასზე მე მას ვუმკურნალე სიმსივნეზე უშუალოდ თავად სიმსივნეზე ასევე

    2-       ვაძლევდი მას პერორალურად დღეში ჯერ და ის მუშაობდა ერთ თვეზე ნაკლებ
,  . !" დროში სიმსივნე გაქრა Წარმატებები ფენიქსი

„      -      -  საუკეთესო გზაა მისი ენაზე გაწმენდა ზოგიერთ ძაღლს უყვარს გემო ამან
       ,შეიძლება დაამშვიდოს ისინი და შესაძლოა გამოიწვიოს შარდის შეუკავებლობაც

   ,     .   ასე რომ არ ინერვიულოთ რომ ისინი კარგად არიან ძაღლებისთვის უმი ხორცისა
        .და ძვლების დიეტა ასევე იდეალურია და დაგეხმარებათ კიბოს წინააღმდეგ იპოვე

 “. ჰომეოპათიური ვეტერინარიც უიტნი

”       ( ).  ჩემი ორივე ძაღლი ყოველდღიურად იღებს ზეთს მოვლა ძაღლებისთვის საშიში
 ,  ,    ,  ,     1,5რომ ყოფილიყო მაშინ რა თქმა უნდა ძაღლს რომელიც ჭამს დაახლოებით
 ,    ,    გრამ ზეთს წინა გამოცდილების გარეშე ექნებოდა სერიოზული გვერდითი

,     .  5 , მოვლენები გარდა ძილისა და საწოლის მოშარდვისა იმ ძაღლიდან რომლებსაც
 ,        ზეთით ვუმკურნალე თითოეულ მათგანს მეტი ენერგია ჰქონდა და დადებითად
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 .    4   10   უპასუხა მკურნალობას მათი ასაკი მერყეობდა თვიდან წლამდე და
     .მკურნალობდნენ ყველაფერს დაწყებული ჭრილობებიდან დაწყებული კიბომდე ეს

  ,     ,   არის ერთადერთი წამალი რომელსაც ჩემი ძაღლები იღებენ მე ვიყენებ
          .ჰოლისტიკურ ვეტერინარს და ის ჩემს უკან დგას და ვმკურნალობ მათ ამით

    (20   80  )   1/4მე დავიწყე თითოეული ძაღლი ფუნტიდან ფუნტამდე დაახლოებით
   . ,  ,   ბრინჯის მარცვლით თითო დოზაზე ისევე როგორც ადამიანებს მათ ყველას აქვთ

 ,       ,  განსხვავებული ტოლერანტობა მაგრამ მე არ მინახავს იმის საჭიროება რომ
   .  ,   ,   ,  დავიწყოთ უფრო დაბალი დოზით ყველაზე უარესი რაც მოხდება ის არის რომ

 ,    ,    ,ისინი ამაღლდებიან თუ დისკომფორტს გრძნობენ უბრალოდ დაწექი მათთან
 ,        . ,ისინი დაისვენებენ რადგან შენ მოდუნებული ხარ და ისინი დაიძინებენ შემდეგ
 ,    ,    როცა გაიღვიძებენ ენერგიით იქნებიან სავსე ეს შეესაბამება თითოეულ
.     ,   .ძაღლს დოზის გაზრდა შეიძლება საკმაოდ სწრაფად ყოველ რამდენიმე დღეში

    ,     ,    თუ ძაღლებს არ მოეწონათ ის რაც მათ განიცადეს ამისგან მაშინ ისინი არ
   ,    .  ,    მიიღებდნენ ულუფებს ან საჭმელს რასაც მე ვსვამდი როგორც ჩანს მათ არ აქვთ

      ,   პრობლემა ყურძნის წიპწის ექსტრაქტის ირგვლივ ჭამის დროს ტოვებენ მას
,       . თასებში მაგრამ საკვების ნაჭერი მასზე ზეთით არასდროს რჩება ჯეი

„           „Rickრამდენიმე წლის წინ დავიწყე უფრო და უფრო მეტი მითითების ნახვა
Simpson  Oil“-       ,   ზე და როგორც კანაფის დიდი ხნის მომხმარებელი უფრო მეტად

.   ,     მაინტერესებდა ამ დროის განმავლობაში ჩვენ დავკარგეთ ჩვენი ოქროს რეტრივერი
  ,    ,  სისხლით დაბადებული სიმსივნით რომელსაც ჰქვია ჰემანგიოსარკომა რომელიც
,   .      ცნობილია რომ გოლდენსი იღებს მან მოკლა იგი ჩვენი ვეტერინარის დიაგნოზიდან

3  .     .კვირის შემდეგ საზიზღარი სწრაფი კიბო საუკეთესო შემთხვევაში

        RSO-   ამ დროის განმავლობაში მე და ჩემმა მეუღლემ დავიწყეთ ს დამზადება და
,         გამოყენება როგორც ჩემი გაფანტული სკლეროზისა და მისი ზურგის ნერვის

  .  -   დაზიანების საკონტროლო საშუალება ჩვენი ერთ ერთი მეგობარი გოლდენ
     რეტრივერიმოულოდნელად საკმაოდ ცუდად გახდა და ჰემანგიოსარკომის

      2  .დიაგნოზი დაუსვეს და ვეტერინარს მისცეს მაქსიმუმ კვირა სიცოცხლისთვის მე
     , , გავმართე კონსულტაცია მფლობელებთან და დავიწყეთ ძაღლის ბეტის დოზირება

RSO-    „  “    ით დაახლოებით ერთი ბრინჯის მარცვლის ზომის დოზით დღეში საკვებთან
.ერთად

3-  5      ,     დან დღეში ის არა მხოლოდ მაღლა იყო არამედ რეალურად დარბოდა და ისევ
.        თამაშობდა იგი მთელი დღის განმავლობაში მისდევს მთის ველოსიპედს მთელ

      ,  ადგილობრივ ჭუჭყიან ბილიკებზე და უფრო ჯანმრთელად გამოიყურება ვიდრე
 .   ,    ოდესმე ყოფილა ვეტერინართან საპასუხო ვიზიტისას თავიდან ის დაბნეული იყო

    ,     ,   წინა დიაგნოზის გამო და ელოდა რომ ის სწრაფად მოკვდებოდა ისევე როგორც
  ,      .  ყველა სხვა ცხოველი რომელიც მან სწორად დაუსვა დიაგნოზი შემდეგ მან

   ,      დაუყონებლივ შეხედა და განაცხადა რომ აშკარად არასწორი დიაგნოზი დაუსვა
 ,        RSO-მის მდგომარეობას მაგრამ როგორც კი უთხრეს მისი მკურნალობის შესახებ

,      ,      სთან მან გააუქმა იდეა და თქვა რომ არ არსებობდა მისი ეფექტურობის
 .     „სამედიცინო მტკიცებულება მისი უარი ირწმუნონ ფაქტობრივი მედიცინის

“    ,     სასწაული არის იმის დასტური რომ იგი გაწევრიანებულია თავხედ
 [ ] .არამორწმუნეთა ექიმთა საზოგადოებაში

RSO-      MS-  მ დრამატული გავლენა მოახდინა ჩემს ზეროგორც დადასტურებულია
 ,      მიმდინარე ტესტირებით მე ვაკეთებ დაავადების პროგრესის თვალყურის დევნებას

[  ,   ,   ,   ,კომპიუტერული თამაშები იგივე თამაში იგივე ვერსია სხვადასხვა წელი
      ].    რეალურად ვაკეთებ ამას უფრო სწრაფად და ზუსტად წონაში დავიკელი და უფრო
 ,  ,  ,     ჯანმრთელი ვარ ვიდრე ოდესმე მას შემდეგ რაც სრულიად ცივი ინდაურით თავი

   ,    15  დავანებე ყველა ფარმაცევტულ წამალს რომელსაც მედიკოსები წლის
 . ,  ,     ,   განმავლობაში ვსვამდი და შესაძლოა პირდაპირი შედეგი არ იყოს მაგრამ მაინც

  RSO-  ,    50   მოვიპოვე ძალა ს გამოყენებით თამბაქოს მოწევის წლის შემდეგ
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 ,  60  ,      საბოლოოდ შევძელი დღის წინ ბოლო სიგარეტი ამეღო და ყველა საფერფლე
.          , გადავაგდე მე ძალიან ვამაყობ ამ ფაქტით და მადლობელი ვარ იმ ძალისთვის რაც

RSO-      .  მ მომცა ჩემს ყოველდღიურ დემონებთან საბრძოლველად თუმცა სამყარო
  !!!!! ,      250ახლა უფრო სუნავს ასევე თამბაქოზე დახარჯული თვეში დაახლოებით

       დოლარი ახლა შეიძლება გამოყენებულ იქნას უმაღლესი ხარისხის საკვები
  LIFE-   .    .პროდუქტებისთვის და ის უკეთესი კლასისთვის მადლობა რიკ და ჯბ შენ

    !!!!!   !!!” შეცვალე ჩემი ოჯახის ცხოვრება უკეთესობისკენ მომეწონა შენი წიგნი მარკო

„    1/4  -1/3    2-3-   ჩემი კატა ღებულობდა მარცვლოვან ბრინჯს ჯერ დღეში მისი
  UTI-  ,   ,ქრონიკული ანთებითი ის სამკურნალოდ როდესაც სითხეების

      ,ანტიბიოტიკების და მედიკამენტების მრავალჯერადი მიღება არ შეიძლებოდა
         .   ,ასევე დაუყენეს მას უმი დიეტაზე და არ ჰქონდა ის განმეორდება რა თქმა უნდა

     . ,   კიბოსთვის უფრო მაღალი დოზა უნდა გამოიყენოთ ზოგადად ვცდილობ ვიპოვო
, ,  ,     -   დოზა რომელიც როგორც ჩანს მათზე მკვეთრად არ იმოქმედებს ეს მათ არასოდეს

,     ,  ,დააზარალებს მაგრამ მფლობელი შეამჩნევს ძილიანობას შეუკავებლობას
  .   ,    - შესაძლოა ცოტა სიმთვრალეს რა თქმა უნდა კიბოზე არ გაინტერესებთ უბრალოდ

    ,    დაამუშავეთ ისინი რაც შეიძლება სწრაფად თანდათანობით უფრო მაღალ
.დოზებამდე

  „ “ -   ,   ეს არის შენარჩუნებისთვის მაგალითად ჩემს ძაღლს რომელსაც თვალი ამოიღეს
 (   )      ,გლაუკომისგან და აკეთებს საოცრად აქვს მეორე თვალის გლაუკომის რისკი

           , ამიტომ მე მას დღეში ორჯერ მაინც ვიღებ ზეთს და ვიპოვე კარგი დოზა რომელიც
    . .       .  არ იწვევს შეუკავებლობას და ა შ მაგრამ ის მაინც იღებს თავის ზეთს მე მივიღე

    .   ,    მისი მეტი თვალის წინ ტკივილისთვის მე ნამდვილად ვგრძნობ რომ ზეთი მას
  ,    უფრო მეტად დაეხმარა ვიდრე ჩვეულებრივი ტკივილგამაყუჩებელი საშუალებები

  -       1-2  ოპერაციის შემდეგაც პირველ ან მეორე დღეს მან მიიღო დოზა ვეტერინარული
 ,      RSO- ,  ტკივილგამაყუჩებელი წამალი შემდეგ მე მივედი მხოლოდ ში ოპერაციის

           .შემდეგ ის უკვე სურდა ისევ ბურთის თამაში და იყო და ბედნიერი გოგოა ქლოე
   RSO-   -    ,ფაქტობრივად ჩემს თითს ს მიილოკავს განსხვავებით ჩემი კატისგან

  .  (…)რომელსაც ის სძულს ᲚᲝᲚ

  ,  RSO    -  მე არ ვხვდები რომ იწვევს შფოთვას ცხოველებში სინათლის მგრძნობელობა
    .შეიძლება შეინიშნოს უფრო მაღალი დოზებით

-    -          რსო ზეც კი გამოვიყენე ის ძალიან მოხუცი იყო და ერთ დღეს ძალიან სუსტად
,    .    RSO-   გაიღვიძა შესაძლოა ინსულტი დაემართა მე მას ვაძლევდი ს მცირე დოზებს

  ,      -     მთელი დღის განმავლობაში რათა უბრალოდ არ ეძინა იმ საღამოს ის თითქოს
 -     ,    , იღვიძებდა თავს აქნევდა და ისე იქცეოდა როგორც ჩემი ძაღლები აკეთებენ როცა

 .  ,   ,        -  კანაფს ჭამენ მოიქეცი სულ მცირე მას არ აწუხებს ან არ იტანჯება ნახევარი
 ,     -  ,   ,წარმოდგენა მქონდა რომ კარგად გაიღვიძებდა სამწუხაროდ ის გარდაიცვალა

        ,  მაგრამ მისი ცხოვრების ხარისხი იმ ბოლო დღემდე შესანიშნავი იყო ამიტომ
,  RSO-       .  , ვგრძნობ რომ მ მას საუკეთესო ბოლო დღე მისცა შესაძლებელია მე ვიცი რომ

        ,      მას არ სტკიოდა და ძალიან მშვიდად ეძინა და ვიცი რომ ეს არ იყო ძალიან ბევრი
RSO,        ,  რადგან მას აძლევდნენ დოზას დილით და შუადღეს ადრე შემდეგ არაფერი

       ,     -  და მე შევამოწმე მას ძალიან გვიან იმ საღამოს მას მხოლოდ ეძინა მას შეეძლო
,    ." გაღვიძება მაგრამ მხოლოდ დაძინება სურდა უიტნი

--     ,    ,    სიცოცხლის საუკეთესო ხარისხი ბოლომდე ეს არის ის რასაც ასევე დიდი
   . , JBმნიშვნელობა აქვს ზეთის ჩართვაში გმადლობთ

”  ,     .   დარწმუნებული ვარ ამ კითხვაზე ადრე გიპასუხეთ რა არის რეკომენდებული
   ,     135დოზა ინგლისური მასტიფის ძაღლისთვის რომელიც იწონის დაახლოებით
?       .  , -3ფუნტს მას საზარდულის არეში ძალიან დიდი ზრდა აქვს მართალი გითხრათ მე

  .   12     ,ბურთის ტომარას ჰგავს ის დაახლოებით წლისაა და მსურს ვნახო
   RSO   . !”გაუმკლავდება თუ არა მკურნალობა ამ ზრდას მადლობა
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-- ,   ,    (  ჟანეტ ძირითადად ყოველთვის ასეა იწყებ მცირე დოზებით ბრინჯის ნახევარი
  , 1-2-5 )  , ,   მარცვალი ან ნაკლები მგ დღეში სამჯერ ხედავ როგორ რეაგირებს პაციენტი

     .     ,  და შემდეგ დოზას ზრდი ყოველ ოთხში დღეებში ან ყოველ ჯერზე როცა
/   .      1 , ძაღლს პაციენტს აძლევთ ზეთს შემდეგ თქვენ ინახავთ მათ დღეში გრამს სანამ

100%     ,    განიკურნება და შემდეგ დარწმუნდით რომ ისინი განაგრძობენ
 .შემანარჩუნებელ დოზებს ჯბ

„  ,  8      გუშინ ქლოეს ჩემს წლის სტეპირებულ მდედრ ჰელერ ფოქსტერიერს გლაუკომის
   .      1   დიაგნოზი დაუსვეს ერთ თვალში წნევა ძალიან მაღალი იყო მის თვალზე და
    .     IVშესაძლოა მასში მუდმივად ბრმა იყოს ჩვენ გავაკეთეთ სასწრაფო მკურნალობა

       .  სითხეებით და მანიტოლით და ის რამდენიმე წამალს იღებს ზეწოლა ცოტათი
,    ,        დაეცა მაგრამ არც ისე ბევრი და მას ახლა არ სიამოვნებს ნახევრად ბრმა ცხოვრების

.     RSO- ,      ადაპტაცია მე მინდა მოვექცე მას ით რადგან ეს იყო წარმოუდგენელი ჩემი და
          ,ჩემი საკუთარი ტკივილის გამო და მე ნამდვილად მჯერა ზეთის და ისტორიების

   ,  .  ,    რომლებზეც ხალხი აქ ყვება წარმოუდგენელია არ მინდა რომ ქლოეს მეორე
       ,  თვალში გლაუკომა დაემართოს და მე მინდა განვკურნო ყველაფერი რაც შემიძლია

 .  ,       დაზარალებულ თვალში მე მესმის რომ ბევრ შინაურ ცხოველს ზეთი დაეხმარა და
 ,       მოხარული ვიქნები თუ ქლოე აღადგენს მხედველობას ან თუნდაც დაზარალებულ

...    !” თვალს გმადლობთ დახმარებისთვის ან რჩევისთვის უიტნი

-- ,   .    ,უიტნი უბრალოდ მიიყვანე ზეთზე ზოგიერთი ზეთი უკეთესია გლაუკომისთვის
 .    ,    ვიდრე სხვები უმარტივესი გზა იმის გასარკვევად თუ რამდენად ეფექტური

 ,        .  შეიძლება იყოს არის დოზის მიღება და დილით მის თვალებზე ყურება თუ ისინი
,       .    სუფთაა მოძებნეთ სხვა ჯიში ან შტამების კომბინაცია თუ მათზე ბევრი ნივთი

 ,        გაქვთ გასაწმენდი ეს დიდი ალბათობით კარგი შტამია თვალშიდა წნევის
.  , JBშესამცირებლად საუკეთესო სურვილებით

”  JB!   ,     ,მადლობა გუშინ მე მეგონა რომ რაღაც წარმოუდგენელ პროგრესს ვაღწევდით
   (    )      თვალი ნათელი იყო მთელი დღე ამოვიღე გუპი და გუგა ბოლომდე არ იყო

       ,  , გაფართოვებული და თუმცა არ ემთხვეოდა მეორე თვალის გუგას მე მეგონა რომ
 ,       .პასუხობდა სინათლეს მაგრამ დღეს დილით ისევ მოღრუბლული ჩანს იქნებ

    ...   გუშინდელივით ნათელ შუქზე უკეთ გამოიყურებოდეს რამდენი და რამდენად
   ?      ხშირად მირჩევთ მის დოზირებას აქამდე მე ვიღებდი ბარდის ძალიან მცირე

,    30  #-    ,     ,  დოზას ის მხოლოდ ია და როგორც ჩანს ეს გავლენას ახდენს მასზე ამ
        ,ძაღლებს ყოველთვის უყვარდათ ღეროების და ფოთლების ან როკების ჭამა

   . .   ,   ,    კვამლის მიღება და ა შ ასე რომ შემიძლია გითხრათ როდის დაზარალდება იგი
 ,   ,      ,   ზეთიც და როგორც ჩანს მასზე გავლენას ახდენს ცოტათი ისევე როგორც ღეროს

,     ,   ,    ,   ჭამა თუმცა ეს არ მაწუხებს რაღაცნაირად ვგრძნობ რომ ეს ნიშნავს რომ ის
" ". მუშაობს უიტნი

--  ,   -     .   უიტნი დღეში ორ სამჯერ რამე კარგთან ერთად მივცემდი რაც უფრო მეტს
     ,   .  -  მიიღებთ მასში და რაც უფრო სწრაფად მით უკეთესი თუნდაც ერთი ორი დღე
 ,   .     მოუწიოს ძილი ვინ აინტერესებს პატარა კანაფის გამოწვეულმა კომამ არ

.დააზარალებს ჯბ

„   !   .    კარგად ჟღერს ჩემთვის ამას დღეს გავაკეთებ ის გუშინაც საკმაოდ დაბნეული
.     JB!” იყო მადლობა ასეთი სწრაფი პასუხისთვის უიტნი

„   1/2  1/2        ჩემი მეგობრების მგლის ჰასკის უყვარდა ჰაშის ჭამა და როცა მას მისაღებ
   ,   .    ,ოთახში ქოთნის მცენარე ჰქონდა ბუჩქი მას იცავდა მათ მოისყიდეს ის ტრაქტატით

   .   ,      რათა თავი დაეღწია მისგან მე მაქვს განცდა რომ ბევრად უფრო მეტი გარეული
   ,   . ” ცხოველი იყო კანაფის მჭამელი ვიდრე ჩვენ ვფიქრობთ პეტრე

„   /      !!LOL...  ჩემი ბოსტონის ტერიერი პაგი იპარავს ჩემსას თუ არ დავმალავ როგორც
,  ,    . ” ჩანს ბობლის თავია როდესაც ის თავს იშორებს სარა
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„    ! ,       ...“ჩემს ორმოსაც უყვარს სარეველა ვჭრი ის იქ არის და ფოთლებს ევედრება
მელოდია

"       ჩემი ჰასკი იპარავს ჩემს ზეთის კექსის ნებისმიერ
...  ,      შესაძლებლობას დარწმუნებული ვარ მან იცის რა ეფექტი აქვსმასაც

...  ,         “.აქვს შესაძლოა იმიტომ რომ ლეკვის დროს მას მთელი ჩემი მარაგი მივეცი საღეჭი
ბრაიან

"       ,     -ცხოველებმა იციან რა სჭირდებათ და გამოიყენებენ იმას რაც მათ სჭირდებათ
!" ჭკვიანები შერი

”    ,      თუმცა დაიწყეთ მცირე დოზებით ზედმეტად ბევრი და ისინი მიიღებენ უსიამოვნო
   .” და ფხვიერი კუნთების კონტროლს ზაკ

”      ,   ,    ჩემმა ძაღლმა გუშინ შეჭამა მცენარის ნაწილი რადგან იცოდა რომ ეს ხელს
   ,          უშლიდა კუჭს მას შემდეგ რაც მან მიიღო ქათმის ნარჩენი ცხიმი და შეჭამა მისი
,     ,      თაიგული მან დიდი ტემპით იმოქმედა შემდეგ კი ისვრის და შემდეგ

 .      --  კომფორტულად დაისვენა გამოიცანით რა იყო მის პუკში ქოთნის
.  ." ფოთლები ჭკვიანი ძაღლი დონა

” ,     70-   FDA-   ,   იფიქრეთ რომ ეს იყო იან წლებში მ პირველად განაცხადა რომ კანაფი
  …   ,      , კლავს კიბოს უჯრედებს მხოლოდ ის ვიცი რომ ჩემს კატას კუჭის კიბო გაქრა ის

  ,      ...“ ახლა კარგად ჭამს წონაში იმატებს და ახალი კნუტივით დარბის ტონი

„  19        2011 ჩემს წლის კატას ვაძლევ დაფქულ დეკარბოქსილიზებულ კანაფს წლის
.    ,  ,   დეკემბრიდან ის იყო ძალიან ლეთარგიული გამონაყარი კატების სიბერის

... ,    ,    1/4ნიშნები ნაცნობმა რომელიც ვეტერინართან მუშაობდა შემომთავაზა მიმეცი
,  1/4   ...     ,ასპირინი ტ მეტამუცილი ამას აკეთებდა რამდენიმე დღის განმავლობაში

   ...      შემდეგ გადავწყვიტე კანაფის გამოცდა მის სველ საკვებში ყოველ ორ დღეში
  ...   !!!” ვასხამ მცირე რაოდენობას ის ისევ ჩვენთანაა ლორი

” ,      ,   , დიახ მე განვკურნე ჩემი კატა კიბოსგან ივნისში როდესაც ვეტერინარმა თქვა რომ
.     10    !დაეგდო უბრალოდ იკვებებოდა ზეთით და დღეში სასიკვდილო სიმსივნე გაქრა

 ,    ! ” ვეტერინარმა თქვა რომ ეს სასწაული იყო ჩარლი

”   ,        მე მყავდა კლიენტი რომელიც მკურნალობდა მისი კატის სიმსივნეს და იგივე
 -       ,    მოხდა ის უბრალოდ ამოვარდა და არაფერი დატოვა გარდა მბზინავი ახალი
.” კანისა სიტა

”    ,    ...>  !   თქვენ აჭმევთ ზეთს კატას ისევე როგორც ადამიანი ჭამს მას მე განვკურნე ჩემი
14         წლის კატა პირის ღრუს სიმსივნედან კვირანახევრის განმავლობაში კანაფის

...  !...> !   : "  ".ზეთით მაშინ ფუფი წავიდა ჩემმა ვეტერინარმა თქვა სასწაულები ხდება

-   ,  ,     მართალი იყო ჩარლი ზეთის თანდასწრებით სასწაულები მოულოდნელად
 .        .ხშირად ხდება გმადლობთ და გისურვებთ საუკეთესოს თქვენ და თქვენს კატას ჯბ

„  12        ჩემს წლის ლაბორატორიას ჰქონდა იგივე პრობლემა სიმსივნის ზრდასთან და
,     6+    ართრიტთან ის ღებულობდა სიმპსონის ზეთს თვის განმავლობაში და დაკარგა

 20  (    )       თითქმის ფუნტი ის იყო ჭარბი წონა და თავს უკეთესად გრძნობს და უფრო
 .   !    ,  ადვილად მოძრაობს მისი სიმსივნეც გაქრა მე არ ვარ დარწმუნებული რამდენს

  ,    3    .” იღებს ის ახლა მაგრამ ეს არის მარცვალზე მეტი ბრინჯის ზომის ანდრეა

„ . .,      ,     ჯ ბ ჩვენ მას რამდენიმე პარტია გავუკეთეთ რადგან ახალ პარტიას ვაკეთებთ
 2 ,    1 / .   2 ყოველ თვეში რადგან ის იღებს კუბ დღეში ჩვენ გამოვიყენეთ განსხვავებული

.     ,      “.შტამი ის ამჟამად იყენებს იმავე პარტიას რომელმაც განკურნა ჩემი კატის კიბო
ჩარლი

" ,   .    14  1  რიკ მადლობა უნდა გადაგიხადო ჩემს საყვარელ კატას წლის ივნისს დაუსვეს
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  .    RSO-  ბრტყელუჯრედოვანი კარცინომის დიაგნოზი მე განვკურნე ის ით ერთ
!  ,    .8     კვირაში ვეტერინარი ამბობს რომ ეს სასწაულია ივნისს მივუბრუნდი მას და

,      ,        მკითხა იგივე კატა იყო თუ არა რადგან პირის სიმსივნე თითქმის გაქრა და ის
 ,    ,   .   სრულიად მოელოდა რომ მე დავბრუნდი რომ დამეყენებინა ახლა ის თითქმის
 .       სრულად გამოჯანმრთელდა მე ის ძალიან მიყვარს და მადლობა უნდა

,   ,       გადაგიხადოთ რომ გაგიზიარეთ თუ როგორ უნდა გააკეთოთ წამალი სწორად
!”უფასოდ

„       „  ,  ,ჩემს კატას შარშან ივნისში დაუდგინეს კიბოს სწრაფად მზარდი აგრესიული
,  “  ,    განუკურნებელი არაოპერაციული ფორმა ბრტყელუჯრედოვანი კარცინომა მის

 ,   ,   .    1-3ძგიდის ძგიდეში რაც ისეთივე მახინჯია როგორც ჟღერს მას მისცეს მაქსიმუმ
      "  ". ,თვე და ჩემმა ვეტერინარმა ნაზად შემომთავაზა ახლავე გამეშვა ვტიროდი

  ,       .დავფიქრდი და გადავწყვიტე რომ არ შემეძლო მისი სიკვდილის ყურება შევედი
  ,      ინტერნეტში და აღმოვაჩინე რომ კიბოს მრავალი სამკურნალო საშუალება

.       . .   , არსებობს დაიწყო მისთვის რიგი დანამატების მიცემა და ა შ ის კარგად იყო მაგრამ
      .  კიბო მაინც იზრდებოდა და მის სუნთქვაზე მოქმედებდა სიმსივნემ საბოლოოდ

        დაიწყო მისი ცხვირის მეორე მხარეს ზრდა და დეკემბერში დაიწყო
. , ,  .დაღმასვლა ვიფიქრე კარგი ახლა დროა

       . ,   შემდეგ აღმოვაჩინე კანაფი და როგორ კლავს მას კიბოს მოკლედ ტედი უკვე
  RSO- .       დეკემბრიდან იღებს ს თავიდან ცოტა სიტუაცია იყო სწორი პაწაწინა დოზის

,    .      .  მიღება რადგან ის კატაა და ბევრად უფრო პატარა ვიდრე ადამიანი მას ბევრად
 ,     ,   ,   უკეთ სძინავს ძილის დროს სუნთქვა უკეთესია მადა დაუბრუნდა თუმცა არა
,    .       ისეთი როგორიც ადრე იყო ეს ყველაფერი მიმდინარე მოგზაურობაა და არ ვიცი
 .როგორ დამთავრდება

,   ,   . ,   თუმცა სიმსივნე თითქოს ბრტყელდება თუმცა ძალიან ნელა ვფიქრობ ეს რომ არ
   ,      .ყოფილიყო ასეთი საზიზღარი კიბო ის ალბათ განიკურნებოდა თვეების წინ ჩემი
    ,   ვეტერინარი აღფრთოვანებულია და აღფრთოვანებულია იმით თუ როგორ აკეთებს

.  ,        ,    მას ასე რომ მე მას ყოველდღიურად ვიღებ და ბედნიერი ვარ რომ ამ დღეების
  .       უმეტესობა კარგი დღეა მისი მაქსიმალური ვადის გასვლის თარიღი იყო გასული

 ,    .” -წლის სექტემბერში ამიტომ ის კარგად არის ანა მარი

" !!!!    .      4800კი მეც მყავს კანაფის კნუტი მაღალი ხარისხის კანაფის ზეთმა დამიზოგა
  ...  ...  დოლარი ვეტერინარებისთვის ჯალათისთვის ვგულისხმობ აჰ გაიკეთე ოპერაცია

    .Hooray for Cannabis Kitties n Cannines!”ჩემი კატის ყურზე სიმსივნის მოსაშორებლად
LinZy

"RSO-    40     --  ის ნივთიერებამ გადაარჩინა ფუნტი ძაღლის სიცოცხლე ეთილის
    RSO- ,   მოპოვებული ზეთი სხვაგვარად იდენტურია ს რომელიც გამოიყენებოდა ჩემი

 ,    "   ძაღლის გადასარჩენად რომელმაც დალია მეზობლის ყინვის საწინააღმდეგო
".   ,   ,  , ,საშუალება ვეტერინარმა ტელეფონით თქვა რომ მან დაასრულა ძალიან გვიან და

,    40  ,   ,სავარაუდოდ ვერ გადარჩებოდა ევთანაზიის წუთიანი მანქანით და მე მირჩიეს
   .რომ მისთვის კომფორტული ყოფილიყო

      ,   ,ჩემს ერთგულ კომპანიონს პირის ღრუში ქაფს ასხამდა ხშირი კრუნჩხვები ჰქონდა
       ,   ,ძალიან გახურებული იყო და ყელი ისე შეშუპებული იყო რომ ძლივს სუნთქავდა

   .   ,  .გონს კარგავდა და კარგავდა აუცილებლად კვდება ეჭვგარეშეა ვცდილობდი
    ,  1/2     /შემემსუბუქებინა მისი ამ სამყაროდან გასვლა გრამი ზეთი გავაცხელე ჩ კ

     ,    კარაქში და ფაქტიურად ყელში ჩავუშვი თითით ადიდებულ ყელში ნახვრეტი
.     ,    ,  ჩავუშვი ათ წუთში პირი აღარ სცვიოდა სიცხე ჰქონდა გატეხილი ნორმალურად

,    .სუნთქავდა კრუნჩხვები და კრუნჩხვები შეწყდა

   ,    12    მან მოუთმენლად დალია წყალი შემდეგ დაიძინა საათის განმავლობაში და
    ,    გაიღვიძა ერთი შეხედვით იდეალურ მდგომარეობაში დარბოდა და თამაშობდა

  .      გაღვიძებიდან რამდენიმე წუთში მე ვუთხარი ჩემს ვეტერინარს და ვთხოვე

- 216 -



   ,    , , გამოექვეყნებინა მოვლენა საქმის შესწავლაში მან კი უარი თქვა ამტკიცებდა რომ
  !” კანაფი ძაღლებისთვის ტოქსიკურია ალან

”   ,    .    მე მყავს ძაღლი რომელსაც იგივე დაემართა მას გულმკერდზე რბილი ბურთის
      .3   ზომის სიმსივნე ჰქონდა მკერდზე მთელი კანი ანთებული ვეტერინარმა მისცა მას

6 ,    . -     ,კვირა თუ აქ ტკივილს გავუშვებ ერთ ერთს ნემსში ნაჭუჭი ჰქონდა ამოღებული
   .      3 მზად იყო მისი მოკვლა სახლში მოვიყვანე და მკურნალობის დაწყებიდან დღის

 .          .შემდეგ ამოვარდა ორი დღის შემდეგ ის კვლავ თავის თავს და ბედნიერი იყო
მდიდარი

„     14   ,   ჩვენ ვიყენებთ მას ჩვენს წლის ჩიუჰაუაზე რომელსაც აქვს
.    ,     , კრუნჩხვები რამდენიმე თვის წინ გვეგონა რომ ის დიდხანს არ გაძლებდა ამიტომ

,    ?       !ვიფიქრე რატომ არ ვცადო ზეთი ერთ დღეში ის სრულიად ახალი ძაღლივით იყო
  ,       !  ის უკეთესად ჭამდა თავს მხიარულად გრძნობდა და სურდა თამაში ეს მასალა

   !” ნამდვილად მუშაობს ბევრ რამეზე მინდი

„   ,      .  ჩვენ მივიღეთ ლეკვი რომელიც ძალიან დიდმა ადამიანმა გაათელა ის არის
 ,   -   ,   სათამაშო ჩიუჰაუა მას ჰქონდა ოთხ ოთხი დიუმიანი ღობე რომელიც ფარავდა მის

  .       ,  მთელ ქვედა ნახევარს ის ძალიან ცუდად გახდა და გაციება დაიწყო ამიტომ
,       .გადავწყვიტე რომ ცრემლების მცდელობა მას ძალიან არ დააზარალებს

   ,     . ,როდესაც პირველად მივიღე დოზა მან ძლივს შეძლო თავის გადაადგილება თუმცა
  ,  ,      ,  ძალიან ბედნიერი ვარ გითხრათ რომ ერთი კვირის ცრემლების შემდეგ დღეში
,  ,     .  სამჯერ ის ბედნიერი ჯანმრთელი და მხიარული პატარა ბუდეა გმადლობთ რიკსა

 . .-   .     ,  და ჯ ბ ს სიმართლის გამოვლენისთვის მე და ჩემმა მეუღლემ გვჯერა რომ
  .ცრემლებმა ის გადაარჩინა

 ,      ,   არ დაგვავიწყდეს რომ მე ვიღებდი სათამაშო ჩიუჰაუას რომელიც ფუნტზე
   RSO-  ,   3- .   3   ნაკლები იყო გრამ სთან ერთად დღეში ჯერ ეს არის გრამი დღეში

,        ლეკვისთვის რომელიც იწონიდა ფუნტზე ნაკლებს და სიკვდილის კარზე
 300       .   იმყოფებოდა ფუნტზე მეტი წონის ბიჭის მიერ ფეხის გამო თუ კანაფი მართლაც

 ,      ,    ტოქსიკური იყო კაიმანა ჩვენთან მაინც არ იქნებოდა დარბოდა და ხტუნავდა
 .” სარეველას კვამლზე ჯოშუა

„     .   ,    მე მას ჩემს ძაღლებზე ვიყენებ მაგრამ საკმაოდ ნაკლებს ვიდრე საკუთარ თავზე
.  12      გამოვიყენებდით მყავს წლისრომელსაც გადაუვარდა და მოუწია თეძოს ამოღება

  ... !4  ...    ,და არა გამოცვლა ამოღებულია კვირაში ოპერაციისგან ნაწიბური არ არის
,    ,     სიარული ჯერ კიდევ კოჭლობით მაგრამ მშვენივრად მიდის და

   ...   !”ტკივილგამაყუჩებლების ნაცვლად ზეთი გამოვიყენე მშვენივრად მუშაობდა
დოლი

„    13  ,      მივეცი ჩვენს მაშინდელ წლის გოგონას რათა დაეხმარა მას უკანა ფეხებსა და
 ... ,      თეძოებში ართრიტით სიურპრიზი ჩვენ ასევე შევიძინეთ არა მხოლოდ
 ,  4 .      ზამბარიანი ძაღლი არამედ ლეკვი არავითარ შემთხვევაში მას არ უნდა შეეძლოს

  ,       !  RSO!”კიდევ ერთი ლიტრი და ყველა ჯანმრთელია და კარგად მუშაობს მიყვარს
ჯული

„      ( ,    ჩემს ძაღლს ჰქონდა კანის პრობლემა გამონაყარი რამაც გამოიწვია ბეწვის
)    .    RSO,   მოწყვეტა და განმეორებითი ყურის ინფექცია მე არ მქონდა მაგრამ მივეცი მას

   .      ჩემი მეგობრის დამზადებული ნაყენი მისი ბეწვი გაიზარდა და ყურის ინფექცია
.    ,   ,   RSO-  გაიწმინდა თუ ნაყენმა კარგად იმოქმედა მე ვფიქრობ რომ სთან ერთად

   .  ,   ,   ,  RSOშევძლებ მის სრულად განკურნებას ასე რომ მე ვიტყოდი რომ დიახ
   ,  .    , .იმუშავებს ძაღლის კიბოზე ისევე როგორც ადამიანებზე დალოცე რიკ და შენც ჯბ

--  ,  .     .   გმადლობთ ბეტა შენი აზრი ლოგიკური და სწორია ცხოველებს აქვთ უფრო
         ,სწრაფი მეტაბოლიზმი და ამიტომ ზეთი მათ ბევრად უფრო სწრაფად კურნავს

 .    ,   ვიდრე ადამიანებს სიამოვნებაა ცხოველების ზეთით განკურნება უყვართ მისი
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.მიღება ჯბ

„    .Smokey    ,  მეც მიყვარს ჩემი მოძალადეები ისევ ჩვენთანაა მათთვის ვისაც
. -4      გაინტერესებთ მე სტადიის მასობრივი უჯრედი ვერ აჩერებს

.  ,    .მოძალადეს განსაკუთრებით მაშინ როდესაც ის ზეთზეა ახლა
.  .” სიცოცხლისთვის დიდი პატივისცემა ბოკაჟი

„     .     მე მას ჩემს ძაღლებზე ვიყენებ უბრალოდ ცოტა ნაკლები ვიდრე ჩვენ
.  12   ,      ვიქნებით მყავს წლის ბიჭი რომელსაც გადაუვარდა და თეძოს ამოღება

.  ...  !4 ...    ,მოუწია არ შეიცვალა ამოღებულია კვირაში ოპერაციიდან არ არის ნაწიბური
,    ,     სიარული ჯერ კიდევ კოჭლობით მაგრამ მშვენივრად მიდის და

   ...  !(...) ტკივილგამაყუჩებლების ნაცვლად ზეთი გამოვიყენე მშვენივრად მუშაობდა მე
 9   ,     ,   ,  მყავს წლის როტი რომელსაც აქვს გულის ჭიები საშინელი ალერგია ძალიან

     .   ...   10დაბალი ენერგია და ცვივა თმა კუდზე მას დღეს ვიწყებ ახლახან გადავარჩინე
 ,   3   ,    !!!”წლის ჩიხუახუა რომელსაც აქვს სიმსივნე და ვიცი რომ ეს გამოასწორებს მას

დოლი

„      .  ჩვენი ძაღლი შემოვიდა ცხვირზე უზარმაზარი ცრემლით ჩვენ ფერმაში
,   ,   ,    .   ვცხოვრობთ ასე რომ არ ვიცით როგორ მოხდა ეს გაწმენდილი ჭრილობა და

  RSO- .  .  ამოვსებული ჭრილობა ით წავიდა დასაძინებლად ჭრილობა მთლიანად
. ,   .   !!” შეხორცდა დიახ დალიე ბევრი წყალი კიდევ ერთი რიკისთვის ფუტკარი

„RSO  OIL       ძაღლის ორცხობილა და ფეხის სიმსივნური წყლულების აქტუალური
  ½  .      მალამო იყო დოლარის ზომა წამოდგომაში ტირილს იწყებდა და კანკალი ცუდი

. ,   RSO ...      იყო ვიცოდი რომ იმუშავებდა მეორე დღესვე ადგა ტირილისა და კანკალის
         გარეშე და რამდენიმე დღის შემდეგ ეზოში დარბოდა თავის პატარა მეგობარ

,   .   6  .   6   ნაგეტთან რატ ტერიერთან ერთად ეს იყო თვის წინ ის ახლა წლის ძაღლია და
 12  .   -    ,    არა წლის ეს არის ერთ ერთი იმ მრავალი ამბიდან რომლის მომსწრე გავხდი

 2  .ბოლო წლის განმავლობაში

   ...RSO-    .ჩემი ისტორია გაცილებით გრძელია მ გადამარჩინა ჩემი სიცოცხლე აღარ
 .      .  არის ოპიატები და ხშირ შემთხვევაში ძალიან მცირე ტკივილი მადლობა რიკ

...    .” სიმპსონ მშვიდობა იყოს თქვენთან ერთად რონ

”    ,     ,  ვმკურნალობდი ჩემს სხვა მეგობარს ის არის ჯეკ რასელ ტერიერი რომელსაც აქვს
   . '   ,       დიდი სიმსივნე უკანა მხარეს ექიმმა ჯეიმ თქვა რომ მას ეს ათასჯერ უნახავს და ეს

     ,    .  არ არის კარგი მამრობითი სქესის ძაღლისთვის როგორც კი შეამჩნია მე დავიწყე
-   ,     .   რსო ს წვეთების მიცემა ასევე სიმსივნეზე რსო დავადე მეგონა რამდენიმე დღეში

.        .წავიდოდა როგორც მე ვნახე იგივე სიმსივნე ადრე მეგობრის ძაღლზე რამდენიმე
  .დღის შემდეგ გარდაიცვალა

  ,        .  ნუგეტი კარგად მუშაობს სიმსივნე კანზე ბრტყელია და მას ფერი არ აქვს ის ჩანდა
  ,     .  ნამდვილი საზიზღარი შავი მეწამული წითელი და სისხლიანი ერთი დღის

     ,    განმავლობაში სიმსივნეზე ნაპრალი იყო ზომის ნახევარი ორი დღის შემდეგ
       .    მთლიანად გაქრა და სისხლდენა შეწყვიტა და სისხლდენა გაქრა ეს იყო ორი კვირის

.   1/2 ga    .    ,  წინ ის არის დღეში და კარგად იღებს პირველ დღეებში ბევრს ეძინა ახლა
,     .   ,   მოვიდა აკოცა და კარგად არის არ კანკალებს ფეხებს ნაგეტი მშვენივრად

.  ,     .   მუშაობს მე მჯერა რომ კირჩხიბი დროზე დავიჭირე სიმსივნე სწრაფად მცირდება
   .   .     ."და ის ახალი ძაღლია ისევ ძალიან მხიარული კიდევ ერთხელ გმადლობთ რიკ ს

რონ

„ ,       ვფიქრობ მეინსტრიმ ადამიანებს ტვინი გაურეცხეს და ფარმაცევტულ
   ,   . ,კომპანიებსაცადამიანების უმეტესობა ხელიდან ჭამს ხარბი ხალხი ისინი

,       სავარაუდოდ არასოდეს გამოიყენებენ კანაფს საავადმყოფოში ან რომელიმე
   .    ,დასავლური მედიცინის ექიმის მეშვეობით თუ მისი დაპატენტება შეუძლებელია

    . ,   ფარმაცევტულ კომპანიებს ფული არ მოუტანს საბედნიეროდ მე ვცხოვრობ
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,      .კალიფორნიაში სადაც ის მიღებული და მოწონებული გახდა

RSO-      .     ს პირველი პარტია გავაკეთე გასულ თვეში მე მას ვაძლევდი ჩემს ორივე
,      ,     ძაღლს რადგან ორივეს აქვს მცირე სიმსივნე ისევე როგორც ჩემს შეტლანდიურ
    . -     ნაგაზს აქვს ძაღლის წითელი მგლურა ერთ ერთი სიმსივნე რამდენიმე კვირაში არა

 50%-  ,   ,     მხოლოდ ით შემცირდა არამედ როგორც ჩანს ორივეს მეტი ენერგია აქვს დღის
    .   ,    განმავლობაში და ღამითაც კარგად სძინავს და როგორც ჩანს ის ეხმარება ჩემს

  .      , შეტლანდიურ ნაგაზს ლუპუსით მე მათ ვაძლევ ბრინჯის მცირე მარცვლებს ზომის
RSO,   .     სამკურნალო საშუალებების გამოყენებით მე ასევე რსო პირდაპირ ცხვირზე

,    .      დავადე რადგან ლუპუსი მას ჭამს ერთი კვირის შემდეგ მისი ცხვირი გამოიყურება
,    4  !საუკეთესოდ რაც აქვს ბოლო წლის განმავლობაში

       RSO- ,  ,   ცოტა ხნის წინ გავიკეთე სახის კრემი რაღაც ითაც მახსოვს რიკი თავის
   . !      წიგნში საუბრობდა ამის შესახებ Მიყვარს ჩემი კანი ყოველდღე უფრო გლუვი და
 .     .გლუვი მეჩვენება პრევენციულად მე თვითონაც პერორალურად ვიღებ

       ახლახან მქონდა მყესის გარსის კეთილთვისებიანი გიგანტური უჯრედის სიმსივნე
 .      ამოკვეთილი ბარძაყიდან ფორთოხლის ზომა იყო და ჩემს საჯდომზე

.   ,         შემოეხვია ჩემმა ექიმმა თქვა რომ ეს ძალიან იშვიათი სიმსივნეა და არ ვიცი რატომ
.       გამოჩნდა მე ვიღებ ზეთს ოპერაციამდე დაახლოებით სამი კვირის

.       განმავლობაში ვერ ვიტან სიმსივნის გაზომვით პათოლოგიის საბოლოო ანგარიშის
.   ,    RSO- !დაბრუნებას მე ნამდვილად ვფიქრობ რომ ის მცირდებოდა დან

 ,      ,   ,  გმადლობთ რიკ რომ თქვენი ცხოვრება დაუთმეთ ამ საქმეს მე ვიცი რომ ერთად
  . ,  „ “ შეგვიძლია ცვლილებების შეტანა ადამიანებმა რომლებიც განკურნებენ საკუთარ

,        თავს უნდა შეაგროვონ თავიანთი სამედიცინო ჩანაწერები და გაავრცელონ
.  ,       ინფორმაცია მე ვფიქრობ რომ თუ იქნება საკმარისი მტკიცებულება კარგი

,    ,     დოკუმენტაციით რომ ჩვენ გვექნება შანსი რომ ერთ დღეს შევძლოთ დავამტკიცოთ
  RSO-    .და დავარწმუნოთ ს კიბოს მკვლელობის სარგებელი

   .     კიდევ ერთხელ მადლობა რიკ სწორედ შენნაირი ხალხი მაძლევს კაცობრიობის
.       ,   რწმენას განაგრძეთ თქვენი რწმენა და მონდომება და იცოდეთ რომ თქვენმა ვნებამ

      .  ." ბევრი განკურნა და ბევრი ადამიანი მორწმუნე გახადა Ლამაზი ხარ ეშლი

„   ,     !    კიდევ ერთი ისტორია რომელიც წიგნს უნდა დაემატოს ჩემი ჟელე წაიჩეხა და
 (  ,     )     დაეცა მხოლოდ ვივარაუდო ვერ დავინახე რა მოხდა და მისი ორივე ღერი
.         დახია ცხენზე დარტყმა არ არის ყველაზე ადვილი შესაფუთი და სისუფთავის

,   !   შესანარჩუნებლად ფაქტიურად უშედეგოა შეგიძლიათ შეიძინოთ ყველაზე
       ძვირადღირებული სახვევები და ისინი მაინც სრიალებენ და ჭრილობას

.  ,    4     hocks,  ეწებებიან მას შემდეგ რაც დაახლოებით დღის შეფუთვა მისი მე

.   ,      დავნებდი საქმეს არ ეშველა როცა მომიწია ჭრილობების მოცილება წყლის
 ,   .    ,   ,შლანგით დატენვისას რომ დარბილებულიყო ის არ იყო ბედნიერი არც მე

 !!   ,   ,    საწყალი ბიჭი მე მივმართე ერთადერთს რაც ვიცი რომ ყველაზე მეტად
...RSO!    „ “  RSO,   განკურნავს ჩვენ გვაქვს ქილა ნარჩენი რომელსაც ვიყენებთ

  ,    .    ადგილობრივად ან მილში რათა დაგვეხმაროს დაძინებაში ხელში ავიღე ის ქილა
  !!     .  და გავემართე ჰოკებისკენ მე მისი წყლულები ზეთით გადავუსხი შემოახვია ისინი
   .  ,     და საუკეთესოს იმედი ჰქონდა დილა მოვიდა სახვევები სადგომის იატაკზე იყო

(   )     ,  RSO-   !გასაკვირი არ არის და ჩემი პირველი აზრი იყო რომ ს ფლანგვა იყო მაგრამ
  , RSO      შემდგომი შემოწმების შემდეგ კვლავ იყო მიბმული წიწვების წყლულებზე და

    ,    გამაგრებული იყო კურის მსგავსი ნივთიერებით რაც ქმნის ბარიერს ბუზებისთვის
  . .     და წყლულების დალუქვისთვის დავტოვე არც გადახვევა მიცდია და არც

.  ... .არაფერი მეორე დღეს იგივე

  4   ,        სულ მცირე დღე გავიდა სანამ მე მომიწია რაიმეს ხელახლა გაკეთება მის
,      !კედელზე რადგან ზეთმა ასეთი შესანიშნავი ბანდიტი შექმნა
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    -3 ,      1/2დღეს მისი ტრავმის დაახლოებით მე კვირაა მე მისი შლანგები დამიჭირა და
 ,    RSO  ,   საათი დამჭირდა რომ ძველი ამომეგლიჯა ქვემოდან ახლად

/   .    RSO  შეხორცებული გაშლილი კანი გამოეჩინა მე ხელახლა გამოვიყენე და ვნახოთ
 4   .     .კიდევ დღე რას მოგვცემს აუცილებლად ავტვირთავ სურათებს და გავაზიარებ

  --  ,       RSOგმადლობთ რიკ გეგონათ რომ როდესაც გააკეთებდით თქვენს პირველ
,      ?  !!” პარტიას რომ ის გადაიჭრებოდა ცხენების სამყაროშიც კი საოცარი ხარ ჰეზერი

-- , .    ,   გმადლობთ ჰეზერ ზეთი საოცრებას ახდენს ცხენებისთვის ისევე როგორც ყველა
 .       სხვა ცხოველისთვის თითოეულ ცხენის მფლობელს უნდა ჰქონდეს ზეთის ვედრო

.  ,     -   ,  ცხენებისთვის თქვენ იცით როგორ არის მათთან არასოდეს იცით როგორ
.გაგიკვირდებათ ჯბ

„     .     , ჩემს ძაღლს ძვლის კიბო ჰქონდა მე უარი ვთქვი ყველა მკურნალობაზე რომელიც
 ,   ,     ვეტერინარმა მითხრა რომ გამეკეთებინა თუნდაც მხრის და ფეხის

. ,   2      ამოღება მითხრეს რომ მას კვირა ჰქონდა და ბევრი ტკივილგამაყუჩებელი წამალი
.      .მისცეს ასე ავად გახდნენ და სირცხვილს ხედავდა

      .დაურეკა მეგობარს და მიიღო ზეთისგან დამზადებული საწოლები ტკივილისთვის
   .    .ვაძლევდი და მშვენივრად მუშაობდა მანამდე სიარული არ შეეძლო

     ,         ერთი თვის შემდეგ ექიმმა ვერ დაიჯერა რომ ის ჯერ კიდევ აქ იყო და კიდევ
    ...  ,      რენტგენი გაუკეთა და კიბო გაქრა თუ გინდა წავალ რენტგენის წინ და შემდეგ და

.    ,   ...“ დავდებ ეს არის ნამდვილი კანაფი რომელიც კლავს კიბოს ტემი

„ . .,  ,    3  ,  ,  ჯ ბ შარშან მითხრეს რომ ჩემს ცხენს თვე დარჩა კანაფმა იცოცხლა მაგრამ მე
  ,    RSO-  .  მხოლოდ ფოთლებს ვაჭმევ რადგან ქათამი ვარ ს გასაკეთებლად მე ვაპირებდი

 ,    ,     -8 ,ამის გაკეთებას შემდეგ ჯინი ჰერერმა რომელიც ჩემი მეგობარია მე კლასიდან
,      ,      ,დამპირდა რომ არ გავაკეთებდი ამას მანამ სანამ ვინმე ჩემთან არ იქნებოდა

      .  ,  რადგან მე მოღუშული ვარ და ასე მომწონს ყოველ შემთხვევაში მხოლოდ
        ,   ფოთლებმა ყველა სიმსივნე გაქრა ერთის გარდა და ვერასოდეს გაიგებთ რომ მას

 .  2011     .   მელანომა აქვს ის წლის ივლისში უნდა მომკვდარიყო ის ჯანმრთელია და
,   ,        ბედნიერია მაგრამ ბრაზდება თუ ქოთანი არ მაქვს მის შესანახი ყოველ

.   ,      ,დილით მადლობა კეთილ უფალს მე ვიცნობ რამდენიმე მომვლელს ჩემს მხარეში
   !    ,   რომლებიც ჩუქნიან პროდუქტს მისთვის ცოტას ვიტრაბახებ და ვიტყვი რომ ჯეკ
      ჰეერერმა მადლობა გადამიხადა თავის ბოლო შესწორებულ წიგნში

 ,      40 თავისუფლებისთვის მებრძოლისთვის მე ვყვირი კანაფის კარგზე უკვე წელზე
!   ,  ,     !მეტია ჩვენ გავიმარჯვებთ ბრძოლაში ვფიქრობ ეს შეიძლება იყოს თვალსაჩინო

 !” იმედია იმედი ჯოან

-  ,  .      RSO ,     კარგია ჯოან არ გააბრაზოთ და არ გააკეთოთ მისთვის ეს არ არის ისეთი
  ,       , ,რთული ან საშიში როგორც ჩანს და შეგიძლიათ სცადოთ ამის გაკეთება ვთქვათ

       .  , JBორი უნცია და ამ გზით გაიზარდოთ თქვენი ნდობა საუკეთესო სურვილებით

”    !!!     .იგივე შედეგი ჩემი კატასთვის მაგრამ სიმსივნე მაინც ამოიღეს ქირურგიულად ეს
 3-4   .    !   16იყო წლის წინ არანაირი სიმსივნის ხელახალი გაჩენა მას აქვს ედაბადების
  ! ,     „ “! დღე მომავალ თვეში ვიცოდი რომ წვეულებაზე მეტი იყო გადაჭრა რაიანი

"    16   ." განკურნა კიბო ჩემი წლის კატის თვალში დენ

.  , ,     .  ქ ძვირფასო მეგობრებო ვიმედოვნებთ რომ ეს თქვენთვის კარგად იქნება მე ვაძლევ
 8   40    RSO-     ჩემს წლის ფუნტის ძაღლს ს სხეულის მარჯვენა მხარეს მზარდი

.        სიმსივნეებისთვის დღეს მისი მკურნალობის პირველი დღეა და ნოკაუტშია და
.      .  ?სძინავს მივეცი მას დაახლოებით ერთი მარცვლის ბრინჯი ეს ზედმეტია რამდენ

      ?    .  ხანს და რამდენჯერ მირჩევთ მას ზეთი მივცე მე თვითონ ზეთზე ვარ რაც დრო
,       " ".     გადის მე უფრო და უფრო ვეჩვევი მაღალს ოპერაცია უნდა გავიკეთო შემდეგ
   RSO     .თვეში და ვგეგმავ გამოვიყენო ტკივილისა და გამოჯანმრთელების მიზნით თუ
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  ,    .   შევძლებ მასზე მუშაობას სიცოცხლის ბოლომდე ვიქნები კურთხევა და დიდი
მადლობა

. ,    ,    ,  ,    ,ა ქეთრინ მე გადავდებ ოპერაციას თუ ეს შესაძლებელია მანამ სანამ არ შეჭამ
,  180      (  )   .   ვთქვათ გრ ზეთს გრამზე დღეში ან მეტი სამ დოზად მიეცით ძაღლს ამის

,   ,       ,   ნახევარი თუ ფიქრობთ რომ ის არ არის კომფორტული იმით რაც ახლა
.    ,       მიიღო ძილი შეხორცების პროცესის ნაწილია ეს არ არის სანერვიულო და ეს იმის

,    ,    .    ნიშანია რომ ზეთი სედატიურია რაც თქვენ გინდათ რაც უფრო ძლიერი და
,  .  , JBდამამშვიდებელია მით უკეთესი საუკეთესო სურვილებით

„  !   9      (1,5გამარჯობა ჯინდრიჩ მე გესაუბრეთ ივლისს ჩემი შვილის შინაურ ვირთხაზე
/ ),         წ წ რომელსაც წინა მარჯვენა ფეხის უკან ამოვარდნილი სიმსივნე ჰქონდა

(  1  ).   RSO-   3-    1დაახლოებით ინჩი დიამეტრის დავიწყე მისი ს მიცემა ჯერ დღეში და
     .2     !კვირის შემდეგ სიმსივნე ძლივს შესამჩნევი იყო კვირის შემდეგ ის გაქრა მე

   3-        გავაგრძელე მისი დოზა ჯერ დღეში და მისი და ასევე იღებს შემანარჩუნებელ
.           დოზას ორივე ძალიან ბედნიერები არიან და მათი და ჩემი ოჯახის სახელით მინდა

        დიდი მადლობა გადავუხადო რიკს და საკუთარ თავს ყველაზე მნიშვნელოვანი
 !   !”ინფორმაციის მოწოდებისთვის კანაფი კურნავს კიბოს

„      .1    გამოგიგზავნით ჩემს ძაღლს ძვლის კიბოს დიაგნოზით ივნისი გავიდა შვიდი
,      .   თვე ბოლო რენტგენი ფილტვებში არ გავრცელდა მათ იპოვეს ხელუხლებელი

   ,      . ,ნაპრალი ფეხის სიმსივნის ადგილზე მათ არ იციან რა გააკეთონ ამით ჩვეულებრივ
 ,    ,     .ეს ძაღლები რომლებსაც აქვთ შესვენება თქვენ უნდა დააყენოთ ისინი მათ

,     ,   Zometa,დაასკვნეს რომ წამლის ყოველთვიური ინფუზიები სახელწოდებით
  ,      ,ინარჩუნებს მას ხელუხლებლად ამიტომ ისინი გააგრძელებენ მას საცდელში

     .    ხოლო ის მიიღებს ზომეტას ყოველთვიურ ინფუზიებს მაგრამ არ არის კიბოს
      ,     7  გავრცელება და მათ არ შეუძლიათ აირჩიონ სიმსივნე რომელიც იქ იყო თვის

.  ,    .   ,  ,წინ უბრალოდ ვიფიქრე რომ გინდოდა იცოდე ეს აგრესიული კიბო ჩვეულებრივ
    4-6 .    7 , ძაღლს სიცოცხლეს ართმევს დიაგნოზიდან თვეში აი ის არის თვის სიმსივნე

 .  ,    ,  არ გავრცელდა ხელუხლებელი მოტეხილობა მაგრამ მაინც სიარული თითქოს
 .” არაფერია ცუდი ლინდა

„9         !!კვირის შემდეგ ჩემს ძაღლზე კანის კიბო მთლიანად გაქრა შემანარჩუნებელი
    .  ,    დოზა ახლა მისი სიცოცხლის ბოლომდე რაც ვგრძნობ ახლა მისთვის არა მხოლოდ
  ,     .  RS &უფრო კომფორტული იქნება არამედ უფრო გრძელი ცხოვრებაც კურთხევა

JB!!>;-)“ მწვანე

„        ,  ჩემი ძაღლი თავიდან კარგად ახერხებდა ქინძისთავის თავის ზომას შემდეგ
 ,      1-2  .   80  გაიზარდა მანამ სანამ არ აიღებდა ბრინჯის ნაჭერს ის არის ფუნტიანი

. ,  ,    ,    ორმო სამწუხაროდ ზეთი რომლის მიღებაც შემიძლია არ არის საკმარისად
   (82%),   ,   ,   მაღალი პროცენტული მაჩვენებელი ასე რომ მიუხედავად იმისა რომ მან

 ,   ,      ,გააუმჯობესა მადა დაეხმარა ართრიტს გააუმჯობესა მისი ქურთუკი და კანი
     ,    მაგრამ არ დაეხმარა მის ჭუჭყიან ცხვირს რომელიც სავარაუდოდ ცხვირის

.         90+% , კიბოა თუ ვინმე აქ არის ვაშინგტონის შტატში და აქვს ზეთი სიამოვნებით
 .” გავწირავ ამისთვის გადარჩენა

--  ,         ეცადეთ ზეთი ადგილობრივად წაისვათ მის ცხვირზეც და შესაძლოა სცადოთ
   Q-tip-     ,      მისი ცხვირის აწევა ის ან მსგავსი რამის გამოყენებით თუ ის ამის გამო არ

.      130°C-   გკბენს თქვენ ასევე შეგიძლიათ სცადოთ ზეთი ზე დაყენებულ ღუმელში
     ,    დაახლოებით ერთი საათის განმავლობაში და ეცადოთ რომ ის უფრო

/  .      კონცენტრირებული ძლიერი გახადოთ ან მოითმინეთ და მეტი დრო დაუთმეთ
“. ზეთს ჯბ

„   3   .     ჩემს ძაღლს კვირა დარჩა სიცოცხლე მასობრივი უჯრედების სიმსივნე მთელ მის
   ...3     სუფთა სისხლის პიტბულის სხეულზე კვირის შემდეგ სიმსივნეები მცირდება

ISO/RSO- . .       ზე Ვფიცავ მან რამდენჯერმე მოასწრო თავი და ნასვამ მდგომარეობაში
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,   ,     .   მოქმედებდა მაგრამ ვიცოდი რომ ეს უკეთესობისკენ იყო ის ჯერ კიდევ
.  ,    ,      მასზეა მაშინაც კი როცა ისინი გაქრებიან მე მაინც ვაპირებ მას მის
. ,   .” წამალს მიყვარხართ ჯეიბი და რიკი ბოკაჟი

„  14       4   .   ჩემს წლის პიტს ვაძლევ ზეთს უკვე კვირა კიბოსთვის ის ხანდახან ცოტა
„ “   ,     ,    თრთოლდება და მთვრალია როცა ძალიან ბევრს ვაძლევ მაგრამ როცა ეფექტი

,   .     ქრება ლეკვივით სძინავს მან უარი თქვა ვეტერინარული მედიკამენტების
,    .   ,    მიღებაზე ამიტომ ჩვენ მივიღეთ ზეთი ჯერ კიდევ ადრეა მაგრამ მე ვაფიქსირებ მის
.         პროგრესს მას დაახლოებით ერთი კვირა დასჭირდა ზეთთან შეგუებას და ხელახლა

 .  ,       მადის ჩამოყალიბებას მე ვეჭვიანობ რადგან ამ ეტაპზე მხოლოდ მისთვის ზეთის
 .    !” ყიდვა შეგვიძლია მიყვარს ყველას ლამაზი ისტორიები ჟანინი

„     ?    .თქვენს ძაღლს ჰქონდა გვერდითი მოვლენები ჩემი ძაღლიც მინდა მასზე ის
“. ბიგლია მარი

„    .   ,    ,არ არის გვერდითი მოვლენები ის აკეთებდა ისე როგორც ძაღლები აკეთებენ
      ,     ,როდესაც ისინი ღეჭავენ ბალახს ან რაიმე სხვას რათა ხელი შეუწყოს გახეხვას

 .  (   )   თავის გასაწმენდად არავინ შინაური ცხოველების ჩათვლით არ აკეთებს
 ,      .თვითმკურნალობას რაიმეზე რაც იწვევს უარყოფით გვერდით მოვლენებს ჩვენ

    ,  “. უბრალოდ არ ვართ შექმნილი ისე რომ ვიმოქმედოთ ტილმანი

„      ,ჩემი ძაღლის სიცოცხლე გადავარჩინე აუტოიმუნური დაავადებისგან
   .   !”რომელზედაც სტეროიდებმა მუშაობა შეწყვიტეს არანაირი გვერდითი მოვლენა

იოანე

„    -   ...   პირველად ვნახე ძაღლის რსო ს მიღების ეფექტი პირველი რამდენიმე დღის
  (12  )       ,განმავლობაში რუბი წლის ძაღლი ჯერ კიდევ ავად იყო და ოდნავ კანკალებდა

      ,  შემაშფოთებელი სიმპტომები თუ სკეპტიკურად უყურებთ ამ საკითხს მაგრამ
 ,     1    შემიძლია დაგარწმუნოთ რომ მკურნალობის დასრულებიდან თვე გავიდა და

   .   ,    ძაღლი სიცოცხლით სავსე ბრუნავს კიბეებზე სირბილი საწოლზე ხტუნვა და
     .   ენერგიით სავსე სკამები ყოველთვის ძალიან მხიარულია თვალები ადრე წყლიანი

    ,     იყო და ნაცრისფერი საფარი ჰქონდა ახლა ისინი სრულიად ნორმალურად
.        ,დაბრუნდნენ რუბის ფეხის შიდა მხარეს საკმაოდ დიდი გამონაზარდი ჰქონდა

         რომელიც წლების განმავლობაში იყო და ახლა ზეთის ჭამის შემდეგ კინაღამ
!!!    xxx    ,   ჩამოვარდა რიკ სიმპსონის წყალობით დალოცოს ეს ზეთი ის ნამდვილად

,       ,     ...?”მუშაობს რატომ არ არსებობს ჩვენებები იმის სათქმელად რომ ასე არ არის
ბრეტ

„   -3    RSO (Rick Simpson Oil) ,დღეს არის მე დღე ჩემი ძაღლისთვის მკურნალობისთვის
      რომელიც არის კანაფის კონცენტრატი მრავალი სერიოზული დაავადების

.   13    7      ,სამკურნალოდ ის არის წლის და დაახლოებით თვის წინ მან მიიღო რაღაც რამ
    ,      რამაც გამოიწვია მისი უკიდურესი სნეულება დიდი ლორწო და რამდენიმე დღე

 .  ,   „    იყო ლეთარგიული ვეძებე ინტერნეტში ვთქვი კუნძულის ხველა ან ძაღლის
“,  ,        .გაციება ასე რომ მე მივიღე ანტიბიოტიკები აქ და დავიწყე მისი კურსი საერთოდ

 ,   .არ უშველა ამიტომ წავიყვანეთ ვეტერინართან

  ,      ,   რა თქმა უნდა მათ სურდათ გაეკეთებინათ სისხლის ტესტირება რენტგენი და
 .  500  ,   ,ლორწოს სკრინინგი დაახლოებით ვეტერინარის გადასახადები მე უარი ვთქვი

    ,      ამიტომ დავიწყეთ მისი ფართო ანტიბიოტიკი რომელიც ასევე არ შეხებია მას ერთი
 .      თვის განმავლობაში დააბრუნეს იგი და კიდევ ორი   უფრო ძლიერი ანტიბიოტიკი

,    .  !მივიღეთ ერთი თვე რელიგიურად წავიდნენ არც შეხებია

    ...     შემდეგ ვეტერინარმა სცადა ფუნგიციდური წამალი ჯერ კიდევ არ შეხებია მის
!!   ,    13  ავადმყოფობას ძნელია იმის დადგენა რა არის გამართლებული წლის ძაღლზე

...  ,         ,დახარჯვა ასე რომ მე შევწყვიტე ყველა წამალი დაახლოებით ერთი თვის წინ
      RSO-    3  რათა მისი სხეული გამოჯანმრთელდეს და დავიწყე ზე სულ რაღაც დღის
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,  6       !წინ სულ დოზა და ის არის სრულიად ახალი ძაღლი

 snot,   ,    muunchies      არა არ ხველა მას აქვს და ზოგადად ჩვენ ვნახეთ შესამჩნევი
.  .    გაუმჯობესება მართლა დაუჯერებელია ჩემი პირადი გამოცდილებიდან შემიძლია
,       .დავადასტურო რომ ეს არის გასაოცარი სიურეალისტური წამალი გმადლობთ

 !” გულის სიღრმიდან გადარჩენა

„     .     ,ჩემი მოკრივე მეძებს კვამლის დასაჭერად ის დაიჭირეს ჩვენს საკმეველზე დგას
   ...  ,      რომელიც ცდილობს ხმაურის დაჭერას ის სწავლობს რომ ყველა მოწევა არ არის

.  ,      !!” მეგობრული იმედი მაქვს რომ თქვენი ძაღლი მალე მიიღებს ზეთს აგვისტო

„   13   14     (50%    50%  მე მყავს წლის წლის ოქროს ნიუფი გოლდენ რეტრივერი ნიუ
)     ,     ,  ფუნდლენდი და ის ძალიან ტიროდა რადგან თეძოები ძალიან ტკიოდა რადგან

   (   +   )      აშკარად ჰქონდა ართრიტი ძველი ძაღლი ხის იატაკი და მამამ და ძმამ უარი
   ,      40$-  თქვეს მის ვეტერინარებთან წაყვანაზე ამიტომ მე ჩემს ძაღლს იან ჩანთას

    ,     ვიყიდი და როცა ტკივილს იგრძნობს ცოტას ვეწევი და ლეკვივით
.  , ,      იქცეოდა არავითარი წუწუნი კვნესა სიარულის ან რაიმეს კეთების პრობლემა არ

   .ჰქონდა და მშვიდად იძინებდა

    .    ,  ამ პერიოდში მას სიმსივნეც ჰქონდა მე საბოლოოდ დავარწმუნე მამაჩემი რომ
   ( ,     ,   ,წაეყვანა იგი ვეტერინარებთან მეთქი თუ მისი დაწევა უნდა ჩვენ გავაკეთებთ

   VETS-  ,   )   მაგრამ მე მინდა ის აზრი სანამ შეხვედრას დავნიშნავთ ჩვენ იქ მივდივართ
    .    ,     და ის ჩემს ძაღლს ამოწმებს პაემნის ბოლოს მან თქვა რომ ის იყო ყველაზე

 ,     !ჯანმრთელი ძაღლი რომელიც ოდესმე უნახავს თავის ასაკში

     ,   ,      მას აქვს მცირე ართრიტი და თქვა რომ არ იცოდა როგორ არ იყო ბევრად უარესი და
    ? ,      !მისი სიმსივნე ბეისბოლის ზომის იყო დიახ ის ახლა ღრძილების ზომის იყო მან
,    ,    ,    თქვა რომ ართრიტის წამალი რომელსაც მას იღებდნენ უნდა დაეხმარა მისი

 ,   $150 30      SHIT.  შინაარსის შენარჩუნებაში ეს იყო დღის რეცეპტისთვის და ეს იყო მე კი
  ,       . .  შევწყვიტე მისი მოწევა რათა გამეგო ღირდა თუ არა წამალი არა იბრძოდა მათ
,      !წასაყვანად ყაბზობა გაუჩნდა და სულ ტკივილები აწუხებდა

     ,    ,სარეველასთან ერთად ის პირდაპირ ჩემთან მოვიდოდა იქ დავჯდებოდი და იცოდა
   !   ,  ,  რასაც იღებდა და უყვარდა დაეხმარა სიმსივნეს გაუჩინარებაში დარწმუნდა რომ

     ,      , მისი ართრიტი თითქმის არ არის ისეთი რომ მე ძლივს მიწევს მისი მოწევა რადგან
      ,     .ეს მას თითქმის არ აწუხებს იმ რაოდენობით რაც ადრე მე მოწევდა მარიხუანა

      სასწაულმოქმედი მცენარეა და ჩემი ძაღლების სიცოცხლე უფრო
  !    გახანგრძლივებული და ჯანმრთელია ყველაფერს გავაკეთებდი ჩემი პატარა

!     !” გოგოსთვის ის ჩემი სიამაყე და სიხარულია ბეთანია

„   13    .     ჩემი ძაღლი წლის ბელგიური ნაგაზია რამდენიმე წლის წინ მის გვერდით
  .      პატარა სიმსივნე გაჩნდა მან მოულოდნელად დაიწყო საგანგაშო ტემპით ზრდა

  .    ...    რამდენიმე თვის წინ სამწუხაროდ მას სიმსივნე დაუდგინეს და არა მხოლოდ ერთი
.     .   სიმსივნე შემოწმების შემდეგ მას ბევრი ჰქონდა მას სხვა პრობლემებიც

...     .   ჰქონდა ძირითადად ართრიტი და ბარძაყის დისფაზია ოპერაცია არ იყო
,   ,    .  გამოსავალი რადგან საეჭვო იყო რომ ის გადარჩებოდა ანესთეზიას ვერ გავუძელი

  ...      .  მის ტანჯვის ყურებას ძლივს დადიოდა და ჭამას შეწყვეტდა მე გადავწყვიტე
   ,     .მისთვის კანაფის ზეთი მიმეცა როგორც ბოლო მცდელობა მის დასახმარებლად მე

        (  და ჩემმა პარტნიორმა პატმა მივეცი მას მცირე რაოდენობა დაახლოებით ბრინჯის
 )  .   ...  მარცვლის ოდენობით ფუნთუშაზე მასზე მართლაც იმოქმედა ის ფეხზე
    .არამყარად იდგა და საათობით ეძინა

        ,ჩვენ შევცვალეთ დოზა მომდევნო რამდენიმე დღის განმავლობაში და შევამჩნიეთ
    .      რომ მისი მადა მაშინვე გაუმჯობესდა მან ასევე დაიწყო მოძრაობა ბევრად უფრო

      .ადვილად და მისი დამოკიდებულება გაცილებით ნათელი იყო დღეების
   -    .3    მატებასთან ერთად ჩვენ ნელ ნელა გავზარდეთ მისი დოზა კვირა გავიდა და
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 ,    .  !  ,  ,   ძლივს ვცნობ როგორც იგივე ძაღლს Ის ბედნიერია კუდის ქნევა თამაში ჭამა და
      ,   !!!!ყველაზე კარგი სიმსივნე არის იმ ზომის ნახევარი ვიდრე ზეთზე დავიწყებდით მე

   ( ,     გავაგრძელებ მის მკურნალობას გაგვიმართლა რომ ჩვენი ზეთის მიწოდება
)   .     შეგვიძლია და გაგაცნობთ მე ველოდები ამ სიმსივნეების მთლიანად

!!!!!!!!” გაქრობას ჯოსი

„     ,      ჩემი პატარა პომერანიანი ზეთზე დავიწყე რადგან მას აქვს ტრაქეის კოლაფსი და
  .     თანდაყოლილი გულის უკმარისობა ზაფხულის შემდეგ არ სვამდა რეგულარულ
       მედიკამენტებს და ზაფხულის შემდეგ პირველად საერთოდ არ ახველა

(        გამუდმებით ხველებდა და ცდილობდა ექიმის მიერ მიცემული ფარმაცევტული
 ).       ,   საშუალებებითაც კი მას მეტი ენერგია აქვს და უკეთესად მუშაობს ვიდრე ის

,    .” აკეთებდა როდესაც ის მედიკამენტებზე იყო კარენ

”         ,   , ჩემს ძაღლსაც აქვს სიმსივნეები და მე მას ზეთი მივეცი მაგრამ მე ვფიქრობ რომ
   ,    . .   ,  ის ძალიან აკანკალებული იყო ეძინა და მთვრალი იყო მაგრამ მე მჯერა რომ ეს
 . ” მას დაეხმარება პეტრე

. ,        RSOქ გამარჯობა უბრალოდ მაინტერესებს იქნება თუ არა აქტუალური
 ,       შესაფერისი ბაყაყისთვის რომელსაც ახლახანს ერთი უკანა ფეხი ჰქონდა

    ?    მოტეხილი და ახლა ახლად ამპუტირებული იქნებ გამოჩენილ ძვალზე პატარა
    ?      დარტყმა დაეხმარა ამ პატარა ბიჭს ან იქნებ ძალიან ძლიერია ასეთი პატარა

?      !არსებისთვის მადლობა და ღმერთმა დაგლოცოთ შეტყობინების გაგზავნისთვის

.  ,    ,     ა მიუხედავად იმისა რომ უნდა ვაღიარო რომ ბაყაყს ზეთით არასდროს
,   ,        ,  ვუმკურნალე როგორც ვუყურებ რაც მეტი ზეთია და რაც უფრო სწრაფად მით

.   .    ,   უკეთესი მის საკვებშიც დავდებდი ყველაზე უარესი სცენარი ისაა რომ საწყალი
 .  .  , JBბაყაყი ჩაქოლებს Დიდი გარიგება საუკეთესო სურვილებით

”   ,       მე მყავდა მეგობარი რომლის ძაღლსაც გლაუკომა ჰქონდა და ჩაატარა
” ”,         ექსპერიმენტი მან მისცა ძაღლს კანაფი ერთი კვირის განმავლობაში და შეამოწმა

  ...   ,      მისი თვალის წნევა ვეტერინარმა თქვა რომ არასდროს უნახავს წნევის ასე
 …        ...  სწრაფად შემცირება არ მისცეთ მას ერთი კვირა და წაიყვანა ვეტერინარმა

,   ,      ,   სთხოვა რომ აკეთებდა რადგან წნევა იმდენად მაღალი იყო რომ ფაქტობრივად
 ...     დაუზიანდა მხედველობას როდესაც მან უპასუხა ვეტერინარს თავის

„ “  ,    ,  ექსპერიმენტთან დაკავშირებით მისმა ვეტერინარმა წაახალისა რომ
  !” გაეგრძელებინა კანაფის მკურნალობა გარეტი

„      .     ჩემს ბებერ ძაღლს ბევრჯერ მივეცი კანაფი ეს საოცრად დაეხმარა ტკივილს და
   .  ,    ,   ,  შეამსუბუქა მისი ბოლო დღეები იმ დღეს როცა ის ჩავყარე სტეიკი მივეცი რომ

      .   მზეზე აევლო რამდენიმე კანაფის მზა ძაღლის კერძებით მას სიამოვნებდა ჩემთან
      ,   “. ერთად გატარებული ბოლო დრო და მშვიდად იყო როცა დრო დადგა სამანტა

„       ,   ,  მე და ჩემი ცხოველები ებრძოდით უცნობ ბუგს საშინელ წყლულებს კანაფის
.  ,      გადარჩენას მიუხედავად იმისა რომ ჩემი შინაური ცხოველები კლდის

 ,    ,   .   ქანდაკებასავით ჩაქოლეს ისინი უკეთესები ხდებიან როგორც მე რაც არ უნდა
  ,        .  ”  --იყოს ეს საშინელებაა ვეტერინარებმა ან ექიმებმა ვერ შეძლეს ამის გარკვევა

   ,     .   ,კლდის ქანდაკებად ჩაქოლა სჯობია ვიდრე ცივი და მკვდარი სულ ეს ვიცი
. , JBჯოან ლოლ

„     .    ...ზეთებს დიდ ყურადღებას არასდროს ვაქცევდი შემდეგ ვცადე ნაყენი წმინდა
...     ,   12      ,მოლი მე ვაძლევ მას ჩემს ძაღლს ის არის წლის და ის ნამდვილად ეხმარება მას

 ,       .  ,  რომ ჭამს თამაშობს და ის ჰგავს თავის ძველ თავს გლუკოზამინი ვცადე მაგრამ მის
   ...      ტკივილს არც კი ეკარება არასდროს მიფიქრია მის მიცემაზე ჩემი ძაღლისთვის

,   ,     ...  ,  მანამ სანამ არ დავინახე რომ სხვებმა გააკეთეს ეს მაგრამ დიახ ზეთი საშინლად
...   ,      ,კარგია მადლობა ყველას თუ ჩემი ძაღლი მადლობას გადაგიხდით

 ,    ... .. .” დარწმუნებული ვარ რომ ის გააკეთებს მშვიდობა კარი
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„       . ,  მე განვკურნე ჩვენი პანკრეასის კიბო შექმნილი ინსულინომასგან იჯექი შენს
"  "  . ,    ,   ბეწვიან ოჯახს სჭირდები აი ფლავერი მკურნალობის დროს ის ცოტათი

    ..!” თვალისმომჭრელია და მზადაა მშვიდი ძილისთვის ჰემპი

”          .” ჩემი ორი ძაღლიდან ერთს აღარ აქვს ეპილეფსია კანაფის ზეთის გამო ჩარლზ

„       ,    მე მივიღე როტვეილერი და შობის დღესასწაულზე მითხრეს რომ მას კუჭის კიბო
        2   ჰქონდა და არაფერი იყომათ შეეძლოთ და მას აქვს თვე სიცოცხლის

.    ,     .2  ბოლომდე ამიტომ ვცადე ის ზეთზე რომელიც მე თვითონ გავაკეთე კვირის წინ
 .  .” გავიკეთე სკანირება კიბო გაქრა იან

„  13   .    ,  2 ჩემს წლის ლაბორატორიას ვაძლევ შემდეგ ის მისდევს ბურთს თითქოს წლის
“. იყო სტეფანი

"    ." განკურნა ჩემი პიტბულის მელანომა ბრენდონი

"       -2  უბრალოდ ავარჩიე ჩემი როტვეილერი ვეტერინარისგან მისი მე ოპერაციის
,  "  ,    ".   -შემდეგ რათა დარჩენილი კიბო რომელიც პირველად ვერ მივიღეთ მე მას რსო ს
  ,       .  ?ვაძლევ ერთი თვეა ასევე ვსვამ კანაფის ბალზამს ჭრილობის ადგილზე Იცი რა

  "    ".   ქირურგმა დაინახა არ არის ხილული კიბო უნდა დაველოდო ლაბორატორიის
,  ,   ,     100 შედეგებს რომ დარწმუნდეთ მაგრამ მე ვიტყოდი რომ მე მაქვს ჩემი ფუნტიანი
.” სასწაული ჯონი

„       .Weed  ჩემი ბიძაშვილის კატას პარკინსონის კატის ფორმა ჰქონდა იყო ერთადერთი
,          რამ რაც ამშვიდებდა მას და შეაჩერა მისი სპაზმები და აუცილებლად

    .    გაუხანგრძლივა და გააუმჯობესა მისი ცხოვრება შორს იყო მისი სიკვდილის
   !  ,     მიზეზი ან მისთვის ტოქსიკური სხვათა შორის ჩემი ბიძაშვილი იმ დროს იყენებდა

  !    ,მას ეპილეფსიის შესანარჩუნებლად ეფექტური წამალი როგორც ადამიანებისთვის
 !“ ასევე ცხოველებისთვის ენიო

„       ,  !დაიწყეთ ძალიან მცირე რაოდენობით ყველით ან ხორცით რასაც მიირთმევენ ჩემი
 100      !  როტი ფუნტია და ნახევარი ბრინჯის მარცვალი საკმარისია ბრინჯის მთლიანი

  4-6     “. მარცვალი მას საათის განმავლობაში ტოვებს ნაღვლიანად მჯდომარეში გრეგ

”        ,ჩემმა ძაღლმა შეჭამა ერთი თვის ღირებულების კოსმოსური ნამცხვრები
   ,    .” ყოველგვარი მავნე ზემოქმედების გარეშე გარდა ძალიან ხანგრძლივი ძილისა ნედ

" .   -      Მართალია ჩვენი ოჯახის ერთ ერთ საყვარელ ოთხფეხა წევრს ჰქონდა კანის
     .  სიმსივნე ხუთი წლის განმავლობაში იდაყვის ქვემოთ რომელიც ყოველწლიურად

.   11   .     იზრდებოდა როცა იგი წლის გახდა მოხუცმა დაიწყო ბარძაყის დიპლაზიის
.  ,    ,  ნიშნები იმის ნაცვლად რომ ტკივილგამაყუჩებლებით სავსე იყოს რამაც შეიძლება

    .    გააფუჭოს მისი ღვიძლი და თირკმელი ჩვენ დავიწყეთ ხელახლა ადუღებული
     .   კვირტების ასხურება მის საკვებში ან სამკურნალოდ მას უყვარდა მსუბუქად

  .     .  ,შემწვარი ყვავილების არომატი შემდეგ მან დაიწყო უფრო აქტიური მას შემდეგ
       რაც რამდენიმე წლის განმავლობაში რელიგიურად მკურნალობდა მას ხელახლა

 ,       აორთქლებული კანაფით მისი სიმსივნე იდაყვზე დაიწყო დაქვეითება მხოლოდ
 .   14  .     ფხვიერ კანზე მან იცოცხლა წლამდე ის არასოდეს აკლებდა ჩვენს შეხედვას

 .     ,   მოსიყვარულე თვალებით სანამ ის ვეღარ იქნებოდა ძაღლი რომელსაც შეეძლო
  .  ,      სირბილი და ხტომა ასე რომ ჩვენ მივიღეთ ყველაზე რთული გადაწყვეტილება მისი
      ტანჯვის დასასრულებლად კეთილი და მოსიყვარულე ოჯახის ვეტერინარის

,     .   მეშვეობით რომელთანაც ათ წელზე მეტი ვმუშაობდით შობამდე რამდენიმე დღით
        ,  ადრე ვეტერინარი და მისი მეუღლე სახლში მიმავალ სახლში მოვიდნენ რათა

   .* *   დაგვეხმარონ მისი გარდატეხის საქმეში ცრემლები მთლიანობაში კანაფი
  .       მრავალი ტანჯვის წამალია იგი დაბერდა სიბერემდე ჩვენი სიყვარულისა და ჩვენი

   .... .სიყვარულის ჭეშმარიტი ზიარების გამო კანაფი
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” ,   ,         ,   დიახ მე ვიცი რომ ჩემი ძაღლი მოკვდა აპრილის ბოლოს და ბოლოს რაც ჩვენ
 ,        ერთად გავაკეთეთ მასთან ერთად სარეველა მოვწიე და ბოლოს ტკივილი

.   “. გაქრა მშვიდად წავიდა დასაძინებლად მორგანა

"  .  ,     ,Კარგია იცოდე როგორ ფიქრობთ ეს იმუშავებს ადამიანის შინაურ ცხოველებზეც
?” ხერხემალზე ბრენდა

"    ?" ადამიანი შინაური ცხოველი გყავს კოლინ

„   -     ?სად ვიშოვო ერთ ერთი ასეთი ადამიანის შინაური ცხოველი ისინი
 .     დამაინტრიგებლად ჟღერს მე მინდა ვავარჯიშო ჩემი მებაღეობის

.     , ?” გასაკეთებლად საკმარისად ჭკვიანები არიან ამის გასაკეთებლად გგონიათ საშა

” ,      .   -  დიახ ის მუშაობს ადამიანურ შინაურ ცხოველებზეც მადლობა ამისთვის ამან
." გამეცინა ჯბ

„     (  )  , მე გამოვიყენე ქოთნის კვირტები მცირე რაოდენობით ჩემს კურდღელზე რომლის
   .     ცალ თვალზე გამონაზარდი იყო ზრდა გაქრა და მან შეინარჩუნა
.         .ხედვა მკურნალობა მხოლოდ ერთი თვე იყო და ყველაფერი ნათელი იყო

(  ).     ,ვეტერინარის ზედამხედველობით ახლა მე მყავს შესანიშნავი დანიელი
     .    რომელსაც აქვს ტვინის პრობლემები და კრუნჩხვები მე ვეწევი ჩემი ლუპუსისთვის

(    ,     )  არ არის ექიმის სკრიპტები მხოლოდ მარიხუანა და დოქტორმა იცის და დიდებულ
    .     დანიელს ჩემს გვერდით დივანზე სძინავს მისი კრუნჩხვების წამლებით და ჩემს

  (    6   )   ,   სახლში ყოფნისას მე ვიშვილე ის კვირის წინ ჩემს გვერდით როდესაც ამას
,     5 1/2     ,ვაკეთებ მას არ ჰქონია კრუნჩხვები კვირის განმავლობაში და იმატებს წონაში

    .  .     ,  2  /დადის უკეთესად და უფრო მშვიდად მე ასევე დავამატე ქოქოსის ზეთი ს კ
,         დღეში მის რუტინას და ის განსაკუთრებულ პროგრესს ავლენს თავის

  .” მობილურობასა და ავადმყოფობაში ნისლიანი

„  9       „ “  ჩემს წლის მოკრივეს ზურგზე სიმსივნე ჰქონდა მსროლელი მარმარილოს
...   ,  -  .     RSOზომის არც ისე დიდი როგორც პინგ პონგის ბურთი მე დავიწყე მისი ზეპირი

3xday.          მან კარგად მოითმინა დოზა და სიმსივნე საბოლოოდ გამოვიდა კანიდან და
  .  RSO   ,  დატოვა ძირითადად ხვრელი გაგრძელდა და ანტიბიოტიკების რეჟიმი სანამ ის

 .   ,    მთლიანად დაიხურება ის არის ახალივით ყოველგვარი სიმსივნისა და გვერდითი
 . ,       RSO-   ეფექტების გარეშე თუმცა ჩემი დობერმანი კარგად არ მოითმენს ს და უნდა

   .    “. მიიღოს არსებითად მცირე დოზები მაგრამ მანაც განიკურნა მისგან კარენ

„       .    ჩემს ბებერ ძაღლს ყურში კვამლის ჩაშვებით ვმკურნალობდი მას უყვარდა ეს და
  ,   21    (  )  იქცეოდა როგორც ლეკვი ვიდრე წლის ძაღლი ადამიანის წლები ცუდი

  . თეძოებით და ართრიტით ჯინა

     ,    კანაფის ზეთმა გადაარჩინა ჩემი გერმანული ნაგაზი როდესაც მას ელენთის კიბო
,   9       . დაუდგინეს ის ახლა წლისაა და რემისიაშია და თავს კარგად გრძნობს პოლ

„  6      .3    ჩემს წლის მამაკაცს განუვითარდა მძიმე ართრიტი კვირა დასჭირდა მის
 .  3      ხელახლა ამუშავებას ჩემს ძაღლს ვაძლევ პრევენციულ დოზას კვირაში

...      ...    ორჯერ მე არ მაქვს ვეტერინარული გადასახადები მე მათ ყოველდღე პიკზე

...      ,   ვხედავ კანაფის ზეთი ჩვენი დიეტის აუცილებელი ნაწილია რამდენადაც მე
 ...    ... ...“ შეშფოთებული ვარ აღფრთოვანებული ვარ ამ მცენარით ყოველთვის სპარკი

დასკვნა 

„  :      .ჯინდრიხ ბაიერი კანაფის გარეშე რაციონალურად ვერ მართავ ეკონომიკას

 : !რიკ სიმპსონი ასეა
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JB:     .ეს უბრალოდ არ შეიძლება გაკეთდეს

 ...    .   მარტივი მაგალითი თუ მედიცინას მივუყვებით ჩეხეთი დაახლოებით მილიარდ
    .  800 000- !დოლარს ხარჯავს მხოლოდ დიაბეტით დაავადებულებზე მათგან ია

[  JB,   JAKA-  -  ,   ,  ახლა მიმართავს ს მუსიკოსს კანაფის აქტივისტს დიაბეტით
 -      ...]დაავადებულს რომელიც რიკს და მის მარცხნივ ზის

  ,     .    4თქვენ თვითონ იცით რას აკეთებს ზეთი დიაბეტისთვის თუ შეძლებთ დღეში
 ,    .გრამი ჭამას ინსულინი საერთოდ არ დაგჭირდებათ

     ...    და ჩვენ ყოველწლიურად ვხარჯავთ მილიარდ დოლარს და ფული ტოვებს ჩეხეთს
  ...   !და მიდის სადღაც და არასოდეს დაბრუნდება

[  ...]ჩაიცინის უნდობლად

   ! ,  ,   … და ეს მხოლოდ დიაბეტია შემდეგ დაამატეთ საწვავი როგორც რიკმა თქვა კარგი
[  ... ...],   ,  ...   50%... მე გაძლევ შეიძლება არა ყველა მანქანა არა ყველაფერი მაგრამ თუ თუ
[ ]     [  ]...  ???უბრალოდ ყველა ტრაქტორი მუშაობდა ამ კანაფზე საწვავზე რატომაც არა

   , ... ,      1,მერე საკვების ფასი ეცემა ლოგიკურია იმიტომ რომ როცა არ უნდა გადაიხადო
2, 3    /  ... , ,ევრო ლიტრი გაზისთვის სატვირთო ტრაქტორის საწვავში მაშინ ლოგიკურად

   .საკვები შეიძლება იაფი იყოს
    ...და ხალხს ფული არ აქვს

  ,      .  სახელმწიფომ უნდა უზრუნველყოს რომ ხალხი ჭამს და გადარჩება არა რომ
...კვდებიან

S:    ,       ,რ და არა მხოლოდ ეს არამედ ფერმერებს აქვთ უფლება მოზარდონ ეს მოსავალი
    .     რათა ხელი შეუწყონ მათ არსებობას მთელი ისტორიის მანძილზე ცნობილი ფაქტი

,       ,  , იყო რომ ამ მცენარეს იყენებდნენ პირუტყვის შესანიშნავ საკვებად მას შემდეგ რაც
     ,    ისინი თესლიდან კანაფის თესლის ზეთს ამოიღებენ ამ თესლის ნამცხვრებს

 .   -     !აჭმევენ ცხოველებს ეს არის ერთ ერთი საუკეთესო ცხოველის საკვები პლანეტაზე
 ,        ასე რომ ეს არამარტო მიაწვდის მათ მედიკამენტებს მათი პირუტყვის

,       სამკურნალოდ არამედ უზრუნველყოფს მათ საკვების წყაროს მათი
.პირუტყვისთვის

   ...  ,   და როგორც ჯინდრიჩმა თქვა ნებისმიერი ქვეყნისთვის რომ შეეცადოს აწარმოოს
   …     ეკონომიკა კანაფის გამოყენების გარეშე ან რომელიმე ფერმერმა რეალურად
        შეეცადოს ამ პროფესიის განხორციელება და არ მიეცეს კანაფის მოშენების

,     !    უფლება ეს მხოლოდ უაზრო ვარჯიში იქნება ფერმერებს ეს მცენარის მოყვანის
 .      , უფლება სჭირდებათ და ყველას უნდა ჰქონდეს ერთნაირი უფლება უზრუნველყოს

 .     ...საკუთარი მოთხოვნები ჩვენ ყველას გვჭირდება ეს თავისუფლება

JB:    ,   გირჩევნიათ მიირთვათ ცხოველების ხორცი რომლებიც იკვებებოდნენ
    ,    არაჯანსაღი საკვებით და გაუკეთეს ანტიბიოტიკები თუ გირჩევნიათ ჭამოთ
 ,       ცხოველების ხორცი რომლებიც იკვებებოდნენ კანაფით და საერთოდ არ
 ?მოითხოვდნენ ანტიბიოტიკებს

  ,       გირჩევნიათ მიირთვათ ქათამი რომელიც იკვებება კანაფის თესლით და არის
 -        -    ჯანსაღი არ იტანჯება ყველა ეს ცუდი პირობებით თუ გირჩევნიათ მიირთვათ

 ?    [ . .]    -  სამრეწველო პროდუქტი გირჩევნიათ კობრი ან ე ი თევზის ჭამა რომელიც
  -3, 6, 9- ,      -  მდიდარია ომეგა ით რადგან ის იკვებება კანაფის თესლით ან გირჩევნიათ

 ,       ჭამოთ თევზი რომელიც იკვებება დაფქული ფოთლებით ან მკვდარი
?  ...  ...      ცხოველებით ასე მარტივია ეკონომიკა ძალიან ბევრს იხდით და ფული

 .   .     -    ქვეყნიდან მიდის ფული აქ გინდა და რა არის საუკეთესო როცა არ გიწევს ფულის
...[ ]      ...“  (დახარჯვა მაშინ თქვენ არ გჭირდებათ ფულის გამომუშავება საიდანკანაფის
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მანიფესტი ,  Youtube- )დოკუმენტური ხელმისაწვდომია ზე

„      ,     ნება მომეცით შევაჯამოთ უმეტესი ნაწილი იმისა რაც ხდება რიკ სიმპსონის
 .    A, B, C  D.   ზეთის გარშემო ინსტრუქციები ეუბნება ხალხს და ხალხი კითხულობს მათ

  -    A- , B, C  D  ?   და მეკითხება თუ არ გავაკეთებ ს და მაინც იმუშავებს თუ არ გავაკეთებ
B, A, C  D  ?    C,    A, B  D?და მაინც იმუშავებს თუ არ გავაკეთო იმუშავებს თუ არა და რა

,  D  , A, B  C  ?   ,  A, B, Cმოხდება თუ არ გავაკეთო და მაინც იმუშავებს და რა მოხდება თუ
 D  ,    ?და განსხვავებულად გავაკეთებ ის მაინც აწარმოებს რეალურს

 :  ,   .   RSO-  ,  ზოგადი პასუხია არა არ იქნება თუ გსურთ ს წარმოება მიჰყევით
ინსტრუქციას  :    კიბოს განკურნებაში რიკ სიმპსონის პროტოკოლიელექტრონული

 .     ,    წიგნი წერილში თუ გსურთ სხვა რამის წარმოება მაშინ მიჰყევით სხვა
. ,  ,    ,  ინსტრუქციებს ოღონდ გთხოვთ ნუ გვაკისრებთ პასუხისმგებლობას როდესაც

        თქვენ აწარმოებთ სხვა ტიპის ზეთს და მკურნალობა წარუმატებელია და
   .მთავრდება პაციენტის არასაჭირო სიკვდილით

   A,  B,  C  D,    ,   თუ თქვენ გააკეთებთ და ზეთი საუკეთესოდ იმუშავებს ამიტომ არის
.  ,    .   ,  ?ინსტრუქცია თუ არა შეიძლება არ იმუშაოს ეს ისეთივე მარტივია არა თქვენ

   ,    ? ,  პირადად რის მიღებას ისურვებდით თუ წამალი დაგჭირდათ რაღაც რაც
,     ,    ,    დაამტკიცა რომ მუშაობს ასე კარგად ან რაღაც სხვა რომელსაც აქვს უცნობი

 ,   ,     ,  სამედიცინო თვისებები მხოლოდ იმისთვის რომ ვინც ამზადებს ზეთს შეძლოს
      „ “?” დაამტკიცოს ან უარყოს თავისი ჰიპოთეზა ან მეთოდი ჯბ
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